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Jindřich Bayerrek egile gisa identifikatzeko eskubidea aldarrikatu du 1988ko Copyright, Diseinu
eta Patenteen Legearen arabera.Eskubide guztiak erreserbatuak.Argitalpen honen zatirik ezin
da erreproduzitu, gorde edo berreskuratze-sistema batean sartu, edo inolaz ere transmititu edo
inolaz  ere  (elektronikoa,  mekanikoa,  fotokopia,  grabazioa  edo  bestelakoa)  Jindřich  Bayer
egilearen aldez aurretiko baimenik gabe.

Liburu honi ekarpena egin diodana nire amaren eta nire aitaren oroimenari eskaini nahiko nioke, gaur
egun  oraindik  ere  gurekin  egongo  liratekeen  orduan  jakingo  banu  orain  dakidana.Espero  dut
informazio honek beste familiek gureak jasan behar izan zuena pasatzea eragotziko duela.

Bilketa  honen  helburua  medikuntzan  kanabis-olio/estraktuen  erabilerari  buruzko  egungo
ezagutzaren egoera aurkeztea da.Informazio guztia aurkezten dahezkuntza-helburuak soilik,
eta hala daez da inolako mendekotasun droga arriskutsuen erabilera sustatzeko asmoz
aurkeztu,  Bestalde.Ez  dugu  erantzukizunik  hartuko  liburu  honetan  jasotako  informazioaren
erabilera okerrarengatik.

Jindrich Bayer, martxoa 2022

- 1 -



Leloa................................................................................................................................................3
Zergatik deitzen da RSO?................................................................................................................3
THC altua edo CBD altua olioa?.....................................................................................................4
Bigarren mailako efektuak...............................................................................................................7
Zein andui/barietate?......................................................................................................................11
Kanpoko Versus Barruko...............................................................................................................13
Rick Simpson protokoloa...............................................................................................................15
Intsentsua eta Mirra........................................................................................................................18
Intsentsua eta Mirra erretxinak prozesatzea...................................................................................21
Kannabisa erretzea.........................................................................................................................21
Larruazaleko egoerak, erredurak, ekzema, etab.............................................................................22
Ekoizpen Aholkuak........................................................................................................................37
Deskarboxilazioa............................................................................................................................41
Disolbatzaileak...............................................................................................................................42
MinbiziaEta Froga.........................................................................................................................53
Sistema endokannabinoidea...........................................................................................................61
Minbiziaren testigantzak................................................................................................................63
Biriketako minbizia duten gaixoentzako aholku gehigarriak........................................................94
Artritisa, Mina, Muskuluak............................................................................................................95
Diabetesa......................................................................................................................................101
Digestioa eta Crohn-en gaixotasuna............................................................................................109
Bihotza, Odol Tentsioa.................................................................................................................112
Asma, Arnasketa, Birikak............................................................................................................114
Hepatitisa.....................................................................................................................................118
Haurrak........................................................................................................................................121
Supositorioak...............................................................................................................................133
Nola egin supositorioak?..............................................................................................................134
Elikadura-hodiak..........................................................................................................................137
Kirurgia, kimioterapia ala olioa?.................................................................................................137
PMS, menopausia........................................................................................................................141
Gorputzaren Pisuaren erregulazioa..............................................................................................142
Antsietatea, Paranoia....................................................................................................................144
Depresioa.....................................................................................................................................146
Esklerosi Anizkoitza (MS)...........................................................................................................146
Pilulak, zigarroak eta desintoxikazioak.......................................................................................147
Mendekotasunak..........................................................................................................................151
Bizi-kalitate..................................................................................................................................153
Lo egitea, insomnioa....................................................................................................................159
Ikusmena berreskuratzea..............................................................................................................170
Animaliak - Testigantza...............................................................................................................171
Ondorioa......................................................................................................................................186

- 2 -



Leloa
“Ezin  duzu  ekonomia  bat  arrazionalki  kudeatu  kanabisa/kalamurik  gabe,  hori  ezinezkoa  da
misioa.Gauza bera gertatzen da medikuntzarekin: ezin duzu sendagaia ondo eta arrazionalki
egin  kanabisik  gabe,  besterik  gabe,  ezin  duzu  lana  egin  litekeen  moduan.Ez  esaten  ari
naizelako baizik eta horrela denez». JB

Zergatik deitzen da RSO?
"Jack Herer Rick Simpson Oil edo RSO deitzen hasi zen.Rickek ez zuen bere izenik horrela
jartzea  nahi  eta  denbora  pixka  bat  behar  izan  nuen  berari  benetan  ideia  ona  dela
sinestarazteko.Trikimailua  da kalamu /  kanabis  olio  asko  daudela  eta  olio  edo extracto  bat
ekoizteko modu asko daudela eta paziente asko engainatu dituzte kalitate baxuko olioak edo
extractak erosteko.

RSO metodo zehatz bat erabiliz ekoizten da, material zehatzetatik, eta modu zehatz batean,
beraz,  zer  den  deitu  behar  zaio  -  RSO.RSO  ez  da  BHO  (butano-eztia  olioa),  RSO
dekarboxilatua da eta oso indartsua eta lasaigarria da.RSO onena % 95-98 THC, % 1-2 CBD
da eta oso indartsua eta lasaigarria  da.Beste erauzketa mota gehienek ez dute sendagaiki
bezain  indartsua  den  oliorik  sortuko  eta  askotan  ez  dira  behar  bezala  dekarboxilatuak
izan.Normalean  kanabis  kantitate  handiak  prozesatzen  ditugu  eta  Rick-en  metodoa  oso
eraginkorra eta arina da kantitate handiak prozesatzeko.Kilo bat kanabis prozesatu eta olioa
oso  denbora  laburrean  ekoitzi  dezakezu,  munduko  leku  gehienetan  aurki  daitezkeen
ekipamenduak  erabiliz.Kontua  da  sendagaia  ahalik  eta  azkarren  egitea,  pazienteak  itxaron
behar izan ez dezan.JB”

«Rick ez zen RSO deitzen hasi, beste batzuk bai.Termino ona da, jendea Rick-en metodoei eta
materialei buruzko informaziora eramaten baitu.Rick arrazoiz kezkatuta dago bere metodoak
jarraituz egiten ez den olioa deitzen duten pertsonek eta Phoenix Tears edo RSO ekoizteko
hasierako materiala gomendatzen dute.Badaki zerk funtzionatu zuen pazienteak tratatzen duen
esperientzia zabalean, eta oso gaixoek berak dakiena funtzionatzen dutena lortu nahi duela
ziurtatu nahi du, eta ez izen bereko 'hain ona izan litekeen' zerbait...” Mateo.

"Betiko eskertzen dut Rick Simpson eta JB aurkitzeagatik... Bizitza aldatu nuenLaurie”

"Rick  eta  bere  bideorik  gabe  ez  nuke  jakingo  minbizia  sendatzen  duenik...  27  urte  inguru
erabiltzaile  eta  hazle  izan  naizen  arren,  ez  nekien  ezaugarri  horiek  zituenik...  orain  Rick
Simpson-i esker egiten dut. .. eta bere ausardia eta frankotasunik gabe guztiok iluntasunean
biziko ginateke horren inguruan...  horregatik uste dut RSO izen ona dela petrolioarentzat ...
baina RSO RSren argibideetara egin behar da ... ez beste batzukpertsonaren ideia onena zer
den... apurtzen ez bada, ez konpondu”. Peter

“Botitegian  lan  egiten  nuenean  kanabis  kantitate  handiak  prozesatzen  genituen...  Ehunka
kilotan ari gara... erauzketa bakoitzeko!Harrigarria da zenbat co2 edo n butano mota pasatzen
duzun.Jakinarazi nuen eta dena bubble hash bihurtu nuen lehenik eta gero atera nuen.Hala ere,
BHO  benetan  THC-n  RSO  baino  baxuagoa  daErretzen  ari  bazara,  biriketarako  ahalik  eta
garbiena nahi duzu.Jaten ari bazara zure gorputzak landare-gai apur bati aurre egin diezaioke
arazorik  gabe.Nafta  metodoak  ondoen  funtzionatzen  du  etxean  kontsumitzeko  egiten
baduzu.Jende askok ez du laborategi edo medikuntza mailako butano batera sartzeko BHO
erauzketa  eta  hutsean  purgatzeko  ezpurutasunak  ateratzeko.Rick-en  metodoak  funtzionatu
zuen niretzat eta beste pertsona askorentzat, ez dut ikusten beharrik gabe funtzionatzen duen
zerbait konpondu beharrik! Lee

“Berdin zait nola deitzen den!!!Mesedez, deitu nahi duzun bezala, baina ez zaborrarazi milaka
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bizitza salbatu dituen eta bizitza osoa eman duen Rick bezalako gizon bat.Ez dago ondo!!”
Donna

“Kalamu olioa deitzen diot denbora guztian, horixe baita, hiztegian dago, Cannabis-eko beste
hitz bat besterik ez.Moda zaharreko terminoa da, baina termino zuzena, hala ere.Denok dakigu
zertaz ari den». Dion

«Butanoaren erauzketa ez dira dekarboxilatuak.Tenperatura baxuegietan ateratzen da.ISO 99
erabiltzen dut eta etsi egin naiz eta ehuneko 91eko ISOa erabili dut.Ondo funtzionatu zuen eta
hau ni naiz.93. urtean hasi nintzen hau egiten alkohol desnaturalizatuarekin baina hau ni naiz
askoren  artean.Zure  disolbatzaile  guztia  prestatuta  dagoen  bitartean,  jende  gehienak
bazkaltzeko jango duena baino seguruagoa dela esango nuke.

Botika honek bizitza salbatu zidan heriotza-ohean nengoenean.Olioa eman zen eta naftaz edo
ISOz  egin  zen  eta  disolbatzaile  guztia  egosita  dagoen  bitartean,  inoiz  ezin  zen  aldea
nabaritu.Eskerrik asko guztioi ezagutza partekatzeagatik, preziorik ez du eta zientzia behin eta
berriz  errepikatzen diren ikasketa sorta bat  da.Ulertzen dudanaren arabera,  THCa funtsean
minbizi-zelulak itotzen ari da eta beste minbizi-zelulak hilda gelditzen ditu, baina ez die kalterik
egiten  zelula  osasuntsuei,  betiere,  olio  sendoa  irensten  baduzu,  THCa  berotuta  THC
bihurtzeraino, eta, beraz, THCa aktibatzen du. beroaren bidez.

Nire galdera da nola jakin guztiz dekarboxilatuta dagoen.Bob and Ann at Willow Creek Springs
Ca nire Youtubeko bideoa da eta 3 aste bizitzeko esan zidatenean erakusten dit.Bi urte geroago
Pazko zoriontsuak esaten ari  naiz  eta nire ustea da denek,  gaixorik  edo ez,  sendagai  hau
prebentzio gisa ere hartu behar dutela.Ez duzu itxaron behar minbizia edo beste gaixotasun bat
izateko.Maitasuna”. Bob

--  Ondo  azaldu  eta  ondo  jarri,  Bob,  eskerrik  asko.Modurik  errazena  olioa  altzairu
herdoilgaitzezko edalontzi batean sartzea da eta 130 ° C-tan jarritako labean sartu ordubete
edo  gehiagoz.Edo  olioaren  gainazalean  jarduerarik  ez  dagoen  arte.Zorionak  eta  Pazko  on
zuri.JB

"BHO  eta  RSO  bi  mundu  ezberdin  dira  sendatzeko  orduan,  RSO  ona  ia  ezinezkoa  da
dispensarioetan  aurkitzea,  askotan  saiatu  naiz  haiek  interesatzen;  batzuk  oso  interesatuta
daude beste batzuk ez.Zurea egitea nahikoa erraza da, nire lehen lotearen alkohola bota nuen
nire kamioiaren kanpaian egun eguzkitsu batean Pyrex tarta plater batean.1. sorta txiki hark nire
bizitza aldatu zuen.

RSO eta BHO egiten ditut, EZ DIRA KONPARAZIOA GAIXOA BADAZ ETA HONEBATU NAHI
BADUZUE --- RICK SIMPSON MOTAKO OLIOA HARTU BEHAR DUZUE - RSO erraza da, ez
du  konpondu  behar.Erabili  kimu material  ona  eta  sendagai  ona  lortuko duzu.Uste  dut  biak
egiteko  erabilitako  denbora  dela  diferentziaren  funtsezko  arrazoia.Beroak  RSO  sendatzeko
propietateak aktibatzen ditu". Mikel

«Magia trikomaren buru globularran dago.THCa ez dago beste inon landarean.Landareak THC
ekoizten du bere ugalketa-zatiak babesteko.Zenbat eta zati horietara hurbildu, begiak, orduan
eta  trikoma  gehiago.Beraz,  kimuek  dute  sendagai  gehien  eskuragarri.Zientzia  da,  ez
espekulazioa.Eskerrik asko berriro Rick ahal dudan olio onena egitera animatzeagatik.Anbar-
olio garbi ederra”. Toni

"RSO izenez ezagutzen da nire sare sozialetako kanpainagatik". JB

THC altua edo CBD altua olioa?
«Nahastuta nago.Nire lagunak 4. faseko giltzurruneko minbizia eta biriketako minbizia ditu.Hobe
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da CBD olioa edo THC olioa ematea?CBD olioak THC aztarna besterik ez du?Hamar gramoko
hodi bat lortu nion eta %18 CBD du eta %1 THC baino gutxiago.Bide okerrean ari al naiz?
Richard

-- "Bai, ez da hori, benetako RSOa lortu behar duzu".Mikelek

--%  95-98  THC  ez  da%  18  CBD,  ezta?Esan  hornitu  dizunari  uzteko.CBD  marketinaren
gorakada handiak ustekabeko paziente asko hilko ditu dirudienez, hori tristea da.Zergatik ezin
dituzte benetan funtzionatzen duten argibideak jarraitu?CBD olio altuen erabilera oso mugatua
da,  ez dute hain ondo funtzionatzen larruazaleko baldintzetan ere,  ez dut  ulertzen zergatik
denak oso axola diren CBD zentzugabekeria horri buruz.Bai, sendagai indartsua da ere, baina
bere erabilerak benetan mugatuak dira benetako RSOarekin alderatuta.

% 95-98 THC, % 1-2 CBD, oso indartsua eta lasaigarria  eta euforikoa;  hori  da zure oliorik
onena eta hori da ondoen funtzionatuko duena.Saiatu hau lehenik.Hori egiten duzunean, ez
duzu ukituko edo gerturatuko CBD olio handi hori eta ezagutuko duzu aldea eta inork ez zaitu
erauziko.RSO lehenik.JB

"% 20  THC  duen  andui  zehatz  bateko  olioa  egiten  badugu,  nola  da  posible  hortik  %  98
ateratzea?Ez ezazu hau ulertu”. Igoera

--  Ondo  iragazten  eta  irakiten  bada,  nahiko  erraz  lortuko  duzu  %95 inguruko  olioa.% 98k
trebetasun  apur  bat  gehiago  edo  aparteko  tentsio  ona  eskatzen  du.Ez  zentratu  gehiegi
zenbakietan,  ziurtatu  olioa  ahal  bezain  indartsua  eta  lasaigarria  dela.Era  berean,  lurrundu
dezakezu indartsuagoa izan dadin.Informazio hori guztia Rick Simpson Protokoloan dagoliburu
elektronikoa.JB

“Lipoma oso handia nuen goiko besoan, nire medikuak kendu nahi izan zuena.Hilabete inguru 2
edo 3 aldiz olioa topikoki aplikatu ondoren, orain zentimo baten tamainakoa da!Eskoliosia eta
disko endekapenezko gaixotasuna ere baditut eta BEREHALA erliebea lortzen dut gaur egungo
aplikazioarekin mina dudan bakoitzean!Lehertu egiten nau!!” Jill

"Nire senarrak bekokian minbizi txiki  bat zuen, olioa aplikatu eta hilabete bat igaro ondoren
guztiz desagertu zena". Gina

"Landare hau benetan opari bat da". Chelle

“Asko gustatzen zait orrialde hau eta hortik ikas dezakedan informazioa.Hala eta guztiz ere, oso
etsigarria  da  THC  bigarren  mailako  gisa  kentzeaz  gain  beste  kannabinoide  batzuk
entzutea.Neska honek eta bere gurasoek ez dute CBD bigarren mailan ikusten.Bizitza eman
dio.Ez  al  zen  THC  egin  zuena,  CBDa  izan  zen.Utzi  kaka  egiteari,  mesedez.Jendea
desanimatzen ari  zara CBD tentsio altuak probatzea benetan lagundu diezaioketenean.THC
altua ez da guztiaren erantzuna eta horregatik landare barruan kannabinoide bat baino gehiago
dago”. Tina Babcock

"JBk biriketako minbiziari buruz erantzun zuen, ez Dravet sindromeari buruz, inork ez du ezer
kaka egiten.Minbiziari  dagokionez,  pazienteen  txostenek eta  ikerketa  zientifikoek adierazten
dute  THC dela  minbizia  hiltzen duena.Zenbait  ikerketak  esaten dute  CBD onuragarria  dela
minbizi  mota  batzuetarako,  baina  gutxi,  THCarekin  egindako  ikerketekin  alderatuta.Orain
konvulsionak eta beste zenbait baldintza CBD altua da bilatzen ari zarena". Kellin

-- Kellin eta Tina, erabiltzen ditugun olioek konvulsietan ere funtzionatzen dute.Eta pazienteek
emaitza ezin hobeak lortuko lituzkete benetako gauza erabili  eta kausa sendatzen saiatuko
balira eta ez sintomak bakarrik.

Ez  dut  CBD kentzen,  sendagai  oso  indartsua  da  berez,  eta  haurrentzako  txiklea  eta  abar
mastekatzeko  oso  ona  dela  uste  dut,  adibidez.Baina  benetako  boterea  nahi  baduzu,  RSO
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indartsuena eta THC asko behar dituzu.Besterik gabe, probatu larruazaleko baldintzetan eta
ikusi erredura edo zauri bat azkarrago sendatuko den benetako RSOarekin edo kalitate baxuko
CBD bertsioarekin.Nire  begiekin  ikusi  dut,  ez  dut  niretzat  CBD olio  altuekin  esperimentatu
behar.Onena nahi  dut  niretzat  eta baita  nire  pazienteentzat  ere.CBD olio  altuenak bigarren
mailako kalitatekoak dira, % 95-98 THC duten RSO onena eta indartsu eta lasaigarrienarekin
alderatuta.

Zure arazo nagusia Big Pharmak bultzatzen duen kannabinoideen teoria bakarra erosi duzula
da,  kanabisaren  sendagaietatik  etekina  ateratzeko.Benetan  ez  duzu  sendagairik
nahikannabinoide bakarrean oinarrituta, olio indartsuena eta lasaigarriena nahi duzu emaitza
onenak lortzeko.

Eta zuk zeuk hazi ditzakezu landareak eta zuk zeuk ere egin dezakezu olioa, benetan ez duzu
erosi  beharrik  kanabis  dekarboxilatuaren  erretxinari  prezio  izugarria  jartzen  saiatuko  diren
farmazia-enpresa handiei beren zikoizkeria baino arrazoirik gabe. .

Baliteke  egunen  batean  olio  kiloak  beharko  dituzu  eta  ziurrenik,  zuretzako  edo  zure
familiarentzako, zenbat ordaindu nahi duzu gramo bakoitzeko?Diru bat gehiegi da, landareak
aire  zabalean  eta  eskala  handian  hazten  badira.Beraz,  zerga  berezirik  ez,  horrelakorik  ez.
%100eko legeztatzea da bide bakarra eta orain egin behar da, ez dago arrazoirik mundu osoan
ehunka milioi gaixori sufritzen uzteko.Anima zaitez horri buruz eztabaidatzeko; baina hori da,
hala ere, egin dezakezun guztia.Zorionak, JB

"Ezin  dut  ulertu  urte  batean  hainbeste  kanabis  erabiltzea,  baina  ez  dut  zalantzarik  izango
saiatzen hiltzen". Susie

"Mesedez, jarraitu azaltzen duzun moduan, nik oharrak hartzen ari naiz eta zuregandik ahal
dudan gehien ikasten ari naiz zertarako ona den eta abar, prest egon nahi dut eta prestatuta
egon  nahi  dut  niretzako ezagutza  egokiarekin  eta  nirea...THC altua behar  dela  esango  ez
bazenuen ondo zegoela pentsatuko nuke, eskertzen dut INFORMAZIO GUZTIA. " Vicky

"Rickek beti mantendu du THC altua dela, aukerarik onena emateko ezinbestekoa dena, eta
hori da emaitza onenak lortu zituena.CBD hobea izan daitekeen gauza askotarako, normalean
Dravet sindromea, TDAH eta nahaste obsesibo konpultsibo larria duten haurrengan erabiltzen
da, jende asko oraindik haurrak goratzeko beldur direlako.THC da altua ematen dizuna.THC
olio  altua  erabiltzen  duten  pertsona  batzuk  aurkitu  ditut  jende  gehienak  tratatzeko,  baina
pazienteak  espero  bezala  erantzuten  ez  badu  CBD  altuera  aldatu  dute  eta  honek  hobeto
funtzionatu du.

Uste dut denak desberdinak direla eta minbizi bakoitza desberdinak direla.Baina beharrezkoak
diren ikerketa guztiak egin arte ziurrenik onena Rick-en metodoari eustea da.THC altua, indica
dominatzailea protokoloari jarraituz.Esaten da 4 egunetik behin dosi txikiak hasten badira eta
bikoiztu egiten badira pazienteak tolerantzia azkar eraiki dezake eta logura larria baretu egingo
da olioarekin denbora pixka bat  igaro ondoren.Ricken olioa % 95-98 THC da,  baina efektu
psikoaktiboek ez dizute kalterik egingo.

Eta zein metodo jarraitu  erabakitzen saiatzean,  ez dut  uste inork Rickek baino esperientzia
gehiago izan duen sendagai honekin.Holandako metodoa ikusi dut eta pentsatzen dut norbait
hiltzen ari bada zergatik diluituko zenuke sendabidea? Nick

"CBD olio altuek konvulsiak laguntzen dituztela entzun dudanez, beti pentsatu izan dut guraso
horiek seme-alabei hibrido bat emango balute, baina indica olioa menderatuz, umea sendatuko
litzatekeela.Badakit  CBD  olioak  konvulsioak  kontrolatzen  dituela  eta  oso  pozik  nago
ZERBAITEK Charlotte  bezalako  umeei  lagun diezaiekeelako,  baina  imajina  ezazu  THC eta
landareko  beste  kannabinoideen  espektroa  emanez  gero  gertatuko  litzatekeen
sendabidea.Beraz,  zure  haurrak  lo  asko  egiten  du  THC  dela  eta,  bere  gorputzak  dosira
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egokituko dira.Uste dut landare osoa erabilgarriena dela, kannabinoide bakar bat ere ez». Sara

"Hedabideek  kannabinoideak  bereizten  jarraitzen  dute  arreta  jartzen,  baina  frogatuta  dago
THCak eta CBDak minbizia  hiltzen dutela  eta  tumoreak txikitzen dituztela.Cannabis  Indicaz
egindako Rick  Simpson olioa  Landon  eta  Brave Mykayla  eta  beste  asko sendatzen  dituen
sendagaia da eta edonork egin dezake.Ez utzi komunikabideek sendabide honen zain egon
behar duzula pentsatzera edo CBD bereiztea!THC-k gure sistema endokannabinoidearekin ere
funtzionatzen du". Hanan

"THCrik gabe CBD olio altua saltzen dutela dioten pare bat gune aurkitu ditut sarean.Zortea eta
osasuntsua  naiz,  baina  galdetzen  diot  ea  hauek  prebentzio  gisa  hartzeko  dirua  mereziko
luketen.Bata benetako olio zientifikoa da.50 guztiei bidaltzen dietela diote.Norbait?” Mikel

"Benetako olio zientifikoa kalamu industrialetik ateratzen da, THC substantziarik ez duena.Nire
urratsaamak CBD olioa eta RSO hartzen ari da bere ELArako.CBD olioak onurak ditu, baina
uste dut beste kannabinoiderik gabe ez dela hain eraginkorra, inondik ere. Jennifer

"Nire  esperientzian  hainbat  tentsio  eta  olio  nahasketa  egiten  eta  erabiliz,  CBD  Only  mota
eraginkorra  edo  eraginkorra  ez  dela  aurkitu  dut.Horrek  sinestera  eramaten  nau  THC-aren
ehuneko  txiki  bat  egon  behar  dela  gutxienez,  CBDak  sendatzen  ari  diren  edozein  osasun
arazotan eraginkorrak izan daitezen". Aberatsa

«Askotan  produktu  horiek  ez  dituzte  itxaropenak  beteko,  batez  ere  barne  erabilerari
dagokionez.Benetako  RSOarekin  alderatuta  (hau  da,  kanabis  erretxina  oso  indartsua  eta
lasaigarria dekarboxilatua % 95 inguruko THCarekin),  CBD produktuak zurbilduko dira kasu
gehienetan.Oso  ondo  funtzionatuko  dute  larruazaleko  baldintzetan  eta  kosmetikan  erabilera
topikorako, adibidez.Barruan erabiltzen direnean, benetako RSO baino askoz eraginkorragoak
izango dira, kasu gehienetan berriro.

CBD olioak beste produktu bat besterik ez dira eta ez dituzte benetako RSOrako irizpideak
betetzen.Benetako RSOarekin alderatuta, CBD olioak sarritan garestitutako itxaropen faltsu bat
baino ez dira izango.Zoritxarrez.

Beraz,  berriro  ere,  beti  bezala,  ekoiztu  zure  olioa  ahal  den  guztietan,  lan  egin  beti  aurki
dezakezun kimu material indartsu eta lasaigarrienarekin.% 20 edo gehiagoko THC-ko tentsio
oso indartsu eta lasaigarriek ondoen funtzionatzen dute eta etekin onena ematen dute.Onenak
bakarrik funtzionatzen du ondoen.Kontuan izan horretaz eta ez utzi  inori  erauzi.Zure bizitza
jokoan egon daiteke, kontuz ibili.Askotan aukera bakarra duzu eta ez duzu bigarrenik lortuko, ez
ahaztu horretaz.

Bultza  ezazu  zure  legegileak  kanabisaren/kalamu  landarearen  hazkuntza  eta  prozesatzea
legeztatzeko, THC zenbat den kontuan hartu gabe.Eskatu artoa edo tea arautzen duten adina
arautzeko.THC  eta  erretxinak  landareak  babesten  ditu.Eta  sendagai  hain  seguru  eta
eraginkorra ekoitzi dezaketen landareek babes onena merezi dutela uste dut.Ados zaude?" JB

Bigarren mailako efektuak
“Nire telefonoaren egutegia begiratu nuen otsailaren 8a noiz zen ikusteko.Ostiral gaua zen eta
astelehen  goizera  arte  lo  egin  zuela  esan  zuen.Haha,  bedeinkatu  bere  bihotza.Gramo  bat
zuzenean hartuz, hori uler dezaket.Bedeinkatu bedeinkatu bedeinkatu hura”. Maranda

“Olioa hartzen hasi nintzenean bigarren mailako efektu 'Izugarriak' izan nituen, kaxa erdi bat
erroskila jan behar nuen!!!Ja Ja Ja!!!Nahiago nuke gehiago edukitzea zoragarri lo egin nuen!
Egunero gauari itxaroten nuen lo egin ahal izateko.7:00etan olio pixka bat hartzen nuen 9:30ak
aldera lo hartzen eta 8:30ak arte lo egiten nuen.Zoragarria!!!” Tom
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"Ironikoa da egunero kanabis-kontzentratuak hartzen dituzten pertsonen istorio asko entzuten
ditugula,  beldurrezko  istoriorik  gabe,  menpekotasunik,  albo-ondoriorik  edo  erlazionatutako
heriotzarik gabe, baina tokiko legegileek marihuana laborantza, erabilera eta salmentaren aurka
borrokatzen  dute  "publikoaren  mesedetan".  segurtasun  kezkak',  hau  da,  Big  Pharmarekiko
duten leialtasuna eta 'Booze-Baron-en eroskeria finantzarioa AEBetan kanabisaren industriaren
hazkundea mugatzeko...' Raphael

«Aste  honetan  hasi  nintzen  aitari  olioa  ematen.Hezurretako  puntu  batzuetara  hedatu  den
prostatako minbizi aurreratua.Orain arte lo asko egiten du eta gosea berreskuratu du.Ez zuen
ezer jaten eztarriko erradiazio minagatik.Gainera, bere antsietate batzuk bere buruan itxuraz
alaiak bihurtu dira!

Oraindik  ospitalean  minaren  sendagaiak  jasotzen  ari  da,  min  akutua  lortzeko  lagungarriak
direnak  gauzak  kontrolpean  egon  arte.Hala  ere,  medikuek  ez  dakite  olioari  buruz.Olioa
sendagaiekin konbinatzeko ideia ere iradoki genuen, baina medikuak bigarren mailako efektu
izugarrien  fabrikazioekin  itzuli  ziren.Ikasketak  erakusteko  eskatu  nahi  nien,  baina  ez  dut
arriskuan jarri nahi aitaren askatasuna izan garenez."zail" gisa markatu da gero eta okerrago
egiten duten gehiegizko sendagaien beharra zalantzan jartzeko.

Ez nioke ospitaleko minbiziaren tratamendua nahi nire etsairik txarrenari.Beldurrezko istorioak
entzunak  nituen,  baina  maila  batean  uste  dut  gauzak  desberdinak  izango  zirela
aitarentzat.Benetan espero dut berandu ez izatea”. Edmund

-- Edmund, arrazoi zuten albo-ondorio posibleei buruz, baina horiek ematen dizkioten produktu
kimikoek eragingo lituzkete, ez olioak.Zenbat eta lehenago etxera itzuli eta olioz beteta, orduan
eta aukera hobea izango da.Inoiz ez da berandu olioarekin hasteko, galdera bakarra da ea ez
den berandu gaixotasunari aurrea hartzeko.Baina hori zuzenean lotuta dago zenbat olio sartzea
lortuko duzun eta zenbat azkar.

Honekin  ez  dut  esaten  ez  duzula  protokoloa  jarraitu  behar  edo  dosi  handiekin  hasi  behar
zenik.Ekar ezazu etxera, jarraitu protokoloa eta itxaro dezagun onena.JB

"Kaixo Jindrich, olioaren 'albo-ondorio' batzuk partekatu nahi ditut.Lehenik eta behin nire kabuz
egiten ari naiz pixka bat eta dispensario batean ere erosten ditut (nirea hobeto bezala!), ez dut
egoera edo gaixotasun berezirik, ziurrenik 2012tik 30 ml inguru hartu ditut, beraz...

– Ezin da gehiago alkoholik edan... baso bat ardo eta kanpoan nago!Ez nintzen edateari uzten
saiatzen baina benetan nire gorputzak erabat baztertzen du eta oso polita iruditzen zait buru
argi izatea!!

--  Nire  begien  irisa  guztiz  berdea  da...  ez  dago  puntu  marroi  txiki  gehiago  han-hemenka
(iriologia ezagutzen baduzu, puntu txiki horiek organoen matxura edo baita hildakoen adierazle
dira), beraz, begi argiek osasun handia esan nahi dute!

-- Efektu bera nire 10 urteko artzain txakurrentzat begi argiak eta energia asko!(6 dosi inguru
izan ditu).Olioa eta ustekabeko bigarren mailako efektu guztiak!!Eskerrik  asko zuri  eta Rick
sendagai hau munduarekin partekatzeko egin duzun ahalegin guztiagatik.Maite asko, Estelle”

G.Ba al dago aterpetxerik Kalifornian edo Coloradon, non egoiliar bihur naitekeen legez eta nire
minbizia sendatzeko petrolioa lor dezakedan?Eskerrik asko.

A.Galdera ona da, David Carpenter.Esan zidatenaren arabera, behar duzun guztia motelaren
helbidea da eta gero medikuak kanabisa errezeta diezazuke.Beraz, ez dut uste derrigorrezkoa
denik aparteko kargurik ordaintzea nonbait.Baina negozio gogoa duen norbait hau irakurtzen ari
bada,  esan dezadan mundu osoko jende askok ez lukeela axola Colorado edo Kaliforniara
hegan egitea tratamendua jasotzeko.Ez da guztiontzako konponbidea eta dirurik ez dutenek ez
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dute aukera hori izango, baina ziur asko lagunduko luke gero besteei lagunduko liekeen edo
lagundu dezaketen beste askori.JB

Kimioterapia hartu duten pazienteak olioa erabiltzen hasten direnean, olioak egin behar duen
lehenengo gauza gorputza desintoxikatzea da.Beraz, batzuetan olioaren 120-150 g behar dira
minbiziari berari erasotzen hasteko.Benetan ez da ideia ona kimioa hartzea, batez ere guztiz
beharrezkoa ez denean, kontuan hartuta mediku sistemak kanabisa minbiziaren sendabide gisa
ezagutzen duela dozenaka urtez.JB

«Azken astean idatzi berri nuen olioari oka egiteari buruz.Azkenean gelditu nintzen eta oraindik
ere olio-sorta bera erabiltzen ari naiz.Oso ondo sentitzen naiz orain.Nire sistematik sendagai
farmazeutiko guztiak desintoxikatzen ari  nintzela uste dut.Esperientzia tamalgarria  izan zen,
baina desintoxikazioa ez da inoiz dibertigarria». Robin

“Ez dakit ziur, baina uste dut gehiegi hartu duzula lasterregi.Gehiegi igotzea dago eta pertsona
batzuek  oka  egin  dezakete.Esperientzia  pertsonaletik  badakit  hori.(Konturatu  naiz  adeitsu
samarra zela.Ez nuen horrela esan nahi.)” Tina

"Tina, nik ere hori pentsatu nuen eta galdera asko nituen zergatik nengoen hain gaixo.Benetan
sinesten dutdesintoxikazioa izan zen joan den abenduan gertatu zitzaidanagatik.Onkologoak
esan zidan «azken fasean» nengoela oliorik gabe geratu eta Zometaren IV bat hartu nuela
hezurrak  sendotzen  laguntzeko.Olioa  alergia  pilula  gisa  funtzionatzen  zuen  eta  Zometaren
ondorioetatik  salbatzen  ninduen.Oliotik  kanpo,  anorexiko  bihurtu  nintzen,  min  handia  nuen
Zometa  hezurretara  sartzen  ari  zitzaidalako  eta  oka  egiten  ari  zitzaidan,  hotzikarak  eta
ospitaleratuta.

Gertaera hartatik, ezin nintzen indiar estilora eseri, artikulazioak eta aldakak min handia egiten
zidalako.Olioa hartzen hasi nintzenean, hasieran ondo nengoen, baina pixkanaka gaixotu egin
nintzen.Orduan oso gaixotu nintzen eta oka egiten ari nintzela egun eta zorigaiztoko, zerbait
arraroa gertatu  zen,  artikulazio  guztiak  garbitu  zitzaizkidan eta 6 hilabeteren buruan ez dut
artikulazio-min  gehiagorik.Malgua  naiz  berriro.Sinesten  dut  olioak  urtebetez  zurekin  gera
daitekeen kaska hori atera zidala artikulazioetatik. Robin

«Oso  garrantzitsua  da  gaixo  terminal  batean  ahalik  eta  gehien  sartzea  ahalik  eta
azkarren.Gaixo terminal gehienek kimioterapia/erradiazioa, min-hiltzaileak, etab.Ziurtatu behar
bezala egin dela eta ahalik eta azkarren hasi ahalik eta gehien hartzen eta ez nioke hartzeari
utziko gutxienez minbizia erabat desagertu arte!”. Bonny

"Zure medikuek "terminala zarela" esaten dizutenean, ez al zenuke hor dagoena probatu nahi?
Pentsa...Horrelako diagnostiko baten ondoren, zer galdu behar duzu?Gaur bizirik dagoen iloba
bat daukat...olio honengatik...Gehiago esan behar al dut?" Carol

«Hori ni naiz bere iloba.Benetan funtzionatu zuen». Joanne

«Maratoi erdi bat egin nuen, 5.000 dolar bildu nituen minbiziaren ikerketarako.Ez nekien jada
sendabide madarikatu bat zegoela eta ez zidatela emango....Bi aldiz eman zidaten kimioterapia
oso  indartsua.Gibela  hondatu  didate;  giltzurrunak  hondatu  dizkidate.Iazko  apirilean  hiltzera
bidali ninduten etxera.Sei astez ez nintzela biziko esan zuten.Eta hemen nago gaur, oraindik
bizirik, PhoenixTears.ca aurkitu nuelako eta Rick Simpsonek nire sendagaia nola egin erakutsi
zidalako gaur hemen egon ahal izateko.

Denei kontatu behar diegu sendabide honi buruz.Denek jakin behar dute: badaude benetako
marihuana mediko produktuak, bizitzen lagunduko dizutenak eta minbizia duten lagunei bizitzen
lagunduko dizutenak.Denek jakin behar dute: inor ez da minbiziaren ondorioz hil behar.Badago
sendabidea,  beti  egon  da  sendabidea.Haiek  besterik  ez...Big  Pharma-k  ez  digu  uzten.Nola
ausartzen dira?!Minbiziaren ikerketa mila milioi askoko industria bat da.Eta zertan ari dira?Ni
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bezalako jendea hiltzen ari dira euren drogekin.Zorakeria da!Badago sendabidea!Phoenix Tears
olioak funtzionatzen du!Esan guztiei.Mesedez!” Joanne

"Kaixo  Rick  Simpson,  sinesmena  dut  olioan  eta  gaur  egun  minbizia  duen  nire  amarentzat
erabiltzen ari naiz, baina galdera bat daukat, hiru hilabetetan 2 ontza kontsumitu behar direla
diozu, baina nire ama oso ahul dago. gaixotasuna eta ontza bat bezala bakarrik hartu eta hiru
hilabete betetzear dago, baina oraindik hartzen, eta efektu bera den jakin nahi dut, hiru hilabete
barru  izan  behar  duela  esan  duzulako.Mesedez,  erantzun  iezadazu  mezua,  kezkatuta
nagoelako». Esmeralda

«Ez  kezkatu  gehiegi  zenbat  hartu  duen  orain  arte.Jarrai  ezazu  pixka  bat  gehiago  jaten
saiatzen.Esaiozu inoiz baino zati handiago bat jateko, gauean lotara doanean, apurka-apurka
gehiago jan ahal izango du.Ziurtatu gauez dosi handiagoa jaten duela eta tolerantzia azkarrago
sortuko duela.Nire aitak gauza bera egin zuen lehen hiru hilabeteetan.Denbora asko behar izan
zuen egunean gramo erdi bat baino gehiago jateko gai izan arte eta minbizia desagertzen ari
zen, nahiz eta egunean 1/4 gramo bat ozta-ozta jaten-(tumorea gero eta txikiagoa zen).Orain,
egunean gramo inguru hartzen du, eta ehun gramo baino gehiago jan ditu 10 hilabetetan.Zorte
on!" Jose

"Kaixo guztioi, badut Lyme gaixotasunaren kasu kroniko bat sendatzen saiatzen ari dena CO
puruarekin (% 70-80 inguru THC eta ale-alkohol organikoarekin egina) oso entzute handiko olio-
ekoizle pribatu bati erositakoa.Duela 3,5 aste inguru egunean 3/4 gramo ingurura iritsi zenean,
gose falta,  tarteka goragalea eta kaka oso biguna (ia beherakoa) hasi zen.egunean 3 aldiz
gutxienez --hau oraindik gertatzen ari da eta ez da batere hobetu, baina ez da okerrera egin
ere, hori ona da.

Hilabetez goizero,  bere gorputzak literalki  koloneko guztia  isurtzen du,  eta  usaina etxearen
beste muturrean antzeman daiteke (barkatu TMI!)  Gauza bitxia  da bere  kakak oso toxikoa
usaintzen  hasi  zela.  ..kimiko  bat  bezala  ia,  dosia  gramo  1/2tik  3/4ra  igo  eta  astebete
inguru.Usaina hain da arraroa, ez du kaka usainik ere!!

Gaur egun gramo bat hartzen du egunean (azken 1,5 asteetan), eta oraindik ere horrela da,
apur bat okerragoa ez bada.Ez dago beste arazo edo arazorik, eta benetan azkar sendatzen ari
da  eta  azken  10  urteetan  baino  askoz  hobeto  egiten  du  antibiotikoen,  belar  protokoloen,
etab.Orain  arte,  bere  osasunaren  hobekuntza  izugarria  izan  da...  onerako!!Usain  toxikodun
kaka hau Lyme bakterioen hiltzearen ondorioz, desintoxikazioaren edo beste zerbait al da?Egia
esan, galdetu nuen ea agian koloneko minbizia edo olioak zaintzen duen beste minbiziren bat
izan ote zuen, horrek usain izugarria eta maiz kaka leunak eragin zezakeen.Aholkurik hor??Hau
normala al da?”

«Hau  da  espero  beharrekoa.Olioan  zaudenean...(behar  bezala  egiten  bada)  gorputzak
desintoxikazio handia egiten du.Hori deskribatzeko modurik errazena... botikak gustuko ez duen
gorputzera sartzen den edozer,  hondakinak kanporatzeko modua aurkituko du.Badirudi  zure
hornitzaileak zer egiten ari den badakiela, galdetzen ari zaren sintoma hauek gu guztioi edo
gure pazienteei gertatzen zaizkielako.Sintoma mota honek 3 hilabete baino gehiago iraun zuen
emazteak eta biok.

Gogaitzen nauen gauza bakarra THC eta CBD produktua da.Ekoizten dugunean, batez beste,
%  93-97  THC  eta  CBD  % 1,34  eta  %  1,59  artekoa  dugu.Hau  disolbatzailea  aldatuz  edo
aipatutako produktuaren dekarboxilazioa aldatuz bakarrik lor daiteke".

-- Gehitu kalamu haziak dietan, oso azkar erregulatuko dute kaka.Irritsuegi dagoenean, zerbait
sendoa gehitu behar duzu.Eta hori da haziak.Ziurtatu ez duela pilula kimikorik hartzen.Usaina
detox da, ez dago kezkatu beharrik». JB

"Albo-ondorioak hauek dira: asteburu osoan marrazki bizidunak ikustea". Matt
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Zein andui/barietate?

"Richardrekin nago honetan.Ba al duzu funtzionatzen duten tentsioen zerrendarik?Zeintzuk dira
eskatzeko  hazi-enpresa  on  batzuk?Hazi  batzuk  eskatu  berri  ditut.Zeintzuk  dira  tentsio  on
batean bilatu behar ditudan gauzak?THC, CBD, indica eta sativa?Eskatutako tentsioak % 18-
23ko THC maila du eta % 0,7-1,0 arteko CBDa. Cisco

-- Gustatuko litzaidake horrelako zerrenda bat eman ahal izatea, Cisco, baina ezin dut eta ez
dut laster egingo, hori kontatu ahal izateko beharrezkoak diren ikerketa guztiak egin ahal izango
ditugun arte.Hona hemen Richard-i  idatzi  diodana:  ezin diot  tentsio baten izenik eman, beti
probatu  behar  duzu  eta  ikusi  zein  efektu  mingarriak  dituen.Ez  dakit  zer  erabili  zuen  gaixo
honek.Rick-ek hazten zuen White Widow minbizia bikaina zen,  Europako White Widows ez
dirudi  horrenbeste eraginik  duenik.Beraz,  beti  bezala,  % 20ko THC edo gehiago duten indi
(nagusi)  tentsiorik  indartsuenak  eta  lasaigarrienak  eta  sofa-blokeatzen  dituztenak,  hainbat
anduitako olioak nahasten dituzte emaitzarik onenak lortzeko.Bila itzazu puzte batzuen ondoren
sofan blokeatuko zaituen tentsio izugarri indartsuak.Zorionak, JB

"Landare arrak ba al du osagai baliagarririk?" Bill

--  Landare ar  gazteak  zuntzetarako erabiltzen  ziren  aberatsentzako arropa  bigunetarako.Ez
nuke sendagairik egingo gizonezkoetatik, pertsona batzuk polenari alergia izango zaizkio eta
arazoak  ekar  ditzake.Zukua  egin  dezakezuhoriek  edo  teetarako  erabili  (osasuntsu  eta
ekologikoki haziak badira).Baina landareetatik ez duzu sendagairik onena lortuko.JB

G.Afghan Kush olioa egiteko gauza egokia da.Kaleko gauzetatik olio pixka bat egin dut eta
azken bi asteetan erabiltzen dut lo arazoak izan nituelako, orain haurtxo bat bezala lo egiten dut
eta goizean ondo atsedenduta esnatzen naiz.Arazoa da Londresen gauza onak lortzea zaila
dela, horregatik AK eskatu nuen, zure iritzia besterik ez da behar orain.Mila esker

A.Ezin dut benetan tentsioaren izena jarri.Indartsua bada eta logura ematen bazaizu, sendagai
ona eman beharko luke.Dakizuenez, andui indartsuenak eta lasaigarrienak gomendatzen ditugu
(ahal  izanez  gero,  %  20ko  THCarekin  eta  gehiagorekin)  eta  oliorik  onenak  hainbat  andui
indartsu eta lasaigarriren konbinaziotik ekoizten dira, beraz, hainbat andui lasaigarri eskatzen
saiatuko nintzateke. posible dena, hori aproposa litzateke.Baina tentsio bakarreko olioek ere
mirariak egin ditzakete, esaten ari naizen guztia da olio onenak normalean hainbat anduiren
konbinaziotik sortzen direla.Zorionak, JB

"Arrazoi on bat dago Rick Simpsonek Indicako maila altuko THC soilik erabiltzea gomendatzen
duelako.  Indica  atsedena  eta  loa  sustatzen  dituen  lasaigarria  da,  biak  sendatzeko
beharrezkoak.  Sativa  zure  odol-presioa  dinamizatzen  eta  igotzen  du.  Kasu  batzuetan  hori
arriskutsua  izan  daiteke  hipertentsioa  edo  sistema  arriskutsua  duten  pertsonentzat,  beraz,
aholkuak  eman  aurretik,  MESEDEZ,  jakin  gaia.  Ez  duzu  inor  minik  egin  nahi.  Jende
gehienentzat,  Stanen  aholkua  (goizean  sativa,  oheratu  aurretik  indica)  ona  da.  Hibrido  bat
erabiltzen baduzu, ziurtatu gutxienez 80=%90 Indica dela. Zorte on." Gary

"C: Kaixo Jindrich... Berria naiz Rick Simpson sendabidean (minbizia daukat)...Kannabisaren
erosleen klub batekoa naiz hemen... Beraz, tentsio batzuk erosteko aukera daukat.Galdetzen
ari naiz zein litzateke sendagaia egiteko nire indica aukerarik onena?Edozein iradokizun asko
estimatzen da.Eskerrik asko.

JB: Kaixo C, lortu indika indartsuena lasaigarriena, ahal dela hainbat andui.Aukera baduzu, 3-4
ontza erosiko nituzke eskuragarri dauden tentsio/bururik astunenetariko bakoitzeko eta olioa
kilo batetik aterako nuke.

- 11 -



C: Ados, eskerrik asko... zer esan nahi duzu astunena?

JB: Lasaigarriena, loguratsua, kolpe efektuarekin

C: Barkatu, baina hau guztia berria da niretzat.

JB: Ez dago arazorik.Izugarri, ia narkotikoki lasaigarria, oso astuna.

C: Ados

JB:  Erabili  hitz  hauek  eta  esan  ekoizleei,  jakingo  dutela  zertaz  ari  naizen,  espero  dut.
C: Badakit kush, hash valley dutela.Ez ditut beste izenak gogoratzen.

JB: Berriz ere, eraman esperientziadun norbait zurekin eta dezala probatu.

C: Ados

JB: Eta erosi dituzten andui lasaigarri indartsuenak, %20 THC edo gehiago.

C: Ados.... mila esker egiten duzun guztiagatik

JB: Ongi etorria, C.

C: Eta eskerrik asko Ricki ere...Zuek nahiko literalki salbatu didate bizitza orain arte.

JB:  Zure  berri  emango  diot.Mesedez,  jarraitu  gure  webguneko  argibide  guztiak  emaitzarik
onenak lortzeko.Hartu olioa gomendatzen den moduan, handitu zure gorputzaren pH-a (limoi
zukua,  sandia,  etab.),  jan  egunero  bi  sagarren  haziak,  urrundu  medikuetatik  eta  CT eta  X
izpietatik bizi nahi baduzu.Maisuak dira zuei "onartutako" tratamendu hilgarriei buruz hitz egiten
eta gure pazienteek haien aholkuak hartu zituzten, olioa erabiltzeari utzi eta hil egin ziren.

C: Egingo dut.... eskerrik asko beste behin.

(lau ordu geroago)

C: Kaixo Jindrich.Eskerrik asko lehenago zure laguntzagatik.Indica OG Kush eta Hash Truffle
nahasketa  bat  lortu  nuen  azkenean.Klubeko  jendeak  uste  omen  zuen  hori  zela  sendagaia
egiteko zeukaten onena.

JB: Ados.Ondo dirudi.

C: Ongi :-)...Beraz, uste duzu hori ona izango dela sendagaiak egiteko?

JB: Ez dut ezer pentsatzen, materiala neuk ikusi eta probatzen ez badut behintzat.Izenak ondo
eta  ezagunak  dirudite,  baina  ez  dakit  kimuak  zein  indartsuak  diren  eta  zer  lortu  duzun.
C:  Ah,  ados.6 aste inguru daramatzat  sendagaia egiten...  nire baitan aldaketak harrigarriak
dira...Ezagutzen nauten guztiak harrituta geratzen dira.Tira,  berriro  ere.Badakizu Jindrich,  ni
minbizi  bera  diagnostikatu  zioten  emakume bat  ezagutu  nuen,  ni  izan  eta  3  egunera.Adin
berekoak gara, minbiziaren fase bera genuen, dena berdina.Erradiazioa eskaini zidaten, berari
bezala.Ezetz  esan  nion,  Rick  Simpson  sendagaia  egiten  ari  naizela.Erradiazioa  aukeratu
zuen.Jindrich, duela 4 egun hil zen erradiazioengatik, kutsatu ziren erredura izugarriengatik.55
urte  besterik  ez  zituen,  indartsua,  baina  "sendabideak"  hil  zuen.Besterik  gabe,  askoz  ere
ziurtasun handiagoa ematen dit nire aukerarekin gauza egokia egiten ari naizela.

JB: Badakit halako istorioak.Benetan gaiztoa da gaixoekin egiten dutena.Zorionak, C.Badakizu
zer egin».

"Olioen kalitatearen arteko aldea azaltzeko modu ona litzatekeela uste dut:
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% 95-98 THC-ak erabat sendatzeko eta bizirauteko aukeraren % 95-98 da.

% 80 THC-ak erabat sendatzeko eta bizirauteko aukeraren %80 da

THC % 70 % 70 osoa sendatzeko eta bizirauteko aukeraren berdina da

THC % 60 % 60 erabat sendatzeko eta bizirauteko aukera da.Etab.

Hala ere, % 100 THCa ez da guztiz sendatzeko eta bizirik irauteko aukeraren % 100 berdina
olioa baino substantzia ezberdina delako.

Gaixoak olioarekin batera kimioterapia eta erradiazioa erabiltzen dituenean,  edo tratamendu
hauek  aurretik  egin  dituenean,  zatitu  portzentajeak  bi  edo  hiru,  agian  lau  edo  bost,  kasu
horietan,  besterik  gabe,  inoiz  ez  da  jakin  olioak  mozteko  nahikoa  potentzia  izango
duen. .Horrelako pazienteek 2 edo 3 aldiz olio gehiago jan behar dute (120-180 g sei hilabeteko
epean).

Hau azalpenetarako soilik aipatzen da,beraz, jendeak hobeto ulertuko luke olioaren kalitatearen
eta THC edukiaren garrantzia. Irizpide nagusia da olioek irensten direnean oso efektu indartsua
eta lasaigarria sortu behar dutela.Olio onenak oso lasaigarriak dira, baina euforikoak (beraz,
jan, loak hartu eta ordu batzuk geroago esnatzen zara haur bat bezala barreka).

Olioa  ondo  iragazten  duzunean  eta  irakite-prozesuaren  amaieran  ur  tanta  batzuk  gehitzen
dituzunean (eta, beraz, alferrikako landare-materialik ez daukazunean), aukera ona da.benetan
gustatuko  zaio  olioaren  zaporea.Beraz,  behin  eta  berriro  --  ziurtatu  zure  olioa  ahalik  eta
indartsua eta lasaigarria dela tratamenduaren emaitza onena lortzeko.Jarraitu argibideak olioa
ekoitzi  eta  erabiltzean,  horrela  ziur  egon zaitezke pazientearentzat  ahal  duzun gehien egin
duzula.Zorionak, JB”

"Ez dut uste ehuneko 95 izan behar duenik". Aberatsa

--  Ez  du  %95eko  THCa  izan  behar,  Aberatsa,  baina  %95 inguruko  THC duten  olioak  dira
indartsuenak  eta  zenbat  eta  indartsuagoa  eta  lasaigarriagoa  izan  olioa  orduan  eta  hobeto
funtzionatzen  du  sendagai  gisa.Olio  indartsuagotik  gutxiago  har  dezakezu  beti  eta  kalitate
baxuko olio gehiago baino hobeto funtzionatuko du.Benetan hori bezain erraza da.JB

“Estandarrak  eta  kalitate  kontrola  -  bai.Baina  Rick-ek  estandarrak  eta  qc  onartzen  baditu
bakarrik.  Sue
--  Inoiz ez ginen kalitate kontrolaren aurka egon,  Sue.Baina errealitatea da kalitate-kontrola
ezinezkoa dela munduko leku gehienetan, cannabisa legez kanpokoa delako eta laborategiek
ezin  dutelako  probatu.Benetan  lan  egiten  dugu  mundu  osoko  jendearekin,  ez  soilik
AEBetakoekin.Probak  herrialde  batzuetan  eskuragarri  daude  momentuz,  oso  jende  gutxik
dauka  sarbidea.Gure  paziente  gehienek  disolbatzailea  eta  arroz-sukalde  bat  lortzeko  diru
nahikoa aurkitzeko borroka egiten dute, beraz, zenbat eta txikiagoa izan haien atalasea, orduan
eta hobeto.

Jakina dena zaildu genezake, baina ez dugu egin nahi.Sinplea izatea gustatzen zaigu.Argibide
errazak jarraitzen badituzu, oso kalitate oneko olioa aterako duzu.Bertan jartzen duzuna azken
produktuan  egongo  dena  da.Beraz,  landare  osasuntsuekin  egiten  baduzu,  ziurrenik  ondo
egongo den olioa eta pestizida, herbizida eta nork daki doan izango duzu.JB

Kanpoko Versus Barruko

"Jeff,  gauza da uste denaren aurka,  THCk lasaitzen zaituela.CBDk anandamidaren hartzea
blokeatzen du eta urduri jartzen zaitu.Esperientziaz dakigu % 95-98 THC duten olioak ekoitzi
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daitezkeela  eta  oso  lasaigarriak  izan  daitezkeela.Baina  ez  dut  emaitza  nahikorik  hain
lasaigarriak zerk egiten dituen esateko; gainera, sorta bakoitza ezberdina da eta ezin dugu hala
ere erreproduzitu, beraz, momentuz ez gara asko aztertzen, bizi garen egoeragatik ere.

Olioak ahalik eta indartsuenak eta lasaigarriak/sofaren blokeoak izatea nahi dugu tratamenduan
emaitzarik onenak lortzeko.Zenbat eta lasaigarri narkotikoagoa, orduan eta hobeto.Ikusi ditugun
CBD andui altuenak ez ziren lan egitea gustatzen zaigunaren potentziara hurbildu, beraz, ez
ditugu asko gomendatzen, hori da guztia. JB

«35  urterekin  nire  emaztea  minbiziaren  ondorioz  galdu  ostean,  eta  nire  anaia  azken  bost
urteotan minbiziaren ondorioz gibel transplantearen zain egonda, dispensarioetan RSO bila ibili
naiz.Prezioa 100 $/g artekoa da Washington Estatuko 30 g-ra arte.RSO deitzen den lekuetako
batek olioa %7 gaiztoko THC-n zeukan CBD altuagoekin, merezi al du horrek?Hori zen 30 g
olioa.Ehun dolar gramo olioa 90etik gorakoa zen, %92a uste dut.Zein da hiru produktu kimiko
psikoaktiboen oreka perfektua?Eskerrik asko.” Heath

-- Heath, RSO onena % 95-98 THC ingurukoa da, normalean % 1 inguru CBD eta oso indartsua
eta lasaigarria, indartsua eta lasaigarria hitzak azpimarratuz (sofaren blokeoa, oso logura eta
lasaitu  behar  zaitu  irenstean).  .Hala  ez  denean,  saiatu  beste  lote  bat  eta  mantendu  olio
dinamizatzailea erabilera topikorako).

%7 THC duten "CBD altuko"  olio  horiei  dagokienez,  gaur  egun behintzat  badakizu zergatik
gauden  olio  horien  aurka  --  gaur  egun  hornitzen  diren  CBD  olio  altuenak  zabor  deitzen
dugunaren sinonimoak dira, maila altuko arteko aldea baitakigu. olioa eta, funtsean, gainerako
guztia.Benetan  onena  dabesterik  gabe,  egin  zure  olioa  ahal  den  guztietan.Hartu  kimua
dispensarioetatik, erosi duten onena, eta gero olioa egin, benetan ez dago ezer.Nik neuk ez
nioke inori erosiko olioa, beti nirea egingo nuke.Zure kalitate kontrola izan nahi duzu, ez duzu
inoren menpe egon nahi.Kafe bat edo mojito bat prestatzen baduzu, olioa ere egin dezakezu.JB

"Badakit  5  laborategi  guztiak  konbinatu  dituztenak  INOIZ  ikusi  "%96  THC"  olioa...  Inork
ez.Milaka  proba  azken  5  urteetan.Ez  dago  ezer  gertu,  laborategiko  profesionalak  lagin  bat
erreferentea egiten ahalegintzen direnean ere... Lor dezaketen garbiena % 88+ da.Eta horiek
baliabide zehatzak dituzten profesionalak dira». Phil

-- Horrek bakarrik frogatzen du ez zutela ekoitzi daitezkeen oliorik indartsuenak probatu, kito.JB

"Omg, hainbeste iruzkin kontraesankor, hain nahasten naiz?!?!" Diana

--  Zer  egiten  eta  esaten  ari  diren  dakitenei  entzungo  nieke.Zure  esku  dago  nor  den
aukeratzea.JB

«Hori da JB egiten duzun puntu ona.Zuk argitaratutakoan eta aholkuetan oinarrituko naiz.Argi
daukat  Nafta  dela  hobetsiena  (alkoholaren  aldean).Uste  dut  nahasgarria  dena  Rick-en
webgunean, eta bere liburuan, indica erabiltzea gomendatu dela, hala ere indicak CBD eduki
handiagoa duela eta goian diozu bien arteko muga desagertu dela.Ni bezalako laiko batentzat
nahasia  da.Indica  versus  Sativa.THC  versus  CBD,  etab,  etab.Beraz,  gutxienez  %20  THC
aukeratu behar badu, ez al litzateke Sativa aukeratu behar?Edo Indica aukeratzea da, baina
gutxienez % 20ko THC-ko THC maila  altuarekin  (CBD edukia  edozein  dela  ere)?Mesedez,
aholkatu al diezu ni bezalako hasiberri batek senideei lagun diezaiekeen?». Jyoti

--  Bai,  indica bai,  baina ahaltsuenak eta lasaigarrienak,  ahal  bada.CD handiko propaganda
maila baxuko olioak bultzatzeko erabiltzen hasi zen.Gainera, gure olio idealak % 95-98 THC
izango  luke.Beraz,  berriro  ere,  ez  dago  CBDrako  leku  handirik.Guretzat  "indartsua  eta
lasaigarria" hitzak "CBD altua" baino garrantzitsuagoak dira. JB
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«Ongi, tentsio bat ekoiz al dezakegu irribarrik gabe?Senaren irribarreak 03:00etan zahartzen ari
dira.Jeje.” Kardoa

“Ikerlanak irakurri ditut, non THC purua in vitro zelula gaiztoei injektatzen zaien eta apoptizatzen
diren.Ez  dut  horrelako  ikerketarik  ikusi  CBDrako.Iruditzen  zait  CBDren  ikuspegia  jendeak
kannabinoideen sendagaiak aprobetxatzeko modu bat  baino gehiago dela,  jendearen THC-i
buruzko beldurrik gabe jokatuz eta kanabisaren onurak sustatuz "THC izugarri, mendekotasun
eta indukzio handiko" gabe. Dirua irabaztea edo kalamu-olioaren Frogatutako errendimenduari
esker, CBD mirari gisa sustatzen duen bitartean, Jainkoari eskerrak THC izugarriaren aurkakoa
dela,  reefer  eromena eta iruzur  usaina aprobetxatzea da.Ez dut  esaten CBDak onurarik  ez
duenik,  gaurkotasunarekin  adibidez,  baina  ikerketetatik  argi  dago  THC  dela
sendagarriena.Prohibizionistei  errespetatzea  eta  CBDra  bideratzea  kalte  handia  da.Nola
azalduko duzu ikerketa beheko den konposatu batean zentratzea?Zentzugabekeria da». Cory

"Bai,  CBDk  minbizi  metastasiari  aurre  egin  dezake.Batez  ere  Rick  Simpson  Oilaren  parte
denean,  THCaren  %  95-98  eduki  beharko  lukeena.Horrek  esaten  dizu  CBDen  garrantzia
ziurrenik ez dela aurkezten den bezain handia.Baina espero dezagun egunen batean mediku
zientzialariak  RSOa  ere  probatzen  hastea.Olioa  ekoizteko  eta  erabiltzeko  gure  argibideak
jarraitzen badituzte, guk ditugun emaitza bikainak izango dituzte.Hori egiten badute, ba, ez dute
egingo.Hori bezain sinplea da». JB

Rick Simpson protokoloa
«Hasi jendea dosi txikiekin, arroz ale lehorreko ale erdi baten tamainakoa.Olioa kaltegabea den
arren, gutxiago baino hobea da tratamendua hasten dutenentzat.Hasieran, hartu substantzia
harrigarri honen zati txiki bat zortzi orduz behin, gero handitu zure dosia lau egunean behin eta
laster zure tolerantzia handituko da.Pertsonak esango balu ez dituela bere ondorioak sentitu
edo  apur  bat  besterik  ez  dituela  sentitu,  dosi  ontzat  hartuko  nuke  hasiberrientzako.Bere
sisteman sendagaiaren apur bat lortu nahi duzu, horretara ohitzen has daitezen.

Inoiz ez dakizu zehatz-mehatz nola erantzungo duen pertsonak, beraz, poliki-poliki jarraitu, eta
handitu  bere  dosia  lau  egunean  behin,  pazienteak  guztira  gramo  bat  24  orduro  irentsi
arte.Gaixoa olioaren erabilerara ohituta dagoenean, hori lortzeko modurik onena zortzi orduz
behin gramo baten herena inguruko dosiak hartzea da, erabilerara ohituta dagoenean.Hala ere,
zailtasunak dituztenei gogorarazi nahi nieke dosia astiroago igo daitekeela, baina emaitzarik
onenak lortzeko, ahalik eta azkarren irentsi behar dela.

Hauek dira Rickek gomendatzen dituen dosi-argibideak, pazienteak bere tolerantzia nahikoa
azkar  eraikitzen badu.Protokolo  hori  jarraituz  gero,  gaixo  askok hiru  astetan 8  orduz behin
gramo baten herena har dezaketen punturaino egin dezakete lan.Baina, batez beste, paziente
gehienek  lauzpabost  aste  behar  izaten  dituzte  dosi  bakoitzeko  kantitate  hori  irensteko,  eta
ondoren egunean gramo bat hartzen jarraitu ahal izango dute sendatu arte edo haien egoera
kontrolatu arte.

Rick-i  gustatzen zaio  sendagai  hau plastikozko xiringetan hornitzea,  orratzak  ez dituztenak,
olioa estutu daitekeen irekidura txiki bat besterik ez dago.Olioa horrela emateak gaixoari bere
dosiak neurtzea errazten duela dio eta substantzia arrotzek sendagaia kutsatzea eragozten
duela dio.

Gehienek  irentsi  behar  duten  zenbatekoa  ulertzeko  modurik  errazena  ale  laburreko  arroz
lehorra bezalako zerbaitekin alderatzea da.Hasiberrientzako dosiak arroz ale horietako baten
tamainaren erdia edo hazbeteko zortziren bat ingurukoa izan behar du, kopuru hori tanta baten
laurdenaren berdina izango litzateke.Zenbait kasutan, tolerantzia oso baxua dutenek hasieran
eroso maneiatzeko gehiegizkoa izan daitekeela ere aurki dezakete, beraz, behar izanez gero,
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are gutxiagorekin has daitezke.

Tamaina horretako dosiak egunean hiru aldiz hartu behar dira, goizean goiz, arratsalde erdian
eta gaixoa oheratu baino ordubete lehenago.Hasiberri batek egin behar duen guztia plastikozko
xiringatik arroz lehor erdi baten baliokidea estutu eta hori da haien dosia.Nahiz eta oso kopuru
txikiaz ari garen eta gaixoari kalterik egingo ez dion, bere potentzia dela eta, substantzia hau
errespetuz erabili behar da.

Dosi honetan lau egun igaro ondoren, dosi bikoiztu egiten da, arroz ale baten tamaina berdina
dutenak, edo dosi, hazbete-laurdeneko luzera duten dosiak, xiringatik estutzean.Gero, lau egun
geroago, dosia bikoiztu egiten da berriro eta lau egunetik behin jarraitzen du pazienteak dosi
bakoitzeko hamasei aleren baliokidea irentsi arte.Kopuru hori zortzi edo bederatzi olio tanta da
dosi bakoitzeko, hau da, gramo baten herena gutxi gorabehera.

ml bat gramo bat baino pixka bat gehiago da pisuan, beraz, pazienteek nahi badute, neurketa
hau  erabil  dezakete  dosia  zehazteko.Une  horretan,  pazienteek  normalean  dosi  honekin
jarraitzen dute beren egoera medikoarekin nahi den efektua lortu arte.Dosia hain azkar handitu
ezingo duten pazienteak egongo dira, baina Rickek ahal bezain azkar har dezatela eskatzen
die, olioak sufrimendua arintzeko.Horrez gain, botika hau azkarrago har dezakeena izango da
eta Rickek ez du horrekin arazorik, gaixoa azkarrago hartzen duen bitartean, askoz azkarrago
sendatuko dela esan nahi du.

Egia esan, Rickek uste du pazienteek beren erosotasun-eremuan egon behar dutela sendagai
hau  erabiltzeko  orduan.Baina  oraindik  ere  uste  du  egoera  larria  duen  edonork  ez  lukeela
substantzia honekin jolastu behar, izan ere, behar bezala hartzen ez bada, tratatu nahi zen
egoera ezingo du gainditu.

Botika  hau  erabiltzeko  oso  segurua  denez,  normalean  ez  ditugu  dosiak  zehatz-mehatz
neurtzen,  baina  neurketa  zehatzak  eta  zehaztasun  nahikoa  duten  eskalak  gustuko
dituztenentzat, hasi 0,01 g inguru egunean hiru aldiz lehen lau egunetan.Gero, ahal baduzu,
bikoiztu 0,02 g-ra lau egunez, gero 0,04 g-ra lau egunez, 0,08 g-ra lau egunez, 0,16 g-ra eta
gero  0,32  gramokoa.Hau  izango  litzateke  substantzia  hau  azkar  irensten  dutenentzako
dosifikazio-egutegi aproposa.

Indica kimuaren kalitate handiko anduiak lan egiteko lor ditzakezunean, sortzen den olioa oso
lasaigarria izango da.Hau da olioak izango duen efektua benetako "Rick Simpson Oil" ekoiztu
baduzu eta kezkatzeko ezer gutxi dago.Pazienteak besterik gabe lo egiten dira eta azkenean
esnatuko dira.Batzuk hasieran harri samarrak sentituko dituzte, baina ez dute kalterik izango,
eta normalean jaiki eta ordubete barru, lo sentimendu hori desagertu egiten da.Olioa kalamu
barietate sativaz ekoizten bada, espero arazoak eta iraupen luzeko sativa dinamizatzaile bat.Ez
duzu nahi minbizia bezalako baldintza larriak dituzten pertsonak efektu horiekin olioa hartzen
saiatzen ari denik eta pazienteak ez ditu indica on batek eman ditzakeen onura sendagarriak
jasoko.Denek ez dute gustuko altua izatea eta sendagaitik ez da kontua substantzia honekin
gehiegi harrituta egotea.Baina kasu batzuetan pazienteen bizitza arriskuan dagoenean, dosi
handiagoak ematea izan daiteke bizitza salba dezakeen gauza bakarra.

Kontua da  sendagaia  gaixoari  egunean  hiru  aldiz  sartzea.Gaixoak  atzamarra  jarri  eta  gero
hortzetatik kendu dezake.Ondoren, hartu ur hotz edo te trago bat eta nahiko erraza izango dute
irensteko.Zapore  atsegina  ez  duen  estraktua  sortzen  dute  andui  batzuek,  baina  hori  erraz
tratatzen da.Besterik gabe, jarri gaixoen dosia ogi zati txiki batean eta tolestu, gero ahora sartu
eta  ur  edan  bat  eman.Gauza  bera  egin  daiteke  bananak  edo  beste  fruta  mota  batzuk
erabiltzearekin  ere.Olioa  gaixoari  ahalik  eta  azkarren  sartzea da ideia,  baina Ricki  oraindik
gustatzen zaio bere erosotasun-eremuan geratzen direla ikustea.

Pertsona oro desberdinak dira eta sendagai honenganako tolerantzia aldatu egingo da pertsona
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batetik bestera, beraz, ziurtatu gaixoa eroso dagoela irensten ari den kantitatearekin.Baldintza
larri  askorekin,  garrantzitsua da pazienteek sendagai  hau azkar  irenstea,  beraz,  bizirauteko
aukera hobea izan dezakete.Dagoeneko aipatu dudanez, olioa kaltegabea den arren, gehiegi
hartzen bada, askotan pazienteek ez dute esperientzia atsegin.Beraz, landu haien dosia poliki-
poliki; horrela erabilpenarekin gustura geratuko dira.

Hala ere, esatea gustatzen zaigun bezala, gaixotasun oldarkorrak modu oldarkorrean tratatu
behar  dira,  beraz,  bizitza  arriskuan  jartzen  zuen  zerbait  izango  banu,  ahalik  eta  denbora
laburrenean hartu nezakeen extract gehiena hartuko nuke.Prestatuta egoteak merezi duela uste
dut,  beraz,  ahal  dutenek  lehenbailehen  hasi  beharko  lukete  ohitzen  olioaren  ondorioetara,
orduan jakingo baitute zer espero behar duten, noizbait  dosi handiagoak hartu behar izanez
gero.

Zure  gorputza  osasun  egoera  onean  berrezartzeko  tratamendu  estandarra  hiru  hilabeteko
epean  irensten  diren  kalitate  handiko  60  gramo  olio  da.Kimioterapia  eta  erradiazioa  hartu
dutenentzat,  komeni  da  120  eta  180  gramo olio  irenstea  lehenbailehen.Normalean,  60  g-k
minbizi larri bat senda dezake, baina mediku-sistemak kaltetutakoen kasuan, askotan gehiago
behar da minbizia ez itzultzeko eta tratamendu hauek utzitako kaltea konpontzeko.

Gaixoa berriro osasuntsu dagoenean,  dosia  hilean gramo bat  edo bira  jaitsi  dezakezu edo
gaixoak  irenstea  nahi  duen  adina;  gure  ikuspegitik,  zenbat  eta  gehiago  hobe.Ez  saltatu
mantentze  dosiak,  osasun  ona  mantentzeko  garrantzitsuak  baitira.Hilean  gramo  bat  edo
egunean  tanta  bat  arratsaldean  lan  egin  eta  gero  ez  dirudi  askorik  baina,  Ricken arabera,
beharko luke.nahikoa izan zure gorputza osasuntsu mantentzeko.

Horrez gain, pazienteek olio tratamenduarekin batera sagar haziak eta gari belarra bezalako
beste gauza natural batzuk erabiltzea gustatzen zaio.Nire esperientziaren arabera, gaixoek ere
kalamu haziak  (eta intsentsua,  mirra eta lupulua)  jatea eskatuko nieke,  daukaten olioa oso
nutritiboa eta ona baita gorputzerako.

Rickek uste du pazienteek beren gorputzaren pH-a ahalik eta azkarren igotzen saiatu behar
dutela sandia edo limoi zukua etab.Honek garrantzi handiena duela dio eta horrela eginez gero,
gaixoari bizirauteko aukera askoz ere hobea eman diezaiokeela.

Era berean, gaixoek fruta eta barazki gordina gehiago jaten hasi behar dute eta haragi gutxiago
jan, batez ere prozesatutako barietateak, toxina gehiago dituztenak.Rickek zukua ateratzeko
makinen erabileran sinesten du eta C bitamina dosi handiak ere onuragarriak izan daitezkeela
uste du.

Hau Rick Simpson protokoloa da eta bere izena betikotasunaren arrazoia da.Seguruenik garai
guztietako  aurkikuntzarik  garrantzitsuena  da  eta  gizon  honek  eman  digunaren  eragin
onuragarria ezin da gehiegi esan.Zertarako balio dute medikuntza eta teknologia modernoek
funtzionatzen ez dutenean?Emaitzak ikusi nahi badituzu, probatu Rick sendatzeko metodoa.

Olio honi sendagaia deitzeagatik kritikatu gaituzte, baina zer bestela deituko zenioke hainbeste
arazo mediko tratatzeko arrakastaz erabil daitekeen substantzia bati?Batzuen ustez, sendabide
guztiak hitzak esan nahi du olio honek betiko bizitza emango duela, baina hori ez zen Ricken
asmoa.Zalantzarik gabe, sendagai honek zure bizitza luzatu dezake eta erabilerarekin askoz
gehiago bizi zaitezke, hori ez dago zalantzarik.Hala ere, horrek ez du esan nahi betiko bizitza
emango duenik.

Olio hori oraindik ez dago legez gehienentzat eskuragarri eta, beraz, denbora luzea beharko da
zenbat urte gehitu eman ditzakeen zehazteko.Oraindik, ez dugu botika hau hilezkortasunaren
elixir bat denik ikusten eta irmo uste dugu ez zaituela balen aurkakoa egiten.Hala ere, Rickek
dioen  bezala,  inoiz  hilezkortasunaren  giltza  aurkitzen  badugu,  ziur  dago  kalamua  osagai
nagusia izango dela.
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Mesedez, ez pentsa hura erabiltzen ari zarenean ezin duzula birusik kontratatu.Baliteke gripea
bezalako  gauzak  harrapatzea,  baina  haren  ondorioak  asko  murriztu  daitezke  eta  askoz
azkarrago sendatuko zara.Pandemia edo horrelako zerbait gertatuz gero, landare honek eman
dezakeen olio  zoragarria irensten baduzu edo dagoeneko irensten baduzu,  zure bizirauteko
aukera asko handituko litzateke, zalantzarik gabe. Jindrich Bayer,Phoenix Tears: Rick Simpson
istorioa,lehen bi edizioen epilogoa

“JB, galdera bat daukat, nire anaiak minbizia dauka, (mediku-establezimenduak) urdaila kendu
zioten, gero kimioterapia eman zioten, horrek minbizi gehiago sortu zuen, ezin duela ezer jan,
ezta likidorik ere, bota egiten ditu.Orduan azkenean lortu nion erretxina; nire berriak egin zuen,
baina koherentzia pixka bat lodia da (ikusi argazkia).Baina eman eta hartzen ibili da.Oztopoa
goiko hesteetan dago,  minbiziaren hazkundea.Ahoa oso lehorra dago,  min biziak direla eta
morfina ere hartzen ari baita.Azkenean likido batzuk edan zituen baina likidoak bi aldiz bota
zituen  eta  hirugarrenean  ez  zuen  odolik  izan.2  aste  eman  dizkiote  medikuek  eta  etxera
bidaltzen dute.Zer egin dezaket???Lagundu mesedez, 11 gramo erretxina ditu alargun zuriaren
tentsioaren ¼ libra batetik.Mesedez, lagundu al didazu non lortu ahal izango ditudan benetako
RSO  batzuk  berarentzat  titulu  guztiak  betetzen  dituena.Kalifornian  dago,  LAeta  ni  El
Salvadorren  nago.Oso  egoera  gogorra  da  eta  hemendik  ezin  izan  dut  gauza  handirik
egin.Aholkuren  bat  mesedez.”  Rikardo
-- Tira, zenbat eta lehenago hasi olioa irensten, orduan eta lehenago hobetuko da bere bizi-
kalitatea.Esan  iezaiozu  erretxina  hori  130  °C-tan  jarritako  labean  ordubetez  eta  gero  jaten
hasteko.Dosi txikiekin hastea ona da baina pazienteak morfina hartzen dituenean, olio gehiago
eta morfina gutxiago eman diezaiekezu.Lehenengo egunak zailak izan daitezke elkarrekintzak
direla eta.Zorionak, JB

"Nire amarentzat sukaldaritza-olioaren lehen loteak arrakasta handia izan zuela eta 4/5 gramo
on  bat  berreskuratu  zituztela  esan  nahi  dut,  maila  goreneko  kimu  ontza  batetik!Ilargiaren
gainean nire lehen saiakerarekin.Eta fidatu,  mutilak,  kafe bat  egitea bezain erraza da!Maite
zaitugu Rick.......” Mark

Intsentsua eta Mirra
"Intsentsua  kanabis  olioaren  tratamendurako  osagarri  bikaina  da.Bai  barnean  eta  bai
gaurkotasunean.Kannabis-olioa eskuragarri ez dagoen toki batean bizi bazara, kontuan hartu
intsentsu,  mirariak  ere  egin  ditzake.Bilatu  aurki  ditzakezun  mota  indartsuenak  eta
lasaigarrienak».JB

"Intsentsua probatu nuen topikoki mina kentzen laguntzen du.:)” Carole

“Young Living Essential  Oils-eko Frankincense  olioa  erabili  nuen Rick  Simpson-en Phoenix
Tears-ekin.Nire aitak 10 ordu pasa zezakeen minik gabe... 4. faseko minbizia zuen eta ezer ez
balego bezala ibiltzen zen. Shelly

“Intsentsua oso ona da gauza askotarako.Nire larruazaleko eguzki orbanetan erabiltzen dut,
egunero  pepinoarekin  nahastuta  aurpegian,  olio  esentzialekin  garbitu  ondoren,  toner  bat
lortzeko.Horregatik,  hain  gaztea  dirudi  65  urterekin.LOL!Txantxetan.Berrogeita  bi  ditut.Baina
azal dexente daukat, ez baitut parabenorik edo produktu kimikorik erabiltzen". Dania

«Belarre-dendetan  bilatu  beste  izenarekin,  Boswellia.Funtsean,  Advil-en  berdina  da,  baina
hobeto». Sharon

«Bada  erremedio  zahar  bat  intsentsua,  mirra,  oliba  olioa  eta  kanabisa  behar  dituena.Mirra
gainean argia!!Zorroak egiten ditu diabetikoentzat topikoki eta barrutik! Brian

«Naturan  hazten  denak  zaindu  gaitzake.Gauza  horien  guztien  bertsio  sintetikoak  dira
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kaltegarriak  frogatzen  ari  direnak.Landare  hauek  guztiak  (intsentsua,  mirra,  izpilikua,  iltzea,
menta,  etab.),  batez  ere  beren  toki  indigenetako  antzinako  landareek  urteak  daramatzate
harraparien eta ingurumen arazoen aurkako babes-agenteak hobetzen eta gauza horiek  ez
erabiltzeko erabil daitezke. tratatu baina sendatu!” Wendy

«Beste  hamarkada  batean  kanabis  medikoa  baldintza  guztietarako  onartutako  erabilera
funtsezkoa izango dela iragarri zuen, THC bezala funtzionatzen duten baina gaixoengan eragin
«handia» eragiten duen osagai  aktiborik  gabe prestatuko direlako.Mechoulamek ez du bere
interesa kanabisera soilik mugatu.Jerusalemgo Tenplu Santuan intsentsu gisa erabiltzen zen
intsentsua edo Boswellia sacraren hebreerazko levona-ri buruzko ikerketak egin ditu.Hebrew
Unibertsitateko kimikariak, orduko bere Arieh Moussaieff  doktore-ikaslearekin batera, Ekialde
Hurbileko intsentsuaren osagai nagusi batek antsietatea murrizten duela eta antidepresiboaren
antzeko eragina duela saguetan erakutsi zuen.

"Talmudak  Boswellia  erretxina  aipatzen  du  ardoan  jarritako  edabe  gisa  'zentzumenak
askatzeko',  heriotzara  kondenatutakoak  kezkatu  ez  daitezen...[Haien  aurkikuntzak]  oinarri
biologikoa  eskaintzen  du  oso  errotuta  dauden  kultur  eta  erlijio
tradizioentzat”.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Kannabis olioa eta intsentsuaren efektu sendagarrietan oso antzekoak dira.Besterik gabe,
gehitu kalitate handiko intsentsua (boswellia sacra) zure dietara edo jan ezazu egunean hiru
aldiz  (150  mg  egunean  hiru  aldiz  baldintza  ez  hain  larrietarako  eta  300  mg  edo  gehiago
gaixotasun larriagoetarako eta mina eta abarretarako) Edo protokolo bera jarraitu dezakezu eta
erabili  RSO erabiliko bazina bezalako dosi berdinak.Intsentsuak zure gorputza DNA mailatik
gora konpon dezake, eta minbizia eta beste gaixotasun "sendaezin" asko senda ditzake.Hori
ere ondo jakitea, uste dut.JB

«Asko  nago  atzo  Akilesen  tendoia  nahasi  nuelako.Ezin  dut  5k  sofa  gehiagoapenas
ibili.Norbaitek ba al du aholkurik azkar sendatzeko?». Jenna

--  Olio  asko topikoki  eta baita barrutik  ere.Gehitu intsentsu eta ale olioa kanabisaren salba
indartsu bati edo karité gurina/koko/kalamu-hazi olioarekin nahasketa bati.Beti bezala, % 20-30
THC salbatzaileak funtzionatzen du onena.Gozatu tratamenduaz.JB

"Boswellia freana olio esentzial hutsa hartzen ari naiz IV. faseko behazun-hodiko minbizirako,
biriketan eta hezurretara metastizatu dena eta nire gibelak 2 hilabeteren buruan gibelak funtzio
normala du orain, blokeorik gabe eta 9 hilabeteko diagnostikoa alderantzikatu dut bizitzeko. ,
eta nire gibeleko tumoreak txikitzen ari dira eta bat hiltzen ari da!!Oraindik asko interesatzen zait
kanabis-olioa,  baina  hedapena  geldiarazteko  kimioterapia  ere  egiten  aritu  naiz  eta  badakit
hurrengo hilabetean kimioa amaitzen denean nire gorputza gogor jo nahi dudala ahal dudan
guztiarekin.Liburua erosi dut, orain olioa nola egiten den jakitea behar du eta norbaitek lagundu
didan». Sara

“Kaixo esatera gelditu  naiz.  Oraindik  ere,  uztailaren 17an urtebete da 1-2 ml egunean hasi
nintzenetik, nire bizitza guztiz aldatu da eta ia 200 kilo galduta nago zehazki, 9 kilo falta dira,
nire dispensarioko farmaziak 179 mg CBD eta 179 mg THC olioa ditu. .5ml egunean eta %87
THC eta  %4 CBD egunean  1ml.  Eta  intsentsua,  mirra  eta  zukua.  EZAGUTZEN DUZUEN
BEZALA FUNTZIONAMENDUA JB, oraindik joango naizela jakinarazi nahi dizut! Bill

“Intsentsua erabiltzen dut mirrarekin Hashimotorentzat eta funtzionatzen du! Lastima bizi naizen
tokian ezin dudala petroliorik lortu, legez kanpokoa baita». Cynthia

"Orain dela 3 egun hasi nintzen neska baten garuneko tumorea txikitu zuen bi orduz behin
mingainean tanta batekin". Lindsay

«Orain  urte  batzuk  daramatzat  intsentsua  kapsuletan  jartzen.  Frankincensea  bere  kabuz
hartzen  nuen  nire  minbizia  tratatzeko  (kimiorik  edo  erradiaziorik  gabe)  kannabis-oliorako
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sarbide segururik ez nuen garai haietan. RSOrik ez nuenean eta orbanak agertzen hasi zirela
ikusi  nuenean,  Intsentsu  Sakratu  tanta  batzuk  zuzenean  azalean  jarri  eta  egun  batzuetan
orbanak desagertzen ikusi nituen. Erabat harrituta geratu nintzen! Urteak daramatzat jendeari
esaten.Oraindik kolonoskopia bat egin behar dut (COko asegurua lortzen dudanean) tumore
nagusia  desagertu  den  ikusteko.  Minbizia  ala  ez,  egiten  dudana  egiten  jarraituko  dut,  nire
onkologoak gomendatu bezala (bizitza osorako). Harrituta dago!" Lisa

"Nire txakurraren janarian intsentsu erretxina jarri nuen egunean bitan hilabete pare batez eta
pomeloaren tamainako tumore bat desagertu zen". Karen

“FRANKINTZENSE – esaten da tumoreak uzkurtzen dituela eta moteltzen duela minbiziaren
progresioa  geldiarazten  ez  bada.  Badakit  tumoreak  txikitzen  dituela  ikusi  dut  golf  pilotaren
tamainako tumoreak ezerezean murrizten! Tamara

"Duela pare bat urte nire metodologiaren osagai bihurtu nuen, kopaiba eta lemongrass olioekin
batera, emaitzak guztiz harrigarriak dira. Eskerrik asko JB partekatzeagatik". Markatu

"Arrazoi bat, gutxienez, bideoetan eta blogeko argitalpenetan esaten ari direlako da intsentsu-
olioak azido boswellikoa duela - intsentsu-oietako erretxinako osagai aktibo antitumorala. Baina
ez  da  horrela,  eta  arrazoi  sinplea  da  azido  boswellikoa  asko  dela.  molekula  astunegia
lurrunkorra izateko. Zenbait azido boswelliko daude intsentsu-oietako erretxinan, eta 450 – 500
bitarteko  pisu  molekularra  dute.  Hala  ere,  molekula  lurrunkorrak  –lurruntzeko  gai  direnak–
300etik beherako pisu molekularra dute".
-- Horregatik, intsentsua eta mirra erretxina mastekatzea gomendatzen dut, eta intsentsu eta
mirrarekin (espero/ustez) sortutako olio esentzialak ez irenstea. JB

"Frankincense  Oil-ek  Bell-en  paralisia  kentzen  lagundu  zidan  astebetean!  Inoiz  jaso  nuen
tratamendu onena "legala" izan zen. Jason

"Frankincense, Ylang Ylang, eta, batzuetan, Clary Sage Justin-en konvulsietarako lau hilabetez
erabili dut eta hobekuntza bat ikusi dut. Hasi nintzen garaian, egunean hiru krisi izaten zituen
eta egunean bat izatera pasa zen eta batzuetan bizpahiru eguneko konvulsionarik gabe. Irakurri
dut non Angelicak ere laguntzen duen konvulsietan. Haren neurologoa oso ondo dago, baina ez
da benetako ezagutzarik edo inolako protokolorik. Aromaterapeutak ez omen dira oso ezagunak
erabiltzen.  desamortizazioen  kontrolerako  ezinbesteko  olioak  ere.  Inhalazioa  eta  diluitutako
topiko aplikazioa funtzionatzen ari direla dirudi, baina ondo legoke orientazio batzuk edukitzea.
Modu  zailean  ikasi  nuen,  zalantzarik  gabe,  alkanfora  duten  konposatuekin  (erromeroa,
eukaliptoa,  erpinarekin)  edozer  bezala  saihesteko  olio  batzuk  daudela.  izpilikua,  salbia
espainola) edo tuyona eta baita beste batzuk ere". Judy

"Gure erreskate-medikuntza zintzoa da. Apalategian gordetzen dut eta MCT olioarekin diluituta
erabiltzen dut. Rae-k ahoz CO-rekin erabiltzen duen eramaile-olio bera.
Usain bat  edo bi  sudur azpian,  eta ondoren belarri,  tenpluetan,  lepoan,  eskumuturretan eta
oinen atzealdean. Orain arteko erreskate sendagairik onena da. Azkarra eta eraginkorra, baina
dibulgazio guztiarekin; ez beti." Mark

“Intsentsu  olioa  Boswellia  serrata  zuhaitzen  erretxinatik  dator.  Aromaterapia  olio  batzuek,
lurrinek eta intsentsu mota batzuek dute olio hori. Medikuntza Ayurvedikoak, Indiako osasun-
laguntza  tradizionalak,  intsentsu  olioa  ere  erabiltzen  du  hainbat  baldintza  tratatzeko.
Mendebaldeko  medikuntzan,  intsentsu  olioa  interesgarria  da  hanturaren  aurkako
propietateengatik,  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center-en arabera.  Albo-ondorio  batzuk
posible dira, baina MSKCC-k dio intsentsuak hantura-baldintzak tratatzen dituzten botikek baino
efektu negatibo gutxiago dituela, hala nola, esteroideak eta antiinflamatorio ez-steroidalak.

Intsentsu olioa hartzerakoan albo-ondorio gastrointestinalak gerta daitezke, Physicians' Desktop
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Reference-ren arabera. Urdaileko atsekabea, goragalea, sabeleko mina, erre sentsazioak edo
betetasun sentsazio desatsegina izan ditzakete. Intsentsu olioak urdaileko mina edo urdaileko
mina ere okerrera egin dezake.

Intsentsu-olioak  odola  murrizteko  efektuak  ditu  eta  odoljario  anormalak  izateko  arriskua
areagotu  dezake,  Maryland  Unibertsitateko  Medikuntza  Zentroak  adierazi  duenez.  Hau
kezkagarria  da  batez  ere  odoljarioa  duten  pertsonei,  edo  koagulazioaren  aurkako  efektuak
dituzten sendagaiak edo beste belar batzuk hartzen dituztenak, hala nola warfarina, heparina,
ibuprofenoa, aspirina edo ginkgo biloba. Kirurgia edo hortz-prozedura bat egiteko programatuta
dagoen edonork intsentsu-olioa hartzeari utzi beharko lioke aldez aurretik.” Shelley

Intsentsua eta Mirra erretxinak prozesatzea
Izoztu intsentsua, birrindu nahasgailu batean izotz-kuboak bezala (segundo batzuetan abiadura
oso handian), eta isuri oliba olio oso beroa (100 °C) hautsari. Utzi koktel bat bezala nahasten, 3
minutuz  edo.  Botila  batera  bota  olio  nahasketa  eta  utzi  egun  batzuetan  esertzen,  geruzak
bereizi eta zure intsentsu-estraktua lortu duzu. Gehitu mirra baduzu - prozesatu era berean -
izoztu, xehatu, gehitu olio beroa, utzi esertzen, bereizi.

Ondoren, gehitu kanabis-olioa intsentsua, mirra eta oliba olioaren nahasketari.  Egunean hiru
aldiz jan dezakezu ere. Kalamu-hazien olioa ere gehituko nioke, bereizita, eta oinekin masajea
emango nioke. JB

Kannabisa erretzea
"Nire 28 urteko lagunari ebakuntza egin diote gaur bularreko minbiziagatik, esan dute minbizia
kendu diotela baina oraindik kimioterapia egin nahi diote.Aurretik hitz egin dugu eta kimioterapia
ukatzeko esan nion eta besterik ezhartu RSO.Zuzena al naiz honetaz?Phoenix Tears-en irakurri
dudanaren arabera, hau zuzena dela pentsatuko nuke, baina zure laguntza nahiko nuke honi
erantzuteko.Eskerrik asko.” Justin

--  Ondo  egin,  Justin.Ez  dago  kimioterapiarik  edo  azterketarik.Ebakuntza  ez  zen
beharrezkoa.Datozen  sei  hilabeteetan  120-180  g  olio  jan  eta  jarraitu  gure  webguneko
argibideak.JB

"Imajinatu jendeari prakak nola janzten irakasten saiatzen...Erraza dirudi.Zer gertatuko litzateke
jendea egunero mezuak bidaliko balizute galtzak nola jarri  galdetzen?(larrigarri)  Lurrazaleko
eguna  bezalakoa  da!Prakak  janzten  baditut  eta  ondo  egiten  badut,  hau  da  beste  norbaiti
erakutsiko diodan modua.Agian barre egingo nioke galtzak atzerantz jartzen saiatu nahi dutenei
eta esanez: “Aizu, ondo moldatzen dira, noski, baina ez du aldatzen atzerantz egotea!(Khris
Kross-entzat funtzionatu zuen). JB besterik ez da esaten zer funtzionatzen duen eta ez digu
beste modurik esango, ez dagoelako beste modu batzuen beharrik.Jarraitu jarraibideak edo ibili
prakak atzerantz jarrita,  baina ez haserretu JBrekin hori  egiteko modu egokia erakusten ari
zitzaizun konturatzen zarenean!Ez gara liburu batean testua aldatzen saiatzen,  beste liburu
batzuk ikertzen baizik!». Txad

--  Eskerrik asko,  Chad,  azalpen bikaina izan zen eta bai,  arrazoi  duzu.RSO medikuntzaren
arazo hau oso sinplea da, non benetan zailagoa egiten duela.Jendeak sinestea errazegia da,
hots, sendagaia beraiek probatu ezin dutenean eta horri buruz bakarrik irakurri behar dutenean.

Eta guztia da jendearen bizitza jokoan dagoela.Beraiekin berba egiten dut, mina ikusten diet
aurpegian, ez iezadazu galdetu zer egiten didan urte hauen ondoren.Niretzat ez dago hemen
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inprobisaziorako  leku  handirik,  ez  dago  bebop  solo  luzeetarako  edo  free  jazzerako
denborarik.Hau  antzinako  hamabi  konpaseko  blues  sendoa  da  eta  hamabi  konpas  luzea
da.Rickek jarraitu beharreko jarraibideak eman dizkigu, baina denek gurpila berrasmatu nahi
dute, ego-arazo batzuengatik edo giza ahultasun batzuengatik.

Honi  buruz  esaten  dudan  guztia  da,  lehenik  eta  behin  arroz-sukalde  bat  eta  haizagailua
menperatzea.Lehenik  eta  behin  RSO,  gero  kanabisaren  sendagaiaren  beste  forma  guztiak
(gutxiago indartsuak).Potentziak garrantzia duelako.Zenbat eta indartsuagoa eta lasaigarriagoa
izan  olioa  orduan  eta  hobeto  gaixoarentzat.Ez  duzu  barne-baldintzetan  probatu  beharrik,
probatu larruazaleko baldintzetan lehenik eta ikusi  azkarrago sendatzen den benetako RSO
indartsu  eta  lasaigarriarekin  %  95-98  THC-arekin  edo  beste  edozerrekin,  horrek  erantzun
beharko  luke.Orduan  jakin  ezazu  zure  larruazalean  gertatzen  ari  den  gauza  bera  zure
gorputzaren barruan gertatzen dela sendagai hau irensten duzunean.

Hori egin ondoren, funtsean, kanabisaren sendagaiaren forma ez hain indartsuekiko interesa
galduko duzu.Ez kasu batzuetan lagundu ezin dutelako, baizik eta zergatik hegan egin bigarren
edo hirugarren klasean,  diru berdinarekin lehen klasean hegan egin dezakezunean eta aldi
berean zure bizitza azkarrago eta fidagarriagoa salbatzen duzunean?

RSO premium sendagaia da, eta gainerako guztiari begiratzen diodan modua ez da premium
sendagaia.Eta premium sendagaia nahi dut, zergatik nahi dut sendagai diluitua benetakoaren
ordez?Zenbat eta lasaigarri eta indartsuago olioa orduan eta hobeto funtzionatzen du sendagai
gisa, eta hori ez da inoiz aldatuko". JB

"RSO onena % 95-98 THC da eta oso indartsua eta lasaigarria da.Hori baino beste edozer
(kanabis  gordinak,  zukuak,  jangarriak,  CBD  olio  altua,  BHO  ez-deskarboxilatua,  tinturak,
salbesak, konkokzioak, beratzeak, esan nahi baduzu) kanabisaren sendagaiaren forma ez hain
indartsua da.Cannabisaren sendagai mota guztiak onuragarriak dira neurri batean, noski, baina
ez ezazu apustu egin zure bizitza kanabisaren sendagai gutxiago indartsuen alde". JB

Larruazaleko egoerak, erredurak, ekzema, etab.

«Igande goizean 3. graduko olio irakiten erredurak jaso nituen atzametan.Anpulu handiak eta
oso  mingarriak.Gogoratu  nuen  RSO  irakurtzea  harrigarria  dela  erredurak  sendatzeko,  eta
horrela  probatu  nuen.OMG Folks,  erretzea  guztiz  desagertu  da  40  ordutan bakarrik.Horren
arrastorik ez.kopuru ona aplikatu nuenRSO anpuletan, Aloe Vera fresko xerra eta benda bat.12
ordu geroago errepikatu.Ez da 3. aplikazioaren beharrik.RICK SIMPSON ROCK ZUEN”. Bobbi

«Olioa  (koko-olioan  infusioa)  egin  nuen  lehen  aldiz  bizilagun  adineko  baten  bizkarreko
tratamendu  topikorako  izan  zen.Minak  zituen  guztian,  azkura  handia  egiten  zuena.Oheko
zomorroak baztertuta daude, baita skabiak, arkakusoak, skeeters eta halakoak ere, bizkarrean
beste  inon  ez  ziolako  kaltetu  eta  bere  ohean  ez  dagoelako  animalien  jarduera
zantzurik.Badakizu zer egin zuen bere semeak???Bere koltxoia asko ihinztatu zuen produktu
kimikoekin  existitzen  ez  ziren  zomorroak  kentzeko.Koltxoi  berri  bat  eman  nion  argibide
esplizituekin  ez  dela  ihinztatu  behar,  nirea da maileguan,  behar  duen bitartean.Odoltzerako
ultzeragatik  ospitalera  sartu  behar  izan  zuen  eta  han  zegoen  bitartean  bizkarreko  arazoa
adierazi zion eta badakizu zer esan zioten medikuek???Garbitu ilea eta gorputza zorrientzat.Ez
du zorririk.Beraz, nori entzungo diodala uste duzu berari laguntzeko?Medikuak?EZ.Olioa egin
nuen, harekin bizkarra tratatu eta hobekuntza eta sendatzen ari dira". Michelle

“Nire koinatak txerri  txuletak frijitzen ari  zen eta,  funtsean,  hatzak olio  beroan irakiten sartu
zituen lehen koiperaino eta zuritu ziren oilasko egosi bezala.RSO jarri genien eta mina minutu
batean edo gutxi gorabehera desagertu zen, egunean 2 x estali zituen RSOarekin.Oso azkar
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sendatu ziren egun gutxitan eta ez zen larruazaleko galerarik edo orbainrik izan.Harrigarria da
orain  sukaldeko  hozkailuan  pixka  bat  gordetzea,  beraz,  norbait  erretzen  bada  (batez  ere
haurrak) berehala aplikatuko dugu RSO, ez dago horrelako minik sentitu behar hori zainduko
duen landare natural bat dugunean. ”. Debra

«Eguzki-erredura larrietan erabili nuen.Oso ondo funtzionatu zuen, astebete baino gutxiagoan
labanako  zauria  sendatzen  ikusi  dut.Halitosia  ere  sendatzen  du.Sei  hilabete  edo  gehiago
daramatzat erabiltzen eta konvulsietarako botikak erabat atera zitzaizkidan.Agortu nintzenean
konvulsi txiki bat izan nuen.Zorionekoa naiz horrelako sendagaiak eskuratu ahal izateaz, nerbio
minetarako ere erabiltzea gomendatzen dut”. Jack

«Berorako egur-sukaldea erabiltzen dut, beraz, eskumuturreko erredurak hilabete hotzagoetan
lagundu dit.Iazko udazkenean erredura  sakona egin  zuen,  oraindik  esnatu  gabe.RSO olioa
eman zidaten aldez aurretik, beraz, piska bat aplikatu, erredura estali eta bi egunetan eremua
adabaki arrosa eta garbia zen, baba edo erre itxurarik gabe!%100ean saltzen naiz!” Janine

«Duela urte batzuk burua moztu ostean eguzki-erredura polita hartu nuen.Hurrengo egunean 14
ordu inguru egon nintzen Coloradoko eguzkipean.Lehenago ere eguzki-erredura bat izan dut
buruan.Lehenengo aldian hilabeteak behar izan ziren sendatzeko eta denbora guztian min egin
zuen.Azken aldi  honetan kanabisarekin infusiozko ukendu bat  jarri  nuen eguzkitan erretako
buruan.3 egun geroago zuritu zen behin eta guztiz sendatu zen ondoren.Eguzki-erredura duten
pertsonentzako kanabisa!” Nate

"Galdera bat daukat.Ezagutzen al duzu inor hau teilakarako erabiltzen duenik?Askotan jasotzen
ditut batez ere estresatuta daudenean eta jakin-mina daukat.Eskerrik asko." Trina

- Jarri olioa puntu minetan, gordinik edo tintura batean, eta gaixoari ere jan ezazu olioa, emaitza
onenak lortzeko.JB

"Nire artikulazioak atzamarretan kiskatzen dira eta listo, olio pixka bat igurtzi, mina desagertu
egin  da.Azken  astean  erre-upelean  erre  nintzen,  3  hazbeteko  azal  beltz  eta  borborka
eskumuturraren  barrualdean.Olio  kopuru  txikia,  benda,  bi  egun  geroago,  azal  arrosa
harrigarria.Berriro aplikatu, berdin, bi egun geroago eta sendatu zen...Eskerrik asko!!!" Janine

"Goiza  eskoziarra,  nire  ahizparekin  hitz  egin  nuen  bart  eta  dena  sendatuta  dagoela  esan
zuen!!!!Sendagaiak sendatu zion bere teilatupea.:) Zoragarria sentitzen dela dio.Idatzi aurretik
%100ean ziur egon nahi nuen.Mila esker zure laguntzagatik.”

«Nire semeak eta nik ere topikoki erabili zuen teilatxoa agertu zen lehen unetik. Berririk ezteila
agertu zen eta ez zen beste sintomarik hauteman. Miraria”. Matija

“RSO estiloko olioa erabili dut aurpegiko sorgin-garatxo batean.Bi aplikazio tirita batekin estalita
eta ia desagertu da!”. Leslie

“Berarekin 2 garatxo ere kendu nituen.Bizitza osoan hanka gainean izan nituen». Michelle

"Kanabisa  infusioa  oliba-olioa  erabili  dut  erredura  eta  mozketetan  eta  egun  pare  batean
sendatzen dira.Inoiz ez da horrelakorik ikusi.Badakit RSO hobea izango litzatekeela.Kannabisa
dena tratatzeko erabiltzen zen gure gobernua gutizia izan baino lehen". David

“Olioa berotu nuen eta aurpegiko krema potearekin nahastu nuen.Egunean 2 aldiz erabiltzen
dut eta 2 hilabete inguru daramatzat.Lortzen nituen garau sakon sakonak (badakizu nolakoak,
astebete behar dute azalera ateratzeko eta ERRALDOIAK dira!) jada ez daude.Gara horien
orbainak ere lausotzen ari dira.Larruazala estutzen hasten dela ikusten ari naiz!Dibertigarria da
argitalpen hau, gaur emaitzak nabaritzen ari nintzelako!Olio hau harrigarria da eta aurpegiko
krema erabilera askotariko bat besterik ez da.Eskerrik asko Rick." Jennifer
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"Ihes-hodi  batean  nahiko  ondo  erre  nuen  eta  mahats-haziaren  estraktuarekin  infusatutako
kanabis-olioa jarri  nuen eta astebete baino gutxiagoan sendatu zen eta ia ez zen minik edo
narritadurarik eta ORRIBArik EZ!" Daniel

“Erreduratan  erabili  dut  eta  ezin  dut  esan  non  erre  nintzen.Ez  beldurrik  eta  ez
markarik.Ikaragarria.Astebeteko erredura izan nuen eta ez zen sendatuko.Olioa erabili nuen eta
lau egun barru azala berria daukat.Astebete geroago ezin dut esan non erre nintzen.Gauza
ikaragarriak”. Clifford

«Bai, bai, erredurak sendatu ditut RSOrekin.Eta orbainik ez!” Erin

"Mina literalki berehala desagertzen da eta egun batean hantura desagertzen da.Duela hilabete
pare bat erredura bat tratatu nuen eta orain tratatzen ari naizen beste bat daukat.Sendatzeko
denbora bizkortzen du asteetan eta asteetan.Zein larria den erredura eta EZ BALDURI eta ez
sentsibilitaterik erre ninduten tokian.Olioa denetan erabiltzen dut eta dena esan nahi dut.Inoiz
jango nukeen kalitatea ez zen lote bat ere egin nuen duela gutxi, beraz, zorrozki erabiltzen ari
da.Aurpegiko  bat  egin  nuen,  OMGosh,  emaitza  harrigarriak.RSO  erabiltzen  dut  imajina
daitekeen gaitz bakoitzerako".

"Ia 6 hilabetez sendagai izugarriak eman zizkidalako larruazaleko egoera batek beldur asko
daukat.Ai sorpresa!Tratamenduaren ondoren aste batzuk nire larruazala txarra da berriro.Hau
jakitea ona da.Ikaragarri nengoen sendagaiekin, larruazal maluttsu eta lehorra, izerditan, ene
jainkoa izugarria zen.Ez dut dok berriro ikusiko". Nikki

"Olioa erabili  dut larruazaleko infekzioak, buruko minak, eltxoen ziztadak,  onddoak, loak eta
erlaxazio hutsa egiteko.Oso lagungarria 1 bateanstlaguntza-kutxa”. Silvia

“Jauna, 60. hamarkadako hippy zaharra naiz eta Ipar Kalifornian bizi naiz.8-9 urte daramatzate
hainbat Train Wreck eta White Widow hibertizatzen emaitza bikainekin.Rickek White Widow ere
erabili duela ikusi nuen.Une honetan Jason izeneko Hospice-ko paziente bati laguntzen ari naiz
Redding-en,  Ca.  konbaleszentzian,  nor zen/da? MRSAren azken faseetatik  hiltzen naiz  nire
mediku zaharrak Ronald Sand doktoreak zuzenduta...Duela lau hilabete hasi nintzen egiten eta
egiten ari naizen tinturak ematen, bai uretatik budder erauzketara eta baita gurina ateratzeraino.

Unity Church-ekin joaten naizen hazle anaia lagun batek zure web gunera sartu ninduen orain
dela hiru aste.Jasonek "JOY GREASE"-n hasi du eta bere lehen hoditik pasatu da eta orain
bigarrenean  da.Duela  hilabete  pasatxo  bere  pilotak  softbol  bat  baino  meloi  handi  baten
tamainakoak  ziren...Nire  gozogintza  jaten  nuenetik  eta  "Magic  Grease"  zuzena  irensten
zuenetik, egunero hobetzen ari da eta bere Gonadak ia tamaina normalera itzuli dira...MRSA
sendabiderik ez dagoela esaten dute???

Jasonek oheko min handiak izan ditu bizkarrean, ezin baita alboan edo sabelean etzan.Orain
esaten dit behera egiten ari direla eta gure medikua herriko beste talde batekin agertu zenean
denek ezin zuten ulertu zergatik ez zegoen hilda edo zergatik hobetzen ari zen.Oraindik ez diot
medikuari nire/gure kalamu olioaren tratamenduari buruz esan, baina laster egun batean egingo
dut...Benetan nahi dut medikuaren baimena orain bere minak Olioarekin topikoki tratatzeko, ez
al  zaude  ados???Hilabete  besterik  ez  zituen  bizitzeko  gaixo  baten  MRSA  geldiarazi
badezakegu, pentsatu zer esan diezaiokeen edo zer esan behar diodan mediku komunitateari
BEHAR ZEN DU.Bakea eta errespetua, Craig"

"Nire  senarrak  30 urteko orbain  bat  izan  zuen  erredura  baten ondorioz,  azaleko  txertaketa
behar  izan  zuen...Beraz,  pentsatu  nuen,  aha,  produktu  harrigarri  honekin  esperimentatzeko
beste leku bat.Beno, zero baino gutxiago uste zuen edozer egingo zuela...Aplikazio batzuen
ondoren, morphing ari da, orain pigmentua du ez zegoen lekuan.30 urtean inor hazi ez den
ilearen hazkuntza». Rebeka
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«Bigarren  graduko  erredurak  izan  nituen  aurpegian  eta  besoetan  etxeko  sute  baten
ondorioz.RSO kakao-gurinarekin nahastuta jarri  nuen hilabete osoan zehar eta ia ezin duzu
esan  inoiz  erre  nintzela.Harrigarria  da  zein  azkar  funtzionatzen  duen  eta  inoiz  izan  dudan
minaren hiltzaile onena da". Amerikanisch

«Duela gutxi azkura hasi zen sator bat nuen larruazalean.Dab bat egunean behin aplikatu nuen
egun batzuetan eta satorra benetan txikitzen hasi zen!Harrigarriari buruz hitz egin». Amanda

"Nire cannabalm koko olioaren barruan ere esekita zegoen, eta asko lagundu zidan alopezia
nuenean". Matty

"Nire neska-lagunak 2 urte baino gehiagoko MRSA infekzioa izan zuen eta antibiotiko ugari
probatu  zituen  erabilgarri  indartsuenetako  bat  barne.Lurrungailuaren  mahuka  batetik
kondentsatutako  olioa  erabili  genuen  tirita  baten  gainean,  eta  mina  berehala  desagertu
zen.Bere bizi-kalitatea askoz hobea da.

2 urtez bizkarrean kolpe susmagarri bat izan nuen, kolorez aldatzen eta min handia egin zuena
eta oso susmagarria nuen zer zen.RSO erabili nuen tirita batean eta desagertu egin zen.Hau
probatu dugu Ricken Run from the Cure bideoa ikusi dugulako.Uste dut mezu hau zabaltzeak
garrantzi  izugarria  duela eta prest  nago aktibismoaren eta gure sare sozialen eta emisioen
irismenaren bitartez, zuei mezua zabaltzen laguntzeko". Robert

“Fibromialgia daukat eta botikek ez didate mina kentzen.Baina petrolioa bai”. Donna

"Fesduna  naiz...gota  konpontzen...yin  eta  yang-a  orekatu  behar  ditu,  lehenago  zoriontsu
nintzela  uste  bainuen,  baina  azkenaldian  zoriontasun  sentsazioa  aurkitzen  dut
barrutik...Eskerrik asko Rick Simpson." Irving

"Kaixo  Corrie,  orain  3  aste  inguru  daramatzat  *****  sendagaia  ematen  bere  oinean  duen
goteagatik,  eta  gurpil-aulkitik  eskaileretan  gora  eta  behera  korrika  egin  ahal  izateko  eta  2
orduko ibilaldi bat egin du. asteburuan.Ez da bakarrik minbiziarentzat...sendatzen besterik ez
du.Argazkiak  atera  beharko  nituzke...Alde  handia.Medikamentu  arruntek  ez  zuten
ukitzen.Gurpil-aulkian 3 astez sendagaiak hartu baino lehen".

“Erreduratan  erabili  dut  eta  ezin  dut  esan  non  erre  nintzen.Ez  beldurrik  eta  ez
markarik.Ikaragarria.Astebeteko erredura izan nuen eta ez zen sendatuko.Olioa erabili nuen eta
lau egun barru azala berria daukat.Astebete geroago ezin dut esan non erre nintzen.Gauza
ikaragarriak”. Clifford

"Bai, bai sendatu ditut erredurak RSOrekin eta orbainik gabe!" Erin

"Mina literalki berehala desagertzen da eta egun batean hantura desagertzen da.Duela hilabete
pare bat erredura bat tratatu nuen eta orain tratatzen ari naizen beste bat daukat.Sendatzeko
denbora  bizkortzen  du  astez  eta  astez,  erredura  zein  larria  den  eta  EZKORRAK  EZ  eta
sentsibilitaterik EZ erre ninduten tokian.Olioa denetan erabiltzen dut eta guztia esan nahi dut.
** Duela gutxi jango nukeen kalitatea ez zen lote bat egin du, beraz, zorrozki erabiltzen ari
datopikoki  eta  aurpegiko  bat  egin  zuen.OMGosh,  emaitza  harrigarriak.RSO  erabiltzen  dut
imajina daitekeen gaitz bakoitzerako**” Michelle

«Egin  nuen,  nire  18  urteko  semeari  administratu  nion.Ez  dago  minbiziaren  arrastorik
orain.Eskerrik asko Rick Simpsoni zor dizkizut". Amanda

«Irekitako zauriak  sendatzeko erabili  dut.Duela  gutxi  erauzi  nuen ultzera  diabetikoan erabili
nuen.Espero  nuena  baino  hobeto  sendatu  zen.Katuaren  marradurak  ere  sendatu  zituen
gauetik.Beste  urradura  batzuk  egun  batetik  bestera.Jarri  olioa  scratch  erdian,  tirita  batekin
estalita,  hurrengo  egunean  tratatutako  aldea  itxita  tratatutako  infekzioaren  erakustaldi
irekian.Botika hau botikin guztietan egon behar da". Jared
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“11 urtetik hona (orain ia 30 urte ditut) larruazalean onddo moduko bat garatu dut, batez ere
lepoko bularrean eta bizkarrean.Orban gorri borobil hauek nire azalean agertzen dira urtero eta
hartu beharreko guztia hartu dut nire larruazaleko egoera tratatzeko.Dermatologoek agintzen
dituzten botikek 5-6 egun behar dituzte orban hauek kentzeko eta beste 5 egun guztiz kentzeko.

Herenegun  ohartu  nintzen  leku  hauek  berriro  ere  erakusten  hasi  zirela,  BAINA oraingoan
kanabis olioa jartzea erabaki nuen...eta benetan magia izan zen!!!2 aldiz bakarrik aplikatu dut
eta orbanak GUZTIAK desagertu dira.Ezin nituen nire begiak sinetsi!Ez dago niretzat pilula eta
krema eta xanpu berezirik!Orain koko-olioa kanabis-olioarekin infusioa egin nuen eta beste aste
batez  jarraituko  dut  aplikatzen  orbanak  berriro  agertuko  ez  daitezen.Mila  esker  RS  &  JB
laguntza eta informazio guztiagatik, beti eskertuko dut." Ioanna

"Olioak balioko al luke begitik gertu dauden papilometan edo larruazaleko etiketetan?" Sean

-- Bai, Sean, baina kontuz olioa begietan sartu ez dezazun, bestela ordubete edo bi inguruz
gaizki erreko da.Ez du begia kaltetuko baina desatsegina da.JB

«2002an istripu izugarri bat izan nuen.Zauriak izan nituen guztian eta hezur baten zati bat galdu
nuen besoan.Azala eta hezur txertatu ondoren ia sendatu nintzen eta infekzio bat hartu nuen
besoan.Hezurren  infekzioa  izan  zen  eta  berriro  hasi  behar  izan  zuen.Horregatik,
mozketak/erredurak izaten ditudan bakoitzean (soldatzailea naiz) beti kutsatuko lirateke.Azken
urte honetan lanean lurrun-lerro batetik erre izugarria izan nuen sabelean.Garbi mantenduz eta
olioa erabiliz, ukitu batean sendatu zen ASTE batean zehar!Nire soldadura erredura txikiek 4-6
aste iraun dezakete.Jada ez nire olioarekin.Izorratu Neosporin, OLIOA erabiltzen dut!" Chris

“Olioa berotu nuen eta aurpegiko krema potearekin nahastu nuen.Egunean 2 aldiz erabiltzen
dut eta 2 hilabete inguru daramatzat.Lortzen nituen garau sakon sakonak (badakizu nolakoak,
astebete behar dute azalera ateratzeko eta ERRALDOIAK dira!) jada ez daude.Gara horien
orbainak  ere  lausotzen  ari  dira.Larruazala  estutzen  hasten  dela  ikusten  ari  naiz!Olio  hau
harrigarria da eta aurpegiko krema erabilera askotariko bat besterik ez da!“ Jennifer

“Nire nagusiarentzat lanean amaitu nuen basoan, non pila batean haritz pozoitsu bat zegoen
mugitu  eta  erretzeko  eta  ez  nekien  han  zegoenik.Beraz,  noski  haritz  pozoitsua  harrapatu
nuen.Nire nagusiak zelulitisaren atarian zegoela ikusi zuen, eta gero bidali ninduen berriro Rick
Simpson olioarekin tratamendua hastera.Egun gutxiren buruan nire besoa bat gelditzen hasi
zen jariatzen,  itzultzen ere hasi zen.EZIN DIDAZU ESAN LANDARE HONEK EZ DU EZER
TRATATU!”. Harry

"Hontza pozoitsua nire besoan... Erupzioa eta erredurak desagertu dira 5 minuturen buruan...
Ez  da  kolperik,  ez  erupziorik,  ez  minik...  RSO arroz  ale  bat  erabiltzen  dut  koko  olio  apur
batekin... 5 minututan JOAN!!!Nire olioa maite dut!!!“ Estelle

«Olio hau duela 3 urte erabili  nuen prostatako minbiziaren 4. fasea hiltzeko.Hormonoterapia
erabili  nuen  hasteko,  eta  gero  RSO-ri  buruz  jakin  nuen.Badabil.Pertsonalki  ezagutzen  ditut
egunero  gaitz  askotarako  erabiltzen  duten  dozenaka  pertsona.Minbizia  duten  gaixoentzat
laguntza handia da, baina nire ustez harrigarriena daErrebelazioa izan da norbaiten psoriasia
larria  sendatzen  zuela  bere  gorputzaren%  90  baino  gehiago.Egunean  1/4  eta  1/2  gramo
olioaren 6 astez irensteaz, pertsona honek literalki sendatu du txikitatik pairatzen zuen egoera
bat.Olio hau egiten ikusi ditudan gauzetan orduak igaro nezake.Ikusiko duzu, mantendu gogoa
zabalik eta egin Rickek agindutakoa, ez zara damutuko. Dan

"Hilabete baino gutxiagotan psoriasia artritikoa..." Giulliana

“Nire psoriasia desagertu egin zen olioa jaten hasi nintzenean... Olioa topikoki erabiltzeak ez
zidan  hainbeste  laguntzen  nireari;  ez  zen  guztiz  desagertu  ahoz  erabiltzen  hasi  nintzen
arte.Oraindik  ez  da  itzuli.Mantentze-dosi  bat  hartzen  ari  naiz  orain,  beraz,  ESPERO  DUT
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nahikoa dela psoriasia urruntzeko.Ia 4 hilabetetan ez dut arrastorik izan.Medikuek esan zidaten
ez zela inoiz erabat desagertuko, eta "argituko" zen aldi bakarra benetan gaixorik nengoenean
eta  nire  sistema  immunologikoak  beste  gauza  batzuk  borrokatzeko  zituenean  izan
zen.Bueno...Ez naiz gaixorik sentitzen, eta kaskarra JOAN da!”. Lindsay

«Tenditisa ere sendatu zen egun gutxitan.7 hilabeteko lesio bat ere bai.Igurtzi lapiko gurin edo
RSO pixka bat eremu mingarrian egunean behin.Kaka harrigarria.Joan den igande-asteartean
3.  graduko  erreduran  RSO  erabili  nuen,  40  orduko  tratamenduaren  ondoren  erreduraren
arrastorik gabe.Ziur gertatu zen bigarrenean erabili nahiko nuela.Min handia eta izotza gainean
edukitzea aurreztuko nindukeen orduak». Bobbi

"Lagun batek  eseri  ninduen Run from the Cure ikustera  duela  bi  urte  eta  erdi  inguru,  nire
psoriasia lagun dezakeela pentsatuz.Olioa elkarrekin egin genuen - lehen aldiz biok- hiru aste
barru, nire plaka psoriasia desagertu zen.Harrezkero olioa egiten eta irensten ari naiz.Egunero
irensten  badut,  eta  gauez  gaikako  olioa  aplikatzen  badut  ausaz  agertzen  diren  leku
indibidualetan,  psoriasia  oso  kontrolatua  eta  ia  ikusezina  da.Esperientzia  hori  dela  eta,  bi
oinekin egin  nuen salto eta orain  Coloradoko marihuana medikoko lehen enpresaren jabea
da.Nire negozioan urtebetera, nire aitari IV faseko melanoma diagnostikatu zioten, biriketara eta
gibelera  hedatu  zitzaion.Haren  onkologoak  3  eta  12  hilabete  eman  zizkion  eta  ospitaleko
arretarako  prest  egoteko  esan  zion.Berehala  hasi  nintzen  RSO  erregimenarekin  eta  bost
hilabete geroago, minbizia desagertu egin zen.Joana.Munduko gauzarik errazena!Eskerrik asko
Rick, sendagai harrigarri hau munduan berriro sartzeagatik! Erica

“Zer  ezin  du  lagundu?Nire  ikasketen  bidez  aukerak  amaigabeak  dira.Kiste  bat  daukat
masailaren  eskuinaldean  aurpegian.Olioa  hartu  (irenstea)  bost  egunez  kista  azkar  txikitu
zen.Olioa hosto izoztuez eta beti garbiz bustitako begi txikiz egina zegoen.Nahasketa 2 astez
egon zen.Olioaren lehen gauean nire kistak kiskali  sentsazioa izan zuen.Bost egun geroago
joan  zen.Olioak  lan  egiten  du.Froga  gehiegi  dago  eta  guztiaren  atzean  dagoen  zientzia
harrigarria  da.Nerbio-sistemako  gure  hartzaile  guztiei  erantzuten  dieten  konposatu  kimikoak
daude naturaren lana.Zati harrigarria da dena landare batean aurkitzen dela.KANABIA.Gizakiak
noraino irits daitezkeen ikusteko garaia da.Eboluzionatzeko garaia da». Jeremy

«Olioa  (koko-olioan  infusioa)  egin  nuen  lehen  aldiz  bizilagun  adineko  baten  bizkarreko
tratamendu  topikorako  izan  zen.Minak  zituen  guztian,  azkura  handia  egiten  zuena.Oheko
zomorroak baztertuta  daude,  baita  skabbies,  ihesak,  skeeters  eta  halakoak ere,  bizkarrean
beste  inon  ez  ziolako  kaltetu  eta  bere  ohean  ez  dagoelako  animalien  jarduera
zantzurik.Badakizu  zer  egin  zuen  bere  semeak???Koltxoiari  produktu  kimikoarekin  asko
ihinztatu  zuen existitzen  ez  ziren zomorroak kentzeko.Koltxoi  berri  bat  eman nion  ihinztatu
behar EZ dela esanez.Odoltzerako ultzeragatik ospitalera sartu behar izan zuen eta han zegoen
bitartean bizkarreko arazoa adierazi zion eta badakizu zer esan zioten medikuek???Garbitu ilea
eta  gorputza  zorriengatik,  ez  du  zorririk.Beraz,  nori  entzungo  diodala  uste  duzu  berari
laguntzeko?Medikuak?EZ.Olioa  egin  nuen,  harekin  bizkarra  tratatu  eta  hobekuntza  eta
sendatzen ari dira". Michele

«Duela ia 20 urte hartu nuen herpes birusa.Gaur arte urtean 5-6 aldiz agerraldiak jasotzen
dituen horietakoa naiz.Imajina dezakezuenez hau ez da erraza izan niretzat.Jakin-mina daukat
zuiradokizunik  al  duzu  edo  ezagutzen  duzu  kanabisarekin  tratatzeko  arrakasta  izan  duten
besteren bat?Eskerrik asko zure denboragatik."

--  Besterik  gabe,  jarri  olioa  (edo  olioarekin  tintura  edo  salba  bat)  herpesa  sortzen  den
lekuetan.Errepikatu behar  den moduan.Gutxienez 60g-ko tratamendua jatea ere komeni  da,
batzuetan herpes birusa guztiz desagertzen da.Agerraldiak ez dira hain maiz izango eta ez
duzu minik eta abar izango olioa tratatzeko erabiltzen baduzu.Olioak herpes mota guztietarako
balio  du  eta  ez  duzu  olioa  baino  herpesarekin  hobeto  funtzionatzen  duen  ezer
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aurkituko.Zorionak, JB

"Nire emazte ohia birusik gabe dago dosi egin eta gero!!!Bere medikua harrituta zegoen eta
dago.DARE gradua zen eta orain landare batzuk gordetzen ditu beretzat...” Thomas

"Goizean Scot, nire ahizparekin hitz egin nuen bart eta dena sendatuta dagoela esan zuen!!!
Sendagaiak  sendatu  zion  bere  teilatupea.  :)  Zoragarria  sentitzen  dela  dio.Idatzi  aurretik
%100ean ziur egon nahi nuen.Mila esker zure laguntzagatik.”

«Zeiladun neskari  beste zerbait  gertatu zitzaion eta ez zion inoiz  familiari  esan zer  zegoen
gaizki.Hona hemen, bidali  berri  zidan:  “Kaixo berriro,  atzo jakin nuen nire ahizpak tiroidean
hazkuntza bat zuela duela urtebete, baina ez zigun gure familiari esan.Antza denez, medikuak
adi ibiliko zirela esan zion eta haziz gero, ebakuntza egingo zutela.Ez zen aski handia biopsia
egiteko.Dena den, azken aste honetan medikuaren hitzordua izan zuen eta tumorea hazteari
utzi  diola jakin zuen.Uste du sendagaiak hazkuntza gelditu  zuela.Ez al  da berri  zoragarria?
Hartzen  jarraitzen  du  bere  hurrengo  hitzorduak  olioak  tumoreak  hiltzen  dituela  frogatuko
duelakoan.Hori gertatzen denean gehiago jakinaraziko dizu». eskoziarra

«Iazko  udaberrian  marka  gorri  bat  nabaritu  nuen  kokotsaren  ezkerraldean.Hau  laster
desagertuko zen mina bat bezala baztertu nuen.Beno, ez eta gero jakin baino lehen bigarren
bat agertu zen; ez erantsita baina lehen markatik irtengo den lerro zuzen samarrean.Botikinean
aurkitu nituen polisporina eta beste krema batzuk aplikatu nituen baina ezerk ez zuen kolorea
edo itxura aldatu.Harremanetan jarri eta nire doktorearen bulegora sartu nintzenerako, gehiago
zegoen,  baina beste itxura bat hartzen hasi zen arlo batzuetan.Orban gehiago zirudien.Nire
doktoreak  aztertu  ninduenean  harrituta  zegoen  aurpegian.Hurrengo  bi  hilabeteetan  hainbat
antibiotiko krema eta pilula agindu zizkion.

Denbora guztian esaten zuen, ez dut uste minbizia denik.Ez dut uste minbizia denik.Arraroa
iruditu zitzaidan arren,  hitzordu gehiago egiteaz  ez kezkatzeko esango zidan,  astero-astero
bere  bulegora  heltzea  esan  zidan  bezala  eta  berehala  ikusiko  ninduela,  eta  bere  bulego
pertsonalean, ez azterketa gelan. denbora.Beldur pixka bat nengoela esatea gutxiesten zen,
hau inora ez zetorrelako.Behin baino gehiagotan dermatologo bat  ikusteaz galdetu nion eta
hark  erantzun  zidan:  "Biopsia  egingo  dizugu  eta  gero  dermatologo  batengana  eramango
zaitugu, Halifaxera gidatzea axola ez bazaizu"...  "Joango naiz". taupada batean», esan nion
aurpegiko  marka  horiek  zein  ziren  jakiteko.Denbora  pasa  zen  eta  Halifax-en  ez  nuen
dermatologo batekin hitzordurik izan.Nire doktoreari galdetu nion berriro... Orduan aipatu zuen
Halifaxen zendu zen dermatologo bat zegoela eta han zegoena oso lanpetuta zegoela, hau da,
hilabete  batzuk  pasako  zirela  hura  ikustera  sartu  ahal  izateko.Denborak  orpoak  arrastaka
zihoala zirudien... ez zen ezer gertatzen...

Doktoreak  eman  zizkidan  sendagaiak  probatu  ondoren  erabaki  nuen  gaiak  nire  esku
hartzea.Kontsulta batzuk egin nituen eta RSO batzuk lortzea lortu nuen(Rick Simpson Oil) edo,
besterik gabe, ondo egindako kalamu olioa.Olioa erabiltzeko argibideak jarraitu nituen.Batzuk
tirita  batean  jarri  eta  gauez  aurpegiko  markak  estali  nituen.Arratsaldero  ere  hartzen  nituen
batzuk.

Irakurri dudan guztiagatik, gauza hauek ezin zaituzte minik egin, baina hasiera batean gehiegi
hartzen baduzu oinak bota ditzake.Beno, pare bat alditan gehiegi hartu nuen eta ezin izan nuen
lanera egin egun pare bat.Egin nuena, ordea, gauez olioa nik bezain gogor aplikatzen jarraitu
nuenalferrik  galdu  gabe.Diferentzia  egiten  ari  zela  ikusten  nuen.Ziur  nago  azkarrago
funtzionatuko lukeela barne hartzen ari nintzen kopurua doitzeko denbora hartu izan banu, nire
funtzio motorrari erreakzio kaltegarririk ez izateko.LOL

Gauza hauek guztiak funtzionatzen du eta nire doktoreari  egindako azken bisitetako batean
esan zuen: "Ez du itxura bezain oldarkorra". Horrek askoz hobeto sentiarazi ninduen, eta baita
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biopsiaren  txostena  ehun-lagina  gaiztoa  ez  zela  esanez  itzuli  zenean!Zintzotasunez  esan
dezaket olioak kokotsean zegoena garbitu duela dirudi.

Gehienetan ez dago hazten diren marka gorririk, lehen zenaren 'itzalak' besterik ez.Astebete
barru  dermatologoarengana  joaten  naiz.Zorionez,  zer  den  edo  zer  izan  nuen  argitu
dezake.Seguru jakin nahi nuke lasaitasunerako.Informazio gehiago dudanean eguneraketa bat
emango dut zalantzarik gabe.Oraingoz... eskerrik asko bidaltzea gustatuko litzaidake sendatzen
laguntzen didaten horiei! Bill

G.RSOk  nire  amaren  erredurak  erradiazioetatik  lagunduko  ote  zituen  galdetzen  ari
nintzen.Tratamendu “ohikoarekin” aurrera egitea erabaki zuen, eta orain bularra, beste hitzen
faltan, izorratuta dauka.Mina ematen du ikusteak.Gogoan dut zu edo Rick behin erre zintuztela,
uste dut RSO prestatzen ari zela, eta olioak erreduretan ere nola funtzionatzen duen erakusten
zituztela irudiak.Beraz, onura egingo al dio?

A.Igurtzi olioa edo kalamu-salba bat bularrean eta bizkarrean.Noski, olioa jan beharko luke eta
medikuengandik eta alferrikako kalte mota guztietatik urrun egon behar du.JB

"Nire amak (72) azala pitzadura mingarria izan du hatz-mutur gehienetan duela 2 urte inguru...
oso mingarria.Medikuak dio:  "Bai,  hori  adinarekin dator".  Dufuss!!!Olioaren kantitate txiki  bat
akuforarekin  nahastu  genuen...Tratamendu  bat,  egun  batetik  bestera...  desagertu!Bere
pitzadura mingarriak sendatu dira eta orain astebete baino gehiago ona izaten jarraitzen du!
IZUGARRIA!” Dolly

«Olioa ebakuntzako zauri berri batean erabili nuen.2012ko irailean, 2 basozelulen kartzinoma
tumore kendu zizkidaten aurpegitik.Bat  handia  zen eta  hedatzen ari  zen elikadura  tumorea
zen.Gainera, nire masaileko barneko tumore bat biopsia egiteko arraskatu zuten.Etxera heldu
eta zauria agerian utzi nuenean, krater bat nuen aurpegian.

Lehenengo 4 egunetan Shea gurina eta olioa nahastu eta aplikatu nuen.Ondoren, olio zuzenera
aldatu nintzen eta ez naiz gelditu.Nire osteko hitzordurara joan nintzenean, kirurgia plastikoa
egingo  nuela  uste  zuen  doktorea harritu  egin  zen  nire  sendatzearekin.Egia  esatea erabaki
nuen, ez nuela errezeta erabili, Cannabis Olioarekin sendatu nuela.Rick Simpson eta Phoenix
Tears-en berri izan zuen, ez ninduen epaitu, eta lanean jarraitzeko esan zuen.Hilabete batean,
nire  bigarren  ebakuntzara  joaten  naiz,  zauri  hau  sendatzeko  ekintza  plana...  Cannabis
olioa.Esango al diot zirujau honi?Nire Post op hitzorduan!Maitasunean eta argitan”. Patti-Jo

-- Patti,  ez da ebakuntzarik beharko olioarekin jarraituz gero.Edo beste 60 g atzeratu behar
izanez  gero,  baina  urrundu  kirurgia  eta  medikuengandik,  ahal  bada.Tratamenduaren
arrakastarako baldintza tristea da kasu askotan.JB

«RSOk nire psoriasia ia ez da existitzen.Hiru urte daramatzat mantentze-dosi bat irensten eta
larruazala garbi daukat, burua garbi daukat eta inoiz ez naiz osasuntsu egon». Erica

"Ikusi dut nire gertuko norbait Rick-en olioa orbain gaiztoa utziko lukeen erredura txar batean
erabiltzen eta olioa aplikatu eta astebete barru desagertu egin zen eta ez zuen orbain edo erre
zen arrastorik". Janice

«Nire  alaba  olioa  dugu  orain.Psoriasia  du  bi  ukondoetan,  besaurreetan  eta  belaun
batean.Hasieran argazkiak atera zituen.Orain arte ezkata-eremu lehorrak desagertu dira.Azala
gorria da, baina leunaaltxatu eta hantu beharrean.Kanpoaldeko eremu txikiagoak guztiz garbitu
dira.Honek funtzionatuko duela sinetsita gaude.Egunero edo hobekuntza nabaria dagoenean
argazkiak ateratzen ari gara.Hori guztia astebete baino gutxiagoan olioa topikoki erabiltzen.Mila
esker Rick eta JB nazioak sendatuko dituen sendagai honi kontzientzia emateagatik.Egunero
argitalpenak partekatzen ari naiz eta entzungo duen edonori esaten.Hondoratzen hasi da». Ron
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G.Nahasketa hauek aknerako balio dute??

A.Jennifer,  olioak "larruazaleko baldintza guztietarako" balio du.  Horrek esan nahi du aknea
barne.Zorionak, JB

"(Olioaren  berri  izan  nuen)  duela  3  hilabete  Interneten  bilatzen  aknearen  eta  rosazearen
aurkako  sendagaia  bilatzen.Hori  berehala  argitu  zuen!Koko  olioari  iso  olioa  gehitzen  diot
aurpegian eta lepoan egunean behin erabiltzeko.Nire senarrak dio 15 urte gazteagoa dirudidala!
Mila  esker  informazio  hau  partekatzeagatik.Jainkoak  bedeinka  zaitzala  guztiok.Jarraitu  lan
onarekin." Toni

«Zin  egiten  dut  horregatik  iruditzen  zait  nire  anai-arrebak  baino  askoz  gazteagoa.4etatik
zaharrena naiz.Gehienek esaten dute  nire  ahizpa txikia  baino 20 urte gutxiago dirudidala».
Maria

«Aurpegian  barneko  ilearentzat  ere  balio  du.Nire  23  urteko  semearekin  erabili  nuen
arrakastarekin 2 aplikaziotan.MAITASUN BAT." Patti-Jo

"JB, ba al duzu ebidentzia zientifikorik, edo marihuanari alergia izan zaiola esaten duen jendea
bakarrik?Hau posible al da?Oso uste dut trikomak direla pertsona bati azkura eragiten dutenak,
moztean, eskuetan azkura jaso ohi duzulako isolamendua ukitu bezala.Baina bi lagunek esan
didate marihuanari alergia diotela uste dutela eta erlauntzan pizten zaiela inguruan daudenean
edo  kea  gerturatzen  duten  bakoitzean.Baina  biak  nire  azterketaren  parte  izatea  gustatuko
litzaidake,  beraz,  galdetzen  nion  galdetzen  nion  ea  norbaitek  ikusi  duen  pertsona  bat
marihuanari alergia zaiola edo beraiek bizi izan duen?

--  Begira,  kanabisa landare bat  da,  beraz,  bai,  baliteke pertsona batzuk alergia izatea bere
osagai batzuei, noski.Baina oraindik ez dugu olioarekiko alergiarik ikusi eta uste dugu gertatzen
bada  jendeak  beste  andui  bat  probatu  beharko  duela  beste  terpeno  batzuekin.Olioa  mota
guztietako alergiak tratatzeko erabiltzen da.Baina zazpi mila milioi gara eta bakoitza bakarra da,
beraz,  esango  nuke  baietz,  seguruenik  pertsona  batzuek olio  mota  batzuen  alergia  izango
dutela.JB

"Charlie oinez doa.Mina sendagairik ez.Zutik dago.Bere urratsak zuzen eta zabalak dira.Korrika
egin dezake salto eta jolastu.Bere lepoa ia ehuneko 90 sendatuta dago.Bi urtetan ez da horrela
ikusten.Banana, pizza, ogitarteko erdi bat, arroz frijitua, jogurta eta gehiago jan zituen atzo.Inoiz
ez du hainbeste jan.(...)

Charlieren eskuineko belauna zen okerrena.Ehuneko 50 inguru hobea da.Ezkerrekoa ia guztiz
sendatuta  dago  beste  gauean  azkura  egin  zuelako  eta  berriro  babak  egin  zituelako  izan
ezik.Baina  ezer  handirik  ez...  Aldaketarik  handiena  lepoan  eta  besapean  dagoen  zauria
da.Lepoa ia guztiz sendatuta dago, baita besapeak ere.

Bere g-hodian olio tanta txiki bat erabiltzen dut bainuak baino lehen.Belauneko minarekin ere
lagundu du.Belaunek min egiten badiote, tanta hori jasotzen du.Ez dut tylenol edo ibuprofenorik
gehitzen.Trikimailua egiten du.Nire ukendua ere egiten dut.Ur makina bat daukat ura iragazten
duena  eta  ur  alkalinoa  eta  azidoa  bereizten  dituena.Ur  oxigenatu  azidoa  oso  ona  denez
larruazalerako eta bakterioen aurkakoa ere bada, ur azidoa hartzen dut eta metozelulosarekin
nahasten dut ukendu bat sortzeko.

Kontzentratua  gehitzen  dut  baselinaren  koherentzia  bezalako  salba  bat  egiteko.Honekin
igurzten  dizkiot  bere  aposituak  eta  zaurietan  erabiltzen  ditut.HAU  bakarrik  izugarrizko
diferentzia  egiten  ari  da  minarekin,  azkurarekin  eta  sendatzeko.Laster  bidaliko  dizkizut
argazkiak.Aldaketa guztiak hartzen ibili naiz.Olioak beste hilabete bat iraungo duela uste dut,
baina hau egiten dudan lehen aldia denez, hala naizez ziur.hunkituta nago.Bere gosea ez da
inoiz hain ona izan.Urte osoan baino janari gehiago jan zuen atzo». Trisha
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"Kaixo, Rick eta lagunak, badaukat min hau izan duen lagun bat (gutxi gorabehera.2 hazbeteko
4 hazbeteko diametroa) bere ezkerreko omoplatoan duela 4 urte daramatzala, infekzioa bilatzen
duena, koskarik gabe, irekidura gordin hutsa besterik ez, gainazalean beisbolaren tamainako
koskor gogor bat sentitu zitekeen ukipenarekiko sentikorra. .

Topikoki  olioa  8  aldiz  aplikatu  du  7  hilabetetan  2  asteburu  inguru  barne  erabileran  ere.
Zauriak  eta  orbain-pirpura  desagertu  egin  dira,  zauri  irekia  orbainduta  eta  nire  laguna
bedeinkatua sentitzen da olioa erabiltzeko aukera izan duelako. Rebeka

“Lepoan pikorrik daukat bi lekutan, bat bularrean eta beste bat sabelaldea... azken hiru asteetan
nirea txikitu  egin  da...  lepoaren atzealdekoa eta  sabela  ia  desagertuta...  belarriaren atzean
dagoena da. tamaina erdia... JOAN KANABIS OLIOA!!!!!!" Sharon

"Nire istorio txikia kontatzeko besterik ez...nire lagun batek urte asko daramatza zain sakoneko
tronbosia  pairatzen.2  urte  daramatza  hankan  zauri  bat,  laurden  baten  tamainakoa...Rick
Simpson Story ikusi ondoren, olioa proposatu nion, edozer probatuko zuela esan zuen...Beraz,
hala ere erretzaile izanik, olioaren zati bat eskuratu nuen.Egunean bitan hartzeko esan zion.2
arroz aleak...2 aste pasa ziren...irribarre egiten ari zen, aspaldian hori ikusi gabe...Zauria txikitu
egin zen?????...Azala berria hasten da???Hau ezin da izan???...Edo liteke???...Beste bi astez
jarraitu zuen... gero irribarre handiago batekin agertu zen...zauria JOAN zen???...Azal berria
eta minik ez...AUPA...Orain fededunak gara, ikustea da sinestea...mantendu itxaropena bizirik!”
Jason

-- Bai, izan liteke, Jason Hildebrandt, ikusi zenuen eta orain badakizu nola tratatuko duzun ia
zuri  edo zure lagun bati  gertatzen zaion edozer.Besterik gabe, olio pixka bat igurtzi  eta jan
ezazu, benetan hori bezain erraza da.Eskerrik asko eta zorionak, JB

«Atzo  hatza  moztu  nuen  irabiagailuan  lanean.Goizeko  3etan  izotza,  peroxidoa,  neosporina
probatu ditudala hatz taupada batekin esnatu naiz.Ezerk ez zuen funtzionatu.Taupadaka ari zen
oraindik.Orduan gogoratu nuen olioa entzuteak birsorkuntza zelularra lagunduko zuela eta mina
gelditu eta orbain eta larruazaleko arazoak sendatzen zituela, zergatik ez probatu.Beraz, tanta
bat hartu eta hatz punta osoan zabaldu nuen.Minutu baten buruan mina % 80 desagertu zen.30
minutu barru.Mina apur batekin hatza mugitu ahal izan nuen baina benetako minik gabe.salduta
nago.12 ordu geroago berriro eskaera egin nuen eta geroztik ez dut minik izan". Rebeka

"Marratzak?" Anbarra

-- Bai.JB

"Ai Rick, nire izena isilpean gorde nahi nuke hau argitaratzen baduzu (ez zait axola).Nire neska-
lagunak oso heziketa latza izan zuen eta deprimituta zegoenean eskumuturrak moztera jo zuen,
arazo  hau  urteak  eta  urteak  atzean  geratu  dira  baina  eskumuturrean  orbain  gaizto  batzuk
geratzen  dira  oraindik.Izugarri  ikusten  da  eta  burbuila  dezente  ateratzen  da,  jende  askok
lehenengoz ezagutzen dutenean ohartzen den lehenengo gauza da, haietaz kentzea baino ez
luke gustatuko litzaioke.

Beraz, nire galdera da olioak orbainetatik kentzen lagunduko al luke?Edo, behintzat, gutxiago
ikusten lagundu?Maite dut egiten ari zarena eta nire aitona minbiziaz gaixotu zenean petrolioa
ezagutzea gustatuko litzaidake, heroia zara salbatzen lagundu dituzun bizitza guztietarako!”.

--  Hasi  olioa  orbainetan  topikoki  aplikatzen,  ziurrenik  aste  edo  hilabete  barru  desagertuko
dira.Olioa  ere  lortuko  nuke,  bere  PTSDarekin  lagunduko  dio  bizitakoaren  oroitzapen
guztietatik.Bere loaren kalitatea ere hobetuko du.Atera argazkiak eta bideoak axola ez bazaizu,
orbaina benetan desagertuko da - erabat edo ia ez dira ikusgai egongo.Zorionak, Jindrich

«Arazo  bera  daukat  hanketako  minekin.Lehenik  diabetikoa  nintzelako.Baina  jakin  nuen  oso
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sentikorra naizela zomorroen eta eltxoen ziztadak.Olioa jarri diet eta zinta bat jartzen diet gau
batetik bestera eta ziztadak sendatu dira». Michelle

--  Olioak  eltxoen  edo  akainen  ziztadak  egiteko  egin  dezakeena  harrigarria  da.Probatu  eta
ikusiko duzu zergatik esaten dugun inork ez duela bere etxetik atera behar olioa gainean ez
badu.Olioak hainbeste erabilera ditu, non arduragabea da hura gabe bizitzen saiatzea.JB

"Jan olioa...Bi hilabete daramatzat olioa hartzen, nire psoriasia ia %80 garbia, eta ez dut inongo
sendagairik erabili behar...Eta artritisa ere kendu zidan...” Giuliana

"Kanabisa oliba-olio  nahasketa bat  erabili  dut  eta aste batean nire psoriasia garbitzen hasi
zen.Zoritxarrez, apur bat besterik ez nuen eta ez nuen nahikoa gehiago hartzeko bai barrutik
eta baita kanpotik ere.BEHATU, benetako RSO ere ez nuen, oliba olioarekin egindako kanabis-
olioa baizik». Teemu

--  Espero  dezagun  laster  olio  gehiago  lortuko  duzula,  Teemu.Hobe  da  topikoki  erabiltzea
sintomak  kontrolatzeko  eta  olioa  jateko  ere,  arazoaren  azpiko  kausa  ere  kendu  nahi
duzu.Zorionak, JB

"Ondo funtzionatzen du eltxoen ziztadak eta hortzetako minetan ere.Nire alabari hozka egin
zioten,  ez  txantxetan,  gutxienez  50  aldiz  eltxoek  15  minututan  OFF  GAIN!  Deep  Woods
zomorroen spray-a.Banana azala, desodorantea,  aloe vera, dermaplastoa eta hidrokortisona
probatu nituen.Inork ez zuen hantura jaitsi (eltxoen ziztadek alergia du eta gaizki hazten dira)
edo erlieberik eman.Etsituta, lurrungailu batetik erretxina atera nuen, koko-olio pixka batekin
nahastu  nuen,  errazago  zabaltzeko  eta  hankak  harekin  "koipeztatu".Ordu  erdiren  buruan
hantura guztia jaitsi zen eta ziztadak zeuden tokian puntu gorriak zituen bitartean, ez zuten
molestatzen eta Benedryl ematea saihestu nuen.

Abszeo bat sortu zitzaidan ahoan eta bapearen erretxina kolpatu nuen kaltetutako hortzaren
inguruan eta berriro ordu erdiren buruan hantura jaitsi zen eta sendatu ahal izan nuen, geroztik
arazorik gabe.Hala ere, bi egun egin nituen ziur egon.Orain esan dezaket erretxina (pantaila
aldatzen  duzun  konoaren  barruan  Vapir  No2  bat  baduzu,  hash  ia  hutsa  biltzen  duela,
kontzentratuta ere).  Nire hortzaren inguruan ikaragarri  altxatu naizela,  ziurrenik  nire bizitzan
izan dudana baino altuagoa da. .

Egongelatik nire senarrari mezu bat bidali nion logelara iristeko laguntza eskatzeko.Hizkuntzaz
azpiko botikek hobeto funtzionatzen dute, horregatik, ERetan bihotzekoak susmatzen badute
mihiaren azpian nitro botatzen dute.Dena ondo dago orain, ez nintzen gaindosi baten ondorioz
hil,  ez nintzen izugarrizko ajearekin  esnatu  eta onena...Ez  nuen Tylenol  edo Advil  kantitate
handirik hartu beharrik eta are gehiago kaltetu nire sabelean eta gibelean.

Badakit erretxina ez dela modu eraginkorrena eta ez nengoen ziur funtzionatuko zuen ala ez,
baina horixe zen legez kanpoko egoera batean bizi naizenetik lan egin behar nuenarekin.Nik
uste nuen ezin zuela minik egin.Ezin dut itxaron nire hasierako material organikoa ahalik eta
kalitate goreneko libreki hazi ahal izateko, nire olioa egiteko eta neure burua eta nire familia
osoa sendatzeko egoera batean bizitzeko...barne ia  2 urteko alaba,  azken urtean infernutik
pasatzen ari dena, inork ezin duelako asmatu zer dagoen.

Uste dute orain proteina-nahaste bat duela, baina hori botatzen ari diren beste gauza bat da,
benetan  gaizki  dagoenaren  arrastorik  ez  dutelako.Olioa  hartzeak  bizitza  salba
dezake.Diagnostiko zehatza izatea gustatuko litzaidake, beraz, zer tratatzen ari naizen badakit,
baina  azken  kontua  da  nire  haurra  hobeto  sentitzea  nahi  dudala  eta  horrek  gizarte
konbentzionala gainditzea esan nahi badu, hori da egingo dudana. Sara

«Badirudi petrolioa bizia hartzen ari dela.Aplikatzen denean distira egiten du.Eskua erre nuen
(ez dizut esango nola jejeje) baina olioarekin sendatu nuen.2 aplikazioetarako nahikoa olio puru
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geratzen zen, gero infusioa erabilitako olioakoko olioa.Ez zuen batere minik izan.Eta orbainik ez
amaieran.Ez parafina-gazarik, ez infekziorik, ez minerako pilularik.Eskerrik asko Rick berriro ere
munduarekin partekatzeagatik". Carol

«Eskerrik  asko ez da nahikoa egin  duzunagatik.Hemen eserita  nago nire  haritz  pozoitsuan
olioarekin.Inoiz  ez  nintzen  saiatuko  zu  gabe.2  hilabete  baino  gehiago  iraun  zuen  iaz  nire
gorputzaren ia % 100 ukitzen, norbaitek sute bat piztu zuelako, beraz, orain nonahi lortuko dut
eta okerrago esaten dute, ez dugulako honen aurkako immunitaterik sortzen.

Duela egun bat agertu zen.Beraz, bart olioak ez zuen azkura batere gelditu.Hala ere egunero
orbainak sendatzen ikusten dut, beraz, fedea daukat.Gaur goizean, 1. aplikazioaren ondoren 24
orduetan funtzionatu duela ikusten dut  eta zauritutako edozein  larruazal  sendatzen ari  naiz
marratuz.Beraz,  nire  olioaren gainean zink  oxidozko ore batekin,  haritz  pozoitsuarentzat  1#
laguntza aurkitu berri dudala uste dut.Egia esan, ezin dut hurrengo denboraldira arte itxaron
olioa sendatzen den ikusteko arazo hau bizitza osorako konpontzeko.Jakinaraziko dizut.Hori ez
al litzateke bikaina izango?Berriz ere, eskerrik asko egiten duzun guztiagatik”. Rebeka

-- Olioak hori ere konpondu dezake.Arazo mediko guztien sendabidea edo kontrola da.Zenbat
eta lehenago aplikatu, orduan eta lehenago konponduko da konpondu beharrekoa, hori da gutxi
gorabehera.JB

"Hontza  pozoitsua  besoan...5  minuturen  buruan  erupzioa  eta  erredurak  desagertu  dira...ez
kolperik, ez erupziorik, ez minik...RSO arroz ale bat erabiltzen dut koko olio pixka batekin...5
minututan JOAN!!!Nire olioa!!!” Estelle

«Aurpegian haritz pozoitsua hartu nuen, bigarren egunaren ondoren bekokitik leporaino, azkura
orban handiak, gordinak eta urratuengatik odoljario batzuk.Olio pixka bat koko olio pixka batekin
nahastu  nuen  errazago  zabaltzeko.Jarri  nuen  eta  azkura  eta  minaren  berehalako  erliebea,
ordubete barru gordintasuna eta  hantura desagertu ziren,  hurrengo goizean ez zen ikusten
benetan begiratu ez bazenuen.Zalantzarik  gabe,  bekain  batzuk  altxatu zituen eta azkenean
eszeptiko batzuek ikusi zuten zertaz ari naizen beti.Cannabisaren sendatzeko boterea!” Cindy-
lee

"Jendeak jakin dezala nahi dut RSOk nire senarrak orpoan zeukan anpulu handi bat garbitu
zuela ohean etzanda hainbeste gaixo egon zenetik.Olioa jarri nion eta astebete barru desagertu
egin zen.Guztiz beldur nintzen askoz serioagoa den zerbait bihurtuko ote zen.Bere orpo osoa
estaltzen zuen.Eskerrik asko Rick Simpson egiten duzun guztiagatik". Susan

"25 urte  baino gehiago daramadan oin  errantzi  usaina  sendatzen  zuen  erle-argizaria,  oliba
olioa,  koko  olioa  eta  neem olioa  egin  nuen...Izpilikua  eta  zitriko  olioak  gehitu  nituen  neem
usaina  mozteko.Eta  inoiz  erosi  ditudan  azaleko  krema  baino  hobeto  funtzionatzen  du.Eta
emaztea ez da inoiz zoriontsuagoa izan». Robert

--  Nahasteari  olio  pixka  bat  gehituko  nioke,  Robert.Inoiz  ez  du  minik  gehitzea,  gainera,
zalantzarik  gabe,  are  hobeto  funtzionatuko  luke.Olioak  bakarrik  gauza  bera  egin  dezake,
kalamu-hazi  olioarekin  nahasten  denean,  adibidez,  eta  oinetako  masajea  kanabis-salba
indartsu batekin mundu honetan bizi daitekeen gauzarik atseginenetako bat da.Imajinatzen al
duzu zein ona izango litzatekeen zure oinentzat diluitu gabeko olio epeletan hamar minutuz
murgilduko bazenitu?Imajinatzen al duzu zein eraginkorra izango litzatekeen erredurak, ultzera
diabetikoak, azaleko minbiziak eta abar dituzten pertsonentzat?Ahal dut.JB

"Emakumeek  azala  zahartzea  alderantzikatu  eta  kaltetutako  larruazala  konpontzen  duela
jakingo balute (pertsona honen kasuan bezala), kanabisaren legalizazioaren laguntza teilatutik
pasatuko litzateke!Ekonomia osoa aurrera egin da sendagai natural harrigarri honen zapalketa
dela eta eta denok elkarrekin erortzen ikusiko dugu gero eta jende gehiago informatzen den
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heinean eta botikak hartzen hasten diren heinean. Gil

«Irakurri al ditut zimurrak?ZIMURRAK laguntzen du? Margie

G.Aurpegian aplikatzen al duzu zimurrak tratatzeko edo ahoz hartzen al duzu edo biak?" Toni

A.Biak emaitza onenak lortzeko, baina gaurkotasuneko aplikazioak bakarrik asko egin dezake,
gainera.JB

«Errezeta behar dut  burusoiltzeko.Zati  bat  kalamu-olioa al  da hamar zati  kalamu-hazi-olioa?
Lagundu mesedez!Nire andregaia ilea galtzen ari da eta ez dut nahi bera utzi beharrik... Bikiak
ditugu, beraz, behar dut bere ondoan geratzea, ja, ja”. Jenna

--  Horrek  funtzionatu  dezake.Olioaren  %  20-30  gehitzea  gustatzen  zaigu  kalamu-haziaren
olioari, % 96ko alkoholari edo beste eramaileei, baina hori baino gutxiagok ere mirariak egin
ditzake topikoki erabiltzen denean.Egokiena, noski, olioaren ontzi bat eskura izango luke eta
zuzenean  erabiliko  luke.Diluitu  gabeko  sendagaiak  diluitutako  sendagaiak  baino  hobeto
funtzionatzen duelako.Zorionak, JB

"Mekanikaria  izanik,  olioa  erabili  dut  ebaketa  nahiko  txar  batzuetan  eta  %  100  zuzena
duzu...azala beste ezer baino azkarrago sendatzen du». Cory

"Nire garatxo genitalak sendatu ditu 2 astetan 3 aplikaziorekin soilik.Ospitaleko GUM klinikan
hainbat tratamendu mingarri izan nituen eta horrek okerrera egin zuen.Gutxi gorabehera 10mg
erabili  nuen garatxo bakoitzean (5 izan nituen)  hiru egunetik  behin.Garbitu  baina 3 egunez
xaboia erabiltzea saihestu nuen olioa xurgatu arte, gero bainatu eta berriro aplikatu.Garatxoak
azala hildako bihurtu ziren, eta ez zuten inolako minik igurtzi, larruazal osasuntsu berria atzean
utziz.Nire medikuari honi buruz esan nion eta gezurtitzat jo ninduen?Zortea izan nuen lagun bat
izan  nuen,  normalean  hondakin-materiala  izango  zen  itzalarekin  eta  begi-hostoarekin  olioa
egiten zidana». Kilometroak

«Oraintxe nago belztu den sator gaizto bat tratatzeko prozesuan.Goizero kantitate eskuzabala
aplikatzen dut satorra eta gero tira-zirta batekin estaltzen dut.3 astetan ikusi ahal izango dut
satorra txikitzen ari dela.Badabil.Nik ere egunero apur bat jaten dut...zer aldea dagoen energia
mailan.KANABISAREN BIDEZ SENDAGARRITASUNA!!!!!!!” Ederra

"Errudun  sentitzen  naiz  gizonezkoen  burusoiltasunarekin  buruan  probatu  nahi  izanagatik".
Robert

-- Ez izan, funtzionatzen du eta ziurrenik olio kopuru txikiak beharko dituzu hala ere.Noski, asko
jar dezakezu eta hobea izango litzateke, baina gramo bat edo gehiago kalamu-hazien 100 ml
oliotan  disolbatzen  baduzu,  uste  dut  zer  egingo  duen  ikustea  gustatuko  zaizula  ere,
Robert.Gainera, gehitu hazi-olioaren eta olio-nahasketaren milimetro batzuk zure xanpuari eta
erabiltzen dituzun beste produktu kosmetikoei,  egingo duen aldea ere gustatuko zaizu.Atera
argazkiak,  beste  askori  lagun  diezaiokezu.Honen  argazki  gutxi  batzuk  baino  ez  ditugu,  ez
genion arreta gehiegirik jarri, ulergarria dena.Baina benetan funtzionatzen du, probatu eta ez
izan lotsarik segundo batean.JB

"Aitortzen dut...Baldarra naiz...Ohitura txarra daukat oinetan sardexkaren hortzak sartzeko.RSO
zuzenean  tokian  bertan,  tirita  batekin  estali,  mina  segundotan  desagertu  da,  3  egunetan
sendatu". Txilarra

"Olioaren baltsamo bertsio askoz ere indartsuago batek psoriasia suntsitzen duela ikusi dut, 20
minututan obulutegien  hantura  murrizten duela  hileko 1.  egunean,  eta  orbaintzea eta  mina
saihesten  duela  erredura  txikietan  berehala  aplikatzen  denean.Benetan  olioak  zer  egin
dezakeen galdetzen dit...” Beres
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«10 urterekin atleten oin kasurik txarrenetariko bat izan nuen, olioa eduki nahiko nuke.Baina
orain daukat.Dena ondo dago 47 urte geroago.Gehien dena sendatzen du». Donald

“Nire koinatak txerri  txuletak frijitzen ari  zen eta,  funtsean,  hatzak olio  beroan irakiten sartu
zituen lehen koiperaino eta zuritu ziren oilasko egosi bezala.RSO jarri genien eta mina minutu
batean edo gutxi gorabehera desagertu zen, egunean 2 x estali zituen RSOarekin.Oso azkar
sendatu ziren egun gutxitan eta ez zen larruazaleko galerarik edo orbainrik izan.

Harrigarria da orain sukaldeko hozkailuan pixka bat gordetzea, beraz, norbait erretzen bada
(batez ere haurrak) berehala aplikatuko dugu RSO, ez dago horrelako minik sentitu behar hori
zainduko duen landare natural bat dugunean. ”. Debra

«Ukondoan pikor sorta txiki bat nuen, olioarekin tratatu...Astebete geroago nire ukondoa leun
eta kolperik gabe...Garatxoak zirela uste dut, baina medikuengan sinesten ez dudalako ezingo
dizut ziur esan”. Carla

-- Ez dio axola zer gertatzen zaion zure larruazalean, besterik gabe, aplikatu olioa, estali tirita
batekin  eta  berriro  aplikatu  olioa  egunero  edo  bitan  edo  tirita  erortzen  denean.Erredurak,
garatxoak, ekzema, psoriasia...TOlioari berdin zaio zer den eta konponduko du, denbora eta
olioa eman besterik ez dago.JB

"Egin nuen olioarekin ''garbiketa'' bat egin nuen eta burutik oinetara psoriasi LARRIA duen eta 4
urte baino gehiagotan bere buruari argazkirik atera ez zion lagun bati eskatu zion garbitzeko.1
DENBORA -  Gorputza  garbitzen  ari  zen  bitartean  HORTSUA nengoen,  larruazal  gorri  eta
adabaki  GUZTIA POOF  ikusten  eta  gorputzaren  zati  bat  garbitzen  zuen  ALDI  bakoitzean
larruazal  osasuntsu HARRIGARRIA ikusten  nuen.Gau hartan argazkiak  atera  eta  argitaratu
nituen.ORAIN GOZATU DU bere argazkia ateratzea... EGUNERO!

Beste hainbatek galdetu zuten nola nahasten nuen eta pozik eta harrituta nengoen MS gaixoek
eta gaixotasunak dituzten beste  batzuek bainuetan erabili  zuten eta batek esan zuen bere
bizitzan lehen aldiz minik gabe HAURTXO bat bezala lo egin zuela. Traci

“Nire lagunak kiste bat zuen aurpegian eta egun batzuetan olioa hartu ondoren desagertu egin
zen.Eta hura irensten ari zen ez erabilita topikoki». Jonathan

«Arroz ale bat baino pixka bat gehiago hartzen ari naiz.Egia esan, pixka bat jarri dut sudurra eta
nire alergiak nahiko desagertu dira.Autokarabana batean bizi  naiz bi txakurrekin eta ondoko
zuhaitz  muino  batetik  bonbardatzen  gaituzte.Iaz  egunero  benedryl  hartzen  nuen.Denboraldi
honetan ez dut ezer hartu beharrik, eta askoz hobeto egiten dut lo”. Judy

"Ez minbizia gaixoa, baina tratamenduari erantzungo ez zion infekzio bat nuen orpoan.Zauriak
zaintzeko  lan  teknologiko  bat  ere  izan  nuen...  infekzioa  hedatzeari  uztea  lortu  zuen,  baina
oraindik  ez  zen  sendatuko.Olioa  zikindu  nuen  eta  egun  BATEAN  gorritasuna  txikiagoa
zen.Bigarren eguna eta gorritasuna joan da.Hirugarren eguna eta infekzioa azala dirudi berriro!
Olio sendagarri zoragarria!" Tammie

«Etxetik  irtengo  ez  nintzen  puntuan  nengoen.Erupzio  bat  hartu  nuen  medikuak  esan  zuen
dermatitis  perioralea  zela  eta  eman  zidaten  guztia  ez  zuen  funtzionatu  edo  gaixotu  egin
ninduen.Esan  zuten  ez  zutela  ideiarik  zerk  eragiten  duen  edo  nola  kendu  behin
betiko.Vancouverra joan eta gero,  erupzioan RSO jartzen saiatzea erabaki  nuen eta ea zer
gertatzen den.Hurrengo egunean nahiko desagertu zen.Olioa barnean hartzen dut  orain eta
geroztik ez dut erupzio mingarri hau itzuli.Gauza hau harrigarria da.Orain emakume bat ikusten
ari  naiz bere bularreko eta sabeleko minbizia sendatzen Jainkoak berak eman digun gauza
harrigarri honekin!!!” Tea

“Igerileku  eta  spa  enpresa  batean  lan  egiten  nuen...  larru  garbia  naiz,  egun  osoan
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kanpoan.Aurpegian, buruan eta besoan puntu zoro batzuk agertu zitzaizkidan beti gidariaren
leihotik kanpo.Petrolioak leku horiek garbitu zituen aste gutxitan!Orain 0,5 gramo THC purua
hartzen  dut  egunero,  edozein  gaixotasunen  aurka  borrokatzen  laguntzeko  eta  nire  sistema
immunologikoa sendo mantentzeko.BTW ez da inoiz gripearen tirorik!Txikitatik griperik ez». Jay

«Erredura eta eguzki-erreduretan izugarri funtzionatzen du.Oliba olioarekin mehetua». Rachael

«Duela 18 hilabete hanka kutsatu  zitzaidan ebakuntzaren ondorioz.Medikuak antibiotiko eta
prozedura guztiak probatu ondoren,  badakite funtsean amore eman zutela eta etxera bidali
ninduela  itxi  arte  itxaroteko.Neure  burua  kanabis  dosi  handiarekin  tratatzen  hasi  eta  gero,
birsorkuntza hasita aurkitu nuen! Ariel

“Hotzeriaren eta ezpainetako babak egiteko erabili nuen, uste nuena baino hobeto funtzionatu
zuen.Banekien funtzionatuko zuela, baina sendatzeko denbora gauetik 24 ordura arte zen.1-2
egun eta ez 6 ordu pentsatzen ari nintzen. Kevin

“Nire amak ia 2 urtez aurpegian zeukan puntu bat kendu zuen 4 egunetan olioarekin!!Orduan
esan genuen, hori bada kanpoko minbizi-puntuekin egin dezakeena, pentsa ezazu zertan ari
den barnean!”. Anbarra

«Orban  marroi  txiki  bat  nuen  ezkerraldean,  gero  eta  handiagoa  zena.  Nire  mutil-lagunari
erakutsi nion, eta olio pixka bat bota zuen. Kontuak kontu, ez nuen uste ezer egingo zenik. Lau
egun geroago egiaztatu nuen (ahaztuta neukan) guztiz desagertuta zegoen puntu gorri txiki bat
izan ezik. Ezer eznagusi, baina sinestun bihurtu ninduen». Carol

“Kaixo JB.Nire alabak eskua erre zuen atzo labean.Kanpora atera zen eta babak egin zizkion
eskuan erredura bat erakutsi zidan.Min egiten zuela esan zuen.Etxera joan eta olioa hartzera
esan nion eta tiran jarri  eta erredura estaltzeko.Orbain gabe sendatuko zela esan nion.Bost
minutu geroago atera zen.Esan zuen aitak mina desagertu dela.Baietz esan nion olioak egin
behar duela.

Olioak  egin  zezakeenaren  eszeptikoa  zen  nire  ahizpa  eta  gaitzetsi  zuen  sendagai  gisa
erabiltzen ari nintzela.Inoiz ez zuen hutsik egin niri tiro bat ematea olioari dagokionez.Baina hori
ondo dago!Gu guztioi  ere gezurra esan baitigute hainbeste denboran haien gezurrak sinetsi
genituen.Nire  arrebak  gaixotasun  korapilatsu  bat  pairatzen  du  medikuek.Istorio  luze  bat
laburtzeko.Olioa hartzen hasi da eta azken sei hilabeteetan 60 kilo galdu ditu.Olioan egiazko
fedea da orain.Eta hori argi eta garbi partekatzen du denekin.Eskerrik asko kausa honen alde
egiten duzun guztiagatik”. Ron

«Badakit hemengo mutilak beti esaten ari direla RSO hutsa erabiltzea, eta gauza horien zale
handia naiz.Hala  ere,  jendeari  jakinarazi  nahi  diot  azukre hostoekin  egindako koko-olioaren
infusio batek neosporina guztiz ordezkatu duela guretzat, 2 urte daramatzadala gauza hori erosi
beharrik.Hobeto  eta  azkarrago  funtzionatzen  du,  eta  jendearen  eskuetan  eta  aurpegian
zipriztintzen dut, eta ez dut kezkatu behar gaixotuko direla ustekabean jaten badute”. Tina

-- Tina, ezer ez dabil RSO hutsa baino hobeto eta azkarrago baina badakit zer esaten saiatzen
ari  zaren.Noski,  kanabisaren  sendagaiaren  forma  gutxiago  indartsuek  ere  mirariak  egin
ditzakete.Arazoa da arrakasta ez dela diluitu gabeko RSO indartsuenarekin bezain fidagarria.

Kannabisaren  kosmetikoek  gaur  egun  eskuragarri  dauden  kosmetiko  gehienak  ordezkatuko
dituzte  laster,  hots,  emakumeek  olioak  beren  edertasunerako  zer  egin  dezakeen  jakin
ostean.Kalamu-hazi-olioa, koko-olioa eta karité-gurina dira nire eramaile gogokoenak, baina bizi
diren tokian ezaguna dena erabil daiteke eta olioa gehitu.Kremetan % 20-30 RSOk zoragarria
da, baina % 0,01-1ak onura handia izan dezake baldintza ez hain larrietarako eta eguneroko
mantentze-lanetarako.JB
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Ekoizpen Aholkuak
“Inoiz ez zalerik gabe!!!Horrek esan nahi du inoiz». JB

“Haizagailu batzuk oso arriskutsuak izan daitezke, beraz, norbaitek aldea ezagutzen ez badu
(motore elektrikoko birbobinatzailea naiz)  disolbatzailea piztu dezake eta seguruenik  piztuko
du.Zenbait  haizagailu  bakarrik  erabil  daitezke.Jende  gehienak  egun  osoan  haizagailu  bati
begiratuko balu diferentzia ezagutuko ez lukeenez, aholku ona da hau.Kontuan izan behar da
haizagailuaren motor elektrikoak abiaraztean barneko txinparta bat sortzen badu, eta hori ezin
duzu motorretik kanpo ikusi, disolbatzailea piztuko du.Barrualdean sendagaiak egiteko leku oso
arriskutsua da, ziur nago gehienok dakizula!Honen arrazoia denek jakin behar dute...Sukalde
elektrikoak, argiak, etengailuak, labeak, ur-berogailuak, lanparak eta zure etxeko ia etxetresna
elektriko guztiek sortzen dute, ikusi edo ez, disolbatzaileak piztuko dituen txinparta.Txinparta
horietako asko automatikoki gertatzen dira eta ez zenuke inoiz  jakingo!Zure etxean aurretik
arrakastaz egin baduzu ere, agian askotan pizten ez den erloju-bonba bat bezalakoa da, baina
noizbait ihes egitea ezinezkoa izango litzatekeen leherketa batekin amaituko duzu, hain azkar
gertatzen da!Zure etxeko guztiak arriskuan egongo dira!Mesedez, inoiz ez, inoiz ez ikusi abisu
hau.Jindrich Bayerrek aholku bat eman dizu hemen, ziurrenik zure bizitza salbatuko dizuna,
atxikitzen bazara.Eskerrik asko Jindrich". Anthony

«Ehuneko ehunean ados nago zurekin, ni ere ondorio honetara iritsi naizelako azken asteburu
honetan.Gaineratu nahiko nuke kafe-iragazkia erabiltzea nafta/olioa iragazteko modurik onena
dela...Gazta-oihala edo kafe-iragazkia izan ezik, olio gehiago emango dizu, baina olio ahulagoa
izango da, ziurrenik kolore berdeagoa izateak eta horrek frogatzen dizu.landare-material asko
daukate  bertan.Beheko  lerroa  Erabili  nafta  eta  kafe-iragazkia  da,  eta  ez  ezazu  materiala
gehiago birrindu Rickek dioenez.Nire ustez, Rickek minbiziaren sendatzeko olio hutsa egiteko
prozesua hobetu du eta berak esaten duen moduan denbora eta material alferrik galtzea da".
Marie

“Kaixo JB.Zein da begiak lehortzen utzi dezakezun denborarik laburrena behar izanez gero?
Eskerrik  asko.”  Priscilla
-- Hezur lehortu arte.Baina azkar lehortuko nuke 5-7 g-ko kimua, horrek olio gramo bat emango
dizu,  hasteko  nahikoa,  eta  gero  ondo  lehortzen  denean  amaitu  dezakezu,  aste  batean
edo.Zenbat eta gutxiago maneiatu hasierako materiala prozesatu aurretik, orduan eta erretxina
gutxiago xahutuko duzu.Beraz, hobe da hasierako materiala ez dekarboxilatzea (GW-k inolako
arrazoirik gabe egiten duen bezala, olioa arazo gutxiagorekin deskarboxila dezakezu berotuz,
eta hori egin behar da disolbatzaile hondarra hala ere kentzeko).Egin beharreko gauzarik onena
kuboa ontzi batean jartzea da lehortzeko gelan bertan prozesatzeko, manipulazio gehigarririk
gabe, ahal den guztietan.Buda zenbat eta gutxiago ukitu, orduan eta hobeto.JB

“Bryan, badakit baldintzak ez direla idealak baina hala ere abesti bera abesten jarraituko dut.Zer
gehiago  egin  dezaket  eta  zergatik  aldatu  behar  dut  doinua  eta  gure  estandarrak  jaistea
beharrezkoa ez denean?Noski hainbat olio mota egongo dira, batzuk erabilera topikorako (% 60
arte), beste batzuk aisialdirako (60-90) eta beste batzuk tratamendurako (90 eta gehiago), eta
olio  onenak  %  95-98  izango  dira.  THC  eta  oso  indartsua  eta  lasaigarria,  hori  da  gutxi
gorabehera.Baina orain jendeari irakatsi behar diogu % 95-98 THC olioaren antzeko zerbait
dagoela eta kalitate onenaren helburua izan behar  duela eta ez funtziona dezaketen baina
agian ez duten produktu kaskarrak.

Niri  pertsonalki  ez  zait  oso  interesatzen  batzuetan  eta  kasu  batzuetan  ia  kasu  guztietan
funtzionatuko duen sendagai bat eskura dugunean soilik ikertzea.

Zuku hori guztia ona eta polita da, baina jendearen %10-20-30 inguru landare-materialei alergia
bihurtuko  zaiela  edo  zaporea  ez  zaiela  gustatuko,  sendagai  gisa  ez  dutela  behar  bezala
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erabiliko.Kannabisak hazten den lurzorua desintoxikatzen du, ez duzu landare-material horiek
asko irentsi nahi.Batzuetan bai, hots, landarea non hazi zen eta nola jakiten duzunean, baina
nik neuk kontu handiz hartuko nuke horrelako zukuak edaten, ez dakizu zer dagoen, benetan,
eta badakit zer produktu kimiko erabiltzen diren kanabisa hazteko.Beraz, nik neuk kontuz ibiliko
nintzateke zukua egitea gomendatzen.

Olioa dekarboxilatatu behar da behar bezala funtziona dezan, irakin egin behar duzu edo ez du
ondo  funtzionatzen  eta  ez  du  odol-entzefaloaren  barreratik  igaroko,  beraz,  "zuku  ez-
psikoaktibo"  batek  logikoki  ezin  du  inoiz  bezain  ondo  funtzionatu  % 95-98  THC duten  olio
dekarboxilatuak bezala.Berriz ere, saiatu azaleko baldintzetan eta ikusi aldea.

Funtsean,  gauza  bera  gertatzen  da  CBDarekin  -  berriro  ere,  bai,  funtzionatuko  du,  hots,
batzuetan eta kasu batzuetan, eta sendagai bikaina ere bada, adibidez haurrentzako txikleei
osagai gisa gehitzen zaienean, baina bestela dut. lehenik eta behin kanabisaren sendagairik
indartsuena erabili nahi luke beti.Ez al zenuke?JB”

"Nire esperientzia pertsonaletik ezin dut zukurik atera, oso gaizki urratzen nau.Odola koagulazio
nahastea ere badut eta klorofila astuna ez da ezezkoa da vit K altua dela eta odola mehetzeko
sendagaiak hartzen dituenarentzat. Dena

"Virginia, konturatu behar zara olio asko ikusi ditugula eta olio gehienak ez direla hurbiltzen
pazienteek euren baldintzetarako erabili nahi genukeenera."Egin zeure" estrategia da benetan
zentzuzkoa den bakarra, ez duzu inoren menpe egon nahi olioa egiteko, zure kalitate kontrola
izan nahi duzu eta zer dagoen jakin nahi duzu. hura eta nola egin zen.Iruzurgile gehiegi daude
eta gehienek ez dute kalitate egokia eskaintzen eta hori tristea da, eta hori saihesteko modu
bakarra  jendeari  nola  irakastea  da.bereak egin,  aldea  jakin  dezaten.Eta  batzuetan olioaren
kalitatean alde txiki batek aldaketa asko eragin ditzake norbaiten bizitzan.Horregatik, etengabe
saiatzen gara olioaren kalitatea eta potentzia bultzatzen.

Guk ikusten dugun moduan, batek kafe bat egin badu, olioa egin dezake, benetan ez dago
ezer.Eta  olioa  beraiek  egin  ezin  dutenek  normalean  laguntza  behar  dute  hala  ere,  beraz,
norbaitek beti  egin dezake behar izanez gero, gainera, pertsona horiek % 95-98 THC RSO
farmaziatik ere eskuratu ahal izango dute.Edo, behintzat, bizi nahiko nukeen munduan.JB

“1.)  Hezur-lehorrak eskuekin  bakarrik  ehotzen nituen,  ez zen artezteko erabiltzen.Hasierako
materialak  gutxi  gorabehera  kimu  txikiak  zirudien.5  eta  10  mm  arteko  diametroa,  beraz,
gehienetan ez dago hautsik.Orain nire "sukaldaritza" esperientzia dudanez, guztiz ados nago
zurekin  puntu  guztietan,  C  puntuan  izan  ezik.Ikusi  ditut  alkoholarekin  egindako  olioak,
normalean askoz ilunagoak izaten direnak, alkoholaren urak klorofilak disolbatzen baititu.Nire
olioa  laborategi  mailako  petrolio-eter  puruarekin  egin  nuen.Olio  hau  kolorez  askoz
distiratsuagoa da (urre-marroia) eta zapore pikante bikaina eta goxoa du probatzeko aukera
izan  nuen  olio  olioarekin  alderatuta.Nik  uste  dut  Naftak  ez  dituela  alkoholak  bezainbeste
terpeno eta klorofila kentzen.Gainera, alkoholak bezala askoz kontrolatuago eta maneiatuago
irakiten du.Beraz, hemen nire galdera da: uste duzu posible dela naftarekin ehotzea/garbitzea
konbinazioa ez dela kaltegarria kalitate oneko olio batentzat alkoholarekin ehotzea/garbitzea
bezain kaltegarria?

--  Ez  birrindu  materiala  lehenik.Lehorra  den  materiala  manipulatzeak  THC  eta  beste
kannabinoide  batzuk  galduko  ditu  (mahaian  dagoen  hauts  fina  da  ontzian  geratu  behar
zena).Bai, ehotzea eta nafta ehotzea eta alkohola baino "hobea" izango litzateke; konbinazio
hori ia ziurtatuta dagoen porrota da, ezin duzu olio onik egin modu honetan.

Jarri kimua ontzi batean, hezetu naftaz, birrindu makila batekin bizpahiru minutuz, bota olio-
disolbatzaile  nahasketa  ontzi  batean.Kalitate  oneko  materialarekin  lan  egiten  baduzu,  egin
bigarren garbiketa bat  eta bota bigarren nahasketa ontzira lehen garbiketarekin.Goi-mailako
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materiala erabiltzen ez baduzu, erabili lehenengo garbiketa barruko helburuetarako soilik (eta
jarraitu lan egiteko material hobea bilatzen).

Eterrek olio bikainak sortzen ditu (anbarra olioak olio ilunak baino hobeto gustatzen zaizkigu,
baina gogoratu andui batzuek beste batzuk baino olio ilunagoak sortzen dituztela).Anbar-olioak
ere gustatzen zaizkigu arrazoi praktikoengatik - nork nahi ditu klorofilako hortz beltzak?Baina ez
dugu asko gomendatzen, nahiko arriskutsua delako eterarekin lan egitea, zaila delako lortzea
munduko  leku  gehienetan,  eta  oso  kezkatuta  gaude  petrolioa  ekoizten  dutenen
segurtasunarekin.Tenperatura  baxu  samarretan  oso  erraz  igo  daiteke.Beraz,  jende
gehienarentzat naftak ondo funtzionatuko du.Normalean nafta erabiltzen dugu, baina eterrak
nahi dugun disolbatzailea izango litzateke.

Pertsonalki erabiliko genukeen disolbatzaileen egungo zerrenda hau da: 1.eterra, 2.nafta arin
purua, 3.%99ko alkohol isopropilikoa, 4.janari-mailako alkohola - ahal izanez gero % 99, baina
normalean  zaila  da  eskuratzea eta  oso  garestia.%96ko  alkoholarekin  lan  egiten  duzunean,
gainerako %4a ura izan ohi da.10 litrotik %4 4dcl da, irakiten beharko duzun ia pinta bat ur, eta
denbora behar da modu produktiboagoan gastatu dezakezun.

2.) Azken 60 °C-ko olio epela ere jarri dut 1,5 orduz hutsean, disolbatzaile-hondakin guztiak
guztiz  kentzeko.Idatzi  nizun  bezala,  35  gramo  geroago  jandako  olioa  dekarboxilatu  nuen...
Deskarboxilazio  aurretik  olioaren  zaporea  askoz  ere  pikanteagoa  zen,  ez  nuke  okerragoa
esango, baina arrazoia duzu eruktzean.

--  Azken aldian esan dudan bezala,  soberan dagoen uraren eruktuak izan dira.Eta ura hor
zegoen, zuk erabiltzen zenuen tenperatura baxu «zientifikoagatik».Olioa dekarboxilatu behar
duzu hala ere, beraz, 110 °C-tan itzaliko den arroz-sukalde batek ondo funtzionatzen du.Edo,
noski, erabiltzeko onena a izango litzatekeoraindik ere, baina, berriro ere, jende askok ez ditu
haien  jabeak  eta  ez  daki  nola  funtzionatzen,  eta  leherketa  arriskua  beti  dago.  Norbaitek
disolbatzailea irakiteko desegoki diseinatutako alaibi bat erabiliko balu, lehertu egin liteke, zauri
larriak eraginez eta etxe osoa eraitsi. Baina arroz-sukalde baten edukiak nolabait su hartuko
balu eta prozesua kanpoan edo ondo aireztatutako gune ireki batean egiten ari bazen.Orduan,
olioa ekoizten ari denak izutzen ez badu, ez luke arazorik izan behar sua kontrolatzeko eta bai
su-itzalgailu bat eskura edukitzea beti ideia ona da.

Hutsari  dagokionez,  noski,  zergatik  ez.Ekipamendua  baduzu  eta  behar  bezala  erabiltzen
badakizu, ez da txarra olioa horrela amaitzea, %100ean ziur egon nahi baduzu ez dagoela
disolbatzaile  hondakinik  edo  itxi  nahi  baduzu.  disolbatzaile  petrokimikoen  aurka  daudenen
ahoak.Batzuek arrakasta handiz erabiltzen dute eta ni ez nago horren aurka.Baina dakizuenez,
jende gehienak ez du ekipamendu honen jabea eta gure pazienteetako askok ezin dute arroz-
sukalderik eta haizagailurik ordaindu edo ezin izan dute ordaindu, beraz, ez dugu hutsunea
behar bezala gomendatzen.

Begira zein erraza eta erraza den Rick-en metodoa eta zenbat galdera erantzun behar ditugun
oraindik.Orain  imajinatu  zer  gertatuko  den  olioa  ekoizteko  beste  metodo  batzuei  buruzko
informazioa gehitzen dugunean.Nahasmen gehiago besterik ez du eragingo eta egunak eta
asteak eman beharko ditut jende 'nahasien' galderei erantzuten saiatzen, hala ere ez dut askoz
gehiago egingo.

3.) Mesedez, azaldu zergatik iradokitzen duzun olioa hoditik ateratzea, zuzenean ahoan sartu,
kapsulak ez?Xurgapen arazoren bat?Olio gehiena zigarro-paperean jaten dut, baina gutxitan
erabiltzen  ditut  kapsula  batzuk  etxetik  irten  behar  badut  ordu  gehiagoz.Gainera,  ez  zait
gustatzen hortz gainean edukitzea, oso zaila baita kentzea...

-- Hainbat arrazoirengatik.Nagusia da irensteko metodo hau pazienteentzat eraginkorrena eta
onuragarriena dela frogatu dela.Aho-higienea hobetzen du, ahoa desinfektatzen duelako eta
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gero  digestio-aparatuko  edo  eztarriko  edozein  baldintzarekin  laguntzen  duelako.Egia  esan,
eztarriko mina hartzen dudanean, olioa ahoaren atzealdean zikintzen saiatzen naiz eta gero
ahoan mantentzen dudan bitartean.Gehienetan, gripea edo eztarriko mina (edo haren sintomak)
gauetik zaintzen da.

Zuk diozun bezala, olio batzuk hortzetan eta mihi azpian geratzen dira, beraz, irensteko metodo
honek olioaren sublingual prozesatzea (ala Sativex eta jendeak erabiltzen dituen mihi azpiko
beste spray eta tintura batzuk) eta urdaileko prozesatzea eta prozesatzea konbinatzen ditu.
hesteak.Gauza  nagusia  olioa  urdailean  sartzea  da.Beraz,  zapore  ez  oso  ona  duen  olioa
baduzu,  ogi  zati  bat  edo  platano  bat  sartu  dezakezu  (edo  zigarro-papera,  bertan  dauden
produktu kimikoak jatea gustatzen bazaizu),  tolestu eta irentsi  bezala.  pilula bat  eta garbitu
urarekin edo tearekin edo nahi duzunarekin.Garbitu hortzak olioz hamar minutu igaro ondoren,
ahoko higienearekin ere lagunduko dizu.Olio askok zapore gozoa dute (batez ere hasierako
materiala  ehotzen  ez  denean  eta  olioa  ekoizteko  alkohola  erabiltzen  ez  denean).Klorofilak
normalean zapore txarra du eta ondoeza handia sor dezake, nahiz eta topikoki erabili  - olio
ilunek zure arropa zikinduko dute, ez duzu hori nahi edo behar.)

Kapsulak - a) Big Pharma-ri erosi behar dituzu, eta horren bidez zure diruarekin laguntzen ari
zarela, b) pertsona batzuk haiekiko alergia dute, c) batzuk hesteetan disolbatzen dira eta ez
urdailean, d) saltzaileek askotan jartzen dute. Kapsula batean behar baino olio gutxiago, e) ez
dute hain ondo funtzionatzen hainbeste baldintzatarako, f) zaila da olioa ateratzea artikulazio
bat egin nahi denean edo olioa lurrundu biriketako baldintzetarako edo olioa topikoki erabili nahi
duzunean.Ez dut  esaten kapsulak  ezin dituzunik  erabili,  esaten dudana da hobe dela  olioa
hoditik  zuzenean erabiltzen  ikastea.Praktika  gehiago  lortu  ondoren,  olioa  batere  ondoezarik
gabe nola erabiltzen ikasiko duzu.Niri pertsonalki gustatzen zait arroz-sukaldetik ateratako olioa
jatea,  hatza bertan sartu eta uste dudan guztia  hartzen dut.Kontuan izan,  honek oso "olioa
kontsumitzen du" eta normalean xiringa batetik baino gehiago hartuko duzu.Olioa ona denean,
"gaindosi"  batek  bakarrik  lo  egingo  zaitu,  gauza  handia.Baina  noski,  nire  esperientzia  eta
tolerantziagatik  egin  dezaket,  ez  nuke  etaEz  gomendatu  hau  hasiberriei  edo  esperientzia
handirik ez dutenei.Onena zuri ere, Stefan.Jindrich”

«Kostua kezkatzen bazaizu, minbiziaren aurkako sendagai gehienen ko-ordainketa baino askoz
merkeagoa da eta minbiziagatik etxean hartzen dituzun sendagai batzuk ez daude aseguruak
estaltzen.Nire  familiako  norbaitek  olio  hau  behar  balu  minbizia  izateko  bide  bat  aurkituko
nuke.Zorte on!!!!" Lisa

--  Ados  nago,  Lisa,  olioa  askoz  tratamendu  merkeagoa  da  beste  gastu  eta  gastu  guztiak
kontuan hartzen dituenean.Gainera, sistema medikoak hornituko lukeen ezer baino seguruagoa
da, zer esanik ez askoz eraginkorragoa eta fidagarriagoa dela funtzionatzen duela eta pozoia
edo erradiazioa baino dibertigarriagoa dela.JB

G.Zergatik  material  lehorra  artezteak  THC  galtzea  dakar?Ba  al  dago  honen  azalpenik?
A.Inoiz  lurtu  al  duzu  kume  indartsua?Egin  baduzu,  jakin  beharko  zenuke  zergatik.Ehotu
ondoren mahai guztian dagoen hauts zuri hori THC (edo trikomak) da eta olioan geratu behar
zena da.Gainera, ehotzen denean, finegia da eta benetan kendu nahi ez zenuena zure olioan
kenduko duzu.

Prozesatu hezur-lehor guztiak naftaz edo nahi duzun disolbatzailearekin hezetu ondoren, baina
ez  ezazu  asko  ukitu  prozesatu  aurretik,  ukitzen  duzun  bakoitzean  pixka  bat  galduko
duzulako.Beheko materialarekin ekoitzitako olioak hezetu ondoren xehatu ondoren xehatu ziren
kimuetatik sortutako olioak baino indartsuagoak dira.

Lehenengo garbiketa azkarra da indartsuena eta eskuragarri  dagoen THCaren % 70 inguru
ateratzen du,  bigarrenak % 20 inguru eta hirugarrenak % 5 inguru.Ehotzen duzunean,  hiru
garbiketa (benetan lau) lortzen dituzu zure olioan eta ez duzu hori nahi.Kalitatea kantitatearen
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gainetik.JB

G.Badakit RSO zuk zeuk egitea gomendatzen duzula baina dispensario batek tokiko batzuk ditu
eta nengoen galdetzen ari nintzen zein izan behar lukeen prezio justua?

A.Kalitate handiko 4-7 g-ko kimu behar dira olio gramo bat ekoizteko, beraz, hori izan beharko
litzateke "prezio egokia".Ez ditzagun eztabaidatu kalamuaren prezio barregarriak, niretzat 60 g-
ko dosi baten prezio egokia 50-100 USD da (edo gutxiago, eskala handian legez kanpoan hazi
bazen).Ez dut esaten momentuz prezio horretan nondik atera behar dudanik.Goi-mailako olioak
bizi zaren tokian kalitate goreneko materialak balio duena balio du.JB

"Eguneratu  behar  nuen  eta  oraindik  bizirik  nagoela  jakinarazi!Bikain  egiten  eta  ORAINDIK
BIZIRIK 3  hilabete falta  zitzaizkidala esan zidatenean ia bi  urtera.Ez sinetsi  zure medikuei!
Eskerrik asko berriro nire bizitza salbatzen laguntzeagatik!" Lee

Deskarboxilazioa

"Gaur egun landare osoa dekarboxilatzen dut, baita RSO eta gurina/olioak egiten". Cheryl
-- Ez dekarboxilatatu landare osoa.Egin olioa super lehorrekin (ez moztu, ez ukitu gehiegi, beti
galduko  duzu  bilatzen  duzun  THCa).Egin  olioa,  eta  gero  olioa  dekarboxilatatu  (jarri  labe
elektriko  batean  130°  Celsius-an  ordubetez).Ez  egin  ezer  landareekin  oliotan  prozesatu
aurretik.Zenbat eta gutxiago ukitu, orduan eta hobeto.JB

"Deskarbatzeko, labean sartu 266 gradu Fahrenheit-en (130 °C) ordubetez, dekarb osoa lortuko
duzu horrela disolbatzaile guztia arroz-sukaldean edo lapikoan erre ondoren". Ryan
--  Ez  nuke lapikorik  erabiliko,  ordea.Egunen batean zure  olioa erreko duzu.Arroz egosi  bat
itzaliko da, benetan aukera hobea da, esango nuke.JB

“Deskarboxilazio zuzena olio perfektuan oso atal garrantzitsua da landare gordina delakoez du
delta9-THC huts handirik ematen eta CBDk, horren ordez, azidoek THCA eta CBDA esan nahi
dute.Karboxilo  taldea  kentzeko,  berotzea  da  prozedura.Egin  kontu  handiz  zure  molekula
baliotsuak  ez  erretzeko.Chromatography  aldizkari  batean  aurkitu  nuen  ohar  on  bat,  olioa
berotzeko beharrezkoa den tenperatura eta denbora izan beharko lukeena, arroz-sukaldearen
arabera, baliteke tenperatura nahikoa ez izatea.Beraz, komeni da olioa gutxienez 27 minutuz
berotzea gutxienez. 122 gradu Celsius.Begiratu beti zure berogailuaren tenperatura neurtzeko
gailu digital batekin, olioa gehiegi berotu ez dadin.Beheko taulan kannabinoide nagusien irakite-
puntuak ikusten dituzu, eta inoiz iritsi  behar ez zenituzkeen bestela egosten dituzu.Gainera,
ohartzen naiz  Rickek bere  bideoetan denbora guztian  esaten zuena ez  duela olioa gehiegi
berotzen,  baina  beroa  beharrezkoa  da  sendatzeko  olioa  egiteko.Gutxieneko  106,2  gradu
Celsius-eko tenperatura beharrezkoa da diagraman zehaztutako denboran ordubete inguruko
dekarboxilazio-prozesu egokia izateko.Zure olioak THCA eta CBDA forma azidoa besterik ez
badu,  ez  da  hain  eraginkorra,  azidoak  ez  direlako  oso  ondo  egokitzen  CB1  eta  CB2
hartzaileetara.Beraz,  zaindu  modu  egokian  egiten  duzula,  Rickek  esandakoa  egia  delako,
ondoen egindako olioak bakarrik egin dezake lana zuzenekoaren araberakoa denean.(...)

Bai, begiratu eta interpretatu zientzia-diagrama hau ulertzeko dekarboxilazio-prozesua martxan
dagoela  arroz-sukaldean  kannabinoideen  disolbatzaile  fluidoen  nahasketa  berotzen  duzun
denbora guztian.Beraz, grafikoek erakusten dute asko dela tenperatura 130 gradu Celsius-era
eramatea dekarboxilazio maximoa lortzeko adina denboraz.Maila onenetara iristeko tenperatura
eta denbora kontua.

Tenperatura neurtzeko tresna digital bat erabiltzen baduzu eta arroz-sukaldean hondoan jartzen
baduzu  prozesu  osoan  zehar  disolbatzailea  lurruntzeko,  ikusiko  duzu  prozesuaren  azken
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fasean soilik ura tanta amaieran sartzen denean. sukaldean, tenperatura 100-110 °C ingurukoa
da.Baina  tarte  honetako  denbora  gehienetan  ez  da  nahikoa  dekarboxilazio  prozesu
osorako.Horren ondoren, olioa berotzen duzu altzairuzko ontzi txiki batean berogailu-plateran
denbora luzeagoan.Beraz, jarduerarik gabe (gas burbuila gehiagorik gabe) berotu eta itxaron
duzu.Kontrolatu tenperatura eta hobe da 130 gradu Celsius baino gehiago ez igotzea ordu erdi
inguruan.Gogoratu THC-ak 157 graduko irakite-puntua duela, beraz, ez zaitez arriskurik gehiegi
berotuz, bestela, nahi dituzun kannabinoideak lurrundu eta haizea aterako dira...

Nukleoan ez da garrantzitsua dekarboxilazio-kopuru gorena lortzea,  beraz,  gero gorputzean
nahikoa  olio  lortzen  duzu.Interesgarria  da  hartu  behar  duzun  eguneko  gramo  BAT  edo
gehiagoren balioa.Noski, zenbat olio behar duzun olioan benetan zenbat delta9THC dagoen
araberakoa  da;  esan  nahi  du  zein  eraginkorra  izan  den  dekarboxilazioa.Ricken  gomendioa
jarraitzen baduzu eta ziurtatu olioa nahikoa denboraz 130 gradu C-ra berotzen duzula - dena
ondo egongo da.Independentea da zein disolbatzaile erabiltzen duzun”. Stephan

Disolbatzaileak
"Disolbatzailearekin (nafta) zintzilikatu nintzen landare-olio arrunt batzuk (kanola edo koltza) oso
antzeko moduan ekoizten direla jakin nuen arte". Graeme

"Nafta petrolio-eterren izen komertziala da, beraz, saiatu eta bilatu, maskoten eterrek erabilera
industrial asko ditu, koipegabetzaileak dilugarriak margotzeko". Al

"GOGORATU THC eta CBD ez-polarrak direla...eta klorofila eta H2O polarra da...Beraz, oliorik
onena disolbatzaile ez polararekin egiten da... garbia da... klorofilarik gabe». Mikel

“Nire lagun kimikari batek istorio osoa sinplifikatu zidan eta nafta zergatik izan zitekeen hobea
azaldu  zidan  (nafta  esanguratsua  ez  den  arren):  nafta  disolbatzaile  ez-polarra  da,  beraz,
molekula  ez-polarrak  errazago  eta  eraginkorrago  erauzten  ditu  (THC  eta  CBD  funtsean
molekula ez-polarrak dira) eta molekula polarrak kanpoan uzten ditu.

Alkohol  isopropilikoa  (eta  eter,  kasurako)  disolbatzaile  polar  ahula  da,  beraz,  oso  ona  da
horretarako, baina agian nafta baino apur bat gutxiago - JBk dioenez biak probatu zituztela eta
indartsuagoak ziren.EDIZIOA: Bai, ia ahaztu zait: azken produktuan nafta (edo iso) geratzearen
beldurrik ere ez dagoela esan zuen Rick Simpsonek emandako errezeta jarraitzen baduzu (nire
lagunak  plastikozko  ontzirik  ez  erabiltzeko  esan  zuen,  ordea,  baina  beira  edo  altzairu
herdoilgaitzezkoa) eta ziur ez bazaude, egin JBk beti esaten duena: gehitu ura eta sartu labean,
guztiz  lurrun  dadin.Alkohol  isopropilikoa  erabiliko  luke,  hala  ere,  ziur  zaudelako  izan  behar
duena dela...” Sandra

-- Sandra, Rickek munduari  erakutsitako metodoa oinarrizkoena,  konplexuena eta merkeena
da.Ia inongoa da argibideak T bati jarraitzen dionean.Beira ona da baina hausten da eta ez
duzu nahi hori gertatzea, inoiz ez.Altzairua ondo dago, noski.% 99,9 iso ondo funtzionatzen du
baina  hala  ere  nafta  alifatiko  arina  guk  geuk  erabiliko  genuke,  ahal  den  guztietan.Edo
eterrea.JB

«Erauzketa baino lehen dena ahal bezain hotza hartzea gomendatzen dut.Gehienek alkohola,
kanabisa,  ontziak,  erauzketarekin  zerikusia  duen  guztia  izozkailuan  jartzen  dute  24-48
orduz.Askoz  produktu  garbiagoa  lortuko  duzu  horrela.Zure  etekinak  txikiagoak  izango  dira,
baina ez duzu hainbeste beharko.Barkatu akatsak edo falta diren hitzak, MS txarto dago eta ez
dut sendagairik, jeje.Bedeinkatu. Chuck

--  Chuck,  izoztea ona da,  baina ez da beharrezkoa hori  egitea kalitatezko disolbatzaile  ez-
polarrekin eta hasierako materialekin lan egiten duzunean.Gainera, ez zaigu gustatzen eskuak
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hoztea,  giro-tenperaturak ondo funtzionatzen digu eta ez dugu artritisarekin  arazorik  izango
kimua izoztu ondoren hilabete edo urte batzuk igaro ondoren.Gainera, askotan olioa izozkailurik
ez dagoen tokietan egiten da.Beraz, bai, nahi baduzu izoztu dezakezu baina guk ez genuke guk
geuk egingo.

Ez zait barazki izoztuak gustatzen, ahal den guztietan jatea saihesten dut, beraz, ez dut ikusten
zergatik  egin  behar  dudan  salbuespena  eta  izoztu  behar  dudan  gehien  gustatzen  zaidan
barazkia.Baina bai, olioa ateratzeko alkohola erabili behar duzunean lagun dezake, beraz, ez
nago guztiz kontra.

Alkohola  ez  dugula  guk  geuk  erabiltzen  disolbatzaile  gisa  (edo  hobeto:  ez  da  gure  lehen
aukerako  disolbatzaile  bat),  ez  dut  ikusten  arrazoi  bakar  bat  estatuari  aparteko  zerga  bat
ordaindu  behar  diodan  disolbatzaile  bati.  hala  ere  lurrunduko  da  (aldabikorik  erabiltzen  ez
baduzu, ahal den guztietan egingo genukeena).Nafta arin litro bat eros dezaket 3-4 dolarren
truke, %99ko alkohol litro batek askoz gehiago kostatuko luke eta olio gutxiago ekoiztuko luke
eta olio hori ez da seguruenik nafta arinarekin edo %99,9 isorekin ekoitzitako olioak bezain ona
izango. .

Beraz, non dago zehazki alkohola disolbatzaile gisa erabiltzearen abantaila?Ezin dut ikusten
alkohola irakite-puntu baxuko nafta alifatiko arina baino hobetsi behar den arrazoi arrazional
bakar bat ere, olioan disolbatzaile-hondakinik ez dagoela kontuan hartuta, olioa behar bezala
ekoizten  denean  kezkatu  beharko  lukeena.Ondo  ekoizten  ez  denean,  olioan  disolbatzaile
hondarrak egon daitezke edo egon daitezke.Baina ez gaitzazu errua eman behar bezala ekoitzi
ez diren olioengatik,  benetan ezin gara besteek hornitutako olioen kalitate faltaren erantzule
izan.Hori bezain sinplea da.JB

"RSO  behar  bezala  egiten  denean  ez  du  erabiltzen  ari  zaren  disolbatzailearen  gehiengoa
edukiko.Baita  RSOk  minbizia  sendatzen  duelako  eta  jaten/arnastzen  duzun  orok  minbizia
eragiten  duelako.Ez  nintzateke  gehiegi  arduratuko  geratzen  diren  gehiegizko  hondarrekin,
halakorik balego.RSOk, aldi berean, hasierako irenstean aldatuta egon litezkeen zelulak/DNA
konpon ditzake.Disolbatzaileak kalteren bat  egiteko gai  izan balitz,  olioaren barruan dagoen
benetako THCak konponduko ditu disolbatzaile-hondakinek eragindako kalteak". Amanda

--  Amandak  ondo  asmatu  zuen.Olioan  gera  litezkeen  disolbatzaile-hondakin  baten  ppm-ren
inguruan  obsesionatuta  daudenek  hutsean  garbitu  beharko  lukete  olioa.Ez  da  batere
zaila.Egiten ez dutenek oraindik ez dute asko kezkatu behar.

Olioan  disolbatzaile-hondakinen  %  0,1  egon  bazen  ere  (hala  ere  gehiegi  izango
litzateke,normalean ehunka ppm batzuk daude, agian, olioa behar bezala ekoizten denean 80-
100 °C inguruko irakite-puntuarekin nafta arin purua erabiliz), jango litzatekeen 60 g olio dosi
batean 0,06 g hondakin egongo lirateke. bi edo hiru hilabeteko epean.

Niri pertsonalki ez zait asko kezkatzen, hori ziur dago, elikagaien mugen azpitik dago eta, hala
ere,  janarian  dagoeneko  jan  duzun  disolbatzaile-hondakinaren  kopurutik  behera.Zure  ustez,
zerekin  sortzen  dira  landare-olio  gehienak?Disolbatzaileekin,  disolbatzaile  gisa  erabiltzen
ditugun hidrokarburo berdinak edo antzekoak.

Utzidazu galdetzen: benetan eskuak garbitzen al dituzu autoan gasolina jartzen duzunean?Hala
egiten  baduzu,  jarraitu  behar  bezala  ekoiztutako  olioan  disolbatzaile-hondakin  posibleez
kezkatzen.Hala ez bada, edo garbitu ez dituzunean gutxienez behin gogoratzen baduzu, bilatu
beste zerbait egiteko, benetan kezkatu beharreko beste arazo larriago asko daude.

Irensten duzun pilula bakoitzean askoz pozoi gehiago dago, hori seguru.Eta petrolio-produktuei
dagokienez,  bitaminak  hartzen  dituzu,  adibidez?Ba  al  zenekien  gehienak  petrolioaren
deribatuekin eginak direla?
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Eta uste baduzu inoiz petrolioarekin egindako ezer jarriko ez duzula ahoan, galdetuko dizut:
zerekin garbitzen dituzu zehazki hortzak?Egur zati batekin edo hortzetako eskuila batekin?Eta
zer gertatzen da petrolioan oinarritutako plastikoetan egindako hortz-zaintzako beste elementu
eta osagarriekin?Ez al duzu erabiltzen edo ez duzu erabili  horietako bat?Egiten baduzu edo
badaukazu,  berriro  ere,  beste  gauza  batzuk  daude  behar  bezala  ekoiztutako  RSOan
disolbatzaile-hondakinez kezkatzea baino.JB

"Azalpen oso sinplea amaitzen ez den galdera bati...Nik pertsonalki  nafta,  iso,  alkohola eta
butanoa  erabili  ditut  olioa  egiteko...Eta,  alde  handiz,  onena...  garbiena...indartsuena...eta
dastatzerik onena naftatik ateratako olioa zen...Ez dut ulertzen jendeari gustatzen ez zaiona...
Ez  da  erregairik  geratzen  behar  bezala  egiten  denean...eta  badirudi  naftak  landareak  ere
gehiago kentzen dituela...Askoz azkarrago egiten du...Beraz, olio garbiagoa...(urrea)...” Peter

«Pertsona hauek nire atzetik etorri ziren euren webgunean.Erin taldeak gorroto du Rick ibiltzen
den lurra.Eta taldeka jotzen dute Rick aipatzen duen edonori.Niretzat hori EZ da sendagileek
defendatu behar dutena.

Naphtha gauza osoa Rick zigortzeko aitzakia da niretzat.Azkenean, denek dakielako kanabis-
olioak naftan dauden toxinak ezeztatuko dituela.Rickek nafta defendatzen du, jende gehienak
aurkitzea erraza delako.Rickek argi eta garbi dio bere lehentasuna etera dela, eta destilatzailea
gustatzen zaio.Naftak olio indartsu bat sortzen du - hori da gakoa - olio indartsua - ezezkoek
kanpoan uzten duten zerbait.Alkoholak ez du olio indartsurik sortzen, eta hori badakite Rick
zakarrontziratzen dutenek.Nafta jendea nahasteko aitzakia da, beraz, beren olioa hobea dela
esan dezakete.Non zeuden pertsona horiek Ricken aurretik, non zinen, mesedez? Tom

“Nafta arina 30 °C eta 90 °C artean irakiten den frakzioa da eta 5-6 karbono atomo dituzten
molekulek osatzen dute.Nafta astunak 90 °C eta 200 °C artean irakiten ditu eta 6-12 karbono
dituzten molekulek osatzen dute.Nafta, batez ere, oktano handiko gasolina ekoizteko lehengai
gisa erabiltzen da (erreformazio katalitikoko prozesuaren bidez).Era berean, betun-meatzaritza
industrian  diluitzaile  gisa  erabiltzen  da,  industria  petrokimikoan  olefinak  ekoizteko  lurrun-
crackeretan eta industria  kimikoan disolbatzaile  (garbiketa)  aplikazioetarako.Berarekin egiten
diren  produktu  arruntak  dira  fluido  arinagoa,  kanpalekuetarako  erregaia  eta  garbiketa-
disolbatzaile batzuk".

“Disolbatzaileak,  nafta,  petrolio  destilatua...Toxikoa  dirudi  metanfetamina  laborategi  bat  edo
zerbait.Mesedez, garatu urarekin prozesatzeko metodo bat.Posible al da?" Kristaua

--  Ez  duzu  guk  egiten  dugun  substantzia  bera  ekoitziko  eta  alferrikako  lan  gehigarri  asko
eskatuko du, emaitza dezente okerragoarekin.JB

"Hori oso txarra da.Nahiago nuke bide bat egotea.Disolbatzaileak eta haien hondarrak toxikoak
eta arriskutsuak dira».Kristaua

--  Ez  dago  olioa  behar  bezala  ekoizten  denean  kezkatu  beharko  zenukeen
hondakinik.Mesedez, egiatzat hartuko al zenuke?Zure ustez, zerekin sortzen dira landare-olio
gehienak?JB

“Naftak CnH2n+2 formula kimikoa du.Nafta argiak 5 eta/edo 6 karbono atomo ditu, hau da,
C5H12  eta  C6H14,  pentano  eta  hexano  izenez  ere  ezagutzen  direnak.Beraz,  bilatzen  ari
zarena, pentanoaren eta hexanoaren nahasketa hutsa den nafta bat da». Wouter

“Disolbatzaileei buruzko zerbait argitaratu nahi nuen.Kimikan hainbat doktore eta master dituen
nire  lagun batengana joan nintzen,  eta galdetu  nion zer  egin  nezakeen olioari  nafta guztiz
kentzeko.Esan zuen: "Hartu 5 ml alkohol isopropilo eta irabiatu azken aldiz burbuilatzeari utzi
ondoren.Lurrundu egingo da eta berekin nafta hartuko du.Disolbatzaile toxikoa disolbatzaile ez-
toxiko bihurtzen da.Hau ez da nire benetako izena, pena da nire benetako kontua ezin dudala
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erabili erizain gisa kaleratu edo kontratatuko duten beldurrez». Bobbie

"Erresuma  Batuan  Naphtha  aurkitzeko,  bilatu  'panel  garbiketa'  edo  'panelen  garbiketa
azkarra'.Autoen karrozeria  konponketan erabiltzen den produktua da,  metala  garbitzeko eta
hondakinik  uzteko.Zailtasuna  osagai  zehatzen  zerrenda  zehatza  aurkitzea  da,  alda
daitezkeelako.%99,9 Isopropanolak erraza izan behar du aurkitzea». Em

"Zure prozesua jarraitu dugu VM&P Naphtha erabiliz eta dena aurreikusitakoaren arabera joan
da, espero genuena baino apur bat likidoago atera diren lehen xiringa atera izan ezik.Pare bat
ur tanta gehitu eta berriro saiatu nintzen eta badirudi ondo dagoela.Nire kezka/galdera bakarra
zaporea da.Oraindik disolbatzaile zaporea du.Ondo dago edo zerbait gehiago egin behar dut?
Honen  hartzaileak  12  ordu  inguru  lo  egiten  du  olioa  hartzen  duen  bakoitzean.Hori  al  da
tolerantzia garatu arte?Edozein laguntza asko estimatzen da». Pamela

-- VM&P ez dirudi disolbatzaile ona denik (nahiz eta MSDS orri batzuek erabili nahiko genukeen
substantzia  bera  izan beharko lukeela  esaten duten).Nafta  astuna dela  dirudi  eta ez dirudi
guztiz irakiten dela eta arreta gehigarria behar duela dirudi.

Ur  pixka  bat  gehituko  nuke  eta  130°  Celsius-eko  labe  elektriko  batean  sartuko  nuke  ordu
batzuetan, agian gauean zehar, edo disolbatzailea guztiz desagertu arte, batzuek diote lau egun
behar  direla  disolbatzaile  hondarrak  kentzeko.Ez  luke  disolbatzaile-ondoko  zaporerik  egon
behar olioa behar bezala ekoizten bada eta olioa ez da jarioa izan behar, koipe baten antzekoa
izan  beharko  luke.Ziurtatu  olioa  behar  bezala  iragazten  dela,  disolbatzaileen  hondakinak
landare-materialetan itsatsi ohi direlako.

Besterik gabe, egin hatz-proba bat erabili nahi duzun disolbatzailearekin.Sartu hatza bertan eta
ikusi  guztiz  lurruntzen  den  30  segundotan  edo  azkarrago.Zenbat  eta  azkarrago  lurrundu,
pelikularik utzi gabe, orduan eta hobeto.

Ezin baduzu nafta alifatiko arin garbia lortu (Europan benzena ere deitzen zaio, eskatu CAS
zenbakia 64742-49-0, izen ezberdin askorekin saltzen da, ez autoetan erregai gisa erabiltzen
den motakoa, baizik eta disolbatzaile gisa erabiltzen dena. edo pintura meheagoa), % 99 edo
are hobeto % 99,9 isopropil alkoholaren bila joango nintzateke, badirudi munduko ia edozein
lekutan aurki daitekeela.

Momentuz nafta alifatiko arina (irakin baxua, hidrogenatua) nahiago dugu, gaur egun erabiltzen
ari  diren  beste  disolbatzaile  gehienek  baino  olio  hobeak  eta  indartsuagoak  ekoizten
dituelako.Zenbat  eta  landare-material  eta  klorofila  gutxiago  olioan  orduan  eta  hobeto
funtzionatzen du sendagai  gisa,  orduan eta  zapore hobea  du  eta  orduan eta  indartsuagoa
da.Trikimailu  osoa  olioa  zein  indartsua  eta  lasaigarria  den  da.Zenbat  eta  indartsuagoa  eta
lasaigarriagoa, orduan eta hobeto.JB

“Nafta  zuzena EZ da AEBetan saltzenEz Tractor  Supply  edo Home Depot  edo Lowes edo
Sherwin Williams-en.Hala ere, oraindik ere Kanadan saltzen da.Lagun bat daukat 100 °F-ra
destilatzen duena eta ateratzen den disolbatzailea gordetzen duena, olioa egiteko erabiltzeko".
Steve

"AEBetan bizi bazara, ez duzu nafta egokia lortuko, AEBetan egindako nafta guztia ezin da
fidatu,  disolbatzaile  mota  honetako  osagaiei  buruzko  araudi  solteagatik.Inoiz  ez  duzu  nafta
hutsa lortuko AEBetan, VM&P ere guztiz inkoherentea izan daiteke botila batetik bestera eta ez
da  puru  gisa  iragartzen.Kanadan  nafta  purua  egiten  dute  eta  ISO edo  Grain  alkoholarekin
alderatuta erabiltzeko disolbatzailerik onena da, ez egin akats handirik eta sendagaiak alferrik
galdu  edo  are  okerrago,  disolbatzaile  okerra  erabiliz  zure  burua  edo  beste  norbait  are
gaixotu.Kontuan izan AEBetan eskuragarri dagoen naftak behar bezalako itxura duen olioa ere
sortuko duela, baina hala ere oso gaixotu zaitezke". Jazarpena
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--  Nafta alifatiko purua AEBetan nonahi saltzen ez denik ez du esan nahi 64742-49-0 CAS
zenbakia duen nafta alifatiko purua eta 60-80 °C inguruko irakite-puntu bat existitzen ez denik
edo ez dagoenik. Ez dute beste disolbatzaile gehienek baino olio hobeagorik sortzen, behar
bezala erabiltzen denean.Ezin baduzu nafta arin  hutsa lortu,  % 99 edo are hobeto % 99,9
isopropil alkohola izango litzateke gure bigarren aukera.

Baina oraindik ez nuke amore emango - nafta arina edo antzeko disolbatzaileak erabiltzen dira
landareetatik  olioak  ateratzeko,  beraz  landare-olioen  ekoizleekin  egiaztatuko  nuke  eta  zer
erabiltzen duten ikusiko nuke.Europan bizi naizen tokian, disolbatzailea ia ferreteria edo pintura-
denda guztietan eros dezaket, nire txikitatik gogoratzen dudan likido tekniko ohikoenetako bat
da, bizikleta-kateak eta abar koipeztatzeko erabiltzen genuen, eta ia denek zuten botila bat.
horren  etxean.Beraz,  disolbatzaileei  buruzko  eztabaida  amaigabe  hau  barregarria  iruditzen
zait.Nafta arina egokia erabiltzen duzunean,  ez dago kezkatu beharko lukeen disolbatzaile-
hondakinik, agian ppm batzuk, gomendatzen dugunaren ia disolbatzaile berdinarekin ekoizten
diren landare-olio merke gehienetan bezala.JB

«Arroz-sukaldeek  zurrupatu  egiten  dute.Plantea  elektrikoa  eta  9x13  pyrex  gozogintzako
platerak askoz hobeto funtzionatzen du.Olioa askoz errazagoa da pyrexetik biltzen eta ez dago
tefloirik.Tenperaturaren modulazioa ere askoz kontrolagarriagoa da.Zure egoan sartuta zaude
JB.Zu baino adimentsuagoa den jendearekin topo egingo duzu.Dagoen moduan besterik ez
da.Ikasi haiengandik haien ezagutzak zure burutik kendu beharrean.Denek dute JB puzzlearen
pieza txiki bat». Jody

-- Jody, noski, pyrex bikaina da, batez ere hautsi arte eta olio guztia galdu arte.Ulertu behar
duzu ezinbesteko argibideak direla mundu osoan ahalik eta ekipo gutxien erabiltzeko.Jende
askok ezin du arroz egosi bat ordaindu edo aurkitu ere egin herrialde batzuetan, ez da denek
uste duten bezain erraza.

Noski, olioa ekoizteko modu oso korapilatsu eta garestia erakutsi diezazukegu, baina agindu
beharko  zenidake  hemen  egunero  eseriko  zarela  urtebetez  horri  buruzko  galderak
erantzuten.Gehienek oraindik  ez dute arroz-sukalderik  menperatu eta beste erauzketa mota
batzuekin lan egin nahiko lukete, gehienetan beren fedean oinarrituta edo zerbait ezberdin egin
behar dela "uste" dutelako.

RSO  horrela  ekoizten  da,  gizakiekin  probatu  da  eta  funtzionatzen  du.Beste  metodoei
dagokienez, uste dut urteetan zehar probatu ditugula, ez pentsa ez garenik.Baina dakiten guztia
ez dela beste metodorik probatu hainbeste jenderengan arrakastarekin.Eta kontuan izan beste
batzuk gelditu diren tokian hasten garela, gure gaixo terminalek lor dezaketen olio onena behar
dutela, eta hori RSO da.Gustatu ala ez.JB

“Nafta alifatiko arina oso ondo funtzionatzen zuen,  zapore bikaina zuen,  ez zen nire olioan
disolbatzaile  arrastorik  geratzen.Ricken  argibideak  letraraino  jarraitzen  badituzu,  ez  zenuke
inolako arazorik izango”. Rick

"Nafta bi kategoria nagusi daude: arinak eta astunak.Nafta argiak EZ du bentzenorik, hau da
Rainak  esan  nahi  zuena  (ez  hexanoa).Nafta  arina  ere  gomendatuko  ez  nukeen  arren,
kanabisaren  extractoa  nafta  hondarrak  ekoitzi  ondoren  probatu  ez  bada,  erabil  daiteke
disolbatzaile  baterako  lor  dezakezun  guztia  bada.Gakoa  da  estraktua  irakiten  duzula
ziurtatzeakoipe  lodi  egoerara  --  une  horretan  nafta  gehiena  desagertu  egin  beharko
litzateke.Destilazio-ekipoak erabiltzea da oliorik garbiena eta disolbatzailerik gabekoa egiteko
modua,  baina  jende  arruntaren  ahalmenetik  haratago.Espero  dut  horrek  laguntzen  duela».
Markatu

«Raina,  ez  dut  zurekin  eztabaidatuko.Wikipediatik:  "Petrolio-eterra,  benzenoaren  sinonimoa
izan arren,  ez da bentzenoarekin edo bentzinoarekin nahastu behar,  ezta gasolinarekin ere
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nahastu behar, nahiz eta hizkuntza askok benzinetik eratorritako izen batekin deitzen dioten,
adibidez "Benzin" (alemanez), " bentzene” (nederlandera) edo “benzina” (italiera).Petrolio-eterra
alkanoen  nahasketa  bat  da,  adibidez,  pentanoa,  hexanoa  eta  heptanoa,  eta  bentzenoa
hidrokarburo zikliko eta aromatiko bat da, C6H6.Era berean, petrolio-eterra ez da nahastu behar
RO-R'  talde funtzionala  duten eter  izeneko konposatu organikoen klasearekin”.  Nire jatorria
mikrobiologia da, eta bertan kimika organikoa ikasi nuen, biokimika batzuk / kimika inorganiko
batzuk... Zalantzarik gabe, ez dakit dena, baina badakit apur bat.Nafta argiak EZ du bentzenorik
-  puntua.Zure  iruzkina  jaramonik  egingo  dut.Guztion  onerako  litzateke  datu  zientifikoetatik
kanpo erreklamaziorik egingo ez bazenu”. Markatu

"Ez  da  zuzena,  hondar  disolbatzaileak  gehienetan  Pozoia  dira!THC-k  ezin  du  bihotz-
gutxiegitasuna konpondu pozoitik.Farmazia-enpresa nagusiak produktu hau egin behar dutenak
edo  segurtasunari  buruzko  ziurtapen  ikastaro  bat  egin  duten  pertsonak  dira,  EZ  patioko
kanabisaren zaleak". Derek

--  Aske beren olioa egin dezakete,  ez daukat  arazorik horrekin.Ez dago olioa behar bezala
ekoizten bada kezkatu beharko zenukeen disolbatzaile hondakinik.JB

«JB,  santua  zara  egunero  ehunka  kexa  eta  galdera  bitxi  diruditen  horiei  jasateko.Eskerrak
eman  nahi  dizkizut  hemen  egoteagatik  eta  lan  hau  ahuldu  nahian  ari  den  propagandaren
kontrako sendaketaren alde aktibo izateagatik.Lotsa, on ZU!" Marilyn

«Zer eman nahiko zenioke zure aitari?Onenaren onena edo antzeko itxura duen baina efektu
egokiak  ez  dituena?Sendagaia  Ricken  argibideen  arabera  egiten  duzunean,  tratamenduan
porrot egiteko aukera oso txikia da.Olioa "adituen eta zientzialarien" argibideen arabera egiten
duzunean, beste produktu bat egiten ari zara.Eta gure esperientzian oinarrituta, agian ez du
lana gomendatzen duguna bezain ondo egingo.

Beraz, nahi al zenuke isildu eta maila baxuko zaborra hornitzen uztea?Edo nahiago zenuke
nigandik/gugandik  ikasi  eta  ongi  egiten  jakitea,  gure  pazienteek  hitz  egiten  duten  emaitza
berberak izan ditzazun?”. JB

«Ados nago JB.Batzuetan, haiek duten maila intelektual berean lortu behar duzu eta lortu nahi
duzun jendearen taktika berberak erabili.Izan liskar edo drama.Batzuek drama eta liskarretan
soilik erantzuten dute.Tristea den arren.Jende gehienak heldu gabe daude horrela». Mitzi

«% 99 isopropil  alkohola erabiltzen dut,  hori  da gehien eskuratzen nuena.Nire laborantzako
begien krema erabiltzen dut, %100 organikoa eta pestizidarik gabekoa, ondo zainduta eta hezur
lehorra.Inahastu  hainbat  indica  tentsioekin.Hodgkin  linfoma zuen  gaixo  bat  tratatu  nuen,  4.
fasean zegoen eta olioa agindu bezala hartu eta 6 hilabeteren buruan, orain minbizirik gabe
dago!!Eskerrik  asko  Rick  Simpson  informazio  hau  guztion  eskura  jartzeko  egin  duzun
sakrifizioagatik!Duela gutxi 4. faseko minbizia duten beste gaixo bat hurbildu zitzaidan laguntza
eske, giltzurrunetako batean tumore bat du, funtzionaezina dena.Bi sendabide baieztatu jarraian
lortzeko  otoitz  egiten.Jainkoak  bedeinka  zaitzatela  Rick  Simpson  eta  JB,  jarraitu  mezua
zabaltzen eta jendea hezten kalamu olio sendagarri zoragarri honi buruz". HaziJainkosa

-- Hainbat andui nahastea beti da ideia ona.Begira, besterik gabe, ez dakizu zertarako balio
duen tentsio jakin bat, beraz, hainbat andui nahasten dituzunean, manta askoz hobea lortzen
duzu.efektua.Gainera,  horrelako  olioek  askoz  ere  gorago  eramango  zaituzte;  potoa
«aisialdirako» erretzen dutenek jakingo dute zertaz ari naizen.Imajinatu zure lagunekin eseri eta
bakoitzak  duen  kimurik  onena  aurkezten  duela.Ordu  pare  batean,  ezin  izango  duzu  gauza
handirik egin.Eta hori da emaitzarik onenak lortzeko behar duzun efektua, beraz, berriro ere,
tentsioak  nahastea  da  bidea.Zorionak  eta  eskerrik  asko,  GrowGoddess,  beti  pozik  nago
argibideak  jarraitzen  eta  hitz  egiten  ditugun  emaitzak  lortzen  dituzten  pertsonei  buruz
entzuteko.JB
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«Alkohol  isopropilikoa  zero  gradu  Fahrenheit-ean  erabiltzen  dut.  Bakarrik  altzairu
herdoilgaitzezko  ontzietan  eta  erauzketa  pantaila  batean  ezarrita  dagoen  kolander  batean.
Ondoren, hiru kafe-iragazki handietatik iragazten ditut bigarren zartagin baten gainean pantaila
batean kolander batean. Azken emaitzak iragazkiko trikomak baino ez dira. Errezeta hau Hep C
garaitzeko hartu nuena da". Mikel

“Kaixo JB, arazo bat daukat arroz-sutegi elektrikoarekin, ikusi dudan guztia 100ºC-ra jaisten
dela, merkatuan dauden marka guztiak aztertu ditut  eta edukia tenperaturara iristen denean
itzaltzen den termostato bat dute.Zer gomendatzen duzu?" Cristina

-- Cristina, zein da zehazki arazoa?Beti sar dezakezu olioa 130 °C-tan (266 °F) jarritako labe
elektriko batean eta bertan ordubete inguru utzi eta horrela dekarboxilatu.JB

«Tenperatura 100 °C-ra iristen denean, arroz-sukalde elektrikoa itzaltzen da!Disolbatzailea ez
da 110 °C-ra iristen». Cristina

--  Disolbatzailea  ezin  da  benetan  tenperatura  horretara  iritsi,  irakiten  litzatekeelako,  nire
ustez.Jarrai ezazu disolbatzailea irakiten sukaldea lehen aldiz itzali arte (gehitu ur tanta batzuk
azken sortari).Ondoren, utzi hozten eta piztu berriro.Hori da egiten dugun guztia.JB

“Atzera  pizten  da,  eta  irakiten  utzi  itzultzen  den  arte?Orduan  itzaltzen  da  eta  olioa  eginda
dago?». Cristina

-- Arroz-senda piztu, irakiten lehen aldiz gelditu arte, gero bost minutu itxaron hozten den arte,
berriro piztu eta bigarren aldiz itzali arte itxaron.Ondoren, bota olioa altzairu herdoilgaitzezko
edalontzi batean eta sartu 130 °C-tan (266 °F) labean ordubetez eta zure olioa prest dago.JB

-- Eskerrik asko JB, bizitza salbatu didazu.Cristina

«Nafta arnasten ari zara olioa egiten duzun bitartean.POZOIA arnasten ari zara horrela egiten
duzunean.Usaintzen baduzu, hilda zaude jada.Nire bizitzan ehunka aldiz usaindu ditut Coleman
kanpamenduko  erregaia,  zippo  metxeroaren  erregaia  eta  zatiak  garbitzeko  eta  industria-
aplikazioetan  erabilitako  nafta...Oraindik  ez  da  hilda.lol.Serio...Disolbatzaile  hutsa  erabiltzen
baduzu  (gehigarririk  gabe),  eta  disolbatzailea  ondo  irakiten  baduzu  amaieran  irakite-puntu
altuagoa duen urarekin, iso, alkohola edo nafta izan, dena aterako duzu.Urtebetean zure autoan
zure gasa ponpatzen duzun askoz nafta gehiago irensten duzu, bizitza osoan behar bezala
egindako olioa erabiltzeagatik lortuko zenukeena baino. Mateo

“Big Pharm molekula bakarreko sendagaiak garatzeko ikuspegia EZ dago osasunean, emaitzen
zientzian...  Patenteen  irabazietan oinarritzen  da,  eta  landare-sendagaiei  begiratzeko modua
erabat okertu du.Gehienak buffer naturalekin gertatzen dira, eta konposatu bat isolatzea oso
zaila da haiek gertatzen diren formetan erabiltzea bezain osasungarria izango.Etnobotanikoek
% 100 zuzena dute esaten dutenean landare baliagarri  baten forma /hazitakoa dela esaten
dutenean,  nahiz  eta  animalia-billeek  landare  onenen  haziak  eta  polena  hedatuz
soilik.Medikuntzarako  erabiltzen  diren  landareak  eraginkorrenak  izango  dira  medikuntzako
osagai  kimikoen  proportzio  naturalean  erabiltzen  direnean  -  begiratu  kalamu-haziaren  EFA
ratioak - gizakiaren osasunerako optimoak dira.Zergatik aterako zenioke 3 EFA motatako bat,
findu eta osagarri zoragarri bat deituko zenuke (beste 2 ere baztertzen direnean, eta horien
konbinazioa forma osasuntsuena da)?Hori tontakeria da”. Alan

G.Kaixo JB, nafta hau aurkitu dut nire inguruan...(esteka) Ez du esaten Light Naphtha... honek
funtzionatuko al luke oraindik?Eskerrik asko berriro zure laguntza eta informazio bikainagatik!

A.Nafta alifatiko arina izan behar du -- egiaztatu MSDSa gehigarririk gabeko nafta arin hutsa
den  ikusteko,  Australian  Shellita,  Europan  benzina  (teknikoa  edo  industriala)  (benzina,
ezbentzenoa, eta ez autoetan erregai gisa erabiltzen den mota).Izen ezberdin askorekin saltzen
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da.Pintura disolbatzaile,  disolbatzaile,  koipegabe gisa erabiltzen da, etxeko disolbatzaile edo
ehunen koipegabetzaile  oso ohikoa zen,  arinago fluido gisa  ere erabil  daiteke,  etab.Irakite-
puntua 60-80 °C inguruan, zenbat eta baxuagoa hobe.

Lohitu batzuk Petri ontzi garbi batean edo sartu hatza bertan eta hogeita hamar segundoren
buruan  lurruntzen  bada  eta  koipetsu  hondakinik  uzten  ez  badu,  ondo  egongo  da
erabiltzea.Hornitzaile  asko  daude,  ezin  dizut  esan  zein  den  onena  edo  zer  gomendatuko
genizuke momentuz, beraz argibide orokorrak baino ez ditugu ematen.

64742-49-0 CAS zenbakia, purua, petrolio destilatua, gehigarririk gabea, ahal bada, eta irakite-
puntua  ahalik  eta  baxuena  izan  behar  du.Findegi  gehienek  ekoizten  dute,  galdetu  zer
gomendatuko luketen belar-estraktuetarako.

Bigarren aukera % 99 edo % 99,99 isopropil alkohola edo elikagai-mailako alkohol oso garestia
da.Alkohol  isopropilikoa  eta  elikagai-mailako  alkohola  ez  dira  nafta  bezain  disolbatzaileak
bezain eraginkorrak, eta landare-material eta klorofila gehiago kentzen dituzte olioan, indartsu
eta zapore gutxiago bihurtuz, horregatik nafta erabiltzea gomendatzen dugu beti posible/eskura
dagoenean.Zorionak, JB

G.Rick,  Mexikon,  'nafta'  nafta  motako  produktuen  izenetako  bat  baino  ez  da.Akats  larria
saihesteko, erabiliko duzun 'nafta'ren izen zientifikoa izango al zenuke, mesedez?

A.Bilatu nafta argi purua osagai gehigarririk gabe.Funtsean, beheko argazkian ikus dezakezun
Coleman erregaiaren berdina da, baina bilatu Coleman erregaiari gehitzen zaizkion herdoilaren
aurkako gehigarririk gabeko nafta.

Zure herrialdean nafta alifatiko arina debekatuta dagoela jakiten baduzu (hondurasen kasua
izan zen, adibidez), bilatu % 99 edo hobeto % 99,9 isopropil alkohola, erraza izan behar da
aurkitzea.%99ko  alkohola  da  erabiliko  genukeen  hirugarren  disolbatzailea,  baina  ahal  den
guztia egingo genuke erabiltzea saihesteko, klorofila eta nahi ez diren beste landare-material
gehiegi kentzen dituelako.Batzuei gustatzen zaie disolbatzailea eta hasierako materiala izoztea
alkohol isopropilikoa edo alkohola disolbatzaile gisa erabiltzen dutenean.Pertsonalki ez ditugu
disolbatzaile  horiek  erabiltzen  behar  ez  badugu  behintzat  eta  ez  zaigu  gustatzen  eskuak
izoztea, beraz, ez dugu izoztea sustatzen, baina olioaren kalitatea hobetzen laguntzen duela
diote batzuek.Irakite-puntu baxuko nafta argi  purua ez-polarra erabiltzen duzunean, ez duzu
ezer izoztu beharrik eta argibideak jarraituz gero produktu on bat lortuko duzu.JB

"Pozik  nago  jendeak  hori  egiteko  modu  berriak  aztertzen  ari  direla,  horrek  esan  nahi  du
albisteak zabaltzen ari direla". Alizia

-- Espero dezagun ez dela zu izango olioa probatuko dena.Nahiago dut dagoeneko frogatuta
dagoena  erabiltzea,  batez  ere  gaixotasun  terminal  bat  izan  badut,  gure  paziente  gehienek
egiten duten bezala.Zorionak esperimentatzaile guztiei.JB

"Hasteko, Rick Simpsonek NAPTHA erabiltzea proposatzen du.Oro har,  aukera ona ez dela
aitortzen da, eta jende gehienek froga handiko alkohola erabiltzen dute, Everclear bezalakoak,
disolbatzaile gisa.

Bigarrenik,  nire  semeak  bi  urte  ditu,  garuneko  eta  bizkarrezurreko  minbizi  terminala
diagnostikatu  zioten  15  hilabete  zituela.8  hilabetez  egon  da  THC  kanabis-olio  altuarekin,
kimioterapiarik edo erradiaziorik EZ, eta bere tumoreak desagertzen ari dira!Izan ere, gehienak
guztiz desagertu dira, bakarra geratzen da!!Cannabis olioak funtzionatzen du!». Suzetta

“Fantastikoa!!!Otoitz  egiten dut  guztiz  sendatu dezala  eta badirudi.Zergatik  ezin  du jendeak
droga gisa hartu droga bat baino gehiago droga gisa?Medikuntza da eta Gobernuak ez du nahi
gu  hobetzea,  nahiago  lukete  hiltzen  ikusi.Nik  ere  minbizia  eta  hainbat  arazo  mediko  izan
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ditut.Momentu honetan,  2013ko abuztutik  minbizia ez da itzuli.Benetan uste dut  minbiziaren
aurkako sendabidea dela.Zergatik denek ezin diote begiak ireki egiari!!!” Linda

--  Nafta  alifatiko  arinarekin  ekoitzitako  olioak  Everclearrekin  ekoitzitako  olioak  baino
indartsuagoak izan ohi dira.Zenbat eta indartsuagoa eta lasaigarriagoa izan olioa, orduan eta
hobeto funtzionatzen du sendagai gisa.Beraz,  zu banintz,  erabiltzen ari  zaren disolbatzailea
berraztertuko nuke eta horren ordez disolbatzaile apolar bat erabiliko nuke.Zorionak zuri eta
zure semeari, JB

"Everclear  erabiltzeak  ñabardura  berdexka  ematen  dio  olioari.Orain  ISO%  99,9aren  bila
gabiltza, hemen ezin baitugu nafta alifatiko arina lortu forma puruan". Sara

"Izoztu zure disolbatzailea - Everclear 190 froga, % 95 eta ISO % 99 izozkailuan ezarri behar
dira gau osoan eta  izozkailutik  atera eta berehala erabili.Gainera,  begiak  izoztea ideia  ona
da.Alkohola izozkailuan hozten bada eta garbiketa azkar bat egiten baduzu 3-5 minutuz, bi aldiz
alkohola oraindik oso hotza dagoen bitartean, ez luke kolore berderik izan behar...” Jose

--  Zenbat  eta berde gutxiago eduki orduan eta hobeto.Zenbat  eta landare-material  gutxiago
olioa  orduan  eta  indartsuagoa  da.Mota  horrek  zentzua  du.Kimua  eta  disolbatzailea  izoztea
aukeratzen baduzu, ziurrenik eskularruekin lan egingo nuke.Disolbatzaile ez-polar on bat eta
kimu on bat erabiltzen dituzunean, ez da beharrezkoa ezer izoztea eta oraindik ere olio bikaina
sortuko duzu.JB

«Haxixarekin olio ona egin al dezaket?Eta nafta gutxiago erabili?” Jon

-- Ez duzu olio onik egingo.JB

“Interesgarria.Berez, kontrakoa uste nuen.Laguntza behar da, mesedez?” Tielman

-- Zer laguntza?Ez da hori, ez duzu hashetik egingo hitz egiten duguna.Nafta argian disolbatu
dezakezu eta iragazi eta hash baino indartsuagoa izango da, baina hala ere ez da izango eta ez
duzu % 95-98 THC olioa aterako.JB

"Jindřich Bayer, zer iruditzen zaizu Phoenix malkoekin gozogintzaz?Kakahuete-gurin edalontzi
batean sartuko banu bezala zerbait? LinZy

--  Linzy,  normalean  jendeari  esaten  diot  olioa  harekin  egin  nahi  duen  guztiaren  gainean
jartzeko.Horrela ikusi ahal izango duzu nola dagoen petrolioa.Gomendatzen duguna hain da
indartsua,  non zerbitzatu bakoitzeko mikrogramotan pentsatu beharko zenuke,  beraz,  behar
izanez gero, jarri olio tanta bat kakahuete-gurinaren edalontziaren gainean.Badakizu nahiago
dugula jendeak olioa xiringatik zuzenean jaten duenean, bere abantailak dituela.Elikagaiekin
nahasteak beti diluituko du sendagaia.JB

"Baina ez gaitzetsi zure zaleen kluba, gozogintza eta gurina erauztea sendagarria eta askoz
gutxiago iheskorra dela frogatu baitute...Guztiok elkarrekin borroka honetan gaude, mesedez,
ez gaitzetsi beste batzuk saiatzea”. Pamela

“Pamelak,  gozogintzak  eta  gurina  erauzteak  ez  ditu  kanabis-olioaren  ALDIAK  bezalako
sendatzeko  eta  birsortzeko  propietateak  ematen.Minbizia  sendatuko  du,  Crohn-en  sintomak
urrunduko ditu, diabetesa, Lyme gaixotasuna sendatuko du, hori bai!Gurina edo jangarriak ez
dira batere alderatuko zure jangarrietan fenix malkoak erabiliko ez bazenitu Agian.Bakea eta
maitasuna." LinZy

"Pamela, ezin dut metodo eraginkorrago bat gomendatu.Olio zuzena emaitza onenak lortzeko,
ohitu eta gero dosia handitu.Jangarriak askotan ezustekoak dira, normalean ez dakizu zenbat
olio dagoen, etab. JB

«Ez nago  ziur  arroz  egosi  edo ontzi  bat  dudan.Tenperaturaren  ezarpenak  baxua eta  kaixo
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bakarrik esaten du, ba al dago tenperatura probatzeko modurik?" Jeremy

«Hori kaxa bat izango litzateke.Arroz sukalde batek 2 ezarpen ditu normalean.Egosi eta berotu”.
Deb
«Hartu haragi-termometro bat edo laser puntuko termometro bat eta probatu tenperaturak ura
edo olioa bezalako beste medio batekin.Arroz-sukalde bat eskuratzea hobe litzateke arroz-pote
bat edukitzea, baina erabil daitekeena baina etengabe ikusi behar duzun tenperaturak. Luke

"Erabili al dezakegu vodka?" Monica

-- Kokteletarako?Bai.JB

"Elikagaien  kalifikazioa"  esan  nahi  du  FDAk  segurutzat  jotzen  duela.Ez  dago  maila
handirik.Beraz, "elikagai-kaleko alkohola" esateak ez du hobetzen, demagun, edozein alkohol
generiko baino.Eta disolbatzaile bati buruz paranoia bazara, paranoikoa izan beharko zenuke
horiek guztiak". Ben

«Nire herrialdean ezin dut  isopropil  alkoholik  edo naftarik lortu!Orduan,  zer  egiten dut?Nola
lortuko dut olio hori nik ezin dudalako egin?” Ayesha

--  Egin olioa  aurki  dezakezunarekin  eta gero birbaporizatu,  Ayesha,  seguruenik  hori  izango
litzateke biderik onena horrelakoetan.JB

"Tukuak  egiteko,  hidro-hazitako  kanabisa  ORGANICA baino  ez  erabiltzea  da  bide  SEGUR
bakarra Jindřich Bayer-ek ondo baino hobeto baitauka landarean ezkutuan egon daitekeenari
buruz.Denok ditugu beldur  eta  zaintzen ditugun gure "maskota"  gai  beroak,  baina,  oro har,
praktika  seguruak  hartzen  baditugu,  bildutako  datu  zientifikoak  irakurtzen  (ulertuz)  eta
arrazoimenaren  barruan  gure  sendabideak  sor  ditzakegun  zuhurtziaren  barne-ahotsarekin
FIDATU.

RSO behar  bezala  egiten denean,  laborategiko  emaitzek  ez dute  disolbatzailerik  erakusten
olioan.Soila eta sinplea disolbatzaile  egokiarekin behar bezala egiteko irakiten da.Gustatuko
litzaidake  sarean  eskuragarri  dagoen  kit  bat,  disolbatzailetik,  lapikotik,  zartaginetik,
lapikotik/erregailutik eta abarretatik behar den GUZTIA daukana, RSOrako, beraz, egin behar
duzun guztia zure kanabisa gehitzea da.Uste dut horrek minbizia duten gaixoak beren kabuz
egitera bultzatuko lituzkeela.

Eskerrak  ematen  dizkiot  Jainkoari  nire  egungo  osasunarengatik,  nahiz  eta  nire  MRSA
agerraldiekin,  baina  badakit  okerrena  etortzen  bada  Rick  Simpson  eta  Jindrich  Bayerren
argibideak jarraitzeko ausardia izango dudala nire bizitza salbatzeko, bizitzeko gehiegi dudalako
(Senar maitea eta adoratzen dugun haurtxo bat) beldurraren azpian erori.

Jainkoak bedeinkatu Rick eta Jindrich euren indarragatik.Era berean, Jainkoari eskatzen diot
bide honetan beren bidetik  ibiltzen diren guztiak bedeinkatzeko,  ez baita bide erraza baina
sendabiderako bide egokia baita». OrnitorrinkoaAma

-- Mila esker, PlatyPusMom.Honelako mezuek energia ematen didate borroka luze, baina oso
esanguratsu  honetan,  guztion  artean  sendagai  hau  libre  erabiltzeko  eskubidearen  alde
jarraitzeko.Ez naiz  geldituko landare hau  mundu osoan guztiz  legeztatu  arte,  hori  agintzen
dizut.JB

«Disolbatzaileak purga daitezke.Batzuetan, produktu kimikoen fabrikatzaileek beste kutsatzaile
batzuk  gehitzen  dituzte  zalantzazko  arrazoiengatik.Horiek  disolbatzaile  bat  baino  askoz  ere
arriskutsuagoak izan daitezke,  eta disolbatzaileetan nola gehitzen diren uniformetasun gutxi
dago.Disolbatzaileen  kontutik  urrun  dagoen  petrolioa  egiteak  dakartzan  konplexutasuna
ulertzen  dutenei  barregarri  iruditzen  zaie  eztabaida.Zenbat  iruzkin  irakurri  dituzu  pestizida
kimikoei buruz?Zein da aurkitu  ohi  dituzun horien ehunekoa purgatu gabeko disolbatzaileen
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aldean?Non dago eztabaida hori?Jende askok eztabaida hau disolbatzaileen aukera batera
murriztu  du.Hori  barregarria  da!Egin  zure  ikerketa,  izan  eszeptikoa,  izan  zinikoa  eta  eduki
egiatzat onartzen dituzun frogak estandar altuko jauna. Paul

“Hemen  inorekin  eztabaidatzea  ere  ez  zait  axola,  erabili  huts-ganbera  bat  disolbatzaile
petrokimikoak  erabiltzen  badituzu  eta  hondarrak  kenduko  badituzu,  postu  honetatik  kanpo
nago.Cannabis olioak minbizia sendatzen du, eta nafta ken daiteke, janari-aleko alkoholak ez
du disolbatzaile  petrokimikoek bezain indartsu egiten.Oinarritutako disolbatzaile  petrokimikoz
(nafta alifatiko arin purua) eta elikagai-aleko alkoholez (% 95, 190 froga) loteak egin ditut eta bi
olioak probatu ditut pazienteekin, etaemaitzak behin eta berriz berdinak izan ziren, nafta arin
puruarekin  egindako  olioa,  hain  zuzen,  ale  alkoholdun  olioa  baino  indartsuagoa  eta
lasaigarriagoa  da.Honela  jarri  disolbatzaile  petrokimikoren  bat  erabili  nahi  baduzu  (nafta,
butanoa,  hexanoa,  azetona)  PROZESUAREN  AMAIERA  ERABILI  HUTS-GANBA  BAT
AHALIZKO  OLIO  GARBIENA IZATEKO!!!Elikagaien  kalitatea  ere  xurgatu  nuen,  eta  naftak
egindako  olioak  baino  denbora  gehiago  behar  izan  zuen  guztiz  garbitzeko  (madalena  eta
burbuilak  huts-ganberan),  beraz,  hara,  disolbatzaile  petrokimiko  bat  lortu  eta  hondakinekin
kezkatuta, egin egiten dutena. industria eta jarri  35 psiko hutseko ganbera batean, eta ikusi
hondarrak xurgatzen direla!!Istorioaren amaiera eta benetako ESPERIENTZIA!!!!!” Ryan

«Nafta  egokia  erabiltzen  baduzu,  orduan  ez  da  hondakinik  geratuko  olioan.  Laborategian
probatu nuen. Ados, hondakin apur bat zen, baina askoz gutxiago hiriko aire okupatu batetik
lortzen duzuna baino, edo gasolindegi batean betetzen duzunean, edo zure lorategian zerbait
margotzen duzuna..." Txapela

«Orain urte dezente daramatzagu olioa egiten eta gehienak bezala ale alkoholarekin hasi ginen
baina,  denboraren  ondoren,  esperientziak  disolbatzaile  anhidroak  erabiltzen  irakatsi  zigun.
Behar bezala prozesatzen denean, RSO-k 100 ppm-tik beherako disolbatzaile-mailak izango
ditu eta gauza bera lor daiteke ale-alkoholarekin, alkohola besterik ez baita neurtzen ari dena,
baina ahaztu  egiten den pieza da ale-alkoholak  ura eramaten duela  eta  urak bizitza.  RSO
ISOrekin  egina  ikusi  dugu  eta  mikroskopioan  ikusita  ez  dago  bizitzarik  baina  botiketatik
ateratzen diren olio batzuk, alean tematzen direnak, bakterio biziz beteta daude!

Denbora eta diru asko gastatu dut laborategietan eta ziurrenik ale-alkohol olioa laborategian
hartu duen pertsona bakarra naiz eta hondar disolbatzaile eta hondar-ur-mailak probatu ditu.
Izan ere, ziur nago olio batean zenbat ur dagoen neurtzeko tresnarik ez dagoelako. Mediku bati
hainbat tresnarekin lan egin behar izan nuen, gutxi gorabehera, zenbat ur "solte loturik" eta
"estu  loturik"  geratzen  zen  antzemateko  eta  kopuru  zehatzik  jarri  ezin  izan  zuen  arren
ehunekotan neurtuko zela esan zuen, ez. milioiko zatiak. Beraz, laborategi batek eta zientzialari
batek konbentzitu ninduten ura duen oliorik ez erabiltzeko. Ironikoa da disolbatzailea ez dela
ura  bezain  kezkagarria,  baina  matematika  egitea;  100  ppm-tan  0,06  gramo  disolbatzaile
kontsumituko dituzu bizpahiru hilabetetan gaixotasuna gainditu arte. 0,06 gramo hori, edo 1,2
tanta inguru,

Nire GIarekin ere lan egin dut nire tratamendu planean. Zenbakiak exekutatu genituen eta ISO-
ren 100 ppm-n ez zegoen benetan kezkatuta eta maila horretan 10 aldiz bere kezkak heste
askatu eta arnas txarrera igo ziren. Hau da nire bizitza salbatzeko erabiltzen dudan olioa eta
gaur egun mantentze-lanetarako erabiltzen dudana da, baina orain dispensarioek gure olioa
nahi  dutenez,  alkohola  etilikoa  ere  erabili  behar  dugu  eta  orain  proba-kopuruak  apur  bat
baxuagoak itzultzen dira, berriz, itzulerak asko dituen bitartean. handitu. Berriro ere, lehen aldiz
hasi ginenean, Ever Clear berreskuratzea ideia ona zela sentitu nuen, disolbatzaileetan aukera
ona zela  uste nuen bezala.  Zientziak eta legeak nire “sentimenduak”  okerrak  zirela frogatu
zuten;  zientziak  erakutsi  zidan  ura  kaltegarria  izan  daitekeela  eta  TTBk  dio  Ever  Clear
aldarrikatzea delitu bat dela». Sean
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"Uste dut Rick eta JB esaten saiatzen ari direna Rick-en olioaren metodoak jende asko hartu
duela ondo, eta beste erauzketa metodo bat bezain eraginkorra dela frogatzen ez dugun arte,
funtzionatzen duenari eutsi". Rebeka

MinbiziaEta Froga

“13/04/22an nire senarraren azken odol-azterketen emaitzak jaso genituen eta azken asteetan
eztarriko birusari aurre egin zion arren, oso ondo dago.Indica Cannabis Oil Extract honek bere
leuzemia sendatzeko lan zoragarria egiten ari da!

Bere linfozitoen kopurua etengabe jaisten ari da eta bere plaketak normaltasunez daude, beraz,
ez  kezkatugure  hurrengo  olio-sortarekin  aurrera  egiten  dugun  bitartean,  Blackberry  Kush,
Granddaddy  Purple  eta  Washington  Red-en  Indica  nahasketa  bat  da.Minbizia  sendatzeko
sendagai honen tanta guztietan sartzen diren bibrazio onekin eta pentsamendu sendagarriekin
bedeinkatua.Eskerrik asko Cannabis." Debra

«Niretzat lan egin zuen.Bizitza izugarria da berriro ere". Zed

"Ezin zen hobeto esan!" Peter

"Rick Simpson Oil-ek sinesgarritasun zientifiko osoa du literatura zientifikoa irakurtzen saiatzen
bazara" Robert Melamede, Bob Dr.

"Zelulen biziraupen-bidearen inhibizioak Baden desfosforilazioa dakar, eta Bcl-2 proteina hau
mitokondriara  lekualdatu  eta,  ondoren,  apoptosia".  Ummmm,  Layman-en  baldintzak
mesedez???” Aukera

-- Honela itzultzen da: "Cannabisak minbizi-zelulak hiltzen ditu", Chance.JB

"Kanabis-olioari  buruz  ikusi  ditudan  iruzkin  eta  bideo  askotatik  esan  beharko  nuke  kalamu
landareak giza gorputzaren ezarpen "lehenetsia" edo "optimoa" duela dirudi". Remi

«Bizurrezurra duen edozerk sistema endokannabinoide bat du.Pena da biztanleriaren erdiak
oraindik  ez  jakitea.Sistema  endokannabinoideak  zientzia  eta  mediku  liburu  guztietan  egon
beharko luke.Hori da eskolak gure etorkizuneko medikuei irakatsi behar diena.Nola egin dezake
jendeak serioski jaramonik egiten, gorputzaren funtzionamenduaren zati bat da.Ustelduta dago
zer zientzia "benetako" argitaratuko hautatzea eta hautatzea.Praktika faltsua da.lol” Chloe

"Funtzionatzen  du,  kaltetutako  sistema  immunologikoa  indartzen  edo  konpontzen  duen
immunomodulatzaile  indartsua  delako.Gainera,  DNA suntsitzen  duten  sendagaiek  DNA edo
mitokondrioen kalteak konpontzen dituzte, hala nola alderantzizko transkriptasa inhibitzaileak
eta proteasa inhibitzaileak.Zure gorputza osasuntsu gabeko bizimodu batek edo beste arrazoi
batzuek eragindako kalteetatik konponduz eta arv sendagaiek eragindako kalteak alderantziz,
bai, "sida" sendatzen duela esan dezakezu.” John

"Dukazun edozein gaitz lagundu daiteke olio honekin guztiz sendatzen ez bada.Edozein gairi
buruz duzun galdera edozein dela ere, erantzuna beti izango da BAI biribila». Kathy

"Endekapenezko  diskoak  sendatu  ditu  bizkarrezurrean,  tumoreak  eta  nerbio-kalteak  nire
lagunarentzat eta nire txakurraren minbizi-tumoreak sendatu ditu". Sara

"Medikuntzako ikaslea naiz, fisika medikoaren arloan ikasten ari naiz, batez ere minbizia duten
gaixoak irudi medikoaren eta erradioterapiaren alde lantzen dituena.Esan dezakedan bakarra
ESKERRIK ASKO oso handi bat da oso amets txar batetik esnatzeagatik.Informazio kopuru
amaigabea ikertzen ibili naiz ahalik eta angelu guztietatik eta ez daukat sendagai honi buruz
zalantza izpirik.Nire ikastaroan sartu nintzen benetan minbizia duten eta lagundu nezakeen
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beste edozein gaixotasun mota lagundu nahi nuelako, baina hala ere, sistema mediko ustela
gailentzen  da.Badirudi  interes  bakarra  (HEMEN  IRLANDAN)  hilzorian  dauden  pertsonei
kimioterapia eta radarekin azken zentimotik odola lehortzea dela,  dirua egin ondoren zulora
bota aurretik.Jendea hiltzen ikusi dut.Gaixotasun guztiak apurka-apurka desagertzen dira, pilula
eta bestelako koktelak jaten jarraitzen dut eta urdailean nazkatuta sentitzen naiz horrekin.Nola
nahi dezaket hau egiten duen sistema baten parte izan?Ez gehiago.Inspirazio hutsa zara eta
zuk (RICK) jarraitu behar dudala dakidan moduan ukitu duzu nire bizitza, eta sinetsi iezadazu
dena  egiten  ari  naizela  hemen Irlandan  jendeak  zure  izena  jakin  dezan  ziurtatzeko.Ez  dut
sendagai  honen gaitasun harrigarriez  komentatu  beharrik  ere,  gertakariek  berez hitz  egiten
dutelako, ikertzeko prest dagoen edonorentzat.

Badakizu,  lehengo egunean zerbait  irakurri  nuen eta ez  nekien irauli  edo barre  egin behar
nuen.Irlandako goi mailako politikari batek (Micheal Martin) esan zuen kanabisaren erabilera
MS edo minbizia edo edozein gaixotasun tratatzeko berari dagokionez (begira ezazu) ez zuela
onartzen, "HAUREZ ZEN FROGA MEDIKIKO EDO IKERKETA EZ ZEN HAU BEGIATZEKO”.
Zenbait aldiz irakurri behar izan nuen hondoratu baino lehen.ZER **** dago gaizki toki honetan?
Mediku frogarik ez??Sentitzen dut baina ez dakit nola jarraitu hau haserretu gabe...” Brendan

--  Brendan  maitea,  oso  pozik  nago  olioa  den  bezala  ikusten  duzulako  eta  zabaltzen  ari
zarelako.Michael  Martini  dagokionez,  ezagutu  ditudan  gainerako  politikoen  antzeko  soinua
du.Zergatik uzten diegu horrelako ergel hondatuei gure sistema exekutatzen?Espero dut noiz
Mr.Martinek  minbizia  dauka,  predikatzen  duena  praktikatuko  duela  eta  berak  hartuko  du
kimioa.Eskerrik  asko  Brendan  zure  laguntzagatik  eta  segi  horrela.Hau  da  irabaziko  dugun
borroka bat.Zorionak, Rick Simpson

"Cannabinoideek tumoreen hazkuntza inhibitzen dute laborategiko animalietan.Hori egiten dute
zelulen  seinaleztapen-bide  nagusiak  modulatuz,  eta,  ondorioz,  tumore-zelulen  hazkunde
zuzena eta heriotza eraginez, baita tumore-angiogenesia eta metastasia inhibituz ere.

Kannabinoideak tumoreen aurkako konposatu selektiboak dira, tumore-zelulak hil ditzaketelako
eraldatu  gabeko  kideei  eragin  gabe.Litekeena  da  kannabinoideen  errezeptoreek  zelulen
biziraupenaren eta zelulen heriotzaren bideak modu ezberdinean erregulatzea tumore-zeluletan
eta ez-tumoretsuetan.

Kannabinoideek sendagaien segurtasun-profil egokiak dituzte eta ez dute ohiko kimioterapiaren
efektu  toxiko  orokorrik  sortzen.Medikuntzan  kannabinoideen  erabilera,  ordea,  haien  efektu
psikoaktiboek  mugatzen  dute,  eta,  beraz,  nahi  ez  diren  albo-ondoriorik  gabeko
kannabinoideetan  oinarritutako  terapiak  diseinatzen  ari  dira».  Manuel  Guzman  -  Beste  era
batera  esanda,  kanabisaren  estrak  minbizia  sendatzen  dute.Giza  ikasketak  baino  ez  dira
falta.Zergatik?Galdetu zure gobernuari eta haiek kontrolatzen dituztenei.JB

"Minbiziaz sendatu ninduen... 4. faseko garuna... Beraz, bai". Kristala

“Tanja, funtzionatzen du eta jan dut.Gelditu, begiratu eta entzun.Olioa hartzea gomendatzen dut
zero gaixotasun izan arren.Horiek konpontzeaz defendatuko zaitu, lehen baino askoz hobeto
sentiaraziz eta zure gorputzak eskertuko dizu.Amerikako gobernuarenak bezalako adimen itxiak
alferrikako heriotza asko eragiten ari dira tratamendu kaltegarriengatik,  hala nola kimioa eta
erradiazioa.Nire  ama  "praktikarako"  medikuen  errezeta  jarraitu  beharrean  olioa  probatzeko
prest  egon balitz,  ziur  nago gaur gurekin egongo zela.Hala ez balitz,  ez litzateke hainbeste
sufrimendu, min eta, azken finean, bere fluido pluralean itoko, medikuek 100.000,00 $ baino
gehiagoko  tratamenduen  ondoren  eskuoihala  bota  ostean.Kimio-  eta  erradiazio-klinikek
gaixoaren  aurrezteaz  eta  erosotasunaz  baino  kezkatzen  dute  beren  diru-ondorioaz.Ate
birakariaren  mentalitatea  dago,  zutik  dauden  gela  bakarrik  itxaron  gelak,  dezimatutako  eta
gehienbat  burusoilez  betetako  orratzaren  txandaren  zain.Arazoak  ditut  bai  zurea  bai
sendagilearen  pentsamenduarekin.Sendabideak  ez  luke  diru  irabazien  ingurukoa  izan
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behar.Egoera tristea da azkar aldatu eta aldatu behar duena.Pertsonalki, saihestu egiten naiz
edozein medikuren "praktikan" proba-gai izateari. Egin sentitzen duzuna, Tanja, baina onena
opa dizut.Eskerrik asko Rick Simpson egiten duzun guztiagatik.Borroka ona borrokatuko dugu;
legeak edo legerik ez». Lewis

“Minbizia sendatzen duela esatea, ikerketa gehiago merezi duen bestela baliozkoa den puntu
baten  gehiegizko  balioespen  arriskutsua  eta  ilusioa  da.Baina  ez,  ez,  ez.Cannabisak  ez  du
minbizia  sendatzen.Momentuz  ez  dago  minbiziaren  aurkako  behin  betiko  sendabiderik  eta
benetako sendabiderik, eta ahalegin mediko, elikadura eta psikologiko handi batzuek baino ezin
dute  lagundu  minbiziaren  ondorioz  hiltzeko  arriskua  murrizten.Kannabisak  ez  du  minbizia
sendatzen, eta pazienteek hori jakin behar dute». Davide

"RSOk minbizia hiltzen du, lagun...Erretzea, ez, baina RSO bai». Kevin

"Zaindu hemen lagun nazazu, mesedez..." Jeff

"Lehenik  eta  behin,  'minbizia'  kiste  batetik  neuroblastomaraino  edozer  da,  beraz,  'minbizia
sendatzen'' generikoa, ilusioa, ez-espezifikoa da.Orduan, kannabisak oso eragin ona du zelulen
bikoizketan,  eta  horrekziur  asko  laguntzen  du,  baina  ez  ditu  tumoreak  sistematikoki
sendatzen.Berriz  ere,  minbizi  mota bakoitza desberdina da eta kanabisak nolabait  erantzun
positiboa izan du bularreko minbizietan, o motako kartzinoma dira, medikuntza konbentzionalek
ere modu zabalean eta oso eraginkorrean tratatzen dituena.Hori  esanda,  GUZTIZ kanabisa
legeztatzearen alde nago, baina terapia alternatiboetara oso irekia naizen arren, aldarrikapen
ponpoxo honekin ados ez dagoela ikusi behar dut”. Davide

"Jindřich Bayer, lagundu, mesedez!!!" Kevin

"Cannabisak  tumore  mota  batzuen  aurka  borrokan  erantzun  positiboa  duela  esatea  onartu
dezakedan aldarrikapena da". Davide

--  Davide,  onartu nahi  duzuna,  ondo nago.Bai,  oso datu gogor gutxi  dago eskuragarri  Rick
Simpson olioari  buruz,  baina hori  mediku sistemaren ustelkeriaren eta haien diru-maisuaren
ondorioz  baino  ez  da.Hau  oso  laster  aldatuko  da  Colorado  eta  Washington  beren  datuak
hornitzen hasten direnean.Gainera, Israel eta Herbehereak petrolioa probatzen hasi dira orain,
Txekiar Errepublika ziurrenik oso laster batuko da.

Dakigunez, eta milaka pazienterekin dugun esperientzia praktikotik, badirudi olioak minbizi mota
guztietan funtzionatzen duela gaur egun mediku-sistemak eskaintzen duen ezer baino.Froga
nahi baduzu, egin olio pixka bat eta aurkitu larruazaleko minbizia duen norbait eta ikusi zer
gertatzen den olioa aplikatzen zaionean.Zorionak, JB

«Ongintzazko  erakunde  handi  batzuen  atzean  dauden  aberatsei  buruzko  egia  ezagutzen
baduzu, zure dirua nora doan konturatzen hasten zara.Informazio historikoa ere aztertu behar
duzu,  esate baterako,  1960ko hamarkadan poliomielitisaren txertoa 230 milioi  estatubatuarri
asaldatzen  ari  zitzaizkionean,  ez  zekiten  txerto  horietan  sv40  tximinoaren  birusaren
berri.Orduan,  1963an,  Nixon  presidenteak  minbiziaren  aurkako  gerra  deklaratu  zuen
minbiziaren  epidemia  bat  etorriko  zela  jakitun  zelako.Ikusi  SV40  tximinoetan  zegoen  txerto
horren  aurkako  antigorputzak  bildu  zituzten  konpainiaren  zatiaren  arabera.30  urte  igaro
daitezke  minbizi  gisa  agertzeko.Orain,  garai  berean,  Amerikako  osasun-laguntzaren
pribatizazioa izan zen eta Nixon-ek osasun-hornitzaile pribatu baten atzetik lortu zuen irabaziak
lortzeko.Egia da minbizia izeneko industria sortu zutela eta ez dutela nahi biztanleria orokorrak
RSOren berri izatea». Mateo

"Egin  ezazu  zeure  buruari,  Ricki  galdetzen  genion  ea  lor  genezakeen  eta  pixka  bat  igaro
ondoren konturatu ginen, Ameriketatik urrun bizi garenez eta ezin dugulako norabait bidaiatu
finantza-mugak direla eta, bideoa 100 aldiz ikusi besterik ez dugu egin. , ia buruz ikasi zuen,
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kanabisa aurkitu zuen tokiko hornitzaile batengandik, arroz egosgailua erosi  zuen,  alkohola,
baita  termometro  bat  ere  tenperatura ziurtatzeko.Uste genuena baino errazagoa zen.GEUK
EGIN  DUGU.Nire  mutil-lagunak  4  egun  daramatza  hartzen...Itxaron  eta  ikusiko
dugu.Medikuntza aldizkariak irakurri ditugu eta dokumental asko ikusi ditugu, haien aurkikuntza
guztiak berdinak dira (UCLAn, Harvard-en ...) --olioak minbizi-zelulak hiltzen ditu!Beraz, egitea
erabaki genuen, azken finean, orain inoiz ezin duzulako probatu arte!”. Ioanna

“Maitia, galdetu zure bizilagunei... zure gertuko norbaitek badu dagoeneko.Galdetu besterik ez
duzu aspirina bat eskatuko zenukeen bezala?Olatu hogei bat». Sandy

«Pertsona batzuk sendatzen dituzten plazeboek sendagaiak betiko baztertzeko eta plazeboaren
artea  aztertzeko  arrazoia  da.Sendabide  eraginkorra  duzunean  inoiz  ez  duzula  plazebo
azterketarik egiten esanda, arrazoia duzu, hori zure gaixoen erdiak hiltzea litzateke, gaixoak eta
krudelak». Kristobal

-- Benetan gaixoa eta krudela izango litzateke, Christopher, eta horregatik pertsonalki ez dut
egingo.Beste  batzuek  nahi  badute,  baina  nik  ez.Medikuntza-sistema  olioa  plazebo  gisa
erabiltzen hastea nahi dut - erabili nahi dutena olioa baino seguruagoa eta eraginkorragoa dela
frogatzen badute (eta dibertigarri/atseginago gaixoarentzat), orduan saldu ahal izango dute. .Ez
bada, ez.Nahiko sinplea eta oso arrazionala da, nire ustez.Eta hala izango da etorkizunean,
beraz, zergatik itxaron?JB

«Oraindik frogarik?Kannabisak edonorentzat minbiziaren alde ezer egiten duela dioen egiazko
froga egiaztagarria?Istorio anekdotikoek ez dute ezer zientifikoki esan nahi.Barkatu.Froga falta
bat  aurkitu  dut  argitaratuta  eta  egia  izatea  hain  txarra  nahi  dut.Baina  egon  al  da  edozein
motatako  froga  egiaztagarririk?Azterketa  klinikoak?Argitaratu  dezakezun  zerbait?Jakin-mina
besterik ez.Ez naiz gorrotoa.Zure alde nago baina...hala ere...” Bai

"Minbizia duten eta kanabis-olioa bere burua edo maite bat sendatzeko erabili duten pertsonen
testigantza ugari izan dira...egin ikerketa batzuk, Si.Azterketa "klinikoak" eskatzen badituzu, ez
dituzu  lortuko,  ikerketak  egiten  dituzten  enpresek  ezin  baitute  dirua  irabazteko  THCaren
eraginkortasuna,  bere  forma  naturalean,  ezagutaraziz.Lehenik  eta  behin  formula  "kimiko"
batean egin behar da eta horrela merkaturatu.Kontua da zure intuizioa eta zentzua erabiltzea
eta  zure  ondorioak  ateratzea  edo  testigantzak  alde  batera  utzi.Horiek  sinestea  aukeratzen
dut!». Cher

"Aizu  Kim,  Kannabisa  bizia  salbatzeko  sendagai  ez-toxiko  gisa  "erretorika"  dela  frogatzeko
erronka  egiten  dizut.Zorte  on  honekin.Zuk egiten  duzun  bezala  soinua  egiten  nuen.Orduan
erabaki  nuen 'erretorika'  honen  bidez  zuloak  botako nituela,  honek  TXERRA IZAN BEHAR
DUelako... mutila oker nengoen.HIL GAIZKI esan nahi dut.Ezin duzu ukatu % 100eko BURDIN
JAUZTUKO DATU zientifikoak.Ezin izan dut egin eta zuk ere ez duzu egingo.FACTS FACTS
dira eta hau FACT bat da, Kim.AMA eta Big Pharma KRIMINALAK dira.Jakinez, Jainkoaren
opari zoragarri hau deabrua eta gezurra gezurra izan dadin baimendu dute IRABAKI PUROA
lortzeko!Zure senitartekoei sufritu eta hiltzen utzi diete, Kim.Saltzen dituzten Petro Kimika hauek
Medikuntza direla uste baduzu, hobe duzu berriro pentsatzea."Erretorika" batzuk ezagutu nahi
dituzu, joan zure doktorearekin hitz egin, zoaz American Cancer Society-rekin hitz egin, zure
pozoi  pilulen  fabrikatzaileekin  hitz  egin.Kontuan  izan,  Kim,  "SEGURUA"  DELA ALDATZEN
DUTEN PILULA BAKOITZA EZ DA!Aurkitu iezadazu TOXIKOA ez den bat, BAT besterik ez!
Hala ere, hemen dugu GAIXOTASUNAK SENDATZEKO FROGATUTAKO LURKO sendagairik
indartsuena  ekoizten  duen  BARAZKI  EZ  TOXIKOA  eta  gure  "osasun  profesionalak"  eta
Gobernuak egoki ikusi du bizia salbatzen duen barazki hau ukatzea, sufritu eta hiltzeko eta jarri
ahal  izateko.  kartzelan gauzak are seguruago egiteko gizartean...“ERRETORIKA” buruz hitz
egin nahi duzu???Espero dut mezu honek EGIArako begiak irekitzea.Hala ez bada, RIP Kim,
ez  dago  itxaropenik  zuretzat  eta  zuretzat,  "Endokannabinoideen  Gabezia  Klinikoak"  dituzu.
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Begira ezazu, egia da». Dan

"Eskerrik asko Rick & JB... Zuei esker, orain badakit egia.Osasuna, bakea eta zoriona”. Tina

"Rick Simpson, oso kaka beteta zaude.Minbizia ezin da sendatu!” Jason

«Jasonek gobernuarentzat lan egin behar du.Nire bi begiekin funtzionatzen ikusi dut». Mateo
“Chris RSO-n Youtubeko bideoa ikusten baduzu, prozesua hor dago.Everclear erabiliko nuke
nafta baino, gauza pertsonal bat besterik ez.Matthew, Jason agian gobernuan lan egiten du
EDO oso gaztea da eta unibertsoan dauden datu guztiak ikasi dituela uste du.Orduan bakarrik
egin dezake adierazpen orokor bat zerbait egin daiteke.Datu guztiak ezagutu beharko lituzke».
Judie

"Marihuanari  jarraitzen dion propaganda bezain txarra zara...jendearentzat  egiten ari  zarena
bikaina  da  minbizia  sendatzea  EZ!Sintomak  arindu  eta  mina  duten  pertsonei  laguntzea
bai.Baina  zure  estraktuak  gordinak  eta  hutsetik  urrun  daude.Ez  dut  gobernurako  lan
egiten.Ikusten  dudanean  zezenkeriak  ezagutzen  ditut».  Jason  "20  urte  daramatzat  loaren
nahasmendua, RSO olioak lehen aldiz lo egiten lagundu dit eta esnatzean minik gabe nago!Bai!
Jason, zergatik zaude hemen ere?Hau jakin nahi ez baduzu, utzi besterik ez!” Bonnie

“@ Jason!!!Frogatu ez duela minbizia edo STFU sendatzen!!!” Jon

«Erakutsi  iezadazu froga?Eta Jon barregarria  da nola "STFU" bezalako hizkuntza arruntera
itzuli  behar  duzun.Benetan zenbat  adimen duzun erakusten du!Ez da harritzekoa Texaskoa
zarela...” Jason

“Jason, horrela jarraitu nahi baduzu, gune honetatik debekatu beharko zaitut.Ikerketa gehiago
eginzure epaiak egin baino lehen». JB

"Debekatu nazazu izorra!Gezurra zara eta ez duzu ezer frogarik!Ikerketa madarikatu bat egiten
duzu eta utzi  gizajo hauei gezurrak esatea!Zure olioa gordina da egositako zabor zikinaren
gainean!Diruaren truke zaude nolabait!Beraz, debekatu iezadazu egia ezagutzen dudalako eta
THC, CBD, etab.EZ SENDATZEN MINBIZI ERRATA, marihuana medikoen komunitatearentzat
minbizia zara! Jason

"Agur, Jason." JB

«Nire senarrak arrazoi du.Hori frogatzen duten 4 PET azterketa ditut.Olioa astun nuenean nire
tumoreak ero bezala joaten ziren.Nire dosia murriztu behar izan nuenean, egonkorragoak dira
uzkurtzea baino.Gauzak funtzionatzen duten froga ikusgaiak ditut». Maria

«Dirua irabazteko iruzur bat dirudi.Benetan uste duzu legeak kalamua hazten utziko didala olio
pixka bat egiteko?Lortu benetako laguna.Leuzemia hartu nuen eta zuk esaten duzunaren hitzik
ez  dut  sinesten.Gaixoei  otoitz  egiten  diozun  iruzurgile  ikaragarria  espetxeratu  beharko
zenuke.Hain  ziur  bazaude  horrek  funtzionatzen  duela,  egin  benetako  entsegu  kliniko
batzuk.Herrialde askok utziko  dizute  horiek  egiten,  ez  erabili  Lame Ass FDAren aitzakiarik!
Steven

-- Steven, zenbat eta lehenago oliotan sartu orduan eta hobeto.Ez nazazu leporatu petrolioari
buruzko ikerketa zientifikoen falta, benetan.Sistema medikoak benetan egin beharko lukeena
egingo balu, laurogei testigantza hauek bakarrik izango lirateke egin beharko diren hamarnaka
edo ehunka mila ikerketa horiek guztiak egiteko ikusi beharko luketen guztia.

Rickek eta biok ezin dugu ikasketa horiek guztiak egin, gure aurrekontua askoz haratago dago,
gainera, ezin ditugu legez egin eta egin nahi ditugun moduan, beraz, besteei dagokie orain
euren lana egitea.Dakidanez,  marihuana  medikoa onartzen  duten estatuak  daude,  ez  dakit
zergatik  ez  duten  oraindik  azterketarik  egin.Esaterako,  azaleko  minbiziari  dagokionez,  hori
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hilabete gutxiren buruan egingo litzateke, olioaren erabilera topikoarekin soilik.Baina badirudi ez
dela gertatuko, edo ez dakit halako ikasketak.

Baina badaude ebidentzia zientifikoak esaten ari garen guztia babesteko: ikerketa hau 2006an
argitaratu  zenhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594eta  hau  duela  gutxi  argitaratu
zenhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Zure behar zientifikoak asetuko dituela espero dut eta zure medikuek zure pozoi kimikoarekin
hiltzeko aukera izan baino lehen olioa lortuko duzula espero dut, azterketa mediko egoki eta
etiko batean probatuko balitz inoiz onartuko ez zena.JB

"Eskerrik  asko,  Rick  Simpson,  kanabis-olioari  buruzko  nire  ustea  balioztatzeagatik...PTSD
daukat eta jada ez dut botikarik hartzen kanabisa erabiltzeagatik...Benetako gauza...Askoren
oposizioa  jasotzen  dut  baina  badakit  zer  funtzionatzen  duen  eta  besteei  sustatzen
diet...Oraindik legez kanpokoa da hemen MOn...Baina agian jendea hezten lagun dezaket zure
testigantza guztiak partekatuz...eta agian laster legala izango da...” Ale

"Ados nago, duela gutxi PTSDgatik banandutako 12 urteko beteranoa naizen aldetik, jangarriak
bikain funtzionatzen dutela aurkitu dut eta uzta denboraldi honetan olio pixka bat egitea espero
dut". Jon

“4 egun lan berririk lortu gabe.Albo-ondoriorik, erretiratzerik eta jendearen buruari hozkarik ez!
Hor dago zure ikerketa, jejeje.Hitza zabaldu!Hau behar dugu.Gizadiari zor diogu Mundua leku
hobea izatea.Hau da hasiera.:)” Cristina

"Ikertzaileek ondorioztatu zuten: "Hemen adierazitako datuak CB1 (kannabinoide) hartzaileek
eta endokannabinoideek PTSD-ren etiologian gizakietan duten funtzio kritikoa frogatzen duten
lehenak  dira.Horrela,  PTSD  ahultasunaren  biomarkatzaile  informatiboak  garatzeko  eta
baliozkotzeko  oinarri  bat  eskaintzen  dute,  baita  arrazionala  gidatzeko  ere.PTSDrako
ebidentzian oinarritutako tratamenduen hurrengo belaunaldia garatzea”.

Baina ez espero funtzionario federalek prozesu hau aurrera egiten lagunduko dutenik.2011n
administratzaile federalek Phoenix-eko Arizonako Unibertsitateko ikertzaileei FDAk onartutako
plazebo  bidez  kontrolatutako  saiakuntza  kliniko  bat  egitea  blokeatu  zieten  PTSD duten  50
pazientetan kanabisaren erabilera ebaluatzeko.

Osotasun zientifikoa?Marihuanari dagokionez ez.Ez oso urrun».

-- Mesedez, ez gaitzazu leporatu kanabis-olioari buruzko ikerketa medikoen faltagatik.Zenbat
eta lehenago konturatuko zara mundu hau benetan kontrolatzen duen jende talde bat dagoela
eta kanabisaren itzulera hobeto atzeratzeko edozer egingo duela.Ez du esan nahi kanabisaren
sendagaia bultzatuko ez dugunik, esan nahi du beharrezkoa edo espero baino luzeagoa izango
dela.JB

“15 urterekin kanabisa erre nuen lehen aldian, nire garunak ordura arte behar nuen falta zen
produktu kimikoa bat-batean eskuratu zuela sentitu nuen. Nire antsietatea eta depresioa askoz
ere  kudeatuagoak  ziren,  bizitzarako aukera  berri  bat  eman zidaten.  Beti  pentsatu  izan  dut
zergatik  den  legez  kanpokoa  den  jakina  guretzat  hain  ona  den  zerbait,  baina  hori  da  nire
erantzuna laburbilduz. Eskerrik asko lan bikaina egiteagatik, errespetua Rick eta JB" Miles

«Lagun bat  dut,  itsas  eta  Irakeko gerrako albaitaria  ohia  dena.PTSD kasu larri  bat  jasaten
du.Kannabisa da bizitza normal samarra egiten laguntzen dion gauza bakarra.VAk inoiz egin
edo eman dion ezerk ez du benetan lagundu.Nire emazteak eta biok arazo mediko handiak
ditugu.Kannabisa da laguntzen digun gauza bakarra.Arrazoi hori dela eta, ahal dugun guztia
egiten  ari  gara  belar  harrigarri  hau  hemen  Iowan  legeztatzeko.Gure  albaitariak  asko
onuragarriak izango lirateke kalitatezko kanabiserako legezko sarbide koherentea izateak.Uste
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dut erabateko legalizazioa dela bide bakarra». Justin

“Kalamu olioarekin nago hainbat baldintzarekin eta inoiz ez dut hain ondo lo egin edo hain ongi
sentitu.Eskerrik  asko Rick  Simpson & JB landare honek imajina  daitekeen guztian  mirariak
egiten dituelako mezua heltzeagatik!!Besterik gabe, EGIN jendea eta ikusi zeure burua!!Egiazko
sinestun bihurtzeko modu bakarra da, fidatu nigan!!” Val

-- Eskerrik asko, Val.Egia da ezerk ez duela esperientzia pertsonala baino gehiago olioak egin
dezakeenarekin.Behin probatzen duzunean, adibidez, erre edo eltxoaren ziztada batean, eta
azkura  eta  mina  segundotan  desagertuko  dira,  bakoitzak  nahi  duena  esan  diezazuke  eta
jakingo duzu nahi duena esan diezazula baina olioa oraindik egongo da. dagoen sendagairik
onena.Eta ontzi bat etxean eduki nahi izango duzu, zerbait gertatuko balitz.

Ez zara fidatu behar esaten dugun hitz batean, olioa egin, erredura, azaleko minbizia, ultzera
diabetikoa  duen  norbait  aurkitu,  gero  topikoki  aplikatu  eta  zer  gertatzen  den  ikusi.Orduan,
gogoratu zure gorputzaren barnean berdin gertatuko dela olioa irensten duzunean, eta hori dela
jakin behar duzun guztia, benetan.JB

“Joan  den  apirilean,  bularreko  minbizirik  gabe  5  urte  egon  ostean,  berriro  diagnostikatu
zidaten.Oraingoan  4.  etapa  izan  zen,  bizkarrezurra,  saihets-hezurra,  nodo  linfatikoak,
esternoindarra  eta  bularreko  metsekin  terminala.Funtsean,  zainketa  aringarriak  eskaini
zizkidaten eta min gehiegitik kanpo uzten saiatuko zirela esan zidaten...Etxera joan eta nire
kontuak konpontzera.Min  handia  nuen eta  gero  eta  sendagarri  toxiko  gehiago errezetatzen
zituzten albo-ondorio OSO gaiztoekin, (Percocet,  hidromorfona eta deximetasona).Ezin nuen
hauekin funtzionatu.

Nire senarra Interneten gauza hauek irakurtzen hasi zen eta, gutxienez, eszeptikoa nintzen,
baina pentsatu nuen literalki ez nuela ezer galtzeko proban.White Widow kopuru oso txiki bat
mastekatzea 3 aldiz egunero.Joan den astean nire hezur-metsak erabat desagertu zaizkidan
berria  jaso nuen.Gaur  esan didateMRIak ehun bigunetako tumoreen uzkurtze  esanguratsua
erakusten duela.Orain ez hain eszeptiko eta bikain sentitzen, minik ez». Julia

«Duela  3  urte  eta  erdi  bularreko  minbizia  diagnostikatu  zidaten,  3.  estadioa,
oldarkorra.Mastektomia,  kimioterapia eta erradiazioa izan zituen eta probak negatiboak izan
ziren minbizi  gehiagoren ondorioz.Zoritxarrez,  nire minbizia metastizatu egin zen eta horrek
bularreko minbiziaren 4. fasean oldarkorra jarri zuen.Orain hezur-minbizia nuen eta haustura
fantasma bat izan nuen, non minbiziak nire ezkerreko aldakako hezurra jan zuen eta ezkerreko
goiko  hanka  minbiziz  beteta  zegoen.RSOrako  norabide  egokian  adierazita,  bularraren,
sabelaldea  eta  pelbiseko  eremuaren  miaketa  batetik  albiste  bikaina  jaso  nuen:  ez  dago
minbizirik.Nire  aurreko  azterketak  8  minbizi  puntu  erakutsi  zituzten,  1  ezkerreko  hankan,  5
bizkarrezurrean  eta  2  beheko  gerrialdean,  laster  egingo  dut  miaketa/erradiografiak  eremu
horretako eta espero dut berriro berri onak jakinarazi ahal izango ditudala.Horrek bizitza salbatu
dit!Seguruenik,  medikuaren hitzak gainditzen zituen "Terminala zara, jarri  zure gauzak eta 4
hilabete ematen dizkizugu bizitzeko" eta hori duela 16 hilabete izan zen.(Gehitu behar dut orain
ibiltari baten laguntzarekin ibiltzen dela eta ohe batean lo egiten duela, 3 urtetan egin ezin izan
duen zerbait  dela.Bere hurrengo helburuetako bat ondo/mugikorra izatea da nirekin musika-
jaialdi batera joateko.)”

“Kaixo Jindrich, atzo amaitu nuen Ricken liburua irakurtzen.Gauza bikainak!Egia esan, ez dut
olioaren botere magikoaren inguruko froga gehiago behar!Esperimentu batzuk ere egin ditut eta
egunero deskubritzen dut sendagai honek egin dezakeen zerbait berria!Harrigarria!Zoritxarrez,
nahiz eta konbentzituta nagoen eta nire neska-laguna konbentzituta badago ere, bere ama ez
da nolabait  erabat  "utzi"  gai ...eta,  hala ere, ez daki ziur  kimioterapia zitala utzi  ote duen...
Etengabe saiatzen ari  naiz argudio onak ateratzen, baina ezin dut erabaki!Bera da minbizia
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duen eta bere bizitzarekin zer egin erabaki dezakeen bakarra da.Badakit azkenean sendatuko
dela, horrenbeste oliotan sartuko dugulako hiltzea ezinezkoa izango dela.Baina hala ere, hain
ergela eta hain arriskutsua dela sentitzen dut  produktu kimiko madarikatu honekin jolastea,
batez  ere  minbizia  sendatzen  duela  frogatuta  dagoen  medikuntza  naturala  eskuratzen
duzunean!Minbiziarekin  eta  mediku  sistemarekin  duzun  esperientziari  buruz  irakurri
dut...Sentitzen  dut  zure  galera...  eta  orain  hobeto  ulertzen  dut  "sendagai"  deitzen  den
tradizioarekiko duzun jarrera!”. Luigi

-- Kaixo Luigi, eskerrik asko liburuari buruz egindako hitz politengatik eta pena da pasa behar
izatea.Berak aukeratzen duen tratamendua da, baina ez nintzateke kimiora hurbilduko - irakurri
nire  amaren  istorioa,  agian  ulertuko  du  pozoia  hartzea  inoiz  ez  dela  ideia  ona,  batez  ere
frogatuta edo beharrezkoa ez denean.Kimiotik bizirik irauteko aukerak asko hobetuko dira olioa
hartzen badu, baina berriro ere, zergatik eragin are kalte handiagoa bere gorputz gaixoari?Ez
du batere zentzurik. Zorionak, Jindrich

"Hori da jende on askok aurre egin behar dion borroka, mediku ezjakin bat, kanabisari, bere
kannabinoideei  eta  gaixoari  kalterik  egin  gabe  minbizia  hiltzeko  gaitasunari  buruz
eboluzionatzen ari den eta dagoen informazio berrian aurrera egin gabe gehiago dakiela uste
duena.Gure  ikuspuntutik  zein  zoramena  da  hain  seguru  zerbaitengatik  pozoia  eskatuko
luketela, zergatik?Ezjakintasuna da ala beldurtuta dabiltza?

5 urtean behin mediku bat ikusi dut nire IBSrako olio hau ikasi zuenetik eta neuk egin ezin nuen
zerbaitengatik izan zen.Lusatutako pinkie bat eta olioa erabili nuen sekula kutsatzeko, puntuak
kendu nituen sufrimendurik gabe eta aplikatzen nuen bakoitzean, mina berehala desagertu zen
hantura kentzen zelako.Erabat sendatu zen 2 1/2 edo 3 hilabetetan fisioterapiaren ordez eta 9
hilabetetik urtebetera sendatzeko.Behin eta berriz ikusi dut nire begiekin eta inork ezin dit hori
kendu”. Covey

“Medikuak EZ dira zientzialariak, ezta zientziak praktikatzen ere.Hala egingo balute, gobernuari
eskatuko lioke marihuana sartzeko.Arrazoia gaur  egun frogatutako gorputzaren atal  bat  da,
sistema endokannabinoidea, Estatu Batuetako mediku gizarteak erabat baztertu duela.Beste
herrialde  batzuek  gero  eta  ikerketa  gehiago  egiten  duten  bitartean  marihuana  eta  zehazki
minbiziaren inguruantratamendua, Estatu Batuetako mediku-establezimenduak Big Pharma-k
zuzentzen ditu, aseguru handiak eta diru handia.Medikuek beren lanbidearen kontrola eman
diete  sendagile  ez  direnei  eta  beldurretan  oinarritutako  politikariei.Urteak  pasatuko  dituzte
patenteen  abokatuen  kontrolpean  alternatibak  bilatzen  saiatzen,  balizko  sendabideak
mehatxatzen dituzten bitartean.

Marihuana oihan sakon batean ezkutatuta egongo balitz, tribu analfabetoren batek kontrolatuta,
Big  Pharma  izango  litzateke  bere  ekoizpena  kontrolatzen  lehena,  bere  hainbat  konposatu
kannabinoide  patentatzen,  eta  gero  medikuengana  jo  "errezeta"  dezaten.Baina  AEBetako
triburik handiena egia oihukatzen hasia da jada.Lastima Big Pharmarentzat tribu hau salgai ez
egotea». Bryan

«Froga  hori  gurekin  dago.Eta  partekatzen  ari  gara.Pizgarrien  alde  lan  egiten  duten  droga-
bultzatzaileen  mediku  multzoa  (jada  ez  da  errespetuz  tratatu  behar).Zorro-zorroan
dabiltza.Gertatzen ari denaz jakitun dira eta FDA jolaskidea haiekin jaisten ari da.Oraingoan
etxekoa dela onartu aurretik topatu ditugun tirania motak baino ez.Hori egiten ari gara geure
buruari.Minbiziaren aurkako sendabidea dago, ez dago sendagairik une honetan MEDIKUNTZA
behartzen  diguten  modurako,  poltsikoekin  eta  botoekin  bozkatzen  ez  badugu  behintzat!”.
Thielman

«Senideak  eta  lagunak  gainbehera  eta  hain  azkar  hiltzen  ikusi  ditut  hamarnaka  mila  dolar
gastatzera  behartuta  egon  ostean,  sendabidea  Ama  Lurretik  hazten  denean  poliki-poliki
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hiltzeko.Tira orain, esnatu eta usaindu astakeriak.Ez egin estereotipoetara eta egin BENETAKO
ikerketaren bat”. Amy

«Alzheimerra  zuen  adineko  andre  bat  nuen.24/7  arreta  behar  zuen.Sukaldeari  su  ematen
jarraitu zion prestatzen saiatzen.Guk, olioa hartu zuen, eta hilabete barru bere bilobak berriro
ezagutu ahal izan zituen eta memoria berreskuratzen hasi zen”. Janet

"Badakit nahiago dudala RSO kimioterapia/radia baino... Dibertigarria nola jende batzuek RSO
uko egin dezaketen gainerako guztiaren albo-ondorioek bizi-kalitate txikia uzten dizutenean".
Kerry

«Erraz eskuratu behar da.Eskuragarri egon behar du” Zenbat eta gehiago irakurtzen dudan,
orduan eta liluratuago nago.” Shelley

"Norbaiti esaten duen hurrengoan "Non daude parekideek aztertutako ikasketak?": PubMed-en
egindako bilaketak,  parekideek ebaluatutako artikulu zientifiko guztien biltegian,  "marihuana"
terminoa erabiliz, landareari erreferentzia egiten dioten ia 20.000 artikulu zientifiko lortzen dira.
bere osagaiak, ia erdiak azken hamarkadan argitaratu dira.Konparazio gisa, "Tylenol" terminoa
erabiliz gako-hitz bilaketa batek 17.370 artikulu argitaratu ditu."ibuprofenoa" terminoa erabiliz
gako-gako-bilaketa batek 10.500 paper argitaratu ditu."Ritalin" terminoa erabiltzen duen gako-
gako-bilaketa  batek  7.012  artikulu  argitaratu  ditu,  eta  "hidrokodona"  terminoa  erabiliz,  630
argitalpen baino ez dira lortzen. Lynn

"Gobernuak  finantzatutako  kanabisaren/minbiziaren  ikerketa  berria  SHOCK  komunitate
zientifikoari...THC,  kanabisaren osagai  psikoaktibo  nagusia,  benetan alda dezake giza kode
genetikoa, minbizia eta hanturazko gaixotasunak saihesteko.Zer?!!!!Zer zer!!!????

Rick  Simpson  eta  bere  iratxo  nagusia,  Jindřich  Bayer  txekiar  aktibistak,  hilabete  asko
daramatzate hori esaten, eta adeitsu baina isilpean iseka egin zidaten ideia hori, hocus-pocus
sorta bat iruditzen zitzaidalako (eta beste teknika txiki batzuengatik). haien ikuspegiarekin izan
ditudan  desadostasunak)....Sendagaiek  ezin  dute  DNA aldatu,  ezta?OKER,  itxuraz!SANTU
[PULU]!!!!!!" Alan

"Ados,  horrek  esan  nahi  duena  edozein  dela  ere,  hau  nire  espezializazio-esparrutik  kanpo
dago.Seguruenik,  kannabinoideek  minbizia  senda  dezaketela  esaten  du,  eta  geneen
aldaketaren bidez egiten dute, nolabait.Eta ikerketa gehiago behar dela, beti bezala.

Esan dudana da materia baten pentsamendua bera dela materiaren partikularik txikiena eta
olioak  pentsamenduak  finka  ditzakeela  ere.Geneak  handiegiak  dira  oraindik.Ikerketak
kannabinoideek gure gorputzeko partikula txikienekin, atomoekin, quarkekin, sokekin etab.Hor
hasten dira arazoak, partikula txikienetan, hori konpondu behar da arazoak benetan konpondu
nahi badituzu.JB

Sistema endokannabinoidea
"Sistema endokannabinoide bat (aka: ECS) duen organismo bakoitzak kannabinoideen onura
atera dezake, eta organismo horren barruan homeostasia (armonia) sortuko du.ECSrik ez duten
hiru organismo daude planeta honetan: belakiak, medusa eta politikariak.Ados, agian, agian,
baliteke azkena gehiegizkoa izatea, pixka bat besterik ez». Steve

"Uste  dut  tumore-geneen  galerak  paper  erabakigarria  duela  minbiziaren  barruan,  eta  hori
kannabinoideen gabezia endogenoak eragiten duela". Matty

-- Geneak handiegiak dira, partikula txikienetara joan behar da, hor sortzen da arazoa eta hor
konpondu behar da.DNA ere handiegia da. JB

- 61 -



“Ni ez naizen zientzialarien esku utziko dut zientzia. Nik ikusten eta sentitzen dudanetik biltzen
dut nire informazioa.Badakit hobeto nagoela eta nire ezagutzak partekatu ditudanak hobeto edo
suspertzen  ari  direla,  eta  batez  ere  bakean  ez  diote  beldurrik  euren  gaixotasunari  edo
gaixotasunari, eta horrek estresik gabe berreskuratzea hobetzen du". Kelee

«Urteetan nire erasoak apaldu ditu.Mendetik hona medikuak migrainak arintzen dituela jakina
da, eta Russok 2003an espekulatu zuen azpian dagoen endokannabinoideen gabezia kliniko
batek errua duela".

"PubMed-ek IB, migrainak eta fibroak endokannabinoideen gabezia kliniko bat izan daitezkeela
dioen artikulu bat du". Eric

-- Noski.Ikusten dugun moduan, gaixotasun gehienak kannabinoideen gabeziaren sintomak dira
eta gaixotasun gehienak ziurrenik ez lirateke batere gertatuko olioaren kantitate txikiak hartzen
dituzten pertsonak jaio zirenetik.JB

G.Zergatik  espero  behar  dut  medikuek  kanabisak  minbizia  sendatzen  duen  aldarrikapena
onartzen  dutela?
A.Tira, minbizia sendatzen duelako eta hori baino ez baita.THC-k apoptosia eragiten du, beraz,
harrigarria bada ere, minbizi guztietan apoptosia eragiten du.Zergatik?Tira, olio dekarboxilatua
gorputzeko zelula guztietan sartzen baita nolabait  kantitate egokietan irensten bada.Sistema
endokannabinoideak sistema immunologikoa erregulatzen du, beraz, sistema immunologikoa
ondo  funtzionatzen  duzunean,  minbiziari  aurre  egin  diezaioke  ere.Ez  da  askorik,  benetan,
iraingarriki sinplea da.

Behar bezala ekoitzitako kalitate handiko olioa da pazienteak duen aukerarik onena (kirurgia
egin beharko da bizitza arriskuan dauden kasu batzuetan, agian).Eta gaixoarentzat olioa baino
seguruagoa,  eraginkorragoa  eta  dibertigarriagoa  den  tratamendu  aukeraren  bat  ezagutzen
baduzu, ba, esaiguzu.Ez dago.

Begira  Mechoulam-ek  eta  Pacherrek  diotena:  "Inflamazioak/ehunen  lesioek  tokiko
endokannabinoideen  mailak  igoera  azkarrak  eragiten  dituzte,  eta,  aldi  berean,  seinale-
erantzunak  erregulatzen  dituzte  immunitate-zeluletan  eta  haien  funtzio  kritikoak  modulatzen
dituzten beste zeluletan.Endokannabinoideen mailetan eta/edo CB2 hartzaileen adierazpenen
aldaketak gizakiak eragiten dituen gaixotasun ia  guztietan jakinarazi  dira,  kardiobaskularrak,
gastrointestinalak,  gibelak,  giltzurrunak,  neuroendekapenezkoak,  psikiatrikoak,  hezur,
larruazalekoak, autoimmuneak, biriketako nahasteak mina eta minbizia, eta CB2 modulatzailea.
hartzaileen jarduerak potentzial terapeutiko izugarria dauka patologia hauetan».

Eta nola egiten duzu hau guztia?Beno, olioarekin.Mailak orekatu edo an jartzen dituzuoverdrive,
beharrezkoa denean.Olioa  jan  dezakezu,  igurtzi,  lurrundu eta supositorioetan hartu,  eta lau
metodo  horien  artean,  planeta  honetako  paziente  bakoitzari  laguntzeko  modua  aurki
dezakezu.Geroago, medikuek tumoreak olioa injektatzen eta denbora errekor batean txikituko
dituzte horrela (ez da gomendagarria etxean).

Eta zergatik proposatu nituen azaleko minbiziak (edo ultzera edo erredura diabetikoak)?Tira,
han zer gertatzen den ikus daitekeelako eta normalean ez da denbora luze behar olioarekin
sendatzeko, aste batzuk gehienez kasu gehienetan.Orduan konturatu besterik ez duzu zure
azalean aplikatu ondoren gertatzen den gauza bera zure gorputzaren barruan gertatzen dela
olioa  irensten  duzunean.Berriz  ere,  iraingarriki  sinplea,  baina  hori  oso  azalpen  zehatza  da
azkenean.Eta gero itzuli Mechoulam-ek idatzi zuenera: "Endokannabinoideen mailetan eta/edo
CB2  hartzaileen  adierazpenen  aldaketak  gizakiak  eragiten  dituen  gaixotasun  ia  guztietan
jakinarazi  dira,  kardiobaskularrak,  gastrointestinalak,  gibelak,  giltzurrunak,
neuroendekapenezkoak, psikiatrikoak, hezurrekoak, larruazalekoak, autoimmuneak... minbiziari
eta  minbiziari  biriketako  nahasteak,  eta  CB2  hartzaileen  jarduera  modulatzeak  potentzial
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terapeutiko izugarria dauka patologia hauetan».

– Hori guztia jakinda, nire CB2 hartzailearen jarduera modulatzera joango naiz berehala.JB

«Zalantzan  dagoen  edonor.Eskatzen  dizut  MESEDEZ,  sistema  endokannabinoide  hitzak
Googlen.Gizaki  bakoitzarengan  dago.Gizakiok,  literalki,  substantzia  kannabinoideak ekoizten
dituzte bularreko esnean, hori frogatuta dago medikuntzaren egia.Literalki, sistema handi bat
dugu  gure  gorputzean,  duela  urte  aurkitutakoa,  kanabisaren  konposatuen  errezeptoreak
dituena.Hau ere egia frogatua da.Zientziak frogatu du THC CB1 errezeptorean blokeatzen dela,
kaltetutako,  osasuntsu  gabeko  edo  minbizidun  zelulen  BAKARRIK,  eta  Apoptosiaren  bidez
hiltzera BAZTATZEN dituela, programatutako zelulen heriotza.Minbizi-zelulek zeramida ekoizten
dute, THC-ak aurkitzen du eta arazoa konpontzen du.Berriz ere, hau medikuz frogatutako datua
da edozein lekutan aurki dezakezuna sarean, unibertsitate homologatuek eta beste ikerketa-
zentro batzuek.Hau benetako zientzia da.EZ zezen batzuek gora egiten ari dira.

Badakit  hainbat  haur  kanabisarekin  minbizia  sendatu  edo  sendatzen  zutela.Nire  semea da
horietako bat.Nire bi urteko umeak drogatu nahi duela uste duzu?Nire haurra goian nahi dudala
uste al duzu?Um, EZ.BAINA, ez diot kimioterapia emango medikuek esan digutenez ez dutela
sendatuko.Eta, zalantzarik gabe, ez dut nahi hura hil dadin.Beraz...Bai, berari erabiliko diot, eta
egia dakidan guztiei esango diot.Eta espero dugu zalantzan dauden batzuekin heltzea...Agian,
egunen batean, elkarrizketa honek bizitza salbatuko du, edo ezagutzen duten norbait...” Suzetta

«Lipidoen metabolismoaren aldaketak minbiziarekin oso lotuta daude.Hainbat lipido bioaktibo
klaseek eraldaketa neoplastikoan eta tumoreen hazkuntzan eta progresioan parte hartzen duten
seinaleztapen-bideen  erregulazioan  jokatzen  dute.Endokannabinoide  sistema,  lipidoetatik
eratorritako endokannabinoideek, haien G-proteinekin akoplatutako errezeptoreek (GPCR) eta
haien metabolismorako entzimek osatzen dutena, minbiziaren helburu terapeutiko itxaropentsu
gisa ari da sortzen.

--  Sistema  endokannabinoideak  zuzenean  erregulatzen  du  sistema  immunea,  beraz,  bai,
minbiziaren  tratamenduan  zeregin  handia  du.Ez  da  unibertsitateko  titulurik  behar  hau
asmatzeko.

Eta nola erregulatzen duzu sistema endokannabinoidearen funtzioa?Kannabinoideekin, agian?
Eta zein kanabis mota da indartsuena?Beno, olioa.Eta nola erabili behar dute pazienteek?Beste
sendagai gehienak bezala, jan dezakete, besterik gabe, jan.Egunean hiru aldiz.Bingoa.JB”

Minbiziaren testigantzak
Leloa: badirudi minbiziaren bat-bateko erremisioa maiz gertatzen dela kanabis-
olioaren aurrean
«Lagunak hezur-minbizia du.Joan den astean olioa hasi berri da, mina desagertu da, hobeto
sentitzen da.Onkologiamedikuak harrituta daude». Joe

"Lagun on bat bularreko minbiziaren 4. fasearekin hiltzen ikusi nuen, kimioterapia intentsiboaren
ostean  azken  hanketan.Galleta  bereziak  eman  nizkion,  eta  gero  phoenix  malkoak  4  orduz
behin.Sendatu egin zen, eta hazten ari da!Esan zuen ez dela inoiz hobeto sentitu!" Charlene

"Hainbeste  bizitza  salbatu  zenituen...Nire  lagun  batek  hezur-minbizia  sendatu  zuen  kalamu
olioaren tratamenduan 45 egunetan». Gyan

«Albiste polita atzokoa.Olio pixka bat eman berri genion gizon batek bere medikuari zoruan jarri
zuen,  aste batzuk geroago biriketako tumoreak desagertuta zeudela aurkitu zutenean,  baita
gibelekoa ere, puntu bakarrera txikituta zegoena.Hodi txiki bat!Gutxi batzuk martxan ditugu eta
denak ondo ari dira.Espero dut gauzak ondo egotea.Phoenix Tears bizirik dago». Chris
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"Jose: Eguneraketa - Nire 81 urteko lagunak 3 tumore gainditu zituen aurpegiko (larruazaleko
minbizia)  kartzinoma  ezkatatsutik.Ez  zuten  aukerarik  izan  munduko  sendagairik  onenaren
aurka.5 aste olioarekin eta 15 urtean baino hobeto sentitzen da.Bere gosea itzuli da!Borroka
irabazten ari da!!!Borroka irabazten ari gara!

Steve: Olioa irensten eta topikoki ere erabiltzen ari zen?

Jose: Biak

Steve: Zoragarria.Ez al da harrigarria norbaiten bizitzan horrela aldaketa bat egin dezakegula
jakitea.

Jose:  oliba olioarekin eta koko olioarekin nahastutako % 68ko THC olioa igurzten hasi  zen
masailean 2 astez azaleratu baino lehen.Oliba oliorik gabe ere irensten du masailaren barrutik
igurtzi ondoren.

Jose: Bere doktoreak atzo deitu zidan eta esan zidan azaleko minbizia duela eta Olio pixka bat
bere burua probatzea nahiko lukeela.

Steve: Albiste zoragarria da medikuak laguntza nahi duenari buruz.On egin laguna!!!!Eta pozten
naiz zure 81 urteko laguna berriro bizitzaz gozatzera itzuli dela.

Jose:  Bai,  benetan harrigarria  da!P Dr.  deituko diogu,  liburu  pare  baten  egile  ezaguna eta
Naturopath  Healer  eta  MD  bikaina  da.Bere  pazienteetako  5  bidali  dizkit  azken  2
asteetan.Minbizi terminaleko gaixo guztiak».

"Duela bi aste nire larruazaleko/eztarriko minbiziaren gaixo/lagun bati sendatzeko olio bat eman
nion topikoki irensteko eta erabiltzeko, koko olio pixka batekin batera.Asteartean esan zidan
masaileko azala ireki zitzaiola eta tumorea agerian zegoela.Olioa aplikatzen jarraitzeko esan
nion  baina,  koko oliorik  gabe,  sendatzeko  olio  hutsa besterik  ez.Olio  sendagarria  jarri  zion
zuzenean agerian dagoen tumoreari eta esan zuen: "Irten ari zen kolpea hurrengo egunean
desagertu  egin  zen.Igurtzi  eta  minutu  gutxira  xukatzen  hasi  zen.Irten  zen,  olioak  minbizia
salbamendu baten moduan atera zuen. Tumore minbizia hor zegoen, orain desagertu da...Bi
aste!!!" Jose

"Kaixo  Rick  Simpson  eta  Jindrich  Bayer,  oso  ALBISTE  ZORIONAK  partekatu  nahi
nituen.Amaren  analisiek  gibeleko  eta  pankreako  tumore  GUZTIen  tamainaren  murrizketa
"neurgarria" erakutsi zuten.Gainera, bere biriketako tumorea GUZTIZ dago orain, %100 JOAN!!!
Hainbeste eskerrak eman behar dira, baina maitasun gehien merezi duen pertsona nagusia
Rick da, hasteko informazio hau munduarekin hain modu irekian partekatzeagatik.

Eskerrik asko Jindrich egiten duzun guztiagatik, zure adeitasuna eta argibideak barne.Badakit
oraindik arrautza-oskoletan ibiltzen ari garela bere diagnostiko/pronostikoarekin, baina gauzak
hobetzen  jarraitzen  badute  (tumoreak  uzkurtzen  edo  "konpontzen"  esaten  duten  moduan
metastasi gehiagorik gabe).Azkenean, mediku-txostenak bidaliko dizkizut aurretik eta ondoren,
bere  belar  lorategia  kanpoan  landatzen  ari  den  emakume  izugarri,  maitagarri,  aktibo  eta
solidario  baten bizitza  salbatzen lagundu duzula  ikus  dezazun.idazten dudan heinean.Maite
asko, Barbara”

-- Kaixo Barbara, eskerrik asko, zure e-mailarekin eguna egin diguzu.Esan zure amari guregatik
eta ziurtatu ez duela beste azterketarik edo X izpirik edo beste zentzugabekeria kantzerigenorik
egingo.Sentitzen duen moduan joan dadin, 120-180 g olio jan behar ditu sei hilabetetan edo
gutxiagotan.Bera  banintz,  orduan  egunero  jango  nuke  olioa  bizitza  osoan  zehar,  hala  ere,
minbiziak oso aukera gutxi ditu gorputzean olioa dagoenean.Mantentze-dosiak metodo honen
zati oso garrantzitsuak dira.Zorionak, Jindrich

"Nire  lagunaren  senarra  minbiziaz  sendatu  zen  eta  horrek  txundituta  utzi  zituen  bere
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onkologoek 3 hilabete zituela jakinarazi zieten.Hau da abisua: bere sendatze miragarriarekin
txundituta zeudenez, 6 hilabetez behin erresonantzia magnetikoa egiteko sinatu zuten kontraste
tintura  batekin.Bere  azken  erresonantzia  magnetikoan  bere  gorputzak  erreakzionatu  zuen
koloratzailearekin  eta  bihotza  gelditu  zitzaion  erresonantzia  magnetikoan  eta  ia  hil  egin
zen.Ados nago JBrekin.Probak "sendabideak" bezain toxikoak dira.Kontuz ibili."Colette

"Nire amak 3. faseko biriketako minbizia sendatu zuen olioarekin!!Aipatu al nuen minbizirik gabe
zegoela diagnostikoa egin eta lau hilabetera?Tira, horixe gertatu da”. Egunsentia

"Nire aitak ere pankreako minbizia du, gibelera eta biriketara hedatu zen kimioan zehar, eta
berriro  hedatu  zen  oso  ondoezik  eta  azkar  hondatzen  zen.Duela  3  hilabete  hasi  zuen
olioa.Asteleheneko azken azterketak 7 puntu guztiak desagertu direla eta pankreako minbizia
txikitu egin dela erakusten du.%100 hobeto sentitzen da eta bizi-kalitatea berreskuratu du.Olioa
benetan harrigarria da». Lisa

"Nire aita ere beste zazpi tokitara hedatzen den pankreako minbiziaren aurkako olioa hartzen
du.5 hilabete daramatza olioarekin.Kimioterapian agertu ziren zazpi puntu guztiak olioa hasi
zenetik desagertu dira eta pankreako minbizia txikitu egin da.Petrolioak bizitza salbatu zion!».
Lisa

"Kaixo,  eguneratu nahi zaitut.Duela 5 hilabete olioa hasi zenetik beste miaketa bat  egin du
aitak,  pankreako minbiziaren bila.Azken azterketak  erakutsi  zuen pankreako minbizia  txikitu
egin zela eta kimioa hartzen ari zen bitartean agertutako beste 7 orbanak desagertu zirela olioa
hasi zenetik.Emaitza berriek erakusten dute pankreako minbizia berriro txikitu dela eta ez dago
beste lekurik  zoragarria  den,  horregatik  pankreako minbizia  hain  hilgarria  da hedatzen den
abiaduragatik.Beraz, 8 hilabete eta hilabete horietako 5 olioa aita erabiltzea oso ona da.Egia
esan, hobeto sentitzen da orain diagnostikatu ziotenean baino.Eskerrik asko berriro Rick, JB eta
informazio hau ateratzen laguntzen duzuen guztioi.Olioagatik ez balitz ez nuke aita izango!!”
Lisa

“2013ko  urrian  nire  aitari  biriketako,  linfoideko  eta  pankreako  minbizia  diagnostikatu
zioten.Pankreako  minbizia  ehuneko  95eko  heriotza  tasa  da.2-4  hilabete  eman  zizkioten
bizitzeko.Berehala  hasi  genuen  olioarekin,  gauza  honen  berri  izan  bezain  laster.2014ko
martxoaren  26an  nire  aitari  minbizirik  gabe  diagnostikatu  zioten.Harrigarria!!Olio  honek  nire
aitaren bizitza salbatu zuen.Hobe lo egiten du eta hobeto jaten ere bai”. Melissa

«Nire aita ere pankreako minbiziaren 4. fasea zuen.Gibelean ere 10 puntu zituen... hori 2012ko
azaroaren amaieran izan zen.Orain puntu bat du gibelean (.08) eta pankreako puntu bat (8
mm).Hau irabazten ari gara.Bere medikuak harrituta daude.Pisua hartzen ari da eta, oro har,
oso ondo sentitzen da.Cannabis infusioko olioa ere ona da". Angie

--  Ez  jokatu  sendagai  diluituarekin,  Angie.Erabilera  topikorako ona da,  baina ez diezu nahi
minbizia duten gaixoei kanabisaren infusioko oliorik tratamendu bakarra gisa.Potentzia osoko
espektro osoko erasoak ondoen funtzionatzen du.

Batez  ere  miaketa  bat  egitera  joan  "behar"  dutenentzat  "gehiegi  ikusi"  nola  sendatzen
den.Pertsona horiek automatikoki beste 60 g olio gehitu beharko lituzkete protokoloari, beharrik
gabe prozedura oso kartzinogeno bat igaro baitzuten "ikusteko" nola sentitzen diren.Jakinminak
dirua balio du, barkatu.Zorionak eta desio onenak.Sekulakoa da desberdin pentsatzen duen
jendearen arrakasta ikustea.JB

“Olio honi esker pankreako minbiziaren 4. fasea bizirik nago.2013ko abenduan hasi nintzen
kimioterapia,  ikerketako  beste  guztiak  (200  baino  gehiago)  hil  ziren.Ni  naiz  olioa  hartu  eta
medikuari  ezkutatu  behar  izan  dion  bakarra.Orain,  petrolioaren  berri  eman  dudanez  eta
ekainaren  5etik  aurrera  minbizirik  gabe  dagoela  esan  du,  oraindik  kimioterapia  jarraitzeko
konbentzitzen saiatzen ari da.Uko egiten dut!Mediku honek egin duen guztia gaizki atera da,
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baina  Rick  Simpsonek  esandako  guztia  egia  izan  da.Nire  mediku-erregistroek  medikuek
esandakoa  erakusten  dute,  urtarrilerako  hil  beharko  nuke,  baina  hemen  nago  ekainaren
amaieran.Eskerrik  asko  Rick!Petrolioak  minbizitik  salbatu  ninduen,  espero  dut  kimiotik
salbatzea». Laguna

"RSOk MPNST eta NF1-en eragin zuzena duela egiazko froga naiz.Erregistro medikoak, MRI,
PET, CAT eskaneek tumorearen tamaina eta grinaren murrizketa nabarmena erakusten dute".
Kristyne

«3,7 cm-ko tumore bat nuen barrabilan.RSO egunean gramo bat egiten nuen beste sendagairik
gabe eta medikua itzuli nintzenean harrituta geratu zen.Tumorea desagertu dela esan du eta
ezin duela azaldu.Beraz, RSO hartzen ari nintzela esan nion.Esan zuen: "Ez naiz gehiegi ikasia
gaian, baina esango dut hori izan behar dela desagertzeko arrazoi bakarra". Duela gutxi beste
pop-up bat izan dut eta mantentze-dosirik egin ez dudalako izan dela uste dut.Beraz, egunean
beste gramo bat egingo dut 30 egunez eta ea azkena bezala desagertzen den.Orduan, ziurtatu
ondoren mantentzen dudala». Brandt

"Ongi ene Peeps.Sekula gertatuko zela espero nuen eguna da gaurkoa.Biopsiaren emaitzak
daude.Corrie Yelland-ek BERE MINBIZIA % 100 GUZTIZ JOAN ZUEN BAIRESTASUNA JASO
DU!!!!MINBIZI Askea naiz!!!!!Ezta displasiarik ere, eta are gutxiago C handia.

Nire lagun sinestezin eta harrigarriei, kolektiboki sendagaia ordaindu ahal izatearen erantzule
izan zirenak=ez dago hitzik  zuetako bakoitzari  zein eskertuta nagoen deskribatzeko.Guztiak
zarete harrigarriak!

RUN FROM THE CURE bidali ninduen lehen aldiz Heather-i -- Bideo horrek literalki aldatu zuen
nire  bizitza.Nork  esango  zukeen,  ei?Maite  zaitut!Rick  Simpson-i,  Jindřich  Bayer-i  bihotz-
bihotzez...ESKERRIK  ASKO  zure  ezagutzagatik  eta  laguntzagatik.Gaur  bizirik  nago  zu
guztiogatik!

Benetan bedeinkatua nago hain familia eta lagun zoragarriak izateaz". Corrie

"Kaixo  Jindrich,  ohar  azkar  bat  besterik  ez  da  gaur  nire  medikua  ikusi  dudala
jakinarazteko.Txostenak dio minbizia (usal kanaleko minbizia) jada ez dela antzematen.Joan
den  udazkenean  esan  zidaten  2-4  hilabete  izango  nituela  erradiaziorik  egiten  ez
banu.Erradiaziorik ez egitea eta ordez RSO probatzea aukeratu nuen.Jakina, funtzionatu zuen!
Bihotz-bihotzez, eskerrik asko, Eskerrik asko, ESKERRIK ASKO Rick eta zure buruari!!!!“ Corrie

--  Corrie,  zer  minbizia  zen?Jarri  olioa  orbainari,  seguruenik  ere  desagertuko  da.Dena  den,
urrundu medikuengandik, ez azterketa gehiago eta abar, eta ziurtatu ahal duzun mantenu-dosi
adina olio jaten duzula.JB

"Duela 2 hilabete inguru Rickekin hitz egiteko aukera izan nuen irratsaio batean...Kontatzen ari
nintzen nola rso-k jada hainbeste lagundu zidan...Farrah Fawcetten minbizi bera nuen...Analeko
kanaleko  minbizia...  nahiko  arraroa  da...ez  nahastu  kolorektaleko  minbiziarekin...eta
NOOOOOOOOO intentzioa dut olioa inoiz gelditzeko». Corrie

-- Nik ere ez nuke inongo asmorik olioa erabiltzeari uzteko, hori ulergarria da.JB

“Nire azken arrakasta-istorioa.50 urte inguruko emakume bat da, 3. fasea diagnostikatu zioten,
baina 4. fasetik oso gertu dagoen biriketako minbizia.Gaur hau jaso dut: “Beno, nire ama duela
hilabete bat CT eskaneatzera joan zen eta duela egun pare bat lortu zituen emaitzak.Guztiz
desagertu da!Bere medikuak irakurri zituen eta esan zuen masa handiagoa garbi dagoela eta
ez dela ezer geratzen...

COPD du oraindik baina horretan lan egingo dugu eta erretzea jejeje...Mila esker guztioiinoiz
ezagutu ez genituen gauzen aholkuak eta ezagutzak.Dena arrazoi batengatik elkartu zen eta

- 66 -



oso pozik gaude.Jainkoak bedeinka zaitzala eta zure familia”. Corrie

-- Biriketako minbiziaren bat-bateko erremisioa harrigarriro maiz gertatzen da kanabis-olioaren
aurrean.JB

"Lau gramo besterik ez egin ondoren, odol-txostenetan (ESR) eta maskuriko minbizia duen nire
aitaren  giltzurruneko  proban  aldaketa  izugarria  ikusi  genuen,  ondo  lo  egiten  du,  irribarrez,
normaltasunera  itzultzea  espero  dut,  Rick  Simpsonenari  begira.  dedikazioa  eta  konfiantza,
mediku guztien aurka joan nintzen eta ez nion aitari utzi Kimioterapiatik pasatzen, gaur arte ez
naiz damutzen nire erabakia. Eskerrik asko, Rick Simpson”. Arpit

“Zuekin partekatu nahiko nukeen berri  ITSAILAK jaso berri  ditut.BC-n emakume bat  daukat
hemen,  bularreko  minbiziarekin  norabide  egokia  adierazi  nuen.Biriketan,  urdailean  eta
garunean  metastasia  izan  zuen.Hilabete  darama  medikuntzan  eta  atzo  onkologoa  ikusi
zuen.Tumore guztiak  txikitu  dira,  eta bere  tumore-markatzaileen proba NORMALA da.Beste
behin Peeps - KANABIS OLIOAK MINBIZIA HIL DU!" Corrie

"Ados,  nire  Peep  zoragarri  guztiak,  hau  luzea  izango  da  irakurketa,  baina  uste  dut  atzo
PAYDIRT-ra jo izan nuela.Joan den irailetik ez dut dentistarik ikusi.Garai hartan, nire bizitzaren
alde  borrokan  nengoen.Nire  dentistari  momentu  horretan  minbizia  nuela  esan  zioten.Ohiko
elkarrizketa izan genuen,  non erradiaziorik  egiten ez nuela eta  “tratamendu alternatibo”  bat
egiten ari nintzela esan nion.Garai hartan, zertan ari nintzen galdetu zidan.Zalantza izan nuen
kontatzeko, bere “zurruntasunagatik” ezaguna baitzen, baina ikusteko esan zionRun From the
Cure.Egia esan, hura ikusi ondoren deitu zidan.Medikuntzako profesional gisa kutxan egoteko
joera zuela esan zuen, anaia bat zuela (medikua) eta beste anaia bat (farmakologoa) eta nola
batzuetan "ez dituzte erantzun guztiak".

Atzoko bizkor aurrera.Harrituta geratu zen zein ondo nengoen ikustean, eta, momentu batean,
aho zabalik,  Cannabis olioak funtzionatu zuela esan nionean.Era guztietako galderak egiten
hasi zen.Erantzun ezin izan nituen “galdera zientifikoak” horietako asko.Entsegu klinikoei buruz
galdetu zuen, Cannabisarekin tratatutako gaixotasun ezberdinei eta abar.Bere anaiari niri buruz
hitz egin nahi du, baita Cannabisa minbiziaren “sendabide” gisa, eta bere anaiak ere Cannabis
sendagai  gisa  ikertzea  nahi  du.Ongi  legoke  nire  telefono-zenbakia  eta  helbide  elektronikoa
hartuko balitu?

Hemen handitzen den.Bere anaia, Jake Theissen doktorea,  dekanoa izan zen eta Waterloo
Unibertsitateko  Farmakologia  programaren  aitzindaria  izan  zen.Gaur  egun,  botika-enpresen
aholkularia da eta "Minbiziaren tratamendurako ikuspegi berriak" lanetan espezializatuta dago.
Kanadako  Minbiziaren  Elkarteari  oso  lotuta  dago.(Gainera,  bera  da  gobernuak  diluitutako
kimioen eskandaluaren inguruko ikerketa burutzeko eskatu duena.) John esaten ari zen, bere
anaiak askotan esan duela, zerbait hobea izan behar duela minbizia tratatzeko.Zerbait naturala,
kimikoa baino."Ez gehiago begiratu" esan nion. Cannabis "zerbait naturala" da. Corrie

“Nire  senarrari  hasiera  batean  prostatako  minbizia  diagnostikatu  zioten  duela  ia  6
urte.Medikuntza  komunitatean  fidatzen  ginen  eta  tratamenduaren  ohiko  bidetik  joan  ginen
minbizia itzuli zenean 4,5 urterekin "porrot katastrofikoa" ginela esateko.2 hilabetez ikertu nituen
etengabeko terapia alternatibo guztiak, zure kalamu-olioa barne, eta 3 hilabeteren buruan nire
senarraren minbiziaren kopurua erdira jaitsi zen.Hamar hilabete geroago eta bere PSA .11ra
jaitsi da - detektatu ezina.

Oso  tamalgarria  da  entzutea  gure  gobernuak  ez  duela  inolako  medikuntza  alternatiborik,
kalamu-olioa  barne,  gaixotasunen  tratamenduan  aitortzeari,  hala  ere,  zuek  bezala
"profesionalen" eta baita senitarteko batzuen iseka besterik ez dugu izan.Hor dauden "gizarte"
guztiak farmazia-kontroleko talde handiak dira, baina "alortzen dut" industria batean lan egiten
duten  milioika  lagunen  sistema  desegiteari  dagokionez,  urtean  20  milioi  dolar  hondatzen
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dituena, ez baita sendabiderik izango.Nahita!!

Prozesu oso honek untxi-zuloa  benetan zenbateraino  doan  ezagutu  dit  eta  gaur  egun nire
aurkikuntzei buruzko liburu bat idazten ari naiz "lotu puntuak" izenburu egokian.Transgenikoen,
nekazaritza  industrialaren  eta  farmazia  handien  ikuspegi  historikoa  da  eta  norbanako
bakoitzaren osasunean duen eragina.Webgune honetan jarraitzen zaitut eta osasun ona eta
onena opa dizut.Eskerrik asko egin eta egiten jarraitzen duzun guztiagatik.Beno, K”

"Lagun  batek,  minbiziaren  azken  fasean,  leuzemiarako  kimio  eta  erradiazioen  tortura
programan jasaten ari zela, mahats-mahatsaren bidez ikasi zuen "Run from the Cure"-ri buruz
eta  olioari  probatzea  erabaki  zuen,  beste  guztia  sendatu  ezin  izan  ostean.
gaixotasuna.Zoritxarrez, beranduegi utzi zuen bere burua salbatzeko, baina bere ezagutzak eta
ardurak  salbatu  naute.Erabiltzeko  aukera  izan  ez  zuen  olioa  izan  zen  suspertzeko  bidean
abiarazi ninduena». Stephan

“Nire aitaginarrebak bere Onkologo Doktorea ikusi du gaur goizean azterketa egiteko.Doktorea
isildu egin zen.Nire aitaginarrebak 15 urte daramatza leuzemia.Olioan egon da.Gaur egun, bere
globulu zurien kopurua normaltasunera itzuli da.Zein minbizi??CANNABIS OLIOAK MINBIZIAK
SENDATU DITU!”. Karen

-- “Isildu den doktorea baino ezer hoberik!jeje Maite!Eguna egin zait!" Jackie

"Kaixo  berriro  Rick!Espero  dut  e-mail  honek  ondo  aurkitzea.Gaur  idazten  dizut  galdetzeko
zenbat  denbora egon  behar  du gaixo  batek  olioarekin?Tumore izugarria  duen  paziente  bat
dugu.Martxoaren 15ean hasi zen eta 40 gramo pasatu ditu orain arte.2. egunetik 1,5 gramo edo
gehiago hartu ditu egunean.60 gramoko dosi terapeutikoan gelditzen zara?Dirua faktore bat da
gaixo honentzat.Orain arte ez du ezer ordaindu sendagaiagatik.Beren zaintzaileak lehen 60
gramo  olio  eman  ditu,  baina  ezin  du  betiko  sendagairik  eman.Eskerrik  asko  zure
sarreragatik.Zure ikuspegia baloratzen dut.Agur bero bat, Janet”

"Janet maitea, diozu egunean 1,5 gramo edo gehiago hartu duela bigarren egunetik.Ekoizten
dudan olioa hain da indartsua, normalean batez besteko pertsonak 5 aste inguru behar ditu
egunean gramo bat irensteko puntura iristeko.Baliteke kalamu olio hau ekoizteko erabili  zen
tentsioarekin arazoren bat egotea sendatzeko gaitasunetan asko alda daitezke, beraz arazoa
tentsioa  izan  daiteke.Normalean  pazienteak  60  gramo  olio  irensten  dituenerako  minbizia
desagertu egiten da.Baina ez bada, olioa ematen jarraituko nuke egon arte.Behar den denbora
eta  behar  den  olio  kopurua  asko  alda  daitezke  pertsona  batetik  bestera.Denak  gara
desberdinak  eta  pertsona  batzuk  beste  batzuk  baino  askoz  azkarrago  sendatzen
dira.Normalean kimio eta erradiazioek kalte handia jasan duten pertsonek tratamendu luzeagoa
eta olio  gehiago beharko dute.Olioak  atzean utzitako tratamendu deitzen diren horiek  kalte
guztiak desegin behar ditu.Nire aholkua izango litzateke olioa ekoizten saiatzea beste indica
tentsio indartsu batetik, baina, inondik ere, olioan mantentzea, dakidan gauza bakarra da bere
bizitza salba dezakeela.Zorionak, Rick Simpson”

“Kanabis olioak ezin zaitu kimioterapia hilgarritik salbatu.Olioak gehiago lagun dezake gaixoak
kimioiari uko egiten badio». Steve

“Ez  nago  ziur  hau  arrakastatsua  den  ala  ez,  baina  ziur  bat  bezala  kontatuko  dudala!
Badaezpada norbaitek  galdetzen dio zergatik  dudan gizon ahotsa,  ez da zigarro-erretzailea
nintzelako edo ezer- ez nuen inoiz erre, tiroidea kendu zidatelako baizik.51 urte ditut (eta erdi!)
eta 20 urtetik hona olioa erabiltzen dut.Beti atsegina iruditu zait lurruntzea.Duela urte batzuk-
irensteko arazoak izaten hasi nintzen, eta nire medikuek tiroidean nodoak aurkitu zituzten.Nire
tiroidearen  nodoak,  minbiziaren  azterketa  egitera  joan  behar  izan  ditudanak.Hori  egiten
dutenean,  eztarrian  orratz  handi  bat  sartzen  dute  eta  probatu  beharreko  nodoetan  sartzen
dira.Ez dizute ezer ematen- anestesiarik ez-, kokapena dela eta.Beraz, egin hau zenbait aldiz
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eta ea geldirik esertzen zaren.Dena den- 6x labankada jaso ondoren- eta tiroidea hain handia
bihurtu  zitzaidala  arazoak  izan  nituen  irensteko  eta  arnasteko-  tiroidea  kendu  zidaten.Nire
familiako  minbizi  guztiarekin-  partidaren  aurretik  egongo  nintzela  pentsatu  nuen.Minbizirik
ez.Bat ere ez.Ni naiz orain arte minbiziari ihes egin dion nire familian.20 urtez geroztik petrolioa
egiten  ari  naiz.Ia  denak  izan  ditutminbiziaren  proba  familiako  historia  dela  eta,  orain  arte,
eskerrik asko Jainkoari!Zuk egin kontuak :-)” Janet

"Rick Simpson-en Phoenix Tears nire Facebook horman askotan partekatu nuen... orduan nire
lagun  bat  hildako  ohean  zegoen  Linfomarekin.Olioari  buruzko nire  mezuak  ikusi  zituenean,
berehala  hasi  zen  olioa  hartzen  eta  orain  minbizirik  gabe  dago!Bere  medikuak  harrituta
daude.Esan zioten hiru hilabete zituela bizitzeko... GAIZKI ZIREN». Jamie

"Ni naiz TERMINAL minbizia duen emakume bat tratatzen, RS kalamu olioarekin eta azkenean
hobetzen ari da.BADABIL!" voodootatuajea

«Orain gauza bera egiten.% 25 THC SKYWALKER OG, azken OG olioa nire PSA 160 zen.100
gramoren ondoren gaur 7 dira. Jimmy

"Kaixo Chris, eguneratu...minbizia desagertuko da...bere onkologo nahasiaren deia jaso zuen
atzo goizean.Normalean aurrez aurre hitzordua izaten dugu baina oraingoan deitu zion duela
aste batzuk egindako miaketa guztien emaitzen berri emateko.Gibeleko - minbizia jada ez da
ikusten.Biriketako minbizia, biriketako minbizi bat desagertu zen eta bestea nabarmen murriztu
zen.Ez  zuen  bularrik  aipatu  ordea...Beraz,  amak  galdera  batzuk  egiteko  eta  hitzordu  bat
finkatzeko berarekin hitz egiteko eta iraganeko eta azken azterketak ikusteko.Dr.a gibeleko eta
biriketako minbizia desagertzeari  buruz hitz egiten hasi  zenean harritu  samar geratu zelako
beldur naiz, bularreko eremuari buruz galdetzea ahaztu zitzaiola.

Miaketa guztiak hormona terapia saiakuntza berri baterako aurreproiektua egiteko ziren...baina
doktoreak  dio  jada  ez  dela  paziente  batek  izan  behar  duen  hormona-azterketarako
hautagaiahazkundeaminbizi-eremuetan  eta  bere  eremu  guztiak  EZ  ari  dira  hazten,  hiltzen
baizik.Olioaren  emaitzekin  ilargi  gainean  gaude!!!Duela  hilabete  edo  hilabete  Rickekin  nire
amari buruz hitz egin nuenean, bigarren 90 eguneko tratamendua egin behar zuela iradoki zuen
eta, beraz, irailaren hasieran ari gara planifikatzen.Bitartean mantenu-dosia jarriko diogu. Aupa!
Tratamenduaren hasieratik bazekien olioak bere tumoreetan funtzionatzen zuela uzkurtzen eta
desagertzen zirela sumatzen zuela.Guztiok eskertzen dugu zure dokumentalaren ideia aurkeztu
eta tratamendu hau partekatu izanagatik.Betiko eskertuta, Cindy"

"Kaixo Corrie maitea...Jakin nahi nuen nire amaren olioa bularreko minbizia duen lagun baten
lagun bati eman niola...Hilabete behar izan zuen eta erremisioan dago...Minbizi-zelula batzuk
tumorean hilda daude...Eta medikua harrituta eta positiboa zegoen eta,  itxuraz,  hurrengoan
emaitza hobeak baditu olioari  buruz zerbait  egiten hasiko dira.Oso pozik nago eta Jainkoari
eskerrak ematen dizkiot emakume honi kanabis-olioari buruzko informazio hori eman ahal izan
didalako.:)) Beraz, nire amak egunero olioa hartu izan balu nahiko nuke...”

"Kaixo  Rick,  berri  on  bat  jaso  dut.Nire  amak  ezin  zuen  psikikoki  gehiago  jasan  bularrean
minbizia duela jakitea, beraz, ebakuntza egin zioten.Hala ere, dosiaren 30 g jan zituen, eta
sendabelar mota guztiak dituen tipo batengandik belar-te batzuk edaten ari zen eta belar horien
bendak ere jarri zituen.Dena den, medikuek minbizi hori atera zutenean, 7 mm baino handiagoa
ez zen eta ehuneko %100ekoa, %1 bakarrik zegoen aktiboa, eta gaiztoa eta hilzorian zegoen.3
mediku  hau  ikusten  ari  ziren,  eta  esan  zuten  ez  zutela  inoiz  horrelakorik  ikusi...Beraz,
ebakuntzarik  gabe  aste  bat  edo  bi  gehiago  igaroz  gero,  dena  desagertuko  litzateke.Orain,
egunero  hartzen  du  olioa  gramo  1  eta  erdian  eta  orain  ulertzen  du  ebakuntza  guztiz
beharrezkoa ez zela.

Hala ere, orain baino askoz ere lasaiago dago, izutzen ari zelako, ezin izan genion ebakuntzatik
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kendu...baina orain dena ona da, eta belarrak eta olioak ere egin zuten bere lana.Dena den,
mediku ergelek 23 radioterapia eman zizkioten, baina berak ez zuela egingo esan zuen eta
medikuak lerro artean arrazoi duela esan zuen.Sinesgaitza da mediku hauek noraino iristen
diren.Denek  kaixo  esaten  dute,  Rick.Mila  esker  gomendioagatik,  eta  emaneskerrik  asko
Jindrich-i berriro ere”. Sasa

"Rick... lagun bati burutik garuneko tumore bat kendu diote... biriketan orbanak ditu... kimioa eta
erradiazioa izatea nahi dute...Olioa hartzea hondakina izango al litzateke kimioa eta erradiazioa
hartzen ari zaren bitartean?Garuneko tumorea kendu ostean nola dagoen ikustea nabarmena
da,  aurreko  astean  baino  %80 hobeto  dago  gauza  hori  buruan...Esan  nahi  diot  ez  dezala
kimioterapia eta erradiazioa egin eta olioa egiteko, baina ez da nire aukera..." Sharon

--  Sharon,  bizirauteko  aukerak  handituko  lituzke.Baina,  egia  esan,  kimioa  hartzen  badu,
ondoren, 120-180 g olio irentsi beharko ditu kalteak konpontzeko.Hori bai, pozoitik bizirik irauten
badu.Zorionak, JB

"Rick Simpson iruzurra dela uste duzuen irribarretsu guztioi, jakin behar duzu Michelle Aldrichek
bere 3. faseko biriketako minbizia sendatu berri duela kanabis-olioarekin, Valerie Corralek eta
WAMM-ek emandakoa!Zergatik ezin dira komunikabideak eta medikuak behingoz egia esaten
hasi?!Kannabisak minbizia sendatzen du, alajaina!!!Eta pertsona arduragabeak dira errealitate
hau isildu nahi dutenak, ez ni eta Tommy bezalako jendea, munduak kanabisari eta minbiziari
buruzko egia jakitea nahi dutenak». Steven Hager

"Eskerrik  asko eman nahi  nizkion Rick Simpsoni,  JBri  eta  Rickek urteetan egin duenarekin
lotuta  egon  den  beste  edozein  pertsonari.Nire  emazteari  garuneko  tumoreak  duela  ia  18
hilabete  diagnostikatu  zizkioten  eta  onkologoek  berehala  utzi  zioten  4.  etapako  3.  urtean
zegoelako.2014. urtearen hasieran olioa hasi genuen eta tumoreen tamaina murriztu eta bere
bizi-kalitatea  handitu  egin  dugu.Garuneko  tumorearen  diagnostikotik  ia  18  hilabete  igaro
direnean, nire emazteak egunero gidatzen jarraitzen du eta astean 3 egunetan lan egiteko gai
da bere burua lanpetuta mantentzeko.Bere energia-maila ere poliki-poliki itzultzen ari da eta
bere ilea hazten ari dela maite du!LOL - hau ez zen posible izango zu bezalako jendearen lan
gogorra eta iraunkortasunagatik izan ez balitz.Mila esker eta segi horrela». Barry

«Duela 5 aste diagnostikatu zidaten beheko eskuineko birikan 12 mm-ko tamainako tumore bat
zuela.Neuk  egindako  urre  kolore  sakoneko  RSO 1/3  g  jarri  nuen  gelatinazko  kapsula  txiki
batean  eta  egunean  2  aldiz  supositorio  gisa  sartu  nuen  eme  batean  aurkitutako  "xiringa-
itxurako" tresna tubular baten laguntzaz. legamia infekzio krema tratamendua nire armairuan
zegoen.Hau supositorioen kapsula sartzeko modu oso eraginkorra eta erraza zen...Ondorengo
4 asteetan hainbat miaketa egin ondoren, tumorea 1 mm-ko tamainaz txikitu zen eta inaktibo
zegoen...  hau  da,  HIL  DA!!!Honek  4  aste  behar  izan  zituen,  eta  orain  minbiziari  ez  zaio
kezkatzen Dr.Eskerrik asko JB aholkuagatik... Ez zen euforikoa ere.Honetaz gain, egunean 3
aldiz olio bereko gramo 1 irensten nuen.HILABETEA eta nire minbizia hil zuen!!” Gabriella

"Eskerrik  asko Rick Simpson!!Cannabis olioak nire 15 urteko alabaren 8,8 urteko garuneko
minbiziaren aurkako borroka hilabetetan sendatu zuen!!!!Jainkoak bedeinka zaitzala!!!!!!" Karen

"Kaixo  guztioi,  berri  bikaina  jaso  dut.Emazteak  astelehenean  lortu  zuen  PET  eskanearen
emaitza.5 urtez minbizia izan zuen 6 kimioterapia eta zelula amaren transplante baten ondoren,
eta gero berriro itzuli zen.Duela 6 hilabete beste transplante bat egin behar zuen baina bertan
behera  geratu  zen  emailerik  aurkitu  ez  zutelako.Beraz,  olioarekin  hasi  zen.Astelehenean
medikuak esan zigun minbizia desagertu zela.Eskerrik asko olioagatik,  Rick.Zu zara gizona,
eskerrik asko». Luc

-- Eskerrik asko, Luc.Dokumentazio medikoa ongi etorria izango litzateke.Mantentze-dosiarekin
egon behar du.Ahal den guztietan jango nuke olio gehien.Utzi ezazu azterketa gehiagoetatik
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urrun, ahal bada.Youtubeko bideoaren testigantza bikaina izango litzateke.Zorionak, JB

"Eskerrak eman nahi nizkioke (xxx) nire minbiziagatik eman zen olioagatik!!Orain arte, ez dago
minbizirik  nire  gorputzean!!Benetan  funtzionatzen  du  lagunak,  froga  guztia  nire  mediku
erregistroan dago!Mila esker eta atrezzo handia Malkoei!!!” Becky

"Eskorrak Jindrich-i,  erabat  arrazoi  zuen aplikazio topikoa zuzenean larruazalean aplikatzea
benda  gainean  baino.Aldea  gaua  eta  eguna  bezalakoa  zen».  Ronnie  Smith
--  Noski.Olioaren  %20-30-50eko  tinturak  ere  bikain  funtzionatzen  dute,  gainazalean  erraz
sartzen direlako.Zenbait kasutan, kalamu-hazien olioa (edo karité-gurina) eta kalamu-olioaren
nahasketak ere oso onuragarriak dira.Baina logikoki,  zenbat  eta olio  gehiago sartu zaurian,
orduan eta hobeto.JB

“Lehen  idatzi  nuen  bularreko  minbizia  tratatzeko  arrakasta  izan  genuela.Orain  medikuek
gaixoari esan diote bere emaitzak hain onak direla lanera joan behar duela.Gaixoak ESKERRIK
ASKO esan zion eta medikuak esan zion eskerrak eman behar dizkiola ez jainkoari eta nik
galdetzen ari naiz zertarako ez zuen ezer egin baina jarraitu esaten kimioa eta erradiazioa hartu
behar dituela... dok ero...

Baina hurrengo mailara eraman genuen, norbaiten aurpegia sendatzen ari gara, duela 5 urte
pilulekin suntsitu zutelako.Pertsona honek hesteetan arazo handiak zituen eta hasieran minbizia
zela uste dute eta pilula sendo batzuk ematen zizkioten, aurpegia suntsitu zutenak igel baten
modukoa zen.Orduan esan zuten Crohn-en gaixotasuna eta abar izan zitekeela eta abar.

Nire kontua da pertsona honek bere aurpegia sendatzen saiatzen ari zela 5 urtez arrakastarik
gabe.Kalamu-olioa aurpegian jarri zuen 5 aldiz eta berriro ezin dugu sinetsi nola duen azala
orain.OMG, oso pozik dago orain bera izan daitekeela berriro.

Argazki batzuk ateratzen saiatzen naiz baina 3 egunetan behin baina azala hain azkar sendatu
zen,  ezin  dizut  erakutsi  nola  zuen  aurpegia  lehenago,  baina  bere  baimenarekin  hurrengo
egunetan bere argazki zaharrak erakutsiko ditugu (aurpegiaren azala bakarrik) eta berria, zuek
aldea ikus dezazuen...” Jasmin

“39  urteko  emakume bat  naiz  2  urtekoa  eta  bularreko  minbizia  ezagutu  dut.Olio  hau  nire
sendagaia  eta  sendabidea  da.Jende  hauek  hain  zikoizkeriaz  beteta.Ez  dute  guk  eta  gure
familiek bizitzen dugun minaren eta larritasunaren ideiarik.Gutizia berekoia besterik ez.Karma”.
Sally

"Beno, bi aste...Medikuak esan zuen maskurian 2-3 cm-ko tumore bat nuela.Zuzenean ORra
eraman nahi  ninduen.14 egun baino gutxiagoan desagertu zen.CT eskaner  bidez  baieztatu
da.2/15ean diagnostikatuta, 2/29an egin zen CT eskanea”. Gersh

"Teknografia hau 2-3 cm-ko tumore bat ikusi zenetik 14 egunetara egin zen, mimo bidez, nire
maskurian.14  egunetan  bakarrik,  ezinbestekoa  den  kanabis-olioa  erabiliz,  ez  da  tumorerik
ikusten  maskurian.Cannabis  bakarrik...  14  egun...joana.Legegileek,  mesedez,  ulertu  hau.Ez
kendu  sendagaia.Hau  ez  da  mozkortzeko  beste  modu  bat.Sendagai  honek  nire  bizitza
salbatzen du». Gersh

"ADOS  ...Patologia  txostena  jaso  nuen.Nire  maskuriko  tumorea  txikitu  egin  zen  atera
aurretik.Medikuak ikusi zuen azken aldian, 2,5 cm ingurukoa zen.Kendu zutenean, 0,5 cm-ra
txikitu zen.Galdetzen dut zer esango duen mediku honek horretaz». Gersh

«Duela  8  hilabete,  nire  maskurian  tumoreak  aurkitu  zituzten,  triku  erpin  txikiak
ziruditenak.Patologia txostenak esan zuen, gradu altuko, oso oldarkorrak, kartzinoma gaiztoak
dira.Moztu litezke.Tratamendu lokalizatu batzuk probatu nituen, baina gelditu egin behar izan
nuen, gehiegi gaixotu ninduelako.Abenduan egin zidaten bigarren ebakuntza, tumore gehiago
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eta minbizi gaizto oso agresibo berri bat aurkitu zituzten, horman lauan jartzen dena, ezin izan
zuten moztu.Mota hau azkar hedatu zen beste organoetara.

Beraz,  zergatik  atzoko  ebakuntza  erakutsi  zenean,  MINBIZI  EZ,  eta  nire  medikuak  esan
zuenean nire maskuria garbi zegoela, ume batena bezala, mirari bat zela iruditzen zait!Orain,
hona hemen zer egin nuen interesatzen bazaizu.Ez ikaratu, erabili ahal duzuna eta gozatu nahi
duzunaz neurriz...” Michelle

"Nire anaiak 4. faseko presio-mina/ultzera bat zuen.4 etapetatik bakarrik, etapa hau sendaezina
da.Mendebaldeko  medikuntzaren  arabera,  3.  fasea  lortu  ondoren,  ezin  duzu  sendatu
larruazaleko  injertorik  gabe.Hezurrak  eta  ehunak  ikusten  ziren,  baina  3  egunetako  RSO
topikoak azalaren hazkuntza berria eragin zuen!Hospizioko erizainek "miraria" deitzen zioten.
Kannabisa besterik ez zen!

Egunean 0,2 gramotik 1era igo zen bere bidea.5 benetan nahastuko ninduke baina gehiago
behar zuen bere hezur-minbiziaren mina arintzeko nahikoa loak hartzeko.Olioa indicarekin egin
behar duzu, beraz, edozein dosi altuek erabiltzailea loak hartu beharko luke ordubete eta 1,5
ordu geroago hasi bezain pronto.Lo sakonean jartzen zaitu eta zure sendaketa gehiena egiten
duzu lo sakon eta REM atsegina lortzen duzunean.

Zenbat eta gehiago hartu ez da sentsazio deserosoa.Azkar eta sakonago lo egiten zaitu.Lotik
goiz  esnatzen bazara,  mozkortuta egongo bazina bezala zorabiatu zaitezke baina ez modu
deserosoan.lol

RSOk nire anaiari lo lasaia egiteko aukera eman zion ospitalean egon eta hilabeteetan lehen
aldiz.Belarra lurruntzeak bere Oxycontin eta beste koktel 80+ mg baino erliebe gehiago eman
zion.Fentanilo IV ere hartu zuen, baina ezerk ez zuen RSOk bezainbeste lasaitu.Ez dut inoiz
ahaztuko!”. Michelle

“Nire  RSO  istorioa  bizitzen  ari  naiz  orain.Obulutegiko  minbizi  mota  arraro  bati  aurre
egitea.Kirurgia eta kimioterapia egin eta bizimodu askoz osasuntsuagoa, elikagai ekologikoak,
osagarriak eta abar hartu zituen, baina minbizia itzuli zen.Orduan aurkitu nuen Run from the
cure!Denbora pixka bat behar izan zen gauzak antolatzeko, Cannabisa legez kanpokoa baita
hemen NZ.Baina olio sorta txiki bat egitea lortu eta erabiltzen hasi nintzen.2 aste geroago nire
tumore-markatzaileak 200etik 140era pasatu ziren, urtebeteko lehen jaitsiera!!5 asteren buruan
oliorik gabe geratu nintzen eta 2 hilabete behar izan nituen gehiago eskuetan jartzeko.Tumore-
markak berriro  gora  egin  zuten (262  azken  proban...)  baina  3  aste  beranduago  gaude eta
behatzak gurutzatuta hurrengo odol-analisiarekin berriro jaitsiko dira...

RSOn sinesten dut eta behar duen edonorentzat eskuragarri jarri beharko genukeela uste dut!
Nire minbizia RSOk sendatzen ez badu ere (baina uste dut egingo duela!) onura asko egin dit
dagoeneko.Lo bikaina eta  lasaia  ematen dit!Eta nire hesteetako mugimenduak erregulatzen
zituen...Mirespen  izugarria  daukat  Rick  Simpsonek  gizateriaren  alde  egin
duenagatik.Medikuntza  berraurkikuntza  onenaren  Nobel  saria  merezi  du!Eta  zuk  eta  zure
erakundeak egiten duzunagatik!Legeak betetzen dituen herritar soil bat naiz eta neure burua
sendatzeko legez kanpoko gauzak egin behar izateagatik izugarri sentitzen naiz.Beraz, jarraitu!
Energia berreskuratzen dudanean mugimenduan sartuko naiz!”. Diny

"Rick  dela  eta,  literalki  ikusi  ditut  RSOren  emaitzak.Klinika  batean  lan  egin  nuen  denbora
laburrean.Han  hasi  nintzenean  gizon  bat  sartu  zen  laugarren  faseko  eztarriko  kartzinoma
zuela.RSO jarri zioten.90 egun geroago guztiz sendatu zen”. Carl

"Bukuriko  minbizia  diagnostikatu  zioten  nire  aita  tratatu  berri  dut.Tumoreak  5  astez
tratamenduaren  ondoren  hilda  zeuden.Eskerrik  asko  Rick  Simpson  zure  ezagutzagatik,
inspirazioagatik, determinazioagatik eta jendearekiko duzun maitasunagatik". Christine
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“Orain  bi  pertsonentzako  RSO  egin  dut,  bietan  emaitza  ikaragarriekin!Batek  SARM  zuen,
astebetez olioa topikoki  aplikatu zuen...  SENDATUTA!!Bigarrenak larruazaleko minbizia izan
zuen, 2 astez topikoki aplikatuta...SENDATU!A, eta aurpegian orban bat nuen, agian azaleko
minbiziren bat zela pentsatu nuen, beraz, topikoki aplikatu nuen 6 egunez... GOAN!!!” Mariah

“Fantastikoa!Nire ama bularreko minbiziaren aurka ari da 2011ko otsailaz geroztik eta minbizia
poliki-poliki  metastasi  egin  da  gorputz  osoan,  birikak  barne,  ia  astero  drainatu  behar  izan
dituzten hainbat hilabetez - 11 ml likido minbizia drainatzen zen ia sartzen zen bakoitzean.Duela
gutxi arte.RSO hartu eta astebete barru aurpegiko eta lepoko hantura desagertu egin zen eta
baita rosazea ere.20 urte baino gehiago zeramatzan odol-presioaren botikak hartzeari ere utzi
zion  eta  biriketako  likidoa  6ml-ra  jaitsi  da!!!Uste  dut  hau  dela  sendabidea!Zoragarria  da
azkenean halako gaixotasun ikaragarri batean zilarrezko estaldura hori ikustea». Aingerua

"Beraz, begiratu hau!

- Emazteari 2012ko abenduaren 14an III-b faseko minbizia diagnostikatu zioten.

- Emaztea kanabis-olioa hasi zen handik hilabete baino gutxiagora.

-  Emaztea  kimioa  eta  erradiazioa  hasi  zen  2013ko  otsaila  baino  lehen.(Texasen,  ez  dago
aukera handirik)

- Emazteari minbiziaren arrastorik ia ez dagoela esan zioten 2013ko maiatzaren 6an.

5 hilabete  baino gutxiago eta  nire emazteak III.  faseko minbizia  nahiko gainditu  du,  guztia
petrolioagatik!». Colt

"Rick  maitea,  Jainkoak bedeinka zaitu!Nire Ama,  nire  amona,  izeba eta  osaba maiteak  eta
lagunak minbiziaren ondorioz  galdu ditut  urte hauetan.Baina gogor  jo  ninduena Kim ahizpa
eder, adimentsu eta zoragarria izan zen.2010eko uztailean 42 urte zituela biriketako minbizia
diagnostikatu zioten, eta 2011ko otsailerako hilda zegoen.Ez dakit zein tratamendu erabiltzen
zituen, ez ziolako familiako inori esan berandu arte hiltzen ari zela, eta bere senar ohi junkie
bere ardurapean sartu eta familia giltzapetu zuen.Azken hilabetera arte ez nuen olioaren berri
izan, eta harrezkero gogor ikertzen ibili naiz.Hasieran suge olioa zela uste nuen, beste gauza
asko bezala, baina orain arte minbizia horrekin sendatu edo nabarmen murriztu dutela dioten 27
pertsona  zerrendatu  ditut.27  pertsona!!!Eta  hori  YouTuben  eta  sareko  blogetan  bakarrik!
Gustatuko litzaidake horren berri 1997an, nire amari diagnostikatu ziotenean, edo 2000. urtean
nire amona barkamenetik atera zenean, edo 2010ean nire ahizpari etxera joan eta hiltzeko esan
zietenean, edo iaz nire anaia. -lawi ahoko eta eztarriko minbizia diagnostikatu zioten eta aurpegi
erdia  kendu  eta  berreraiki  behar  izan  zioten.Baina  orain  bai,  zuri  esker.Jainkoak  bedeinka
zaitzatela eta maite duzun guztia,  eta eskerrik  asko sendagai  zoragarri  hau guztion eskura
jartzeko hainbeste lan egiteagatik”. Denise

-- Denise maitea, zer esango dut?Nire ama kimioarekin hil  zuten zelula txikietako biriketako
minbizi goiztiar baten ondorioz, beraz, ondo dakit nola sentitzen zaren.Ezer atseginik.Denbora
guztian,  sendagaiak  eskuragarri  egon  behar  zuen  eta  ez  zen  norbaitek  dirua  irabazi  nahi
duelako bakarrik.C'est la vie, baina denek ez dute nik bezain lasai irentsiko.Oso esperientzia
traumatikoa da olio guztiak zer sendatu edo kontrola dezakeen eta zer erabili den horren ordez.

Mesedez,  bidali  sareko testigantza horien zerrenda,  interesgarria  eta lagungarria  izan liteke
Rick ezagutu eta "medikuntza konbentzionalaren" alorreko egoera erreala ezagutu aurretik ni
bezain garuna garbitu zuten beste batzuentzat. Eskerrik asko zure laguntzagatik eta sendagai
honen  berri  zabaltzen  laguntzeagatik.Rickekin  bi  urte  eta  erdi  lanean  aritu  ondoren,  esan
dezakedan  guztia  da  behar  bezala  ekoitzi  eta  erabilitako  olioa  berak  esaten  duena  egiten
duela.JB
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“Kaixo Corrie!Berri HARRIGARRIAK beste behin.Nire lagun ***** ***** hitz egin zenuen eta Los
Angelesera  bidali  zenion  ***,  tira  duela  2  hilabete  edo  gehiago  daramatza  Cannabis  olioa
hartzen eta  gaur  mediku azterketak  egitera  joan da eta  bere gorputzean ez  dago MINBIZI
GEHIAGO!!!!!!!GUZTIA GARGI!!!!!!!Harago  eskertuta  dago  niri  zutaz  kontatu  izanagatik  eta
haratago  eskertzen  dizu  ****ri  buruz  esateagatik!!!ESKERRIK  ASKO  betiko.Oso  ona  zara
ezagutzen ez dituzun pertsona horiei guztiei laguntzen eta mundu osoko bizitzak salbatzen ari
zarenean!Autoan Los Angelesera joango naiz ****rekin lan egitera eta nire beherakoa gelditzen
saiatuko naiz eta komunetik irtengo naiz egunean 60-80 aldiz joan dadin.Zer moduz hau beste
erreportaje harrigarri baterako??Ikaragarri MAITE dugu hau!!”

"Nire medikuaren iruzkin bat partekatu nahi dut gaur.Maskuriaren infekzio bat izan dut LUZEA!
denbora eta doktorea infekzioa tratatzen aritu da.Gaur lehen eskutik begiratu du kamera batekin
(ez oso dibertigarria) ETA!!Badirudi maskuri-masaren (tumorea) baten aztarnak ditudala, HIL DA
(bere hitzak, ez nireak) eta infekzioa irautea eragiten ari dena.

BERRIZ!BERE HITZAK, EZ NIREAK; Doktoreak esan zuen: "40 urte baino gehiago daramatzat
medikuntza praktikatzen eta ez dut sekula ikusi tumore bat hiltzen kanpoan nolabaiteko esku-
hartzerik gabe". IMartxoaz geroztik olioa kendu eta piztu dut, baina uzta sartu zenetik 6 aste
inguru daramatzat olioa bikoiztu.Urriaren 8an garbiketa ebakuntza txiki bat egingo dut, masa
desagertu dela ziurtatzeko (hori baino lehen pasatzen ez badut).

Olioari buruzko zalantza batzuk NUEN baina HERRIAK EZ DUT ZALANTZA GEHIAGO.Badut
nahikoa  kimu-materiala  5  edo  6  ontza  olio  osatzeko.Erabilitako  materiala  Sativa  Blend
Pineapple  Kush  da,  %25  THCa.Ezin  dizut  esan  zein  pozik  nagoen  orain  arteko
emaitzekin.Oraindik  ez  diot  ezer  esan  nire  doktoreari,  FLan  doktore  batzuek  uko  egingo
diotelako zu tratatzeari.Beraz, oraingoz ez daki ezer”. Joan

--  Baina  nahikoa  baino  gehiago  dakizu,  John.Zorionak.Olioa  hartzen  jarraituko  nuen  eta
ebakuntza  gerorako  utziko  nuen.Ez  dago  eskaneatu  gehiago  posible  bada.Eta  olioa  ere
supositorio  moduan hartuko  nuke,  beti  nahi  duzu  olioa  ahalik  eta  gehien  hurbildu  minaren
lekutik.Gainera,  saiatu  olioa  tentsio  batetik  baino  gehiagorekin  egiten  emaitzarik  onenak
lortzeko, ahal baduzu.Zorionak zuri, JB

«Akordio  osoa  hor,  JB.Eta  azpimarratu  ebakuntzaren  atzerapena.Gorputzeko  edozein  lan
inbaditzaileak  zure  sisteman infekzioak  ahalbidetzen  ditu.Ohitura  makurren bidez  eta  beren
sendagai miresgarriekiko erabateko errespetu faltaren ondorioz, antibiotiko erresistenteak diren
haragiak jaten dituzten bakterioak ditugu,  ospitale gehienetan ugariak.RSOk konponduko du
hori, baina zer gertatzen da "botch-lan" kirurgiko batekin?Run From the Curedena esaten du”.
Tielman

“Duela 3 egun lagun baten kartzinoma basozelularra tratatu genuen RSOarekin.Gaur egiaztatu
dugu eta ia desagertu egin da.RSO berriro aplikatu dugu eta benda batekin estali dugu.Beste 3
egun barru  egiaztatuko dugu eta  aurreko 3  eguneko  emaitzaren arabera  desagertuko dela
espero dugu.Hau bere eskuinaldean dago.Bere ezkerreko eskuan zeuden sendatu genituen
aurreko minbiziak.Aupa, funtzionatzen du». Markatu

-- Bai, bai.Ez genuke egiten ari garena egingo ez balitz.JB

"Nire  amari  duela  gutxi  4.  faseko garuneko minbizia  diagnostikatu  zioten erradiazio  txanda
amaitu berri du.Docs harrituta daude zein ondo egiten ari den!Hasieran nahiko gaizki ari zen,
hitz egiteko gaitasuna galdu zuen.Olioa ematen hasi ginenetik gero eta hobera joan da orain
lehen egiten ez zituen gauzak egiteko gai da, esate baterako, hitz bat edo biren ordez esaldiak
esatea eta normal ibiltzea.Bere ulermena askoz ere hobea dela esan dezakegu.Gainera, ez zen
inoiz gaixotu egiten ari zen erradiazio eta kimio oldarkorrengatik.Ez goragalea edo botaka egun
bat!Beraz, edonork ez duela funtzionatzen esatea iraina da!Argitu zure gertaerak!Egiteko ere
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OSO erraza da!Denek ezagutzen dute marihuana zuretzako har dezakeen norbait ezagutzen
duen norbait!Tratamendua nola hartu behar den argibideak baditut, norbait interesatuta badago
iruzkin batean argitaratuko dut!». Diana

--  Diana,  urrundu  kimio  eta  erradiazio  horretatik.Olioak  lana  askoz  errazagoa  izango  zuen
medikuek  eta  haien  metodoek  oztopatzen  ez  balute.120-180  g  kalitate  handiko  olio,  har
dezakeen bezain azkar, ez dago azterketa kartzinogeno gehiagorik, ahal bada.Zorionak, JB

«Nire  izena  George  da,  eta  nire  testigantza  eman  nahiko  nuke.82  urterekin,  2010eko
abenduaren 22an, hestebeteko minbizia diagnostikatu zidaten.Esan zidaten 6 hilabete eta 2
urte izango nituela bizitzeko eta baliteke erradiazio-tratamenduaren ondoren eztarrian irensten
laguntzeko tarte bat behar izatea.

Diagnostikoa egin baino lehen,  janaria arnasteko eta irensteko arazoak nituen,  hanketan bi
hanketan eta  jarduera  arinarekin  nekatu  egin  nintzen.2011 hasieran erradiazio  tratamendua
egin  nion.2011ko  irailerako,  janari  solidoak  irensteko  eta  murtxikatzeko  zailtasunak
nituen.itotzen ari nintzela sentitu nuen.Nire janaria zati txikitan moztu behar izan nuen.Nahiago
nuen  janari  moxa  eta  Boost  shakes  jan  beharrean.Urdailean  gas  larria  ere  sentitzen
nuen.Gasak urdaila urratu zidan trumoiak eta tximistak bezala.Zorabioak arnasteko zailtasunak,
arnasa gutxitzea eta izerdia izaten hasia nintzen.Nire oreka eskasa zen eta ezin izan nintzen
oso ondo ibili.Zaila zen janariak nire suitera eramatea arnasarik gabe eta izerdirik gabe.

Geroago,  zorabio-atal  larri  batek  ospitalera  bidali  ninduen  eta  medikuak  odol-presioaren
bigarren pilula bat hartu zidan.Ospitalean egon eta gutxira, ezezagun bat hurbildu zitzaidan eta
kalamu olioa  eskaini  zidan  nire  minbizia  tratatzeko  eta  Phoenix  Tears  webgunera  zuzendu
ninduen informazio gehiago lortzeko.Hasieran ezinegona eta kalamu-olioa hartzeak beldurtuta
nengoen,  beti  pentsatu  nuen  kanabisa  ataripeko  droga  bat  zela,  eta  beste  droga  gogor
batzuetara  eramango  ninduen.Rick  Simpson-en  kalamu  olioa  ikertu  ondoren  tratamendua
hartuko  nuela  erabaki  nuen.Tratamenduan  zehar  eta  ondoren  konturatu  nintzen
kalamu/kanabis-olioa osasun hobea izateko "ataria" dela.

Nire  lehen  dosiaren  -1/2  arroz-alea  Kalamu  olioaren  ondoren,  berehala  nabaritu  nuen
gorputzean  funtzionatzen  zuela.
-  Nire  gorputzean  zehar  isurtzen  sentitu  nuen  hatzetatik  oinetaraino.Erlaxazio  sentsazioa,
zoriontasuna eta umorearen hobekuntza bizi izan ditut.Nire hankak gomatsuak sentitzen ziren
eta 6 orduren buruan lausotu egin ziren.Arnasketa lasaiagoa zen atsedenaldian eta baita lotan
ere.

Egun/asteen ondoren:  Nire pilak/hemorroideak desagertu egin ziren.Sorbaldako mina gutxitu
da.Arnasa  gutxitu  egin  da.Bigarren  egunetik  gasa  eta  urdaileko  ondoeza  areagotu  eta
erregulartu egin zen eta tratamendua jarraitu zuen.Odol-presioaren pilulak hartzeari utzi nion
eta odol-presioa oso baxua zegoenez.Behin odol-presioaren pilulak kenduta, nire odol-presioa
normalizatu zen.Bi hanketan eta orkatiletan hantura nabarmen murriztu zen.Gosea murriztu eta
pisua  erregulatu  -  26  kilo  galdu  nituen  orain  arte.Azalaren  kolorea  hobetu  da.Zorabioak
desagertu egin ziren.Bihotz-taupadak erregularragoak dirudite eta ez hain gogaikarri, kontuan
hartuta jaiotzetik taupadak irregularrak izan ditudala.Hesteetako mugimenduak erregularagoak
bihurtu ziren.Lo hobea eta lasaiagoa bizi izan du.Oreka eta Koordinazioa hobetu dira.Arnasik
gabe  hobeto  mugitzeko  gai  da.Elkarrizketetan  artikulatuagoa  izan.Gauzei  buruzko  nire
ikuspegia aldatu eta nire aldartea goratu zuen.Marihuanari buruzko ikuspegia aldatu dut.

Oro har, kalamu-olioaren tratamendua hartu aurretik jasaten nituen sintoma guztiak desagertu
egin  ziren.
3  1/2  hilabete  behar  izan  nituen  tratamendua  amaitzeko.Esperientzia  hau  ez  zen  hain
desatsegina izan.Egokitzapena izan zen ordea, dosiak handitu nituenean baina egun bat edo
biren buruan dena egokitu zen.Rick Simpsonek iradokitako dosi gehikuntzak jarraitu nituen gutxi
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gorabehera.

2 hilabeteko tratamenduaren ondoren, harrigarria izan zen Onkologoaren bisita.Nire azalaren
kolorea itxura ona zuela adierazi zuen, odol-presioa eta taupadak normalak zirela, eta irensteko
arazorik  ez  nuenez,  ez  zegoen  denboraren  beharrik.Gainera,  esan  zuen  aurreko  hitzordu
bateko  erradiografiak  itxura  ona  zuela  eta  gutxienez  6  hilabetez  ez  nuela  itzuli  beharrik
izan.Normalean, 3 hilabetean behin Onkologoa ikusteko programatua nuen...

Uste dut kalamu olioak nire Minbizia hil zuela.Kalamu olioarekin bizi izan ditudan beste osasun
hobekuntza guztiek  gizon berri  bat  bezala  sentiarazten naute.Guztiz  harrituta nago kalamu-
olioaren mirariak.Oso eskertuta nago kalamu olioa hartzea erabaki nuelako.

Kalamu olioak osasuna berritu zuen eta nire bizitza luzatu zuen.Eskerrik asko Rick Simpson,
Jainkoak  bedeinka  zaitzala!Segi  horrela!Erabat  sinetsita  nago  kalamu-olioak  bizitzak  salba
ditzakeela.Eskerrik asko." George

"Mini-eguneratzea Georgerentzat....Orain arte +31 kilo galdu ditu, orain, orain dela gutxi bere
dentologoa bisitatu behar izan zuen, pisua galtzeagatik (lehen 280 kilo zituen).Orain nahi izanez
gero  pisua  itzul  zezakeela  nahiko  erraz  ikasi  du,  hala  ere  pisu  eta  bizimodu  baxuago
osasuntsuagoa aukeratzen ari  da),  hortz dentadura berriro eseri/doitu behar izan zuen.Bere
dentista-k adierazi zuen zein itxura ona zuen eta bere kolorea ere hobea zela.

Aipatu behar dut Georgek esan zuela oraindik arnasa ona izan duela, eta orain arte itotzeko
arazorik ez duela, txuleta, patata eta barazkiak afaltzeko aste honetan bertan eta bere janaria
inoiz baino askoz ere errazago jaisten dela. erabiltzen zuen bere "tratamendua" baino lehen.
Bere medikuari bisita egin ziola kontatu digu(ohiko dok) aste honetan bertan...Bere medikuak
oihukatu zuen: “AUPA!AreZiur lehen ikusi dudan George bera zarela? Gainera, bere dok esan
zuen bere kolorea hobetu dela.Georgek esan dit geroago medikuari erakutsi ziola zenbat fluido
gehiago galdu zuen bi hanketan, ia desagertu dela uste duela esanez...Orduan medikuak esan
zuen: "George, jada ez duzu edemarik".

Medikuntzako  informazio-paper  zahar  batzuk  eskuratu  ditu,  eta  esan  zioten  (orain)  bere
hurrengo  hitzorduan  (ekainean)  bere  onkologoaren  erradiografia  eta  CT  eskaneatu  (disko
batean)  bere  erradiografia  zahar  bat  lortzen/saia  zitekeela  ere.Lehenago  onkologoaren
hitzorduan sartzen saiatzen ari da orain...bere medikuaren laguntzarekin orain.Bisita horretan
MRI  bat  eskatuko  du.Bide  luzea  egin  du  orain...hala  ere,  gaur  egun  bere  benetako  arazo
bakarra (bestela dio oso ondo egongo zela!!) jaiotzetik taupadak irregularrak izan dituela da, eta
azkenaldian ohi baino pixka bat gehiago pizten ari da.Ez dakit bere pisu galerak bere taupadak
irregularrak eragiten dituen edo bizitza aldatzen duen gertaera honen zirrara edo zer egiten ari
den  ziur,  badakit  hau  ere  konpondu  nahi  dudala  berarentzat.Orain  erreferentzia  bat  du
kardiologo bat ikusteko bere bihotz taupadak etab.Gainera, duela gutxi bere kolorea are hobetu
da aurpegia gorri/arrosa gehiago du, bere zirkulazioa ere are hobea da.Beno, hori da oraingoz
lor nezakeen guztia... Bakea 1♥”Askatasuna

"Eskerrik  asko Rick/JB atzo nire galderei  erantzuna emateagatik.Ezagutzen dut  amak duen
gizon bat.Ikustera bidal nezakeen zerbait izan nahi nuen.Zuek bikainak zarete.Nahiago nuke
gehiago lagundu.Informazio hau askorengana iristen ari da orain.Lan bikaina egiten ari zara
munduari  horri  buruz  kontatzen,  Rick.Gaur  egungo  santutzat  har  zintezke.Txantxarik
gabe.Gizon zoragarria.Ezin dizkizute gauza on nahikorik esan zutaz guztiari hau guztian zure
ondoan  geratu  diren  Rick  eta  JB.Pentsa  hilero  5  liburu  erosiko  ditudala  Rick
laguntzeko.Mantendu  informazio  bikaina,  mutilak.Hoberena  zara.Bakea  eta  osasuna
guztioi.RSO.Jainkoaren sendagaia”. Peter

«Beno, Rick eta Jindrich, nire lan gogorrak eta RSO-rekin egindako dedikazioak emaitza eman
du  azkenean.2004az  geroztik  Rick  eta  Phoenix-en  malkoak  jarraitzen  ditut  eta  olioaren
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sendatzeko  gaitasunetan  berehalakoan  sinesten  nuen.Hitza  zabaldu  eta  %100ean  gelditu
nintzen, jendeak barre egin eta erotzat jo ninduenean ere.Orain minbizi terminaleko 3 pertsona
sendatu ditut eta nire azken pazienteari meritu handia zor diot mediku-sistematik pasatzeagatik
eta hango tratamendu guztiari uko egin izanagatik eta bere minbizia sendatzeko RSO erabiltzen
ari  zela  dokumentatu  izanagatik...bi  birikak  minbiziz  beteta  zeuden  eta  3  hilabete  eman
zizkioten bizitzeko lehen diagnostikoa egin ziotenean...duela 5 hilabete.

Gaur  egun  ofizialki  minbizirik  gabe  dago  eta  27  kilo  irabazi  zituen.Minbiziaren  medikuak
harrituta daude 5 hilabetetan soilik bere sendatze miragarriarekin, ia laguntzarik gabe, eta orain
baino osasuntsuagoa dela esaten ari dira.lol.Olioa jaten ari zen ospitaleko medikuen aurrean
eta  Weed  world  aldizkari  bat  zeraman,  Phoenix  tears  artikulu  batekin,  gainerako  paziente
guztiei  erakusten  eta  RSOren  berri  zabaltzen.RSOk  minbizia  sendatu  zion  ospitaleko
dokumentazio guztiaren kopiak izango ditut laster...Bere paperetan esaten da tratamendurako
kalamu olioa erabili zuela.

Istorio  bat  jarriko  diot  ahalik  eta  gehien  zabaltzen  laguntzeko.Beste  25  bat  pertsona  ere
ezagutzen ditut RSO miraria hainbat gaixotasunetarako funtzionatzen ikusi dutenak eta orain
euren burua sendatzeko lanean ari dira... hitza atera da!!!!:) Sendatuen izenean eta laster nire
inguruan beste asko izango direnen izenean ESKERRIK ASKO esan nahi nizueke lagunok,
panazearen  berraurkikuntzarako  egindako  lan  eta  dedikazioagatik...Zuek  bizilagunak
zarete...Literalki!!PAtik BAKE ETA MAITASUNA” Steve

"Norbaiti olioa jarri nion larruazaleko minbiziaren (aurpegian) leku txiki batean eta egun baten
ondoren, are okerrena dirudi.Erreakzioren bat izaten ari al da edo olioak gauzak ateratzen ari al
da  hasieran  azalaren  gainazalean?Guztiak  berdexka  dirudi  kutsatuta  egongo  balitz  bezala,
nolabait.Hori normala al da?Batzuetan?” Migel

“Bai, hau normala izan daiteke!Seinale ona da, azkura sentitzen baduzu eta olioa funtzionatzen
ikusten baduzu,  jarriare olio gehiago gainean.Oliotik berdexka etor  liteke.Olioa behar bezala
egina al da?». Anna

“Ai  bai,  ez  da  oliotik  berdea,  nik  egiten  dudan  urrezko  olioa  da,  hau  etxean  egiten  duzun
bitartean  lor  dezakezun  garbiena  da.Benetan  infekzio  berde  zurixka  bat  bezalakoa  da.Ziur
nengoen hori zela olioa bere lana egiten ari zela, beste norbaiten baieztapena besterik ez zuela
nahi.Eskerrik asko.” Migel

«Kaixo, atzo gertatutako mirari bati buruzko istorio bat kontatu behar dizut.Lagun bat dut eta
bere izena Shannon O'Brien da.17 urteko garuneko minbizia bizirik atera da.Duela urtebete
inguru  operatu  gabeko  tumore  bat  hazten  ari  da.Bere  garunaren  ia  tamaina  osoa  hartu
zuen.Berarekin partekatu nuen RSO, eta atzo bere MRI emaitzek tumorea ia erdira txikitu zela
erakutsi  zuten.Otsailetik hartzen du.14.Ulertu behar duzu hau Agur Maria bat  izan zela.Oso
eskertuta nago nire izpirituak zure istorioa aurkitu izana eta transmititu ahal izan nuela”. Nadine

“Nire  emazteak  11  hilabete  daramatza  RSO  erabiltzen.Bularreko  minbizi  metastasikoko  IV
etapa du eta MD Anderson Cancer Center-eko onkologoek kimioterapiarako, erradiaziorako edo
kirurgiarako oso aurreratu zela esan zioten.Gure etxetik legez kanpoko egoera batean bidaiatu
zuen 26 ordu zuzeneko egoera legal batera hura lortzeko.Bere tumoreak txikitzen ari dira.Behar
duen  irisgarritasuna  balu  (gaur  egun  egunean  2  gramo  baino  ez  ditu  hartzen)  uste  dugu
honezkero minbizirik gabe egongo zela.RSOk nire emaztea bizirik mantentzen du eta seme
ezindua ere badugu.Jainkoak daki hemen bere lana ez dela amaitu!!” Frederick

«Beno, Rick, hobeto sentitzen naiz.30 egun inguru egon da RSO garuneko tumoreagatik eta
diabetesagatik.Nire  odol  azukrea  jaisten  ari  da.Duela  2  egun  intsulina  utzi  nuen,  odoleko
azukrea baxuegi jaisten ari zelako". Jeff

"Beste lagun baten bularreko minbiziaren 1. fasea ere garbitu zuen.Golf-baloiaren tamainako
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tumore batetik ilar bat baino txikiagoa izatera pasatu zen bi astetan.0,4 g egunean bi aldiz, olio
gordina.Larruazaleko  minbizia  duen  beste  lagun  batek  larruazalean  zuzenean  igurtzitako
soluzio topiko batekin kendu zuen.

Nire kabuz kendu ditut hortz txar batean infekzioa eta hantura, asma baten ondoren birikak
garbitu eta larruazaletik minbizia izan daitekeen ala ez izan daitezkeen bi puntu bitxi kendu
ditut... inoiz ez dut egiaztatu eta desagertu da... aupa.Ez kimiorik, ez erradiaziorik, ez bigarren
mailako efekturik, ez arazorik». Bruce

«Eskerrak eman nahi dizkiot JBri emandako laguntzagatik!Batzuek dakitenez, nire emazteak
bularreko  minbizia  du  eta  hezurretara  hedatzen  da.Doktoreak esan  zuen  hainbeste  tumore
zituela  zenbatzeari  utzi  behar  izan  zioten  eta  6  hilabete  eman zizkiotela  bizitzeko!Azken  5
hilabeteetan kimioterapiarekin hasi zuten, 5 arroz-ale RSO olio eman nizkion hilabete eta erdiz!
Bizitzako mirariaren lekuko izan naiz!Erresonantzia magnetikoa eta eskaneaketak egin berri
zizkion eta ez zuten minbiziaren zantzurik aurkitu!

Ezin dut frogatu olioak horrekin zerikusirik izan zuen, baina % 99an ziur nago koska gainditzen
lagundu diola!Kimoprotokoloa ere ez du amaitu, 4 hilabete falta zaizkio tratamendurako!2012an
esan zen 4. etapako minbizia ez zela sendagarria, beraz, esan bezala, olioak funtzionatu behar
zuen!Minbizia duten guztiei RSO olio hau lehenbailehen hartzea gomendatzen diet.Ezin du ezer
minik egin!Esan dudan bezala, eskerrik asko JB laguntza guztiagatik!"

"Zenbat arrozaren tamainako tanta eman behar dizkiot mantentze fasean?" Jeff

--  Hilean 1-2  g  balio  dezake,  Jeff,  gauez tanta  bat  paziente  gehienek mantentze-dosi  gisa
eskatzen duten guztia.Baina kimioterapia hartu zuen, beraz, gutxienez 60 g jaten ikusi nahiko
nuke ahalik eta azkarren kimioak utzitako kaltea kentzeko.Eskerrik asko, JB

"Rick-en bideo-argibideak erabiliz egin nuen olioa erabili nuen eta 4. faseko B zelulen linfoma
zabala, ustez "sendaezina" den minbizi folikularra 58 egunetan bakarrik sendatu nuen!

Harrezkero,  niretzat  eta  besteentzat  olioa  egiten  jarraitu  dut  eta  biriketako,  bularreko,
prostatako, garuneko, koloneko, leuzemia eta pankreako 10 kasu baieztatu baino gehiago ikusi
ditut, gaixoek beren burua sendatzen dute.olio berde ilunak erabiliz!!Olioa egiten dut hostoak
eta  loreak  erabiliz  hosto  berdeetan  BAKARRIK aurkitzen  diren  hantura-kontrako  konposatu
bereziengatik!

1992an heste lodia galdu nuen.Duela 7 urte iturgintza normal bezala funtzionatzen duen heste
mehearekin eginiko "poltsa" bat izan dut, duela 7 urte zizarea atera beharko lukeena!PAMFko
nire  gastroenterologoaren  arabera;  Kannabinoideen  erabilera  astuna  zorro  osasuntsu  bati
egozten  dio  "duela  20  urte  baino  egoera  hobean  sartu  zen  egunean".  Kannabinoideak
erabiltzen  dituzten  beste  paziente  askoren  emaitza  berberak  entzun  ditu  eta  orain  bere
pazienteei gomendatzen die!». Craig

«Eskerrak eman nahi dizkizut.5 urtez "Itxaroten erne", nire senarraren linfoma folikularra bere
buru itsusia hazten ari da.3 aste daramatza olioan eta oso ondo sentitzen da, nahiz eta astean
4 egunetan golfean aritzen.Jarraitzen dugun heinean eguneratuko zaitut». Joyce

"Nire 2 urteko miaketa egitera joan nintzen eta GUZTIZ GARBIAN daude MINBIZIA ETA AZKEN
ALDEAN IKUSI ZIREN ERRADIAZIO-KALTEAK.GAIXOTASUNAK, RSO OLIOA GUZTIZ ASKE
NAIZ.JAINKO  BAK  BIDALZEN  DU  RICK  SIMPSON-EN  OLIOA  ASKORENTZAT  IZAN
DA...ESKERRIK ASKO egiten duzun informazio guztia pasatzeagatik.” Linda

«Nire lagunaren emazteak koloneko minbizia du.Medikuek etxera bidali  dute,  esan diote ez
diotela ezer gehiago egin.Bere biriketara eta garunera zabaldu da.Zein dosi hartu behar du?
Zenbat denbora beharko luke tolerantzia eraikitzeko?Egunean 3 arroz-ale-tanta hartzeko sortu
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behar  al  du?Ematen  dioten  kimioterapiak  ahuldu  egin  du...  ez  diote  gehiago  kimiorik
emango...Espero dut  olioak  berandu baino lehen egindako kaltea konpondu ahal  izatea.4-6
hilabete geratzen zitzaizkion...” Simon

-- Simon, beste edozertarako protokolo bera.Behin sendagaia erabiltzen duenean, zenbat eta
gehiago eta azkarrago jan, orduan eta hobeto.JB

"Duela  lau  hilabete  hasi  nintzen  kanabis-olioa  egiten  2014.  urtera  arte  egiteari  utzi  zion
lehengusu  bati,  bere  medikuak,  4  aldiz  urtebete  baino  gutxiagoan,  kirurgikoki  minbizi  asko
kendu zion maskuri barrutik, hainbat kimioterapia eman zizkion eta esan zion. hurrengo urratsa
maskuria  kentzea  izan  zen.Urtarrilean  hasi  zen  olioa  hartzen  eta  duela  bi  aste  jakin  zuen
minbizirik gabe zegoela.Orain bere olioa egiten du eta egunero mantentze-dosi bat hartzen du».
Karlos

“Kaixo, pentsatu nuen zuekin berri on bat partekatzea.Aurretik hitz egin dizuedan minbizia duten
gaixoari  TAC  eskaneatu  berri  diote.Ez  dago  tumorerik!!!Bularrean  beisbol  baten  tamainako
tumore bat zeukan.Hori eta beste tumoreak guztiz desagertu dira!Geratzen den gauza bakarra
orbain-ehun  bat  da.Berak  eta  biok  Jainkoa  goraipatzen  dugu  sendagai  zoragarri
honengatik.Kannabisa, landare ikaragarria, Jainkoarengandik guztioi emandako oparia.Guztiok
eskertu  beharko genioke Rick  Simpsoni  eta jendea Jainkoaren landareak egin  dezakeenaz
jabetzeko  egin  zituen  sakrifizioak.Gaixoak  galdutako  40  kiloak  berreskuratu  ditu.Inoiz  ikusi
dudana baino osasuntsuagoa eta hobeto ikusten du.% 100ean ziur nago eta egiazko uste dut
Rick Simpson olioak, behar bezala egin eta erabilita, minbizia senda dezakeela.Orain 12 urte
gaixotasun  honi  aurre  egin  ondoren,  gaixo  hau  minbizirik  gabe  dago.Gure  aintza  Jainkoari
bakarrik eman diezaiokegu horretarako.

Eskerrik asko berriro, Rick, jendeari sakrifizio handiak egin zizkion tipoa izateagatik.Urtebete
daramat RSOk egin dezakeenaren berri zabaltzen.Orain % 100ean ziur nago zure bideoetan
esandako guztia benetako urdina dela.4. faseko beste minbizi gaixo bat hartzen ari naiz eta oso
ziur nago urtebete baino gutxiagoan minbizia libre geratuko dela.Ahal dudan ondoen zabaltzen
jarraituko dut.Gainera,  ahal dudan jende guztiari  lagunduko diot.Egia nagusituko da.Eskerrik
asko egin eta oraindik egiten duzun guztiagatik.Beno, Hazi Jainkosa”

“Dr. Rondeau-k Gabonak baino lehen esan zidan nire bizkarreko puntu beltz hori melanoma
zela.Berarengana joan nintzen odoletan hasi eta gero.Etxera etorri eta bizkarrean kimu olioa
jartzen hasi nintzen eta olioa ere etengabe jaten hasi nintzen.2 aste baino gutxiago behar izan
zituen eta bizkarreko lekua argitu zen eta 2 ontza olio inguru jaten jarraitu nuen.Apenas nire
bizkarrean arrastorik eta zoragarri sentitzen naiz.

Philipek  ere  urtebeteko azterketa egin  zioten eta  urtebete  baino gehiago darama minbizirik
gabe.Beraz, minbizia libre deitzen diote horri.Gutxienez 3 urtez ez du medikua ikusi behar.Ez
zuen kimiorik eta erradiaziorik hartu, 4 ontza kanabis olio hartu zituen eta oraindik ia egunero
pixka bat  jaten du.Jende askok ez du hesteetako minbizia gainditzen.Rick gure heroia da".
Flauta Egurra

"Kanabis-olioaren  sendatzeko  ahalmenean hezitzeko  aukerarik  izan  ez  duten  pertsonentzat
zaila da sinestea... Rick Simpson-eko eremuan bizi naiz, eta sendatzeko ahalmena ikusi dugu
10 urtez.Minbizia, diabetesa, giharretako nahasteak, hortzetako minak sendatzen ditu,  batez
ere erredurak egiteko erremedio miragarria (ikusi egin behar da sinesteko).

Orain arte ez dago ikusi dugun ezer funtzionatuko ez duenik, behar bezala eta aldizka hartuz
gero.Bereziki  ona  larruazaleko  minbizia,  goragalea,  urdaileko  kalanbreak  eta  behar  duen
guztiarentzat.Ondo lo egin.Ez dago kanabisaren olioa bezalako estresa arintzen duen ezer, eta
gure  barne  arazo  gehienak  estresak  eragiten  ditu.Beraz,  hara.Zorte  on  guztioi.Benetan
funtzionatzen du, fidatu besterik ez duzu egin behar.Jarri zure konfiantza Jainkoari eta Rick
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Simpsonengan”. Terry

"Dakidan bakarra da joateko prest nengoela, ezin nuen gehiago jasan, nire istorioa hemen jarri,
eta nire aingeruak urratsa eman eta RSO olioa lotu ninduen.Jateari utzi nion, eta arroz-alearen
olioaren tamaina gutxirekin, nire barnean aldaketa sumatu nuen.Hori baino lehen nire bizitza
sofan zegoen berogailu batekin, edariak gordeta.Baina bigarren egunean, jaiki nintzen, izotz-
kutxan,  jateko  zerbaiten  bila,  dutxa  bat  hartu  nuen.Batzuentzat  hori  ez  da  gauza  handirik,
dutxatzeko behar adina iraun ezin duzun unea iritsi arte.Horretan geratu nintzen, pisua hartu,
berriro bizitzen hasi nintzen, benetan bizitza berreskuratzen.Damutu ebakuntza egin aurretik
horren berri ez izan nuelako.56 urteko emakume zuria bularreko minbiziaren biktima Kathleen"

“Nire aitak 75 urte ditu orain duela 18 bat aitari sabeleko minbizia diagnostikatu zioten, urdaila
kendu zioten, 15 urte eman zituen berriro bizitzen ikasten.Duela 3 urte esan zioten minbiziaren
lesioengatik beheko hesteak eta kolonaren zati bat kendu behar zizkiotela.Duela 2 urte minbizi
berria ebakuntza ezin zen lekuetan zegoela esan zioten...

Honen berri izan nuenean 24 orduko olio sorta bat egin nuen (350 gramo goiko kimua Everclear
1/2 gallon).Urtebete beranduago azterketa bat egitera joan zenean, doktoreak ezin izan zuen
bere  minbizia  aurkitu,  antza  denez,  olioak  minbizia  ikusezin  egiten  du  eta  ez  du  eraginik
hiltzeko...Orain  bere  lagunik  onena Ellie  tratatzen ari  da,  bere Labrador  txakurra,  tumoreak
dituena... eta oso ondo erantzuten ari zaio olioari... AEBetako zure zalerik handiena naiz.Nire
bizitza olio hau da.Eskerrik asko Rick Simpson". Rebeka

"Albiste  bikain  hau  zurekin  eta  zure  ondorengoekin  partekatu  behar  dut...Nire  emaztearen
laneko lagunak esan zion duela hilabete batzuk bere senarraren pankreako minbizia bigarren
aldiz  itzuli  zela,  nire  emazteak  eta  biok  jada  ezagutzen  genuen  zure  RSOa,  beraz,  zure
webgunean jarri genituen horri buruz gehiago jakiteko eta abar, ba hasi zen. berehala egin zuen
eta atzo ospitalera itzuli  zen bere azken proben emaitzen bila,  ospitaleak nahiko esan zion
kimioterapia behar  zuela berriro,  baina emaitzak ikusi  zituztenean gertatu zena da minbizia
behin betiko bihurtu zela. Itzuli zela ohartu zirenean baino askoz txikiagoa, ia desagertua hain
zuzen  ere.Harrituta  zeuden  nola  txikitu  zitekeen  (medikuntza  mota  guztiak  ikasi  beharko
lituzkete orduan e, pozoitsuak ez ezik).Soberan dagoena kendu nahi dutela esan dute, baina
lehen egiten zituen dosi berdinekin jarraitzeko gomendatu nion, bistan denez, eragin positiboa
izan duela,  eta harakin  horiek  inondik  inora uzteko trabarik  gabe.Hala ere,  oso pozik  egon
nintzen albistea entzutean eta ezin nuen itxaron zuri jakinarazteko. :)” Mark

--  Ondo  egin,  Mark,  joan  gaixoa  nola  sentitzen  den,  miaketa  ez  da  beharrezkoa  kasu
gehienetan.Sei hilabetetan 120-180 g jaten baditu, ez dauka kezka handirik, antza.JB

"Milaka froga dokumentatu daude, benetan sendatzen duela medikuekin zerikusirik ukatu zuten
pertsonengan  minbizia  sendatzen  duela,  olioarekin  bakarrik.4.  faseko  minbizia  izan  nuen.3
hilabete baino ez nituen bizitzeko eta hori duela 14 hilabete izan zen”. Tom

“Jakinarazteko, hona hemen nire osaba Tom-en berri.Bere PSA maila berria 0,1 eta egonkorra
da.Eskerrik asko bere bizitza salbatzeko ezagutza emateagatik.4. fasean zegoen prostatako
minbizia.Testigantza bat egin nahi dugu.Jainkoak bedeinka zaitzala." Sherri

"Tom, duela 3 urte erabili nuen olio hau 4. etapa prostatako minbizia hiltzeko.Hormonoterapia
erabili  nuen  hasteko,  eta  gero  RSO-ri  buruz  jakin  nuen.Badabil.Pertsonalki  ezagutzen  ditut
egunero  gaitz  askotarako  erabiltzen  duten  dozenaka  pertsona.Minbizia  duten  gaixoentzako
laguntza handia da, baina nire errebelazio harrigarriena norbaiten psoriasia larria sendatzea
izan dela uste dut, gorputzaren % 90 baino gehiago zuela.Egunean 1/4 eta 1/2 gramo olioaren
6 astez irensteaz, pertsona honek literalki sendatu du txikitatik pairatzen zuen egoera bat.Olio
hau egiten ikusi  ditudan gauzei  buruz orduak luzatu nezake.Ikusiko duzu,  mantendu gogoa
zabalik eta egin Rickek agindutakoa, ez zara damutuko. Dan
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"Ultzerako kolitis eta minbizitik sendatu nintzenetik, nire gastroenterologoak orain bere paziente
GUZTIAK  ditu  Cannabis  produktuetan,  ezagutzen  dituen  antiinflamatorio  indartsuenak
direlako...eta hark errezeta dezakeen edozein botika baino HOBE funtzionatzen dute!!!” Craig

"Badakit minbizia sendatzen duela...Nire amaren 3 aldiz sendatu nuen eta orain minbizirik gabe
dago”. Mc Jay

"5  aste  daramatzat  olioa  erabiltzen  eta  atzoko  maskoten  azterketak  hezur-tumoreen
beherakada  nabarmena  erakutsi  zuen  eta  ez  zegoen  gibeleko  tumore  hiper
metabolikorik.Hasiera  batean  4.  faseko  hezur  eta  minbizi  bizia  aurkeztu  nuen  duela  3
hilabete...Funtzionatzen duela esango nuke.Eta hori lehen 8cc-ak besterik ez ziren, hurrengo
52ak itzaltzeko garaia!!” Laura

-- Primeran, Laura, oso polita da hori entzutea, baina urrun zaitez eskaneatu edo X-izpietatik,
ahal bada.Ez duzu tumore bat irradiatu nahi, zure onkologoak azaltzeko gai izan behar dizu
zergatik ez den ideia ona egitea.Zorionak, JB

«Entzun,  hilabete  hauetan  ikertu  nuen.Harvardek  babesten  du.Espainian  erabiltzen  ari
dira.Legez  kanpokoa  denez,  zoritxarrez,  ezin  dizut  ezer  gehiago  esan.Esan  dezaket  nire
senarrak  4.  faseko  minbizia  duela  garuneko  metsekin.RS-k  dio  ez  duzula  inor  fidatu  zure
osasunarekin.Beraz, ez nuen egin."Ilargiaren gainetik salto egin nuen" nolabait esateko.Oinetan
tinko lurreratu nintzen eta senarra ondo dago.:)” Lisa

"CureYourOwnCancer.com maitea, denbora gutxian Rick Simpson Oil-ari buruz irakurri  nuen
eta  batzuk  egiten  saiatzea  erabaki  nuen.Aspalditik  nabil  marihuana  hazten.Nire  kimurik
onenetako batzuk erabili nituen eta kalamu olio premium bat osatu nuen.Probatu nuen eta ezin
nuen sinetsi.Hain indartsua zen, inoiz izan ez dudan ezer ez bezala.

Probatu ondoren, une horretan 11 urte inguru minbiziaren aurka (Hodgkin-en linfoma) borrokan
ari zen paziente baten berri nuen.Bere mediku marihuana zaintzailea izatea eskaini nion, eta
olioa  hornitu  nion  kosturik  gabe,  betiere  olioa  gomendatutako  moduan  hartzen  zuen
bitartean.Garai  hartan,  arrotza  zen niretzat  gutxiago baino.Urtebete  lehenago ezagutu  nuen
errukiaren klubeko bilera batean eta orduan jakin nuen minbizia zuela.Benetan ikusi nahi nuen
olioak minbizia senda zezakeen, Rick Simpsonen esan bezalaRun From the Cure.

Beraz,  gaixo  honekin  harremanetan  jarri  eta  eskaintza  aurkeztu  ondoren,  gure  estatuan
dagokion tramitea aurkeztu eta tratamenduari ekin genion.Landareen jabe izango zen lekuan
ezarri  genuen,  beraz,  azkenean,  bere  buruari  olioa  emateko  gai  izango  zen.Hori  ere
akordioaren  parte  zen,  bere  buruari  laguntzen  ikasten  duela.Tratamenduari  ekin
genion.Hasieran zaila egin zitzaion olioa oso indartsua zelako, eta egunean hiru aldiz hartzea
nahiko  zaila  izan  daiteke.
Hiru  hilabeteren  buruan,  goiko  bularreko  tumore  bat  uzkurtzen  hasi  zen.Bost  hilabeteren
buruan, tumorea guztiz desagertu zen.Ondoren, TAC eskaneatzera joan zen.Emaitza itzuli zen
minbizirik  gabekoa  dela!Medikuek  gutxienez  11  urte  daramatzate  minbizia  sendatzen
saiatzen.Kimioterapia, hezur-muinaren transplanteak, etab.Behar zen bakarra kilo bat premium
bud bihurtu zenkalamu olioa.Diskoan ditu bere aurretik eta ondoren CAT eskanearen emaitzak
(laster emango dizkigute).Aurrera egin du eta publikoki hitz egin du jendearekin.Izan ere, orain
zaintzailea da beste gaixoei laguntzen dien kalamu olio sendagarriarekin!».HaziJainkosa”

"Duela  urtebete  nire  onkologoak  esan  zigun  laster  ospitalearekin  harremanetan  jartzeko,
koloneko  minbizia  itzuli  zitzaidan  biriketan  eta  kolonean,  kolonetik  kendu  zidaten  09an  eta
gibelean  11n.Nire  senarra  azpimarratu  zuen  kimioterapia  txanda  bat  gehiago  probatzen
zutela.Kannabis  olioa  deskubritu  nuen  aldi  berean,  olioa  hartzen  hasi  nintzen egun berean
kimioterapia.Nire tumore-markatzailea 17,6 zen.Tratamendu BAT (eta 2 aste olioz)  ondoren,
nire  tumore-markatzailea  10,6  zen.Joan den ostiralean  2  tratamendu eta  5  asteko olioaren
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ondoren, nire tumore-markatzailea 4,8 da.Nire erizainak esan zidan ez zekiela zer egiten ari
nintzen, baina kimioterapia honek ez zituen emaitza hauek eman behar.Aspaldi, denbora luzean
baino hobeto sentitzen naiz». Diane

“Kaixo Jindrich, atzo amaitu nuen Ricken liburua irakurtzen.Gauza bikainak!Egia esan, ez dut
olioaren botere magikoaren inguruko froga gehiago behar!

Esperimentu batzuk ere egin ditut eta egunero deskubritzen dut sendagai honek egin dezakeen
zerbait  berria!Harrigarria!Zoritxarrez,  nahiz  eta  konbentzituta  nagoen  eta  nire  neska-laguna
konbentzituta badago ere, bere ama ez da nolabait erabat "utzi" gai ...eta, hala ere, ez dago ziur
kimio  zitala  utzi  ote  duen...
Argudio onak ateratzen saiatzen ari naiz etengabe baina ezin dut bere alde erabaki!Bera da
minbizia duen eta bere bizitzarekin zer egin erabaki dezakeen bakarra da.

Badakit  azkenean  sendatuko  dela,  horrenbeste  oliotan  sartuko  dugulako  hiltzea  ezinezkoa
izango  dela.Baina  hala  ere,  hain  ergela  eta  arriskutsua  dela  iruditzen  zait  produktu  kimiko
madarikatu hauekin jolastea, batez ere minbizia sendatzen duela frogatuta dagoen medikuntza
naturala  eskuratzen  duzunean!Minbiziarekin  eta  mediku  sistemarekin  duzun  esperientziari
buruz irakurri dut...Sentitzen dut zure galera... eta orain hobeto ulertzen dut "sendagai" deitzen
den ohikoarekiko duzun jarrera! Luigi

-- Kaixo Luigi, eskerrik asko liburuari buruz egindako hitz politengatik eta pena da pasa behar
izan duzuna.Berak aukeratzen duen tratamendua da, baina ez nintzateke kimiora hurbilduko -
irakurri nire amaren istorioa, agian ulertuko du pozoia hartzea inoiz ez dela ideia ona, batez ere
frogatuta edo beharrezkoa ez denean.Kimiotik bizirik irauteko aukerak asko hobetuko dira olioa
hartzen badu, baina berriro ere, zergatik eragin are kalte handiagoa bere gorputz gaixoari?Ez
du batere zentzurik.Zorionak, Jindrich

«Lagun  batek  eseri  ninduen  ikusteraRun  From  the  CureDuela  bi  urte  eta  erdi  inguru  nire
psoriasia lagun dezakeela pentsatuz.Olioa elkarrekin egin genuen - lehen aldiz biok- hiru aste
barru, nire plaka psoriasia desagertu zen.Harrezkero olioa egiten eta irensten ari naiz.Egunero
irensten  badut,  eta  gauez  gaikako  olioa  aplikatzen  badut  ausaz  agertzen  diren  leku
indibidualetan,  psoriasia  oso  kontrolatua  eta  ia  ikusezina  da.Esperientzia  hori  dela  eta,  bi
oinekin egin  nuen salto eta orain  Coloradoko marihuana medikoko lehen enpresaren jabea
da.Nire negozioan urtebetera, nire aitari IV faseko melanoma diagnostikatu zioten, biriketara eta
gibelera  hedatu  zitzaion.Haren  onkologoak  3  eta  12  hilabete  eman  zizkion  eta  ospitaleko
arretarako  prest  egoteko  esan  zion.Berehala  hasi  nintzen  RSO  erregimenarekin  eta  bost
hilabete geroago, minbizia desagertu egin zen.Joana.Munduko gauzarik errazena!Eskerrik asko
Rick, sendagai harrigarri hau munduan berriro sartzeagatik!:-)” Erica

"2 asteko olio ikastaroa egin nuen...Beste egun batzuetan baino ez nuen ordaindu, baina nire
gorputzeko psoriasia ia desagertu zen.ematen ari naiz7nire txartela aurten kanpoko ekoizle bati
aldi berean lehengai nahikoa lor dezadan 60 eguneko sorta bat egiteko zorakeria hau behin
betiko sendatzeko!!!” Sophie

“Cannabis olioak minbizia sendatzen du.Bularreko minbiziaren 3. faseko gaixoa naiz eta olioa
sendatzeko erabiltzen dut». Adele

"Kimiorik ez, erradiaziorik ez... RSO eta dieta aldaketa... RSOk nire sabeleko minbizia sendatu
zuen kaka hori gabe..." Dale-k

"Kaixo Rick, duela hilabete pare bat hitz egin nuen zurekin eta geroztik olioa probatu dut nire
depresioarako.Zaila  da  eraginkorra  izan  den  ala  ez  esatea,  ontza  batek  (28  g)  10  egun
ingururako nahikoa ematen baitu.10 egunen amaiera aldera,  depresio pixka bat  jasan nuen
egun  batzuetan.Nire  bizitzan  estresatzaile  bat  zegoen,  baina  deprimitu  sentimenduarekin
funtzionatu ahal izan nuen.Beraz, nork daki, agian okerragoa izango zen oliorik gabe.

- 82 -



Dena den,  nire lagunaren (76 urte)  azaleko minbizietako batean olio  pixka bat  ere probatu
nuen.Benetan itxura gaiztoko minbizia zen,  8 mm inguruko erdigune horia 75 mm inguruko
diametroa hedatzen zen gorritasun batez inguratuta.2,5 egunez bakarrik utzi zuen azkura eta
usaina handiegia zelako.Dena den, estalkia kendu zutenean (iragazgaitza zen apainketa bat
zen),  minbizia  ia  desagertu  zen.Zoritxarrez,  azaleko  minbizi  ugari  ditu  eta  ezin  du  horiek
tratatzeko behar den dirua ordaindu.Beraz, min askorekin erre ditu.Izaera eszeptikoa da eta
berarentzat olioa goraipatzea oso esanguratsua da.

BERRI ON BATZUK.Nire semea Kimika graduko unibertsitateko azken urtean ari da eta bere
Kimika Organikoko irakasleari (Australian jaiotako txinatar jaun bati) emaitzen berri eman zion
eta  nahiko  interesatuta  zegoen  eta  olioa  larruazaleko minbizia  duten hainbat  pertsonengan
ikertu  eta  esperimentatuko  du.Ez  dakit  zenbat  denbora  beharko  duen,  baina  informatuta
mantenduko  zaitut.Irakasle  baten  sinesgarritasunarekin,  burokraziaren  atean  hanka  bat  sar
dezakegu.Agur, Warwick, Australia"

"Egin nuen, nire 18 urteko semeari administratu... Ez dago minbiziaren arrastorik orain.Eskerrik
asko  Rick  Simpson  zor  dizkizut.Nire  semeari  urrian  diagnostikatu  zioten  sarkoma sinobiala
biopsia egin aurretik tumore bat kendu ostean...Minbizia oraindik hor egongo zela esan zioten
eta bere biriketara heda zitekeela minbizi mota erasokorra dela eta...Azken probaren emaitzek,
ezin dute haren arrastorik aurkitu beren harridurarako...Cannabis olioa diagnostikoen ondoren
hasi nintzen gauza askotariko bat izan zen. Amanda

«Nire  lagun min  bati  morfina  ematen zioten garuneko tumorearen minerako.Morfinak  berak
mendekotasuna  eragiten  zuen,  erretiratzeak  eta  erabileran  zehar  gauzak  okerrera  egin
zuen.Kannabisa  bera  izan  zen  abstinentzia  sintomak,  depresioa,  mina  eta  minbizia  bera
arintzen zituen sendagai bakarra.Zure mezua da nire laguna salbatu zuena". Jasper

«Oso  hunkituta  nago.Azken  hilabete  hau  irakurtzen  edo  entzuten  nuen  lehen  aldia  izan
zen.Liluratuta  nago...Simpson  jauna,  gutako  askok  eskertzen  dizugu  gizateriaren  alde  egin
duzun  lan  berekoi  eta  maitagarriagatik.Zu  zara  nire  Humanitarioaren  definizioa!!!1998az
geroztik  boluntario  naiz  Hospice-n,  asko  sufritu  eta  hiltzen  ikusi  ditut,  baita  nire  besoetan
ere.Sufrimendu hori hainbeste arindu zitekeela pentsatzea literalki txundigarria da...” Cindy

-- Ziurrenik hala da, batez ere Rick Simpson olioaren "sendatzeko ahalmen miragarriei" buruzko
informazio guztia egia dela kontuan hartuta.Behar bezala ekoitzi eta erabilitako olioak minbizia,
diabetesa eta beste milaka gaixotasun senda ditzake benetan.Benetan lagun dezake morfinak
ukituko  ez  duen  minarekin.Benetan  gorputza  gaztetzen  du  eta  muskuluak  hazten
ditu.Izugarrizko hitzek ez dute guztiz deskribatzen, uste dut.JB

"JAINKO MAITEA.Phoenix malkoak ematen ari naizen norbaiti berri eman berri diot eta esan
nahi dut giltzurruneko minbizia zuela.Olioa 90 egunez hartu ondoren, PET eskaner berrienak
tumoreak desagertu direla erakusten du..Hau sinestezina da.Phoenix Tears asko sendatzen
ikusi  dut  horrekin  lanean  nabilenetik.Eskerrik  asko  besteei  sendatzen  laguntzen
laguntzeagatik». Gregg

-- Zorionak eta eskerrik asko besteei laguntzeagatik, Gregg.Ez da azterketa gehiagorik, olioa
bakarrik.Miaketa kartzinogenoa da, minbizia itzultzea eragin dezake eta nork nahi du hori?JB

"Kaixo Rick  Simpson eta Jindrich  Bayer  gozo maiteak,  biak  ondo eta pozik  egotea espero
dut.Jaso behar dituzun mezu elektronikoak kontuan hartuta, ziur nago ez zarela ni gogoratzen
duela  hilabetetik,  beraz,  gure  aurreko korrespondentzia  sartu  dut.Ama bizirik  dago eta  oso
osasuntsu dago!Oso eskertuta gaudela esatea gutxiespena da.

2012ko otsailean diagnostikatu zenean (4. faseko adenokartzinoma pankreatikoa gibelean eta
biriketan  metastasia  duena)  bere  pronostikoa  3  eta  6  hilabete  artekoa  zen,  denbora  tarte
horretan osasunaren murrizketa larria aurreikusita.Horren ordez, bizirik dago, pozik eta ondo 10
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hilabete geroago.Badakit biok kimiaren aurka zaudetela eta gu ere bai... Baina 3 hilabete esan
zutenean DENA bota genion kimioa barne, berehala RSO abiaraztearekin batera.Esan digute
inor  ez  dela  ama  bezain  osasuntsu  geratzen  Gemzarren  kimioterapia  jasotzen  zuen
bezainbeste.RSOk osasuntsu mantendu behar izan zuen denbora horretan.Kimioa duela 6 aste
gelditu  zen,  kimioaren  kaltearen  hasiera  senti  zezakeela  erabaki  zuenean.Orain  6  aste
daramatza kimiotik kanpo eta oso ondo sentitzen da.

2012ko otsailean diagnostikatu zuenetik, hasierako metaketaren ondoren, RSO gramo bat hartu
du egunean (300 gramo gutxi gorabehera guztira orain arte).Astelehenean 12-17-12 egindako
azken  eskaneak  tumoreen  uzkurtze  gehiago  erakutsi  zuen,  besteak  beste,  tumore  batzuk
txikiegiak zirela CT eskaneatu bidez ikusteko.Albiste ikaragarria izan zen!Ondoren, asteartean
bere  laborategiko  lanaren  emaitzak  jaso  genituen.Hain  eskaneatu  berri  onak  jaso  ondoren
harrituta  geratu  ginen  bere  tumore-markatzaileen  proba  (CA19-9)  285etik  2100era igo  zela
jakiteak.Ikusi al duzu inoiz horrelakorik gertatzen?Baduzu azalpenik zergatik edo nola handitu
ziren markatzaileak?Ideiarik?Iradokizunik?Galdera hau hainbat RSO arduradunei luzatu zaie,
baina oraingoz ez dago behin betiko erantzunik.

Hona hemen orain arteko CA19-9 emaitzak.Maila normala 37 BAINO TXIKIA da. Otsailean ez
zen  tumore-markatzaileen  probarik  egin  hasierako  diagnostikoan.  4-30-12...23.568;  5-30-
12...5.240; 6-18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Azken kimioa 10-29-12 izan zen); 12-
17-12...2.100.Zure ekarpen guztiak nire familiak gordeko ditu!Maitasun asko, B"

"B maitea, CT eskaneek erradiazio-dosi handia ematen dute eta hori da eragin zezakeena, eta
kimioterapia guztiz beharrezkoa ez zen.Kalitate oneko olioaren 180 g jango nituzke ahalik eta
azkarren.Ez  dago  CT eskaneatu  edo  beste  zentzugabekeria  kartzinogenorik,  olioa  eta  har
dezakeen neurria besterik ez.Kimioaren eta erradiazioen kaltea desegin behar duzu lehenik eta
denbora pixka bat  beharko du,  lana zaildu besterik  ez du egin olioari.Bere zainetan pozoia
ponpatzen  duen  bitartean  antidoto  bat  ematea  bezala,  ez  dauka  batere  zentzurik
niretzat.Zorionak, Jindrich Bayer”

«Duela 4 aste inguru bularreko minbizia zuen emakume bat hurbildu zitzaidan eta norabide
egokian jarraitzea lortu nuen.Tumore nahiko esanguratsua du (uste dut bat baino gehiago izan
dezakeela)  eta  sentitzeko  gai  da.3  aste  baino  ez  dira  olioa  hasi  zuenetik  eta  dagoeneko
tumorea leuntzen ari  da.Ez dago gaizki  3 astez!Oso animatuta sentitzen naiz  berarekin eta
badakit andre hau beste arrakasta istorio bat izango dela.Maitasun bat." Corrie

"Nire aitak 89 urte ditu, azaleko minbizia du aurpegian.Hiru aldiz eraman dut ospitalera ebaki
bat egiteko, eta horrek infekzioetara irekitzen du, zaharren egoitzatik ateratzea eta itzultzea ez
aipatzearren.Duela pare bat  aste kanabis  olioarekin  hasi  nintzen.Hauetako batzuk  nire  hatz
txikiaren  tamainakoak  dira.11  tratatu  ditudan  orain  4  daude  haurtxoaren  hatz  erpuruaren
tamainakoa.Hil  eta  azala  sendatuta  erortzen  dira.Harrituta  nago  erizain  eta  mediku  guztiak
bezala».Steve

“Esan nahiko nuke oso pozik nagoela iragartzeak nire aitaginarrebaren minbiziaren azterketa
guztiz  garbi  atera  dela  bigarren  aldiz,  biriketako  orbanak  erakutsi  ostean.Lehenak  orbanak
erakutsi  eta berehala  hasi  ginen olioarekin.Kannabisak  birikak  hartu  eta  garbitu  ditu!Kimoia
behar zuela esan zioten.Kontra geunden eta haren ordez olioa jarri zion.Kannabisak minbizia
sendatzen du!!!” Karen

«Lepoko Lepoko Minbizia ere sendatzen du!Ezin nituen tratamenduak ordaindu (ezta BAT...) eta
urtebete joan nintzen inolako sendagairik gabe...baina ia egunero erretzen nuen...gero urtebete
geroago nire urteko azterketan, medikua eta erizainak harrituta geratu ziren...ezin izan zuten
minbizia egon den tokian orbain apur bat baino beste gauzarik aurkitu...%100 minbizirik gabe
nago  orain...eskerrik  asko  Marihuanari...ez  medikuak...ez  "medikuntza"...tratamenduak
ez...baina landare garbi, belar, NATURAL batengatik...froga bizia naiz...Medikuek esan zuten 5.
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mailan egon behar nuela minbizia tratamendurik  gabe pasatzeagatik...baina hala ere JOAN
zen...haien  laguntzarik  gabe...hain  harrituta  geratu  ziren,  non  LITTLE  ROCKeko  (UAMS)
ESTATUKO OSPITALERA bidali  ninduten proba gehiago egitera...eta  UAMSek ere  ez zuen
orbain apur bat baino gehiago aurkitu...miraria zela esan zuten...Uste dut marihuana besterik ez
zela...Legeztatu ezazu jada...jendeari lagundu...ez al da horixe izan ohi zen gizateria?”. Monica

"Kannabis olioa erabili nuen nire burua lepoan eta aurpegian dagoen kartzinoma basal-zelulak
tratatzeko.ARRAKASTATZ.Minbizia ezin hobea da ikerketak egiteko.Begi hutsez argi  ikusten
da,  eta gertatzen diren aldaketak erraz ikusten dira.AEBetan honetaz interesa pizten saiatu
naiz, baina federatuek edonor daukate, eta badirudi denak ukitzeko orbanak hildakoak.Ikusi zer
egin dezakezun». Joseph

"Pikor  bat  daukat  izterrean,  gogorra  zen lehen,  ia  2  cm-koa,  orain  tamainaren erdia  baino
gutxiago du eta bigundu egiten da (4 aste)." Katri

"Eta 5 hilabetez jarraian oliotan egon ostean minbizirik gabe nagoela jakin dut!!" Mimi

G.JB,  ba al  duzu zerbait  hemangioblastoma izeneko tumore mota  batzuk  sendatzeko?Zure
mezuak  jarraitzen  ditut,  baita  beste  batzuk  ere.INOIZ  ez  dut  ikusi  tumore  mota  honen
tratamendurik eszisioa ez den.pila bat ditut». Graeme

A.Pertsonalki  ez,  zalantzarik  gabe  ez  dugu  gizakiak  ezagutzen  dituen  diagnostiko  guztiak
pertsonalki  tratatzeko  aukerarik  izan,  baina  orain  buruz  irakurri  dudanaren  arabera,  ez  dut
ikusten olioak  lagundu behar  ez  duen  arrazoirik.Nik  dakidala,  CT bidez  soilik  diagnostikatu
dezakete, eta nik ikusten dudan moduan CT eskanea egiten duten guztiek gutxienez 60 g olio
jan beharko lukete ondoren.Eta ebakuntza aurretik 60g horiek jaten badituzte, kasu gehienetan
ziur nago ebakuntza ez dela beharrezkoa izango, tumoreak ez direlako egongo.Beraz, nik neuk
ere probatuko nuke olioa.Zorionak guztiak, JB

«Pertsona batzuk sendatzen dituzten plazeboek sendagaiak betiko baztertzeko eta plazeboaren
artea  aztertzeko  arrazoia  da.Sendabide  eraginkorra  duzunean  inoiz  ez  duzula  plazebo
azterketarik egiten esanda, arrazoia duzu, hori zure gaixoen erdiak hiltzea litzateke, gaixoak eta
krudelak». Kristobal

-- Izan ere, gaixoa eta krudela izango litzateke, eta horregatik pertsonalki ez dut egingo.Beste
batzuek nahi badute, baina nik ez.Medikuntza-sistema olioa plazebo gisa erabiltzen hastea nahi
dut - erabili nahi dutena olioa baino seguruagoa eta eraginkorragoa dela frogatzen badute (eta
dibertigarri/atseginago gaixoarentzat), orduan saldu ahal izango dute. .Hala ez bada, zergatik
ez.Nahiko sinplea eta oso arrazionala da, nire ustez.Eta hala izango da etorkizunean, beraz,
zergatik itxaron?JB

“Inoiz ez da berandu kanabisa sendagaia besterik ez dela onartzeko.Aldi berean, inoiz ez da
berandu  olioa  sendagai  gisa  erabiltzen  hasteko,  edozein  dela  ere  zure  egoera  zein  larria
den.Olioa  erabiltzearekin,  normalean,  gaixoak  sendatzeko  aukera  handia  dago,  edo  olioak
amaierara arte bizi-kalitate handiena emango dio.Eta hori ere garrantzitsua da.JB”

«Kimioa hartu duten pazienteak olioa erabiltzen hasten direnean, olioak egin behar duen lehen
gauza gorputza desintoxikatzea da.Beraz, kasu batzuetan, gaixoak olio dezente irentsi beharko
du minbiziari berari erasotzen hasi aurretik.Benetan ez da ideia ona kimioa hartzea, batez ere
guztiz  beharrezkoa  ez  denean,  kontuan  hartuta  mediku  sistemak  kanabisa  minbiziaren
sendabide gisa ezagutzen duela dozenaka urtez.JB”

G.'Terminal'  Minbiziaren  gaixoak:  Erasoan  hasten  al  dituzu  egunean  gramo  bat  edo
laneanastebete baino gehiago edo gehiago?Esperientziak emandako aholkuak?

A.Ez, beti dosi txikiekin hasten gara eta ia argibideak jarraitzen ditugu.Jakina, kanabisarekin
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aldez  aurretiko  esperientzia  badute  eta  badakite  ezer  ez  dagoela  beldurrik,  batzuetan dosi
handiagoarekin  has  zaitezke.Baina  inoiz  ez  dakizu  gaixoak  olioari  nola  erantzungo  dion,
gainera, normalean hainbat botika nahasten dira, beraz, baliteke kontuz ibili eta gaixoaren odol-
presioa eta abar ikusi nahi izatea.Gomendio orokorra argibideak jarraitzea da, zenbat eta forma
gutxiagokoa da - jarraitu zure sena eta epaia eta pazienteak "ezer galtzeko" ez duenean, ez
nuke zalantzarik izango dosi handia ematea beharrezkoa denean (bizkarreko min akutua, etab.)
.Benetan  maila  altuko  olio  gramo batek  esperientziarik  gabeko  erabiltzailea  oso  altua  izan
dezake,  baina  oraindik  ez  du  kalterik  egiten.Batzuetan,  kalamuak  eragindako  koma  ere
onuragarria izan daiteke eta ziur nago horrela erabiliko dela kirurgia aurretik anestesiarako, hala
ere, goiz edo beranduago, baina oraintxe bertan pazienteak euren erosotasun-eremuan ahalik
eta gehien egotea nahi dugu.Espero dut ondo azaldu izana.Zorionak, JB”

"Corrie,  nire  laguna,  lagundu  didazu  ***arekin.Medikuntza  eman  diot  bere  tumore
neuroendokrinoetarako.Hilabete daramatza medikuntzan eta txikitzen hasi da.Hain handia zen
sabelean bultzatzen ari zitzaion, baina orain berriro jan ahal izateko punturaino dago eta bere
medikuak esan zuen ez zuela inoiz ikusi horrelako tumorerik hain AZKAR uzkurtu.Flipatu egin
zuen  eta  odol-lan  guztiak  normal  itzuli  ziren,  beraz  beste  bat  sendatzeko  bidean  eta  hori
IZUGARRIA da.Eta IZUGARRIA zara eta Jainkoa handia da”.

“Badaukat garuneko minbizia duen lagun bat eta Cml daukat.Olioa dabil biontzat!!!Nire laguna
nire begietan lehen eskuko froga da olio hau miraria dela...Lehen zalantzak nituen baina orain
ez!Hartu olioa, FUNTZIONAMENDUA!». Tyler

"Cannabis  olioak  urtebete  erabili  ondoren eta kanabis-olioa soilik  erabiltzeak armiarma-sare
mota batetik tumoreetara aldatu zuen minbizia, orain kimio mota jakin batekin bideratu ahal izan
ziren,  eta bere olio  dosia egunean 3 gramoraino igo zuen.Duela 18 hilabete gurasoei esan
zieten garuneko minbizia terminala zela eta 18 hilabete inguru bizi  behar zituela eta kimiok
hilabete batzuk bakarrik erosiko zizkiola, beraz, zure galderari erantzunez, biek lagundu zuten
erremisioan, espero dut horrek galdera erantzutea. Michigan Cannabiscancerproiektua

“Iaz  nire  amaren  lagunak  galdetu  zidan  ea  6  hilabeteko  kalamu-olioa  egin  nezakeen  bere
amarentzat, maila goreneko kanabisarekin.Lepoko minbizia zuen.Youtubeko aholkuei jarraituz
egin  nion  olioa,  gero  Errusian  argitaratu  nuen.Lehenengo  6  hilabeteko  ikastaroa  emaitza
harrigarriekin erabili zuen eta beste 6 hilabeteko dosia eskatu zuen, beste karga bat bidali nion,
eta orain 14 hilabete geroago osasun onean dago.Lan zoragarria egiten ari zara, Rick.Eskerrik
asko." Gareth

“Kaixo,  nire  izena  Alysa  da  eta  16  urte  ditut.2011n  3.  faseko  astrozitoma  anaplasikoa
diagnostikatu zidaten.Guk (nire familiak eta biok)  kanabis-kontzentratua erabiltzeko erabakia
hartu genuen.Michiganeko Unibertsitateak esan zigun ez nintzela pare bat urte baino gehiago
bizirik  iraungo  eta  minbizia  bera  ezinezkoa  zela  armiarma formazioan  zegoelako.Joan  den
urtarrilean erresonantzia magnetikoa egitera joan nintzen Michigango Unibertsitatera.Tumore
guztiak desagertu dira».

"Nire amak 4. estadioko biriketako minbizia du eta garunera bidaiatu zuen, baina RSO kanabis
olioa egiten ari zenetik ondo dago.Bere odol-analisia bikain itzuli zen eta oso eskertuta nago
zuri, RSOk nire amari minbizi honi aurre egiteko aukera eman diola uste dudalako..." Shannon

"68 urteko gizonezko bat naiz, bizitza osasuntsu normaltzat jotzen nuena arazo handirik gabe
bizitzen  ari  nintzen  eta  urtero  gripearen  aurkako  txertoa  eta  azterketak  egin  nituen.Nire
gorputzaren  funtzioak  ondo  zeuden  eta  dena  ondo  zirudien  goiz  batean  sabeleko  min
izugarriarekin esnatu nintzen arte.Apendizea edo hernia zela pentsatuz emazteak larrialdietara
eraman ninduen.Larrialdiko kirurgia egin nuen 2 ordu geroago, 2012ko abuztuaren 15ean, eta
14  linfarekin  batera  kendutako  tumore  masibo  bat  zegoen  nire  kolonean.nodoak.Astebete
geroago barruak zabaldu eta pozoitu ninduen eta horrek bigarren ebakuntza bat ekarri zuen.
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4 egun geroago hobeto sentitzen hasi nintzen, oinetan nengoen eta poliki-poliki mugikortasuna
berreskuratzen eta odoletan hasi nintzen.3. ebakuntzara itzuli eta egun bat geroago bihotzeko
arina  izan  zuen.Handik  gutxira  -33  egun  ZIUn-  alta  eman  zidaten  eta  OSTOMIA-POLTSA
eraman nuen.Poltsa nirekin egon zen 8 hilabetez eta konplikaziorik gabe itzulera ebakuntza bat
egin zen.Zirujauak esan zuen minbizia ez zela nodoetatik haratago zabaldu.

Hala eta guztiz ere, Minbiziaren Klinikara eraman ninduten eta Kimioa eta erradiazioari buruz
eztabaidatzen hasi ziren "jarraipen gisa". Protokolo estandarra esan dute.ZAZKARRAK esan
nuen!Ez  da  nire  gorputza  irradiatuko  edo  gehiago  pozoitu  Kimio  edo
Erradiazioarekin.Minbiziaren Klinikako onkologoak ez zuen argudiatu eta urtebetez 3 hilabetez
behin egindako jarraipenak zehazten zituen, eta horrek TAM bat eta odol-analisia zekartzan.

Rick Simpson-ek adierazitako moduan lortu nuen materiala eta RSO ekoiztu nuen.Erauzketa-
prozesurako argibide guztiak jarraituz eta Nafta nire disolbatzaile gisa erabiliz, olioa xiringatan
nuen eta egunean bi aldiz irensten hasi nintzen, bakoitzean kopuru txiki bat.Minbiziaren klinikan
nire  4.  jarraipena egin  nuen eta  CT eskaneak EZ duela  erakusten MINBIZIaren presentzia
adieraziko lukeen ezer adierazi  zuten.Odol-lanek 1,4ko CEA maila erakutsi  zuten, baina zer
demontre,  denek  dute  minbizi-zelula  bat  edo  bi.5+  edozerk  kezka  eragiten  duela  uste
dute.Orain  beste  lote  bat  prestatzen  ari  naiz  eta  egunero  hartuko  dut  prebentzio  neurri
gisa.Orain minbizia jasaten ari den OROI ere gauza bera egitea gomendatzen dizuet.Ez dugu
ezer galtzeko eta dena irabazteko». Gerry

"Berandu al da 4. etapa duena eta dagoeneko azala eta hezurrak dituena eta indar galtzetik
apenas ibili daitekeen norbait salbatzeko?" Ernalketa

«Inoiz ez da berandu.Mirari asko ikusi dira olio honen erabilerarekin.Ezin baditu salbatu, egingo
duen gutxieneko sufrimendua arindu da farmakoen albo-ondorio gogorrik gabe.Kontuan izan
dosi handiekin hasten badira lo asko egongo dela tolerantzia sortu arte.Oso indartsua da». Nick

“Gure herriko adineko bati 3 aste eman zizkion gibeleko minbizia bizitzeko.Inguruan bildutako
bere  familiak  estela  bizia  eman  zion.Olio  hau  probatu  zuen.Bi  urte  daramatza  ondo
dagoela.Minbizirik gabe, medikuek proba egin zioten bidean.Honetaz ere ez dute hitz egingo.Ez
dago dirurik sendabidea aurkitzeko.Uste dut funtzionatzen duela.......” Bobby

"Nik ere, tiroideo minbizirik gabe!!" Michelle

"Esan zer nahi duzun nitaz, kendu lagun, epaitu...Zure argumentua baliogabea da!Hau da amak
lortuko duen azken eskaneatzea!!!KANABIAK MINBIZIA HIL DU!” Egunsentia

Stacy: Zein etapa zen zure ama?Badakit lehenago behin argitaratu duzula, baina ahaztu egiten
zait.Hori da erreportaje zoragarria berehala!!

Egunsentia: Stacy, biriketako zelula txikietako 3. etapa zen.5 tumore mets txikiekin goiko linfa-
sisteman.

Debbi: Hori da izugarria!Inoiz ez dut entzun zelula txikiak sendatzen dituenik, nahiz eta ohiko
protokolo guztiekin.Hau nabarmena da!Zure amaren bizitza salbatu ez ezik, honek beste bizitza
batzuk  salbatuko  ditu,  kanabisak  funtzionatzen  duen  froga  delako.Mila  esker  hau
partekatzeagatik!
Egunsentia: Debbie, dena egin zuen, kanabis-olioa - kimioa - erradiazioa BAINA kimioterapia
eta erradiazio tratamenduak egin aurretik sendatu zen, beraz, gainerako tratamenduari uko egin
eta  olioarekin  itsatsi  zen...Oraindik  hartzen  duena  eta  EGUNERO  hartuko  duena  bizitza
osorako!

Steve:  "Erradiazioaren  ondorengo  aldaketekin  bateragarriena  da"  dio.Erradiaziorik  izan  al
zuenterapia?
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Egunsentia: Steve, bai, baina ez zuen inoiz amaitu...Dr lur jota dago!

Pazientea:  Linda  V.,  Zerbitzuaren  Data:  2013/11/16,  Prozedura:  CT  BURRATUA
KONTRASTEAREKIN.Bularraren  CT  bat  egin  zen...13/08/07tik  aurrera  bularreko  CTarekin
alderatzen da.ADIERAZPENA: Biriketako minbizia duen 64 urteko emakumea da...

Aurkikuntzak:  aldaketa  interstiziala  eta  lodi  arteko  septal  loditzea  areagotzen  da  ...aurreko
azterketarekin alderatuta hobetzen dena....Ez da mediastinal ehun bigunen nodulu zehatzik edo
mediastinal adenopatiarik frogatzen.Ez dago linfadenopatia axiliar edo hilar linfoadenopatiaren
froga zehatzik.Erradiazio osteko aldaketak eskuineko goiko lobuluaren erdialdeko alderdian ez
ezik, ez da biriketako opakutasun parenkimal gehigarririk edo biriketako nodulu susmagarririk
frogatzen.Trakea  eta  bronkio  nagusiak  patenteak  dira.Ez  dago  isuri  pleuralik.Bihotzaren
tamaina  normala  da.Ez  dago  isuri  perikardiorik.Ikusitako  goiko  sabelaldeko  zatiak  ez  dira
nabarmenak.Ez dago hezur-lesio fokalki oldarkorrik edo esklerotikorik.

INPRESIOA: Erradiazio osteko aldaketak hobetzea eskuineko hillumean eta eskuineko goiko
lobuluaren erdialdeko alderdian.Ez dago gaixotasun errepikakor edo hondarren froga zehatzik".

“Oloko minbizia operatu ezina nuen, hori  nire ezker birikaren beheko lobuluko zelula txikiko
minbizia da. Kannabis-olio oso garestiak hartu nituen eta zelulak txikitzen ari dira. Terminala
nintzen eta 2013ko Gabonetarako hilda egongo nintzela esan nion. Tira, hemen jarraitzen dut
THC-ri esker”. John-Miachael

"Petrolioak  erradiazio-kalte  guztiak  alderantzikatu  zituen  eta  uste  baino  gehiago  sendatu
zen...Marihuana  medikoak  SALBATU  nau  eta  5  farmazietatik  kanpo  uzten  nau.Eskuineko
giltzurruna  galdu  nuen  kimioagatik  eta  min  egiten  didan  tokiraino  heltzen  hasten  da  azala
edukitzeak...eta tintura batean olioak kontsumitu eta minutu gutxira, konvulsionak geldiarazi eta
hilabetez kanpoan egoteko...

Harrigarria  eta  hori  besterik  ez  da  olioek  nire  begietako  kimioak  eragindako  nerbio-kalteak
alderantzikatu zizkidan glaukoma diagnostikatu zidaten tokira, eta duela 6 hilabete besterik ez
nuen bisitan ez nuen glaukoma-zantzurik erakusten eta nire ikusmena hobea da sendatzen
dudanean. ..” Teresa

“Ero bezala zabaltzen ari zen 4. etapa zuen gizon bat ezagutzen dut.Urtean zehar bizitzeko
%10eko aukera eman zioten eta bere aferak ordenatzeko esan zioten.Ikusteko esan nionRun
From the Cureeta  sendagaia  probatzeko.Urtebeteren buruan %100 minbizirik  gabekoa  zela
diagnostikatu zioten eta orain hainbat pazienteren zaintzailea da eta hori guztia kanabisaren
sendatzeko ahalmen zoragarriei eta Rick Simpsonen zuzendaritzari esker da.Beraz, eskerrik
asko Rick.” James

“Nire izeba, 4. faseko glioblastomarekin, gurpil-aulkitik ibiltzera joan zen hiru dosi besterik ez
egin  ondoren!Ezkerreko  aldea  hilabete  bat  baino  gehiago  gelditu  zen.Baina  orain  guztiz
funtzionala!!Hain ilusioz!” Nicolette

“Heriotza tasa handia duen glioblastoma bat izan nuen.6 hilabetez kimioterapia eta erradiazioa
eman  ondoren,  gaixorik  eta  oka  egin  ondoren,  giltzurrunetako  minak  eta  dena  pozoituta
sentitzea.Azkenean  etxera  bidali  ninduten  ezer  gehiago  egin  ezin  genuela  esanez,  nire
elikadura aldatu nuen lorategitik ekologikoki hazitako elikagaiak jateko.Irabiatu berdeak edaten,
vit  C  tiroak  hartzen.Ondoren,  txorrota  fruta  gehitu  nuen.Orduan,  lagun  batek  Rick-en  olioa
eskuratu zidan.Tira, joan den ostiralean nire onkologoak deitu zuen, MINBIZI GABE NAGOELA
esanez.Hainbeste maite nire bihotzetik zurera.Bizitza salbatzailea izan zen». Tanya

“Nire  izebak  6  aste  daramatza  olioa  hartzen.Bere  tumore  terminalak  %  50  baino  gehiago
murriztu dira orain.Lan egiten du». Boosboys
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"Duela 4 hilabete hau kontatu nion lagun bati,  bere aita kimioterapia hartzen ari  zelako eta
okerrera egiten ari zelako, orain ia minbizirik gabe dago... eta bikain sentitzen da". Ruth

"Funtzionatzen du - nire emaztearen minbizia sendatu zuen kimio / irratiak hedatu zuenean -
begiratzeko  esan  zutenalternatibak  bilatzeko...  petrolioaren  berri  izan  genuen  -minbizia  3
hilabetetan / 90 egunetan desagertu zen-, orain aurrera ordaintzen". Chris

"Urtebete  inguru  erabiltzen  ari  naiz  olioa  glioma  garuneko  tumore  bat  berriro  haztea
saihesteko.Mesedez, eman nire esker ona Rick-i, badirudi tratamenduak nire osasun orokorra
laguntzen duela eta ez da hazkuntzarik izan.Inork ba al daki zein dosi ona izango litzatekeen
OMEren 2. graduko garuneko tumore bat errepikatzea saihesten saiatzen ari den norbaitentzat?
Aholku "estandarra" da berriro haziko dela eta kimioterapia behar duela.Nire medikuak iradoki
zuen 50% 3 urteren buruan haztea, hilabete batzuk gainditu ditudana.Orain arte, oso ondo».
Laurogei

"Lagun batek jakinarazi berri du bere lagun bat IV. faseko biriketako minbiziaz sendatu dela.9
medikuek adostu zuten bizitzeko asteak zituela, eta hezurretara eta garunera hedatu zitzaiola.4-
5 aste olioarekin, eta orain medikuek erraten dute gaizki diagnostikatu zutela, biriketako infekzio
txiki  bat  zela.Ez  dago  bere  odolean  dauden  tumoreen  edo  minbiziaren  markatzaileen
arrastorik.Phoenix Tears-ekin piztu nuen eta lote bat  nola  egin erakutsi  nion belar  kantitate
txikiagoak  eta  merkeagoak  erabiliz.Anima  zaitez  libre  hau  erabiltzeko,  gorde  nazazu
anonimoa.Eskerrik asko eta Jainkoak bedeinka dezala”.

«Kolektibo batean lan egin nuen eta urte askotan eta larruazaleko minbizia izan nuen ezkerreko
besoan gidatzen ari nintzela leihotik zintzilikatzeko.Orain badakit inork ez nautela sinetsi behar
baina RSO olioa jartzen hasi nintzen egunero eta zin egiten dut desagertu dela.Hilabete batzuk
behar izan zituen, baina urtetan zegoen lekutik joan da». Randy

"Bizirik ateratako bat ezagutu dut, olioa erabiltzea aukeratu zuenaren ordez, kimioterapia eta
erradiazioa arriskuan jartzen bazituen...  urtebete baino gutxiago eman zioten...  orain  5 urte
baino gehiago daramatza minbizirik gabe eta ez zuen inoiz ile bat galdu edo ahul zegoen eta
tratamenduetatik gaixorik... medikuntza ez kimiko naturala!!Ez da iruzurra!!” Gwendolyn

“Nire  Peeps  batekin  mezu  bat  bidali  berri  dut.Ez-Hodgkin-en  linfoma  4.  etapa  eta  kolpe
hirukoitza izan zuen (esan nahi du 3 gidari zituela azaldu zioten eta minbizietako batek benetan
babesten zuela  bestea kimioterapiatik),  beraz,  bere  aukera  mediko bakarra  hezur-muinaren
transplantea zen.Gaur ikusi duen onkologoak "minbizia honez gero itzuliko zela" esan zuen,
transplanteari uko egin baitzion.Hau da bere mezua: “Nire onkologoa ikusi berri dut.Nire odola
ona  da.Gauza  egokia  egiten  ari  naiz.Hooragh,  emaitza  onak,  berri  onak,  minbizirik  ez».
Kannabisak minbizia hiltzen du lagunok!" Corrie

"Rickek orain 3 urtez bizirik irauten erakutsi dit maskuriaren eremuko 4 minbizi mota ezberdinen
aurka borrokatzen. Orain 2 urtera nago eta egunero borrokatzen RSO erabiliz. Ez dakit hau
irabaziko dudan, baina borroka ona izan da eta orain 3 urte igaro ditut segatik eta borrokan
jarraitzen dut.... Eskerrik asko Rick eta tripulazioa... Jainkoak bedeinka...» Gregorio

«Nire senarrarentzat RSO egiten dugu.Artritis Erreumatoidea du.Hodgkins Linfoma ere irabazi
berri zuen.%99,9ko isopropiloa erabiltzen dugu.Ez dugu disolbatzailean uzten 3-5 minutu baino
gehiago.Ez da berde klorofilarekin horrela.Nire senarrak EZ du farmakorik hartu behar izan bere
RArako.Ez du puzten eta ez du minik.Jainkoak bedeinka zaitu Rick eta zure lagunak sendagai
zoragarri hau partekatzeagatik! Janice

«Pertsonalki ikusi izan dut bi azaleko minbizi mota sendatzen dituela eta prostatako lau minbizia
eragiten duela nire osaba batean. Linfomarekin borrokan arrakastaz egiten duela ere ikusi dut.
Gure txakurraren tumoreak ere  arrakasta handiz  tratatzen ari  gara.  Tumoreak % 85 inguru
desagertu dira bi hilabetez topikoarekin janariarekin irensten ondoren. Eman iezaiozu ere gure
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9  urteko  artzain  alemaniarrari  artritisagatik.  Maite  du  eta  benetan  bere  bizi-kalitatea
berreskuratu  du,  batez  ere  albaitariak  duela  urte  batzuk  agindutako  Rymadil  baino  hobea!
Jason

"Nire 4. faseko hezur eta gibeleko minbizia sendatu nuen, besoan erredura gaizto bat sendatu
nuen, nire odol-presioa erregulatu nuen, nire barizeak desagertzen ikusi nituen, 90 kilo galdu
nituen, minaren sendagaiak hartzeari utzi nion, eguzkitako erredurak baretu nituen olio topiko
batekin,  nire  lagunen  txakurra  sendatu  nuen.  hezur-minbiziarena...hmmm,  zer
gehiago....duartritisa behatzetan, ahaztu egin zitzaidan. ERORIA da landare honen magia legez
kanpokoa izatea. Joan irudikatu”. Laura

"Honek bizitza aldatu dit duela ia urtebete CML (leuzemia mielogeno kronikoa) diagnostikatu
ostean eta bideoa ikusi  nuen.Run From the Curekanabis-olioak minbizi  terminaleko gaixoak
nola sendatu zituen buruz.Beno, funtzionatzen duen froga bizia naiz.Nire minbizi maila aldatu
du.Oraindik  sendatu  gabe,  baina  espero  dut  laster  egun  batean  bizirik  atera  naizela  esan
dezakedala, beraz, edozein minbizi-gaixoren larruan kilometro bat ibili ezean, ez hasi ezer ez
dakizun zerbait kolpatzen". Denise

"Sinisten  dut.Nire  lagunari  3  minbizi  mota  diagnostikatu  zizkioten.3  aste  eman  zizkioten
bizitzeko.Orain 2 urte geroago, 1 motara jaitsi da eta ongi egiten ari da". Sandra

«Nire amaren bizitza salbatzen lagundu duzue.Urtebete minbizirik gabe!” Zoragarria

“Nire amaren istorioa:  “2010eko irailean,  amari  4.  faseko obulutegiko minbizia diagnostikatu
zioten eta 6 hilabete eman zizkioten tratamendurik  gabe eta urte eta erdi  tratamenduarekin
bizitzeko. Berehala kimioterapian sartu zen eta minbiziak nahiko ondo erantzun zuen, Guillain
Barre sindrometik %85 bakarrik sendatu zen bere 70 urteko gorputza hondatu zuen arren.

Kimioterapia gehiagorekin jarraitu zuen eta 2011ko abenduan larrialdiko ebakuntza bat  egin
behar  izan  zuen,  bere  GI  eta  ginekologia  sistemak  nahastuta  zeudelako  infekzio  larria
eraginez.Kendu zitekeen adina minbizia kendu zen; heriotzaren atetik oso gertu zegoen eta
nolabait ebakuntza eta errekuperazioa gainditu zuen eta etxera joan ahal izan zen, nahiz eta
oraindik minbizirik gabe egon.

Bitartean,  lagun  bat  marihuana/cannabis  olioari  eta  minbiziaren aurkako erabilerari  buruzko
informazioa bidaltzen hasi zitzaidan.Poliki-poliki, nire ikerketak entzuten eta egiten hasi nintzen;
Harrituta geratu nintzen aurkitzen hasi nintzenarekin eta ikertzen jarraitu nuen...

Hurrengo urtean, amak kimioterapia gehiago egin zion; morfina eta oxicodona hartzen zituen
minarentzat.Bere bizi-kalitatea okerrera egiten ari zen, baita "inoiz amore eman, Jainkoarekiko
zintzoa, Muscogee-ko Okie, jarrera".

2013ko urtarrilerako bosgarren kimioterapia proba egin zuen.Bere aurreko urtea borrokan igaro
zuen;  nekatuta  zegoen,  kolpatuta,  minduta  zegoen  eta  kimioak  ez  zuen  sendatze-efektu
gehiago izaten.

Minbizia maskurira eta gibelera hedatu zitzaiola esan ziguten, eta gibeleko minbizia izango zela
eragin zuena;  ezin izan zuten gelditu,  baina moteldu eta denbora pixka bat  erostea espero
zuten.Jatorrizko  diagnostikoan  emandako  denbora-lerroa  gainditu  genuen,  baina  oraindik
gehiago egin behar zela uste genuen.

Amaitu  eta  amore  emateko  prest  zegoen;  kimioterapia  egin  zioten;  "Gehiagorik  ez!"  esan
zuen.Bera ikustera joan nintzen eta azken urtean ikasitakoaz eta kanabis-olioaz eta minbiziaren
aurkako erabilerari buruz eztabaidatzen hasi nintzen.1950eko hamarkadan heziketa zorrotza
izan  arren,  pobre,  erlijioso,  Texasko  nekazaritza-lurralde  eta  panhandlean,  irekita  zegoen
petrolioari buruzko dokumental bat edo bi sarean ikusteko eta jakinarazitako arrakasta istorioei
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buruz gehiago entzuteko, etab.Eztabaida askoren ostean, eta hilzorian zegoen ama baten seme
batek soilik  eman zezakeen salmenta-eskaintza emanez,  olioa  probatzeko adostasuna lortu
nuen.

Arroz  ale  baten  tamainaren  erdia  baino  gutxiagoko  dosia  hasi  zenean,  bitamina  kapsulak
hutsetan  irentsita,  bere  narkotikoen  kontsumoa  %  50  jaisten  ikusi  zuen  bi  egunetan  eta
murrizketa hori sendagai honekin iraun zuen denbora osoan zehar.

Amak ez zuen inoiz THC produkturik izan bere bizitzan eta hau egokitzapen handia izan zen
berarentzat.Batzuetan afektuak oso positiboak ziren, baina batez ere oso lasaigarriak besterik
ez.Batzuetan, thc apur bat indartsuegia zen, baina ezin duzu inolako gaindositik kalterik egin,
beraz, etzan eta otoitz egiten zuen pasa arte.Loa sendatze-prozesuaren parte da, beraz, izaera
lasaigarria diseinuaren araberakoa da.

Laster, amaren CT tumore kopurua 455era igotzen hasi zen eta bere olio-dosia handitzen hasi
zen  maneiatu  ahal  zuen  bezain  azkar.Bere  medikuaren  gomendioz,  minbizi  ginekologikoko
zirujau  bat  ikusi  zuen  eta  hark  onartu  zuen  sartu  eta  ahalik  eta  minbizi  gehien  kentzen
saiatzea.Kirurgia  ekainaren  amaierarako  zegoen  aurreikusita  eta  iritsi  zenerako,  tumoreen
kopurua 405era jaitsi zen eta amak 100 gramo olio baino gehiago irentsi zituen.

Zirujaua ebakuntzatik atera zenean nire aitarekin hitz egiteko, bere hitz zehatzak hauek izan
ziren: "Hori ezin zen hobeto joan!" Bertan zekiten minbizi handia kendu zuten, baina ez zegoen
espero zuten minbizi-tumore txikiagorik.Ama ebakuntzatik sendatu zen eta bere tumore kopurua
20 urtetik beherakoa da (normala 34 da) 2013ko uztailetik; Abenduan egindako azken katuak
2014ko uztailean oraindik minbizirik gabe dagoela baieztatzen du". Zoragarria

«Nire anaiak linfoma zuen, sabelean, bizkarrezurrean metastizatuta.Ematen zizkioten botikek
gau osoan zehar mantentzen zuten gau eta egun guztietan eta ez zuten lorik edo jan asteetan
zehar.Gramo bat olio pilula eta 18 orduz lo egiten du eta bere gogoz jaten du.Astebete geroago,
%78 minbizirik gabe dago.Medikua txundituta zegoen.Ez genion esan egoera ez-mediko batean
zegoelako, baina kanabisak bere bizitza eta gurea salbatu zituen.Orain urtebete beranduago
NIRE ANAIA LINFOMA IRAPATU!Inork ez du hori egiten...kanabisik gabe». Errl

«Horrelako gaiztakeria handi bat nuen, aspaldi.Egunean tanta bat hartuko nuke.Eman zidan
pertsonak  itzultzeko  eskatu  zuen.Minbiziak  desagertzen  ari  zen  emakume  bati  eman  zion
azkenean.Ezin zuen jan,  edan,  are gutxiago bizi.70 kilo  baino gutxiago pisatzen zituen.Nire
lagunak  olioa  eman  zion...  voila!Jaten,  edaten  hasi  eta  borrokan  jarraitu  zuen...
arrakastaz.Cannabisaren sendatzeko propietateen fede irmoa". Tara

“Oso leial nago bidaltzen duzun guztia irakurtzen.Nire aita minbizia zuelako hil zen.Erradiazioa
baino ez zuten egingo.Tratamendu bat izan zuen eta lekua galdu zuten, beraz, funtsean, frijitu
zuten.2 egun barru hil zen". Anita

«Gaur asko eman nion gizon baten berri izan dut.Eztarrian minbizia zuen tumore bat.2013ko
apirilaren hasieratik  hodi  elikatzen da.Gaixoaren emazteak dei  egiten dio  negarrez denak.4
astez  olioa  egunean  2  aldiz  hartu  ondoren,  desagertu  egin  da.Erabat  desagertu...Janari
solidoak  jan  ditu...Tratamendu berririk  edo  sendagai  berririk  ez,  RSO besterik  ez.Partekatu
ezagutzak, salbatu bizitza”. Jared

“Minbiziaren 4.  faseko bizirik  irten dena,  kimio-ibilbidea egin nuen bitartean (inoiz  gehiago),
goragaleari aurre egiteko agindutako farmako guztiak, lo egiteko, eta abarretarako agindutako
farmazia guztiak konta ditzaket gaixotu egin naute!!THC medikora aldatu nintzenean bakarrik
jan, lo, erlaxatu eta jasateko gai izan nintzen!!Jainkoari eskerrak CA-n bizi naizela legezkoa den
tokian, nire bihotza sarbiderik ez dutenekin doa!" Heinz

“Mesedez, partekatu, besteek guk bezala akatsik egin ez dezaten.Oso garrantzitsua da dieta!!!!
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Eta  gero,  batzuentzat,  hemengo  Donibane-ko  andreari  bezala,  duela  4  urte  4.  estadioko
kartzinoma zelula txikiekin diagnostikatu zioten eta 2-3 hilabete bizitzeko, berarekin telefonoa
atera berri nuen, ondo dago!! !!!!!Eta 73 urte ditu!!!Bi ahizpa galdu ditu biriketako minbiziaren
ondorioz.Eta...bere  semea  izan  zen  horren  berri  eman  ziguna,  ZEREN  norbaitek  kontatu
zion!!!!” Bronwen

“RSOrekin  minbizia  sendatu  dut  6  bat  aldiz  garuneko  minbizia  barne,  norbaiten  minbizia
sendatu  dudan  azkarrena 13 egun  izan  da!!!Lol,  kilika  egiten dit.Diabetesa,  kataratak,  IBS,
artritisa, ile grisak eta hipertentsioa ere sendatzen ditu.Zoratuta pentsatzea zenbat zalantzan
jartzen nuen gauza hau!!!Orain ia edozer gauza sinetsiko dut». Jade

“Bai  ile  grisa  senda dezake.Lehengo baltsamo bihurtu  dut  eta  ilean  eta  aurpegian aplikatu
dut.Wow, gauzak miragarriak egiten ditu". Brittney

«Ikusi  ditut  hiru  pertsona  olioarekin  sendatzen.Oinetako  ultzera  diabetiko  baten  ondorioz,
medikuak  oina  moztu  behar  izan  zuela  esan  ostean.Gibeleko  minbizi  "terminaleko"  bat.Eta
bathipersentsibilitate pneumonitisa, Vietnamen Agent Orangerekin busti ondoren garatua.Bere
VA medikuak esan zion egoera "kudeagarria" zela, baina azkenean hilko zuela.Hilabete batzuk
geroago, gizon hori gripearekin ospitaleratu zuten eta bere medikuak TAC eskaneatzea agindu
zuen.Bigarren miaketa bat agindu zuen lehenengoa beste paziente batekin nahastuta zegoela
pentsatu ostean.Orduan nire lagunari galdetu zion: "zer arraio gertatzen ari den" -- biriketako
orbain-ehuna sendatu zitzaion eta "funtsean pertsona normal baten birikak" zituen - itzulezina
izan behar zen egoera batetik. Kabina

"Nire  senarrak  dio  ez  duela  desberdin  sentitzen  orain  desagertutako  minbiziagatik  olioa
hartzea.3  hilabete  daramatza  mantentze-mailara  iristen  eta  dena  bikaina  da!Zein  belar
miragarria!». Debora

"IV.  fase  neuroendokrinoa  pankreako  buruan.Diagnostiko  data  2012ko  maiatza.2013ko
abenduan hasi zen olioa.Tumorea %20 txikitu zen.Tumore-markatzaileak 73tik 23ra jaitsi dira
(tarte normala 0-30). Joana

“TERMINAL minbizia bizirik atera naiz kalamu-olioagatik.2008an ehun bigunetako sarkoma bat
diagnostikatu zidaten.5 asteko erradiazioa izan nuen, 8,5 orduko operazioa.eta 8 aste geroago
terminala nintzela esan zidaten, minbizia oso azkar zabaldu zitzaidalako biriketara.Ezinezkoa
zen 25-40 metro artean zegoelako.Kimioa ez zen aukera  bat.3 hilabetetik  urtebetera eman
zidaten.Hilabete beranduago olioa hasi  nuen,  eta urtebete geroago CT eskaneatu batek ez
zuen nire biriketan minbizi zantzurik erakutsi.Gauza honek funtzionatzen du!Rick Simpsonek
nire bizitza salbatu zuen! Salobrena

“2013ko abenduaren 23tik RSO hartzen ari naiz, 2012ko azaroan koloneko minbiziaren 4. fasea
diagnostikatu  zidatelako.Nire  tumoreak  ez  dira  hazi  azken  3  hilabeteetan.Ziur  nago  olioa
funtzionatzen ari dela». Susan

«Olioa  erabiltzen  hilabete  baten  ondoren  erremisioan  nago.Eskerrik  asko!Hitzek  ezin  dute
azaldu  nola  sentitzen  naizen.Berriro  bidaiatzeko  gai  naiz.Eta  askoz  hobeto  jan.Bizitza-
salbatzailea zara zu....Eskerrik asko berriro.Nire aita minbizitik pasatu zen, orduan jakin izan
nuen nahiko nuke.

Gainera, aipatzearren.Bi aldiz minbizia bizirik atera naiz.Ia ez zen lortu.Nahi nuen orduan ere
jakin izan nuen.Ez zen inoiz ohiko bidetik joango, eta horrek ia hil ninduen.Kimioa, Erradiazioa,
3 ebakuntza eta iliostomia bat, alderantzizko kirurgia batekin.Ezin jan edo etxetik irten denbora
luzez.Eskerrik asko!Eskerrik asko!Eta.Eskerrik asko berriro.Bizirik nago berriro». Karin

«Pertsonalki sendatu ditut jendea leuzemia, minbizia, Lymes gaixotasuna, eztarriko minbizia,
larruazaleko  minbizia  eta  mota  guztietako  gauzak,  kanabisaren  erretxina  erabiliz.Kannabis
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erretxina erabiltzen dut denbora guztian eta berdin zait nork dakien.Bai, polizia, entzuten ari
bazara,  kannabisaren erretxina erabiltzen dut  denbora guztian eta ez zait  batere axola zuk
pentsatzen duzuna». Max Igan

“Pertsonalki ikusi ditut 4. estadioko lupusa eta minbizia operatu ezin diren hainbat tumorerekin;
bi hilabete baino gutxiago emanda, sendatua, oraindik hemen 3 urteren buruan.Desamortizazio-
nahasteak desagertu dira.Diabetesa sendatu, Crohn gaixotasuna eta hesteetako beste hainbat
gaixotasun sendatu.Hep C.Gibel-gutxiegitasuna, giltzurrun-gutxiegitasuna.Mina nahaste guztiak
fibroa eta neuropatia barne.Ez YouTube-n milaka testigantza.Baina ezagutzen dudan jendeak
salbatu zuen.Sendatu eta bizi kalitatea izatera itzuli.

Hainbat  gaixotasunetarako  marihuana  medikoa  erabiltzen  duten  pazienteak  artatzen  dituen
erakunde  bateko  kide  naiz.Guztiok  aurkitu  eta  erabili  genuen  Rick  Simpson  kalamu
olioa.Marihuana erauztea.Honek tratatzen eta sendatzen dituen baldintza ugari  daude.Lege-
egoera guztietan lor daitekeen zerbait da zure moztu eta kumetik.Eta prozesuak.Nik pertsonalki
ez ditut botikak erabiltzen eta zaintzen, bakoitzak berea baizik.Maite dut nire burua eta maite
ditudan beste batzuk zaindu ahal izatea bizitza berreskuratzen duen sendagai honen bidez.

Landare hau Biblian dago.Gure herriak oinarritzat hartzen duen zerbait.Hala ere, kentzen ditu
eta  gure  planeten  baliabideak  suntsitzen  ditu,  lehenik  eta  behin  ona  dena
ordezkatzeko.Aurkituzure  ahotsa.Hitz  egin  eta  ez  gelditu  guztiz  legezkoa  izan
arte.Medikuntzakoak  ez  diren  erabilera  guztietarako  zaharberritutako  kalamu-eremuak  eta
pertsonak  gizaki  bezala  tratatzen  dira  berriro.Bedeinkatu  guztiok.Nahiago  nuke  hau  lehen
protokoloa izatea.Ez jatorriz  tratatzen ninduten baino osasun arazo gehiago eragiten zituen
kimioterapia edo farmazia handirik.Zorioneko sendatzea.Zergatik ez saiatu?” Bristy

“Nire lagun batek kimioa hartzeari utzi eta olioa hartzen hasi zen eta hobeto dago.Medikuek
sendaezina zela esan zuten baina orain garbi dagoela esaten ari dira!!!!” Katie

"18  hilabeteko  kimioa  egin  nuen  norbaitek  Rick  Simpson  olioa  oparitu  aurretik.Gaixotasun
hilgarri sendaezina desagertu da.Oraindik ere kimioak egindako kalteak olioarekin tratatzen ari
naiz.Duela ia hiru urte gelditu zen kimikoa.Kimioa nire osasuna alferrik galtzea zen». Enok

"Eskerrik asko, eskerrik asko Rick, garaiz lortu dut eta gaur minbizirik gabe nago eta inoiz baino
itxura hobea dut gainera". Randa

"Whoot Whoot,  Rick Simpson Oil  HARRIGARRIA da!!Eskerrik  asko munduarekin sendabide
zoragarri hau guztientzako nola egin partekatzeagatik.Carmen lagunari olioa hartzera egin nion
Hodgkin linfoma minbizia diagnostikatu ziotenean.Urtebete darama minbizirik  gabe!!!Eta nire
Addison gaixotasuna JOAN da haren arrastorik gabe eta medikuek ezin dute azaldu nola edo
zergatik hori ez baita inoiz gertatu.BAINA ahal dut eta EGIN DUT!!!Cannabis SENDUAK!!!” Amy

“Duela  urtebete  gaur  nire  gertuko  norbaitek  minbizi  terminala  zuela  esan  zidan.8  hilabete
bizitzeko esan zioten.5 egunen buruan kanabis-olio bat eman nion irensteko, arroz-ale baten
tamainako olioaren zati erdi bat janez.6 asteren buruan bere tumorearen tamaina murriztu zen
eta ez zegoen esan bezala hedatzearen zantzurik.

Pozik  esaten dut  tumorea pomelo handi baten tamainakoa zela eta gaur egun ezkur baten
tamainakoa  dela.Kannabis  olioak  bizitza  salbatu  dio.Olioa  jaten  jarraituko  du  desagertu
arte.Bere  minbizi  terminala  sendatzen  ez  ezik,  bere  osasunean  eragin  harrigarria  ere  izan
du.Diabetikoa eta gizena zen eta orain pisu ezin hobean dago eta inoiz baino zoriontsuagoa da!
Guztiei  gomendatzen  diet  kanabis-olioaren  terapia  aztertzera.Ikusi  RICK  SIMPSON  “RUN
FROM  THE  CURE”  bideoa  Youtuben...Baliteke  zure  bizitza  edo  ezagutzen  duzun  norbait
salbatzea.Eman bizitzaren oparia!”. Jose

“Bai....Eskerrik  asko  Simpson  jauna,  zure  asmakizun  bikainak  minbizia  gainditzen  lagundu
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dit.7/2007 diagnostikatuta bizirik irauteko % 20ko aukera edo gutxiagorekin, orduan hasi nintzen
tratamenduak Rick ekitaldi batean ezagutu ondoren.Olioa erabiltzeak bizitza salbatu zidan.Nire
leuzemia erremisioan dago eta oraindik egunero hobetzen naiz, eta olioari esker, egia partekatu
dezaket zuekin.....Bakea eta maitasuna." Mikel

«Atzo egun ederra izan zen Janicerentzat (amona) bizitzak salbatzeko sendagaiak egiteko.6
hilabete inguru daramatza RSO hartzen.Bere Tumorea desagertu da, begien atzean hantura
desagertu  da,  106  kg  galdu  ditu,  giltzurrunetako  harriak  desagertu  dira,  odol-presioa
normala.Baina bere osasun orokorrari buelta ematea miraria baino ez da izan.Duela 6 hilabete
nire etxera iritsi zenean eskailerak eskailerak igo ahal izan zituen, orain eskaileretan gora eta
behera dabil nire inguruan!Cannabis Olioarekin Pseudo Tumor Cerebri nola tratatu nahi baduzu,
Janice  edo  ni  neu  oso  pozik  egongo  gara  zurekin  hitz  egitea!Maitasun
bat.bakeamaitasunaCURE.Maite zaitut amona!!” Debra

"Medikuek esan zidaten 6 hilabete biziko nituela haien kimio-tratamendurik hartzen ez banu...
orain dela 11 urte...Olioagatik ez balitz ziurrenik hautsak hozka egingo nuke.Orain idi bezala
osasuntsu nago eta ez nuen ilea galdu behar!!Eskerrik asko hau mundura ekartzeagatik». Craig

"Udazkenerako 6 hilabete gehiago falta zitzaizkion nire lagunik onena, ia minbizirik gabe dago
orain!!!40  metastasi  zituen  gibelean  koloneko  minbiziaren  ondorioz.Eskerrik  asko  Rick  zure
ikerketa eta esperientzia guztiagatik eta partekatzeagatik!Holandan ere bizitza bat salbatzen
lagundu zenuen!Zuk inspiratu zen naturopata baten maitasuna”. Marloes

“Nire  lagunari  duela  3  urte  biriketako 4.  faseko minbizia  diagnostikatu  zioten eta  oso ondo
dago.Gauza hauengatik zin egiten du». Richard

«RSOk funtzionatzen du.Ez naiz anekdota bat». Tielman

"Rick Simpson, mila esker. Ezagutza dela eta bizirik nago. Gibel, hezur eta prostatako minbizia
irabaztea.Gibeleko olioarekin eta hezur-minbiziarekin hasi eta hilabeteren buruan erremisioan
zeuden, ezin izan zuten gehiago ikusi eskanean".Luis

"Minbiziaren ikerketa nire ateetara biltzera iritsi zenean esan nien dirua baino gehiago emango
niela, Rick Simpsonen izena idatzi eta Google-ri esan nion. Jainkoak bedeinka zaitzala." Jane

"Gizakiak bakarrik izan daitezke ergelak beste bati bere burua naturaltasunez sendatzeari utz
diezaion...Esan nahi dut zein den barregarria?Ezjakintasuna da gizakiaren etsairik handiena».
Eguzkia

Biriketako minbizia duten gaixoentzako aholku 
gehigarriak
G.Honek denbora luzez olio gainean egon zen eta oraindik mingarriak erabili behar izan zituen,
beraz, gaixoari nola laguntzeko modu gehiago bilatzen ari ginen.

A.1) Beste olio sorta bat egin eta duzunarekin nahasten saiatu, ahalik eta olio lasaigarriena
bilatu, ez duzu gaixoa dinamizatu nahi.

2) Saiatu olioa aldi berean tentsio batetik baino gehiagorekin ekoizten, normalean efektu hobea
izaten du horrela eta baldintza asko modu eraginkorragoan trata ditzake. Berriz ere, bila ezazu
eskuragarri dauden indica andui ezberdinetatik % 20ko THC edo gehiago duen Indica kimu
lasaigarririk indartsuena, ahalik eta botika eraginkorrena ekoizteko.

3) Hobe litzateke kapsuletan olioa erabiltzeari utziko balu.Ahoan zati bat nahi duzu sublingual
xurgapen gehigarrirako (baliteke horrela mingarrizko efektu hobea izatea)
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4) Egin 0,3-0,5 g supositorio kakao-gurinarekin eta gutxienez egunean bitan erabil ditzake, ahoz
zein ahoz erabil ditzake.

5) Egunean hainbat aldiz lurrundu olioa - eztul egitea nahi da, biriketan ez dagoena eztul egin
behar du, tumore horiek barne (txikitu eta gero erori behar dira eta eztul egingo du).

6) Egin olio-tintura bat alkoholarekin (% 20-30-50, zenbat olio duzun arabera; olioaren 1-2 ml %
96-99 alkohol 4 mltan) eta aplikatu ebakuntza egin zioten tokian. kontagailu batekin, tanta bat
edo bi balioko du normalean, eta horrela olio asko aurrez dezakezu.Noski, olio pixka bat ere
aplikatu dezakezu lekuan zuzenean eta benda batekin estali eta hiru egunean behin edo benda
erortzen denean errepikatu.

7) Egin salbe bat karité-gurinarekin edo disolbatu olio pixka bat kalamu-hazi-olio epeletan edo
kalitate  handiko  oliba-olio  birjina  estra  eta  igurtzi  egunean  hainbat  aldiz.Honek  bere
saihetsetako  mina  kentzen  lagundu  beharko  luke  eta  oheko  minak  eta  azaleko  edozein
gauzatarako ere erabil dezakezu.

8)  Sartu  kalamu-haziak,  kalamu-bihotzak  eta  kalamu-hazi-olioa  bere  dietan  -  gutxienez
hazi/bihotz eskukada bat edo 1-3 koilarakada kalamu-hazi-olio.

9)  Saiatu  minak  eta  adabakiak  olioarekin  ordezkatzen  ahalik  eta  azkarren.Olioa  topikoki
aplikatzen hasten bazara, asko lagundu beharko luke.Supositorioek biriketako baldintzetan ere
mirariak egiten dituzte.Zenbat eta olio gehiago irensten duen eta zenbat eta azkarrago egin,
orduan eta hobeto.Egunean gramo bat edo gehiago hartu behar du gaixotasuna konkistatu arte
eta, ondoren, hilean 1-2 g-ko mantenu-dosiarekin jarraitu behar du. JB

Artritisa, Mina, Muskuluak

«Nire  lagunak  istripu  batean  behatzetara  eramaten  dituen  hainbat  tendoi  moztu  zituen
eskuetan.Ebakuntzaren  ondoren  berehala  erabili  zuen  olioa  sendatzen  laguntzeko  eta  oso
azkar sendatu zen, puntuak goiz kendu behar izan zituzten, hori benetan mingarria izan zen
berarentzat,  dagoeneko  bere  larruazalean  itsatsita  zeudelako,  ez  ziren  puntu
disolbagarriak.Bere zirujaua eta fisioterapeuta guztiz harrituta geratu ziren baina ez zion zer
egin zuen azken hitzordura arte.Ez dakit sinetsi zioten ala ez, baina nik badakit zer ikusi nuen
nire begiekin eta berak badaki zer bizi izan zuen”. Tina

«Frogaren bat behar duzu?Nire ahizpa etxera bidali zuten hilabete pare batekin bizitzeko.Ezin
izan zuen ohetik atera biriketan zuela.Duela 5 aste olioarekin hasi zen.Duela 3 aste eta aste
honetan eta joan den aste guztian orain itzuli da bere autoa gidatzen, bere lorategia egiten eta
lol  gutako edozein baino gizenagoa da bere beste 4 anai-arrebak.Hau benetakoa da Rick-i
esker.Maite zaitut gizona." Andy

"Eguneratzea:  joan  den  astean  Anaia  bat  bere  anaiari  laguntzen  diola  aipatu  nuen  Rick
Simpson olioa egiteko beharrezko materiala bere Artritis Reumatoide ahulgarria tratatzeko.Gaur
gauean deitu zuen bere anaia jaten, barrez, telefonoz hitz egiten ari zela esateko lagunekin eta
senideekin, 2 eguneko elur ekaitz batean eta Super Bowl-ean nahiko lo egin ostean.Jakin nahi
zuen agian gehiegi eman ote zion, ez baitu inoiz horrela jokatzen.GAIA!(barrez) Super Bowl-
ekoa izan ezik bikain dabilela iruditzen zait, arnasa luze bat bota eta esaten zuen: "Eskerrik
asko gizona, polita da nire Anaia itzultzea, berriro barre egiten ari da". (Horrek merezi du guztiak
lagunak)

Hau hiru egun besterik ez igaro ondoren, oso ondo sentitzen da ERABAKOAK ZUEN NORBAIT
BENETAN  LAGUNDU  IZAN  GENITUELA  jakitea.EItxaropenik  gabe.Hau  da  Artritis
Erreumatoidea duen bigarren pertsona bat aurrez aurre ezagutzen dudan Rick Simpson Oil-ek
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lagundu  duela.Ez  gara  mediku  trebatuak  -  olioari  buruz  entzun,  batzuk  probatu  eta
funtzionatzen duela jakin duten mutilak baino ez gara, zure moduko pertsona arruntak gara,
pertsona maite bati laguntzeko neurriak hartu zituztenak, ezer gehiago". Mikel

"Orain 78 egun oliotan eta ikusi emaitza positiboak!!!RA daukat eta kalamu-olioaren tratamendu
hau hasi zenetik ez dut pizturik izan.Ez asma erasorik, ez erlauntzarik, ez kexarik!!!” Beverly

«Urteetan RA izan dut.Kannabis-olioarekin tratatzen dudanez, ez dut piztu eta artikulazioetako
kalte batzuk desagertu egin dira.Minak ditut baina medibles aurkitu aurretik nuen bezalakorik
ez.Aspaldi nengoen hala ere, baina erretzea ez da nahikoa gaixotasun kronikoetarako eta min
astunetarako”. Markatu

“Eman gizon bati arraina, egun batez jango du (ez bada arraina benetan, arrain olioarekin soja
patty  bat  besterik  ez).Irakatsi  gizon  bati  arrantza  egiten  eta  bizitza  osorako  sabela  beteta
dauka.Eskerrik asko gehien kobratuko lukeena emateagatik.Gaur egun ez dut RSO erabiltzen
arrazoi ekonomikoengatik, baina ahal izan nuenean guztiz kontrolatu nuen nire nerbio-nahastea
(RSD).Ezin izan zen sendatu, baina pozik nengoen sintomak kontrolatzearekin.Egunean 9 pilula
hartzea ordezkatu zuen.Eskerrik asko." Seguru

"Kaixo Rick & JB, olioa pertsonalki hartu izanaren beste emaitza on bat jakinarazi nahi nuen:
hau olioaren 8. egunean edo gehiago da.Gutxienez egunean bi aldiz hartzen dut, egunean 1/4
cc eta 1/2 cc inguru.Arrakasta paregabea izan nuen orpo/oin/orkatila minean - Egunero, gero
eta hobea da!Malgutasuna zauritutako sorbaldara itzultzen ari  da eta bart  -  ohartu nintzen,
masaje  batean,  sorbalda  horretan  hainbeste  min  eragiten  ari  zitzaidan  ezkerreko
sorbalda/lepoko korapilo ERRALDOA benetan GUTXITZEN zela pistatxo baten tamainaraino.
intxaur baten tamainakoa.Hau izan daiteke nire sorbaldako mina hain azkar arintzen ari den
arrazoia.Ez  nago  ziur  zein  den/zen  korapiloa,  baina  pozten  naiz  desagertzearekin.Inoiz
ondorioztatu al dute probek kannabinoideek ehunen hantura txikitzen dutela eta artikulazioen
mugikortasuna  eta  muskulu-elastikotasuna  areagotzen  dituztela?Egia  esan,  ez  zait  axola
probek zer esaten duten - saldu egin naiz eta ez naiz horren ondo sentitu.urte!!!

Erabat kezkatuta nengoen energiarik EZ izango nuela eta hartu bitartean lo egin, lo egin eta lo
egin nahi nuela.Baina---niretzat guztiz kontrakoa da--energia handitu dut eta ez dut letargorik
eguneko orduetan.Nahiago nuke besarkada ERRALDO bat ematea!!!” Txilarra

«Artritis erreumatoideagatik hartzen nuen kimioterapia uztea lortu nuen.Nola iritsi nintzen, baina
bidaia luzea izan zen.1997an MVA larri  batean nengoen,  ezindu eta farmakoen menpe utzi
ninduen.14 urte baino gehiago bi hanketan 10 ebakuntza baino gehiago egin nituen, depresioa,
haserrea, fibromialgia (medikuen sendagai tradizionalek gabe sendatu nuen nirea), fisioterapia
urteak, meditazio-modalitate alternatiboak, akupuntura, Reiki, etab.Fisikotasun puntura eraman
ninduen, berriro ere ibilaldi laburrak egiteko, igerilekuan itzuliak egin eta fisikoki egin nezakeen
ohiko  ariketa  programa batean  itzuli.Hamarkada  osoan  zehar  esteroideak,  mota  guztietako
minak,  antiinflamatorioak  eta  abar  hartu  nituen.Duela  bi  urte  mina  areagotu  egin  zen  eta
artrosiarekin  jasaten  nuenaren  desberdina  izan  zen  gorputzeko  hainbat  lekutan,  lepoan,
bizkarrean  eta  bizkarrean,  baita  hanketan  eta  belaunetan  ere.Nire  eskuak  eta  oinak  hain
mingarriak  eta  hantura  zeuden,  baita  eskuak  deformatu  ere,  artritis  erreumatoidearen
kalteengatik  eta  proba askoren eta  erreumatologoarengana joan eta  gero  diagnostikatu eta
sendagaien proba eta protokolo ugari jarri ninduten berehala hastea barne. Metotrexatean RA
tratatzeko  kimioterapia  bat,  6  hilabete  geroago  beste  sendagai  bat  jarri  zidaten,  bigarren
mailako efektu izugarriak zituen kimioterapiarekin batera, baina protokoloa pairatu behar izan
nuen beste droga hobe eta garestiago batera pasatu aurretik. (Big Pharma-ren buruan) oraindik
kimioa egiten ari naizen bitartean, beraz, urte eta erdi kimioterapia eta RA botika osagarrien
ondoren,  "Run  from  the  Cure"  bideoa  aurkeztu  zidan  lagun  bat  nuen,  RSOri  buruzko
istorioa. .Beno, niretzat bideo hori ikusi nuen lehen alditik eta orduz geroztik beste asko eta
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asko,  bizitza  guztiz  aldatzen ari  da.Azken astea 2012ko azaroan  hasi  nintzen eta  denbora
gutxian  nire  ongizatean  aldaketa  zehatz  batzuk  nabaritzen  hasi  nintzen,  olioarekin  lo  asko
nengoen baina horrek sendatzen ari nintzela esan nahi du, pixka bat behar izan nuen gosea
itzultzeko.  baina  azkenean  hala  egin  zuen,  nire  ilea  hobekuntza  handia  izan  zen,  berriro
distiratsua zen eta ez zen mehetzen eta erortzen». Wendy

“Olioak 5 ordutan sendatu zidan gota.Horixe da kontua!MAIN GEHIAGO EZ!” Mikel

"Gauruneko lesio baten efektu negatiboak tratatzeko erabiltzen dut eta baita nire gorputzeko
Min Kronikoa ere.Estresak nire sintomak okerrera egiten ditu, baina marihuanak estresari modu
eraginkorrean  aurre  egiten  laguntzen  dit.Nire  burua  eta  gorputza  lasaitzen  laguntzen  du,
zereginetan  hobeto  zentratu  eta  ez  narritaturik,  sumingarririk,  haserrekeriak,  depresioak,
etab.Nire  aldartea  hobetzen  duela  iruditzen  zait  eta  kanpoko  estimuluen  aurrean  nire
erantzunak  neurtuagoak  eta  mugatuagoak  dira  ekintza  inpultsibo  bat  baino.Espero  dut
informazio hau lagungarri  izatea.Ez daukat  lizentziarik  eta kalumniatu egin naute  drogazale
bezala  deitu  eta  tratatu  izanagatik.Horrek  berez  nire  depresioa  elikatzen  du  eta  ezinezkoa
egiten du ondo ateratzea eta lanera itzultzea». Fred

“Hona hemen hax olioak,  oro  har,  zer  egin  didan.Lau urtetan antsietate  pilula  eta  minaren
hiltzaile  guztietan  (heroina  barne)  adina  hartzera  pasatu  naiz  eskuetan  1/8  bakarrik
hartzera.thmin pilula egunean bi aldiz.Giharretako espasmoak ditut, labankada bat jasaten ari
zaizkidala  eta  duela  gutxi  oliorik  gabe  gelditzen  naizenean  krisiak  izaten hasi  naiz.Migraña
buruko  minak  ere  izaten  ditut  eta  hainbat  nahaste  psikiatriko  diagnostikatu  didate.Ez  dakit
zenbat  droga  sintetiko  errezetatuko  dizkidan  mediku  batek.Baina  olioak  arduratzen  du
dena.Gainera,  aipatu  behar  dut  IQ  probak  egin  ditudala  hash  olioaren  eraginarekin  eta
gabe.148  lortu  zituen,  122  gabe.Horrek  esan  nahi  du  adimentsuago  egin  zela...  ia  jenio
mailaraino?Agian ia  jenioa naiz  ADHDrekin  eta haxil  olioak  egoera tratatzen du?Zalantzarik
gabe,  unibertsitatean  hobeto  ibili  nintzen  lineako  klaseak  hartzen  nituenean,  klasean
sendagaiak hartu ahal izateko.Dena den, haxix olioa munduko arazo gehienen erantzuna da”.
Jimi

"Olioa  hartzeko  beste  eguneratze  bat  orpo/oin/orkatila  minerako.4  egun  olioa  ahoz  hartzen
3xdaymina  kendu  eta  eskuineko  oinarekin/orpoarekin/orkatilarekin  mugimendu-eremu  osoa
eman zidan berriro.Atzo,  goiz eta arratsaldeko dosia hartzea ahaztu zitzaidan eta egunaren
amaieran  ia  ezin  nuen  ibiltzen,  artikulazioak  berriro  zurruntzen  ari  zitzaizkidan  eta
zorigaiztoko.Etxera  iritsi,  olio  pixka  bat  jan  eta  15  minuturen  buruan  malgutasun  hori
berreskuratzen hasi nintzen eta mina baretu zen, herrenka gelditu zen.Harrigarria bada ere,
duela 20 urteko auto-istripu batetik izandako lesio zahar batetik sorbaldan zurruntasun guztia
kentzen  du  eta  sorbaldako  mina  arintzean,  gero  lepoko  min  guztia  kentzen du  sorbaldako
muskuluak  estututa  egoteagatik  eta  bizkarrezurra  lerrokatzetik  aterata.  .Sorbaldako
zurruntasunaren ondorioz buruhausterik ere ez.Hau niretzat baieztapen osoa izan zen olioak
mina kudeatzeko beste magia anitzekin batera funtzionatzen duela.

"Ez da minbiziaren sendabidea edo ezer, baina Ricki esan nahi nion ia urtebete daramadala
eskuineko  orpoan  herrenka  herrenka,  ez  dakit  zer  dagoen  gaizki  eta  badakit  doktoreak
sendagaiak emango dizkidala". Ez naiz eroso hartzen, beraz minari aurre egin diot.

Duela gutxi, Charles lagun baten bitartez RSO aurkeztu ziguten eta egiten hasi gara.Azken bi
egunetan,  olioa zenbait  aldiz/egunean irentsi  dut eta gaur goizean, esnatu naiz eta ez naiz
herrenka.Nire senarra berehala ohartu zen.Ohartu zuen olioak bere magia egin behar zuela!
Eskerrik asko Rick Simpson![:)] Primeran sentitzen naiz!” H

-- H maitea, eskerrik asko berri onagatik, beti gustatzen zaigu haien berri izatea.Olioa kalamu-
hazi olioarekin edo oliba-olioarekin nahastuko nuke eta tintura bat egingo nuke eta olioa topikoki
ere  erabiliko  nuke.Noski,  olioa  jatea  da  benetako  sendatzeko  gakoa  eta  olioa  erabiltzeko
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argibide guztiak gure webgunean daude.Zorionak, JB (FB mezu batetik)

"Duela bi  aste hanka hautsi  nuen eta petrolioa eta kanabisa hillbilly  opiazeoetatik arintasun
handiagoa lortu nuen, Big Pharmak ez duela ezer egiten niregatik esanez". Mikel

«1987an bizkarra bi  lekutan hautsi  nuen.Alkoholarekin edan eta pilulak atera zituen 1994ra
arte.Lotea  utzi  eta  NA eta  AA gauza  egin  zuen,  droga  eta  alkoholaren  aholkulari  bihurtu
zen.Bizkarreko min kronikoak minaren botikak berraztertu ninduen.LA, morph eta heroinaren
mendekotasuna bihurtu nintzen.Enfisema txarragatik pota erretzen hasi eta opiazeo guztiak utzi
zituen.Orain  ikerketek  erakusten  ari  dira  kanabisak  opiazeoen  menpekotasuna  kentzea
murrizten  duela  eta  kanabisarekin  erabiltzen  bada  beharrezkoak  diren  miligramoa  erdira
murrizten duela.Guztiak sendatzeko zoragarria da.:)” John

«20 urte hasieran min hartu nuen bizkarrean.Ia 2 hamarkadaz ziatikak jota egon nintzen.Azken
aldia duela 5 urte larritu nuen eta inoizko txarrena izan zen.4 hilabeteko epean bikoiztu egin
ninduen orain arte, komunera joan-etorria ezin izan nuen punturaino nengoela.2 hilabete baino
gehiago  neramatzan  10.  minaren  mailan  eta  sofan  egon  behar  izan  nuen  burkoetan
babestuta.Ezin nuen nahikoa zuzendu ohean etzanda.

Nire mutilen laguna zen andereño batek esan zidan marihuana medikoa probatu behar nuela,
amari  laguntzen  ziolako  MSrekin.Zaldiak  barre  egin  zion  eta  esan  zion  minbizia  duten
gaixoentzat  eta  ni  baino  okerragoentzat  zela  eta  ezin  nintzela  sailkatu.Ez  nekien  baina
andereño honek dezente zekien gaiari buruz eta pare bat aste gehiago hondatu ondoren, uste
dut nekatuta zegoela ni beharrik gabe sufritzen ikusteaz, beraz, bere ama ekarri zuen nirekin
hitz egitera.Haren amak esan zidan erraz sailkatuko nintzela, eta hori geroago egin nuen, eta
lagunduko  zidala.Esan  zidan  ogi  txigortuetan  tenperatura  baxuan  olio  pixka  batean  egosita
jateko.Etsituta  nengoen eta  egin  nuen.Nire  familiak  esan zuen  kanabisa jan  eta  15 minutu
inguru lotan eta drooling nengoela... jeje.

Hurrengo  goizean  esnatu  nintzen,  arraro  samarra  izan  zen  2  hilabete  baino  gehiagotan lo
gogoangarririk  egin  ez  nuelako,  eta  nabaritu  nuen  lehenengo  gauza  minaren  gutxitze
nabarmena izan zen, %20 inguru esango nuke, eta gutxi gorabehera. mugimendu-eremuaren
hobekuntza.Hunkituta  eta  oso  harrituta  geratu  nintzen.Kannabisa  jaten  jarraitu  nuen  eta
hurrengo  hilabetean  berriro  zutik  egon  nintzen.Horrela  aurkitu  nuen  Rick
Simpson.Kannabisaren antiinflamatorioa Googlen bilatu dut eta Run from the cure gaiari buruz
egin  dudan  lehen  ikerketa  batzuetan  izan  zen.5  urte  geroago  eta  nire  bizkarra  gogoa
daukatbeharko luke.Kannabisa erregularki jaten dut eta hantura hutsean mantentzen du.Lesioa
hor dago oraindik.Zulo bat  edo zerbait  sartzen badut  min ematen du,  baina ez du denbora
luzerik behar suspertzeko eta bizkarrean ez zait inoiz minik egiten, ergelkeriarik egin ezean”.
Jody

«Artritisa eta odoleko azukrea, antsietatea, depresioa eta insomnioa konpondu ditut. Artritisa
diot, baina disko endekapenezko gaixotasun larria. Literalki ezin naiz oliorik gabe ibili (orain 2
urte daramatzat). 14 egunez behin 120 narkotik pasatzen ditut. Urtebete baino gehiago ez dut
mini-pilula bat ere hartu. Hasieran artritisagatik eta albo-ondorioengatik bakarrik hartu nuen (lo
bikaina eta zimurrik gabe). Nire bizitzako forma onenean nago. 45 urteko amona. 3 haurren
ama.” Everglade

"Oxikodonatik hasi eta 3 urtez fentanilo adabakiak erabili arte, eta beste bi urtez egunero 160
mg morfina hartu eta gero minaren ponpa ezarri behar nuela esan ostean, nahikoa zela erabaki
nuen.Indioilar  hotza gelditu  zen (ez nuke inoiz  hori  egitea gomendatuko)  eta  kanabisarekin
hasi.Mina oraindik  kontrolatu gabe dagoen egunetan ere,  gutxi  direnez,  nire gogoak ez dio
kasurik egiten”. Mikel

«1981ean  MVA batean  nengoen.Eskuineko  sorbalda  dislokatu  nuen.Nire  eskuineko  besoa
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paralizatuta zegoen nerbiotik luzatutako bizkarrezurra.Jasaten ari nintzen min izugarritik ezin
izan  nuen  inolako  lasaitasunik  lortu.Gauaren  erdian  esnatzen  nintzen  negarrez
agoniaz.Orratzak nire azazkalen azpian sartu eta zuzen besotik korrika egin zidatela sentitu
nuen.Aseguru-zuzentzaileak  eman zidan 400.00 $ lehena hartu nuen eta nire  lehengusuari
lagun bat ospitalera eraman nion MJ batzuekin.MJ erre ondoren mina erabat desagertu zen eta
lotara itzuli nintzen.Hau esanda.Ricken olioa irensteko moduak erretzea edo lurruntzea baino
hobeto funtzionatuko lukeela uste dut, nahiz eta biak gustatzen zaizkidan.Zorionak.” Ron

"Badakit 3 eguneko RSO tratamendu baten ondoren korrika egin nezakeela... minik gabe!Lehen
aldiz 15 urtean nerbio-kalte iraunkorrak eta etengabeko mina utzi zituen bizkarrezurreko fusio
baten  ondorioz.Koko  olioarekin  infusioko  kapsulek  ere  oso  ondo  funtzionatzen  dute.Ez  dut
gogorik izan eta ez dut nire Percocet hartu olio-kapsularen erregimena hasi zenetik.Kapsulak
hartuta marihuana erretzeko gogoa ere moztu zuen». Terry

"Eguneratu, agur!Nire semearekin borrokatu nintzen!Nire mutilekin borrokatzen nuen denbora
guztian, batez ere nire seme gazteenarekin.Literalki urtetan ezin izan dut berarekin borrokatu!
Berak 22 urte ditu orain, ni 52.Artritisaren ondorioz gorputz osoko mina dela eta, oso zaila izan
da mugitzea, are gutxiago borrokatzea!Baina gaur egin dut!Eta ia bera ere izan nuen, baina
barrez hasi zen, jejeje.Ezin dizut adierazi zein zirraragarria den hau!!Gerora ere minik ez dudan,
primeran sentitzen naiz!!!” Casey

"Nire nerbio sciatikoa sakatzen duen disko herniatu bat daukat, bizkarretik beherako hankatik
oinetaraino  min  handia  eragiten  duena.Lau  orduro  3  ibuprofeno  hartzen  ari  nintzen  ohetik
altxatu  eta  oinez  ibiltzeko.Duela  ia  bi  aste  hasi  nintzen  olioa  hartzen  mina  eta
hanturagatik.Orain ez dut ibuprofenorik behar, inoiz baino hobeto lo egiten dut, nire lankideek
nire  aldarte  hobeak  eta  zoriontasun  orokorra  komentatu  dituzte.ONDO  SENTITZEN NAIZ!"
Jennifer

“Minbizirik ez baduzu ere, pentsa ezazu zure gorputzeko mantentze prebentiboan.RSO egunero
erabiltzen den kantitate txikietan.Zure gorputzari birus eta akats gaiztoei aurre egiteko aukera
ematen  ari  zara.15  urtetan  ez  dut  nire  "lehen  arretako  medikua"  ikusi  Cannabis  eta  bere
sendatzeko propietate guztiengatik.Ez dio axola zer gertatzen zaidan, RSO lortzen dudan lehen
elementuetako bat da.

Bide batez, 3 aldiz hautsi dut bizkarra.Ornoak eta diskoak ordezkatu zituen L-4tik S-2ra.Nire
bizkarrezurra nire pelbiseko eremura lotu behar izan nuen... nire AC Joint kendu behar izan
nuen.Gibeleko minbizia eta Hep C landu ziren.%100ean kanabisarekin tratatzen naiz.RSO nire
arsenaleko tresna bat besterik ez da». Rick

«Eskerrik asko zure lanagatik.25 urteko bizkarrezur-muineko lesio bat izan dutnire hanketan eta
oinetan zauriekin eta hanturarekin arazoak.Oinaren goiko aldean zauri txar batean kantitate txiki
bat probatu nuen eta egun pare batean hobekuntza nabarmena izan zuen.Hantura ere ez dirudi
hain txarra denik.Nire galdera lotea egin zen hasierako materialari buruzkoa da.Erretxina-eduki
handia  zuen  eta  nahiko  heldua  zen,  baina  ez  zen ondo  sendatu  eta  lizun-usain  pixka  bat
zeukan (nahiz eta andui indartsuak izan) Horrek olioaren kalitate orokorrari eragingo diola uste
duzu?Gainera, geratzen den olioa kafe-katilu beroago batean utzi nuen "ordu batzuk" baino
askoz gehiagotan bertan utzi nuen 7 ordu inguru.Horrek kalitatean ere eragingo lukeela uste
duzu?Amaitutako produktuak zuk esan bezala ikusten du.Ardatzen koipea bezalakoa, urrezko
anbarra-hondakin ilun batekin.BTW, min izugarria izan duen eta ibiltzeko arazoak dituen nire
txakur zaharrari  ematen hasi naiz.Hobekuntza nabarmena erakutsi  du gainera.Eskerrik asko
berriro partekatu eta egin duzun guztiagatik.Hasieran eszeptiko samarra nintzen, baina orain
harrituta nago!». XXX

-- Lortutakoarekin lan egin eta material hobea bilatu.JB
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"Ia urtebete igaro da nire RA tratatzeko Cannabis olioa erabiltzen hasi nintzenetik eta emaitza
positiboak ikusten jarraitzen dut eta zintzotasunez esan dezaket nire ustez nire RA erremisioan
dagoela.Gainera, beste hainbat albo-ondorio positibo ere ikusi dira, hala nola, pisu galera, odol-
presioaren maila normalak (odol-presioa 30 puntutan jaitsi da) 50 eta 60 BPM arteko pultsu-
tasa, depresiorik ez izatea eta, onena, errezeta sendagai toxikorik ez izatea. Tom

"Orain esnatu eta berehala altxa naiteke ohetik 90 urte ditudala sentitu beharrean.Artikulazioak
askoz  errazago  mugitzen  dira,  jada  ez  dute  minik  sufritzen.Zenbait  sendagai  behin  betiko
kendu!Benetan harrigarria den landarea, TXARRA izatea leporatzeari utzi behar diona». Carol-
Ann

“Uste dut birsortzailea dela gure gorputzak berreraiki eta sendatzeko behar duela, artritisa ondo
sufritu nuen, mina arintzen du eta eskuen malgutasuna berritu du duela urtebete ezin nuen
idatzi ere egin min larririk gabe.Hori desagertu egin da orain nire eskuak normal eta malguak
dira berriro  idazteko eta josteko gai  naiz.Eta nire begi  medikua harritu  egin  da nire  begiak
hobeak direlako joaten naizen bakoitzean. Kelee

“Ebakuntzak eta bizkarrezurreko kolpe ugari izan ditut bizkarreko beheko leku batean.Horrek
guztiak  sentitu  daitekeen orbain  lodi  bat  eragin  du eta ornoa hantu  egiten da eta benetan
mingarria da.Min handia izan dut, erliebearen bila.Beraz, Gaylek RSO (kannabis olioa) pixka bat
(tanta bat) igurtzi zuen lekuan eta bertan etzanda utzi ninduen beratzen.Beno, olioa apur bat
tingly  sentitu  zuen baina horrez  gain,  ez  nuen uste asko egiten ari  zenik.Beno,  20 minutu
geroago, mina desagertu egin zen eta goizera arte galdu nintzen!Zoragarri lo egin nuen eta
esnatu nintzenean, nire bizkarra hobeto sentitu zen eta orbain-ehuna ez da hain lodia.Basatia
da  niretzat,  baina  badirudi  olioak  orbain-ehun  zaharra  apurtzen  ari  dela.Kannabis-olioa
harrigarria  da  eta  horrelako  beste  istorio  batzuk  irakurri  izan  ez  banu,  intxaurrak  naizela
pentsatuko nuke!”. Mickey

“Nire neska-lagunaren amonak artritis  larria du eta ezin ditu eskuak ireki.Rick Simpson olio
batekin  esperimentu  txiki  bat  egin  genuen eta  eskuetan igurzteko esan genion.Aplikatu  eta
minutu gutxira,  eskuak askatzen hasi  ziren eta pixka bat  gehiago emanda behatzak berriro
minik gabe mugitzen hasi zen.Benetan harrigarria izan zen horrelako zerbait gertatzen ikustea».
Duane

«Ez dago dudarik funtzionatzen duela.Berehalako emaitzak nabaritu nituen.A plana egina nuen
jada.Olioaren tratamendua B Plana izan zen.Nahiago nuke lehen olioa probatu izan nuen.Behar
ez nuen urteetako mina pasatu nuen.Mina pilula bat hartzen nuen 4 orduz behin.Bi aste baino
ez  dira  igaro  olio  tratamenduak  baina  askoz  hobeto  sentitzen  naiz.Ur  alkalinoa  ere
erabiliz.Zoragarria!!!” James

"Rick Simpson Oil berezia da.Cannabisa erabili izan dut minaren sintomak kudeatzeko, baina ia
ez nuen nire sintomak estaltzen.Banekien nire lesioa ez zela guztiz sendatzen.Rick Simpson
olioa  hartzen  hasi  nintzenean,  dagoeneko  saiatu  nintzen  Cannabisarekin  egindako  extract
desberdinak jaten eta guztiek epe laburreko efektu batzuk izan zituzten, baina gero gora edo
erre  edo  erre  sentiarazten  ninduten.ez  luke  nahikoa  iraungo.Inoiz  ez  nintzen  perfektua
sentitu.Rick  Simpson  Oil  gisa  saldu  zidaten  produktu  bat  ere  probatu  nuen,  gaiztoa  eta
eraginkorra ez zena; kontuz, ezer egingo ez duten kalitate baxuko extractekin eta ez zaitzatela
desanimatu, benetako akordioa, besterik gabe, miraria delako.Gero eta azkarrago hartzen ari
nintzen opiazeoen kantitatea.Rick  Simpson olioak opiazeoak xurgatzen laguntzen du,  baina
bere kabuz mingarri oso indartsua da.Egun osoan irauten du eta jada ez dut hartzen dudan
dosiaren  eragin  handirik  edo  albo-ondoriorik  nabaritzen.Minik  gabeko  pertsona  gisa  askoz
gehiago  egiteko  gai  naiz  eta  nire  mugimendu-eremua  handitzen  ari  dela  sentitzen  dut  eta
badakit sendatzen ari naizela.Izan ere, nire osasun orokorra izugarria izan da - beti izan dut
gaixotasun  edo  infekzio  asko  eta  osasun-faktura  nabarmen  garbia  izan  dut  olio  hau  hasi
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nintzenetik.Orain nire opiazeoen analgesikoak jaisten ari naiz berriro hobeto sentitzen naizen
bitartean.Bitartean, tarteka beste extract mota batzuk probatu ditut, hala nola hash olioa edo
jangarriak.Rick Simpson Oil-en mina arintzea beste edozein kanabis baino magnitude ordena
handiagoa  dela  uste  dut,  jan  edo  erretzen  den.Sintomak  arintzeko  bere  mailan  dago
kanabisaren argizari-estraktu indartsuenekin alderatuta ere.Egunen batean opiazeoak erabat
kentzeko asmoa dut. Mikel

«Olio  hau  erabiltzen  dut.Distrofia  muskularra  daukat  eta  etengabeko  osasun  arazoak  ditut
Stevens  Johnson  sindromea  /  TEN.Honek  funtzionatzen  du.Merkatuan  dagoen  edozein
farmazia baino hobeto funtzionatzen du.Segurua eta eraginkorra da.Ezingo nuke funtzionatu
hura gabe.Ekoizkorra izateko aukera ematen dit.Lanaldi osoz egiten dut lan.Olioa hartu aurretik,
albo-ondorio ugarirekin zonbi bihurtzea besterik egiten ez zuten droga astunak hartzen nituen.

Nire  "kanpoa"  amaitzeko,  esan  dezadan  hau:  sinesten  dutenei  ez  zaie  azalpenik  behar.Ez
dutenei,  azalpenik  ez  da  nahikoa.Honen eraginkortasunaren  froga  bizia  naiz.Eta  legala  eta
guztion eskura jarri behar da». Laurie

Diabetesa
«Olioak pankrea gaztetzen du eta, sinetsi ala ez, askotan intsulina ekoizten hasten da, nahiz
eta  urte  askorik  gabe  egon.Paziente  askok  intsulina  jaurtitzeari  utzi  diezaiokete  olioarekin
hainbat  aste  igaro  ondoren.Olioak  gorputzeko  diabetesarekin  lotutako  beste  arazo  guztiak
sendatzen edo kontrolatzen laguntzen du.

Olioa jango nuke eta/edo supositorio batean erabiliko nuke.Erretzeak edo lurruntzeak odoleko
azukre  maila  murrizten  ere  lagun  dezake,  baina  ondorioak  oso  mugatuak  dira  olioa
irenstearekin  alderatuta.Olioa topikoki  erabiliko  nuke ultzera diabetikoetarako,  olioa  aplikatu,
benda batekin estali eta hiru egunetik behin errepikatu ultzera sendatu arte.Kalamu-hazien olioa
estraktuarekin  nahastuko  nuke  eta  masajeetarako  erabiliko  nuke,  odol-zirkulazioa sustatuko
duena  eta  hantura  eta  bestelako  ondoeza  saihesten  lagunduko  duena.Kalamu  haziak  eta
kalamu hazien olioa ere sartuko nituzke nire dietan.JB”

"Bi mota ia desagertu da, ia sendagai guztiak kenduta, sarkoidosiarekin borrokan, funtzionatzen
ari da". Jeff

"Koko  olioak  ere  laguntzen du  odoleko  azukre  maila  egonkortzen  Diabetesan!!Nire  bertako
dendariak probatu zuen eta esan zuen xarma bezala funtzionatzen du!!Buruz ere askoz hobeto
sentitzen da [energia gehiago] eta pisua galtzen ere ibili da!!Dena ondo!!" Robin

"Nire  odol  azukrea  intxaurrotzen  ari  zen  (gehienez  400  baino  gehiago  hilabetez  -  oso
arriskutsua) eta literalki kolpea eman dit.Bolantearen atzean keinua egiten ari nintzen - beraz,
gidatzeari  utzi  nion  -  gauza  txarrak!Doks-ek  New  Yorkera  hegan  egitea  ere  debekatu
zidatenGabonetan nire ama ikusteko.

Beno, doktoreek intsulina bat probatu zuten, gero bi, ez zuten ezer egin.Beraz - azkenean esan
nien - nahikoa!!Olioa hartzen noa (inoiz ez nion medikuari esan aurretik egin nuenik) eta dosia
igo nuen 2 orduz behin.Beno, asmatu duzu, nire azukreak normaltasunera itzuli ziren.Nire Doc
Harvard-eko tipo polit horietako bat da, eta txundituta dago.Sakatu bat barbaroei!!!!Beraz - orain
guztiz dokumentatuta dagoen Diabetes kasu bat dugu non bizitza salbatu zen - Ni!!!!!!-- :)” Janet

"Aldaketa izugarria, ia intsulina guztia kenduta nago.Batzuetan Lantus erabili beharko dut, epe
luzerakojarduteko intsulina, baina ez askotan.Arrazoi askorengatik RSO erabiltzen hasi nintzen,
baina  bat  intsulina  kendu  eta  azkenean  odoleko  azukre-maila  egonkorragoa  ikusten  nuen
itxaropena zuen.Egunean 300 Novolog unitate, epe laburreko intsulina eta 200 Lantus unitate
eta 4  Metformina pilula  erabiltzen ari  nintzen egunean.Oraindik  pilulak  hartzen nago,  baina
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horrekin bizi  naiteke intsulina erabili  beharrik  ez dudalako.Ez gehiago urdaila  orratz  batekin
itsastea  egunean  6-8  aldiz!Nire  azukre  maila  errazagoa  da  kontrolatzen  eta  jada  ez  ditut
irakurketak ikusten 2  eta 5 ehunen artean.Jada ez dut  ikusten 30eko hamarkadako azukre
maila ikaragarria.Jainkoaren bidalketa izan da eta nire azukre maila mantendu duen lehenengo
gauza”. Dena

"Diabetesaren  aurreko  odoleko  azukre  maila  140etik  gora  zegoen  eta  orain  100  urterekin
nago.Egiaztatu zure odola olio pixka bat egin aurretik, eman 10 minutu inguru eta egiaztatu
berriro eta asko jaitsi egingo da.Nireak hainbeste egin zuen Gatorade pixka bat edan behar
nuenean mailaz aldatzeko. Michelle

"Intsulinaren menpeko diabetesa naiz eta 60 gramoko olio biribil batekin, egunero 100 unitate
izatetik 50 intsulina unitate izatera pasatu naiz". Leslie

«Nire  mailak  guztiz  orekatu ditu."METFORM" eman zidaten ahoz hartzeko eta ez dut  inoiz
pilularik hartu lehenengotik eta berriro esnatu nintzen eta pentsatu nuen: "Ez, handitu olioa II
motako  diabetesa  diagnostikatzen  didatenez".  Nire  mailak  3,4  eta  7,2  artean  jauzi  egiten
dute.Nire  azukre-maila  igo  ahal  izan  dudan  altuena  8,1  izan  da,  literalki  gozoki-poltsa  bat
esperimentu gisa txokolate barra bat  barne jan ondoren.Olio pixka bat oso txikia egin nuen
8.1era bultzatu nuenean eta 10 minuturo nire mailak egiaztatzen hasi nintzen, erortzen nituen
ikusteko.Olioa  hartu  eta  10  minutura  7,3ra  jaitsi  nintzen  eta  olioaren  ondoren  20  minutura
probatu nuenean 4,8ra jaitsi nintzen. Michelle

«Olio dosi txikiak bakarrik erabil ditzaket.Indar betean hipogluzemia eragiten dit.Baina hori ona
da,  duela  zortzi  urte  egintza  luzeko  eta  laburreko  intsulina  45/10  jaurtiketarekin  hasi
nintzelako.Nire  gaitz  berriari  buruzko  ikerketa  batzuk  egin  nituen  eta  marihuana  etengabe
agertu zen erremedio natural gisa, kanela bezalako beste espeziekin batera, eta, beraz, hash
caps erabiltzen hasi nintzen "benetako" olioa eskuragarri egon arte.Hain indartsuak ziren, hil
egingo nintzela pentsatu nuen hash cap bat jaten nuen lehen aldian.Zer esanik ez RSO karga-
dosi  bat.(Baina RSO ez zen niretzat  aukera  bat  ere  orduan)  Baina behin  olioa  erabiltzeak
(eguneko alea) nire gorputza eguneroko bitan intsulina injekzioekiko hipersentsibilitatea eragin
zuen eta aukeratzeko bidegurutze batean geratu nintzen. RSO edo jaurtiketak.Tiroak gelditu eta
olioarekin jarraitu nuen.

Dieta  aldatzearekin  eta eguneroko jarduera (ariketa)  areagotzearekin  batera,  orain 5,7 A1C
daukat, 60 kilo galdu ditut eta ez dut erretze-min fantasmarik (neuropatia diabetikoa).Hilabete
batzuen tratamenduaren ondoren glizerina  eta  alkohol  tinturara  aldatu behar  izan nuen eta
urteroko olio tratamenduak bakarrik egin behar izan nituen.Nire azukrea baxuegi jaisten hasi
zelako.

Diabetesa sendatzeko gaitasun miragarriak ditu.Cannabisak gorputzaren sistema endokrinoan
nola  funtzionatzen  duen  kontuan  izan  eta  sakon  aztertu  behar  da.Nahiago  nuke  urtean
hilabetez olio tratamendua egitea genetikoki eraldatutako txerriaren DNAren 730 plano egitea
baino.Sativa  landare  barietateak  erabiltzen  ditut  nire  olioak  ateratzeko  eta  nire  tinturak
egiteko.Nire sintometarako ondoen funtzionatzen du.Indica probatu nuen eta esan nuen ezin
nuela funtzionatu eta gehiago jan nahi nuela eta hotza sentitzen nuela denbora guztian.Sativak
nire  metabolismoa  eta  bihotz-taupadak  bizkortu  zituen,  gosea  kendu  eta  barre-algara
histerikoak eragin zizkidan (nire bigarren mailako efektu gogokoena).

Zure azukrea altua bada, hasi dosi koherente baxuekin.Oraindik zure gorputzarekin gertatzen
ari  dena sentitu nahi  duzu.(Arazo bat  izan nuen ez jakitea olioarekin edo azukre gutxigatik
zorabiatuta  nengoen,  beraz,  lehenengo  hilabetean  proba-tira  batzuk  pasatuko  dituzu  zer
sentitzen  duzun  jakin  arte).Eta  oso  pertsona  egarri  bat  izango  zara.Ura  da  zure  laguna
tratamendu hauekin.Azukre altuek denbora guztian egarri izatea eragiten du eta olioak ere bai,
beraz, kontuan hartu hori ere.
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Eta ez kezkatu gehiegi zure azukrea hasieran jaisten delako.Ez da behartutako intsulina tanta
bat bezalakoa.Olioa sartzen da eta uste dudana egiten du zure organo guztiak abiaraztean eta
horrek  odola  garbitzen laguntzen die  eta  nerbio-sistemarekin  harreman handia  du eta zure
garunak zure gorputza hobeto sentitzen duela uste dut.  kanal horien bidez eta badaki bere
sendatzeko  gaitasun  natural  guztiak  estresatuta  dauden  ataletara  bidaltzen  dituela.(Nire
kasuan, nire pankrea, giltzurrunak eta odola.) Orain kontuan izan nire teoria besterik ez dela eta
ez naiz  zientzialaria,  niretzat  nola funtzionatzen duen eta bere ondorioak arrazionalizatzeko
modurik onenaz ari naiz.Ona da egunkari bat egitea eta osasun-azterketak eta odol-analisiak
egitea zure aurrerapena markatzeko.Zure A1C egiaztatzen denean eta zure giltzurrun-funtzioa
hobea denean, bide onean zaudela jakingo duzu eta orduan lan egingo duzun maila horretan
mantentzea da eta ez da inola ere hara iristea bezain indartsua.Seguruenik, dosi konstante
baxuak  eta  diabetikoei  arrotza  ez  zaien  bizimodu  elikadura  aldaketa  bat  beharko  da.(Sei
hilabete inguru behar izan nituen 11ko A1C-tik 7ra pasatzeko eta dietan eta ariketan doikuntza
gehiago 5-era igotzeko.(Uretako ariketa eragin txikia da eta izugarri funtzionatu zuen niretzat).
Anthony

"Egunean 1 gramo olio erabiltzen ari naiz endekapenezko neuropatia periferiko larrirako eta
erliebea harrigarria da!" Laurie

"Nire  senarrak  urteak  daramatza  kanabisa  eta  RSO  olioa  irensten  duela  gutxi,  bere
Diabeteagatik.Odoleko  azukrea  egonkortu  ez  ezik,  bere  giltzurruneko  gaixotasun  kronikoa
iraultzen  ari  da.3.  faseko  CKD  bat  diagnostikatu  zioten  eta  giltzurrun  emaileen  zerrendan
sartzeko ezartzen ari ziren.Tinturak eta RSO olioa irensten hasi zen eta orain 1. fasean dago
CKD.Medikuek esan zioten hori ez dela posible.Mediku horiek kendu eta berri bat lortu genuen!
RSO  olioak  odol-presioa  ere  jaitsi  du,  anemia  eta  Erretinopatia  Diabetikoa  egonkortu  ditu
(oraindik guztiz itsua omen zen, Western Medicine-k dioenez).Eskerrik asko Espiritu Handiari
Cannabis  landare  ederragatik  eta  ematen  duen  guztiagatik!!Eskerrik  asko  Rick  Simpson
Cannabis  Olio  Esentziala  egiteko  informazioa  eta  egiten  dutenen  testigantzak  emateagatik!
Julie

"Nire bikoteak 1 mota du eta olio pixka bat jateak bere azukre maila egonkortzen laguntzen
du.Benetan opari bat da…” Spaceleaf

"Egunean 4 metformina eta 4 diamikron hartzen nituen, nire odol azukrea % 12koa zen 12
orduko odol azukrearen azterketa azkar baten ondoren.Nire medikuak, pixka bat etsita, esan
zuen: "Beno, uste dut ez duzula pilula gehiago behar zure diabetesa izateko". Sendatzetik 9
hilabetera.Nire  sintoma guztiak,  giltzurrunak,  artritisa,  kolesterola,  odol-presioa,  dena  askoz
hobeto olioarekin eta pilulekin.Miraria da.

Nire odoleko azukrea harri bat bezala jaitsi zen sendaketaren 6. astearen inguruan.Gau batean
barregarri sentitu nintzen esnatu nintzen, nire odol azukrea % 4tik behera zegoen, % 3,2koa.2
motako  diabetesagatik  hartzen  nituen  egunean  8  pilulak  hartzeari  utzi  nion.Hori  duela  17
hilabete izan zen.Guztira 15 pilula hartzen nituen egunean, orain bat ere ez.Beraz, Michael,
egin sendabide maila tratamendua.3 hilabete, 60 gramo [jarraibideak Rick-en webgunean], zure
diabetesa desagertu egingo da". Peter

“Cannabis olioa da nire neuropatiaren mina geldituko lukeen gauza bakarra.Oxycontinek ere
ezin  izan  zuen  min  guztia  kendu  krema  batean  nahastutako  kanabis-olioko  CBDak  egin
bezala.Erabilera mediko guztietarako landare zoragarria da, eta azkenean jendeak ezagutzen
du». Fetter

"Rickek zeharka salbatu ninduen heriotza baino patu txarrago batetik bihotzeko espezialistekin
bizi izan nuenaren ostean.14 hilabete, 22 proba ezberdin baino gehiago 4 ospitale eta mediku
zentro  batean."Kasurik  txarrena  zara,  zure  bihotzaren  alde  bat  hilda  dago,  baliteke  bihotz
transplante bat behar izatea". Gero 14 hilabeteren buruan ezin izan zuten proba gehiago egin,
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saihesbide bat egin zuten.

2 urte geroago kardiologo berri baten jarraipen bat egitera joan nintzen, eta esan zuen: “Ez
dago bihotzean inolako kalterik, nork esan dizu kaltea zegoela eta bihotzekoa izan zenuela?
Hori ez da egia." Zurrusta baten alde jokatu nuen.Beraz, medikuak giltzurrunetako espezialista
batengana bidali ninduen diabetikoen espezialista batengana bidali ninduenean nahiago nuke
elur-banku  batean  siesta  bat  egin  eta  gero  pasaosasun  espezialistak  bezalako  ezer
berriro.Ondoren, olioa dator.Orain 20 urtean baino osasuntsu nago». Peter

«79 urteko andrea naiz eta Frantzian bizi naiz.Kalamu olioarekin nire esperientzia pertsonala
partekatu nahi dut zurekin.Nire senarra Jerome duela hilabete batzuk hautsi zituen isil-hezurra
eta  aldaka  erorketa  baten  ondorioz.Momentu  horretatik  dena  gaizki  joan  zen,  min  handia
jasaten ari zen eta agonia biziki zen gainean.Nire bilobak esan zidan egoera mingarri honetan
lagun zaitzakeen sendagai natural oso eraginkor bat ezagutzen zuela.Kalamu olioa erabiltzen
dugu bere zaurietan eta sendatu baina puztuta, eta egunero kantitate txiki bat ematen dugu
ahoz.

Esan behar dut susperraldia harrigarria izan zela, baina jakin behar duzun beste zerbait dago,
nire senarra aspaldi zutitzearen inpotentzia pairatzen zuenez, olioaz gain ematea erabaki nuen,
zakilean aplikatzea, emaitza harrigarriena izan zen. nire bizitzan zehar ikusi dudana, orain nire
senarra ezin hobeto da egunean hainbat aldiz sexu intentsiboa izateko, gainera bere zakilaren
tamaina  asko  handitzen  du  nire  senarrak  gaztetan  nuen  tamainara  igotzeko.Nire  adineko
pertsona batek testigantza hori ematea ezohikoa dirudi, baina osasuna sexu-bizitza ona bezain
garrantzitsua dela uste dut.Eskerrik asko Rick." Rochelle

-- Eskerrik asko, Rochelle.Bai, osasuna sexu-bizitza ona bezain garrantzitsua da, eta bai, olioak
zuk deskribatu duzuna betetzen du.JB

«Zein  tenplu  laguntzen  dute  gizonezkoen  inpotentzia,  JB?Gizonek  hau  jakin  behar  dute...”
Tomas

--  Galdera ona da,  Tomas.Besterik  gabe,  joan tentsioen berrikuspen gune batera eta bilatu
efektu  afrodisíakoak  dituzten  anduiak.Gero,  eskuratu  batzuk,  probatu  errez,  eta  efektua
gustatzen bazaizu, egin olioa eta erabili.Hori da gutxi gorabehera.Tentsio batzuek beste batzuk
baino adartsuagoak egiten zaituzte eta tentsioen konbinazio batzuk eraginkorragoak izango dira
beste tentsio edo olio konbinazioak baino.Hori da momentuz esan dezakedan guztia.Probatu
olioa, bilatzen ari zaren efekturik ez badu, egin edo lortu beste lote bat egokia aurkitu arte.Hala
izan beharko luke.JB

"Nire oinak azken hamar urteetan baino hobeto sentitzen dira neuropatiaren ondorioz". Leon

“Esango nuke kanabisaren erabileraren aurretik buruko osasun arazoak egon zirela;  buruko
gaixotasunaren  ondoezak  automedikatzera  saiatzera  bultzatu  zituela.C-PTSD  dut,  eta
menpekotasun aktiboan egon nintzen (gutxienez) 12 urtetik 33 urtera garbitu nintzen arte.Hori
da duela 5,5 urte.Ahal nituen ia droga guztiak probatu nituen, ez nintzelako "ondo" sentitzen.
Garbitzeak sendagai psikiatrikoak eta errehabilitazioa eta urte batzuk terapia esan nahi zituen.

Duela urtebete eta pixka bat kanabisa aurkitu eta gero, eta disko-arazoetarako erabili ondoren,
harrituta geratu nintzen gutxienez 3 urtez hartzen nituen sendagai psikiatriko batzuk ez nituela
behar.2  motako  diabetesa  ere  diagnostikatu  zidaten  kanabis  medikoa  aurkitu  baino
gutxira.Psikologia sendagai batzuen emaitza zuzena izan zen!Orain odol azukre arrunta daukat,
eta lanean ari naiz azken 2 sendagaiak (poliki  kendu behar diren antidepresiboak) 2 urteko
epean kentzeko". Jenn

«Nik ere 2 motako diabetesa nuen.Kannabisa egunero erabiltzeari esker, barrutik literalki hiltzen
ninduten  errezetazko  hainbat  sendagai  erabiltzeari  utzi  zidan.Aldaketa  honek  energia  eta
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aspalditik ez nuen argitasun sentsazioa eman zidan.Energia handitzeak esan nahi du benetan
ibiltzera joan NAHI NUELA.Aquafit klaseetara joaten hasi nintzen.

Pare  bat  aldaketa  erraz  egin  zizkidan  dietan.Aldaketa  bat  da  kanabis  gehiago  jaten  hasi
nintzela.Normalean, kanabisaren infusioko koko olioarekin egindako txokolate moduan (olio oso
osasuntsua, gibela desintoxikatzeko eta pisua galtzen laguntzeko oso onuragarria).

Kannabisa egunero erabiltzen nuen lehen urtean, 40 kilo pasatxo galdu nituen.Atzera pixka bat
irabazi  dut,  baina  nikez  nago  batere  kezkatzen,  badakidalako  azkenaldian  estres  apur  bat
gehiago pean nagoela, eta egunero (batez ere jaten!) kanabisa erabiliz nire gorputzak pozik
zainduko duela bere burua, diseinatuta dagoen bezala». Jenn

"Ez dakit  hori  bazenekien,  baina 2011n nire  diabetesa txarra  zen,  giltzurrunek egunean 12
gramo  proteina  isurtzen  zuten  belaunek  hain  min  handia  egiten  zidaten,  nekez  ibili
nintzen.85ean aldakan urratu nituen tendoiak ia jasanezina den minarekin itzuli ziren.220 kilo
nengoen.Medikuak diabetikoen espezialista batengana bidali ninduen eta horrek giltzurrunetako
espezialista batengana bidali ninduen.Ezin nuen gehiago gitarra jo ere.Zaintzeari utzi nion.

Ikerketa batzuk egin nituen post honetan Mikek esan zidan Rick Simpson izeneko tipo batek
minbizia duten pertsona mordo bat sendatu zituela eltze-olioarekin.uste nuen bsbaina aztertu
nuen.Eta 2 motako diabetesarekin ere funtzionatu zuela jakin nuen - nuena.

Rick Simpsonek bere webgunean dituen jarraibideak jarraitu nituen nola egin eta zenbat hartu
eta abar.gaixotu egin ninduen, gripea nuela uste nuen, egiten jarraitu nuen, eta 6. aste inguruan
nire odoleko azukre maila jaitsi egin nintzen egunean 8 pilulak hartzeari utzi nion eta nire odol
azukrea helburuan geratu nintzen.

30 kilo galdu nituen, bizkarrean ez nuen hainbesteko minik egiten.Nire 3 hilabeteko azterketa
egitera joan nintzen eta nire medikua han zegoen baraila irekita.Nire bital  guztiak normalak
ziren.Duela 2 urte izan zen, 173 kg ditut  nire odol azukrea oraindik normala da pilularik ez.
Beste 24 orduko gernu-proba egin nuen, nire giltzurrunak nola zeuden gehien atera ahal izan
nuen  ikusteko.  "Ez  dakit  zergatik  zure  giltzurrunak  asko  hobetu  dira».  Belaunean  edo
bizkarrean ez dut minik gehiegi egiten ez badut, baina normaltasunera itzuliko da egun batzuen
buruan.Ia  ez  dut  belar  belarrik  erretzen,  ez  zait  asko gustatzen  erretzea.Horixe  egin  zidan
olioak». Peter

"Ez  dakit  ni  gogoratzen  zarenik,  egunean  1  g  hartzen  ari  naiz  neuropatia  idiopatiko  larria
izateko.Egun batean High Noon deitu zidaten, Rickek eta Janetek esan zidaten eguneratuta
mantentzen zaitudala ziurtatzeko...3 hilabete igaro eta gaur gauean harrituta geratu naiz...sofan
eserita, bat-batean nire txakurra nire azpian zegoela konturatu nintzen, laztantzen aritu nintzen,
ez  dakit  zenbat  denbora,  txahalen  atzealdearekin.ETA BEGUN  SENTITU  ZEN!!!Belaunetik
beherako  HIRU  ebakuntza  egin  ditut  azken  10  urteotan  anestesiarik  gabe,  ezin  bainuen
sentitu.Ebakuntza  horietako  bat  SURAL  NERBIO  BIOPSIA  izan  zen!HORI  harridura  eta
harridura da jendea!!” Laurie

"RSO olioa zoragarria izan da niretzat,  berriro jan ahal izan dut,  nire mina kudeatu egin da
momentuz, eta narkotikorik ez, arazo ugari ditut gehiegi izena, narkotikoek nire atxikimenduak
apurtzen ari dira eta horrek tripak itsatsita, medikuek ez dute ezer egingo oztoporik izan ezean,
ezin izan dut likidorik besterik jan duela bi egun arte, 4 egun RSOn, plantxan gazta ogitartekoa
eta atzo hegaluze erdi  bat  ogitartekoa,  medikuek ezin dute ezer  egin  niregatik,  beraz,  nire
kabuz nago, 110 kilo pisatzen ditut eta hori ez da niretzat normala, ezta pisu osasungarria ere,
98tik behera jaitsi naiz, beren sendagaiekin, egin zuten. Ekarri nazazu koilaratxo jaten, 24/7,
ederra,  nahiago  genituzke  janariak  jan  nahi  genituen  bezala...Askatu  Jainkoak  eman digun
landarea...” Joyce

“Egia.Nire odoleko azukre maila normalean dago orain eta egunean 2000 mg Metforminatik
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atera naiz eta orain zero glutenetik gertu jan eta nire dieta ikusi dut.Ez koiperik gabeko crap,
edo  dieta  crap,  edo  izoztutako  Weight  Watcher  bazkaririk  ere.Ikusi  al  duzu  sodio  edukia
izoztutako otordu horietan?Haserregarria!” Cheshire

-- Gustuko al zenuen elikagai horien zaporea olioarekin probatzean?JB

«Lehen  ez  zitzaizkidan  gustatzen,  baina  olioa  edo  nire  adinetik  glutena  sentikorra  bihurtu
naiz.Migraña  gehiago  ditut,  fibro  bengala  gehiago,  aknea,  sabeleko  kalanbreak,  batzuk
aipatzearren.Gainera sodioak puxika bat bezala puzten nau.Batez ere kanabisa kontsumitzen
naizenez eta olioarekin, orain kalamu, fruta eta barazki gehiago jaten ari naiz, gantz gutxiago,
belar gutxiago janarian.MAITE DUT!Hala ere,glutenarekin erlazionatutako elikagaiak, pasta eta
ogia bezalakoak, MAITE ditut olioan edo ez.Emaitza da nire gorputzari ez zaiola gustatzen eta
horrekin ondo nago». Cheshire

"Kaixo Greg, maskurian osasun-faktura garbia daukat.Hala dio medikuak Kimoari esker.Berak
dio orain barkamenean nagoela.Baina egia esan, guztira 19 gramo RSO hartu nituen 2012ko
urriaren 13an hasi eta 2012ko abenduaren 19an ostegunean.Zakila-esparru bat bilatu nuen nire
prostatakotik  eta  nire  maskurian  sartu  eta  orain  nire  maskuriko  minbiziaren  erabateko
erremisioa daukat.Guztia arrosa osasuntsu eta minbiziaren arrastorik gabe.Nire medikuak dio
lehen minbizirik izan ez nuela dirudi.Harrituta geratu zen zein ondo nengoen.Oraindik narkotiko
hauen aurka borrokatzen ari naiz eta badakit RSOk pilula hauek kentzen lagundu didakeela
sartu  aurretik.Oraindik  espero  dut  nire  kisteak  murriztea  nire  giltzurrunetako  bakoitzean,
eskuineko zein ezkerreko.

Nire  lotarako  botikak  izugarri  murriztu  dira  azken  hilabete  hauetan  eta  Cymbalta  GUZTIZ
kanpoan nago orain eta nire Baclifin, Lyrica eta OXYCOTIN ere murriztu ditut eta oraindik guztiz
kentzen saiatzen ari  naiz,  eta horrek harritu  egiten ditu  nire medikuak.  mozten ari  naiz  eta
honek nola emango didan BIZITZA NORMAL samarra izateko aukera.

Marihuana  sendagarriak  erretzeak  nire  bizitzako  atal  narkotiko  honetan  bizirik  mantentzen
nauelako.Medikuek aspaldi idatzi zidaten.RSO honek pisua irabazten hasteko aukera eman dit
joan den urrian 6 metroko altueran 135-ko baxua lortu ondoren eta orain 149 pisatzen dut - 14
lb-ko IRABAZI bat da, RSO hartzen ari nintzen bitartean.Nire bizkarreko zurrunak mina baretu
du eta azken hilabeteotan mugimendu gehiago izan dut nire lepoko kirurgia ere eten egin da
udazken honetan ere RSO hartu nuenetik.

Nire oinetako artritis psoriasikoa ere baretu egin da eta oinetan gehiago ez jasotzeko otoitz
egiten dut eta otoitz berdina otoitz egiten dut nire bizkarragatik ere nire azken bizkarrezur-tapa
epidurala bizkarrezurra azken udazkenean izan zen eta espero dut nire mina mailak behera
geratzen dira gehiago gerta ez dadin.

Nire medikuak dio nire gorputzak ezin dituela gehiago kudeatu (BIZI NAHI BADUT) txertoak eta
pilulak bizi  kalitateagatik.ZAZKARRAK, DIOT.Hartu RSO zure gaitz guztiekin laguntzeko eta
zure  minaren botikak  murrizteko eta  minbizia  betiko  hiltzeko.Ez dut  asko hartu  eta  ez  oso
denbora luzez hori egin badezake niretzat hain denbora gutxian, pentsa mundu osoak jakingo
balu honen berri.Jainkoaren sendabidea!!!” Tony

“Nire  aitari  pankreako  minbizia  diagnostikatu  zioten  duela  6  hilabete.Kimioan  zehar
giltzurrunetara eta biriketara hedatu zen.Leku guztietan zeuzkan eta oso azkar hondatzen ari
zen.Olioari buruz irakurri nuen eta ez zuela ezer galtzeko erabaki nuen.Batzuk egin genituen
eta hiru hilabete daramatza egunero.Azterketaren emaitzak atzo iritsi ziren.Medikua harrituta
zegoen.Pankreako minbizia txikitu egin da eta beste leku batzuk guztiz desagertu dira.Nire aita
askoz hobeto dago.Goragalerik ez, pisua hartu du, ez du gehiago lorik egiten egun osoan eta
kanpoan dabil berriro.Benetan harrigarria.Ilargiaren gainean gaude». Lisa

--  Bikaina,  Lisa,  baina  ez  eskaneatu  gehiago  mesedez,  olioa  bakarrik.Benetan  ez  duzu
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eskaneatu kartzinogenorik behar ondo egiten ari dela ikusteko.Zuk diozun bezala, ez zenuen
ezer galtzeko, beraz, ez galdu joko hau erraz okertu dezaketen alferrikako azterketak eginez.

Erradiazio-efektuak gorputzean pilatzen dira.Zenbat eta eskaneatu gutxiago egin minbizia duen
paziente batek orduan eta hobeto.Hori zentzua baino ez da, kito.Oro har, hobe da beste 60 g
olio jatea %100 osasuntsu zauden ziur ez zaudenean.

Gainera,  proba  eta  medikuei  egindako  bisita  guzti  hauek  normalean  pazienteak  oso  urduri
jartzen  dituzte  eta  estres  handia  jartzen  diete.Estresa  eta  antsietatea  saihestea  zaila  da
gaixotasun  bati  aurre  egiten  dionean,  beraz,  saihestu  estresa  eta  antsietatea  ahal  duzun
neurrian, eta olioak estresarekin eta antsietatearekin hobeto lagun dezake ezagutzen dudan
beste edozein substantzia baino.JB

“Urteetan kanabisa erabili dut nire diabetesarekin.Beti sentitu nuen zoramena.Nire familian nire
amaren aldetik diabetesa txarra zen, oinak, hankak, ikusmena eta gero heriotza galtzea.Nire
izebak, osabak, amona.Eta ama guztiak diabetetik pasatu dira.Nire amak 55 urte zituen.Gaur
nire adina.Nire arreba gazteak hemen puntuak 570 baino gehiago dira egunean, 3 tiro egunean,
baina niri dagokionez, diabetesa ez, urte askotan.Nahiko osasuntsu nago.

Lagun  ona,  70  urtekoa.Duela  zazpi  hilabete  inguru  etorri  zitzaidan.Bere  puntuak  500eko
hamarkadaren erdialdean zeuden, benetan gaixo zegoen.Beno, RSO erabili ondoren, moztetik,
180ra  jaitsi  zen.Hilabete  gutxitan.Egunean  bi  kapsulak  hartuta  kalamu  olioarekin
infusatuta.Orain ehiza, arrantza eta egurra mozten ari da.76 urte ditu, eta 15 urte gazteagoa
dirudi.Benetan badakit  kanabisa dela  gaur  tirorik  egiten ez  dudan arrazoia.Diabetesik  gabe
nago oraindik.Nire familian bakarra naiz.Nire ahizpak bere burua heziko luke,  askoz hobeto
sentituko litzateke.Goizero Grizzly bat hartzea bezala». Ron

"Benetan esan dezaket, nire kasuan Cannabis olioaren konbinazioak eta eztira edulkoratzaile
gisa aldatzeak nire azukre maila maila onargarrietara (irakurri normala) jaitsi duela.Ale luzeko
arrozaren  tamaina  inguruko  kopuru  baten  baliokidea  baino  ez  dut  erabili  behar.Neuropatia
periferikoa, insomnioa, lepoko eta artikulazioetako min kronikoa, gibel kaxkarra (hori, itxuraz,
termino medikoa da), plaketa-kopuru baxua, EBV kronikoa eta ogi-kutxa bat baino handiagoa
da.Ezin dut (ez nukeen) ebakuntzarik egin behar exanguinatuko dudan probabilitate handirik
gabe.

Orain  EZ  nuke  beste  inori  hau  egitea  proposatuko,  baina  hamar  urte  daramatzat
gaixorik.Larriagotu  zen  zenbat  eta  sendagai  eta  prozedura  gehiago  jartzen
zizkidaten.Azkenean, "NAHIA" esan nuen.Ez OTCrik, ez sendagai komertzialik, ez belar edo
elikagaietan oinarrituta.Nire ND erabiltzen dut probak eskatzeko, gero berarekin aztertzen dut
eta  iradokitako  modalitateak  eska  ditzaket.Baina!Azken  hitza  dut.Eta  hobeto  nago».
Kaputxaduna

"1  motako  diabetesa  jan  edo  ez  nire  odol  azukrea  beti  azkar  igotzen  da.Olioak  erabiltzen
ditudanez nire azukreak normal mantentzen dira.20 urterekin lortu nuenetik lehen aldiz nire a1c
proba 6,8koa da orain”. Eugenio

«Lagun bat dut, bat baino gehiago, baina bere azukreak 20+ ziren.35 urtetik gorako denbora
luzez  erre  genuen,  beraz,  olio  pixka  bat  hartu  genuen.Dok  egiten  ari  zen  ezer  ez  zen
funtzionatzen.Bere azukreak 10 dira orain.Alta oraindik, baina Pepsi gustatzen zaio». Donald

"Olioak  erabat  hil  du  nire  mina  hezur-esproietatik  eta  biriki  ahulengatik,  zeinak  egunero
sendotzen  ari  direla  dirudien!Eta  orain  dela  gutxi  hasi  dut  olioa!Biak  harrituta  nago  eta
eskertuta!” Hosto iraunkorra

«Sinestezina.Mirarizko landare bat da.Badirudi zure sistema normalizatzen saiatzen dela gaizki
dagoena edozein dela ere. Zed
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«Nire  emazteak ez du neuropatia  gehiago oinetan.Duela  bi  hilabete  inguru petroliorik  gabe
geunden eta 20 egun horietan neuropatia itzultzen hasi zen azken egunetan.Lau egun bueltan
olioarekin eta orratz gehiagorik gabe.Jada ez du hipertentsioa eta ia 30 kilo galdu ditu, bere
errutinari kanabis-olioa gehituta.Fibrilazio aurikularra ere badu.Olioa hasi zenetik arritmiarik ez».
Laguna

«Nire azukreak kontrolik gabe joan ziren.Gehienezko intsulina eta ahozko botikak hartu nituen
alferrik.Botika  horietatik  tona  pisua  hartu  nuen  eta  miserablea  nintzen.Olioa  erabiltzen  hasi
nintzen,  tantaz  tanta  igotzen,  egunean  8  aldiz  odola  probatzen,  ondo  nengoela
ziurtatzeko.Funtzionatu zuen!Dosi arin batean, nire azukreak normaltasunera jaitsi ziren.Bi urte
geroago, bizirik nago, 67 kilo jaitsi, dieta aldaketarik gabe eta Rickri laguntzen.Nire zenbakiak
igotzen badira (batzuetan gaizki nago) olioa igotzen dut”. Janet

“Kaixo Simpson jauna, Aaron naiz, 17 urte ditut.Zure errezeta olioa erabiltzen ari naiz nire 1
motako  diabetesa  laguntzeko.Egunean  lau  intsulina  injekzio  hartu  beharko  nituzke  dosi
altuetan,  baina  zure  olio-errezeta  erabiltzen  dudanez  gauez  bakarra  hartu  behar  dut  eta
pertsonalki eskerrak eman nahi nizkizuke.Ez dago zu bezalako gizaki asko planeta honetan, eta
orain duzu batbabesle gehiago zure atzean.Zure agurra, Aaron”

“Kontakizun  honen  ondorioetarako,  nire  izena  Alexis  da.1994az  geroztik  diabetikoa
naiz.2010eko udazkenean nire ezkerreko oinak lotailu urradura soila zirudiena jasan zuen, eta
tratamendu medikoa ez zen iritsi eta jaso nuen tratamendu apurra hutsala izan zen.Sarritan
ezagutzen ez den Charcoten oina izan dezakedala jakinarazi zidaten, batez ere fase akutuan,
konplikazio  larriak  gertatu  arte.Errekonozimendu  eta  diagnostiko  goiztiarrak,  berehalako
immobilizazioak  eta  prebentzio-arreta  programa  batek  neuropatia  diabetikoaren  konplikazio
suntsitzaile  honekin  lotutako  erikortasuna  gutxitu  dezakete.Gaizki  kudeatzen  bada,  Charcot
oinak ondorio negargarriak izan ditzake anputazioa barne.

Abendurako,  oso puztuta zegoen oinaren behealdean ultzeratutako min bat nuen.Premiazko
arreta  ortopedikoa  bilatzean  medikuak  azkar  diagnostikatu  zuen  "Charcot  osteomielitis
kronikoarekin".  Nire  oinak  aire-poltsak  zituen  eta  infekzio  larri  bat  hezurrean.Tratamendu
bideragarri bakarra oinaren berehalako anputazioa zela esan zidan.Min handia nuen fisikoki,
emozionalki  eta  espiritualki.Medikuak  astebete  eman  zidan  horri  psikologikoki  aurre
egiteko.Gurpil-aulki bat eman zidaten oinean pisurik gabeko argibideekin.

Denok  dakigu  Jainkoak  modu  misteriotsu  eta  zoragarrietan  lan  egiten  duela.Bere  giza
"sendatzeko aingeruetako"  bi  ekarri  zizkidan  aspaldi  emandako sendagaiekin.Galtzeko ezer
gabe, oina izan ezik, sendagaia hartu nuen, maitasunez ekarri zidaten, biak sublingualki eta
zuzenean  irekitako  zaurian  aplikatu.Astearen  amaieran,  nik,  eta  ni  zaintzen  nindutenek,
hobekuntza ikusi ahal izan genuen zauriaren kanpoaldearekin.Medikua berriro ikusi nuenean,
beste aste bat eman zidan "Gomendioa ..." une gisa izendatu zuenari zer begiratu behar den
gomendio  sorta  luze  batekin.Zintzotasunez  jarraitu  nuen  iradokitako  sendagaiaren  dosia
ematen.Hobeto  sentitzen  hasi  nintzen,  eta  are  garrantzitsuagoa  dena,  ultzeratutako  mina
sendatzen  hasi  zen.Apirilerako  egunean  10  minutuz  oinez  ibiltzeko  baimena  izan
nuen.Prozedura kirurgiko txiki bat behar zen sortzen ari zen hezur-masa hondatua kentzeko.

Botikarekin  jarraitzen  dut,  eta  nire  medikua  zuhurtasunez  baikorra  da,  oina  mantenduko
dudala.Nire hezurretako infekzioa oso larria  zen,  eta pixka bat  beharko du argitzeko,  baina
sendatzen ari da.Gaur egun medikuak urte barru nire oinean ebakuntza konstruktiboa egitea
aztertzen ari da, hobetzen jarraitzen badu". Alexis

“Alexis” aipatzen dituen lagunetako bat naiz.Argitalpen honetarako esteka bat bidali  diot eta
ikusten duenean bere burua agerian utzi  nahiko du,  bere esku utziko dut.Aspaldi  izan naiz
aisialdirako marihuana legeztatzearen aldekoa eta jakitun nintzen mina eta antsietatea modu
eraginkorrean  arintzen  zituela.Hala  ere,  azken  8  edo  9  hilabeteetan  soilik  kanabisaren
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sendatzeko  ahalmenaren  berri  izan  dudala.Otsailean  Alexisekin  hitz  egin  nuenean  eta
proposatutako anputazioari  buruz  esan zidanean,  Rick-en ikusi  nuen  "Run From the Cure”
bideoa baina benetan eszeptikoa zen.Nire bikotekideak eta biok eztabaidatu genuen kalamu-
olioa egiteko eta sendabide gisa probatzeko aukeraz, eta Alexis elkarrekiko laguna hautagai
nagusia zirudien.Berak onartu zuen,  eta gau hartan olio lote bat  egin genuen eta hurrengo
egunean hasi ginen administratzen.Hasierako emaitzak itxaropentsuak ziren baina oraindik oso
eszeptikoa  nintzen.Baina  Alexisi  esan nion  bezala:  “Zer  duzu galtzeko?zure  oina?medikuak
dagoeneko hartu nahi du!». Inoiz ez nintzen nire egongelara sartu zen egunean baino harroago
egon.Eta ebakuntza dela eta berriro gurpil-aulkian egon da denbora pixka bat.bere medikuak
esan  dio  "lehentasun  nagusia"  dela  Alexisek  datorren  maiatzean  bere  ezkontzan  dantza
egitea.Hau lau hilabete lehenago oina moztu nahi zion gizonarena». Kabina

"Eskerrik asko Rick, sendatzeko duen gaitasunaz ideiarik ez zuten pertsonei laguntzeko egin
nuen olioa.Lehenengo kasua - Dialisian diabetikoa, astean 5 egunetan, aldi berean 6 ordu.%13
giltzurrun-funtzioa  eta  min  handia.Lehen  egunean  mina  desagertu  zen.Tratamenduan  hiru
hilabete  astean  2  aldiz  dialisian,  3  ordu.Eta  giltzurrun-funtzioa  %54  atzera.Bost  hilabete
tratamenduan ez da dialisi  gehiago eta giltzurrunaren % 98ko funtzioa itzuli,  eta errezetarik
gabeko minaren sendagairik gabe eta bere bizitza berreskuratu du 25 urte ondoren.infernuko
urteak.Oh, bai, olioagatik kobratu gabe eta berari lagundu ahal izatea maite dut.Tratatzen ari
garen besteek ere antzeko arrakasta dute, beraz, eskerrik asko honen parte izaten uzteagatik”.
Dan

"Nire senarrak 2 motako diabetesa du eta kanabisa hartzen ari da eta egunean 3 inbortetatik
moztu diote, gauez 5 unitatez gain, gauez 5 unitatetara, beraz, laguntzen du.Hilabete eta erdi
baino ez du hartzen». Gladys

«Nik  ere  5  pertsona  sendatu  ditut.Nire  lagunak.2  motako  diabetesa.Obulutegiko
minbizia.Obesitatea.Larruazaleko minbizia.Eta nire HGG goizeko gaixotasun larria sendatzen
du.Nik  neuk  egiten  dut.Nire  patioan.Nire  4  urteko  haurrei  irakasten  diot.Ulertzen  dut  zein
garrantzitsua den». HempGirl

Digestioa eta Crohn-en gaixotasuna
"Olioak Crohn-en gaixotasuna laguntzen du.Zure hesteetako hantura geldiarazten du.Tumore
bat  eta  gibelaren  eta  behazun-maskurraren  1/3  kendu  zizkidaten  olioaren  berri  izan  baino
lehen.Orain olioak sendatu ditu nire C hep eta ebakuntzak eragindako kimioaren ondorio gaizto
guztiak.18 kilo galdu ditut eta primeran sentitzen naiz”. Michelle

«Kopuru txiki bat eman zidaten probatzeko.Aupa.Urtetan jan ez nuen bezala jan nuen!Gosea
itzuli  zitzaidan!Orain  badakit  ez  dela  merkea  baina  era  guztietako  arazoetarako  balio
duela.Eskerrik asko!" Danny

«Nik gauza bera aurkitu dut!Duela urtebete baino 60 kilo gehiago 205etik.Orain 180ra itzuli naiz
eta egonkor.Erabat morroi jartzen naiz, eta ez bakarrik makalak.Egia esan, egunean otordu bat
jaten  dut  orain.Aurretik?2  ziztada  eta  nahi  nuen...Beno,  ez  gaitezen  grafikoegi  bihurtu”.
Kaputxaduna

"Eta, noski, dieta aldaketa RSOk ere eragin zuen...Orain inoiz baino janari osasuntsuagoa nahi
dut...Txokolate arazo bat  izan nuen...orain pieza 1 nahikoa da eta ez dut  hori  beharrik  ere
gehienetan!!!Osasuntsu jan nahi dut, osasuntsu BIZI!!!” Laurie

"Crohn-en  gaixotasunaren  foro  batean  ia  "jazarpena"  sentitu  nintzen  "RSO"  hori  zer  zen
jakiteko.Eta handik bi aste eskasera, bizitza salbatu zidan, eta hala egiten du egunero.12/12/29
aurkitua.Bizitza salbatua 1/11/13.” Sara
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“Espero  dut  ez  egotea  itxita,  aurkitu  berri  zaitut!Joan  den  hilabetean  ohean  etzan  nintzen
gorputzaren gainean heriotzaren sentsazio ziur batekin, lehen sentitu dudan bezala.Hori baino
bi aste lehenago zure izena ezagutu nuen eta Crohn-en foro batean lan egin nuen.Tipo honek
hainbeste  aldiz  errepikatu  zuen  zure  izena  zure  izena  kentzeko  "jazarpena"  sentitu  nuen
ia.Handik pixka bat zure izena eta olioa bilatu nuen.Informazio asko sortu zenez, Interneteko
irratiko  tertulia  batekin  hasi  nintzen  "Red  Ice  Radio"  izenekoa  eta  Rickekin  olioaren  gaiari
buruzko elkarrizketa baten grabaketa batekin.Amaitu zenean, negar egin nuen.Etxera joan eta
nire senarrari guztia kontatu nion.

FF urtarrila arte.11 hil behar nuen egunean.Nire senarrak olioa egiteko behar genuena erosi
berri  zuen  hilaren  10ean,  eta  egun  batean  edo  gehiagotan  olioa  egiteko  asmoa  zuen.11n
goizean gaixo sentitu nintzen... goiz gehienetan bezala.Gaixotasunak azkar eta indartsu hartu
ninduen.Hiltzeko ohean etzan nintzen... Banekien gaizki zegoela nire senarrari lanera deitzera
eraman ezin nuenean.Etxera iritsi zenean olioarekin berehala hasi zen.Olo-irina tamainako bola
bat jan nuen eta nire gorputza ordubete barru buelta ematen sentitu nuen, beraz, beste bola bat
jan  nuen eta  2  ordu geroago nire  kabuz komunera joan nintzen.Biharamunean ia  ez  nuen
bezperako  sintomarik  sentitu,  eta  lanera  joan  nintzen!(asteburuko  lana-motela  eta  erraza)
15ean egin nuen eta egun gehigarria eta azken momentuan astearen gainontzekoa egiteko
eskatu zidaten.MUNDUARI KONTATUKO DUT RSO-ri buruz!

Ahaztu egin zitzaidan aipatzea Crohn gaixotasuna, kolitisa eta erredura biokimikoak (apendize-
ihesak)  ditudala  biriketatik  behera.Nire  eranskina  5  1/2  hilabetez  filtratu  zen  abenduaren
amaieran.2008tik 2009ko maiatzaren 19ra.1 litro hondakin infekzioso kentzea.

Olio hau egunero hartu dut 39 egunez olo bazkaria alearen tamainako bola batean egunean 3
aldiz.Jada  ez  dut  botikarik  behar  eta  ia  ez  dut  erretzen.Aloe  Vera  zukua  ere  edaten  dut
%95ean.Olioa  are  hobeto  funtzionatzen  du.Dena  erregistratzen  dut.Ez  dut  sekula  gehiago
hartuko beste gizaki batek egindako substantziarik». Sara

"Pot da nire Crohn-en gaixotasun larria barkatzera behartu zuen erremedio bakarra.Cannabis
sendabideak». Alizia

«Kannabisak Crohn-en gaixotasuna sendatzen duela esaten dudanean, esan nahi dut.30 urte
bizi izan nituen gaixotasun honekin, niretzat ezezaguna, eta aisialdirako marihuana erabiltzeari
utzi ondoren bakarrik enteratu nintzen.Etenaldi luzea izan zen, eta nire Crohn-a ez zen maila
kontrolagarrietara itzuli kanabisa kontsumitzen hasi nintzen arte.Hasieran goragalea hiltzen ari
nintzen, baina gero Crohn-ek lagunduta aurkitu nuen.Ez atzera begira!». Sean

“Lan bikaina!Bostegian  lan  egin  nuenean,  zortea izan  nuen  Crohn-en aski  aurreratua zuen
gazte bat  (18)  ezagutzeko.Garai  hartan ez zuen RSO erabiltzen,  eraman genituen medible
batzuk  baizik.Ebakuntza  esploratzailean  sartu  zen,  eta  ezin  izan  zuen  bere  kanabisa
erabili.Ospitalean nahiko gaixotu zen, sukarra, infekzioa, pisua azkar galdu zuen jada meheegia
zen marko batean.Bere medikuak azkenean onartu zuen eguneko txartela ematea, gu ikustera
etorri eta sendagai batzuk hartzera.

Bere  medikua txundituta  geratu  zen hurrengo goizean hura egiaztatzeko sartu  zenean,  eta
ohean eserita zegoen begi distiratsuak eta buztan sastrakatsuak, aurreko gauean bazkari eder
bat jan zuela, eta gosaltzen ari zela.Azkenean gaixoarekin hitz egin nuen, RSOren berri izan
berri  zuen.Ez  dut  zalantzarik  Crohn-en  arazo  guztietatik  erabat  sendatuko  dela  denbora
gutxian». Jenn

«Cronen gaixotasuna dut.Rick Simpson-i esker, nire bizitza berreskuratu dut!" Kathleen

«Crohn-en gaixotasuna sendatzen du,  zuzenean dakit.Irentsi  egin behar  duzu.Urteetan erre
nuen mina berpizteko ere...  Sendatzea ez zen iritsi olioa irentsi nuen arte.Probatu, ez duzu
galtzeko ezer jasangaitz gaixotasun bat baino». Sara
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"Cannabis olioak nire Crohn-a sendatzen lagundu zuen, kudeatu ahal izateko!Orain berriro bizi
kalitatea daukat Rick Simpson olioari eta Shona Banda olioari esker.Iazko sasoi honetan INOIZ
ez nukeen horrelakorik egin ahal izango... Ia ezin izan nuen janari erosketak egitera joan komun
batetik gertu egon behar izateko beldurrik gabe.Etengabe atzera egin behar izan nuen arte-
erakusketetatik  eta  zuzeneko  pintura-kontzertuetatik,  nire  Crohn-en  txarra  zelako.Zorionez,
kanabis-olioa  sartu  nintzen eta azkenean niretzako olio  egokia  aurkitu  nuen.Bizitza  bizi  eta
maitatzen ari naiz berriro...serioski iaz garai honetan ezin izan nuen baserritarren azoka batera
joan...bizitza zurrupatua!KANABIAK SENDATZEN DU!!!!

Shona Bandaren ~ Live Free or Die irakurtzeak indarra eman zidan zutik jartzeko eta ASKO
BIZI  eta  sendatzeko  ausardia  izateko.Irakurri  Rick  Simpsons  liburua!Jakitea  baliotsua  den
informazioz betetako autobiografia  zoragarria  da.Bi  liburuek zure gogoa esnatzen laguntzen
dute, ardiaren parte izan beharrik ez izateko.Ikasi egia.Googlen". Linzy

"Aspaldi sentitu ez dudan sentimendu handienetako bat jalapenoa pho in sriracharekin jatearen
berotasun IZUGARRIA sentitzea da...Nire tripan minik gabe!Eskerrak CANNABIS OLIOagatik!
Mina hartzen nuen neure burua tratatzeko gai izateko….Inoiz nire platerrik gogokoena…..Gaur
egun jan dezaket eta EZ DUT MINIK SENTITZEN kanabis-olioak nire Crohn-en gaixotasuna
kudeatzen laguntzen duelako!!!O nola faltan botatzen nuen pho-ren zaporea eta espezia beroen
erre beroa!Inoiz ez diot nire olioa hartzeari utziko.Mmm mmm inola ere ez!” Linzy

“Crohn gaixotasuna daukat eta mirariak egiten ditu!!!Inoiz eman didaten pilulak baino hobeto
funtzionatzen du». Andres

“Nire gelakidea RSOrekin kolitisagatik tratatzen ari naiz gaur egun.Bere motoa apurtu zuenean
gaizki hautsi eta hilabetez ospitalean egon zen.Ospitalean zegoela esan ziguten masa bat zuela
kolonean eta ziurrenik minbizia zela.Bera zenetik kolitisa izan du17 urte ditu, orain 29 ditu.

Beldur hil ondoren, eta zer gertatzen ari zen jakin gabe, nire lagunarekin hitz egin nuen RSO
probatzeaz.Rick  Simpson  Oil-a  egin  zuen  nire  lagunarentzat  eta  urriaz  geroztik  hartzen
du.Medikuek diote masa bere burua erregulatu dela, kolore normala itzuli dela, eta jada ez dute
uste minbizia denik.Eraginkortasunez gelditu dugu bere erraietako odoljarioa urriaz geroztik,
leherketa bakar bat ere gabe!Hantura minimoa da.INOIZ ez diogu utziko RSO erabiltzeari nire
familian!!!” Chris

«Olioa erabiltzen ari naiz Kolitiserako.Lanean ari da.Arazo bakarra tentsio egokia ez dudala da,
horregatik zorabiatzen naiz pixka bat.Baina nori axola zaio, ondo sentitzen naiz». Igor

“Lagun  bat  daukat  kolitisa  duen  eta  abiadura  izugarrian  laguntzen  ari  da.Droga  genetiko
guztietan zeukatela  uste  dut,  oso oso gertu  zegoen klausula  poltsa  batetik.Hainbat  mediku
ikusita, oso irekia da gaiari, xehetasunei etab.Saia naiteke xehetasun gehiago lortzen». Justin

"Erradiazio tratamenduen kolitisa daukat...narkotikoak alferrik dira.Kannabisa da minetik arintze
bat eman didan gauza BAKARRA". Lee

"Kolitisarekin  funtzionatzen  duten  tentsioak  aztertzen  dituzten  pertsonentzat,  Cheese  eta
Chemdogg gurutze makur asko dira ezagutzen ditudanentzat ondoen funtzionatzen dutenak".
Chris

"Nire 20 urte hasieratik RSO erabili dut Kolitis Ultzerikoa aurrera ez egiteko.41 urterekin digestio
aparatu guztiz  normala dut.Nire aitak Crohn gaixotasuna hainbat  pairatu zuen eta nire uste
apalean olioa izan zen niri ere patu bera pairatzea eragotzi zidana”. Todd

"Dibertikulitis  agerraldia dudanean kanabisa erabiltzen dut,  benetako erliebea ematen didan
gauza bakarra da, urdaileko minarekin asko laguntzen du eta sabeleko muskuluak erlaxatzen
laguntzen du, mina ezkutatzen duten errezetazko analgesikoak baino hobeto. pixka bat!” David
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«Nire Crohnetarako ere erabiltzen dut RSO.Niretzat mirari bat izan da». Bobby

Bihotza, Odol Tentsioa
“Bihotza  ezinbesteko  organoa  da  eta  olioak  bizi-organoak  gaztetzen  ditu.Pazienteak  olioa
erabiltzen  hasten  direnean,  normalean  bihotzeko  botikaren  dosiak  murrizten  dituzte,  eta
gehienek sendagaiak erabiltzeari utzi diezaioketela sentitu bezain laster.Olioa oso onuragarria
da bihotzarentzat, baina uste dut gaixoak medikuari kontsultatu behar diola agindutako botika
horiek ateratzean.

Olioak  odol-presioa  eta  zenbait  kasutan  arritmia  oso  modu  eraginkorrean  erregula
ditzake.Normalean tentsioa jaisten du, beraz, tentsioko botikak erabiltzen dituztenek kontuz ibili
behar dute olioaren erabilerarekin ohitu arte.Odol-presioaren botiken eta olioaren konbinazioak
presioa  baxuegia  eragin  dezake,  eta,  beraz,  komeni  da  odol-presioa  kontrolatzea  odol-
presioaren  probagailu  bat  erabiliz.Kasu  askotan  gaixoek  ere  aurkituko  dute  olioak  bihotz-
taupadak apur bat areagotzen duela.

Arlo honek askoz ikerketa gehiago eskatzen du, beraz, gaixoek beren zentzua jarraitu beharko
lukete olioarekin hastean, baina medikuarekin harremanetan egon beharko lukete, botika horiek
kentzeko arazo batzuk izan ditzaketelako.Bihotzeko gaixoek kable elektrikoa egiaztatu behar
dute etxean edo lanean.Bihotzak bulkada elektromagnetikoetan funtzionatzen du, eta, beraz,
eremu elektromagnetikoetan egotea saihestu behar dute ahal den neurrian.

Olioa jango nuke eta supositorioetan ere erabiliko nuke.Aplikazio topikoari dagokionez, ez du
inoiz minik egiten, baina ezin dut esan momentuz benetan zein onuragarria den.Beti bezala,
kalamua erabiliko nukeahalik eta modu guztietan.Kalamu haziak eta kalamu hazien olioa ere
sartuko  nituzke  nire  dietan,  bai  haziak  eta  bai  olioak  bihotzeko  gaixotasun  askotan  eragin
onuragarriak dituztela ezagutzen da.

Medikua banintz eta bihotzarekin lotutako ebakuntza edo transplante bat egingo banu, lehenik
eta behin organoa gaztetzen saiatuko nintzateke gutxienez 60g oliorekin.60g-k gaixoa osasun
egoera nahiko batera eramango ez balute, oraindik ere olioa ematen jarraituko nuke.JB”

"Odol-presioaren  pilulak  hartzeari  utzi  eta  odol-presioa  gutxitu  egin  nuen,  nire  odol-presioa
irakurketa  baxuegi  egiten  ari  zitzaidalako.Behin  odol-presioaren  pilulak  kenduta,  nire  odol-
presioa normalizatu zen.Bihotz-taupadak erregularagoak dirudite eta ez hain gogaikarriagoak,
kontuan hartuta jaiotzetik taupadak irregularrak izan ditudala”. George

"Bihotzekoa izan  nuen  2012ko  apirilaren 2an  nire  urtebetetze  egunean.Medikua saiatu  zen
esaten artritisa zela, eta bihotzekoa baino ez zela.Ez zaie gustatzen kanabisa erabiltzen dudala,
kolpe handia izan dut hemen behera farmazialaria baino ez den eta pilulak bultzatzen dituen
mediku baten eta farmazialari naturalista baten artean, nire medikuak ere hil ninduen, %100ean
blokeatuta nengoen alde batetik eta %80 beste aldean, elbarri joango nintzela uste nuen, zure
laguntza eskatzen dizut joan den astean, eta neukan erosotasun bakarra kanabisa zen, oraindik
olio bila, artritisa daukat, hau alarguna zela esan zuten maker, zortea izan nuen, salaketara joan
nintzen, stent bat jarri zidatela esan zidaten eta itxaron itxaron besteari buruz zer egin, eskerrik
asko Rick gauza handia egiten ari  zara,  eta asko estimatzen zaituzte.Aizu,  oraindik  hemen
nago, eta beste ohar bat: nire Senarra ez joan medikuarengana, ez edan, ez erre, kanabisa
erabili urte guzti hauetan.Nerabe batek bezala dauka tentsioa, osasuntsua, Jainkoak bedeinka
zaitugu eta gu guztiok, Barbiek oraindik ere (@ O@ ) mina hartzen ari da." Barbie

“Bihotz-gutxiegitasun kongestiboa duen nire txakurrak oraindik jarraitzen du eta martxotik ere
olioa hartzen du.Bakea maitasuna eta RSO!!” Jenna

«Nire odol-presioa 139/99tik 114/80ra pasatu zen, inoiz ez da hain baxua izan.Eskerrik asko
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Rick." Jayson

G.Kaixo,  galdera  bat  daukat.Jakin-mina  nuen  olioaren  testigantzarik  ote  zegoen  ARTERIAL
FIBRILAZIOA laguntzen?Bihotz-taupada mota irregularra.Eskerrik asko!!!!" Maria

A.Maria maitea, bai, noski.Ziurtatu olioa gure argibideen arabera ekoitzi eta erabiltzen dela eta
kontuz ibili bihotzeko botikekin konbinatzean.JB

"Orain  denekin  partekatuko  dut  nire  historia  eta  borroka  luzea  Hipertentsio  arterialarekin
(hipertentsioa).25 urtez geroztik, beti izan dut erronka hipertentsioarekin, baina 2008an edo ez
nuen  garaiz  ordaindu  nire  bizitza  aseguruaren  prima.Esan  zidaten  fisikoa  behar  nuela
berreskuratu  ahal  izateko.Konpainiak  odol-presioa  hartu  zidan  tokiko  erizain  batera  bidali
ninduen.180/120 zen."Oinezko kolpea" nintzela esan zidan eta larrialdietara zuzenean joatea
gomendatu zidan.Beno, ez zait bereziki gustatzen ospitaleak, beraz, etxera joan nintzen eta
erremedio naturalen diziplina bat egin nuen, eta horrek guztiak ez zuen ezer egin.Nire BP maiz
egiaztatu nuen zer funtzionatu zuen ikusteko ariketa barne.Oraindik nahiko altu zegoen eta han
geratu zen.

Urtebete  eta  BP  180  baino  gehiago  igaro  ondoren,  lagun  batek  esan  zuen  hobe  nuela
medikuarengana joatea,  eta hori  egin nuen.Botika batzuk hartu nituen eta horrek ezer gutxi
egiten  zuen,  baina  oso  zorabiatu  eta  lainotu  egin  ninduen.Drogak  utzi  eta  hilabete  batean
arteriak garbitzeko "bermatuta" zegoen MLM produktu bat aurkitu nuen.Beno dosi laukoiztu egin
nituen eta oraindik ere hipertentsio larria nuen 9 hilabeteren buruan.Iragan urrian, nire odol-
presioa 235/135era igo zen (arriskutsu altua)eta desagertzear nengoela sentitu nuen, azkenean
amore eman eta ospitaleko larrialdietara joan nintzen.Lotu ninduten eta bi sendagai probatu
ninduten: Lisinopril eta Diltazem, odol-presioa 150/110era jaitsi zutenak.Drogak hilabete batean
agortu arte hartu nituen.Hilabete barru medikuarengana itzuli nintzen azterketa egitera eta nire
BP  160/110  inguruan  zegoen  oraindik.Oso  frustratuta  nengoen,  oraindik  "ibiltzeko  kolpea"
nintzelako.

Urtarrilean,  Aamann  aurkeztu  zidaten,  Coloradokoa,  berariaz  Cannabis  Oil-ekin  lan  egiten
zuena.Esan zidan olioak mirariak egin dituela MS gaixoetan eta nire emazteak duen mina.Filma
ikusteko  ere  esan  zidan  -Run  From  the  Cureberariaz  kanabisaren  olioa  erabiltzen  zuena,
minbizi asko sendatzeko.

Nire emazteak saldu eta apur bat irekiagoa izan ondoren oraindik ez zuen hartu nahi, beraz,
nire dosia hartu nuen nire odol-presioarekin zer egiten zuen ikusteko.Aamann-ek esan zuen oso
dosi  txiki  batekin  hasteko  eta  nire  tolerantziara  igotzeko.Arroz  ale  baten  tamainarekin  hasi
nintzen,  eta  goizean nire odol-presioa beste  sendagairik  gabe 138/90-koa zen,  hobekuntza
handia.Hasi  nintzenean  sendagai  zaharra  ere  agortuta  nengoen.Dosi  baxuan  jarraitu  nuen,
baina efektu dramatikoak gertatzeari utzi zion, dosia bi ale batera igo nuen arte.Harrigarria bada
ere,  BPk atzera egin zuen.Modu esperimentalean nago oraindik nire gorputzean,  eta azken
egunetan nire BP normala izan da eta eutsi egin diot oheratu aurretik 3 ale inguru hartuz eta
errezetarik  gabeko  botikarik.Nik  ere  ez  dut  bigarren  mailako  efekturik  nabaritu,  eta
"goratzearen" atarian mantentzeko asmoa daukat.

Mediku-txartel bat eskatu nuenean, medikuak esan zuen ez zegoela odol-presioaren kanabis-
olioaren aurrekaririk.Oraindik ere onespena lortu ahal izan nuen, urteetan izan dudan artikulazio
minagatik.Ezetz asmatu?Bigarren mailako efektu/onura handi bat zegoen: artikulazioetako min
gehiago ez.

Jende askori, ni barne, ez zaio erretzea gustatzen.Funtzionatu ezin duten eta dispentsazio hau
gaizki  erabiltzen duten "potheads"-ek begi beltza eman diote industriari.Espero dut  estatuak
sendagai zoragarri honen bainu-urarekin haurra ez botatzea».

G.Zenbat hartzen duzu odol-presioa egunero kontrolatzeko?Joe
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A.Beti  da  onena  gutxienez  60  g-ko  tratamendua  jarraibideen  arabera  hartzea  eta  gero
mantentze-dosi batera jaistea.JB

“Minbiziagatik  hartu  nuen  denboran,  eskala  osoko  odol  azterketa  egin  zidaten...  medikuak
harrituta zeuden nire kolesterolarekin, odoleko azukre mailarekin eta odol presioarekin!Nerabe
bat bezalakoa zela esan zuten.Eta 49 urte ditut!”. Lindsey

"240 kilo nengoen eta diabetikoa nuen.Usaimena eta dastamena galdu, hantura eta hantura
beheko  hanketan  eta  oinetan,  hatz-puntetan  kilikadura.OA larria  ere  badute.RSO  2  arroz-
alean/egunean 6 hilabete inguru igaro ondoren, diabetesaren sintoma guztiak desagertu dira
eta ez dago OAren min kronikorik.40 kilotik gora galdu.Nik neuk egin nuen olioa». Ron

“Ez dakit  nire  kolesterola,  baina badakit  astebetez  egunero  balio  duen  arroz  ale  bat  baino
gutxiago jan ondoren pisua galtzen hasi nintzela.Bi asterako sabeleko gantza desagertu egin
zait eta azala galdu dut.Hirugarren astea azala solteak estutzen du berriro...” Daniel

«Nire kolesterola irakurketa normaletara jaitsi zen eta sendagileei utzi nien sendagaiak.Asko
lehenago, bizitza osorako sendagaiak hartuko nuela esan zuten.Nire azukrea ere normala da,
126 urte nituen, orain 80. 90. urteak». Jose

"Duela hilabete pare bat odol-analisia egin nion eta doktoreak kolesterolaren sendagaiak ez
hartzeari buruz esaten ari zen, duela 10 hilabete inguru gelditu nintzen.Nire kolesterol-maila
nola zegoen galdetu nion eta ahots baxuan erantzun zidan ondo zegoela baina nire atzetik joan
zitzaidan nire kolesterol txarra nire kolesterol ona baino altuagoa zela baina horrela izan da beti,
beraz, nire gorputza horrela dagoela uste dut. .Urtebete daramatzat RSOn eta 30 kilo galdu
ditut eta azukre maila jaitsi egin da, beraz, ez kezkatu eta beste sendagai batzuk utzi ditut,
beraz, ziur olioa gustatzen zaidala. Al

«Oso eszeptikoa nintzen sarean testigantzak irakurtzen ari nintzenean.Baina nire bi lagunek
erregularki erabiltzen ibili ondoren eta haien osasun arazoak aurretik ezagutzen nituen eta hau
ikusten duthaien bizitzan eta osasunean hobekuntza sinestezina, benetan nahi nuke marihuana
debekatutako substantzien zerrendatik kentzea.Bakoitzak berea hazten utzi beharko luke.

Iraganean  marihuanaren  aurka  nengoen  oso,  baina  lagun  batzuek  nire  ikuspegia  aldatu
zuten.Bat denbora luzez jasaten ari zen hipertentsioarekin: pilulak hartzen zituen (oso denbora
luzez kontra egon zen, gainera) norbaitek astebetez proba egiteko konbentzitu zuen arte.Egin
zuen eta efektuak txundituta utzi zuen, ohiko 200 unitatetik 140 unitatera jaitsi baitzen.

Beste lagun batek eztarriko eta sabeleko minarekin eta ultzerarekin lotutako arazoekin borrokan
aritu zen 4 urte baino gehiagoz.Aste batzuk tea, kea eta tanta gisa marihuana dosi erregularrak
hartu ondoren, askoz hobeto ikusten du.Hobe lo egiten du, ez du gehiago pilularik behar”. Alex

Asma, Arnasketa, Birikak
“Ia osasun ezin hobean nago, asmarik gabe, gehiegizko pisua galdu dut ariketarik egin gabe eta
primeran sentitzen naiz egunero.Aipatu hori egin dezakeen pilula bat?”. Edward

«Eskerrik asko olioagatik, pneumonia larri  bati aurre egiten lagundu zidan.Olioak NyQuil eta
medikuaren antibiotikoek egin ezin zutena egin zuen.Eta egun batetik bestera sendatu nintzen!!!
Rick Simpsonek erliebea eta sendatzea gehitu zuen nire bizitzan eta horregatik beti eskertuko
dut Rick Simpsonen lana eta bere olioa.Jarraitu sendatzen!" Joe

"Olioa lurruntzea asma eta beste arnas arazo batzuen tratamenduan eraginkorra izatea espero
litzateke.Baina  harrigarria  bada  ere,  aurkitu  dugu  kalamu  olioaren  supositorioak  oso
eraginkorrak direla arnasbideak irekitzeko.Normalean, paziente batek supositorio bat hartu eta
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30 minuturen buruan, birikak irekita bezala sentitzen direla eta arnasa askoz errazago hartu
dezaketela jakinarazi dute.Noski, beste edozein gaixotasunekin bezala, hiru hilabetetan 60 g-ko
dosi estandarra hartuko nuke eta egunean gramo bat hartzen jarraituko nuen guztiz osasuntsu
sentitu arte.Orduan, noski, mantenu-dosi bat hartuko nuke bizitza osorako.Olioa ahoz erabiliko
nuke, topikoki eztarrian eta bularrean eta supositorio moduan.JB”

«2002an enfisema kronikoa diagnostikatu zidaten.90 urteko gaixo baten birikak nituela esan
zidaten.Tabakoa erretzeari utzi eta kanabis ona asko erre nuen.Biriken funtzioa ona da gaur
egun.Olioa egunero erabiltzen hasi berri naiz, baita bizkarrezurraren kalterako minerako". Joan

“21  urte  daramatzat  asma,  14  urtez  geroztik  zigarroak  eta  mmj  erretzen  ditut.93an
marihuanarekin  esperimentatu  nuenetik  ez  dut  inhalagailua  erabili  beharrik  izan.Oraindik
erreskate inhalagailu bat daukat baina ez daukat beharrik.Era berean, EZ hartu nire muskulu
lasaigarriak,  800  mg  ibuprofenoa,  antidepresiboak  edo  beste  bi  migrainetarako.MMJ  maite
dut.Bizitza salbatu zidan». Kari

“RSOrekin lehen aldiz  1,7 gramo balio  zuen pilula batean hartu nuen.Ezin nuen zuzen ibili
adimen atzeratua nintzela sentitzen nuen baina honen emaitza hurrengo egunean pneumonia
larri batetik sendatu nintzen!!Berriro egingo nuke, jeje." Joe

"Kalamu olioa erabiltzen hasi nintzen nire ekzema eta asmarako eta dena desagertu da!Jada ez
dut nire esteroideen inhalatzailea edo esteroideen kremak erabiltzen.Inoiz ez nuen pentsatu
milioi  bat  urte  barru  desagertuko  zenik.KALUMUA GARAIPIOA!Egia  esan,  ez  nuen  inoiz
pentsatu  nire  arazoetarako  erliebea  aurkituko  nuenik  landarea  beti  ez  erabiltzeko  esaten
zidaten landarea jakin nuen arte, txarra zelako niretzat, benetan ona zen niretzat!”. Matt

«Olioak biriketarako balio du!Lurruntzeak ere laguntzen du.Olioa hartu eta lehen 5 egunetan
zure birikak  flema kanporatzen hasiko dira  eta biriketako minbiziaren aurka borrokatzen ari
bazara,  tumoreak  uzkurtzen  hasi  beharko  lirateke  olioak  minbizi-zelulak  hiltzen  dituen
bitartean.Tumoreen % 60-80 Candidaz beteta daude, beraz, THCaren propietate antifungikoek
prozesu hau laguntzen dute zure sistema immunologikoan prozesu kimikoa abiarazten duten
kannabinoideekin batera!Zigarroek ez bezala kanabisak birikak ireki eta zabaltzen ditubronkio-
hodiak zure gorputza homeostasi egoerara itzuliz.Biriketako arazoak dituzten pertsona askok
eta  baita  beste  gaitz  askorekin  ere  garia  eta  azukrea kendu  beharko  lituzke  dietatik,  gaur
egungo garia % 95 GMOa delako eta giza gorputzak ez daki nola prozesatu,  beraz,  gorde
egingo  du  eta  erantzun  immunologikoa  eragin  dezake.  hantura  edo  histamina  gorputzeko
edozein ataletan!Pentsatzeko janaria!” Mateo

G.Kaixo JB, izan al duzu COPD pairatzen duen inor tratatzeko, olioa erabiliz?Enfisema?Asma?
Shawn

A.Bai,  hauek guztiak.COPD eta angina pectoris  zituen nire  lehen pazienteetako batek ezin
zituen  sei  eskailera  igo  (ez  sei  eskailera,  ia  ezin  zuen  ibili  arnasa  hartu  ezin  zuelako).Bi
hilabeteren buruan, berriz badmintonean ari zen.Olioak baldintza guzti hauetan laguntzen du
oso  modu  eraginkorrean  eta  seguruan.Olioa  jango  nuke,  supositorioetan  erabiliko  nuke
(biriketako  baldintzetarako  ere  oso  ondo  funtzionatzen  dute),  olioa  egunean  hainbat  aldiz
lurrunduko nuke (eztula sustatuko du, eta hori da nahi duzuna, kutsadura guztiak urrundu behar
dituzu. birikak, eta hori eztul eginez egiten duzu), eta olioa topikoki ere erabiliko nuke eztarrian,
bularrean eta bizkarrean.Zorionak, JB

“BGBK  daukat,  azken  fasean  nengoen  eta  entxufea  ateratzea  besterik  ez  nuen
pentsatzen.Hilabete  daramat  kanabis-olioa  hartzen  eta  orain  sendatzeko  bidean  nago!».
Gordon

“Badirudi  My  Gramps  ez  dela  errukiaz  aprobetxatu  ahal  izan  duen  amona  bakarra!
Agure honek enfisema sendatu zuen Cannabis olioa erabiliz.My Gramps-ek oxigenoa eta asma

- 115 -



inhalagailuak kendu ahal izan zituen (nahiz eta azken faseko biriketako minbiziaren ondorioz
hiltzen ari zen) kanabis landarearen funtsezko olioa erabiliz.Hori da nire amonak bere bizitzako
azken  8  asteetan  erabili  zuen  botika  bakarra...Nolabait  antibiotikorik  gabe  pneumoniari
jaurtitzeko gai izan zen, COPD eta enfisema eta biriketako minbizia zituen arren.Nire amonak %
100eko oxigeno-mailarekin gainditu zuen, arnas aparatuetatik edo botika osagarrietatik EZ DU
LAGUNTZArik behar izan”. Lindsay

"Nik neuk emaitza hauek ikusi ditut: Haur eta Helduen Leuzemia ~ Gibeleko gaixotasuna ~ Min
kronikoa  ~  Diabetes  ~  Obesitatea  ~  Asma  ~  Bronkitis  kronikoa  ~  IBS  ~  Hantura  ~  Esku
artritikoetan topikoki aplikatuta - mina minutu batean gutxi gorabehera desagertu zen.Erretako
hatzetara aplikatu eta mina minutu pare batean desagertu zen...JOAN Ziur uste nuen azal hori
guztia ateratzen ari zela eta erdiko hatzaren puntu bakarrak azala galdu zuela.Orain behatz
horiek irakiten kanola olio horretatik ateratzen zirenean azala zuri zegoen oilasko egosi bezala!
Ezer hoberik erredurak egiteko.Hemendik aurrera pote bat sukaldean gordeko dut!Eskerrik asko
Cannabis!” Debra

-- Eskerrik asko, Debra.Olioak erreduretarako egin dezakeenaren esperientzia bat da pertsona
arrazional batek sukaldean pote bat nahi izateko behar duena, ados nago.Olioa duen pote bat
egon behar da sukalde, su, labe eta abar guztietatik gertu.Badaezpada.JB

"70eko hamarkadaren amaieran eta 80ko hamarkadan zehar, nire doktorearengana joan behar
nuen  (Hashmi)  eta  bronkitisaren  erasoetarako  pilulak  hartu  behar  izan  nituen  urtean  bitan
gutxienez  (udazkenean  eta  udaberrian,  airea  beti  zegoenean).  hezea).1990ean  zigarroak
erretzeari  utzi  eta  ontzi  gehiago  erretzen  hasi  nintzen  (orduan  hasi  nintzen  askoz  gehiago
hazten,  eta 5 kg  inguru gordeko nituen neuretzat,  orain askoz gehiago erabiltzen dut  olioa
egiteagatik  eta  sukaldaritzarekin  prestatzeagatik.  it.)  BAINA  1990az  geroztik  ez  naiz
medikuarengana itzuli  bronkitisaren pilulak hartzeko.HAU DA 22 URTE BRONKITIS PILULA
BEHAR  GABE...EZ  SAIATU  ESATEN  KANABIA  ERRETZEA  EZ  DELA  ONA
BIRIKIKETAKO...GALDETU NIRE AMARI,  BERMATZEN DUT EZ DIOLA INORI  GEZURRA
GEZURRA...” Flauta

"Eguneko gramo bat RSO da nire COPDrako hartzen dudana eta arraroa bezala funtzionatzen
du.Kapsuletan osatzen dut  eta sei  orduz behin 250 mg hartzen ditut.60 urtez tabakoa erre
nuen.Farmaziako inhalagailuak  okerrera  egiten zuten zaborra besterik  ez  dira.Nire  medikua
ergela da, esan zidalako ez dagoela sendabiderik eta oxigenoa hartuko nuela pufferek gehiago
funtzionatuko ez  zutenean.Ipurditik  gora  iltzeak  dituen  makila  batekin  zer  esan  nahi  dudan
badakizu.Abenduan  hasi  nintzen  olioa.Harrigarria  da  nola  mugitzen  naizen  berriro  pertsona
normal  bat  bezala  dekrepitu  eta  patetikoa  izan  beharreanazkar  bilakatzen  ari  nintzen  izaki
zaharra.Tratamendu  honekin  estropezu  egin  nuen  2011ko  azaroan  diagnostikatu  zidaten
urdaileko  minbizi  erradiatu  gabeko  eta  kimikorik  gabeko  RSO  erabili  ostean.Eszena  oso
horretatik bizirik atera nintzen “Irlandarren zortearen” ekintzaren froga denarekin.Nire abokatuak
nire egoeraren berri izan zuen.Ondo arrazoitu zuen nire esku utzita, ziurrenik mundu honetatik
alde  egitear  nintzela.RSO eta  abar  ezagutu  zuen.Informatu  eta  hemen nago.Nire  abokatua
askoz ikasiagoa da gauza hauetan nire kroaker  baino.Dena den,  eskerrak berriro Ricki  eta
laguntzen ari gaituen pertsona guztiei”. Dale

"Nire COPDrako RSO erabiltzen dut...Alkoholak eta H202k 2 egunetan lagundu ez zuten hotza
garatu  nuen.Olio  puntu  bat  jarri  diot  goizean  eta  beranduago  egunean  eta  gaur  goizean'
desagertu al  da?Nire ezpain zahar  argaletan sentitu  nuen eta ez zegoen ezer...Zorotzen al
naiz???Komunera sartu eta argiz  gainezkatzen dut  lekua eta azkenean luzatu eta tira  egin
ondoren IREKI hautsi dut sendatu zen lekuan... Beste puntu bat jarri diot eta ez dut uste inoiz
kontzienteki begiratu dudanik. berriro... RSO sendagai harrigarriena...” Dale

«Amak  biriketako  minbizia  du.Ez  naizela  kimioterapia  egiten  esan  zuen.Zer  erabiliko  duzu
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orduan esan nion?RSO.Esan zuen e?Esteka eman zidan eta hortik hasi zen.60 kilo galdu ditu 4
hilabetetan.Ez du farmaziako botikarik hartzen eta ondo dago orain herrian zehar itxura ona eta
burrunba!Enfisema zuela aipatu al dut?Jada ez ditu bere oxigeno-tangak behar.Eskerrik asko
partekatzen duzuen guztioi.Rick -- nire Fkn heroia ez da txantxa!JB -- ez gelditu anaia.Hau
gertatuko da». Bill

"JB,  PT  bideoa  erakutsi  diot  nire  senarrari  eta  milaka  testigantza  partekatzen  aritu  naiz
berarekin  azken  2  urteotan.Funtsean,  olioak  egiten  duen  guztiarekin  ados  dago.Joan  den
asteburuan eztabaida bizia izan genuen, ordea.Ez dakit nola sortu zen kalamua erretzearen
gaia...Ez dut erretzen edo erre nahi.Berak dio (eta ez daukat arrastorik non entzun zuen, baina
ez du ezer irakurtzen bere burua heziko lukeenik!)  erretzean eta biriketan arnasten denean
amoniakoa askatzen dela,  beraz,  une horretan toxikoa dela  esanez...  ez nuen inoiz  honen
berririk entzun eta ez zuen berarentzat itzulerarik izan.Pentsamenduak?” Pam

-- Edozer erretzea ez da zure biriketarako egin beharreko gauzarik onena.Kalamua erretzeak
osasunerako onurak ditu, izan ditzakeen ondorio kaltegarriak erraz gainditzen dituztenak, baina
oraindik ere hobe da olioa irenstea.Norbaitek olioa lurrundu nahi badu aisialdirako edo beste
helburu  medikoetarako,  hori  bere  esku  egon  beharko  luke.Olioa  lurruntzea  biriketako
gaixotasunen tratamendurako protokoloaren parte da,  minbizia barne, gaixoek biriketan izan
behar ez duten guztia eztul dezatela nahi duzu.Nik ikusten dudan moduan, kanabisa erretzeak
kaltea eragiten badu, olioa jateak konpondu dezake, beraz, non dago zehazki arazoa? JB

"Nire amak biriketako fibrosia du... transplante bat egin dezake 70 kilo galtzen baditu, baina ia
ezinezkoa da ariketa egiteko arnasa hartu ezin baduzu...Zintzotasunez uste dut egin ditudan
ikerketetatik  sendatu  daitekeela  baina  ez  medikuek  eta  denbora  agortzen  ari
gara...Desesperatuta nago norbaitekin honi buruz hitz egiteko...Baldintza bera duten pertsonen
bideoa  ikusi  dut,  RSOa  irabazteko  erabili  duten...Edozer  egingo  dut  nire  ama
salbatzeko...Medikuek  "pasa  ezazu  denbora  zure  familiarekin"  hitzaldia  eman  diote,  baina
badakit  munduari emateko gehiegi duela, 55 urte baino ez ditu eta bihotzez betetako andre
zoragarria da". Angela

-- Angela, jarri olioa, pisua galduko du eta olioak ere konponduko du ziurrenik biriketako egoera
hori.Jan  dezala,  supositorioetan  erabili  eta  olioa  egunean  hainbat  aldiz  lurrundu  dezala,
biriketan ez dagoena eztul dezala nahi duzu.JB

«2009an  diagnostikatu  zidaten  fibrosi  peritoneal  idiopatikoa.  Zainketa  intentsiboetan  sartu
nintzen  azken  fasean.  Odol-presioa  223  130  baino  gehiago,  giltzurrun-gutxiegitasuna  %90,
aorta isuria, bihotz irregularra 140-40. Zuntzak nire urdaileko hormaren atzean bilduta zeuden
nire  gorputz-organo guztiak  presioa  eginez,  muturreko mina eraginez.  Bizirik  atera  nintzen.
Hurrengo 12 hilabeteetan porrot egin zuten kimio-farmako barietate bat. Orduan Rick Simpson
Oil  hasi  nuen.  Oparitu  zidaten,  ezin  nuelako  ordaindu.  6  hilabete  gehiago  poliki-polikiolioa
hartzen bitartean kimiotik ateratzea. Bat-batean gelditzeak nire sistema immunologikoa hautsiko
luke. Baita olioarekin ere. Aurrera azkar eta asko kanpoan utziz. Duela bi hilabete nire medikuek
esan zuten; ezin dute aurkitu nire gorputzeko zuntz idiopatikoen arrastorik. Oraindik arazoak
ditut kimioak sabelean eta hesteetan egin zuenarekin, baina hori ere etengabe konpontzen ari
da. Medikuek mirari medikoa deitzen diote. Nahiz eta jakitun diren eta ohar bikainak hartzen
dituzten, Rick Simpson Oil-en erabilerari buruz hitz egiten dudanean. I. Egin eta hartu landare
glizerina  tintura ere.  Nire  lehen mailako arretako medikuak Cannabis  gomendatu  zuen nire
diagnostiko terminalaren lehen hilabetean. Egia esan, ezagutzen zuen itxaropen bakarra zela
esan zuen. Xehetasun gehiegi daude, erantzun honetan jartzeko. Espero dut honek laguntzea».
Enok

«Weed-ek bizitza salbatu zidan asma eraso batetik.Urte luzez barre egin ninduten horren berri
kontatu  nuelako:  nola  lagun  dezake  keak  asma,  esaten  zuten?Ez  dakit  nola,  ez  naiz
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zientzialaria baina funtzionatu zuen eta horregatik bizi naiz”. David

«Jende askok sendagai honen bidea oztopatzen du.Balute jakingo balute beraiek eta haien
familiek  behar  dutela  horrenbeste  gaixotasunen  aurka  borrokatzeko  edo  saihesteko.Balute
senideek zer esango dieten sendagai  honen efektu zoragarri  askori  buruzko benetako egia
jakitean.Jakingo balute zenbat min eta sufrimendu bizi izan zuten oliorik ezean.Uste dut askoz
azkarrago jokatuko dutela eta azkenean zerbait egingo dutela uste dut, ez horren aurka.Ergelak
edo  informaziorik  gabeko  pertsona  batek  baino  ezin  zuen  eutsi  hainbeste  erabilera  dituen
sendagai baten aurka.JB”

"2011 amaieratik Urdaileko Minbizia diagnostikatu zidatenetik, batez ere RSOrekin egon naiz
nire COPDrako ere... Zaindu dituen beste gauzak harrigarriak dira... Ikusmena, entzumena eta
azala dira. ez 75eko gehienek bezala... Barizeak % 50 inguru gutxitu dira gutxienez... Neskei
hori gustatuko litzaieke... Osasuntsu sentiarazten nau..." Dale

"Emakume  gehiago  zahartzearen  aurkako  propietateak  dituela  konturatzen  direnean
parlamentua  erasotuko  dute.Jeje.”  Lupus
-- Ziurrenik egingo dute, Lupus, horretaz ez dut zalantzarik.JB

"Erabili dut eta farmazia guztietatik kendu dut, baita COPD gainditu ere.Nire artritisak hainbeste
sendagai hartu ninduen, nire arnasketa txarra zen.Oxigenoa hartu nuen 5 urte baino gehiago
eta  minaren  sendagai  guztiak  kendu  ondoren  nire  arnasketa  bikaina  da.Oraindik  artritisa
daukat, baina bizitzeak merezi du orain". Erramua

"Hazten ari den larruazaleko minbizi  bat hil  zuen nire amaren bizkarrean bizitza osoan izan
duen bi aste barru...Gehiago esan behar dut!Ezagutzen ditugun pertsona askori lagundu die
gaixotasun ezberdin askorekin eta orain ikusten ari gara COPDarekin izugarri laguntzen duela!
Goretsi Jainkoa landare miragarri honengatik!». Bonny

--  Larruazaleko  minbizia  desagertu  da,  buxadura  kronikoa  biriketako  gaixotasuna.Bada,
dakidana da medikuek normalean arazo handiak  izaten dituztela bi  hauek tratatzeko.Ez da
harritzekoa, beren lanerako tresna egokiak ez dituztela kanabisa erabili ezin dutenean, historian
erregistratutako sendagai  tradizional  zaharrenetako bat.Horiek izan beharko lukete eskatzen
duten lehenak.JB

Hepatitisa
"Hep C, desagertua, hipertentsioa eta hesteetako arazoak, desagertuta". Janet

"Hep C diagnostikatua - 2006.Entsegu klinikoa.1000etik 1 mundu osoan.Albuferon + Ribavirin -
2007ko uztaila- 2007ko abendua.Koktel kimiko hau hasi eta astebete barru, min handia nuen
eta morfina hartu nuen, pisua galtzen hasi nintzen, erupzioak, etab.Probaren amaieran, 47 kilo
galdu nituen eta 24-7 min handia nuen.47 urterekin erretiroa hartzera behartuta egon nintzen
eta bi  urtez  ezintasunengatik  borrokatu  nintzen nire  konpainiarekin  eta  lau  urtez  Kanadako
Gobernuarekin.Iaz jakinarazi zidaten proba klinikoko sendagaia eten egin zela heriotzak eta
albo-ondorioak zirela eta.

Joan den 2012ko udan, ekainean,  krisiak izaten hasi ziren,  irentsi  ezinik,  oreka galtzea ere
bai.Istorio laburra, gurpil-aulkian amaitu nuen.Momentu honetan miaketa, X izpiak eta proba
guztiak egitera bidali ninduten eta neurologoak MS irudikatu zuen???MRI ez da nabarmena...

Familiako  medikuak  esan  zuen,  agian,  trazu  txikiak  izaten  ari  nintzela.Biek  etxera  bidali
ninduten berarekin bizitzera, ez baitzuten proba gehiago egingo!Biak bota nituen.Orduan lagun
batek Mr.Rick Simpson iazko abuztuan eta indiaren kimua ehizatzen hasi nintzen.Abenduaren
29an nire 60 gramo egin nituen eguna izan zen eta gau hartan ere azken krisia izan nuen eta
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hurrengo goizean Petrolio Astunaren Programari ekin nion.

Nik ez dut inoiz hain ondo lo egin kimiotik,  zortea izan nuen 1-2 ordu edukitzeko...Orain 7-
8.Berez  irreala.Ez  dut  errezetazko  botikarik  hartzen  eta  opiazeo,  lotarako  pilulak  eta
antidepresibo guztiak hartzen nituen, guztiak albo-ondorio txarrarekin.Gainera, nire mina beste
ezerk baino hobeto kudeatu du.

Orain  amaitu  dut  eta  nire  bizitza  osorako  mantentze-dosirako  hurrengo  tentsioa  bilatzen
dut.Bota ditudan Mendebaldeko dokumentuetatik nire diagnostikoak honako hauek dira...Hep C,
fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS, depresioa, muturreko antsietatea, MS???Errezetarik gabe
nago  sendagairik,  konvulsirik  gabe  eta  mina  kudeatzen  dut...Saiatu  pilulekin!Egon  Indar  -
Aurrera Borrokatu." Roy

"Nire  karreran  arrakastatsua  izan  nuen  eta  bizitza  ikaragarria  nuen...  etxe  polita,  autoak,
itsasontziak,  etab.Osasun  Mentaleko  lizentziatua  dut  eta  oraindik  28.000,00  zor  ditut
horregatik.Akats  handiak  egin  ditut...  ERRALDOIA!Eta  ondorioak  jasan  nituen.Ez  dut
aldarrikatzen inoren gainetik,  ezta behean ere.Denok dugu istorio  bat,  guretzat  berezia den
bidaia.

Ez nuen gaixotzea aukeratu.Baina egin nuen.Ez nuen SSD-n egotea aukeratu, baina erabili
behar nuen aukera bat zen.Ez naiz lotsatzen, ez harro.Hilean 980,00 soilarekin bizi naiz, asko
baino gutxiago, batzuk baino gehiago.Saiatzen naiz ez kexatzen, baina bai.Elikagaien zigiluak
eta  Medicare  jasotzen  ditut.Nire  txakurkumearekin  bakarrik  bizi  naiz.Batzuetan  itxaropenik
gabe,  baliorik gabe eta etsituta sentitzen naiz.Maite ditudan gauzekiko interesa galtzen dut,
egunak bat egiten dute eta askotan ez dut ohetik altxatu nahi.

Hori esanda, ni ere, maitagarria, jatorra, errukitsua naiz eta benetan jendea zaintzen dut.Oso
gutxi daukat nire lagunei maitasuna eta laguntza baino eskaintzeko, baina, hala ere, lapurtu
didaten askoren biktima izan naiz, eta haien mesederako erabili ninduten.Ez naiz kexatzen ari,
besterik  gabe  esaten  ari  da.
Min  kronikoa  eta  nekea  pairatzen  dut  egunero.Egunero  behartu  behar  dut  neure  burua
altxatzeko eta ohetik altxatzeko arrazoiren bat aurkitzera.Normalean nire txakurkumea izaten da
hori  egiten  duena.Baina  nire  lagunak  harrigarriak  dira!Eta  ziurrenik  ez  dakite  beraiengatik
esnatzen naizenik ere.Bai, deprimituta nago.Minak, min kronikoak hori egingo dizu.

Hipera naiz, pixka bat ero... baina ni naiz, JAINKOAK ez zuen zaborrik egin.Hau esaten dizut,
hau esateko... Alkohola, pilulak, drogak probatu ditut...  Honako hau agindu didate: Oxycotin,
Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, antiinflamatorio ugari, Celebrex, Lyrica, Tramadol,
Provingil, Ritalin eta Jainkoak bakarrik daki zenbat beste ahaztu ditudan.

MARIHUTAKO  GAIXO  MEDIKOA  NAIZ.Zergatik?Tira,  ez  goratu  nahi  dudalako.
Nire zaintzailearekin lan egiten ari  naiz niretzat balio duten botiketan.Prozesu bat da.Ez dut
harrikatu nahi.Argi  pentsatu  eta  minik  gabe egon nahi  dut.Ez  dut  gibelean kalte  gehiagorik
eragin nahi.C hepatitisa daukat eta urte asko daramat.Beraz, errezeta horiek guztiak... tira, kalte
gehiago  besterik  ez  dute  egiten.Rick  Simpson  olioa  hartzen ari  naiz  eta  hantura  murrizten
lagundu didate eta erlaxatzen lagundu didate mediko jangarriak erabiltzen ditut.Gutxitan egiten
dut lo egiten minaren ondorioz.Baina nire zaintzailearekin lan egiteak hobeto lo egiteko aukera
ematen du!Kannabisaren onurak deskubritzen ari naiz, eta minaren bidez bide bat aurkitzen
errukitsu, maitagarri eta atsegin duten pertsonen laguntzarekin!Ez dut sendagaien biktima izan
behar.

Beraz,  medikuntza  ez-konbentzionalarekiko  pentsamendu  itxia  zaretenok  hezi  behar  duzue
epaia  eman  aurretik.Badakit  zuetako  askok  negatiboa  baino  ez  duzula  ikusten.ulertzen
duthori.Eta  agian,  marihuana  medikoa  ez  da  zuretzat...  eta  ondo  dago.Baina  medikuntza
konbentzionalak gehiago kaltetu nahi ez dugunontzat... tira, mesedez... onartu gure erabakia
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eta  hezi  zaitezte  epaia  eman  aurretik.Ez  naiz  harrigilea,  mina  duen  gizaki  bat  naiz...  eta
kanabisaren erabilera askotatik ateratzen ari naiz.

MM komunitatean bizi izan dut pertsona maitagarriak, jatorrak eta benetan zaintzen direnak eta
oso bedeinkatua izan naiz.Horrez gain, diruaren truke dauden komunitateko kideek egindako
kaltea  ere  ikusi  dut...  eta  kaleko  jokabide  hori  gehiago  ematen  ez  dutela.Ez  da  mundu
perfektua.
PS  Nengoen,  beldur  naiz  hau  argitaratzeari.Baina  gure  komunitatearen  mesedetan...  Hor
jartzen ari naiz.Bakea”. Cathy

"Olioak Crohn-en gaixotasuna laguntzen du.Zure hesteetako hantura geldiarazten du.Tumore
bat izan nuen eta gibelaren eta behazun-maskurraren 1/3 kendu zizkidaten olioaren berri izan
baino lehen.Orain olioak sendatu ditu nire C hep eta ebakuntzak eragindako kimioaren ondorio
gaizto guztiak.18 kilo galdu ditut eta primeran sentitzen naiz”. Michelle

«35  urtez  Hep  C  izan  nuen.Interferon  injekzioak  eta  beste  tratamendu  izugarriak  pasatu
zituen.Hurrengo  urtean  hemangioma  bat  kendu  zidaten  eta  gibelaren  1/3  ere  bai.Eta
gaixotutako behazun bat nuen kendu zidaten.3 urte daramatzat olioa erabiltzen.Oraindik birusik
gabe, gibela birsortzen ari da eta olioak nire odoleko azukrea normal mantentzen du.Maiatzetik
hona ere 45 kilo inguru galdu ditut.Diabetesaren zauriei ere olioa jarri nien eta denak sendatu
ziren.Orbain gabe». Michelle

"Nire bertsioa egiten dut,  kimu onena, minaren arintze gehiago eta THC psikoaktiboago bat
CBD zenbaki on batzuekin batera.Mina arintzea 90 mg morfina ezin izan zen gelditu.Nire olioak
mina gelditzen du 3 minututan.Ez 20 morfina bezala.Eta 4 ordu irauten du eta ez 2 morfina
bezala.Baina  onartu  zure  bertsioak  beste  ezaugarri  batzuk  gehitzen  dituela.Baina  niretzat
hobeto  funtzionatzen  du,  RSO  ere  probatu  dut.Nireetako  batzuk  hortz  batean  jarri  ditzaket
mihiaren azpian eta 5 ordu baino gehiago dantzatuko ditut minik gabe.Behar duten guztientzat
sendagai ona da nire pentsamendua». Jim

«Nire senarraren bizitza salbatu zuen.Hep C tratamendua hiltzen ari zen.Ezin jan, 70 lb galdu,
goragalerako 5 gidoi, horietako inork ez zuen funtzionatu.Jainkoari eskerrak Arizonan bizi garela
eta  24  ordutan  lagundu  zigun  kooperatiban  oso  pertsona  solidarioa  nuen.Janaria  behera
mantendu zuen eta tratamendua amaitu ahal izan zuen.Hep C doakoa da eta gosea lortzeko
tantak  erabiltzen  ditu.Drogak  gauza  onak  hiltzen  zituen.Tratamendua  hartzerakoan  jatea
garrantzitsua  da.Funtzionatzen  du  eta  eskertzen  dugu  jende  bikaina  lagungarri  izan
dugulako.Eskerrak Jainkoari kanabisagatik eta Arizonagatik eta jende onagatik". Julie

"Egun Rick, eskerrik asko esan nahi dut.Hep c gibeleko zirrosia daukat, eta 6 oz chemdog-ekin
olio pixka bat egin dut, baina 4 litro isopropil-alkohol erabili  ditut.Hain da indartsua!Arroz ale
baten  tamainako  zati  bat  nuen  eta  ene  Jainkoa  hodei  baten  gainean  flotatzen  ari
nintzen...lol.Nire  zenbatekoak  egokitu  behar  ditut.Dena  den,  gibeleko  min  izugarriaren  18
hilabetetan lehen aldiz, Ez dut minik.Hau olioa hartzeko 1. egunaren ondoren izan zen.Benetan
Jainkoak gizakiari egindako oparia da...Australiatik bedeinkazioak...:-))” Nigel

"Berri onak.Aitaren gibeleko entzimak normalak dira eta 10 urte baino gehiago daramatza HEP
C.2,5 hilabete daramatza RSO hartzen, doktoreak ez zuen esan HEP C desagertu denik, baina
gibeleko entzimak normalak dira, eta hori hobekuntza da!Eta aita azken 1-2 hamarkadetan Hep
C-arekin edandakoa izan da, gibela tiro egin zioten eta orain sendatu egin da! Roger

“Minbizirik ez baduzu ere, pentsa ezazu zure gorputzeko mantentze prebentiboan.RSO egunero
erabiltzen den kantitate txikietan irensteaz.Zure gorputzari birus eta akats gaiztoei aurre egiteko
aukera ematen ari zara.15 urtetan ez dut nire "lehen arretako medikua" ikusi Cannabis eta bere
sendatzeko propietate guztiengatik.Ez dio axola zer gertatzen zaidan.RSO iristen naizen lehen
elementuetako bat  da.Bide batez,  3 aldiz  hautsi  dut  bizkarra.Ornoak eta diskoak ordezkatu
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zituen L-4tik S-2ra.Bizkarrezurra berriro lotu behar izan nuenpelbiseko eremua... nire AC Joint
kendu  behar  izan  nuen.Gibeleko  minbizia  eta  Hep  C  landu  ziren.%100ean  kanabisarekin
tratatzen naiz.RSO nire arsenaleko tresna bat besterik ez da». Rick

"Badakit minbiziarekin bakarrik funtzionatzen duela hep c izan nuen eta lau hilabetez olioarekin
egon  nintzen.Hep  C  ez  dago  gehiago,  gibela  berria  bezala  dago,  medikuak  harrituta
daude.Eskerrik asko opari honengatik, Rick, benetan bizitza salbatzailea zara". Jason

"Hep  C  eta  Cannabis  olioa:  Nire  senideak  Hep  C  du,  '13ko  maiatzean  ezagutu  berri
du.Ebakuntza  bitartean/ondoren  ospitale  zikin  batetik  kontratatua.Aspertu  zuen  amaierarik
gabe.Benetan izorratuta bere gogoarekin.Olioa berehala jarri zuen eta ordutik hona egon zen
olioa  hartzeari  utzi  zion  denbora  tarte  batekin!Eta  horri  buruzko  benetako  bultzada  bat  ari
zen.Interferoia  egingo  zuela  pentsatuz  (begiratu  horren  albo-ondorioak!Izugarria!Eta  ez  du
sendatzen!!!),  hiltzeaz eta 'hurrengo urtean hemen ez egoteaz'  hitz egiten.Adimena hain da
indartsua.

5  odol  azterketa  egin  dizkio  gibeleko zenbakiak  non  dauden  ikusteko.13ko  maiatzetik  bere
zenbakiak 108 goitik 63ra izatera jaitsi dira (tarte normala 0 - 41 da)!Sinesgaitza da albistea!
Ilargiaren gainean dago eta, poliki-poliki, udazkenaren amaieran eta gaur egunera arte, gogoa
altxatu egin da.

Erakutsiko  dizut  zer  egiten  hasi  zen  olioan  egoteak,  gero  alde  egin  zuen  eta  gero  berriro
bueltatu zen benetako gustura eta norabidea jarraituz.Zenbaki hauek ALT (normal-tarte 0-63) /
eta AST (normal-tarte 0-41) dira.Entzima hauetarako gibela probatzen dute: maiatza '13: 99/93,
uztaila  '13:  84/79  (azkar  jaisten!Berri  onak).Abuztua  '13:  108/99!(Ez  ona.Ikusten  duzu  4
asteetan  olioa  erabat  gelditu  zuela  eta  oso  deprimituta  zegoela).Azaroa  '13:  87/78!(108ak
beldurra eman zion!jajaja!berriro olioaren gainean).Otsaila '14: 72/63!!!(Ia etxean!).

Zenbaki hauek izugarriak dira!Oihu iezaiozu munduari, zuk edo maite duzun norbaitek Hep C
baduzu, lortu kanabis-olioa ASAP.Besterik gabe, esan EZ Interferoni!Guztiz espero dut 2014ko
maiatzean normaltasun mailan  egotea (diagnostiko datatik  urtebetera)!Gero,  bizitza osorako
mantentze dosia». Kathy

Haurrak
"Jayden bikain aritu da, 22 piluletatik 8 piluletara jaitsi dugu.Eta egunean topamax 1era jaitsi
dugu  10etik.Harrigarria  da  CBD  baino  lehen  1  topamax  kenduko  genioke  eta  astebetez
ordubetez konvulsiak izango zituen.Oso pozik egiten ari da eta askoz hobeto ulertzen du soinu
desberdinak eginez, eta begi-harreman askoz hobeto.Aste honetan konvulsi bat izan zuen eta
minutu  1  baino  ez  zuen  iraun  eta  ez  nuen  valium-a  erabili  behar  izan.Eskerrak
Jainkoari.Hurrengo  egunetan  Jaydeni  bere  azken  topamax  pilula  kenduko  diogu,  4  urtetan
lehen aldia izango da hura gabe.Mesedez, jarri Jayden zure otoitzetan, zabor honetatik kendu
ondoren ongi egiten duela.Eskerrik asko."

"Olioaren  berri  duela  3  hilabete  aurkitu  nuen  Interneten  aknearen  eta  rosazearen  aurkako
sendagaia bilatzen.Hori berehala argitu zuen!Iso olioa gehitzen diot koko olioari eta egunean
behin  aurpegian  eta  lepoan  erabiltzen  jarraitzen  dut.Nire  senarrak  dio  15  urte  gazteagoa
dirudidala!Mila  esker  informazio  hau  partekatzeagatik.Jainkoak  bedeinka  zaitzala
guztiok.Jarraitu lan onarekin." Toni

"23,6  asteko  haurdunaldian  jaiotako  bikiak  ditut  kilo  bat  baino  gehiago  pisatzen
dutenak.Mirariak dira eta bizirik egotearen zortea!Orain 2 urte dituzte eta garapena urtebete
inguru atzeratzen dute terapia guztia egin arren (laneko, mintzameneko, fisikoko, garapeneko
astero).Irakurri  dut  kalamu olioak  gaixotasun ugari  sendatzen dituela minbizia eta garuneko
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lesioak  barne...Nire  galdera  da:  kalamu  olioak  lagundu  al  dezake  nire  haurtxo  miragarrien
garapenean?!?Eta  hala  bada,  zenbat  administratzen  dut  egunero?Mila  esker  zure
laguntzagatik!” Jenna

-- Jenna maitea, hasi dosi txikiekin (0,005 - 0,01 g), egunean hiru aldiz.Haurrak lehen egunetik
olioa  hartu  beharko  lukete,  medikuek  zertan  ari  ziren  jakingo  balute.Ziur  nago  ikusiko
duzulahobekuntza handiak oso laster.Kalamu-haziak eta kalamu-olioa ere sartuko nituzke beren
dietan, eta kalamu-hazien olioa eta kalamu-olioaren nahasketa ere gehituko nituzke bainuetan -
lan bikaina egiten du haien azalarentzat eta ekzemak eta erupzioak urruntzen ditu.JB

"Kaixo, galdetzen ari nintzen zenbat gramo olio daude nire alabarentzat lortu dudan xiringan?"
Marie -- Gramo bat 0,9 ml ingurukoa da.JB

“Amaieran, Cashyren amarekin harremanetan jarri nintzen eta erradiazio bila joatea proposatu
zidan, eta hala egin nuen, olioa oraindik ez zelako sartu eta airea kentzen ari zelako.Beraz, 4
erradiazio tratamendu egin zituen eta txikitu egin da eta azkenean berriro arnasa hartu ahal
izango du.Ez dut  gelditzen oraindik  ere egunean gramo bat  ematen ari  naizen olioa.Beraz,
orain, espero dugu lanean hastea...Badakit erradiaziorik ez duzula esaten, baina zer egin behar
nuen?Erradiazioengatik  ez  balitz,  oraintxe  bertan  hilda  egongo litzateke...Tumorea eztarrian
hazi zitzaiolako...” Marie

--  Kaixo Marie,  egin behar zenuena egin zenuen.Hurrengo sei hilabeteetan kalitate handiko
olioak  120-180  g-k  kaltea  desegin  beharko  luke.Nahiago  nuke  gaixoari  egunean  bost  edo
hamar gramo olioz elikatu, baina hala ere ezin dugu desegin.Zorionak, JB

“Beno, 7 hilabete besterik ez ditu.Egunean 10 gramo ematea gehiegi iruditzen zaio haurtxo bati,
egunean gramo bat maneiatzea zaila duelako".Marie

-- Badakit, Marie.Benetan zaila da aholkularitza hori Internet bidez ematea, gaixoa ikusi gabe,
olioaren kalitatea ezagutu gabe, etab.Egin behar zenuena egin zenuen, ongi nago.Esaten ari
naizen guztia da orain olio asko jaten duela, egindako kaltea konpontzeko.JB

“Kaixo,  nire  alabaren tumoreari  olio  pixka bat  injektatu al  diodan galdetzen ari  naiz?Berriro
hazten ari denez, bere tumorea beheko ezpainean eta bi masailen barrualdean dago...Berri ona
da azkenean hidromorfina kendu duela eta berriro hazten hasi bada ere, ez du minik...Beraz,
ikusi nuen olio apur bat injektatu zietela bularreko minbizia duten gaixoei eta galdetu nion ea
Kayli-rekin gauza bera egin behar  ote nuen?Hala bada,  zenbat  injektatu beharko nioke eta
oraindik ematen al diot ng hodiarekin?Marie

-- Kaixo Marie, topikoki erabiliko nuke, nahikoa izan beharko luke.Tintura batek lan ona egingo
du,  edo zuzenean.Ez nuke tumorearen eremua gehiegi injektatuko benetan beharrezkoa ez
bada.Noski, zenbat eta olio gehiago lortu eta zenbat eta tumoretik gertuago, orduan eta hobeto,
baina kasu honetan erabilera topikoak balioko duela uste dut.Mesedez, atera argazkiak edo
bideoak eta desio onenak.Jindrich

«Ez dut  uste olioak Kaylierentzat  balioko duenik.Berriro handitzen ari  da...Laster  egingo du
azken aldian bezala, tumoreak arnasketa blokeatu egingo dio...Orain 2 gramo baino gehiago
hartzen ditu egunean eta oraindik ez da aldaketarik...Ezin zituen egunean 5 eta 10 gramo jasan
ezin dituelako egunean 2 gramo ere jasan...eta gainera 200$ kostatzen zaigu 2 egunetik behin,
ezin  dugu  egunean  5  gramo  ordaindu,  oraindik  ere  hornitu  behar  ditugun  beste  2  alaba
ditugu...Amesgaiztoa bizi dugu..."

--  Beno, ez duzu ezer galtzeko, atzera dosia eta hasi orduan injektatzen.Azkar txikituko da,
beraz, ez galdu denbora zertan ari zaren badakizu, eta espero dut.Zorionak, JB

“Injektatzeko  argibide  gehiago  beharko  nituzke,  zerekin  nahasten  dut  olioa  horretarako  eta
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abar?...Asko gustatuko litzaidake, ahal baduzu, argibide guztiak idazten zizkidaten».

-- Beno, nik neuk ez dut inoiz egin hori egia esateko - oraindik nahi al dituzu nire argibideak?JB

“Bai...Probatu duen norbait ezagutu behar duzu?"

-- Ez nuke olioa disolbatuko, tumorearen ondoan injektatuko nuke.Xiringa berotu beharko duzu
olioa  isurtzen  den  arte.Gero,  injektatu  ahal  duzun  neurrian,  agian  gramo  erdia  esan,  nork
daki.Edo gutxiagorekin hasi.Baina berriro ere -  medikuak egoera ezin hobean egin beharko
luke,biok badakigu hori.JB

"Ados...Kaylie-ren  medikuek  ez  dakite  olioaren  gainean  dagoela...Hemen  baditut  erizainek
botikak  ateratzeko  eman  zizkidaten  orratzak...Bere  tumorearen  ondoan  batzuk  injektatzen
baditut, oraindik ere eman behar al diot bere ng hodiari?"

-- Saiatu, ikusi nola erantzuten duen eta konbinatu biak.Uste dut egunean behin injekzio batek
balioko duela, baina oso zaila da zure lineako aholku hau ematea.Zenbat eta olio gehiago egon,
orduan eta aukera handiagoa, paziente batzuek hodi oso bat hartu eta hiru lau egunez lo egin
zuten baina bitartean haien tumoreak kapsulatu  ziren,  benetan ez dakit  askoz gehiago zer
esan.JB

«Olio tratamenduan dagoen bitartean eman al daiteke Robunol?Bere mukia oso txarra delako
eta Robunol emango ez banu uste dut mokoarekin ito egingo zuela.Baina beldur naiz olioak ez
duela bere tumorea murrizten oraindik horren eragin..."

-- Olioak bere mukiak zainduko ditu, beraz ez nioke Robunol emango.JB

"Oraindik  ez  da,  ez  dut  olio  maila  onekorik  lortu  behar,  ezer  ez  baitabil  funtzionatzen..."
-- Hori ere posible da.JB

"Nire alaba ostiralean hil zen goizeko 4etan".

-- Marie, ahal zenuen onena egin zenuen.Jindrich

“4 URTE GARUNEKO TUMORE BATIK.Ah, bai, beste behin hau da ZERGATIK ez dut isiltzen
Cannabis  Oilak  minbizia  hiltzen  duelako.Jarraian,  bizkarrezur-muinaren  inguruan  inguratuta
dagoen azken faseko garuneko tumore bat duen 4 urteko mutiko baten amaren eguneraketa
bat da.Duela 6 aste inguru R.2 hilabete eman zizkion bizitzeko.Gerritik behera paralizatuta dago
tumoretik.Aurreko  txosten  batean,  amak  esan  zuen  ezkerreko  oina  pixka  bat  mugitzen  ari
zela.Honakoa oraintxe jaso dudan eguneraketa da.==

Kaixo Corrie, zer moduz?Hemen dena ondo dago!!R.ondo doala dirudi!Ondo jaten bere pisua
mantenduz eta min pixka bat  S.eta nik  eta fisioterapeutak uste dugu bere enborreko gihar
ahulak  direla!!Eroso  lo  egiten  du  eta  bere  gurpil-aulkian  eser  daiteke  ordu  batzuk  aldi
berean.Oso positibo sentitzen naiz dena bide onetik doala!!

3 orduz esertzen da eta mina oso txikia da!!Baliteke gauez esnatzen guri noizbait biribiltzeko
edo oinak masajeatzeko eskatzeko, baina hori da.Ez da minez kexatzen tumorea zegoen tokian
eta ez dugu ezer puztuta ikusten!!!Bere dosia eman nionetik 3 ordura ateratzen da eta 4 orduz
lo egiten du.Oraindik lanean gabiltza egunean gramo 1era iristeko baina bide erdia gainditu
dugu!!!Oso  zoriontsuak  gara  zu  ezagutu  izanagatik!!Benetan  uste  dut  izan  behar  zela!!
R.Apirilaren  22an  erresonantzia  magnetikoa  egiteko  programatuta  dago!!!Mantendu  fedeko
jendea.KANABIAK MINBIZIA HIL DU”. Corrie Yelland

“Amek  olioa  jan  beharko  lukete,  hori  hobe  litzateke  beraientzat  eta  baita  beraien  seme-
alabentzat ere.Sendagai hau erretzea ez da hain eraginkorra, sendagaien efektuen % 90 kea
da.Eta umeek olioa sendagai gisa erabili behar duten galdetzen badidazu, baietz esango dizut,
erabat, hobe egunero.Zer gehiago eman nahiko zenioke haur bati sendagai gisa?JB”
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"Nire  semeari  bizkarreko  masaje  bat  eman  diot  zuhaitz-olioarekin  canna  olioarekin
nahastuta.Beheko  minez  kexu  zen.Hala  atera  zen  sendagaia.Bi  minututan  funtzionatu
zuen.Mina guztiz desagertu dela esan du.Kanpora itzuli da eraikuntza proiektu bat egiten bere
traktoreekin». Jose

"Nire alabak epilepsia du, 13 urterekin izan zuen lehen krisialdia.31 urte ditu orain eta egunean
3 aldiz dosi masiboetan hartzen dituen 5 botika mota hartzen ditu.2000ko apirilean lortutako
VNS inplantea ere badu (nerbio bagalaren estimulatzailea).Garai hartan bere konvulsionak oso
txarrak ziren, funtzionatzen ez zuen pertsona bat zen, gurpil-aulkian lotu behar izan zutena.VNS
onartu behar dutizugarri lagundu zuen horretan!Baina oraindik krisiak ditu eta sendagai guztien
eta horien artean ezin du bizitzarik izan.Inork aurre egin beharko lituzkeen baino grapa, puntu
eta hezur hautsi gehiago izan ditu.

Dena den,  argazkia  ateratzea espero dugu.Nire semeak eta  anaiak  bipolarra  eta  minerako
marihuana erabiltzen dute.Zenbait aldiz galdetu didate ea seizuresetarako erabiltzeari buruzko
ikerketarik aztertu ote dudan.Azkenean hasi nintzen aztertzen eta orduan aurkitu nituen fenix
malkoak.Ez nago guztiz ziur olioak beretzat balioko zuenik, hala ere, joan den igandean hasi
nintzen  hartzen  gorputz  osoko  mina  eta  insomnio  masiboagatik.Esan  dezakedana  baino
gehiago lagundu dit!

Baina  nire  ikerketan  Jason  eta  Jayden  istorioarekin  ere  egin  nuen  topo.Suposatzen  dut
ezagutzen duzula, baina badaezpada, gizon bat bere semeen krisiak CBD tintura handi batekin
tratatzen  ari  da.Hori  ikertzen  ere  hasi  nintzen  eta  nire  alabarentzat  probatzea  erabaki
nuen.2012ko abenduaren 30ean jaso zuen lehen dosia.Gaurtik aurrera, egunean 5 aldiz 1/2
tanta ematen ari naiz.Astebete baino gutxiagoan, ia egunero hainbat krisialdietatik bat ere ez
izatera pasatu da azken bi  egunetan!Dena idazten ari naiz eta nire helburua sendagaietatik
kentzea eta tintura zorrotza egitea da.Nire dokumentazioak inola ere lagunduko badu pozik
bidaliko dizut.Oso eskertuta nago zu eta Rick Simpson egiten ari zareten lana!Eskerrik asko."
Casey

--  Kaixo Casey,  eskerrik  asko albisteagatik.Hau nahiko tipikoa da,  jendeak ez ditu  seizures
askorik olioan daudenean.Hobe litzateke tratamendua behar bezala hartzea gure webguneko
argibideak  jarraituz.Noski,  dokumentazioa  bikaina  izango  da,  baita  Youtubeko  klipak  edo
horrelakoak ere.Zorionak, Jindrich”

G.Ba al dago hau hasteko adin bat?Nire semeak 3 urte ditu eta ekzema txarra dauka eta hotza
egiten du hemen urtearen zati on bat”. Roxanne

-- Roxanne, guztiz segurua da olioa haurrei ematea, baita jaioberriei ere, batez ere kalamu-
hazien olioarekin edo karité-gurinarekin nahastuta erabiltzen denean.Estrategia ona da kalamu-
hazien  olioa  olioarekin  nahastea (olioaren  % 1 balioko du,  baina % 20-30  izango litzateke
aproposa) eta, ondoren, bainuari tanta batzuk gehitzea egunero.Film fin bat utziko du gorputz
osoan eta hori izan ohi da behar dena (edo gutxienez mantentze-lanetarako).Atera argazkiak
eta bideoak, hobekuntza oso azkar hasi beharko litzateke.Azkura eta narritadura segundo edo
minututan  desagertuko  da  eta  ekzema  astebete  edo  gehiagotan  desagertu  beharko
litzateke.Zorionak, JB

"RSO  terapia  onena  izan  da,  alde  handiz,  nire  seme  autistarentzat,  talde-etxean  sartuta
zegoenarentzat,  jipoitzen  eta  nire  etxea  suntsitzen  ari  nintzelako.Dietak,  kelazio  terapia,
oxigeno hiperbarikoa, metil b 12 tiroak eta farmazia hiltzeko droga asko probatu ditut eta ezer
ez da kanabis-olioa baino hobeto funtzionatu.

Zaila da adingabe batentzako mediku txartela eskuratzea, deitzen baduzu eta galdetuz gero ea
adingabe autistari txartela emango dioten.Momentu zaila duten gurasoentzat, deitu zure seme-
alabak  amorrua  duen  bitartean,  egoera  zein  larria  den  zuzenean  entzun  dezan.Hiru  aldiz
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errefusatu ninduten deitzea erabaki baino lehen bere hormetan zuloak egiten eta oihukatzen ari
zen bitartean...orduan txartel bat emango diotela esan dute». Robin

"Eskerrik asko Rick Simpson olioa...Ezin nizuke nahikoa eskertu!Leuzemia linfoblastiko akutua
pairatzen ari den nire zazpi urteko neskatoari aurrera egiteko indarra ematen diozu!Asmatu zer
gehiago?!Olioa kapsula moduan hartu eta astebetera erremisioan sartu zen!!!(OMMP txartela
du bere medikuak gomendatutako leuzemiarako kanabisa legez erabiltzeko)

Eskerrik  asko gure neskatoaren gorputza bizitzaz beterik  ez betetzeko aukera emateagatik,
gorputza aldatzen duen botika narkotikoak.Eskerrik asko txintxoak emateagatik...ume normalak
sabelean gaixorik sentitzen direnean!Eskerrik asko bere aurpegian irribarrea jartzeagatik eta
esteroideen dosi handiko tratamendu hilabete luzean hondatze bakar bat ere ez izateko aukera
emateagatik.

Guretzat Rick Simpson olioa erabiltzearen eragozpen bakarra...Bere bizitzan inoiz egon ez den
aita  biologiko  gaiztoa  da,  ados  ez  dagoena  eta  haren  zaintza  hartu  nahi  duena.Baina  zuk
dauzkazun sendatzeko ahalmenetan sinesten dut  eta gure  eta  marihuana medikoaren alde
egingo dut eta nire neskatoen tratamenduaren zati garrantzitsuena dela borrokatuko dut". Erin

"Astelehenean Brave Mykaylak bere laborategiak egiaztatu zituen kimioterapiari ekiteko nahikoa
altuak  zeuden  ikusteko  (ekainaren  4tik  neutrofilo  kopuru  baxuaren  ondorioz  atzeratuta
dago)...nire tristurarako oso baxu zeuden oraindik.

Berarekin  kezkatzen  nau...bere  gorputza...bere  osasuna...bere  etorkizuna...bere
ongizatea.Berarentzat  onena  nahi  dut  eta  bere  gorputza  egoera  txarrean  ikusteak  bihotza
hausten dit.Denok ikusten dituzue irribarreak eta 8 urteko haur energetiko erdi-osasun eta alaia
(hori primerakoa da eta ezin izango nintzateke horretaz pozik egongo) baina, egia esan, bere
laborategiak  ikusiko  bazenu...eta  kimioak  zer  egiten  dion  gorputzari  nik  sentitzen  dudan
sentsazioa  sentituko  zenuke.Nire  bihotz  hautsiaren  zati  txikiak  txikitu  egiten  dira  kolorea
aurpegitik  ihes egiten didan heinean...korapilo  bat  sortzen zait  eztarrian...eta begiak malkoz
puzten zaizkit.Hain ederra da...oso pozik eta osasuntsu dago...ez du minbizirik...eta minbiziari
aurre egiteko dagoen sendagai natural  onena du...Ezin dut  jasan hau eta honek zer egiten
dion.Hau laster egitea nahi dut...baina Hawaiira joan aurreko egunean 2014ko azaroaren 13an
jaso genuen tratamenduaren amaiera data.Asko eskertu nuen uste baino 8 hilabete lehenago
amaitzen zelako baina errealitatean...Imajina  al  dezakezu  1,5  urte  baino  gehiagoz egunero
kimioterapia hartzea?!Eta hori baino 10 hilabete lehenago asteroko kimioterapia intentsiboa?!

Mantentze-kimioterapia kimioterapia aldi  errazagoa bezala azaldu ziguten...eta ez da batere
erraza izan.Diotenez, haien neutrofiloen kopurua baxua egon daiteke denbora luzez birus baten
aurka  borrokatzen  duten  bitartean...hala  ere,  eskola  publikora  bidali  behar  dut  birusik  jaso
gabe?!Hori ezinezkoa izango da...ziurrenik birus bat duela esan ziguten *sintomarik ez zuen
arren...bere arreba haurra oso gaixo zegoen* eta hemen gaude 20 egun geroago oraindik oso
kopuru txikiarekin.

Mesedez, lagunek otoitz egin ezazu Brave Mykayla-ren alde, zenbaketa baxuko aldi luze hau
eragiten ari dena gainditzeko indarra aurkitzeko.Mesedez, Jainkoak sendatu bere gorputza eta
eman  kimioterapia  jasateko  energia  albo-ondoriorik  edo  epe  luzerako  albo-ondoriorik
gabe.Mesedez, Jainkoak babestu nigatik...Inoiz ez nuen imajinatuko egunik bere irribarre eder
eta  besarkada  bero  eta  lasaigarririk  gabe.Datorren  astean  asteartean  berriro  laborategiak
egiaztatuko  ditugu...  eta  denok  eguneratuta  edukiko  zaituztet.bakeamaitasunaCURE”.  Ama
Ausarta

-- Zaila da irakurtzeak zer egiten didan deskribatzea.Eta zaila da imajinatzea pozoi horrek zer
egiten dion Mykaylari.Gure gizarteko maila gorenetako gutizia eta ustelkeria beste arrazoirik
gabe.
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Mykaylak bere sistema immunologikoa indartuko duen sendagai bat behar du, ez epe luzerako
kalte konponezinak eragingo dituen pozoi bat.Bere medikuek ez al  dute hori ezagutzen?Zer
gaitasun dute pozoia arrazoirik gabe administratzeko?Umeei pozoia ematean etekina ateratzen
duten gangster horiek ere badute hiltzeko lizentzia?Nork eman zien?

Atzo emakumeak martxan jartzeaz hitz egin genuen.Hona hemen zure kausa.Hau da praktikan
medikuek beren lana behar duten moduan egiten ez dutenean.Eta zuei emakumeei dagokie
hori  aldatzea.Zure  seme-alabak  babesten  dituzu  zure  bizitza  osoan,  beraz,  egin  behar
dena.Hartu neurriak orain, ez itxaron, egunero garrantzitsua da.JB

"Badakizu...Lehengo egunean Mykayla medikuengana eraman genuen eta ohiko laborategiak
zuzendu  zituzten...Haren  hemoglobina  5,2  oso  baxuan  zegoen  (teknikoki  zure  gorputzak
funtziona  dezan  odol  nahikoa  ez  dena...medikuak  esan  zigun  batez  besteko  umea  ia  EZ
ERANTZUN  DUELA maila  baxu  honetan)  Mykayla  hormetatik  errebotatzen  ari  zen,  hiper,
arazoak  izan  zituen  bere  ohean  salto  egiteagatik,  berritsu,  irribarretsu  eta  pozik!!!Medikuek
zergatik...ondo dok zer den ezberdinaMykayla eta zure beste haurren artean...kanabisa dauka!!!

Noski,  medikuek  ez  diote  INOIZ  horrelako  gauzak  kanabisari  kreditatzen...baina  beharko
lukete.Medikuek eta mediku ikertzaileek eta farmak gure lasterketak behar gabeko sufrimendua
pairatzen ari dira eta suntsitzailea da.Arrazoi batengatik edo besteagatik norbait sendatu ezin
bada ere...haien bizi-kalitatea asko hobetu daiteke kanabisarekin.Zure aitona bere minbizia oso
aurreratua  eta  gorputz  osoan  zehar  hedatu  zelako  froga  da...baina  begira  zer  egin  zion
kanabisak!

Mykayla  haurra  zenean  bere  amona  minbiziak  jota  hil  zen...oso  minbizi  azkarra  eta
oldarkorra.Ez  zuen  kanabisa  erabiltzen.Ospizio  batean  sartu  zuten  eta  morfinaz  bete
zuten...egia esan, bere mina aske mantentzeko eta heriotza-prozesua bizkortzeko zela esan
zigun.Hau  krudela  da...ezohikoa...  eta  esanguratsua...eta  TRATAMENDU  MEDIKO
ESTANDARRA dela  gertatzen  da.Inoiz  ez  nuke  nahi  morfina  tanta  batean  itsatsita  hil  arte
sufritzeko.Hau krudela da...eta egunero otoitz egiten dut ustelkeria hau amaitzeko». Ausarta
Mykayla

"Nire azken bi mezuek galdera asko eta "froga" eskaera batzuk sortu dituzte...Zuekin konpartitu
nahiko  nuke  cannabisaren  eta  immunitate-sistemako  minbizien  (leuzemia/linfoma)  arteko
zientzia.Informazio hau Jurkat leuzemia zelula-lerroen espezifikoa da...hau da, CD4+ t-zelulen
leuzemia linfoblastiko akutua...ZEHAZKI Mykaylaren leuzemiaren leinu bera.

Brave Mykayla-ren minbizi mota espezifikoak kanabisaren tratamendu eraginkor baten atzean
zientzia frogatu handia du, zientzialariek aurkitu baitute sistema immunearen zelulek apoptosia
(zelulen heriotza) eragiten duten cb2 hartzaile ESPEZIFIKOAK dutela.

THC-k  apoptosia  eragiten  du  Jurkat  (t-zelulen  leuzemia  linfoblastiko  akutua)  zeluletan  hiru
mekanismo  ezberdinen  bidez.(1)  THC  CB1  eta  CB2-rekin  lotzen  da,  eta  serine
palmitoiltransferasaren bidez zeramiden sintesira eramaten du.(2)  Ceramida mitokondrioetan
sartzen da eta zitokromo c isurketa eragiten du zitosolera.(3) C zitokromoa Apaf-1, kaspasa
9arekin konbinatzen da eta apoptosoma eratzen du.(4) Apoptosomak 3. prokaspasa 3. kaspasa
aktibo bihurtzen du, eta ondorioz apoptosia sortzen da.THC-k bide estrintsekoa ere aktibatzen
du  (8  eta  10  kaspasak)  eta  Raf/Mek/Erk  bidea  inhibitzen  du.Zelulen  biziraupen-bidearen
inhibizioak Baden desfosforilazioa dakar, eta Bcl-2 proteina hau mitokondriara lekualdatu, eta,
ondoren, apoptosia". Ausarta Mykayla

-- Zenbat eta olio gehiago sartu orduan eta hobeto, batez ere oraindik dituen eta egin behar
izan  dituen  tratamendu  medikoak  kontuan  hartuta.Zorionak  Hawaiiri,  Bravest  Mykayla,
zoragarria da zure ametsa egia bihurtu dela ikustea.Olioaren laguntza apur batekin.JB

“Ke hori EZ da osasungarria haurrentzat edo amentzat...  ama ergelak eta zer esaten diezu
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seme-alabei?Olioa edo nada!Batez ere umeei!” Naia

-- Ez nintzateke hain erradikala izango, erretzeak edo lurruntzeak ere eragin onuragarriak ditu,
adibidez haurdun dauden emakumeen goragalearen aurka.Ez dio umeari kalterik egingo.JB

“Kea ez da hain handia... batez ere alergiak izateko joera baduzu... esatea besterik ez.Ezin dut
kea maneiatu!Gainera, haurrak ez dira gai noiz gelditu behar diren jakiteko... azukrea, kafeina,
janaria, etab.Haien gidari izan behar duzu.Ez dut uste kanabisa erretzearen alde egitea ideia
bikaina denik nerabeentzat.Esan besterik ez.Ikusi dudanetik nire iritzia besterik ez.Ikastetxeko
lanetatik eta gai garrantzitsuetatik ere aldendu liteke». Naia

-- Eskolako lanetatik eta gai garrantzitsuetatik ere distraitzen nintzen, eta ez genuen inondik
inora kanabisrik eskura.Neretzat behar zen neska eder bat ikustea nonbait inguruan eta hori
zen eskolako lanetarako eta besteentzat garrantzitsuak ziren baina niretzat ez ziren gaietarako.

Zure seme-alabek zenbat  te  edaten duten kontrolatzen baduzu,  joan aurrera eta kontrolatu
zenbat  kanabishartuko edo irensten ari  dira.Zorte on horrekin.Ahalegin hutsa da,  baina ziur
nago jende asko lanpetuta mantenduko duela datozen urteetan kanabisa zein segurua den
konturatu arte eta ia ezinezkoa dela gehiegizko dosia hilgarrian hartzea.

Beraz, nori axola zaio zenbat irensten duen?Ez dut.Berdin zait zenbat te edo kafe edaten duten
jendeak egunean, imajinatu hori.Zergatik behar dut?Ez da nire kontua.Eta inoren kontua ez da
bizia salbatzeko eta prebentziozko sendagai honetatik zenbat irensten duen.

Zenbat  eta  olio  gehiago  eduki  eta  zenbat  eta  maizago,  orduan  eta  hobeto  zure
osasunerako.Hori da benetan aplikatzen den arau bakarra.Adin guztietako pertsonei, haur eta
haurdun dauden ama barne.Ideia hau gustatzen ez bazaizu, gainditu, ikasi horrekin bizitzen,
hori da egin dezakezun gauzarik onena.Cannabisaren erregulazioak ez du funtzionatuko, ezin
da hala ere arautu.Gainera, ez dago erregulatzeko arrazoirik.JB

"Nire  haurdunaldi  osoa erre nuen erditu  eta 4 aste arte.Nire medikuak medikuek bisitatzen
dituzten  guztietan  droga-probak  ere  egin  zituen.Beraz,  kontziente  zen  kumea  erretzen
nuela.Haurra  jaio  zenean  osasuntsu  jaio  zen,  10,6  kilo  eta  negatibo  eman  zuen  THC-
rako.Edoskitzen  dut  eta  oraindik  ere  kumea  erabiltzen  jarraitzen  dut.Eta  asmatu  zer,  milia
bakoitzean  bikain  ari  da.Garuneko  kaltearen  guztiz  kontrakoa  da.Garunak  kannabinoideak
behar ditu osasunaren garapen motor gordinarako, beraz, utzi gorrotoari". Nessa

"Nire semea 8 lbs 1 oz jaio zen.5 egun bere epemuga baino gehiago.Hauek dira haurdunaldian
potoa  erretzearekin,  pisu  baxuarekin  eta  jaiotza  goiztiarrarekin  aurkitu  ditudan  bi  "kezka"
nagusiak.Nire semeak ia  9 hilabete ditu,  Bayley-ren ebaluazioa egin berri  du bere garapen
kognitiboa  eta  funtzio  motorra  eta  hizkuntza  ebaluatzeko.Batez  besteko  altua  eta  oso  goi
mailakoa lortu zuen kategoria guztietan.Beraz,  hartu zure zentzugabekeriak eta bota  ezazu
ipurdia.” Ashley

"Gobernua da hemen gaizkileak...Esklerosi  anizkoitza  daukat  eta  nire  semeak ere bai...  26
injekzio egin behar dizkio garunean, astero, garuneko nerbioen mina hiltzeko...

3 biloba ditut  eta ez naiz  'DRUGGIA' EZTA NIRE SEMEA DA, BERE KLASEKO GAINEAN
graduatu zena, eta bere adimenagatik klaseko tutore izateko ordaindu zuten.Giltzurrunak itzali
egin zitzaizkion, kolonak ez zuen funtzionatzen eta mina hain bizia zen mugitzen zen.Ez zuen
inoiz  drogarik  hartu  edo  likorerik  edan,  noizean  behin  bakarrik,  bere  bizitzan,  MS  garatu
aurretik.

Lehengusuak lapiko bat sartu zuen bere brownieetan afaltzera eraman zuenean, ezezaguna...
eta asmatu zer?Giltzurrunak lanean hasi ziren berriro, dardarak baretu ziren eta gauez lo egin
zezakeen, tintura hartzen zuenean.Dardarak baretzen ditu eta gauez lo egin dezake...Oraindik
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astero 26 orratz sartu behar dizkio burmuinean, garuneko nerbioaren mina duelako...

Nor zara zu sendagai ikaragarri hau epaitzeko...?????eta, bide batez, haur bat izan nuen B
hepatitisaren aurkako txertoa hartu baino lehen,  eta MS libre dago,  baina txertoa hartu eta
astebete barru betaurrekoak hartu behar izan nituen eta gero 2 asteren buruan,  guztiz  itsu
nengoen ezkerreko begian ...17 urte nituen eta itsu geratzen nintzen.Beldurtuta?Bai...Sendagai
honengatik ez balitz, oraindik gurpil-aulkian egongo nintzateke...

Ez  nioke  inoiz  gaixotasun  hau  inori  opatuko...baina  zure  epaia  beste  nonbaitera  eraman
beharko  zenuke...zergatik  uste  duzu  JAINKOAK  jarri  zuela  sendagai  hau  planetan?Edo
Jainkoak akats bat egin duela uste duzu?

Espero dut zure seme-alabek ez dutela inoiz nire familiak jasan behar izan...zure umea zure
begien aurrean hiltzen ikustea...Lortu argazkia, jauna... Harperrek delitu penala egin zuen zure
lorategian  landare  bat  haztea...Uste  dut  bere  familiak  ez  duela  inoiz  MS  edo  minbizirik
jasan...edo RCMP-a ere bai.Garaia da legeak droga konpainien alde egin beharrean pertsonen
alde aldatzeko”. Erramua

"Beraz, nire alabak aste honetan kanabisarekin sendatzeko esperientzia emozional sakonena
izan zuen.Tenperamentu emozionala duela esatea gutxiespena litzateke.Jaiotza akats batekin
jaio zen, eta horrek muturreko erronkak ditu.Bere pribatutasunarekiko errespetuagatik, ez dut
horren xehetasunez hitz egingo, baina demagun muturrekoa dela.Eta berarekin bizitzea nire
mundua maiz astindu duen erronka da.Duen erronka fisiko bat migrainak dira.Etortzen direnean
egin  dezakeen  guztia  etzanda,  estalkietan  kuskua  eta  lotara  joatea  da.Hori  da  benetan
laguntzen duen gauza bakarra.

Beraz, duela hilabete batzuk, azkenean kanabis-olioan infusioko ostia bat probatzea lortu nuen
eta 15 minuturen buruan, migrainak desagertu egin ziren.Beraz, aste honetan, goiz oheratuko
nintzen  gau  batean,  eta  geroago  migraina  bat  izango  zuela  pentsatu  zuen,  etortzen  direla
sumatzen baitzuen...beraz, ontzi txiki bat eman nion ohearen ondoan gordetzeko ohearekin,
lotan nengoela bat  etortzen zela sentitzen bazuen,  har  zezakeen.Tira,  lau hartu zituen gau
hartan.Elkarrekin itsatsita zeuden, eta guztiak hartu besterik ez zuen egin.Eta esperientzia bat
izan zuen.Eta erdia.

Hurrengo  egunean  eta  gauean  eta  hurrengo  goizean  lo  egin  zuen.Banekien  nolabaiteko
esperientzia  izaten  ari  zela...  Bere  pentsamenduak  inguruan  flotatzen  ikusten  nituen  eta
banekien zerbait pasatzen ari zela.Prestatu ez nintzena nire alabak bizi izan dituen 180 osoa
izan ziren.Zoriontsua, gozoa, aintzat hartua eta poza da inguruan egotea.Egia da, egoeraren
inguruan ere aldaketa handiak egiten ari naiz.Baina hurrengo egunean izan zen, beraz, ezin da
ukatu zein harrigarria izan den kanabisarekiko aldaketa.Inolaz ere ez nuen lortu horrenbeste
hartzera.Ezezkoa  emango  zion.Eta  ez  nuke  pentsatu  ere  egingo  zurekin  zintzoa
izateko.Estimuan makurtu nahi dut.Berarekin soka estuan ibiltzen nintzela esaten dizudanean,
ez  naiz  txantxetan  ari.“Istripu”  baten  ondorioz  gertatu  zaigun  txanda  eta  irekiera  ez  da
kasualitatea.Inoiz ez diot botilarik eman sendagaiak hartzeko.Gau hartan egin nuena miraria
da».

"Hain pozik  nago azkenean nire haurtxo gozoak kanabisa erabiltzen ari  dela kimioaren eta
erradiazioen  albo-ondorioei  aurre  egiteko  ETA tumore  berririk  hazten  ez  duela  ziurtatzeko!
Sendagai honek izugarri lagundu dio.Botika hau hartu baino lehen etengabe botatzen zuen, ez
zuen jaten, oso letargikoa eta zoratuta zegoen...orain jaten ari da, jatenari eusten dio, pisua
hartzen ari da eta bere inguruan egon den edonork daki zein pozik dagoen”.

--  Tira,  bere gorputzeko pozoirik  gabe umea askoz hobeto  egongo litzateke.Benetan ez du
zentzurik olioarekin batera kimioterapia eta erradiazioa erabiltzeak,  gaixoari  pozoia zainetan
ponpatzen duen bitartean antidoto bat  ematea bezalakoa da.Emaitza onenak lortzeko olioa
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bakarrik.Medikuek hori jakin beharko lukete, ez da hain zaila ulertzea ez dela komeni haurrei
pozoia ematea beharrezkoa ez denean.JB

G.29 urteko ama bakarra naiz.Nire semeak 8 urte ditu orain eta autismo moderatuarekin bizi
da.Ez nuke nire mini me ezer aldatuko mundu honetan, bere bizitza apur bat errazteko izan
ezik.Galdetzen  nengoen  ea  beste  gurasorik  etorri  zaizun  olioaz  galdezka?Edo  arrakasta
istoriorik  autismoa/Aspergerrekin?Bide  honetatik  joatea  erabakiko  banu  zein  dosi  mota
aztertuko nuke?Informazio guztia eskertzen dut!Eskerrik asko.Ama zapuztu baten eta mutiko
batengandik.

A."Olioa da funtziona dezakeen gauza bakarra", esan zuen Rickek hau irakurri nionean.Dosi-
argibideak  eta  olioa  nola  ekoitzi  eta  erabiltzeko  moduari  buruzko  informazio  gehiago  gure
webgunean eta bertan dauden liburuetan daude.Iraganean haur autista gutxiri lagundu diet, eta
sendagai honek mirariak egiten dizkie.Haurrei sendagai hau hartzea gustatzen zaie, ez dute
aurreiritzirik,  ez  dakite  “zerbait  gaizki  egiten”  ari  direnik,  eta  gurasoek  asko  gozatzen  dute
eurentzako  denbora  pixka  bat  dutenean.Emaitza  hoberenak  lortzeko,  beti  bezala,  60  g-ko
tratamendu estandar batekin hasiko nintzateke, pilularik gabe, eta gero haurrak mantentze-dosi
batean  mantenduko  nituzke  bere  bizitza  luze  eta  lasaian  aukeratutako  kopuru  batean.Eta
bideoko haurrak berdin egin beharko luke, hala badagokioposible.Zorionak, JB

"Mary Janek asko lagundu zidan haurdun nengoenean eta ez zien inoiz nire bi haurrei eragin".
Samantha

"Kaixo Rick, duela gutxi aurkitu dugu arrisku ertain edo handiko koskor bat nuela ezkerreko
bularrean.34 urte ditut eta nire alabak urte 1 1/2 baino ez ditu - izututa nengoen!Jaio osteko
depresioa  ere  pairatu  nuen  nire  alaba  jaio  ostean  -beraz,  hau  guztia  gehiegi  iruditzen
zitzaidan.Hala  ere,  zorionez,  Hegoafrikan bizi  naiz,  non oraindik  legez kanpokoa bada ere,
kanabisa (edo dagga, hemen esaten diogun bezala) hemen ugari hazten da eta nahiko erraza
da belar duina eskuratzea arrazoizko prezioan.

Berehala hasi nintzen olioa prestatzeari  -  epaimahaia oraindik kanpoan dago nire bularreko
pikortxoari  erreparatzen  diodanez,  2  hilabeteren  buruan  nire  hurrengo  azterketara  bakarrik
itzultzen  naizelako  -  baina  jaiotze  osteko  depresioa  desagertu  egin  da  hilabete  bat  hartu
ondoren. olioa.Indartsu, motibatuta eta eguneroko gauzak lortzeko gai naiz, amets bat besterik
ez zen duela ez asko!Hegoafrikan, gehienetan, sativa tentsioak edo sativa mistoak soilik lortzen
ditugu.Nire istorioaren berri  eman nahi  nizuke,  jende asko baitago depresioa beharrik  gabe
jasaten,  negatiboki  eragiten dieten  farmazia-farmako gaiztoak  hartzen  dituelako,  egia  esan,
olioak konpontzen duela badirudi esfortzurik gabe konpondu behar dena alde gaiztorik gabe.
efektuak!Nire  ni  zaharra  bezala  sentitzen  naiz  berriro  eta  PRIMERAN  sentitzen  naiz!Segi
horrela eta alde honetatik jarraituko dut zabaltzen!Maitasun asko, Kelly”

--  Eskerrik  asko  testigantza  bikain  honengatik,  Kelly.Ziur  nago  beste  ama  askori  lagundu
diezaiokeela.Nik ikusten dudan moduan, amek haurdunaldian olioaren dosi txiki-txikiak hartu
behar dituzte eta jaio ondoren erabiltzen jarraitu behar dute, benetan haurrari onena eman nahi
badiote.Polemikoa  dirudi,  baina  zer  beste  sendagairik  eman  nahiko  zenioke  olioa  bezain
naturala ez den amari eta bere haurrei?JB

"Nire haurdunaldi osoan erre eta jan nuen eta nire semea ezagutu dudan mutil txiki inteligente
eta osasuntsuenetako bat  da.Goizeko gaixotasuna pilulak  eta  buruko mina hartzeko pilulak
hartzen saiatu nintzen eta ezer ez zuen lagundu.Nire ziatikoa etengabe estutzen ari zitzaidan
eta  gorputzak  min  egiten  zidan  (seguruenik  10  lb  eta  23  hazbeteko  luzera  zuelako  erditu
nintzenean,  beraz,  hazkuntza  geldiarazten  duela  esaten  duten  eszeptikoentzat,  oso  oker
zaude). puff txiki ia berehalako erliebea lortuko nuke.Onartu beharko nuke eskuragarri dagoen
sendagairik seguruena dela». Sara
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“Nire  2.  haurdunaldia  tortura  izan  zen!1.  hiruhilekoaren  amaieran  20  kilo  galdu nituen,  oka
egiten nuen egunero, goserik gabe.Galtzen ari nintzen, zalantzarik gabe.Erretzen saiatu nintzen
eta errudun nintzen!Hala ere, bizitza salbatu zion...Inoiz baino hobeto jaten eta atseden hartzen
ari nintzen!Osasuntsu pozik eta guztiz ederra da!Orain 9 urte, osasun arazorik ez». Jennifer

«Amak ezin du janaria mantendu.Zein eragin du horrek garatzen ari den fetuan?Oso kaltegarria
da  fetuarentzat.Beraz,  nola  lortzen  duzu  amak  janaria  gordetzeko  gai  izatea?Kalte  gutxien
eragin  dezakeen  sendagaia  erabiltzen  duzu.Kannabisa.Medikuek  erabil  ditzaketen
goragalearen  aurkako  beste  edozein  sendagaik  albo-ondorioak  dituzte.Kannabisaren  albo-
ondorio bakarra ongizate eta lo sentitzea da». Gersh

G.Nire emazteak bizkarreko min larria du 7 hilabeteko haurdun egoteagatik, oso mingarria den
urduritasun urduria dela deskribatzen du.Zure webgunean eta hemen inguruan bilatzen saiatu
naiz.RSOk izugarri lagunduko al du mina?Ba al duzu loturarik gai honi buruzko aurreko gairen
batetarako?Kezkatuta nago kodeina jartzen badiote haurrari kalte egingo diola

A.Jarri olioaren dosi txikiak eta aplikatu olioa topikoki bizkarrean.Eman masaje bat olioaren eta
kalamu-hazien  olioaren  nahasketa  batekin.Bai,  aukera  ona  dago  kodeinak  haurrari  kalte
egiteko.Olioak ezin dio eta ez dio inola ere kalterik egingo haurrari.JB

“Nire semeari urrian diagnostikatu zioten sarkoma sinobiala biopsia egin aurretik tumore bat
kendu ostean.Minbizia oraindik hor egongo zela eta berera heda zitekeela esan ziotenbirikak
den minbizi  mota  erasokorra  dela  eta.Azken probaren emaitzek,  ezin  dute haren arrastorik
aurkitu  beren  harridurarako.Cannabis  olioa  diagnostikoen  ondoren  hasi  nintzen  gauza
askotariko bat izan zen. Amanda

«Zein  da  RSOrekin  tratatzen  duzula  ezagutzen  duzun  pertsona  gazteena?Ba  al  dago
pediatriako  tratamendu  protokolorik?Orain  arte  ez  dugu  arrakastarik  izan  amonaren  iritzia
kulunkatzeko  eta  aitona  sendatzeko  gai  izan.2  urteko  ume  bat  daukat  arazo  gastriko
ezezagunak dituena (bai tratamendu "medikuan" egon da urtebete baino gehiagoz eta pilula,
krema, ukendu eta Big Pharma edabe guztiek ez dute arrakastarik izan.Orain proteina-sindrome
batera makurtzen ari dira.Jakina, 25 lb-ko ume batek ezin du 175 lb-ko gizon baten dosi berdina
maneiatu, beraz gomendatzen al duzu pediatriako aplikazioetarako? Sara

--  Haurdun  dauden  amek  olioa  erabili  behar  dute  eta  gero  dosia  handitu  behar  dute
erditzean.Jaio  ondoren,  amek  olioaren  dosi  txikiak  jan  behar  dituzte  umea modu optimoan
garatuko dela ziurtatzeko.

Beraz, galdetzen badidazu, nire gaixorik gazteenak zortzi hilabete zituen eta oraindik oso ondo
dago,  haurtzaindegiko haur garatuena da eta beste gehienak baino lehenago hasi  zen hitz
egiten.Haren amak olioa erabili  zuen erditu baino lehen,  eta haurrari  ere olioa eman zioten
hexatxerto  batekin  txertatu  ondoren,  produktu  kimiko  arriskutsuak  gorputzetik  ahalik  eta
azkarren botako zirela ziurtatzeko.

Cannabis  olioa  sendagai  segurua  da  adin  guztietako  pertsonentzat.Hau  ulertzeko  arazoak
badituzu, ikusi zer egiten duen olioak ekzemaren edo pixoihalaren erupzioan eta gero itzuli eta
esan  iezadazu  inoiz  ez  diozula  kanabisa  emango  zure  haurrari.Niregandik  entzungo
zenituzkeena da haurrari kanabisa emango ez liokeen guraso bat gaizki informatuta dagoela,
edo besteak sufritzen ikustea atsegin duten sadiko psikopatikoak direla.

Ba al dakizu olioa zein eraginkorra den hortzetako minen aurka?Olioa emango zenioke haurrari
hortzak haztearekin lotutako minari aurre egiteko?Nuke.Batere zalantzarik gabe.

Haurrentzako  dosia,  funtsean,  helduentzako  berdina  da,  zerbait  larria  tratatzen  ari
zarenean.Hasi dosi txiki batekin egunean hiru aldiz, ohitu pazientea, handitu dosia lau egunetik
behin edo komeni den moduan, eta saiatu beti gaixoari ahalik eta azkarren sartzen sendagairik,
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egon egiten dela ziurtatuz. euren erosotasun eremuan.JB

"Ume bat baduzu eta "gomendatutako" txertoak jasotzeari uko egiten bazaio, prest egon bizi
zaren  estatuak  zure  seme-alaba  indarrez  kentzeko.Sarriago  gertatzen  ari  da,  erritmo
ikaragarrian.Google  ezazu  eta  begiratu  zure  estatuko  "eskakizunak".  Gizarte-langileek
"Jainkoaren konplexu" gehiago erakusten dute egunero eta uste dute gurasoek baino hobeto
dakitela  zer  den  onena  haur  bakoitzarentzat.Kontuz  ibili  zure  familiako  medikuarekin  gaiari
buruz hitz egiten duzunean ere. Ornitorrinkoa

«Ezagutzen ditut  seme-alabek inoiz  txertorik  hartu ez  duten bi  pertsona.Biak  kiropraktikoak
dira.Umeetako  bat  eskola  pribatu  batera  doa.Uste  dut  etxean  eskolatzen  bazara  ez  duela
axola.Ez ziur." Lorinda

"Ume txikiak eta haurtxoak minbizia duten ikusten ditut, tratamendua baino lehen itxura ona
dute,  ebakuntza  eta  kimioterapiaren  ondoren  hilzorian  daudela  dirudi,  eta  askotan.Bihotza
hausten dit jendea goiz sufritzera eta hiltzera nola egiten den, olio honek hainbeste sendatzen
duenean.Astebete  nago olioarekin,  eta oso ondo sentitzen naiz,  uste dut  giltzurruneko nire
tumorea txikitzen ari dela, oraindik ez daukat frogarik, baina laster egingo dut". Lannah

"Erizaintzako lagun batek 3. fasean erabili zuen pixoihal-errupzioan, gauetik desagertuta!" Alice

--  Haurrek  kanabisa  erabili  behar  ez  dutela  uste  dutenentzat.Zein  beste  sendagai  izango
zenukeMilaka urtez erabili den sendagai natural zaharrena eta seguruena ematea ez bada?Edo
ikusiko al dituzu zuk haurrak ekzema eta erupzio horiek guztiak arrazoirik gabe jasaten?Hori ez
da gauza polita, esango nuke.Batez ere larruazaleko arazo guzti hauetarako irtenbide sinple bat
dagoenean.

Ondo dago zure seme-alabak minagatik garrasi  egiten ikustea,  olio  tanta bat  besterik  gabe
ematen diezunean eta minik gabe geratuko lirateke?Hm?JB

"Administratzaileak, mesedez, gomendatu al diezaioke nolako dosia eman hiltzera etxera bidali
duten 8 urteko haur bati?" Rikardo

-- Hasi dosi txiki batekin, ikusi nola erantzuten duen haurrak eta gero dosia igo haurrak har
dezakeen bezain azkar.Egunean hiru aldiz.Normalean pilulez beteta egoten dira etxera hiltzera
bidaltzen dituztenean, beraz, lehenik eta behin desintoxikatu nahi dituzu interakzioak zer egingo
duen ez dakizulako, normalean ez da oso polita produktu kimiko hilgarri horiekin elkarrekintzak
egiten  duena.Baina  olioa  mahaia  garbitzen  saiatzen  ari  delako  da,  funtzionatzen  hasi  ahal
izateko.

Edo, galtzeko ezer ez baduzu, olio-kantitate handi batekin ere has zaitezke eta gaixoa koma
kontrolatuan jar dezakezu horrela.Horixe egingo nuke ziurrenik, baina gurasoen esku dago zein
tratamenduren norabidea aukeratzen duten.

Dakidan bakarra da gaixotasun oldarkorrak modu oldarkorrean tratatu behar direla.Eta badakit,
oro har, zenbat eta olio gehiago sartzea gaixoarengan eta zenbat eta azkarrago egin, orduan
eta aukera hobea izango da arrakasta izateko eta bizirauteko.Baina badakit dosiaren argibideak
arrazoi bategatik aipatzen direla.

Nire umea balitz, olioz beteta beteko nuke, ziur badakit umea bertan igerian egongo zela eta
ziurrenik ez nuke medikurik hurbiltzen utziko.Baina hori ni naiz eta badakit zer egin.Zorionak, JB

"Ongi da, momentu honetan iraultzen ari naiz.Daveren doktoreak Lyrica jarri zion, bere Shingles
mina tratatzeko.Azken bi  egunetan (eta okerrera egin du),  Dave haluzinatuta egon da.Esan
zuen bezala,  "ile gorria duen tipoak ez luke hemen entregatu behar".  "Zer?" esan nionean,
Dave-ren erantzuna hau izan zen: "Ai, ez axola, ziur nago ez dagoela hemen". Solasaldi bat
izan nuen berarekin, eta esan zuen konturatu zela zerbait gaizki gertatzen ari zela, zeren, begi
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ertzetatik begiratzen duenean, gure leihotik kanpo oihan bat ikusten duelako.WTF!!!Aspalditik
darama Cannabis Olioa hartzen, eta inoiz ez zuen horrelakorik izan.Astebete baino gutxiago
Lyrican eta ia  motor-kontrol  guztia  galdu du eta orain haluzinatuta dago.Kannabis-olioa jarri
nuen  Shingles-en  lesioetan  (DMSOrekin)  eta  mina  gelditu  zen.Doktoreari  deitu  nion  eta
ASTELEHENEAN LEHENENGO GAIZA Dave ekarriko dut.BTW, Lyrica gunea egiaztatu berri
dut, "pentsamendu anormala" eta "haluzinazioak" bigarren mailako efektuetako bat dira. Kim

“Spencerrek  aste  zoragarria  izan  du  guztiok!!Lehengusu  bat  ezagutu  zuen  lehen  aldiz,  eta
Georgiako osaba eta izeba ezagutu zituen!!Bere izeko Sararekin guztiz MAITEGIN zen, ni edo
aitatxo ere aukeratu zuen!!Onena izartxo BAT ESKUAN ETA KOLORETAN ZUTEN ikustea izan
zen, izebaren altzoan zegoela!Transfer ere egin zuen, eskuinetik ezkerrera!!Egurrezko auto bat
margotu zuen zehaztasun osoz bere behatzak erabiliz!Bere bideoa laster igotzen saiatuko naiz!
Hitz berriak esaten jarraitzen du, eta guztiz xarmagarria da!Euskarri askorekin hanketan pisua
jasatea  lortu  genuen!Oso  ondo  pasatu  zuen  bere  ibiltarian  tiraka...Ezin  dut  deskribatu  nire
haurra hori  egiten ikustean sentitu nuen bihotz-hauste alaia.Bere aurpegiko poz hutsa mutil
handiekin jolastu ahal izateko...denak bizikletan eta patineteetan zihoazen, eta egin zezakeen
guztia irrikaz ikustea zen...Bere aurpegian batzeko gogoa ikusten nuen eta ez zuela ulertzen
zergatik  ezin zuen korrika joan eta haiekin jolastera...Eta orduan,  bere lehengusu Jasonek,
urrezko  bihotzarekin,  berari  tiraka  hasi  zen,  beste  mutilei  esanez  hobe  zeudela  azkarrago
ibiltzea  edo  poliziek  lortuko  zituztela,  Spencer  atzetik  tiraka  bere  ibiltarian,  sirena
eginez.soinuak besteak bueltaka ibiltzen ziren bitartean.Haren aurpegia  ikusi  izan bazenu...
azkenean, azkenean, mutiletako bat izan zen!Milioika zatitan hautsi zidan bihotza, eta, ondoren,
berriro  batera  itzuli  zuen  bere  begien  dirdira  batekin  eta  bere  ahotsaren  barre-
algararekin.Aspaldiko asterik onena.Spencer mutil handia izan behar zen, eta maite dut!Gogor
bultzatzeko,  borrokatzeko,  otoitz  luzeago egiteko gogoa ematen dit  Spencer  deitzen dugun
mirari txiki honengatik”.

"Eta bere tumoreak txikitzen ari dira THC handiko kanabis-olioa erabiliz!!Spencer terminaltzat jo
du Loma Linda onkologiak.Baina, azken MRI batek tumoreen tamaina murriztea erakutsi zuen!!
THC olio altua da bere sendagai bakarra!CBD tintura altua bere besoaren funtzioa hobetzen ari
dela  frogatu  duena da,  funtsean bere  garuneko eta  bizkarrezurreko kirurgian suntsitu  ziren
nerbioak sendatzen dituena. Suzetta

«Oraindik  ezin dut  sinetsi  olioak zer egin zidan.Diabetesak,  giltzurrunetako kalteak,  artritisa,
ziatika,  tendoi  urratuak,  obesitateak  desagertu  ziren  eta  neurogenesia  batzuk  behin  betiko
gertatu  ziren.Gainera,  orain  haurra  banintz  TDAH  nuela  esango  zidaten.Munstro
autosuntsitzaile maniakoa nintzen.Denbora gehiago eman nuen eskola bandalizatzen eta gero
klasera joaten.Nire gurasoak infernuan pasa ditut.Pota erretzen hasi nintzen arte.Eskolan, batez
beste,  30etik  80tik  gora  izatera  pasa  nintzen,  90era  ere  irakasgai  gutxitan.Eta  bandalismo
gehiagorik gabe.Dibertigarria uste dute potoa txarra dela haurrentzat.Ez egon beharko nuke
ados». Peter

"Gure  6  urteko  semea  AA3  garuneko  tumorearekin  eta  nahaste  genetiko  arraro  batekin
tratatzen ari gara.Medikuek ezin dute ezer eskaini, eta hilabeteak baino ez ditu bizitzeko.Orain
arte krisirik ez eta hurrengo erresonantzia magnetikoak gehiago esango digu.Azken azterketa,
garuneko  tumoreaz  gain,  osasun  PERFECTOan  dago.Ez  du  kimiorik,  erradiaziorik  eta
kirurgiarik izan.Olioa BAKARRIK!!!” Penne

“OMG, hemen eserita nago begiak isurtzen ari naizela, jaso berri dudan telefono-dei baten berri
jaso nahian.Duela 2 aste pasatxo, ekialdeko aita batekin hitz egin nuen, zeinaren 5 urteko alaba
berritu berri zuen.**** Arrisku Handiko Neuroblastoma (Haurren Minbizia) 4. fasea diagnostikatu
zioten - pronostiko txarra (MYCN Amplified).Itxaropenik ez zegoela esan zieten eta, funtsean,
etxera  eramateko  eta  berarekin  azken  egunak  gozatzeko,  denbora  gutxi  zuela.Aita  oso
aztoratuta zegoen, dei egin zidanean.Norabide egokian seinalatu genuen eta medikun **** hasi
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ziren.Ospitaleko onkologoekin hitzordua amaitu berri dute.****ren tumore-markatzaileen gernu-
analisia GUZTIZ NORMALA da!!!80tik pasa da, hurrengo astean 90era igo da eta orain 8,7ra
jaitsi da.(2 eta 9 artean normala da).Hori bai, lagunok, MINBIZI ZAINERAK EZ.2 astetan haur
hau gaixotasun terminaletik/kritikotik osasun-faktura argia izatera pasatu da.Onkologoak esan
zuen ez dutela inoiz horrelakorik ikusi». Corrie

"Nire 11 urteko semea azken 10 hilabeteetan kimioa egiten ari da (eta 6 astez ere erradiazioa
izan zuen denbora horretan) eta azken 4 hilabeteetan olioa eman diogu eta benetan lagundu du
hainbat modutan. ”. Angela

«Olioak bizitza salbatu dit.Literalki.Bihotz-gutxiegitasun larria dut, osteoporosia, artrosia, lotailu
soltearen sindromea eta eskualdeko minaren sindromea.Ez dut beste botikarik hartzen eta nire
osasuna etengabe hobetzen ari da.Nire 11 urteko seme autista/epileptikoak hilabeteetan ez du
sendagairik  izan  eta  oso  ondo  funtzionatzen  ari  da  Ricken  petrolioari  buruzko
hezkuntzagatik.Eskerrik asko gure bizitza salbatzeagatik». Maria

“Ohartu naiz gauza batzuk egiten dituela, nire txikitxoarentzat arroka jaurtitzeagatik edo dena
delako buruan jotzen duenean eta koxkor bat ateratzen zaionean, olioa egun batean xahutzen
du!Akneek edo irakinek edo baita kisteek utzitako larruazaleko zuloak ixteko ere balio duela
dirudi.Batzuetan irakinak ateratzen zaizkit aurpegian eta ichthammolum salba batekin xukatzen
dira  baina  batzuetan  zulo  bat  geratzen  da.Duela  gutxi  hasi  nintzen  kannabis-olioa  zuloan
sartzen eta ez al zenuke jakingo milimetro bateko diametroko zulo handi bat itxi zuela!Eta orain
eremua nire larruaz beteta dago!Egin ez duen gauza bakarra nire azalaren eremua pixka bat
ilunagoa desagertzea da, baina horretarako erabil ditzakedan beste gauza batzuk daude.Pozik
nago azala zigilatzen duelako!». Mahndisa

«Nire lagunik onenak bere semeari eman zion eta hark konvulsionak izateari utzi zion.Sentitzen
dut, laguna, zu zalantzan jarri izana.Bazenekien zein zen zure umearentzat onena eta arrazoi
zenuen». Maria

«Ba  al  dakizu  zer  sartzen  zaidan  larruazalean?Guraso  hauek  ondo  daude  giltzurruneko
gutxiegitasuna, koma, garapen-atzerapenak eta agian heriotza bezalako albo-ondorioekin.Baina
albo-ondorio  posiblea  "handia"  denean  denak  aspertzen  dira.Horrelako  garuna  garbitzen
dute.Heriotza,  nolabait,  albo-ondorio  onargarriagoa  baino  altuagoa  da.Askotan,  hauek  ere
pertsona ikasiak eta adimentsuak dira.Sinesgaitza da». Missy

"Berriro  ere,  haurrek  THC behar  dute  sendagaietan  ere.Erregulatu  kanabisa  artoa  edo  tea
arautzen duzun moduan.Hori  da behar  dena.Ez aparteko zergarik,  ez lizentzia berezirik,  ez
ezer.Hori  da bide arrazional bakarra.% 30eko THC kosmetikoek ondoen funtzionatzen dute,
gogoratu  hori  "kanabisa  arautu"  nola  erregulatu  pentsatzen  hasten  zarenean.  Denbora  eta
ahalegina galtzea da "erregulatzen" saiatzea ere. Nahikoa araututa gaude dagoeneko, esango
nuke».JB

Supositorioak
"Rick Simpson Oilarekin (RSO) supositorioak PMSarekin lotutako arazoak dituzten emakume
guztientzat  eta  hemorroideak,  Crohn-en,  hesteetako  eta  hesteetako  arazoak  dituzten
edonorentzat  bedeinkapena dira.Arnasa hartzeko eta biriketako baldintzetarako ere bikainak
dira,  gripearen  kontrola  ez  aipatzearren.Gorputzean  iraupen  luzeko  sentsazio  oso  atsegina
sortzen dute.Ez dut ikusi hasierako zalantzak gainditu ostean hartzea gustuko ez zuenik».JB

“Kaixo JB, ez dakit hau inori erabilgarria denik, beraz, utziko dizut horren epaile izaten.Duela
gutxi hesteetako oztopo-arazo bat izan nuen, inoiz ez zen guztiz diagnostikatu.Barneko hantura
bat, oso mingarria, hesteak blokeatzen zituena.Okerrenean ezin nintzen eserita edo zutik egon
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mina zela eta eta alboan etzan nintzen arintzeko.Medikuak,  itxuraz,  minbizia  baztertu zuen
odol-azterketetatik,  baina ez  zidan ezer  lagundu aste gutxi  barru  aholkulari  baten hitzordua
baino.Ergelkeriaz probatu nituen farmazia pilen tratamenduak, lasaigarri labur baten ondoren,
gauzak okerrera egin zuten.

Hilabete  lehenago  edo  eBay-n  supositorio-molde  bat  erosi  nuen,  beraz,  probatzea  erabaki
nuen.Koko olioa (solidoa giro-tenperaturan) RSOrekin nahastu nuen eta tea zuhaitzaren olio
tanta batzuk gehitu nituen.Berehala izan zen lasaigarria eta 24 orduren buruan hobekuntza,
sendatze sentsazio zehatza eta hantura murriztu egin ziren.7 egunen buruan normaltasunera
itzuli  nintzen  eta  guztiz  sendatuta  sentitu  nintzen,  supositorioak  erabiltzeari  utzi  nion.Hau
goiztiarra izan zen eta beste 7 egunen buruan hantura itzuli zen.Supositorioak erabiltzera itzuli
nintzen  eta  oraingoan  14  egunez  jarraitu  nuen  (ahal  zen  neurrian)  hantura  desagertu
ondoren.Hau esaten dudanean hatzak gurutzatuta dauzkat, baina badirudi horrek funtzionatu
duela eta olioak esperientzia beldurgarri eta mingarri batetik atera nau espezialista bat ikusteko
itxaron denboran.Orain oso zaurgarria sentitzen naiz hozkailuan olio hodirik ez dudanean.

Nire  mina  arintzeagatik  eta  neure  burua  azkar  sendatzeagatik,  mediku  espezialista  baten
denbora baliotsua aurrezteagatik, itxuraz, lege-hausle kriminala naiz!Zein mundu arraroa!». M

Nola egin supositorioak?
Urtu  kakao  gurina,  gehitu  olioa,  gutxi  gorabehera  1-2  g  olio  urtutako  kakao  gurina  100  g
bakoitzeko.Ondoren, handitu dosia lau egunean behin pazienteak supositorio bakoitzean 0,33 g
olio inguru erabili arte.1 g (pisu osoa) supositorioak haurrentzat, 2 g helduentzat, 3 g (bolak)
baginako arazoetarako.0,01-0,02 g olio  ondo funtzionatuko du hasiberrientzat.Suppo batean
0,05 g-rekin hasten bazara norbaitek, ziurrenik ere ez du asko sentituko, baina hobe da dosi
txiki batekin hastea (iraganean kalamua inoiz probatu ez dutenentzat, etab.).Benetako RSO oso
indartsua da eta ez duzu inoizgaixo batek nola erantzungo duen zehatz-mehatz jakitea (odol-
presioa, etab.), baina supositorioak modu ona izango lirateke jendea oliora ohitzeko.

Supositorioei buruzko gauza interesgarria da birikak irekitzen dituztela eta 20 minuturen buruan
arnasketa  askoz  errazten  dutela  dirudi  -  COPD  edo  asma  eta  abar  duten  askoren
ametsa.Pazienteek psoriasia, hipertentsio arteriala, Crohn, PMS cramps eta abar tratatzeko ere
erabili dituzte.

Supositorioei beste olio natural batzuk ere gehi ditzakezu, zertarako nahi dituzun eta helburua
zein den araberakoa da.Besterik gabe, joan medikuntza naturaleko gune batzuetara eta irakurri
ezinbesteko  olio  ezberdinek  zer  egiten  duten  eta  beharrezkotzat  jotzen  duzun  neurrian
esperimentatu dezakezu.

Gainera,  supositorioak  olioa  jan  ezin  duten  edo  arrazoiren  batengatik  sabelean  gorde  ezin
duten  pazienteak  tratatzeko  modu  bikaina  dira.Niri  dagokidanez,  ondorioak  ikusita,  olioa
supositorioetan  hartzea  da  kalamua  erabiltzeko  modurik  onena  eta  atseginena.Hasieran
barregarria dirudi eta itxuraz, hori aitortzen dut, baina saiatu direnak ados daude.Agian chakrak
behetik gora irekitzen ditu, nork daki, baina, zalantzarik gabe, primeran sentitzen da.

Emakumeek  supositorioak  hartzea  gustatuko  litzaieke;  era  guztietako  infekzio  bakterio  eta
biralekin  ere  laguntzen  dute,  "bazkideen  informazio  mikrobiologikoaren  trukearekin",
kondoiekiko alergiak eta haietan erabiltzen diren lubrifikatzaileekin,  etab.Aipatu al  dut  olioak
zein eraginkortasunez zaintzen dituen hormonen desoreka (mailak)?Zorionak, JB

"RSO duten supositorioak era guztietako baginako arazoetarako ere erabil daitezke, besteak
beste, legamia-infekzioak, VPH, kondiloma, herpesa eta nahitaez pairatu behar ez diren beste
hainbat  gaixotasun  edo  infekzioetarako.Batez  ere,  olioa  erabiltzen  bada  hain  erraz  zaindu
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daitezkeenean.JB”

"RSO kalamu-olioaren supositorioek  oso ondo funtzionatzen dute  anal  edo baginako arazo
guztietarako,  hemorroideak,  Crohn-en,  hesteetako  edo  hesteetako  arazoetarako,  leuzemia,
biriketako  gaixotasunetarako,  asma  barne,  garuneko  tumoreak,  odol-presioa,  oreka
hormonalaren kontrola eta abar.JB”

"Aholkurik  eman  al  didazu  kalamu-olioa  haurdunaldian  erabiltzeko  segurua  den  ala  ez,
mesedez?Ez dago aurki dezakedan informazio asko.Nire lagunari esan berri diote kiste zilbor
bat duela, eta horrek odol-koagulazioak eragin ditzake bere haurra hiltzeraino.Kalamu-olioaren
ondorioak eta egin dezakeen ona ikusi ditut, ez dakit haurdunaldian segurua den”. Christine

-- Christine maitea, noski erabiltzea segurua da, kalamua haurdunaldian eta erditze-minetarako
ere  erabili  izan  da  mendeetan  zehar.Bakoitzean  0,01-0,06  g  oliorekin  supositorioak  egitea
gomendatzen dut (hasi 1-2 g olio 100 g kakao-gurin bakoitzeko).Kiste normalean aste gutxiren
buruan  desagertuko  da.Egunean  hiru  aldiz,  eta  ez  kezkatu,  olioak  ez  dio  haurrari  kalterik
egingo.Zorionak, JB

"Migrainak jasaten dituzu?Hartu arrozaren tamainako kanabis-olio kantitate bat, akaRSO, eta
hartu keinu batzuk.Ez dago ezer hoberik, esango dizut!». Sara

--  Aholku  bikaina,  Sarah.Benetan  funtzionatzen  du.Supositorioetan  probatzea  gomendatzen
dizut,  berehalako erliebetik  nahiko hurbil  eta  prebentzio  gisa  ere  funtzionatzen  du egunero
erlijioz  hartzen  baduzu.Migrainak  hain  ahulgarriak  izan  daitezke.(Jindrich-ek  supositorioetan
hezi ninduen eta arrazoi guztietan zuen.)” Tracey

«Nahi nuena lortu dut eskerrik asko.Onartu nahi nuen olioa sendagarria dela indarra edozein
dela ere.Olioak ez du % 95-98 izan behar sendagai-balioa izateko.Ez da "txorakeria" besterik
gabe, ahalik eta portzentaje altuena ez bada.Niri kaltegarria iruditzen zait hainbeste jende hona
jotzea  informazio  okerra  lortzeko  kanabisa  txarra  izan  daitekeela.Belar  santua  da  eta,
zalantzarik gabe, edozein formatan du balioa.

Pentsatzen nuke olio apur bat epelduarekin koipeatutako xiringa bat (orratz gabe noski) sartu
eta zuzenean hesteetan sartu daitekeela.Tiroa zuzenean hor barruan.Badirudi diluzioak zentzu
handiagoa duela eremu handietako aplikazio topikoetarako". Blake

-- Hori nahi zenuena bada, oraindik kontua galtzen ari zara, Blake.45% THC olioa kaskarra da
95-98% THC RSO oso indartsu eta lasaigarri  onenarekin  alderatuta eta ez  du inoiz  efektu
berdinak edo konparagarriak izango.Hori al da entzun nahi zenuena?

Orain, mesedez, lasai bota olio pixka bat zure ondestekoan zure iritzia are hobeto frogatu nahi
baduzu, horrela behar bezala erabiltzeko esperientzia praktikoagoa lortuko duzu.Olioak azkar
erakutsiko dizu zergatik den hobe supositorio moduan erabiltzea eta hori  entzutea hobe da
aholku  onak  baino.Olioak  kola  bezala  funtziona  dezake  oraindik  iradokizunik  lortu  ez
baduzu.Gozatu  esperimentuarekin,  mesedez  egin  ezazu  horri  buruzko  bideo  bat,  besteek
hasiberrien akats hau errepikatu behar izan ez dezaten.Zorionak, JB

"Gibelak  odol-hornidura  gehiena  digestio-sistematik  lortzen  du,  proteinak,  beste  mantenugai
batzuk eta substantzia toxikoak gehiago prozesatu ahal izateko.Hori dela eta, Simpson Olioa
irenteak gibelera eta, ondoren, odol-hornikuntzara eta gainerako gorputzera iristen dira.Horrez
gain, olioaren zati batek kolonera zuzenean egingo du odoleko sendagaia osatzeko.Zorte on!"
Steve

"Adiskide, kanabis-olioaren supositorio batek AZKENEAN nire sabeleko min bizia arindu du!Ni
ere ez nintzen batere harrituta sentitu!(Horrekin aukeratzea nahiago dut) Azkenean minik gabe
lo egin ahal izan nuen eta askoz hobeto sentituz esnatu nintzen.Lagun batek artikulu bat eman
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zidan,  kanabis-olioaren  bioerabilgarritasuna  administrazio-metodo  desberdinetarako  azaltzen
duena.Luzea eta zientifikoa da baina dena irakurri dut.

Ahoz hartzen direnean, urdaileko azidoek xurgapen-tasa murrizten dute.Jendeak benetan "goi"
edo  "harrikatu"  sentipen  hori  sentitzen  du  olioa  irensten  dutenean,  eta,  aldi  berean,  olioak
"benetan funtzionatzen" izan behar duela uste dute.Baina ahozko bidearekin, egia esan, ez da
tasa handiagoan xurgatzen, modu psikoaktibo batean bizitzen ari da.

Ia  2  urte  daramatzat  kanabis-olioa  ahoz  hartzen  eta  sendaketa  bikaina  izan  dut.Ipurdia
(jokoaren asmoa),  2 egun supositorioak probatu ondoren,  konbentzituta nago!Askoz hobeto
sentitzen naiz!Nire artikulazioetan hantura gutxiago, ez hain zurrun, nerbio-mina eta muskulu-
espasmoak askoz hobeak dira eta sabeleko minik ez!Azkenean!Gaixotasuna eta min kronikoa
izugarriak dira.Are positiboago sentitzen naiz orain olio honi buruz.Benetan itxaropen pixka bat
behar nuen horrekin.Ahal zen guztia egin zuela pentsatzen hasia nintzen, orain itxaropentsu
sentitzen naiz”.

"Onsteko  bidearen  bioerabilgarritasuna  ahozko  bidearen  bikoitza  zen  gutxi  gorabehera,
xurgapen handiagoagatik eta lehen pasabideko metabolismo txikiagoagatik". Mickey

--  Suppoak  oso  egokiak  dira  baldintza  askotarako.CR-n  ezagun  egin  nituen,  eta  milaka
pertsonak arrakasta handiz erabiltzen ari dira.Beraz, zorionak, Mickey.;) JB

"Badirudi  supositorioen  bidez  dosi  askoz handiagoak  har  ditzakeela  eta  ez  duela  erantzun
psikoaktibo negatiborik izan.Ba al dago saturazio-tasarik ondesteko bidetik xurgatzeko?Hau da,
bizkor al nezake sendatzea dosi handiagoak eginda? Mickey

--  Ahozko erabilerarekin bezain kontuz ibili  dosiarekin.Gehienez 5 mg suppo esperientziarik
gabekoentzat, 10 mg inguru oso ondo jasaten dira normalean.Dosi altuagoekin inoiz ez dakizu
nola erantzungo duen pazienteak, beraz, hobe da dosia pixkanaka handitzea ere.Baina zure
tolerantzia eraikitzen duzunean askatasunez esperimentatu dezakezu.Niri pertsonalki gustatzen
zaizkit 0,3-0,5 g olio duten suposaketak, baina hori gehiegi izango litzateke beste gehienentzat,
beraz, ez probatu zer egiten ari zaren badakizu eta ez zaizu axola bi eguneko lo egitea edo
horrelako zerbait.;) JB

"Ulertzen  dut  zergatik  sentitzen  den  beldur  pixka  bat  olioak  sentiarazten  dizun
moduagatik,batez ere, inoiz bizi izan ez baduzu.Nire amak 62 urte zituen inoiz marihuana erre
ez zuen olioarekin hasi genuenean.Oso ahul eta zorabiatuta zegoen eta ezin izan zuen jan
denbora batez BAINA olioaren albo-ondorioak dira.Orain supositorioak egiten ditugu eta aldea
harrigarria  da.Orain  bere  gramo osoa  egunean  3  kapsuletan  banatuta  har  dezake.Oraindik
sentitzen  du  jaurtitzen  denean,  baina  ez  da  ahoz  hartzen  zuenean  bezain  astuna.Kalamu
hazien olioaren proportzio berean nahasten dugu eta orain arte ondo funtzionatzen du.Espero
dut zentzuren bat izatea». Nikkita

“Kaixo JB, nire amak Biriketako minbizia du (3. fasea) eta olioa botatzen aritu naiz, bere 10.
eguna da orain eta ia gramo bat hartzen dugu egunean.Arrazoi zeneukan, ohitu egin zen eta
egunean Zombie efektuak hobeak dira, gauez 10-12 ordu lo egiten du.Beraz,  amarekin ere
supositorioak egin beharko nituzke?Eskerrik asko." Rio E

--  Bai,  Rio,  zergatik  ez.Gustura  hartuko  ditu,  benetan sentsazio  oso  atsegina  sortzen dute
gorputzean.Ahoz  hartzen  ohi  duen  dosi  bera,  nahastu  kakao-gurinarekin.Dosi  artean  har
dezake  gehigarri  gisa,  ahal  badu,  edo  ahozko  dosiaren  ordez,  bere  esku.Errektalki  edo
baginalki, emakumeek abantaila txiki bat dute alde horretatik gizonekiko.

Eta emakumeek jakingo balute olioarekin supositorioek zenbat lagun dezaketen hileko aurreko
eta hormonal arazoetan, denak hartuko lituzkete, horretaz ez dut zalantzarik.
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Gainera,  0,005-0,01 g olio  duten supositorioak hasiberrientzako tratamendua hasteko modu
bikaina dira, pazienteek normalean ez dituzte olio dosi txikiak dituzten supositorioak hartzen eta
badirudi esperientziaz asko gozatzen dutela.Baina,  jakin dugunez,  supositorioak hartzea gai
polemikoagoa izaten da olioa orokorrean erabiltzea baino.

Hala ere, errealitatea da hemorroideek goiz edo beranduago harrapatuko zaituztela, eta egiten
dutenean,  pozik  hartuko  dituzu  kanabis-olioaren  supositorio  bat  edo  bi,  hori  ziurtatzen
dizut.Erliebea  berehalakoa  delako  eta  uste  iezadazu  pertsona  gutxi  batzuk  baino  ez  direla
nahikoa  gogorrak  supositorioa  ez  hartzeko  horrelako  egoeretan.Kannabisaren  aurkako
aurreiritziengatik hainbeste, hemorroideek oso azkar konpondu ditzakete.JB

"Hormona arazoak esan dituzu...Estrogel hartzen ari  naiz,  nire ebakuntza handiaren arrazoi
hormonalik ez dudalako.Horretarako laguntzen al du?». Elizabeth

"Noski...55 urte ditut eta egunero erabiltzen dut”. Christy

Elikadura-hodiak
«Nire ama tratatzen ari naiz.Eztarriko Minbizia du eta bere elikadura-hodiaren bidez segidan
eman diote.Berotu pixka bat eta nahastu koko olioarekin!Inoiz ez du hodia bete!». Steve

"Nire semeari ematen diot elikadura-hodiaren bidez, irentsi ez duenean; ur oso beroa isurtzen
dut edalontzi batean olioari, gero xahutzen da, gero ur freskoagoa (ez gehiegi) gehitzen dut,
beraz, ura beroegia ez, gero hodira bota.Nahiko ondo funtzionatu du, nahiz eta batzuetan olioak
hodia apur bat lerrokatzen duen, baina inoiz ez da blokeatu.Oraindik oso epel dagoen bitartean
behera botatzea da sekretua». Angela

«Inork ba al  luke ideiarik  nola eman kalamu-olioa norbaiti  elikadura-hodi  baten bidez?Oliba
olioarekin nahastu dut hain lodia ez izateko, baina oraindik ere hodia oztopatzen duen beldur
naiz.Ideiarik?" Steven

--  Steven,  beti  da onena diluitu gabeko olioa nola administratu modu bat  aurkitzea,  hori  da
biderik onena.Modurik aurkitzen ez duzunean, gaixoaren janariarekin nahastu eta horrela jan
dezatela.Bai, baliteke hodia bukatzea, hots, olioa koherentzia lodikoa bada.Olio batzuk lodiak
dira,  beste  batzuk  urtsuagoak.Baina  gorputz-tenperaturara  berotzen  dituzunean,  nahikoa
jariagarria izan behar da hodia ez ixteko.

Beste modu bat gaixoei kakao-gurinarekin supositorioetan ematea da.Hala ere, olioa jatea da
sendagai hau hartzeko modurik hobetsi, ahal den guztietan.Olioa administratzeko modu asko
daude eta askotan oso indibiduala da, beraz, saiatu gaixoari ondoen egokitzen zaion modua
aurkitzen.Zorionak, JB

«Badakit izugarria dirudiela, baina hoditik koka-cola pixka bat likatsuak administratu ondoren
garbitzeko edo, oro har,  zuloak garbitzeko, ondo funtzionatzen du.RN erreserba zahar bat».
Ellen

Kirurgia, kimioterapia ala olioa?
"Inoiz ez zenituzke nire titiak hartuko, RSO irensten dudanean!!" Chloe

"Bularreko  minbizia  "ehuneko  arriskua"  dela  dioen  ideia  oso  gezurra  da.Egia  esan,  denek
dituzte  minbiziaren  mikro-tumoreak  gorputzean,  ni  barne.Minbizia  ez  da  "jasotzen"  duzun
gaixotasuna tximistak ausaz kolpatzea bezala.Egunez egun "kudeatu" edo "prebenitu" behar
duzun zerbait  da,  otorduz otordua,  D bitamina gehitzea,  elikadura,  superelikagaiak,  barazki
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zukuak eta minbizia eragiten duten produktu kimikoak eta erradiazioa saihestuz. Beraz, mediku
batek  minbizia  izateko  "aukera"  duzula  esaten  duenean,  esan  nahi  duena  da  minbiziaren
gaineko  kontrolik  ez  duzula,  eta  hori  erabat  gezurra  da.Minbiziaren  karlatankeria,  bestela
esanda».

--  Minbizia  izateko  "aukera"  duzunean,  olioa  hartu  besterik  ez  duzu.Askoz  aukera
osasungarriagoa eta seguruagoa da.JB

«Begiratu  minbizia  edo  beste  edozein  gaixotasun  larri  sutea  balitz  bezala.Zenbat  eta  sua
handiagoa izan, orduan eta indar gehiago behar duzu itzaltzeko.Beraz, nahiago zenuke ehun
ontzi ur (RSO) edo edalontzi bat ur (beste olio mota batzuk) erabili zure etxea sutan balego?
Edo gustatuko litzaizuke suhiltzaile profesionalak etortzea eta horretan laguntzeko?Hori da nik
nahiago nuke, baina egungo suhiltzaileek, hau da medikuek, sute horiek guztiak itzaltzeko ura
erabili  ere ez dute onartzen eta ez dakite nola erabili  ere egiten hamarkada horien ostean
adoktrinatu, garuna garbitu eta kanabisa ez erabiltzen. Medikuntza.

Zentzuzkoa  al  zaizu  norbaitek  suhiltzaile  adituak  hiriko  su  handi  batera  bidaltzea  eta  ura
erabiltzen  utzi  ez  izana,  hau  da,  suaren  aurkako  modurik  oinarrizkoena  eta  ohikoena?Niri
ez.Baina hala ere, horixe da agintean zeudenek gaur egun daukagun sistema medikoari egin
ziotena.

Su asko, urik gabe, hau da, lana ahal duten moduan egin ezin duten suhiltzaile/medikuentzako
aparteko lan asko.Ez da horrela izan behar, nire ustez.Ekipamendurik onena eta lanabes onena
izan beharko lukete, ezta?Horixe egingo nuke haien kudeatzailea/gobernua banintz.Ba al dago
gaizki horrela ikusteak?Ez dut uste». JB

"Hau irakurtzen duen edozein emakumerentzat, aukerak dituzula jakiten laguntzea espero dut",
esan  zuen  Jolie  andreak.
-- Jolie andreak uste badu mastektomia bikoitza dela minbizia prebenitzeko modurik onena,
esan iezadazu guztiz ez nagoela ados horrekin.Eta bere lekuan egongo banintz, olioa jango
nuke  eta  gune  susmagarrietan  igurtziko  nuke  egunero,  berak  pasatu  zuena  baino  aukera
seguruagoa da.Eta xelebrea da, hala ere, olioa jango duela, beharko duelako.

Adibidez, zenbat CT eskaneatu egin behar izan zituen ebakuntzaren aurretik eta ondoren?CT
eskaneatzea  biriketako  200-500  izpi  berdin  edo  berdin  dezake  eta  erradiazioen  ondorioak
metatuak dira.Beraz, hain zuzen ere, "prebentzio-kirurgia" horrek ziurrenik minbizia emango dio
prebenitu beharrean.Ondo.

Hori da gastatzeko gehiegi duzunean eta zure etorkizuna iragartzeko gene-proba bat egiten
duzunean lortzen duzuna.Iruzurgile  haiek  bularreko minbizia  izango zuela  esan zioten,  eta,
beraz,  "jardukatu"  zuen  eta  orain  bularrik  gabe  biziko  da,  deprimituta  egongo  da,  uneoro
pentsatuko du,  beste hainbat  gaixotasun jasoko ditu ondorioz. hau,  eta litekeena da lortuko
duenaminbizia beste nonbait,  hala ere,  eta ziurrenik  medikuek egin ziotenaren ondoren eta
esandako BS guztiaren ondoren egingo du.

Hobe da etxean eseri  eta olioa jatea eta ezertaz kezkatu gabe.Edo nik behintzat  hala uste
dut.Etortzen  bada,  etorriko  da,  zergatik  kezkatu  hemendik  hogei  urtera  gerta  daitekeen
zerbaitetaz eta ustelkeria eta lapurreta soil-maila gorenetako arrazoirik gabe bularrak moztu.JB

"JB-n arrazoia duzula uste dut!2005ean eskuineko bularra kendu zidaten, RSOren berri izan
banu ez nuke inoiz ebakuntza hori egingo.Dakizuenez, orain biriketako minbizia daukat eta uste
dut RSO dela bide bakarra». Bonnie

"Beraz, egia da JB, 1. faseko bularreko minbizi baten ostean histerektomia prebentiboa egin
nuen, orain damutzen naizena.RSOren berri jakingo banu orduan ez nuke ebakuntzarik edo
erradiaziorik  izango!Gainera  erradiazioa  protokoloa  zen!!!!!Hainbeste  fede  daukat  RSOn,
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hurrengo  mamografia  bertan  behera  utzi  baitut.Nire  aholkularia  azken  aldiz  ikusiko  dut
minbiziaren industriarekin amaitu dudala esateko, sendabidea ezagutzen dudala uste dudanez,
RICK  SIMPSON  PHOENIX  TEARS  idatziko  dut  ospitaleko  oharretan.:)  Ezin  dizut  nahikoa
eskertu  zure  laguntza  eta  dedikazioagatik.Nire  minbiziaren  dohaintzak  Phoenix  malkoetara
doaz orain.bedeinkatua nago!!!BAKEA, adiskide.:)” Tina

“Hain  ergelkeria  da  zure  bizitza  mastektomiarekin  arriskatzea,  AHALEZ,  zure  bizitza
minbiziarekin  arriskuan  jarri  beharrik  ez  izateko.Eta  gero  arriskua  minbizia  izateko  miaketa
hauekin  guztiekin!Zenbat  zentzugabe  sentituko  zinateke  miaketa  hau  guztiaren  ondoren
biriketan  minbizia  izango  bazenu?Edo  ebakuntzaren  konplikazio  batean  hil  zen?Minbizia
diagnostikatu ostean mastektomia bat, kalamu olioarekin batera eta ez nuke epaituko, baina
minbizirik gabe egiteak minbizia izateko bezain arriskutsua da.Logika sinplea”. Carla

"Tamalez, emakumeek denbora guztian "prebentzio" gisa egiten dutela ikusten dut. Eta horri
beldurra  ematen diote,  aukera  bakarra  dela  sentitzen  dutelako.Hobe dakigu  baina,  jainkoz,
zenbat  jende  gehiago  jasan  behar  du  kaka  gaixotasun  hau??!!Gure  Gobernuek  ez  dute
ezertarako balio.Kannabisa hemen libreki  erabiltzeko izango bagenu asko ez lirateke goiko
andreak dagoen egoeran egongo.Oso oso triste eta benetan haserretu egiten nau". Georgia

«Beraz, bere burua harakinkatu eta prebentzio neurritzat jo zuen?Hori zoramena da...Gainera,
genetikak  ez  du horrela  funtzionatzen.Denok  ditugu funtsean  denerako gene guztiak...Gure
INGURUNEA da zenbait generen aktibazioa eragiten duena."Familian doa" esaten dutenean,
belaunaldi  batetik  bestera  transmititzen  diren  ohiturek  abiarazle  genetiko  berdinak  eragiten
dituztenaren seinale  da benetan.Ez da genetikaren kasua soilik.Hori  esatea guztiz  ezjakina
da...” Alistair

"Zer mediku batek konbentzi  dezakeen norbait  egiteko...Entzun jendea,  baheketa genetikoa
askoz konplexuagoa da "Oh, gene hori  duzu,  beraz,  %87ko aukera duzu minbizia izateko".
Hona  hemen  gehienek  ezagutzen  ez  duten  beste  datu  bat:  denek  dituzte  minbizi-zelulak;
ezinbestekoa  den  gorputza  mantentzea  eta  ingurumeneko  toxinak  gutxitzea  da  osasuntsu
egoteko  edonoren  apusturik  onena...Honek,  oso  gehiegizkoa  dirudi.Medikua/pazientearen
arteko tratu txar larria». Jack

"Galdetzen dut Brad Pitt-ek orain bolak mozten dituen barrabiletako minbizia saihesteko". Mikel

"JB, hau zurekin eta Rickekin partekatu nahi nuen.Hitz egiten ari den olio pilula RSO da.Hau
interesatzen  zaizula  pentsatu  nuen.Argazkiak  ere  baditut  zuretzat.Hau  langile  batek  eta
sendagai natural erabiltzaile batek bidali zuen». Rick

"Ongi da, hau da munduari hau kontatzen diodan lehen aldia, beraz barkatu pixka bat ibiltzen
banaiz.
Endometriosi kasu larria pairatzen dut.Gaixotasun bat da normalean umetokiaren barnealdea
estaltzen  duen  ehuna,  endometrio  izenekoa,  umetokitik  kanpo  hazten  hasten
denean.Normalean obulutegiak, hesteak eta beste organo eta ehunak estaltzen ditu pelbisaren
estalduran.bezalaxeendometrioak hilekoan erreakzionatzen du, eta umetokiaren kanpoaldean
desplazatutako  endometrioak  ere  egiten  du.Hilekoaren  ziklo  bakoitzean  loditu,  apurtu  eta
odoljarioa  egiten du.Desplazatutako  ehunak ez  du  gorputzetik  irteteko  modurik,  harrapatuta
geratuz.Horrek,  aldi  berean,  inguruko ehuna suminduta eta hantura bihurtzen du,  azkenean
orbain-ehun eta atxikimenduak (organoak elkarrekin lotzen dituen ehun anormala) bihurtuz.

Horrek  bigarren  mailako  efektu  izugarriak  eragiten  ditu.Mina  Kb  eguneroko  goragalea
etengabea.Dismenorrea,  hileko  mingarriak,  normalean  ziklo  oso  bat  iraun
dezakeena.Gehiegizko  odoljarioa,  antzutasuna,  nekea,  goragalea,  idorreria,  etab.Orain,
endometrosiaren arreta mediko modernoa hormonak eta  minaren botika  astunak dira  batez
ere.Zure  larritasunaren  eta  tratamendu  planen  arabera,  tratamendu  gomendagarriena  eta
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eraginkorrena histerektomia egitea da.

21 urte baino ez ditut.Etengabe aurre egiten diot eguneroko minaren eta etorkizuneko familia
baten eta osasun onaren itxaropenaren borrokari.Horrek eguneroko bizitzari eragiten dio modu
negatiboan, batzuetan ia ezin naiz ohetik altxatu.Hormonak probatu ditut, eta asko gaixotzen
nauten  drogak.Orain  arte  ezer  ez  du  funtzionatu...duela  hilabete  inguru  arte.Jabeak  eta
sortzaileak  edo  MOTH  (belarren  sendagaia)  "olio  pilula"  izeneko  sendagai  zoragarri  hau
aurkeztu  zidan.  Dieta  aldatzearekin  batera,  hobekuntza  handiak  ikusi  ditut  azken  hilabete
honetan.8 ordu bete ditut lo, eta hori tabua da niretzat!Minaren beherakada nabarmena ikusi
dut, gutxi edo bat ere ez.Nire goragalea erabat desagertu da orain eta nire medikuengandik
jasotako minaren botiken ondorioak ez bezala,  orain gai  naiz  arazorik  gabe digeritzeko eta
jateko. Zintzotasunez esan dezaket 15 urte nituenetik ez naizela horren ondo sentitu!”.

«Nahiago dut kausa naturalengatik hiltzea, norbait  ospitale batean altzairuzko mahai batean
mozten nautea baino.Zirujauek ez dute beti %100eko arrakasta-tasa izaten, nire laguna Margie
hil zen histerektomia bat egiteagatik, ebakuntza mahaian odola atera zen. DeYoung

«Nire ahizpen behazun-harriak zaindu zituen.Olioa hartzen hasi bezain pronto, eraso izugarriak
izateari  utzi  zion.Ez du  inoiz  beste  bat  izan,  eta  ebakuntza bertan behera utzi  zuen!!!!Nire
osasunak ere 180 bat egin du». Kelly

"Duela  19  hilabete  koloneko  tumore  minbizi  bat  kendu  ondoren,  Minbiziaren  Klinika  alta
egunean etorri  zen deika.Datorren astean hastea aurreikusita dago kimioa eta erradiazioa -
protokolo estandarra esan dute.Auskalo esan nuen!!!Cannabis olioa protokolo estandarraren
nire bertsioa izango da.Urtebeteko azterketa azken hilabetean.ODOLA GARBI DA - CT SCAN
emaitzak nire zirujauak agindu dizkit, Aipamena, Gerry-zure kolona orbangabe dago. Gerry

"Kaixo JB, mediku larrialdi galdera bat daukat.Nire aitak erori egin du, burua jo du eta odol-
koagulu  bat  dauka garuneko kanpoko mintzean,  ez garunean.Ospitaletik  alta  jaso dute  eta
minak hiltzaileak gelditu ditu, ez baitute buruko minetarako lanean ari.Odol-koagulazioa bere
garaian  tamaina  murriztea  espero  dute  medikuek,  bestela  ebakuntza  egiten  saiatuko
dira...Coversyl  2.5mg  hartzen  du  odol-presioarako,  Flomackstra  prostatako  handitzeko,  eta
plaketak falta dituen odola ere badu garrantzi jakineko Gammofacy.80 urte ditu eta ez du inoiz
RSO probatu.Batzuk baditut hozkailuan edukiontzi batean urtebete daraman arren...Odol mota
hau murrizteko esperientziarik izan al duzu?Onurarik egongo al litzateke buruko aplikazio topiko
batean  minaren  arloan  edo  irenstea  izango  litzateke  onena?Zure  liburu  elektronikoa  gaur
erosiko  dut  zalantzarik  gabe,  baina  edozein  aholku  PRIBATU  zehatzak  asko  eskertuko
lituzke...Ziurrenik RSO nahastuko dut koko olioarekin, edo italiarra denez nahiago duen oliba
olioarekin, irensteko eta/edo aplikazio topikorako.Uste dut jakin nahi dudan gauza nagusia: ba
al  dago  RSO  irenteak  odol-koaguluan  eragin  kaltegarririk  izateko  aukerarik?Tumoreak
murrizteko gauza asko daude nonahi baina ez dut gauza bakar bat aurkitu garuneko kanpoko
mintzean dagoen odol-koaguluetan???!!!Mesedez, lagundu." Ross

--  Kaixo Ross,  hemen duzu liburu  elektronikoa.Olioak  odol-koagulazioan ere  lagunduko du,
erraz.Kannabisa  bere  sisteman sartu  behar  zuen  jaitsieraren  ondoren.Eta  orain  zenbat  eta
lehenago lortu ahal izango duzuarrakasta izateko aukera handiagoa.Olioan hasten zarenean
sendagaiak erdira moztuko nituzke albo-ondorio desiragarriak saihesteko eta gero, zuk esaten
duzun bezala, barrutik eta gaurkotasunez.Olioarekin supositorio batek oso ondo funtzionatuko
luke; suposaketak bikainak dira biriketako eta garuneko baldintzetarako. JB

“Gutxi gorabehera ontza erdia 60 ml oliba olioarekin nahastu nuen (ez dakit zein kalitate ona
zen egin nuen).Hara joanda, heriotza berotu zela zirudien (buruan topikoki aplikatzen utziko
zidan bakarrik).Pipeta batean 0,5 ml probatu nituen eta oraindik funtzionatzen ari naiz, baina
pisu arina naiz.Hori bikoitza gutxienez zikindu nion buruan.Ordu erdi igaro ondoren dena sartu
zela ondorioztatu zuen eta burua garbitu zuen eskuoihal batekin....Nik ekarritako izokina ketua
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jan genuen, gero ogia eta esnea hartzera irten nintzen eta bere beste seme-alabekin telefonoz
txio-txiloka entzutera itzuli nintzen.Yadayada, eskerrik asko zure lanagatik!...Ross

"Lau aldiz bizirik dagoen minbizia naiz. Nire azken diagnostikoa Bularreko Minbiziaren 4. fase
erasokorra  izan  zen,  beraz,  2014ko  otsailean  mastektomia  bikoitza  egin  nuen.  Oraingoan
Kimioa  eta  Erradiazioari  uko  egin  diot  eta  THC  eta  CBS  Olioak  erabili  ditut  neure  burua
sendatzeko. Duela 2 urte erremisioan nago. Bai, maitea, funtzionatzen du. Zalantzarik baduzu,
MP ados dago. Uste dut lagundu dezakedala. Erradiazio eta Kimioterapien bidez 3 aldiz pasatu
naiz  eta oraingoan uko egin diot  eta nire metodo alternatiboak erabili  ditut.  Oraingoan bizi-
kalitate onena izan dut. Ez gaixorik eta goragalea denbora guztian. Nire mina maila THC eta
CBD  olioekin  eta  kontzentratuekin  kontrolatzen  da.  Ez  farmazia  oraingoan.  Opioiderik  ez.
Eskerrak Jainkoari." Tina

“Duela  pixka  bat  jaun  bat  ezagutu  nuen,  proiektu  berezien  zuzendaria  zela  esan  zidan,
hirurogeita hamarreko hamarkadaren hasieran gobernuan lanean.Esan zidan orduan kalamu-
olio medikoa ikasi  zutela, eta utzi egin zutela.ZERGATIK?FUNTZIONAMENDUA Zelako!!Bai,
esan zuen "botereek badakite ez dagoela dirurik bizitzeko, hiltzeko bakarrik". Denok dakigunez,
gure herrialdean eta AEBetan politikariek kimio-laborategietan eta droga-enpresetan inbertsioak
dituzte.Beno, eztabaida luze baten ondoren ere esan zidan bera eta bere talde osoa kalamu-
olio medikoa hartu dutela orduz geroztik eta jaun eder honek hirurogei urte hasieran dituela
dirudi,  beno,  egia  esan,  hirurogeita  hamar urte  inguru  ditu  eta  itxura  bikaina dauka.  !!Bere
taldeko beste kideak ere denak bizi dira oraindik, orain hori pentsatzekoa da!!Eta tira, ba al
zenekien gure planetako gizakirik zaharrenak 131 urte dituela, kalamu-olio medikoa hartu duela
bizitza osoan eta oraindik  egunero bere baserrian lan egiten duela...  Konfiantza izan behar
dugun pertsonek traizionatzen gaituzte! !” Brian

PMS, menopausia
«Hau da, batez ere, kalamu eta kalamu olioa dagoen gauzarik onena, ez ezik.Besterik gabe, ez
duzu  kalamua  baino  hobeto  lagun  dezakeen  edo  lagunduko  lukeen  ezer  aurkituko.Oreka
hormonala  berrezartzen  lagunduko  du  eta  erasoak,  umore  aldaketak,  etab.Gainera,  hileko
aurreko mina eta kranpak arintzen lagunduko du, deseroso sentimenduak, antsietatea, etab.

Emakume bat bere gorputzean PMSarekin erlazionatutako hormonen desoreka dela-eta arraro
portatzen hasten ikusten banu, berehala emango nioke kalamua eskuragarri dauden modu edo
forma edo forma guztietan.Ez dut ikusten inork beharrik gabe sufritzeko arrazoirik.Zer esanik
ez, batek sufritzen duenean inguruko guztiek sufritzen dutela ondorioz, hileko aurreko emakume
bati  aurre egin behar  izan dion edonork baiezta  dezakeen bezala.Nik  olioa  jan,  supositorio
batean  erabili  eta  ez  nuke  bere  sabelean  eta  bizkarrean  erabilera  topikoa  alde  batera
utziko.Gustatuko zaio, mina kendu eta azala hobetuko duelako alde horietan.Berarekin ere olio
pixka  bat  erreko  nuke,  "ez  dagoela  bakarrik"  eta  norbaitek  axola  duela  jakin
dezan.Kalamuarekin, hilekoa ez da zertan esperientzia frustragarri eta desatsegina izan parte
hartzen duten guztientzat.JB”

"Cannabis olioa nire menopausiaren sendagaia da eta nire ama 1985ean hartu zuen obarioko
minbiziaren aurkako nire prebentzio sendagaia da.Olioari buruz jakin izan banu amak ikusiko
ninduenhazi eta haurrak izan!Nire menopausiaren sintomak sendatu zituen.48 orduko epean
lan  egin  zuen!Berriro  bizi  naiteke!Informazio  hau  ahal  dudan  leku  guztietan  partekatzen
dut.Sendabidea guztiontzat erabilgarri egon behar da!Eskerrik asko Rick berriak zabaltzeagatik
eta jendea osasuntsu jartzeagatik!». Shelagh

"50 libra galdu ditut nire hormonak lantzen dituelako --berehala sentitu dezaket-- ez da egun
osoan  eta  gau  osoan  gertatzen  den  distira  gehiagorik.37  urterekin  gaixotu  nintzenean,
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berehalako  menopausian  ere  sartu  nintzen  eta  gaixotasunak  hormona  guztiak  nahasten
ditu.Fededuna naiz gaixotu nintzenetik 100 kilo irabazi baititu eta erabilera gutxirekin 50 galdu
ditut. Joann

“Denbora  dezente  jarraitzen  dut  Rick-en  orria  eta  bertan  lortutako  informazioa  dela  eta,
menopausia oso zaila dela-eta nire asma eta gaueko izerdi OSO LARRIAK eta bero-beroak ez
dira gaur egun existitzen.Jarraitu lan onarekin." Lize

«Minbizia eta loaren apnea ditut.Lo harrigarria  egiten dudala ez ezik,  ez naiz  beroaldietatik
esnatzen.Bedeinkapen bat da». Estefania

"Beste norbaitek jakinarazi al du olioa benetan ona dela menopausiaren sintomak arintzeko?
Nire distira eta gaueko izerdiak ia erabat desagertu ziren olioa hartzen ari nintzenean». Gill

G.Arraioa,  JB...  bikain  ari  zen,  estrogenoaren  aurkako  tiroak  ARTE.Herioz  gaixotzen  dute.
A.Sorpresa,  sorpresa,  Valerie.«Medikuengandik  urrun»  da  une  honetan  joko-araua,
zoritxarrez.Ez dugu plazeragatik esaten, errealitate bat da.Gaixoek normalean ondo egiten dute
olioarekin, mediku adituek esku hartu eta beharrezkoak ez diren botika kimiko alternatibo eta
esperimental  batzuekin  izorratu arte.Beraz,  medikuek sendagai  hau behar  bezala erabiltzen
ikasi arte, benetan seguruena da haietatik urrun egotea (egoerak ahalbidetzen badu, noski).Ez
ditu tirorik behar, ahal duen olio gehien irentsi behar du ahalik eta azkarren, aurreko tratamendu
medikoen kaltea desegiteko eta bere egoera kontrolpean izateko.Olioak laguntzen ez badu, oso
zaila da beste zerbaitek.JB

Gorputzaren Pisuaren erregulazioa
"Cannabis  olioak  gorputzaren pisua erregulatzen du eta  zalantzarik  gabe pisu  osasuntsuan
jarriko  zaitu!Gainera,  zabor  janaria  hainbesterako  gogorik  ez  izatea  eragiten  du.Benetan
sendagai harrigarria da.Hau da pisua galtzeko benetako botika bakarra". Rick

«Nik ere pisua jaisten ari naiz... Gerriko bat erostera joan behar dut.:) Balantza zapaldu nuen
eta orain 139# naiz --  Batxilergotik ez dut  pisu hau ikusi.Harrituta nago eta jendeak esaten
didanez pisua galtzea nola nabaritzen den oso ondo sentitzen da.Goserik ere ez daukat ia eta
arraro samarra egiten zait normalean inoiz utziko ez nituzkeen gozoki gantz batzuk pasatzeko
gogoa sentitzen dudanean.Arraro.Nano segundo batez kezkatu nintzen olio gehiegi hartzen ari
nintzela  edo zerbait,  baina azkar  konturatu  nintzen nire  gorputza sendatzen ari  zela...  iritsi
behar  ez  zena  isurtzen  eta  zenbat  eta  gehiago  aldatu  nire  dieta  organikora,  orduan  eta
osasuntsuagoa izango da.Dietarik ez, gehiegizko ariketarik gabe, zaldiz ibiltzea, lorezaintza eta
ama izatea besterik ez.Uste dut RSOren albo efektu naturala dela.:)” Heather

"2  hilabete  daramatzat  olioarekin  eta  pisu  galera  ere  nabaritzen  ari  naiz...Errezetazko
sendagaietatik guztiz kanpo...Odol-presioaren pilulak eten ziren...odol-presioa hartu berri  dut
(olioa  hartu  zuenetik  2  hilabetetan  pilularik  ez)...emaitzak  124/80  eserita  pultsu-tasa
79...JAINKO  MAITEA...hau  ikaragarria  da!!!Odol  lana  laster  egingo  da  eta  gero  GUZTIEK
ikusteko zenbaki PERFECTAK jakinaraziko ditut... Eskerrik asko RS, nire Aingeru BERDEA.”
Suzanne

“Lan ona Suzanne!!Urtebete baino gehiago daramat kanabisa egunero jaten eta batxilergoko
pisua mantentzea ez zen inoiz hain erraza izan nire karrera militarrean sendagaiak errezeta
hartuta!Maite zenbat errazagoa den kanabisarekin ere!!!” Tammy

"Olio pixka bat erre ondoren nire odoleko azukrea oso azkar jaisten dela nabaritzen dut.Eta olio
gehiago erretzen dut kimua baino eta pisua galdu dut eta nire digestio-aparatua benetan lasaitu
da". Michelle
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«Orain  pixka  bat  nago  olioarekin.Benetan  funtzionatzen  du  nire  odol  azukrea  normal
mantentzen, baina arazo bat dut.Nire mina kudeatzeko mediku berriak gernu bat egin zuen eta
positiboa atera zen.Esan diot erabiltzen dudala, intsulina hartu behar ez izateko.Proba positiboa
ematen badut nire beste minaren sendagaiak kenduko dizkidala esan zuen.40 kilo galdu ditut
orain  eta  nire  odol  azukrea  normala  da  eta  oso  ondo  sentitzen  naiz.Sendagaiak  mozten
badituzte, pisua berreskuratuko dut, bizkarra eta belaunak endekatzen ari zaizkidalako eta ezin
dudalako ariketa fisikoa egin.Oregonen bizi  naiz  orain,  non petrolioa errazagoa den botikak
direla  eta.Ez  dakit  zer  esan  nire  medikuari.Aurrean  egon  naiz  haiekin.VAk nire  sendagaiak
ukatzen ditu eta ez du denbora guztian benetako mina endekapenezkoan gaudenekin aurre
egin nahi.A ze nahaspila». Michelle

"Nire Chiropractor, RSOri buruz entzuten ari zait orain.Orain 5 hilabetetan 65 lb galdu nituen
ariketarik gabe, utzi intsulinarekin tiro egiteari, orain nire pilulak kantitatearen erdian izan.Laster
horiek ere botatzeko.Bihotza ireki zitzaion Rick eta bere istorioa kontatu nionean.Bere beste
pazienteengatik  galdetu  zuen,  bera  den  gizon  maitea,  RSO  aipatu  niola  gogorarazi  nion,
berarentzat!lol Hori gustatu zitzaion, beraz, tyty ty, jarraitu horrela, guztiok!” Dave

“Kanabis-olioa jan izan dut nire helburua pisua galtzearekin, baita nire dieta eta ohiko ariketa
fisikoa ikusten ere.Orain arte 8 astetan 8 kilo galdu ditut.ikusgarria al da?Oraindik ez nago ziur,
baina jakinaraziko dizut.6 hilabetez egunero egiteko konpromisoa hartzen dut.Konturatu naiz ez
dudala ia goserik eta ez daukadala goxorik (txokolate ona izan ezik) eta zerbait gozoa jaten
dudanean kantitate txiki bat baino ezin dut jan.Eskerrik asko hau argitaratzeagatik.Gustatuko
litzaidake ikustea beste batzuk petrolioari etekina ateratzen dioten modu honetan?». Robin

“Agurra  JB.Espero  mezu  honek  ondo  egiten  zaituela.Pentsatu  nuen  kanabis-olioarekin  nire
esperientzia  partekatuko  nuela  eguneroko  osagarri  gisa.Cannabis-olioaren  onurak  eta
gizakiaren gorputzarentzat zer egin ditzakeen Rick Simpsonen eta zure buruaren bidez jakin
aurretik, datozen arazo mediko batzuk bizi izan nituen lehendik ditudanekin batera joateko.

Min kronikoa jasaten dut eskuin belauna hondatu zuen egur-istripu baten ondorioz OA larria
dela medio.Lesio honengatik ezin izan nuen lanaldi osoz lan egin.Eskuineko sorbaldan, besoan
eta  eskuko  plexo  brakial  batetik  eskuineko  sorbaldan  dagoen  mina  ere  jasaten  dut,  eta
urtebetez  eskuineko  besoan  paralisia  eragin  zidan.Hatz-puntetan  kilibriak  eta  hantura  eta
hantura  bi  beheko  hanketan  nabaritzen  nituen.Nire  medikuak  ohartarazi  zidan  6  hilabete
lehenago  atzametako  kilipurdiak  eragin  zizkidan  bizimodua  aldatzen  ez  banuen,  diabetiko
izateko bidean nengoela.

Garai hartan 260 kiloko pisua nuen.Usaimena eta dastamena ere galdu nituen.Horiek guztiak
diabetiko bihurtzearen seinaleak ziren.Medikuak nire odol azukrea probatu ondoren esan zuen
1-10etik ondo bidean nengoela @ 6.5.Duela 6 hilabete inguru hasi nintzen olioa hartzen.Arroz-
ale bat goizean eta berriro oheratu aurretik.Orain 203 kilo pisatzen ditut, hatz puntetan kilibririk
ez, usaimena itzuli  da eta gauzak berriro dastatu ditzaket.Nire beheko hanken eta oinetako
hantura eta hantura desagertu egin dira, baita OAren mina ere.Mila esker sendatzeko landare
honi  buruzko  egia  gainerako  gizadiarekin  zabaltzeagatik.Zu  eta  Rick  benetako  Jainkoaren
bidalketa bat zarete behar dugunontzat.

Ai!Nire alabak gure etxean ezagutzen dena olio-bolak egiten ditu (dosia ogi zati txiki batean
bilduta)  olio-bolarik  gabe  geratu  ginen.Nagiegi  nengoen  nirea  egiteko  eta  ergelki  astebetez
gelditu nintzen nire dosia hartzeari.217 librara itzuli nintzen.Olioa hartzen hasi nintzenean, nire
pisua 203 librara jaitsi zen eta jaisten jarraitzen du.Nire altuera 5'8" da, beraz, laster jakingo dut
ezkontza aurreko 175 kg-ko pisura itzultzen nauen.Oso aspertuta nago.Ikasgaia.Ez utzi inoiz
olioa hartzeari.Bizitza ona da!Mila esker." Ron

“Nire  semeak  Simpson  olioa  erabiltzen  du  bere  Crohn-erako,  baina  pisua  galtzen  lagun
dezakeela  entzuten  dut.Hala  bada,  nola?”  Kristal
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-- Bai, ahal da, jan olioa eta pisua galduko duzu gehiegizko pisua baduzu eta pisu gutxikoa
zarenean  pisua  igoko  duzu.Ez  galdetu  zergatik,  ez  galdetu  nola  den  posible,  ez  dakit
erantzuna.Besterik  gabe  gertatzen  da.Nik  neuk  50  kilo  galdu  nituen  olioarekin  eta  sinestu
iezadazu  ahalik  eta  onena  egin  nuela  Rick  ezeztatzeko.Baina  huts  egin  nuen  eta  olioak
muskuluak ere berritu zituen.Arraroa eta zaila zen sinestea, onartzen dut.Baina ez zait axola
pisu hori guztia izerdi tantarik gabe eta ariketarik gabe galtzea.Egia esan, nahiko atsegina izan
zen eta ez zitzaidan axola olioa erabiltzearen bigarren mailako efektu nabarmen bakarra izan
zen lo ona.JB

"Ai  Rick,  benetan eskerrak eman nahi  nizkizuke nire bizitza salbatzeagatik.Indiako Delhikoa
naiz 17 urte.Benetan gehiegizko pisua nuen.Eta joan den maiatzean RSO kontsumitzen hasi
nintzenetik, 40 kg (88 libra) galdu ditut 10 hilabetetan.Nire anaiak ere 23 kg galdu zituen eta nire
amak 15 kg galdu zituen orduz geroztik eta hori baino olio gehiago jaten dudalako, ez dudalako
batere drogatzen gramo bat kontsumitu arren.

Beraz, zenbat eta olio gehiago eta azkarrago jan, orduan eta azkarrago eta emaitza hobeak
izango dira.Benetan nahi dut denek jakitea mundu osoko gaixotasun handienetako bat senda
dezakeela, gizentasuna.

Eskerrik asko JBri informazioa eskatzen zen bakoitzean eskaintzeagatik.Zuek biak zarete nire
heroiak eta ezin dizkizuet eskerrik asko eman». Shobhit eta Shashank

Antsietatea, Paranoia

"Aholku zintzoak baina okerrak nola kaltetu ditzakeen erakusten duen adibide bat: norbaitek
kexatu  egin  zen  goitik  eta  CITICOLINE  hartzeko  esan  zioten.  Ondo  dago,  izan  ezik,
CITICOLINE  ODOLAREN  DILUGAIATZAILEA da  eta  aholkua  eman  zioten  pertsona  odola
diluatzen ez zuena izan zen. Aholkua eman zuenak esangura ona zuen baina ezin izan zuen
informazio ezinbesteko hori ezagutarazi. Badakit jende asko dagoela lagundu nahi duena, baina
MESEDEZ KONTUZ bizitzan zein heriotzan eragina izan dezakeen informazioa ematen. Bide
batez, altua murrizteko modu erraza da piper ale batzuk ahoan sartzea... seguru, merkea eta
eraginkorra». Gary

«Oso da zitikolinaz jakitea, warfarina ere hartzen dudalako. Turmeric bezala, zure odola ere
mehetzen duena». Randy

“Zitokolinak zelula metastatikoei beren odol-hornidura garatzen eragiten/laguntzen die. Ez da
hain ona minbiziarentzat». Jim

«Atzo  emakume  bat  hasi  nintzen  sendagaia  hartzen.Hau  da  bere  lehen  eguneko
txostena.Besterik gabe, harrigarria!Hona hemen nire lehen eguneko txostena:

Ekzema ezpainean esnatu nintzen atzo goizean eta olio pixka bat jarri nuen.Eztendura 10 bat
minututan  gelditu  zen.Mina  30  minututan  desagertu  zen.Hantura  jaitsi  zen  ordu
gutxitan.Ezpainetako babak erdia desagertu dira gaur - normalean 2 aste behar izaten dira
sendatzeko.Ezpaineko olioaren lurrunak arnasten.Hainbat astez eskuineko sinuan dudan mina
gelditu egin dela ohartu naiz.Eta sudurra gelditu  zitzaidan.Atzotik behin bakarrik doministiku
egin  dut.Ohartu  nintzen  nire  nekea  ez  zela  ohi  bezain  sakona.Lasai  sentitu  nintzela  eta
antsietate ertz hori desagertu egin zela ohartu nintzen.

Arratsaldean gorputzeko mina gutxitu dela nabaritu dut - normalean arratsalderako hainbeste
gorputz-min  sentitzen  dut,  eta  ezin  naiz  geldirik  eserita  (orkatilako  nerbio-  eta  gihar-mina,
belauneko/sorbaldako/ukondoko/eskumuturreko/erpuruko  mina  nabarmen  murriztu
zen).Gainera,  distira  oso  argia  lortzen  dut  dosi  bakoitzean.Ez  dut  arazorik  lan  egiteko  edo
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zentratzeko eta ez nuke zalantzarik izango gidatzeko.Oso argi daukat, nahiz eta gaur goizean
Citicoline hartzea ahaztu zait.Craisen bati olio ale erdiaren baliokidea jartzen ari naiz eta horrela
hartzen ari naiz”.

«2012ko  abenduan  hasi  nintzen  kanabis-olioa  toniko  orokor  gisa.2  motarekin  sufritzen  ari
nintzendiabetesa garai hartan.Nire odol azukrea 300eko hamarkadan zegoen, non 100 normala
den.Metformina  jarri  zidaten  eta  horrek  gaixotu  egiten  ninduen  hartzen  nuen
bakoitzean.Diabetesaren beste sendagai batera aldatzeko eskatu nuen eta Metformina kendu
eta  Januvia  jarri  zidaten.Nire  odoleko  azukrea  botikarekin  bakarrik  jaitsi  zen  arrazoiz.Nire
zenbakiak 100eko altuetan egon ziren egun osoan.Olioa nire erregimenean gehitu nuenean,
nire kopuruak normalean apur bat gorago itzuli ziren.Orduan aurkitu zen Januviak pankreako
minbizia eragiten zuela.Botika hau gelditu nahi nuen eta nire medikuari Metformina itzultzeko
eskatu nion.Onartu zuen.Noski, Metforminan, gaixorik nengoen hartzen nuen bakoitzean.

Oliora  ohitzea  nahiko  kalbarioa  izan  zen  niretzat.Gorroto  nuen  marihuanak  ematen  zidan
altua.35 urte baino gehiagotan ez nuen marihuana erabili olioa erabili aurretik.Pinhead baten
tamainako tanta batekin hasi nuen olioa eta hori ere gehiegi zen.Citicoline hartzen hasi nintzen
olioaren gorakada arintzeko, Corrie Yelland-ek proposatuta.Horrek ondo funtzionatu zuen eta
urte bat baino gehiago egon nintzen bide horretan.2013ko maiatzean, larrialdiko ebakuntzara
eraman ninduten behazun-maskurako.5 egun egon nintzen ospitalean oliorik gabe.Garai hartan
aurkitu  zen  nire  magnesioa  baxua  zela.Ospitalean  magnesio  osagarria  hartzen  hasi
ninduten.Etxera itzuli  nintzenean berriro  hasi  nintzen olioarekin.Nire harridurarako astebetez
magnesio-osagarrietan egon ondoren, olioaren oso atsegina izan nuen.Hau nire esperientzia
izaten jarraitu du.Gaixotasuna arintzeko Citicoline erabiltzeari utzi ahal izan nion.Orduan, nire
olio  dosia  eguneko  ale  1era  igo  ahal  izan  nuen.Odoleko  azukre  baxu  asko  izaten  hasi
nintzen.Metformina nire eguneroko erregimenetik kendu nuen.

Nire olio-dosia egunean arroz ale bat izatera igotzean nire azukrea guztiz normala da.Nire a1c
6,1era  jaitsi  da  duela  urtebete  eta  1/2  7,2tik.Nire  MDharrituta  dago  nire  farmazialaria
bezala.Ezin  dut  nire  arrakastaren  arrazoia  haiekin  partekatu  petrolioa  legez  kanpokoa  den
egoera batean bizi naizelako.Istorio honen alboko ohar interesgarri bat da ebakuntzan sartu
nintzenean  anestesiologoarekin  pribatuan  hitz  egiteko  eskatu  nuela.Beldur  nintzen  olioak
prozedura  seguru  bat  egitea  eragotziko  zidan.Anestesiologoa  ez  zen  guztiz  kezkatzen
olioarekin nengoela eta esan zuen zerbait baldin bazen nire kirurgia erraztuko zidala, nire odol-
hodiak dilatatu egingo zirelako eta arnasa errazagoa izango zelako azpian nengoela.Honen
guztian zehar Aamann nire ondoan egon da.Ez ditu beti behar ditudan erantzunak, baina nire
gorputza eta nire intuizioa galdetzeko eta konfiantza izateko agindu dit.Ez zait erraza egiten,
baina  azkenean  arrakasta  handiko  leku  batera  iritsi  gara,  non  nire  2  motako  diabetesa
olioarekin soilik tratatzen ari den.2014ko maiatza da orain.Beno, Alice”

"Arraio, beste olio batzuekin infusatutako kanabis-olioan ere bainatzen naiz.Nork pentsatuko
zuen bainu bat mina eta antsietatea laguntzeko.Jeje.” Tonya

"Orain 13 egun daramatzat hartzen eta nire depresioa desagertu egin da nerbio-minik gehiago,
lo-ziklo  normal  bat  garatu  dut  eta  ez  dut  haserre,  depresioa,  antsietate  edo  PTSDaren
ondorioak Iraketik sentitzen.Helburua Irakeko leherketaren fosforo keen biriketako zuloengatik
eta partikula toxikoak arnasteagatik eta jasan nuen uranio agortuaren minbiziagatik da.Iraketik
hiru urtera hasi nintzen basozelulen kartzinoma garatzen». Jeremias

"Eskerrik  asko!Lagunekin  hainbat  olio  sorta  egin  ditut  eta  eskuko  xiringak  beste  lagun
batzuei.Izugarri sentitzen dut aldea!Nire PTSD gutxitu egin da, mina gutxitu egiten da eta nire
artikulazioek WD-40 zorrotada bat jaso dutela sentitzen dute.Antsietatea gaizki jotzen duenean,
olio pixka bat erretzen dut eta desagertu egiten da.Bestela hiru aste inguru daramatzat egunean
hiru aldiz dosifikatzen.Hiru aste hauetan azken hiru urteetan baino gehiago ibili naiz ibilaldietan!
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Nire maitasuna eta miresmena Phoenix Tears-eko guztioi!Zuri Simpson jauna, esker ona nire
bizitza osorako.Badakit orain gozatu dezakedala ospitaleko ohean egon beharrean». Fred

"Mina gutxitu egin da eta nire artikulazioek WD-40 zorrotada bat jaso dutela sentitzen dute?
Koko olio birjina seguruagoa da” Hunter

«Koko olio birjina organikoa erabiltzen dut RSOa mozteko.Xurgapen-tasa hobea ahalbidetzen
du,  baita  olioa  guztiari  itsatsita  ere,  hortzak  barne.Toxinak  ateratzeko  ere  erabiltzen  dut
koilarakada bat ahoan zehar 20 minutuz eta zakarrontzira tu egiten". Fred

«Nire bizitzako une batean nengoen,  nire osasuna izugarria  zen eta min handia nuen.Bere
buruaz beste egin nuen bizitza oso etsigarria zelako.Orduan estropezu egin nuen"Run From the
Cure”.  Harrezkero nire bizitza asko hobetu da ikasitako informazioa aplikatuta.Nire osasuna
bikaina da orain eta askoz baikorragoa naiz, badakidalako kanabisak nire gorputza kalteetatik
babestuko duela.Harrezkero ez dut pentsamendu suizidarik izan eta bizitza gero eta hobea da
kanabis-olioaren propietate sendagarriei buruz gehiago ikasten dudan heinean. Peter

"Irreala nola kontrolatzen den nire antsietatea...Kronikoa nintzen...  Sentitu  normala,  normala
zoriontsua bada eta askoz ere biziagoa bada... Eskerrik asko, Rick. Laguna

Depresioa

“Estresaren osteko nahastea dut  eta cannabisak erlaxatzen,  jaten,  lo  egiten,  zentratzen eta
kontzentratzen laguntzen dit.Jada EZ nago klinikoki deprimituta...etab...Antidepresiboak, umore-
egonkortzaileak,  umore-aldarteak,  lo  egiteko  sendagaiak...  hartzen  nituen.ez  ditudan
kolpatzen...Ez zaizkit albo-ondorioak gustatzen...eta jada ez ditut behar kanabisagatik...Benetan
otoitz egiten dut jendeak bere burua hezi dezan JAINKOAK emandako LANDAREA, kanabisa...
dituen hainbat erabilera eta sendabelar mirariak...besterik esaten...” Ale

"Benetan sendagai harrigarria da hau.Nire dosia kapsula batean sartu dut irensteko.Nire mina
eta PTSD sintomekin laguntzen du.Gaixo dezente ezagutzen ditut  honetaz ere onuragarriak
diren,  krisiak,  Crohn,  abstinentzia  sintomak,  etab.Zenbait  dispensariok  eramaten  dute».
Itxaropena

"Ezin  dut  besteen  ordez  hitz  egin,  baina  niretzat  nahaste  bipolarra,  diskinesia  berantiarra,
distonia berantiarra, depresio handia, mina kronikoa, PTSD, dolua eta antsietatearen sintomak
kudeatzea da.Irailaz geroztik pozoirik (farmazia) libre nago eta sendatzen eta bikain sentitzen
naiz.Hau sendabide miragarria da.Nire txakurra ia minbizirik gabe dago oliotik eta topikoetatik
ere.Landare hau Jainkoak sortu zuen ingurumena, bizitzak eta ekonomia salbatzeko.Gizartea
informatu behar da». Kathy

«Eskerrik  asko  esan  nahi  dizut,  Rick.  50  urte  guztiak  jasan  nituen  depresioarekin,  8  egun
daramatzat olioarekin eta berriro jaio naizela sentitzen dut. Eskerrik asko!" Sue

Esklerosi Anizkoitza (MS)
"Eguneratze azkar bat besterik ez, Jindrich...Emaztea [59] olio-arroz alearen tamainako dosi bat
erabiltzen ari  da egunean loari  eta osasun orokorrari  laguntzeko,  eta pisua galdu du 30 lb
gutxiago  egonkortu  arte.Esperientzia  zoragarria  bizitzen  ari  da  olioa  erabiliz,  ni
bezala.Matematikarako  trebetasunen  galerak  eta  MS-rekin  teoriaren  kontenplazioa
alderantzikatu egin da kasu askotan, eta berriro ere matematika handiak egiten ari naiz nire
buruan gazteago bezala.Erabilera den lehen urte honetan bizitzako helburu nagusiak lortu eta
ahalegindu gara biak.Eskerrik asko Rick eta zuri, nire laguna.A, eta Betty, Golden Retriever-a
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inoiz  baino  hobeto  dabil  oraindik,  osasuntsu,  eta  albaitariek  erabateko  ukazioan  jarraitzen
dute». Markatu

"Nire lagun ona, MS duen adineko batek marihuana erabiltzen du MS arintzeko.Berak zin egiten
du». Ron

“Laneko lagun zaharrago batek bere emazteak MS zuela esan zidan eta zein txarra zen.Ozta-
ozta ukitu zezakeen eta beti zegoen mina.Olioaz kontatu nion, probatu zuten beste ezer ez
zegoelako funtzionatzen.Probatu zuten eta funtzionatzen ari da!Asko hobeto sentitzen da eta
ahal duBenetan sentitu bere oinak (lehen ezin zituen) orain esan dezake lurra bero dagoen ala
ez  eta  oso  gogotsu  daude.Hey  petrolioa  legez  kanpo  erosten  jarraituko  du  legeztatu  arte
funtzionatzen duelako.Beste ezerk ez du MS sendatzen, ia amore eman zuten...Kannabis olioak
bizitzaren ikuspegi berri bat eta elkarrekin etorkizunerako itxaropen handia eman die.Segituko
dut  medikuntza  miraria  honen  berri  zabaltzen!Eskerrik  asko  Rick,  ez  nioke  inori  emango
informazio hori Phoenix Tearsengatik izan ez balitz". (Ontariotik)

"Egun on Rick, Facebook-en jarraitzen zaitut.Asko jakin dut zuregandik eta eskertzen dut zure
lana eta debozioa.Marihuana erabilera sendagarrietarako pentsatzeko arrazoia nire egoeragatik
bakarrik  izan  zen,  Esklerosi  Anizkoitza.Baina  beste  gaixotasun  batzuen  onurengatik  aurkitu
ditudan ikerketekin MS eta minbizia barne, erabaki dut ez badut nire parterik egiten besteei
informatzeko,  orduan  ez  dudala  nire  zatia  guztiz  betetzen  ari.Espero  dut  defendatzaile
lagungarria  izatea  Arkansasko  jendea  konbentzitzeko  2014ko  hurrengo  hauteskundeetan
Marihuana  Medikoari  baietz  botoa  emateko.Oso  gertu  egon  gara  aurten.Eskerrik  asko
berriro.Beno, Nancy”

"Ikusi dugu Simpson olioaren eta egungo olio santuen gure bertsioa MS gaixoaren, larruazaleko
psoriasia, minbiziaren gaixoengandik dena sendatzen dutela, eta baita trazua duen gaixo bati
ordutik ez zituen hainbat hitz eta esaldi esaten hasten laguntzen ere. trazua!Eskerrik asko egin
duzun guztiagatik!” -- Eskerrik asko, Michael, baina ez zait inoiz gustatzen inor RSOren "bere
bertsioa" egiten ikustea.Mesedez, jarraitu argibideak ahalik eta gehien.Beti bezala, norbaiten
bizitza  arriskuan  egon  daiteke,  eta  beti  nahi  duzu  pazienteei  sendagai  honen  formarik
indartsuena eskaini, ahal den guztietan.JB

«Mota guztietako frogak eta frogak daude,  ikertu.Ezagutzen dut  MS duen lagun bat,  urteak
daramatza.Olioarekin  tratatzen  du,  ni  bezain  ondo  ibili  eta  funtzionatu  dezake.Orduan
ezagutzen dut MS duen beste lagun bat, doktoreek eta medikuntza modernoek esaten dioten
guztia egiten ari da.Eta gurpil-aulkian dago eta gorputza ixten ari da”. Jeff

“MS ere badut eta nire 13 gidoiak hartzeari utzi diot.Astean 108 pilula eta 3 injektagarri...Eta
Kanabisa bakarrik erabiltzen dut orain”. Joan

"Duela  bost  aste,  MS  duen  ekialdean  dagoen  emakume  baten  dei  bat  jaso  nuen15  urte
daramatza gurpil-aulkian.Pentsatzen duen guztia probatu du CCSVI terapia polemikoa barne,
hobekuntzarik ez ikusteko.Norabide egokian apuntatu genuen eta olioa hartzen hasi zen.Honela
esan zidan azken telefono-deia: “Hi Corrie.Nire gurpil-aulkia garajean dagoela jakinarazi nahi
dizut». (Beraz, apurtuta dagoela uste dut, 5 aste besterik ez direlako).“Altxatu eta ibiltzen naiz!
Sorginduta nago.Nire Dependeak kendu ditut eta erosketa egun batetik etxera itzuli naiz.Corrie,
3 urte daramatzat ezin izan erosketak egitera joan”. Momentu horretan negarrez hasi zen eta
esan zuen: "Corrie, nire bizitza itzuli didazu". Corrie

Pilulak, zigarroak eta desintoxikazioak
"Erabili  Rick  Simpson  olioa  erretzeari  utzi  nahi  baduzu.Besterik  gabe,  lo  egin
erretiratzean.Beste  edozein  gaixotasunentzako  protokolo  eta  dosi  bera,  jarraitu  gure
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webguneko argibideak.Behar bezala ekoitzi eta erabilitako RSOk beste substantzia-gehikuntza
mota  guztietan  ere  funtzionatzen  du,  adibidez,  heroina,  kokaina,  alkohola,  morfina,
mendekotasun handiko eta indartsu farmazeutikoetan, etab.JB”

"Pertsonalki  eskerrak  eman  nahi  dizkizut  zuri  eta  ekoizle,  banatzaile  eta  kargu  politikodun
guztiei,  olio  miragarri  hau jendaurrera  heltzeagatik.Laburra  egingo dut,  espasmo izugarriak,
goragalea jasaten ditut eta oso denbora luzez opiazeoen mendekoa naiz sintoma hauek eta
beste polita batzuengatik.Nire osasunarekin borroka latz baten ondoren, borroka egitea erabaki
nuen.Pilulek  ez  zuten  mina  batere  laguntzen,  erretiratzetik  saihesteko  ziren.Medikuntza
erretzea ondo zegoen, baina ez da ezer hurbiltzen olioak niretzat egiten duenarekin.Oso zaila
egiten zait hau idaztea halako esker onez bete gabeez dudala malkoen artetik ikusten.

Olioarekin guztiz desintoxikatzearekin borrokatu nuen!Aurretik hainbat aldiz egin behar izan dut
eta aldi  bakoitzean okerrera  egiten du baina oraingoan ez dut  ia  arazorik  izan.Ez gorputz-
konbultsiorik, ez azkurarik, ez izerdirik...opiazeoak kentzearen ohiko amesgaiztoetako bat ere
ez.Olioa miraria dela uste dut!Bizitza salbatu dit!

Opiazeoak kenduta, nire dieta ere aldatu dut gehienbat glutenik gabe.Garia arazoa da baina
beste ale batzuk ez.Baina nire dietaren zati handi bat nire olio-pastilak dira.Haiekin aurre egin
dezaket, funtzionatu, pentsatu, egin nahi ditudan gauza guztiak egin ditzaket, sendagaia erreko
nukeen baino energia eta erne gehiagorekin.

Motza egingo nuela esan nion, egia esan, liburu bat idaztea pentsatzen ari naiz olio miragarri
honen eta egindako guztiari  gorazarre egiteko.Eta,  beraz,  estimu eta  maitasun sakonarekin
eskertzen dizut Rick Simpson.Mahalo, Lois”

"Opiazeoei alergia naizela ikusita... (Toxiko gutxien?) Kannabisa hartuko dut, mesedez." Txilarra

“Batez ere opiazeoak hartzen badituzu, konturatu behar zara 'sinergia' egongo dela, hau da,
funtsean,  1+1=3 esan nahi du,  izan ere, opiazeo batekin hartutako olioak eragin handiagoa
izango  du  zuregan  bakarrik  hartuz  gero  baino.  edo  bestea,  elkarren  ondorioak  areagotzen
dituzte,  beraz,  ez  duzu  normalean  bezainbeste  min-hiltzaile  beharko.Hitz  egin  zure
doktorearekin hartzen ari zaren sendagaien kopurua murrizteari buruz, ezin duzu indioilar hotz
joan pilula gehienekin zeure burua minik egin gabe. Jim

«Nire senarra eta biok urte hasieran hasi ginen olioarekin.Biriketako enbolia du eta 2 motako
diabetesa  diagnostikatu  diote.Egunean  bi  aldiz  pin  tanta  bat  baino  ez  dugu  kontsumitzen,
oraingoz  hori  besterik  ez  delako.Bide  batez,  jarraibideak  errazak ziren  eta  oso  ondo  atera
ziren.Nik egin dezaket, edonork egin dezake.Nafta Home Hdw-n eros daiteke hemen Kanadan
eta usainik gabeko pintura diluatzaile gisa etiketatuta dago.Eskatu bertan MSDS.

Oraindik ez nago ziur nire senarrari laguntzen dion ala ez, agian oraindik sendatzen ari diren bi
CT eskaneen ondorioak?Nirekin alde nabarmena egin du oso denbora gutxian.Nire laktosaren
intolerantzia sendatu egin zen (olioa kentzen badut itzuliko da), baina zalantzarik gabe oraintxe
desagertu da.Usainarekiko nire alergietan ere aldaketa nabarmena izan da.Sinusen infekzio
kronikoa izan dut gogoratzen dudanetik,  antibiotikoek ez zuten ezer egin eta orain dela urte
eman nion.Pozik nago nire sinuak argitu zaizkidala eta arnasa har dezakedala!Usainak eragiten
dit oraindik baina ez zen zenetik hurbil ere.

Eskerrik  asko Rick eta JB informazio hau jendaurrera  heltzeagatik  eta  eskerrik  asko euren
istorioak idazten eta partekatzen jarraitzen duzuen guztioi.Teilatuetatik oihukatuko nuke baina
seguruenik  atxilotu  egingo  nuke  ;-))  Kannabisaren  inguruan  halako  estigma  bat  dago  eta
jendeak  (hemen inguruan)  ez  du  entzun  nahi.Lastima,  hainbeste  ezagutzen  ditudala  lagun
dezakeela». Clemmie

"Lisa,  esan  behar  dizut  ere  ikusi  ditudan  lekukotasun  eta  dokumental  askotan,  pertsona
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horietako batzuk gaixotasun jakin baterako olioa hartzen hasi zirela, eta onurak lortu eta haiek
ere ez ziren beste gaixotasun batzuk garbitu zituzten. olioa erabili aurretik jakitun.

Esate baterako,  demagun diabetesarentzako olioa  hartzen duzula,  eta olioa erabili  ondoren
deskubritzen duzula zure kolesterol-maila normaltasunera itzuli  dela, zure azaleko erupzioak
edo  ekzema argitzen direla  eta  zure  hemorroideak  bat-batean  desagertzen  direla  zuk  izan
duzun  koskor  arraro  batekin  edo  zurekin.  sinus  infekzioa  bat-batean  argitzen  da.Hori  asko
ikusten dut nire ikerketan.

Gainera, jende askok esaten du askotan pisua galtzen duela gehiegizko pisua badu, edo pisu
normal  batera  itzultzen  dela,  askotan  dieta  egiten  saiatu  gabe.Eta  kanabis  gordina  zukua
ateratzen baduzu, pisuan eta osasunean emaitzak are nabarmenagoak dira.

Badakit  Rick Simpsonek landareetan oinarritutako dieta bat  ere sustatzen duela.Ikusten dut
beste  ikerketa  askotan,  kanabis  medikoa  erabiltzeaz  gain,  landareetan  oinarritutako  dietara
aldatzeak  osasunerako  onura  asko  dituela,  askotan  pertsona  hauek  bizitzarako  eta
goraipatzeko konpromisoa hartu dutela eta landareetan oinarritutako dietara aldatzeak sustatu
duela. literalki bizia salbatu zien». Donna

"Kaixo  Jindrich,  barkatu  eragozpenak,  baina  Bradek  gaur  zuzendu  dit  gauza  bat,  eta  hori
zuzentzea  nahiko  zenuke.Diabetesaren  odol  azukrearen  irakurketak  7-10  egun  behar  izan
zituen  normalizatzeko,  ez  hurrengo  egunean  bakarrik...oraindik  nabarmena  da.Horrek  bere
gainerako mezu elektronikoak birbidaltzeko aukera ere ematen dit,  PT-n ere argitaratu nahi
duzula uste dut:

“Larruazaleko  5  minbizi  izan  ditut  ezkerreko  besoan,  badakit  urte  hauetan  urpekaritza
egiterakoan besoa leihoko erlaitzean babestearen ondorioz sortu zirela hauek.Olioan estalita
eduki ditut 24/7 eta handia izan ezik, guztiz desagertu dira.Handia ia ez da antzematen baina
oraindik  ere  eremu  apur  bat  altxatuta  sentitzen  dut,  beraz,  olioa  egunero  mantentzen
dut.Pentsatzen  dut  aste  bukaerarako  desagertuko  dela,  hain  gertu  dagoenez.Kontuan  izan
iraganean izoztu egin ditudala hainbat aldiz eta beti  bueltatu direla,  oraingoan ziur nago ez
direla egingo, badakit zer egin behar den zehatz-mehatz.Onena zuri eta Rick, Dale.

-- Eskerrik asko, Dale, polita da zuek zer egin zehatz-mehatz dakizuela jakitea.JB

"Mina  sendagaiak  eta  zigarroak  uzteko  olioa  hartu  nuen...Eta  arrakasta  dut!Hilabete  baino
gehiago pasa da biak gabe!”. Randy

-- Zorionak, Randy.Olioa erabiltzearekin, azkenean ez zen hain zaila izan, ezta?JB

«Batzuk ezjakinak eta beldurrak dira.Rick Simpson dela eta, nik neuk nire minaren sendagaiak
dezente jaitsi  ahal  izan ditut,  esan nahi  dut  60 mg OxyContin 3 goizean eta 3 oheratzean
hartzen ari nintzela eta 8 urte baino gehiago daramatzala hartzen...Zoragarria da!

Orain olioa hasi zenetik goizeko 1 eta arratsaldeko 1 bakarrik hartzen dut!Mirari bati buruz hitz
egin  nik  behintzat  horrela  ikusten  dut!Medikuek  esan  zidaten  inoiz  ezingo  nuela  jaitsi  edo
hartzeari utzi.Boy "Rick Simpson" egin zuen eta nire medikuak oker daudela frogatzen dut,

Egiten ari naiz eta pozoi pilula madarikatu horiek hartzen baino hobeto sentitzen naiz!Nahiz eta
OxyContin-aren dosi altua hartu nuen, oraindik mina izaten nuen, egunez egun, ez lo egin eta
ez jaten...Gaur minik gabe nago, normal lo egiten eta gehiago jaten!Eta ez dut geldituko pilula
hauek kentzeko nire bilaketa, hilabete bat olioarekin egon naizenerako guztiz kanpoan egongo
naizela espero dut!Opa iezadazu zorte!” Nancy

"Jendeari  laguntzen  aritu  naiz  opiazeoak,  mota  guztietakoak  eta  azkar
kentzen...RSOrekin...gehi  lotarako  pilulak  eta  beste.Erretiratzerik  gabe,  karranparik
gabe.Bikaina.Tipo batek  esan zuen lo  egitea eta garbi  jaikitzea bezalakoa dela,  ezertarako
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gogorik  ez.Oso  ondo  sentitzen  dira,  entzun  dudan  goizero  hartz  grizzly  bati  aurre  egitea
bezala.Gazte eta osasuntsu sentitzen dira berriro."RSO Desintoxikazio Zentroa" behar dugu
Desintoxikazio-arazo guzti hauek kudeatzeko.Bakea guztioi». Ron

«Kaixo Jindrich, olioak nire bizilagunaren barrabil haustura salbatu zuen zalantzarik gabe.Aste
eta erdiz gernu odoltsua izan zuen eta mina jasanezina.Medikuak esan zuen ezin zuela min
mota horrekin lagunduko zuen ezer errezetatu eta barrabilak kendu baino hiru egun lehenago
eman zion odola emateari uzten ez bazion.RSOk ordu gutxira egin zuen lan minaren aurka eta
3-4 egunetan odola pixa egiteari utzi zion erabat.Orain bi aste pasa dira eta ondo dago.Oraindik
lanean ari  naiz testigantza bat egiteko, baina beldur apur bat du hori egiteko (bere hitzak...
“Etorri eta eramango naute bideo bat egiten badut”) eta ez daki egiari buruz gauza handirik.
RSO  boterea,  beraz,  pixka  bat  eszeptiko  da  olioak  bere  gizontasuna  salbatu  zuelako,
jejeje.Olioa ikusi nuenaren arabera, zalantzarik gabe, trikimailua egin zuen, baina ez dago %
100ean dokumentatuta, dakidana da lehen ikusi nuenean hura kentzera zihoala eta egunen
buruan hobeto zegoen olioa jan ondoren, topikoki erabiliz, eta a gisasupositorioagaueko txanoa,
jejeje, baina ez du hori onartuko.Oraindik egunero esaten diot: "Amigo, zure intxaurrak gorde
ditut!" lol Dena den, nola joan den jakinarazi nahi nizuke eta testigantza bat egitera lortzen
badut, jakinaraziko dizut”. Steve

"Cashy metadona, fentanilo, Clonapin, Versed, Ativan eta Oxycodonetik kendu ahal izan ditugu
bi aste baino gutxiagoan olioarekin!Abstinentzia seinale/sintomarik gabe.Primeran funtzionatzen
du!” Kalli

"2012ko  abuztuan,  nire  semea  "Pnut"  krisiak,  kataplexia,  gehiegizko  drooling,  eguneroko
likidoak aspiratzen eta neke orokorra izaten hasi zen.Haren gaitasun mentalak azkar behera
egin zuen gure begien aurrean.Aurreko urtean, futbolean, futbolean eta boy scout izan zen.Oro
har, 2012ko abuztura arte mutiko normal bat izan zen.

Joan zaitez 2013ko martxora eta azkenean Niemann Pick C mota diagnostikatu zioten.NPC
gaixotasun  terminal  bat  da,  termino  oinarrizkoenetan  biltegiratze  lisosomiko  arazoa
dena.Etengabeko  garuneko  kalte  gisa  ikusten  dut.Medikuek  bururatzen  zaizkizun
konvulsietarako  sendagai  guztiak  eman  zizkiguten,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,
keppra, Diastat gel larrialdietarako klusterrak, etab. eta EZER ez zuen funtzionatu.(Itxaropen
faltsu bat emanez gauzak okerraztea zen egiten zigun guztia.Funtzionatzen ez zuen bakoitzean
Doktoreak dosia igotzen zuen.Ez diet leporatzen, hori baita dakiten guztia.) Sofan etzango zen,
agian  irribarre  bat  aterako  zenioke,  agian  ez.Han  etzanda  geratzen  zen  eta  limar  egiten
zuen.Ezin  zen  mugitu.Oso  mutil  aktibo  izatetik  zonbi  izatera  pasatu  zen.Gurpil-aulki  bat,
epilepsia-zerbitzuko txakurra eskuratu behar izan genion, eta ospitalean jarri zuten.

2014ko urtarrilean, "Uncle S" benetako lagun bihurtu den benetako ezezagun bat sartu zen eta
laguntza eskaini zigun Rick Simpson Oil-en moduan.Telefonoz ordu eta erdiz hitz egin genuen
eta landare osoko medikuntzarekin oso sutsua zen eta benetan sinesten zuen Rick-en olioak
besteei laguntzeko bere egintzen bidez egin zuena, behartuta sentitu zela guri laguntzeko.Bere
bihotzaren adeitasunari esker, behar genuen sendagaia lortzeko modua aurkitu zuen.

Urtarrilaren 31n, gure semeak 15 krisi baino gutxiago izan zituen esna zegoen bitartean, horiek
guztiak Clonazepam eta Diastat-ekin ere.Egun batzuk beste batzuk baino hobeak izan zituen,
egun batzuk konvulsioz eta beldurrez bete ziren.Hau pasatu den guraso / maite bat izan ezean,
ez duzu ulertuko zauden leku iluna.

Otsailaren 1ean jaso zuen Ricken olioaren lehen dosia.Egun horretan 3 konvulsion besterik ez
zituen  izan.Hilabeteetan  lehen  aldiz  ohean  eseri  eta  esaldi  oso  bat  esan  zuen.Zorte  bat
pentsatu  nuen  neure  artean.Baina  poz-pozik  nengoen  hala  ere.4.  egunean,  nire  emazteari
"ama"  deitu  zion  hilabeteetan  lehen  aldiz.Hitz  egin  alaitasunaz  eta  malkoez  egun
horretan.Hurrengo egunean bertan, 5. egunean, ez zuen batere krisirik izan.Argitalpen honetatik
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aurrera, 58 egun igaro ditugu 2 konvulsionarekin bakarrik eta horiek kanpoko faktoreei egotzi
ahal zaizkie.

Gaur  gure  semeak gehiago hitz  egiten du,  aktiboa da,  presidente  batzuk  aurpegitik  izenda
ditzake,  bere  bizikleta  espezializatua  ibil  daiteke.Gure  begien  aurrean  gertatu  dena  miraria
baino  ez  da.Ez  naiz  gizon  erlijiosoena  baina  Jainkoarengan  sinesten  dut.Benetan  uste  dut
“Osaba S” hori bidali zigula.Uste dut Ricki hori nola egin erakutsi diola eta JB gidatu zaituela
hitza zabaltzeko.

Horregatik guztiagatik, gure semea niregana, guregana ekartzen laguntzeagatik.Nire emaztea
depresio sakonetik itzultzeagatik, eta nire familiari laguntzeagatik.Rick Simpson, JB eta "Osaba
S", zure zorretan nago betirako.Eskerrik asko!!!" Kevin

Mendekotasunak
"Orain dela gutxi,  morfinaren menpeko minbizi-gaixotasun terminal  bat  morfina OFF "COLD
TURKEY" joaten ikusi nuen.Behin morfina kenduta, gosetu egin zen; jada ez zegoen idorreria;
oso ondo lo egiten zuen eta bere mina askoz hobeto kontrolatzen zen.Koherentea ere bihurtu
zen berriro ere.HARRIGARRIA.Nik neuk 180 graduko aldaketa hori ikusi ez banu, INOIZ ez
nuke  sinetsiko.Inoiz  ez  naiz  marihuanaren  aldekoa  izan,  baina  behaketa  pertsonal  honek
sinestun bihurtu nau». Janice

"Orain 3 hilabetez RSO hartzen dudala ohartu naizen gauza bat da ia alkoholaren irrika kendu
didala.Lehen trago bat edo 2 hartzen nituen gauero baina orain gutxitan nahi dut trago bat eta
egiten dudanean, ez dut hainbeste edaten, gainera ohartu naiz nire prakak askoz solteagoak
izan direla.10 kilo galdu ditut.Gutxiago egiten dudan gauza bakarra alkohola edatea da.

Oraindik ere berdin jaten dut eta oraindik ere fruitu lehorrak, galletak eta abar nahasten ditut
gauez, txundigarriak ditudanean eta agian Olioa baino gehiago jaten ari naiz.Bai Olioak gosea
eman dezake.

Beraz, alkohol edo olio faltak 3 hilabetetan 10 kilo galtzea eragin dit.Eta ez nuen gehiegizko
pisua,  5'10"  eta  198  kilo  inguru.Gazteagoa  nintzenean,  beti  nengoen  186  kilo  inguru  eta
sasoian.Orain egiaztatu nuen azkeneko 187 lb-ra jaitsi naiz.Nolanahi ere, olioak edo alkohol
faltak pisua galtzea eragin zidan.Albo-ondorio zoriontsua besterik ez». Scott

“Opiazeoek idorreria eragiten dit,  goragalea, zaila da dosi egokia lortzea arintze eraginkorra
izateko."Woozy"  egiten naute,  ez  da  segurua  gidatzea  eta  jarraitzea.Marihuana  ez.Nahikoa
esanda”. Fred

“15 urteko opiazeoen mendekotasuna olioak sendatu.Ez nuke probatuko Rickengatik izan ez
balitz.Beraz,  esan  behar  dut  benetan  nire  bizitza  zor  diodala,  beraz,  orain  bere  babesle
handienetako bat naiz.Beti erre izan nuen, baina horrek ez zuen inoiz lagundu pilulak hartzeak
izango  nuen  minarekin.Hainbeste  aldiz  hil  nahi  nuen,  jada  ez  nengoelako  nire  bizitzaz
arduratzen.RSO dela eta esan dezaket.EZ nago morfina, oxy, perc, vic, edo suboxone... dena
kendu dit!!!!!Eta 40 urte ditut eta berriro 20 sentitzen ditut.Goizero sentitu nuen nire artritisa
desagertzen da.10 aldiz hartu dut olioa barrutik eta nire bizitza berriro hasi da.Ez dago hitzik
zein eskertuta nagoen adierazteko.Pilulak hartzen badituzu, hasi zure olioa gauez hartzen lo
egiteko aste bat izan ezean, orduan bide horretatik joango nintzateke». Rebeka

"Cannabisak  kendu  ninduen  30  urte  baino  gehiago  mendekotasunetik  duela  15  urte  baino
gehiago igaro ondoren, hori gabe, nengoen bezala jarraituz, orain hilda egongo nintzen..." Phil

"Ezagutzen dut norbait kanabisa erabiltzen duela suboxonetik kentzen laguntzeko. Cannabisak
asko  laguntzen  dio.Berak  esaten  duen  minarekin  laguntzen  du.Baina  uste  dut  askorentzat
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menpekotasuna sortzen duen pilulen atalaren zatia "goiko" zatia dela... zeinetan kanabisa ez
den  "goiko"  asko...  baina  nire  ustez  hasieratik  jarraitzen  baduzu  eta  eraikitzen  baduzu.
tolerantzia bat gehiegizko nekearen sentsazioa desagertuko da.TOLERANTZIA da gakoa». Erin

"Mina  sendagai  guztiak  kenduta  nago  eta  orain  funtzionatzeko  gai  naiz;  nahi  nuke  jende
gehiago naturaren botereaz fida zitekeela!" Sue

«2000.  urtean  hautsi  zuten  bizkarrezurreko  nerbio  bat  daukat,  eta  urtetan  onartu  nuen
azkenean elbarri  geratuko nintzela  ideia  eta Oxycontin  ia  hamarkada batez  geratu nintzen,
kanabisa probatzea erabaki nuen arte.Orain, nire MRI-ak alderatzean, medikuak galdetzen ari
dira nerbioko mielina nola sendatzen eta orbain-ehuna isurtzen hasi den.Azken bi urteetan, nire
postura hobetzen hasi da, eta nire mugimendu-aukera, baita krisiak murrizten ere». Ann

G.Eta metadonarekin?RSOk laguntzen al du metadona kentzen?Inoiz kentzeko drogarik zailena
da.Hainbat  aldiz  saiatu  naiz  hainbat  gauza  ezberdinekin!Erretiratzeak  hainbeste  irauten  du,
ezen  izugarriegia  baita  hainbeste  denboraz  kudeatzea!Alabamako  Bradford  Rehab-ek  esan
zuen desintoxikaziorik zailena dela!Aaron

-- Aaron, metadonaren mendekotasuna olioaren tarta zati bat da, batez ere gure argibideen
arabera  ekoitzi  eta  erabiltzen  denean.Imajinatu  4.  faseko  minbizia  duten  gure  pazienteak:
imajina ditzakezun gauzarik txarrenen koktel batean daude normalean, eta hala ere, normalean
ezer hartzeari utzi diezaiokete.aste batean edo bitan hartzen ari ziren.Beraz, berriro ere, gozoki
horiekin  alderatuta,  metadona  olioaren  tarta  zati  bat  da.Urteak  daramatzat  mendekotasuna
adituei kontatzen,  ez dute sinetsi  nahi eta ez dira inoiz agertu,  besterik gabe, erakutsi  ahal
izateko.JB

«Kanabisa erabili nuen nire anaiaren heroinaren mendekotasunerako.Lanean hil zuten, baina
kanabisarekin emaitza bikainak ikusi genituen hil arte». Laura

-- Behar bezala erabilitako RSO gizakiak ezagutzen dituen substantzia-mendekotasun guztiak
gainditzeko  erabil  daiteke.Normalean  aste  bat  edo  bi  behar  izaten  ditu  pazienteak
mendekotasuna  duten  drogak/pilulak  hartzeari  uzteko,  eta  normalean  ez  dago  abstinentzia
sintoma esanguratsurik.Polita dena, hots, pazienteentzat eta haiek zaintzen dituztenentzat.JB

«Ikusten  dudan  moduan  pilotu  guztiek  olioa  jan  beharko  lukete  egunean  lurreratzen
direnean.Horrela ondo atseden hartu eta ondo lo egingo dute eta hurrengo egunean berriz ere
ondo arituko dira.Gainera,  nola  saihestuko dute  bestela  erradiazio  gaixotasuna eta  pilotuek
dituzten dozenaka osasun arazo?

THC  probekin  ados  nago,  pertsona  bere  osasunarekiko  arduratsua  edo  arduragabea  den
jakiteko modu ona da.Osasuna lehenik.Niretzat sisteman THCrik ez dutenek beren bizitzarekin
jolasten  ari  dira.Edo  ingurumenaren  kutsadura,  Fukushima  eta  chemtrails  ukazioaren
sindromea jasaten dute.Gauza ona da olioak horretan ere lagun dezakeela.JB”

“Heroino-mendekotasuna  berreskuratzen  ari  naiz.Jendea  ikusten  dut  egun  batean  eta
hurrengoan  hilda,  astero  nire  aholkularitza  zentroan  ez  kanabisetik  edo  BHOtik  edo
marihuanatik,  baizik  eta xanax eta benzodiazipenoetatik,  valium eta beste errezeta bidezko
sendagaietatik.Gehienetan  denak  legez  kanpo  erosi  ziren!Cannabisak  historia  osoan  ez  du
inoiz  inor  minik  edo  hil.Alderdi  politikoek  atebidearen  teoria  eta  eskizofreniaren  teoria
proposatzen  dutenean.Ulertzen  ez  duzuna  da  nabarmen  gezurretan  ari  direla!Eskizofrenia
duten  kanabis-erretzaileek  eskizofrenia  zuten  artikulazio  bat  hartu  aurretik.Eta  ziurrenik
diagnostikatu  gabeko arazo bat  tratatzeko erabiltzen  ari  ziren.Eta  gateway  zentzugabekeria
da.MARIHUANEAN EZ DAGO EZER, DROGA GOGORRAGOAK GOGORRAGOAK GORREZ
IZAN  DIZUN!Benetako  "atebidea"  beste  drogaren  bat  eskaintzen  duten  legez  kanpoko
saltzaileak  dira,  "belarra  gustatzen  bazaizu,  hau  maite  izango  duzu"  esaten  dutenak,
badakitelako  sasiak  ez  duela  norbait  egunero  edo  orduro  ehunka  dolar  gastatzera
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engantxatuko.Baina heroinak edo  kokainak  bere  atea jokatzera  eramango zaitu  egunean  7
aldiz.Heldu garen garaia da.Ireki begiak eta konturatu gobernuak guk haiek eta haien gezurrak
baino askoz gehiago behar gaituela». Che

"Duela 30 urte baino gehiago ikasi nuen edatera irten eta ohea biraka (gogoratu horiek) gehiegi
edanez gero ohea biraka izatearen beldur banintz, pote bat hartuko nuela lo egin aurretik, eta
benetan uste dut lagundu egin zidala. gaixotu eta nire ajea ez balitz bezala kolpe hori izan ez
banu». Scott

"THC-k  odol-entzefaloaren  hesia  gainditzen  du  eta  alkoholarekiko  eta  beste  drogekiko
mendekotasunaren  amigdala  zuzentzen  du...Honek,  normalean,  alkoholaren  abusuengatik
kaltetutako pertsonak eta opiazeoak bere gaitasun kognitiboa berreskuratzea eta bere kabuz
tratu txarrak geldiaraztea eragiten du». Robert

«Hori ohartu nintzen.Ez dut gehiago edaten.Edo gogorik izan». Brittney

"Egia.Hau  bizi  izan  nuen.Ez  daukat  batere  gogorik  gibela  suntsitu  didan  pozoi  toxiko  hori
edateko.Kultura osoa gero eta bitxiago bihurtzen da handik urrundu arte.Inguruan zutik dagoen
jendea pixa toxikoa eztarritik botatzen.Bitxia da niretzat.:) Hala ere, bedeinkapena da belarrak
erabiltzea.Harrigarria sentitzen da, AJEAK EZ!!!” Camuche

«Nola dakizu nork edo zein animaliek duten sistema endokannabinoide bat?Eta zer esan nahi
du endokannabinoideak?" Trisha

«Animalia  guztiek  dute  sistema  endokannabinoide  bat,  intsektuak  izan
ezik.Kanabinoideahartzaileak  gure  larruazalean,  garunean,  immunitate-sisteman,  hesteetan,
gibelean, bizkarrezurra, saihetsetan, globulu zurian eta hezur-muinean (zelula amak) etab.600
milioi urteko sistema endokannabinoiderik gabe, "zelula amek gidaririk gabeko auto bat bezala
jokatuko  lukete".  Guy  doktorea,  GW  Pharmaceuticals-eko  presidente  exekutiboa,  Londres,
Erresuma Batua.Gure gorputzeko funtzio guztiak erregulatzen ditu.Omega gantz-azidoek (3, 6,
9) endokannabinoideak sortzen dituzte, horregatik garrantzitsuak dira guretzat.Cannabis olioak
(RSO)  funtsean  endokannabinoideen  sistema gainkargatzen  du,  horregatik  edozein  osasun
arazo sendatu edo trata dezake. Rick

Bizi-kalitate
“Kanabis olioak ehunka propietate sendagarriak dituela jakiten duzunean, loreaz maiteminduko
zara.Izan ere, ez dut inoiz ezagutu kanabis-olioa horren indartsua zela uste zuen eta oraindik
maitemindu ez zen inor". Peter

“Olioa baino lehen nekez jaisten nintzen aurreko 3 eskaileratik, orain 4 orduko bizikletaz egin
ditzaket.Hobetzen joango da». Peter

“Eskerrik  asko informazio  honengatik!PTSDren nire izu-erasoak RSOrekin  tratatu nituen eta
emaitza  berdinak  aurkitu  nituen.Lyme  gaixotasuna  ere  malaria  imitatzen  duen  beste  modu
askotan, jende askok ez baitute konturatzen inoiz kutsatutako akain batek hozka egin badu.Ea
MILLIONS-ek mezu hauek ikus ditzagun!!!Utz diezaiogun Facebook honi behingoz erabilera
ona emateko!!!!” Linnea

«Nire anaiak txarra eta minduta zegoen hortz bat zuen.Beraz, olio pixka bat igurtzi esan nion
eta bi aste geroago esan zuen eta oraindik ez duela minik ematen eta ez dirudi orain kutsatuta
dagoenik.Irudikatu, RSO berriro erreskatera!!!!!” Steve

“Aizu,  ez  dakit  inoiz  hau  entzun  duzun  baina  olioa  ERE  SENDATZEN  ZUEN  edo  hobeto
esanda, nire aurreko bi hortzetan dudan barrunbe handi bat sendatzen hasi zela deskubritu
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nuen. Istripuz olio pixka bat sartu nuen han eta barrunbeko zuloa olioz BETETA zegoen eta
handik egun batzuetara konturatu nintzen barrunbea txikitu zela eta orain tamainaren erdia zela!
Inork esan al zuen inoiz hau?RSO hortzetako pasta oso ideia ona dirudi!Barrunbeak sendatzen
zailak dira eta ziur nago denek nahiago dutela sendatu eta hortzak ateratzea!Istripu zoriontsua
olioarekin pozten naiz esatea. Kim

“Zer EZ DU Cannabis Olioak egiten?Albiste bikaina da hortzei buruz entzuteko.Shona Bandak
nekrosia  zuen ahoan hildako  hortz  bati  ateratako absceso kutsatu  baten ondorioz.Ez zuen
dirurik mediku edo dentistarengana joateko nekrosia konpontzeko.ORDEZ, beti RSO jartzen
zuen  eta  ez  zuen  inoiz  dentistarengana  joan  behar  izan,  ez  zuen  inoiz  antibiotikorik  edo
antiinflamatoriorik  behar  izan  eta  ez  zuen  produktu  berezirik  erabili  behar  garbi
mantentzeko.Rick Simpson Oil-i esker izan zen nekrosia gelditu zen eta orain hortz arrosak ditu
berriro!

Konturatu naiz, gainera, kanabis-olioa hasi zenetik EZ DUdala BARRUNBIDErik.Nire ahoa hain
azidoa eta barrunbez beteta zegoenez arraroa iruditzen zitzaidan usteldura / barrunberik ez
banuen.Sean beste egunean ere honetaz ari zen.

GUSTATZEN DUT olioari buruzko testigantzak entzutea!ZER EZIN DA KONPONDU?Eskerrik
asko  Jindřich  Bayerri  pertsona  honek  bere  hortzari  buruzko  testigantza  partekatzeagatik.
Gustatzen  zait  jendeak  ohiko  gaixotasunak  tratatzeko  edo  homeostasia  mantentzeko
esperientziak partekatzea. LinZy

"Minbizi aurreko polipoak kendu nituen egunero dosi bat hartuz". Donna

«Zer  eginkizun izan  dezake  kanabisak  emakume baten bizi-zikloan?Ama pozik  dagoenean,
denak pozik daude”, hori da dakidana.Eta olioak emakume bat zoriontsu egin dezake zikloko
zein fasetan dagoen edozein dela ere.JB”

«Zein kasutan ezin izan zuen olioak lagundu?Ba al dago eredurik horietan, edo proba gehiago
dagoarrazoiak ulertzeko beharrezkoak?” Danny

-- Olioak arazoak ditu medikuek lehenik izorratu zutena konpontzeko, hori da bururatzen zaidan
eredu bakarra.JB

"Nire  neska-laguna  alergia  handia  du  eltxoen  ziztadek  eta  bart  bat  izan  zuen  tenpluan...
izugarria  izan zen,  dena den,  tirita  bat  hartzea eta ziztada gainean kanabis  hostoekin egin
genuen RSO jartzea proposatu nion.Gaur goizean esnatu garenean kolpea erabat desagertu
da».

--  Eskerrik  asko,  Jimmy.Ziur  nago  informazio  honek  jende  askori  lagunduko  diola.Eltxoen
denboraldia  hemen  da.Eta  olioak  uxatzeko  ere  balio  du,  probatu.Hobe  da  beti  arazoak  ez
gertatzea olioarekin konpontzea hain erraza den arren.Olioa azkura, erre edo min egiten duen
edozertan  erabil  daiteke  topikoki.Zenbat  eta  lehenago  aplikatu  olioa,  orduan  eta  lehenago
desagertu daitezke arazoak.Gogoratu.JB

"RSOk erabat  gelditu ditu nire grand mal-en krisiak.Inoiz ez dut  erabiliko gizakiak egindako
beste drogarik senarra hil baino lehen jakin izan nuela.Hodgkinen linfomatik pasatu zen.Agian
oraindik hemen egongo zen.Garai hartan %70eko sendatze tasa zuela esan ziguten.Bi urte
baino gutxiagoan joan zen.” Kelly

“Botikari  batek  esan  zidan  hau  astakeria  piloa  zela!!Maiatza  honetan  nire  aita  minbiziaren
ondorioz galdu nuen, Cleveland Klinika eta Geauga Ospitaleko mediku onenetako bi zituen!!
Nire aitak 62 urte besterik ez zituen oraindik haurtxoa zen nire liburuan!!Froga iezadazu nire
lehengusu  aita  minbiziari  aurre  egiten  ari  naizela  orain.Nire  aita  eta  nire  koinatuak  galdu
ondoren enteratu berri naiz. Tammy
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"Bistan denez, farmazialari batek esango dizu astakeria dela, lanik gabe dagoelako munduak
kanabis-olioak minbizia sendatzen duela jakingo balu". Moni

«Harrituta dago zure erabakiarekin JB.Norbaitek frogak “eskatuko” balidate esango nioke nora
joan baina ez litzateke Youtube izango!Aldi berean, baina, norbaitek ez badu beraiek hau ikertu
eta  hedabide  nagusietara  engantxatuta  badago,  ez  lituzke  gertaerak  ezagutuko  eta
zentzugabekeria hau kontuan izan dezakeela uste dut.Soldadu JB eta Rick-en!PSEsaiozu zure
farmazialari bere “industria” astakeria pilo bat dela!!” Gord

“Mina, loa, digestio arazo kroniko bat, goragalea, antsietatea/depresioa erabili dut.Arrakastaz
kendu  ditut  minaren  hiltzaileak,  muskuluak  lasaigarriak,  antiemetikoak,  lotarako  pilulak  eta
trankilak.MMJk bizitza salbatu dit.Nire bizitza berreskuratu nuen MMJgatik,  nire medikuaren
izurako». Erruki

"Olioa etengabe hartzean, nire bikoteak 4 hilabetez ez zuen migrañarik izan, gutxitu ginenean
itzuli ziren eta ezin zuen egunero hainbeste olio hartu, baina hilean 2-4tik ZERO izatera igaro
zen.  RSOk,  garai  hartan  Norco,  Baclofen,  prozac  ere  kendu  zuen  neke  kronikorako,
tiroideoaren botika ere utzi zuen, nahiz eta mailak oraindik zuzendu ez diren hilabete batzuk
igaro  ondoren,  ez  du  amore  ematen  eta  nahikoa  ondo  sentitzen  denez,  nago.  levotiroxina
sustatu  gabe,  jakin-mina  nago  azkenean  bere  tiroidea  normalizatuko  den  RSO  erabilera
koherentearekin,  material  iturri  koherente bat  besterik ez dugu behar!Pertsonalki,  minak eta
muskuluak lasaitzen ari naiz RSO erabiliz. Whitney

"Gorroto dut gogorra izatea, Cleveland-eko 2 mediku onenak balira,  zer gertatu zen gaizki?
Minbiziaren  tratamendu  tradizionalak  EZ  du  funtzionatzen!Kimoiak,  EZ  du  funtzionatzen,
erradiazioa,  EZ  du  funtzionatzen...  eta  zure  Farmazialariak,  ba  zer  gehiago  esango  luke?
Galdetu berriro RSO legez ematen ari denean.Zure aitak Bakean atseden dezala, doluminak
zuri  eta  zure  familiari.Mesedez,  ez  itxaron  beste  heriotzaren  bat  ikerketa  kritiko  bat
egiteko...bedeinkazioak». Laurie

"Ez nuke erretuko, baina auskalo 1990etik izan ditudan migraina izugarriak kentzeko aukera
izango banu, olioa edo beste zerbait probatuko nuke". Rebeka

-- Zenbat eta lehenago olioa sartu orduan eta lehenago kenduko dituzu migrainak, Rebeka.Hori
bezain sinplea da.JB

«Beno, olio pixka bat eman nion prostatako arazoak zituen 63 urteko gizon bati.Olioak egun
gutxiren buruan lagundu dio, arazorik gabe pixa egin dezake...olioaren aurretik beharrezkoa zen
kateter bat jarri egunero, prozedura mingarria eta izugarria.Bakea”. Juergen

“Izaeraz eszeptikoa naiz, baina guztiz SALDU nago hain denbora laburrean Jenniferren bizitzan
zer egin duen ikusi  ondoren.30 urte ditu.zaharra baina 70 urteko deprimiturik  bezala jokatu
zuen.Medikuaren  gomendio  bakarra  kirurgia  izan  zen,  gustura  egingo  zukeen  edozein
arintasunerako, baina ez du osasun asegururik.Honela bizi beharko zuela onartu zuen.

Bere Ama bezala, bihotza hautsi zitzaidan sufritzen ikustean.Bere seme-alabek ere sufritu zuten
amak ez zuelako tolerantziarik, are gutxiago haiekin jarraitzeko energia.Nire beste alaba masaje
terapeuta  lizentziatua  da  eta  arduratsu  aritu  zen  bere  mina  arintzen  laguntzeko.Masajeek
lagundu zuten baina oso denbora laburrean.

Olio  hau  Jainkoaren  ordaina  izan  da!!Jennyk  irribarre  egiten  du  orain  (aspalditik  ez  dugu
horrelakorik ikusi).. Nola sentitzen den galdetzen diot eta esaten diot: "Ama, ez naiz gogoratzen
ondo sentitzea".

Ahal dudan gehienetan material gehiago lortzeko eta olio hau ahal dudan gehien gordetzeko
asmoa dut  (betiko  iraungo  duela  diote).Nire  senarra  eta  biok  gauez erabiltzen  hasiko  gara
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eguneko  lanak  egin  ondoren,  gure  adineko  gaitz  asko  saihestu  ahal  izateko.SALDU
NAIZ...ESKERRIK ASKO RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

«Prostatako paziente diagnostikatu berri  bat,  60 ingurukoa, ehiztari  motakoa.Olio gramo bat
eman  nion,  argi  eta  garbi  onartzen  dut.Gaur  deitu  du  petrolio  gehiago  nahi  duela
esanez.Primeran sentitzen dela, ez duela inolako arazorik olioa hartzeko, hobeto egiten ari dela
etab.Gainera,  1.  egunetik "emaitza ukigarriak" sentitu zituela esan zuen.Barrez eta zorionez
lehertu  nintzen  hori  esan  zuenean.Eta  pozik  egongo  naiz  gehiago  oparituko  dizkizut;  asko
gustatzen zaizkit horrelako istorioekin.JB”

"Ikasi dut nire prostatako arazoak 2 astez olioa kontsumitu ondoren DESAGUTZEN zirela...Nire
olioa  egiten  dut.Ziur  nago  THC mailak  gora  egin  behar  duela...Hainbat  tentsio  ditut.Denak
funtzionatzen  dute  eta  nik  uztartzen  ditut.Nire  urologoa  harrituta  eta  harrituta  zegoen,
erradiografia eta ultrasoinu proben emaitzak ikusita...Denei animatzen diet hazteko karpa bat
erostera,  zure  landarea  egitera,  zure  nortasunaren  zati  bat  izango  du  bertan...Zure  burua
ezagutzeko  aukera  izango  duzu  azkenean...Eta  ezin  hobeki  sendatu.Eta  ez  astindutik  eta
halakoetatik.BIDEAK besterik ez.Ziurtatu behar bezala eta une egokian biltzen direla...Olio hau
zeruko sendabidea besterik ez da.Hain zuzen ere...Badakit hori orain». Gagi

«16  urtetik  hona  migrainak  pairatzen  ditut.Orain  56  urte  ditut.Niretzat  eta  nire  multzoko
migrainak balio duen tratamendu bakarra sendagaia da.Gaueko arroz tamaina 1/4 ale hartzen
dut  oheratu  aurretik.Medikuntzak  literalki  kluster  eta  ez  diren  migraina  guztiak  kentzen
ditu.Agortzen naizenean migrainak  itzultzen dira.Migranaren botika guztiak  probatu ditut  eta
horietako inork ez du sendagaiak bezain ondo funtzionatzen.Ez dut zertan kodeina garuna edo
albo-ondoriorik jasan behar.Jainkoak bidalitakoa izan da niretzat».

“Migrainak  hasi  zirenetik,  olio  pixka  bat  hartu  eta  30-45  minutura  sendatu  zen.Minik
ez.Goragale/okarik ez.Ez dago argi/soinu sentikortasunik.Joana!RSO da bidea.Maitasun bat."
Allen

"Nire  lupus,  fibromylagia,  migrainak,  antsietatea  laguntzen  du.Ezingo  nintzateke  hura  gabe
bizi.Okerrago sentitu nintzen pilulekin.Medikuntza honek egunero salbatzen nau». Jessyca

«Larruazaleko  lupusa  ere  garbitzen  du!Nire  medikuek  ez  zidaten  inoiz  esan,  esteroideen
errezeta  baino  ez  zuten  eskaintzen.Baina  kolpeak  baretu  zituen  eta  kontrako  EZ  joan
zirenondorioak”. Gorosti

"Olioa koko-olioaren oinarrian erabiltzen dut  garezurraren,  tenpluen eta bekokiaren oinarrian
migrainetarako...segundotan funtzionatzen du». Shirley

"Egia  esan,  eskizofrenia  dut  eta  kanabis  medikoa  erabiltzen  dut  nire  egoerarekin  lotutako
bigarren mailako efektuetarako, hala nola antsietatea eta insomnioa.Botikak funtzionatzen du,
sendagaiak  maizago  hartzen  hasi  nintzenetik  lo  egin  ahal  izan  dut,  lehen  ezin  nuena.Nire
sintoma asko lo falta  naizenean agertzen dira.Inoiz ez dut  ahotsik  sentitu kanabisa hartuta,
benetan haietatik babesten nauela sentitzen dut...” Jose

--  Ados  nago,  Jose,  lo-gabetzea  buruko  egoera  askoren  kausa  da.Nahiko  logikoa  denez,
nahikoa lo egin ez denean, olioa jan ondoren hamar ordu lo freskagarri egin ondoren ez da
sentitzen bezain ongi.JB

«Lyme kanabis olioarekin tratatzen ari naiz.Batez ere Bartonella oraintxe bertan.Ezin nuen lorik
egin gabe, ezin nuen jan gabe, eta izerditan etengabe.Ziur nago beste gauza desatsegin asko,
baina ez dut hortik atera nahi jakiteko!Eta gehitzeko, lehenengo astean edo, baina gero, leun
ibili zen handik!!!” Maggie

“RSO  ETA EZTIARI  ALERGIA.Nire  lagun  bat  ikustera  joan  nintzen.Eztarria  hotza  du  eta
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sendagilearengandik itzuli  berri da antibiotiko mordo batekin.Beraz, atzo olio tanta bat eman
nion, lepoan eta eztarrian igurtzi eta ohera joan zen.Asko hitz egiten du normalean, hitz egiten
hasten  denean  arnasa  hartzen  ote  duen  galdetzen  diot  batzuetan,  oraingoan  ikusi  dudan
isilunena izan da.

Goizean, tea egin nion eta kopa zuria hartzeko esan nion beste batean eztia jarri nuelako.Eztiari
alergia  du,  tanta batek erreakzio  alergiko  handia  sor  dezake eta  berehala  mediku-laguntza
beharko luke.Ordu erdi beranduago, bere gelan zer moduz zegoen ikusi nuen eta, ziur asko,
sukaldeko harraskan gainean edalontzi zuria eta ohe ondoan hiru koilarakada ezti zituela ikusi
nuen.Zorionez,  ez  zuen  ezer  txarrik  sentitu  bere  gorputzarekin,  eztarrian  marradurarik  ez
(normalean erreakzio  alergikoaren agerpenaren seinale  izan ohi  da).Beraz,  beste olio  tanta
handi bat eman nion.Oraindik ohean dago, pelikula bat ikusten du, poz-pozik irribarre egiten du
eta bere bizitzako "gaixo garai" onena dela dio.

Niretzat,  mota  guztietako  alergietan  behar  bezala  ekoitzitako  RSO  zein  eraginkorra  den
berrespen bat besterik ez da.Eta pozik nago, halaber, hemen eseri naitekeela hau argitaratzen,
ospitale batean nonbait  eserita egon beharrean, eztiarekin te kopatik bizirik aterako den ala
ez.JB”

"2 egunetan konpondu nuen nire abzesoa hortzean, desagertuta!!" Susana

“Egia hauek irakurtzean haserretu egiten naiz, egiak direla badakidalako.Antsietatearekin eta
goragale  larriarekin  batera  bipolarra  pairatzen  dut,  eta  estatuaren  bidez  mediku  txartela
mantentzen dudan arren.Ezin dut erre, lan gehienek drogak probatzen eta ausazkoak egiten
dituztelako gaur egun.Cannabisak nire burua lasaitzen du eta berriro arnasa har dezakedala
sentitzeko aukera ematen dit.

Erabat mespretxatzen dut gobernua daukaten edo kentzen saiatzen ari zaigun guztiagatik eta
behar bezala sendatu gabe haserre eta antsietate honengatik.Nire egoera mentalaren beldur
naiz.Erabateko lotunean nago eta nik bakarrik sufrituko dut hori, ez gobernuak».

--  Oso ondo  ulertzen  dut  sentimendu hau,  Amanda.Kalamua tea bezainbeste  arautu  behar
da.JB

«Nire bizitzan inoiz baino hobeto sentiarazi eta lo egin ninduen.Epilepsia, fibromialgia, disko
endekapenezko  gaixotasunaren  2.  fasea  daukat  bizkarrean,  eta  digestio  arazo  ugari.Behin
betiko  hartu  ahal  izango  dudanean,  nire  egungo  sintomak  gutxitzen dituzten botika  guztiak
kentzea espero dut. Aingerua

"Nire aita hil zen, sendatu zitekeenean, bihotza hautsi egin zitzaidan ia 2 urtez, hau jakin izan
nuen nahiko nuke". Ann

«Berdin, baina nire ama zen.Jakin nola sentitzen zaren». Robert

"Minbizia pasatu nuen bitartean olio honek salbatu zuen pertsona batengandik, jendea esnatu
behar da!!Egunean 52 pilula hartzen nituen!Ia hiltzen ninduten tratamenduak egiten!Nire lagun
batek olio pixka bat hartu eta ekarri dit!%100 kontra nengoen!!Uste nuen ez dagoela modurik
eta kartzelara botako nautela!!Google Rick Simpson-i argibideekin utzi zuen.

Pare egun pasa ziren, erabateko minarekin nengoen eta tratamendu hauek eragiten zituzten
albo-ondorioetan ez pentsatu nahian sartu nintzen nire magalean!!Hurrengoa badakit 11 ordu
beranduago izan zela!!!Aupa!!Tratamenduak geldiarazi  nituen poliki-poliki  gero  eta sendagai
gutxiago hartu nituen ia sendagai horiek kentzeko eta olioa hasi nuen!!Arraioa, urtebetean ez
nintzen horren ondo sentitu!Nire lagunari deitu nion eta borroka egin zuen baina olio gehiago
ateratzeko  gai  izan  zen!Honek  funtzionatzen  duen  froga  bizia  naiz!!Izango  banintz  oraindik
egongo nintzateke, baina gauza ekonomikoa da!Oh, eta oraindik minbizia daukat, baina ez hain
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txarra eta ez dut azterketarik egin ezer bizirik!BRCA genea dut, beraz, beti izango dut minbizia,
baina olio honengatik bizirik nago!Eskerrik asko." Celiia

"Ray  Peat-en  tesia,  zeina  urte  askotako  ikerketaren  ondoren  guztiz  heldu  zena,  hau  da:
azukrea, almidoia eta gatz-ingesta nahiko altua izan behar da urdaileko azidorako,  proteina
altua izan behar dela baina 4:1 bezalako proportzioan. karbohidratoak, gantz asegabeak ez dira
beharrezkoak  eta,  gainera,  mitokondrioei  kalte  egiten  diete,  kafeinak  proteina  edo  gantz
kanibalizatuen estres zelularraren zikloa geldiarazten du eta aromatasa gantz asegabe horiek
estrogeno bihurtzeko.Progesterona zelula-metabolismo egokiaren babes-hormona nagusia da
eta E bitaminak gorputzean dauden gantz asegabeen oxidazioa saihes dezake.Ray Peat-ek eta
Rick  Simpson-ek  elkarrekin  egindako  lanak  erabat  hondatuko  luke  historia  ezagunean
asmatutako miseria-eskemarik handiena”. Andres

"Nire  IBS  laguntzen  du  eta  dudan  koloneko  minaren  aurkako  antiespasmotiko  natural  bat
bezala jokatzen du.Doktoreak eman nahi zizkidan pilulak baino hobeto, errezeta-etiketan dio
droga honek, erabilerarekin, denborarekin, digestio naturala eragotzi dezakeela eta digestiorako
horren menpe egon naitekeela?Horren menpe?Baina doktoreak zehaztu du onurak arriskuak
gainditzen dituela?smh!?Ez eskerrik asko!" Marie

"Hona hemen pertsonalki izan ditudan erabilerak eta arrakastak eguneko 1,5 arroz tamainako
ale-tamaina soilik erabiliz - minbizia sendatzeko behar den gramotik gertu ezer ez.

1 - nire odol-presioa 189/99tik 145/84ra jaitsi nuen, izugarria da.

2 - 3. graduko erreduran infekzioa sendatu topikoki 2 erabileratan bakarrik!

3 - 3 egun behar izan ziren puztuta dagoen linfa-nodo bat normaltasunera itzultzeko, hilabete
baino gehiago puztuta egon ondoren

4 - izugarri laguntzen dio 14 urte dituen eta sudurreko minbizia duen nire txakurrari, rso eta
oliba olio mikro laino bat botatzen diot sudurrean - energiarekin, arkakusoen kontrolarekin eta
artritisarekin ere laguntzen dio

5 - Ez naiz pisu gehiegi galtzen hasi, baina agian 4-5 kg  hilabete baino gehiago aldaketarik
gabe, baina espero dut gora egingo duela

6 - Ez erabili lotarako laguntzarik, lozorroan sartu erraztasunez

7 - apurtutako nerbio bat atsedenarekin sendatzen lagundu zuen, baina otc sendagairik ezin
izan  zuen  mina  ukitu  zuen.
Maite olio hau...benetan bizitza salbatzailea». Biziraupena

"Rick Simpson-ek nire bizitza betirako aldatu du.Kannabisari  buruz nekiela uste nuen guztia
gezurra zen.2012ko urriaz geroztik RSOn nago eta ez naiz hobeto sentitu nire bizitzan.Nire
metabolismoak  badunormalizatua.Hipertentsioko  pilulak  garbitu  ditut.Nire  sabelak  normal
funtzionatzen du lehen aldiz batxilergotik.Guztia Rick Simpson-i esker.30 lbs jaitsi ditut saiatu
gabe  eta  ezin  izan  dut  berriro  jarri  saiatuz  gero.Egunean  1-2  gramo  kontsumitzen  dut
ahoz.Olioa erosi eta dohainik ematen diet gaixoei Rick Simpson erara eta horrela jarraituko dut
Solomon Marsden nire aita zenaren omenez.RSO benetako medikuntza da eta hori aitortzen ez
duen edozein doktore eskolara itzuli beharko litzateke”. Wilhelm

"Kendu ninduten sendagai guztietatik antsietate bi polaretarako eta lo egiteko arazoetarako!!!
Dosia garrantzitsua da eta ondo ateratzeko saiakerak behar dira!!” Kara

"Parkinsona eragiten duten sendagaiak hartzera behartu ninduten, baina nire benetako jainkoak
emandako sendagaiak diabetesaren ondorio hilgarriak gainditzen lagundu dit.RSO sendabidea
da ziur.Eskerrik asko Rick!" David
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“Parkinsona  daukat...  Eta  4.  faseko  minbizi  kolonekoa  pasatu  dut.SENDUA Rick  Simpson
olioarekin.2000,00tik beherako kostu osoa.Minbiziaren paziente tipiko batek 200.000,00 inguru
emango dizkio mediku-establezimenduari.Badago hori ateratzea nahi ez duten arrazoi bat eta
horregatik  ospitalea  farmazia-enpresen  jabea  da.CANNABIS  OLIOA  FUNTZEN  DA!!!Nire
medikuek uko egin zioten horri buruz hitz egiteari, farmazia konpainien beldur direlako!». Lee

“Bai.Parkinsonarekin laguntzen du.Gizon baten bideo bat dago hura erabiltzen eta hobera ikusi
ahal  izango duzu aldaketa.Nire izeba nagusiak Parkinsona dauka eta garuneko tumore bat
diagnostikatu berri zioten.Ohiotik Pennsylvaniara joango da nire aiton-amonekin bizitzera eta
lehenbailehen petrolioan hasten ari gara". Darlene

Lo egitea, insomnioa
"A, bai, insomnioa. Txarra izan nuen, orain arroka bezala lo egiten dut”. Laura

«Lo harrigarriena egiten dut.Orain bi aste inguru daramatzat RSO erabiltzen eta nire zenbaketa
guztiak onak dira, osasuntsu sentitzen naiz eta loa zoragarria da.3 astetan maskotak eskaneatu
tumore anitzen tamaina egiaztatzeko...Konfiantza daukat». Laura

"Aaryn: Nik uste dut zati handiegia jan dudala...baina ez da txarra!Lo egiteko ordua besterik ez
da agian.

-- Nolakoa izan da loa, Aaryn?JB

Aaryn: Primeran!Oraindik atseden hartzen ari naiz!Nire depresioa eta antsietatea laguntzen ari
naizela aurkitzen ari naiz.Olioak barre egiten dit, jejeje.

Beste  gaixo  bat  nuen  hemen  olioa  nola  egiten  erakusten  ari  nintzen  eta  antsietatea  ere
badu.Berak ere barre egiten zuen.Handia izan zen.

Azken 2 egunetan arroz tamainako kantitate bat jaten ari naiz egunean 4 aldiz, eta sendagaia
gutxiagotan arnastu behar izan dut, eta min gutxi izaten ari naiz.

--  Horrelakoa  izan  behar  luke  gaixotasun  larrien  tratamenduak,  ezta?Pazientea  lo  dago,
freskatuta esnatzen da, barre asko egiten du bere buruaz eta egoera osoaren ergelkeriaz, ez du
estresik, antsietaterik edo sendagai kimikoen albo-ondoriorik jasaten.Niri pertsonalki, zalantzarik
gabe, asko gustatuko litzaidake.JB

“Kalamu olioarekin nago hainbat baldintzarekin eta inoiz ez dut hain ondo lo egin edo hain ongi
sentitu....Eskerrik asko Rick Simpson & JB landare honek imajina daitekeen guztian mirariak
egiten dituelako mezua heltzeagatik!!Besterik gabe, EGIN jendea eta ikusi zeure burua!!Egingo
duzun modu bakarra dabihurtu benetako fededun, fidatu nigan!!”Val

-- Eskerrik asko, Val.Egia da ezerk ez duela esperientzia pertsonala baino gehiago olioak egin
dezakeenarekin.Probatu ondoren, erredura edo eltxoaren ziztada batean adibidez, eta azkura
eta mina segundotan desagertuko dira, bakoitzak nahi duena esan dezake, baina olioa izango
da oraindik  dagoen sendagairik  onena.Eta ontzi  bat  etxean eduki nahi  izango duzu,  zerbait
gertatuko balitz.

Ez zara fidatu behar esaten dugun hitz batean, olioa egin, erredura, azaleko minbizia, ultzera
diabetikoa  duen  norbait  aurkitu,  gero  topikoki  aplikatu  eta  zer  gertatzen  den  ikusi.Orduan,
gogoratu zure gorputzaren barnean berdin gertatuko dela olioa irensten duzunean, eta hori dela
jakin behar duzun guztia, benetan.JB

Cannabis  medikoari  buruzko  ikerketarik  egin  ez  dela  uste  dutenentzat.Gaur  egun kanabisa
legezko bihurtzeko informazio nahikoa dago, gezurra besterik ez da balio medikorik ez duela
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eta  bere  ondorioak  ez  direla  zientifikoki  frogatu.Cannabis  ez  da  erabiltzen  medikuntzan
eraginkorra ez delako, bere arazo nagusia hain eraginkorra (eta merkea) dela da.JB

"Momentu  honetan  kanabisak  psikosia/eskizofrenia  eragin  dezakeen  edo  eragin  dezakeen
eztabaidan nago.Haiek, esan, "pote asko erre duten heldu gehiegi ezagutzen dituztelako eta
orain buruko osasun arazo ezberdinak dituztenak". Zer esango zenuke zuk ere hori esan dizun
bati?Eztabaida  piztu  nuen  nire  gustuko  botoian  klik  egitean  gurasoek  haien  seme-alabei
kanabisaren onurak kontatzen zizkidaten marrazki bizidunetako argazki batean!!

--  Kathy,  Ricken liburua irakurtzeko esango nieke.Olioak psikosia/eskizofrenia sendatzen du
jaten denean,  eta  sendatzen duenean,  logikoki  ez  du eragiten.Egin  behar  dena da egoera
honetarako tentsio edo tentsio eta olio edo olio edo haien konbinazio egokiak aurkitzea.Hori da
dena, benetan.JB

«Zenbat  eta  lasaigarriagoa  orduan  eta  hobeto.Oheratu  aurretik  gauez  erabiltzen  dut  eta
funtzionatzen du.Orain 8 ordu lo egiten dut zuzenean.Atsedena izan da niretzat onena.%80 eta
gorako indarrak pixka bat behar du ohitzeko baina lortuko duzu.Hasi 0,01 ml agindu bezala eta
handitu  hortik  aurrera.0.025  bat  probatu  nuen  hasteko...hurrengoan  0,01  ml  bakarrik  hartu
nuen.0,025  ml-ak  sofan  jarri  ninduen  10  orduz.Kontuz  ibili  baina  gogoratu  hartu  behar
duzula.Esan dudan bezala Gaua da niretzat une egokia.Egunez funtziona dezake eta gauez
ATSEDEN. Joan

"MS dut  eta  etengabe  minarekin  jasaten  dut,  edonon  buruko  min  izugarriak  barne.Hankek
ematen dituzten dardarak jasotzen ditut  eta abar.Oraindik  ezin dudala  minarekin lagunduko
duen ezer lortu.Ez diet utziko ezer indartsu jartzen, ez dudalako drogen menpekotasun bihurtu
nahi.Beraz,  sufritzen dut!!Agian hau probatuko dut,  loa nolakoa den ahaztu nuen,  etengabe
gora». Donna

-- Donna, probatu olioa, lo egiten utziko dizu ziur.JB

“Hainbat baldintzarekin kalamu olioarekin nabil eta inoiz ez dut hain ondo lo egin edo hain ongi
sentitu....eskerrik asko Rick Simpson & JB landare honek imajina daitekeen guztian mirariak
egiten dituelako mezua heltzeagatik!!Besterik gabe, EGIN jendea eta ikusi zeure burua!!Egiazko
fededun bihurtzeko modu bakarra da nigan konfiantza izan!!” Val

“Nire senargaiari olioa ematen ari naiz eta ez du asko hartu eta oso nekatu egiten ari da.Egun
osoan  lo  egiten  du.Bertatik  kenduko  dut  egun  bat  edo  bi  zer  aldaketa  egiten  dituen
ikusteko...gero, beharbada, arroz alearen erdia bezalako apur bat eman (gutxienez hori izan da
irakurri duguna) agian bizkor egin genion. Glioblastoma borrokalaria

-- Jason, lo sentimendua ondo dago eta gaixoak ahalik eta gehien lo egitea nahi duzu.Efektu
lasaigarria aste gutxiren buruan desagertuko da baina ez da ezer desiragarria, aitzitik.Zorionak,
JB

G.: Bata zuriek esan duten gizon bati gaur batzuk egiteak bi aste biziko dituela eta ez diote ezer
gehiago egin.Espero dut laster berri onak izatea guztiontzat.Erretzeari uzteko eta elikadura eta
gehiago aldatzeko ere saiatuz, immunitate-sistemari borrokarako aukera bat emateko.Eskerrik
asko Rick eta JB zure ezagutzagatik eta benetako sendagaia emateagatik.

A: Dave, utzi erretzen, ez du balio olioa jaten badu.Gainera, lo asko egingo du, beraz, hala ere
ez du hainbeste erretuko.Dieta aldatzeari dagokionez, tira, arrazoiz aldatu beharko luke baina
ez  arras,  sentitzen  duena  jan  dezala.Ez  derrigorrez  txistorra,  arrazoizko  zerbait
baizik.Gorputzaren pH-a handitu, egunero bi sagarren haziak jan diezazkiozu.Garrantzitsuena
ahalik eta olio gehien sartzea da.Oraindik badago aukera.Konbinatu olioa jatea, supositorioak,
lurruntzea eta erabilera topikoa emaitza onenak lortzeko.Lortzen ez badu ere, azkenera arte
bizi-kalitate handiena biziko du, eta hori ere oso garrantzitsua da.Ziur bi aste baino gehiago
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izango direla, baina ikusiko dugu.Medikuek ez dute beti ongi iragarpenekin olioa jokoan sartzen
denean.Zorionak, JB

«Oso ondo lo egiten dut,  eta ohi  baino luzeago.Behin jaikitzen naizenean oso atsedenduta
sentitzen naiz, ez txoratuta erretzean bezala". Terry

«Ongi lo egiten dut eta amets egiten dut, baina zoratuta esnatzen naiz.Orduak behar izaten ditu
etortzeko eta gero asko irauten du.Gauero erabiltzen dut.Artritisaren mina kentzen du eta lo
egiten uzten dit». Katherine

«Minbizia eta loaren apnea ditut.Lo harrigarria  egiten dudala ez ezik,  ez naiz  beroaldietatik
esnatzen.Bedeinkapen bat da». Estefania

"Zorionez hilda egotea bezala sentitzen da!" Mal

«Hori gabe nire burua New Yorkeko auto-ilarak bezalakoa da.Berarekin, lorategi Zen egoerara
errazten du maila normal batean funtzionatzen duen bitartean. Andris

"20 urte daramatzat loaren nahasmendu bat, RSO olioak lehen aldiz lo egiten lagundu dit eta
esnatzean minik gabe nago!Bai!" Bonnie

"Nire nerbio sciatikoa sakatzen duen disko herniatu bat daukat, bizkarretik beherako hankatik
oinetaraino  min  handia  eragiten  duena.Lau  orduro  3  ibuprofeno  hartzen  ari  nintzen  ohetik
altxatu  eta  oinez  ibiltzeko.Duela  ia  bi  aste  hasi  nintzen  olioa  hartzen  mina  eta
hanturagatik.Orain ez dut ibuprofenorik behar, inoiz baino hobeto lo egiten dut, nire lankideek
nire  aldarte  hobeak  eta  zoriontasun  orokorra  komentatu  dituzte.ONDO  SENTITZEN NAIZ!"
Jennifer

“Orain 4 aste daramatzat 14 urteko Pit olioa ematen minbiziagatik.Gehiegi ematen diodanean,
batzuetan, pixka bat «zuzkurtu» egiten da eta mozkortzen da, baina zalaparta galtzen denean,
kume batek bezala lo egiten du.Albaitari sendagaiak hartzeari uko egin zion, beraz, olio pixka
bat  hartu  genuen.Oraindik  goiz,  baina bere  aurrerapena grabatzen ari  naiz.Astebete  inguru
behar izan zuen oliora ohitu eta berriro gosea garatzeko.Jeloskor nago, etapa honetan bere
olioa bakarrik ordaindu dezakegulako Maite guztion istorio ederrak!».

"Fobia  soziala  (antsietate  sozialaren  nahaste  gisa  deitzen  zaio  hobeto),  depresioa  eta
insomnioa ditut.Ez dut inoiz oliorik hartu, bizi naizen tokian ez dudalako aurkitu, nik ere ezin
baitut landu eta atera...baina hamar bat aldiz erre nuen, sentitu nuena izan zen lehen aldiz,
orain nekatuta sentitzen nintzen bakoitzean lo egin nezakeela, nire "bizitza osoa-depresiorik
gabeko hilabetea" izan nuen, inoiz ez nintzen hain pozik sentitu (depresiorik ez) eta bizitasun
hori guztiarekin sendagairik indartsuenak hartu ere (beste osasun-arazo batzuetara eramaten
nautenak) horretarako, nire antsietate soziala (fobia) ere asko gutxitu zen eta ez nuen “altua”
egon  behar  hori  sentitzeko,  baldin  Egun  1  edo  2  lehenago  erre  nuen  eta  beste  pertsona
batzuekin hitz egin,  leku publiko batean egon behar nuen (nahaste honek ezinezkoa egiten
duena),  ORAIN  HORI  EGIN  NUKE,  "pertsona  normal"  gisa  bizirik  sentitu  nintzen  berriro.
botikarik ez zuen hori egiten.Arazoa da, legeak direla eta, belararen lehentasuna, gehi gizarte
aurreiritziak eta landareari buruzko ezjakintasuna direla eta,Ezin da gehiago erre ere egin, ez
dut "goratu" nahi, berriro bizi nahi dut bizitza mugatzen duten arazo horiek gabe.Jende anonimo
asko dago ni bezala nolabaiteko fobia eta beste nahaste batzuekin bizi direnak eta uste dut
olioa izan daitekeela irtenbidea». Pablo

"Ricki edo JBri galdetu diezaiekezu, aurkitu dugu % 20-30 sativa den produktu bat erabiltzea
antsietatearekin lotutako arazoetarako konbinazio onenetako bat dela". Brewster

--  Indica  dominante  sativa  gurutzeekin  lan  egitea  gustatzen  zaigu  %20ko  THC  edo
gehiagorekin,  arrazoi  horiengatik  hain  zuzen.Olio  onenen  efektuak  oso  indartsuak  eta
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lasaigarriak dira,  baina euforikoak eta are afrodisiako hobeak.Gaixo bati  horrelako efektuak
dituen sendagai bat ematen diozunean, ia ziur egon zaitezke gozatuko duela hura hartzea.Nork
ez luke egingo?Ongi  lo  egiten duzu,  ondo atsedenduta  esnatzen zara,  euforiko eta norbait
zoriontsu egiteko gogoz beteta.Nori ez litzaioke gustatuko?JB

“Zorionak, hain berri ona da!Oso eraginkorra da gauza askotarako...Nire osabak pomelo baten
tamainako tumore bat zuen birikan.6 hilabete eman zizkioten bizitzeko...Batez ere bularrean eta
bizkarrean  igurzten  zuen,  jaten  zuenean  gehiegi  lo  egiten  zuelako...lol.Tratamendu  honek
intxaur  baten  tamainaraino  txikitu  zuen...  ia  desagertu  zen...eta  urte  eta  erdi  pasa  zen...
medikua harrituta zegoen, baina hala ere kimioterapia agindu zuen...Gau hartan bertan nire
osabak  bihotzekoa  izan  zuen...  bihotzeko  hainbat  infartu  izan  zituen  eta  haiek  hil  zen,  ez
minbiziagatik...  kimioterapia oso gogorra da...Jarraitu sendagai naturalekin eta ondo aterako
zara!”. Doug

“INDICA lasaigarria  da zentzu onean!Fluoruroa ez  den ur  puru  asko edaten baduzu (limoi-
zorrotada gehitzen dut) loaldian begiak eta eztarria lehortzeagatik.Bi hilabete behar izan nituen
gehienez dosifikazioa azkenean ondo ateratzeko, beraz, gau osoan lo egiten dut eta freskatuta
esnatzen naiz!Gaixotasun gehiagorik ez!Nirea egiten duen fededun zoriontsua naiz!”. Linnea

“Lasaigarria,  ipurdia  lotan  jarri  bezala  lasaigarria.Ez  minak,  ez  minak,  osasunerako  ibilaldi
atsegina besterik ez». Joan

«Egunero RSO-ri buruz eta pertsonek/animaliengatik egin dutena ezagutzea eskertzen dut.Olio
honek esaten dutena egiten badu, mendirik garaienetik oihu egin behar da, ez lasaitu.Ez dut
esperientzia pertsonalik  izan horrekin,  baina ziur  aski  nik  edo axola zaidan norbaitek behar
genuela  aurkituko  bagenu.
Bitartean,  ahalik  eta  mezu  gehien  irakurtzen  ditut.Oraindik  ez  dut  irakurri  dioen  mezurik:
"Eskerrik asko Rick Simpson - guztiz harrituta geratu nintzen, polita izan zen, laguna". Debbie

-- Eskerrik asko zure laguntzagatik, Debbie, ziur nago laster hori esango duen mezu bat idatziko
duzula.Gorputzaren sentsazioa "oso polita"  gisa soilik  deskriba daiteke RSO egokiaren dosi
egokia irensten duenean. Edo oso polita.Edo agian izugarri polita.Bizi daitekeen sentimendurik
atseginenetako bat da, oso naturala, lasaigarria eta lasaigarria da.

Esan  dugunez,  olio  onenek  oso  efektu  lasaigarria  dute,  baina  euforikoa  irensten
dutenean.Beraz, ondo lo egiten duzu eta gero algaraka esnatzen zara ume bat bezala.Eta ondo
lo egiten duzunean eta irribarrez esnatzen zarenean, litekeena da ondo sentitzea eta atseden
hartzen duzunean ondo lo egiten ez duzunean eta irribarrez esnatzen ez zarenean baino.Eta
ondo  eta  atseden  hartzen  duzunean,  zure  gorputza  logikoki  sendatuko  da  eta  hobeto
funtzionatuko du.Suziri zientziarik ez, beti bezala kanabisaren medikuntzarekin.JB

“Lotan??Aste bat  egon nintzen olioarekin eta gehiena lo  egin nuen.Irakurri  dut  Rick esaten
duela gorputza horrela sendatzen dela, beraz, normala al da?Erabiltzen ari den olioa gauza ona
dela frogatzen al du? Sharon

"Ez dago arazorik... :) Egia esan, lo gooooooo bat egiten dut.Komuneko paper mehe batean
sartzen ari  nintzen eta bola batean biribiltzen nuen pilula bat bezala lehertzen,  edo ogietan
botatzen.Orduan norbaitek esan zuen tp arriskutsua zela, beraz, besteek zer egiten zuten jakin
nahi nuen.;) Eskerrik asko mutilak.@jb Ez dut batere arazorik, lo gooooooa eta esnatzean motel
apur bat izan ezik.” Kristina

"PTSD,  loaren  nahastea,  bizkarreko  mina  (jausgailu-istripu  baten  ondorioz),  antsietatea  eta
giltzurruneko  gaixotasuna  dituenez,  RSO  da  kanabisa  har  dezakedan  metodo/forma
bakarretako bat.Azkenean, gauez lo egiten dut, 20 kilo baino gehiago galdu ditut, kalitatezko
loagatik,  eta  atzotik  aurrera  nire  bi  urtean  behin  giltzurrunetako  laborategiak  hobetu  egin
dira.Nire laborategiak asko hobetu dira, orain nire botiken dosia murriztu behar dut, nire odol-
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presioa  baxuegia  delako.Seinale  positibo  guztiak  gauez  RSO  hartzeak  nire  bizi-kalitatea
hobetzen ari den». Corwin

«Nire  anaiak  haserre  arazo  larriak  ditu  eta  mugako  nortasunaren  nahastea  diagnostikatu
diote.Zentimo baten tantoa atera dezake, Kannabis loreen eta estraktuen eguneroko erregimen
baten bidez esanda, horrela bere aldartea orekatzeko eta bizitza zoriontsu normal bat bizitzeko
gai  da eta noizbehinkako pasarte  bat  izan ezik,  inoren pasarteetatik  libre.  perfektua,  baina
pertsonalki esan dezaket kanabisik gabe nire anaia ziurrenik guztiz beste leku batean egongo
zela.

...Uste dut kanabisaren kontsumoaren ondorioz paranoia pairatzen duten pertsonek hori jasaten
dutela bere adimenaren irekitzeko gaitasun naturalari eta zure subkontzientearen kontzientziari
aurre  egiteko  ezintasunagatik.Uste  dut  kanabisaren  erabilerarekin  lotutako  paranoia  asko
plazeboa dela eta kanabisaren debekuaren garaiko Reefer Madness propagandatik datorrela.
Corey

"Mistoa...Batzuei  laguntzen  die,  baina  beste  batzuek  okerrera  egiten  omen  zuten.Nire
antsietatearekin  laguntzen  du  ziur!Oso  lan  estresagarria  izan  nuen,  eta  horrek  uzkurdura
eragiten zuen nire giharrak naiz...Olioa hartu ondoren joan zen dena.Nahikoa lasaitu ninduen
konturatzeko ez nuela gehiago lan kakatsu horren beharrik eta utzi egin nuen». Txilarra

"Bi-polarra naiz  eta RSO olioa hartzen dudan bakoitzean,  ondo esateko,  jada bi-polarra ez
naizela iruditzen zait, sentsazio ona da". Joseph

«Beterano  bat  naiz  PTSD eta  antsietatea  dituena.Jada  ez  dut  xanax  hartu  behar  erasoak
kontrolatzeko.Oraindik baretzen duen ssri bat hartzen dut, baina olio apur baten gainean zerbait
datorrela sumatzen badut, arrastatu pipa bat edo bapea eta ondo nago". JR

"Bai asko egiten du PTSDrako umore-egonkortzaile gisa eta portaera maniako arina eta izu-
nahasmendua behar bezala hartzen bada". Jennifer

«Bai, oso oso.Fabry-ren gaixotasunarekin eta neurofibromatosiarekin, nerbio-kalte handia dago
antsietatea ere eragiten duena.Bizitzaren ikuspegi guztiz ezberdina dut.Marihuanak nire bizitzari
buelta eman dio eta bizirik egotea zein ederra den erakutsi dit». James

«Inoiz  ez  naiz  mentalki  hobeto  egon  nire  bizitzan.Bi  urte  daramatzat  RSO  erabiltzen  eta
sendagai guztiak kenduta nago eta olioa bakarrik behar dut noizean behin.Puntu batzuk hartuko
ditut  eta  batere  bi  polarra  ez  naizela  sentitzen  dut...eta  horrenbeste  denborarekin  sufritu
dudala...Uste  dut  nire  bizitza  salbatu  duela  eta  beste  hainbat  gaitzekin  ere  lagundu
duela...Bedeinkatua sentitzen naiz nire benetako sendagaia hazteko eta egiteko ezagutza eta
gaitasuna izateagatik.

Duela bi urte hasi nintzen ekainean eta egunean 65 mg baino ez nituen hartu.Blue Cheese
tentsio bat erabili  nuen, indikoa nagusi dena eta CBD-a eta THC baxua duena.Era berean,
indartsuegia zen eta apur bat urduritu ninduen sativa orban bat ere probatu nuen, beraz, indica
orbanera itzuli nintzen eta mirariak egin ditu...30 egunez egunero hartu nuen eta orain pixka bat
sentitzen hasten naizenean bakarrik hartu behar dut...Nire senarraren diabetesa eta nire aitaren
krisiak eta nire lagunaren minbiziak barkamenean ere balio izan du... Benetan gauza handiak
egin ditu nire bizitzan.Zorte on eta espero dut ondo funtzionatzen dizun tentsio bat aurkitzea».
Sara

«Erabat.Antsietatearekin eta PTSDarekin lagundu didan gauza bakarra da.Depresioen aurkako
4  sendagaitik  kendu  nituen  (hamar  urte  erabilgarri  dauden  inurri-depresibo  guztiekin
esperimentatu eta ezin izan nuen bigarren mailako efektu kaltegarririk aurkitu) eta jada ez nuen
alkoholarekin  automedikatu.Urteak  daramatzat  Antsietatea  eta  PTSDarekin  auto-istripu  txar
baten  ostean.  2007an.4  urtez  ez  nuen  inoiz  gidatu.Orain  lanera  itzuli  da  Homecare
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Agentziarako gidatzenberriro eta nire bizitza zor diot landare honi”. Donna

«Izugarri laguntzen du gaixotasun kronikoekin batera depresioarekin.Ezin nintzen kontzentratu
batxilergoan  egoteko,  baina  kanabisa  erabiliz  unibertsitatean  "berritu"  ahal  izan  nuen  6
hilabetetan Gr.9-12.Ez daukat arrastorik zergatik ez dudan tratu txar fisiko bortitzen urteetako
PTSD,  kanabisa  aldizka  kontsumitu  dudan  izan  ezik,  beraz,  agian  horrek  badu
zerikusirik.Gauza hauek balio al dute?” Laurie

“Bai.ADHD, PTSD, depresioa pairatu dut.Orain ez dut botikarik hartzen petrolioagatik». Jerissa

“Antsietatea,  izu-erasoak  eta  depresioa.Loreak  olioa  baino  gehiago.Indica  loreak  erretzeak
antsietatea areagotzeko joera du eraso on baten erdian nago.Hala ere, olio infusioko medibleek
ez dute inoiz hori egin.Ez du axola zer tentsiotik atera zen olioa». Sara

"Nire aita albaitaria da eta PTSD du.Olioak eta kimuak asko laguntzen diote!». Jenny

«Nire alabaren antsietate erasoetan laguntzen du.Maiztasuna eta intentsitatea murrizten ditu».
Suzanne

“Nahaste  bipolarra,  PTSD (Kuwaiten  1991ko  borroka)  daukat  eta  antsietatea  eta  lorik  eza
pairatzen dut.Kannabisak sintoma guzti hauekin lagundu du eta medikuek sintomak okerrera
egiten  dizkidala  (bull-hockey-a)  esan  arren,  egia  esan,  badakit  nire  buruaren  kontrola
mantentzen lagundu didala eta besteen lesio asko saihestu ditu oso garai latzetan. .zin egiten
dut». Adrian

"Zalantzarik  gabe,  bipolarra  egonkortzen  laguntzen  du,  medikuarengandik  jasotzen  dituzun
sendagaiek hil egingo zaituzte edo zure bizitza sexuala kaltetuko dute". Andres

"Indica  erabiltzen  dut  mina  eta  sativa  nire  PTSD  eta  antsietate  arazoetarako.Bi  tentsioen
nahasketa batek nire arazoak orekatzen dituela eta nire hiperaktibitatea moteltzen du niretzat
arriskua izateari uzten didan mailaraino". Stuart

"Une  honetan,  poliki-poliki  lanean  ari  gara  bere  droga  psikotropikoak  murrizten  bi
polaretarako.Bere  medikuak  hilda  daude  horren  aurka.Agindutako  sendagaiak  bere  gogoan
"mush"  egiten  ikusten  dut.Dagoeneko  arrakasta  izugarria  izan  dugu  RSOrekin,  beraz,  hau
aztertzen ari gara.

Nire senarra bi polarra da eta mania nabarmentzen du.Urte askotan alkoholarekin automedikatu
zuen, baina duela 4 urte soil  jarri  zenean, maniari aurre egin zion geroztik.Drogen barietate
kezkagarriak  bakarrik  mantentzen  du  mania  urrunean.Baina  Alzheimerra  duela  ere  ematen
du.Alkoholarekin automedikatzeak urte askotan lagundu zuen, baina alkoholismoa ere landu
behar zen arazo bat da.Orain nazkatuta gaude sendagaiez.Beraz, berriro ere gure esku hartuko
ditut gaiak.

Medikamentuetan bere  bizi-kalitatea txarto  dago.Egunero bere  pilula  asko  murrizteak  aldea
eragiten  du  (murrizten  hasi  berria,  beraz,  pixkanaka-pixkanaka  izan  behar  da  eraso
maniakoaren beldurrez).2,5 hilabete inguru daramatza RSOn emaitza sinestezinenak dituzten
beste  gai  batzuengatik.Beraz,  orain  seguru  sentitzen  naiz  bere  sendagaiak  poliki-poliki
murrizten.Horrek lagundu du orain beste osasun arazo honi erasotzea posible egiten!”. Debora

"12 hilabetez erabili  nuen substantzia kimikoen mendekotasunetik aterata.Lo egiten lagundu
zidan ez ezik, PTSD, depresioa, antsietatea eta buruko osasun-arazo ugari bezalako "testu-
liburuko" sintomekin lagundu zidan.Esan beharrik ez dago THCak eta medibles-ek nire buruko
osasuna eta osasun mentala elkarrekin mantentzen zituztela tratamenduan zehar partekatzen
saiatu naizela". Chantelle

"Alkoholismoaren / Substantzia gehiegikeriaren gaiak "baldintza kalifikatzaileak" kontuan hartu
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behar  dira  lege  mediko  horiek  dituzten  estatuetan.Marihuana  medikoak  alkoholiko  askoren
bizitza salbatu du». Jim

"Bost  hilabete  inguru  egunean  egunean  balio  duen  arroz  ale  batek  erabat  sendatu  zidan
antsietatea eta depresioa... Ia 2 urte igaro dira olioa hartu eta sintomarik itzuli gabe". Daniel

"Olioa hartu eta astebete barru utzi nituen antidepresiboak antsietatearen aurkako sendagaiak
eta  opiazeoak.Nire  kanika  galtzeko  arrisku  handian  nengoen  uste  dut.Eskerrak  jainkoari
Phoenix malkoengatik". Edie

"Nire  depresioari  laguntzen  dio,  eta  ezintasun  larria  izanik,  depresio  apur  bat  jasaten  dut
jarduera faltagatik eta minagatik". Rick

“Nire semea jaio eta gero aldi txarra izan nuen, banantzearen osteko depresioa eta bi gurasoak
galdu nituen.Cannabis Jainkoaren bidalketa zen!!” Loren

"Nire  estresari  eta  antsietatea amaitzen lagundu didate  azken urteotan,  egia  esan,  literalki,
denbora luzez desagertu egiten da.Medikek ez dute modu berean funtzionatu...” Stuart

"Gauez antsietatearen eta izu-erasuen ondorioz lo galeraren aurka laguntzen du ohera joan
baino ordubete  lehenago hartuz gero.Erliebe bat  da,  hilabeteetan lo  falta  pasatzen ari  den
edonork badaki zeinen drainagarria den.Gainera, lasaitasun onean mantentzen zaitu egunaren
zati handi batean». Kat

"Migraña  buruko  minak,  nahaste  obsesibo  konpultsiboa,  antsietatea,  segurtasunik  eza,
gutxiagotasun konplexua, laburbildu dena, eta deprimitutako izaki bat sendatu zuen 3 astetan".
Riddhi

"Bp  altua  sortzen  duten  estres  kroniko  arazoak.Nire  estres  maila  berehala  baretzen  da
kanabisaren bidez.Vaping-ak momentu txarretan laguntzen du.Jangarrietara bakarrik noa eta
metodo horren eragozpena nire sistema xurgatzeko itxaron behar izatea da.Nahikoa praktikatu
dut, pazientziaz ordu erdia itxaron ahal izateko eta bereziki estresatuta dagoen unea bada nire
lurrungailura itzultzen naiz". Andie

"Apurtuta daukat  bizkarrean eta nerbio-kalteak,  eta kannabisa da lo  egiten eta nire egunari
aurre egiten laguntzen didan botika bakarra!" Leslie

"Gauez desagertzen laguntzen dit, lanerako oso goiz esnatu ahal izateko". Matt

Gaixotasun eta gaixotasun arraroak edo ez hain ohikoak
"Rick  Simpson  olioak  ilusioa  ematen  dizu  esnatzeko  eta  zer  sendatu  den  beste
ikusteko.Nolabait obsesionatuta nago”. Natalia

G.Kaixo Rick/JB, entzun al duzu inoiz gaixotasun arraro baten berri Porfiria?Hala bada, inor
tratatu al duzu RSOrekin eta zein izan ziren emaitzak?

A.Ez ez  dut.Baina horri  buruz  irakurri  dudana ikusita,  ez  dut  ikusten olioak  sendatzen edo
kontrolatzen  lagunduko  ez  duen  arrazoirik.Zalantzarik  gabe,  egoera  arraro  eta,  zalantzarik
gabe, oso desatsegin honen sintomekin lagunduko du.

Gure guneko protokoloa jarraituko nuke, olioa jan eta supositorioetan erabiliko nuke (horrela
odolera zuzenean joango da).Olioa topikoki erabiliko nuke tintura edo salba batean larruazaleko
baldintzetarako (azkura eta beste ondoeza guztiak kenduko ditu).

Gutxienez 60 g jango nituzke bi edo hiru hilabetetan, ez nuke produktu kimikorik erabiliko, Rick
Simpsonen  argibideak  jarraituko  nituzke.60g-k  ez  badu  sendatuko  edo  kontrolpean  jartzen,
beste 120g jango nituzke.Eta horrek emaitza onak ekarriko ez balitu,  orduan olioa pikatzen
hasiko nintzateke,  egunean bat bi  hiru gramo edo are gehiago hartu ahal izango banu,  eta
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ahalik eta azkarren jango nuke. .Zergatik?Olioak laguntzen ez dizunean, nekez aurkituko duzue
beste ezer.Gainera, gaixotasun oldarkorrak modu oldarkorrean tratatu behar dira.Zorionak, JB

“Hau gordina  izan  daiteke,  baina  hala  ere  esan  behar  dut  eta  ondo  ez  naiz  diskreziorako
asko.Beraz,  oraindik  ez  daukat  behar  dudan  guztia  oliorako,  baina  haur  urratsak  iritsiko
dira.Hala ere, beti itzultzen ari den hemorroide hau izan dut.5,3,1 urteko hiru ume izan ditut eta
nire lehen haurra ez du hemorroideak nire bigarren haurra hemorroide bakarra nire hirugarrena
ondo hemorroide bat zen eta alde egiten du eta itzultzen da joan eta itzultzen da.Eguzkiaren
azpian dena erosi dut ezer ez du funtzionatu.Beraz, zer demontre esan nuen.1/8 koilaratxo kief
1/4 koilaratxo koko olio pixka bat izpiliku lehor eta kamamila lehor pixka bat eta bi menda hosto
hartu nituen.Dena batera finkatu dut.Atzo behin aplikatu nuen segundo gutxira, ez nuen minik
hartzen gaur goizean puxika puztuta bezala sentitu zen.Berriro aplikatu nuen hurrengo egunean
edo bitan erabat desagertuko dela ziur nago.Dena den, nire kontua da dirua aurreztu nuela
etxean gobernuaren bertsioa baino azkarrago eta osasuntsuagoa nuenarekin tratatuz eta bere
froga kanabisak sendatzeko ahalmen eroak dituela eta imajina ezazu olioa erabiltzen ari banintz
jada  desagertuko  litzatekeela.Nire  hiru  urteko  beste  bat  kamioitik  erori  zen.  Ez  neukan
ukendurik, peroxidorik ez nuen ezer, bidaiatzen ari ginela.Beraz, nire konkokzioa atera nuen
belaunean zaplazteko batzuk eta goizerako zirudien koska duela hilabetekoa zela.Esan agur
Neosporinek nire zentimoak gordeko ditu!Bake Maitasuna eta Cannabisa”. Moni

“Jaun  maitea.Rick  Simpson,  esan  iezadazu  nire  familiak  harrigarria  zarela  uste  duela,  eta
zuregandik  gertuago  egotea  nahiko  genuke  zure  lan  zoragarriarekin  laguntzeko.14  urte
daramatzat  kanabis medikoa erabiltzen Obulutegiaren Sindrome Politeistaren eta artritisaren
ondoriozko min kronikorako.Farmaziaren 10 urteko pozoiak direla eta, gaixo gehiago nengoen,
90  kilo  irabazi  nituen  eta  Fentynol  doktoreak  agindutakoaren  menpekotasun  izugarria
nuen.Duela 7 aste hasi nintzen olioa, eta esan dezakedan guztia mirariak gertatzen ari direla
da!Sei astetan, nire odol azukrea kontrolatu da pilularik behar ez izateko punturaino, 28 kilo
galdu ditut esfortzurik gabe.Izutzen hasi nintzen gaixotzen ari nintzelako, nahiz eta inoiz baino
hobeto sentitu!Proba askoren ondoren, medikuek burua urratuz utzi zuten, eta hau miraria da
esatea!Orain ez dago fibroide, tumore edo masa berririk ez ezik, lehen zeuden fibroideak eta
abar GOAN dira!Gaixotasuna inoiz egon den seinalerik ez!Oraindik probak ditut giltzurrunetatik
ere desagertu den ikusteko, baina badakit bihotzean haiek ere desagertuko direla.Eskerrik asko
Rick Simpson, Jaunaren lana egiten ari zara, Jainkoak bedeinka zaitzala berak ni bezala, zure
orria aurkituz". Annie

“Beraz, berri onak JB eta RICK!!!Gaur medikuengana joan naiz nire proben emaitzen bila!Nire
tiroideak 22 urtez  aktibatuta eta sendatuta egon zena aktibatuta dago!Hilabete  daramat  nik
neuk denbora osoz RSO irensten, tintura bat ere igurzten dut eztarrian eta RSO lurruntzen dut
ere!Oso pozik nago honetaz!Oso mediku polita da, bertan egon dena eta lagundu didan guztian
eta ondo daki, RSO OLIOA ERABILTZEN NAIZ!Bera den medikua izanik, oraindik ultrasoinu bat
egin  nahi  du  nire  tiroidean  nodulurik  dagoen  egiaztatzeko!Zer  iruditzen  zaizu  ultrasoinuaz?
Harrotasunez hartuko dut beti olio hau nire gainontzeko egunetan, ondo iruditzen zait hori da
kontua!Errezetadun sendagaiak GAIZTARRAK dira!Olio zoragarri honekin tratatzen ari naizen
beste osasun arazo asko ere baditut!

Chiari malformazioa garuneko 1 motako tunel karpiano larria eta askoz gehiago ere baditut!45
urte  ditut  gaur  egun  ez  naiz  sentitzen  nuen bezala  kolpatuta  eta  minduta!Duela  7  hilabete
garuneko  kirurgia  ere  egin  niola  aipatu  al  nuen  eta  kirurgiatik  ebakuntzatik  ez  dudala
narkotikorik erabili drogen gibeleko porrotagatik!Benetan olio hau JAINKOA dela frogatzen dut!
Hau  da  sendagai  gisa  irentsi  beharko  genukeen  guztia!Eskerrik  asko  JB  eta  Rick  bihotz-
bihotzez egiten duzun guztiagatik!Ez gehiago tiroideo sendagairik, YAY!!!!!!!!!!" Margene

--  Zorionak,  Margene.Ekografiari  dagokionez,  ba,  erantzuna badakizula  uste  dut.Zenbat  eta
eskaneatu gutxiago hobeto,  hori  da esan dezaket  guztia.Pertsonalki  ez nintzateke 22 urtez
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olioari  buruz  esango  ez  didan  inorengana  hurbilduko,  baina  uste  baduzu  pertsona  horiek
oraindik  zerbait  kontatzeko daukazula,  lasai  hitz egin haiekin,  hau da,  benetan interesatzen
bazaizu esan behar dutena. medikuntzari buruz.Baina hori baino ez nieke egiten utziko nieke,
hitz  egiten  bakarrik,  horrela  ezin  zaituztete  egingo  luketen  bezainbeste  minik  egin,  haiek
aukeratutako pilula batzuk irensteko konbentzitzeko arrakasta izango balute.Onenadesio eta
urrun 22 urte eman zizuten aholku okerrak ematen.Zoriontsu izan haien “tratamenduak” bizirik
irauten duzulako, besteek ez zuten zorterik izan.JB

«Hipoteroideoa  ere  badut  (Graves  gaixotasuna).Duela  17  urte  aurkitu  genuen  haurdun
nengoela eta nire alaba 15 aste lehenago erditu genuen horregatik (guztira 14 farmazia hartzen
nituen 3 min narkotiko sendagai barne, Disko Endekapenezko Gaixotasun oso aurreratuetarako
bizkarrean  behealdean  eta  Eskoliosia  goiko  bizkarrezurrean  /  hipertiroidean).  (Graves
Gaixotasuna) /  Diabetes (II  Mota) /  Esklera Urdina / Psoriasia eta Ekzema / Hipertentsioa /
Giltzurrunetako arazoak / Hanka geldiezinaren sindromea (Ondo lortu nuen hau beste mediku
baten bigarren mailako efektu gisa) / Kolesterol maila altua / gehiegizko pisua (gehiago galdu
dut). 100 lbs sendagaien koktela kendu zuenetik ~ joan den udan) ** EZ DUT DIETA ** eta beti
osasuntsu jan dut haragi gorririk ez ~ barazki ekologikoak eta abar...eguneroko zukua ateratzea
etab...16 urte etenik gabeko pilulak egunero ZERO pilulak balio duten farmakoen artean!!!!

Egunean gutxi gorabehera gramo erdi bat edo laurden bat hartzen dut nire etxean egindako
Rick Simpson olioa Rick-en argibide zehatzen arabera ~ **  IRUZKINATU BEHAR DUT...EZ
EGIN, ERREPIKATU DUT EZ, MERKETU ZURE HASIERAKO MATERIALEN KALITATEAN >
IRENTEN DUZUEN OLIOA GARDEN ETA KOLORE ANBERA IZAN BEHAR DU >> BESTELA
EZ DA KALITATE JANGARRIKO SENDAGAILUA**” Michele

"Erabili al daiteke kanabis-olioa amorrua tratatzeko?" Aami

-- Aami, bai, baina seguruenik gaixoa denbora batez koman jartzea eskatuko du, olio-dosi oso
handiekin, kasu aurreratuetan batez ere.JB

«Atzo  olio  pixka  bat  eman  nion  nire  lagun  bati,  ospitalera  joateagatik  varicela  hartu
zuena.Pertsona honi oliba-olio pixka bat berotzea proposatu nion, nahastea RSO-n eta gero
pertsona honek erabiltzen duen kremarekin.Pertsona honek mezu bat  bidali  zidan esateko:
"Peter, ezin dizut esan zenbat eskertzen dudan olio harrigarri horrengatik!KAKA SANTUA.Ez
dago gezurrik:  dudan "pock"  gaiztoena,  "zero-zeroa"  agertzen den lehenengoa,  gaixo  egon
naizen denbora osoan handiena eta gaiztoena izan dena - lehortu eta kaskarra GARBI atera da.
olioa  aplikatu  eta  bi  ordu  gutxi  gorabehera.Konbertitua  naiz!Infernua!Larruazal  osoan  eta
gorputzeko lekurik txarrenetan erabili nuen - ilea pixka bat koipetsua dirudi, baina askoz hobeto
sentitzen  naiz  dagoeneko.Benetan  harrigarria  da.AUPA!Ez  da  asko  behar  norbait  egiaz
konbentzitzeko». Peter

-- Eskerrik asko, Peter, ondo egin.Kalamu hazien olioak eta RSOk ere oso ondo funtzionatzen
dute.Merkatuan oliba-olio asko ez da olibatik ekoizten, ez dago munduan oliba nahikorik mundu
osoan ekoitzi eta saltzen den "oliba-olio" guztietarako, beraz, iruzur egiteko aukerak txikiagoak
dira kalamu-hazien olioa erosten duzunean. .Gainera, azalean sartzen da eta hazbete eta erdi
inguru  sakontzen  du  ehunetan,  sendatzeko  ere  bikaina  da.Eta  ez  da  oliba  olioa  bezain
koipetsua.JB

“Dislexia  zerrendan  ez  badago,  agian  hala  beharko  luke.Beste  gauza  batzuetatik  sendatu
aurretik inoiz egin baino 100 aldiz hobeto idazteko gaitasuna nabaritu dut.2 motako diabetesa
sendatzearen  albo-ondorio  ikaragarria:  ez  gehiago  artritis,  ziatika,  obesitatea  edo
dislexia.Jajaja!!” Peter

“Ez  da  minbiziaren  sendabidea  edo  ezer,  baina  Ricki  jakinarazi  nahi  nion  ia  urtebete
daramadala  eskuineko  orpoan  herrenka.Ez  dakit  zer  dagoen  gaizki  eta  badakit  doktoreak
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sendagaiak emango dizkidala,  ez naizela eroso hartzen, beraz, minari  aurre egin diot.Duela
gutxi,  Charles  lagun  baten  bitartez  RSO  aurkeztu  ziguten  eta  egiten  hasi  gara.Azken  bi
egunetan,  olioa zenbait  aldiz/egunean irentsi  dut eta gaur goizean, esnatu naiz eta ez naiz
herrenka.Nire senarra berehala ohartu zen.Ohartu zuen olioak bere magia egin behar zuela!
Eskerrik asko Rick Simpson![:)] Primeran sentitzen naiz!” H

-- H maitea, eskerrik asko berri onagatik, beti gustatzen zaigu haien berri izatea.Olioa kalamu-
hazi olioarekin edo oliba-olioarekin nahastuko nuke eta tintura bat egingo nuke eta olioa topikoki
ere  erabiliko  nuke.Noski,  olioa  jatea  da  benetako  sendatzeko  gakoa  eta  olioa  erabiltzeko
argibide guztiak gure webgunean daude.Zorionak, JB

“Duela sei egun Gibeleko minbizia eta Diabetesa zuten bi gizon lagundu nituen.Lagun batek,
kimioak,  ahoa  erreta,  ezpainak  erreta.225  kilotan  zegoen  orain  139,  ezin  jan,  lo  egin,  oso
nekatuta.Beno,  asko  galdetu  dit  RSOri  buruz.Beti  ari  naiz  hezten.6  hilabete  daramatzat
berarekin.Baina bere bi  lehengusuak hil  ostean 6 hilabete atzera,  biak Minbizia,  1 Gibeleko
garuna.Eta tiroideo minbizia.Bi familiekin hitz egiten dut, RSO epaitu nahi zuten baina beldur
ziren Gobernuak euren etxeak hartu edo kartzelara botako ote zuen.Biak hil ziren.RIPAnaiak.

Baina  gizon  hauek  6  egun  daramatzate  RSOn,  hura  ikustera  joan  nintzen,  agindu  nion
bezala.Harrituta  geratu  zen  berriro  jan  dezakeela  eta  jateari  ezin  diola  utzi  esan zuen.Hori
gauza  ona  da.Olioa  hasi  zuenean  hezurrak  baitzen.Gaixoa  zirudien.Baina  6  egun  igaro
ondoren...aho minduta joan zen.Esan zuen: "Arrazoi zeneukan, askoz hobeto sentitzen naiz".
Berriro energia lortu du, asko.Oso itxura ona zuen, eta kolore asko.RSO.Eskerrik asko berriro
Rick  Simpson.Minbizia  duten  gaixo  batzuk  zoriontsu  gehiago.Zoragarria  bizi  eta
sentitzea.Bakea, Maitasuna eta Cannabis sendabideak” Ron

«Nire zaintzaileak gorputz osoan Lupus eta merkuriozko intoxikazioak diagnostikatzen dizkion
gaixo  bat  dauka.Orain  arte  urtebete  inguru  bere  etxeko  olioa  erabili  ondoren,  merkuriozko
pozoitzea guztiz desagertu da eta Lupus ia desagertu egin da.Ile-folikuluak 2 astetik behin hartu
dira  bere  gorputzean  zer  eta  zenbat  pozoi  dituen  bere  arrakastaren  eguneraketak
ikusteko.Benetan harrigarria  da modu naturalean senda daitekeena.Pixka bat  kostatzen da,
baina oraindik osasuntsuagoa eta bizitza bat merezi du!" Jesse

"Fibrosi  mieloide  primarioa  diagnostikatu  zidaten,  lagundu  zidaten sendagaiak  hartu  nituen,
baina ase ez nengoen, minak gero eta gehiago eta goserik ez zuelako eta odol-kalkulua jaitsi
zelako,  barearen  tamaina  handitu,  insomnioa.Urtebetez  sendagai  hau  hartu  eta  benetako
oinarrizko aldaketarik sentitu gabe RSO probatzea erabaki nuen, hilabete bakarrean olioarekin,
nire mina ez da existitzen, gosea itzuli da, odol kalkulua gora egiten ari da, harri baten moduan
lo egiten". Aguae

"Nire anomalia medikoa tratatzeko erabiltzen dut... Nire inguruko hainbat ospitalek esan dute ez
litzatekeela  posible  izan behar...  baina RSO harrigarria  da...  Nire  gorputzeko VP shunt  bat
baztertzen ari naiz, ehun konektiboaren gaixotasun bat eta beste hainbat arraro ditut. arazoak...
4 burmuin kirurgia 36 egunetan eta narkotikoak betetzeari uko egin nion... marihuana medikoa,
RSO eta  arnasketa  soilik...  Inoiz  ez  naiz  hain  azkar  sendatu  nire  bizitzan...  Nahiz  eta  nire
laborategiek erakusten dutenez, nire gorputza hain izorratuta dagoela nire mina da Egia esan,
ez da hain txarra...” Katie

"Kanabis-olioa  nire  PCOS  (Obario  Polikistikoa  Sindrome)  sendatzen  ari  da.Nire  sintoma
gehienak kontrolatuta daude.Hargatik hartu nituen 7 botika guztiak kenduta nago.Nik neukan
Neuropatia  Periferikoa  desagertu  egin  da  eta  sentsazioa  oinetara  itzuli  da.Nire  sindrome
metabolikoa kontrolatuta dago.Gehienez 130 kiloko pisua galtzen dut.

PCOSaren  eta  sindrome  metabolikoaren  sintoma  ugari  desagertu  egin  dira:  hormonak
orekatuta  daude  (testosterona  altuegia  180ean,  orain  40ra  jaitsi).Nire  intsulinarekiko
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erresistentzia (odoleko azukrea) kontrolpean dago.Leptinaren erresistentzia (beteta zaudenean
esaten duen hormona) kontrolatzen da.Hileroko epea lortzen du 15 urteko amenorrea (hilekoa
eza) eta anovulazioaren (obulazio falta) ondoren.Nerbio diabetikoko mina desagertu da.

Nire gosea kontrolatuta dago.Olioak azukrearen mendekotasuna gainditzen lagundu du.Urte
batean 120 lb galdu ditu (10 lb/hilabete) - PCOSaren sintomak obesitatea, goiko gorputzeko
obesitatea  eta  pisua  galtzeko  zailtasuna  dira.Nire  besapeko  eta  eskumuturreko  kisteak
desagertu egin dira.Artritisak gutxitan egiten du minik eta egiten badu olio gehiago hartzeko
garaia dela esan nahi du.

Hidradenitis  Supurativa  (folikulu  deformatuak,  akne  kistikoa,  puntu  beltzak)
kontrolatzen/gutxitzen  dira.Acanthosis  nigricans  (larruazaleko  orban  ilunak,  azal  latza,
larruazaleko etiketak) desagertu egin dira.Berehala galtzen da errai-koipea (organo-bihotzaren
eta gibelaren inguruko koipe arriskutsua).Akne, kisteak eta barneko ile gutxiago.Kolore hobea
(poro txikiagoak, begien inguruan zirkulu ilunak desagertuta.) Hirsutismoa (nahi ez duten ilea
emakumeek  aurpegian,  lepoan,  bularrean,  bizkarrean  eta  sabelean).gutxitu  baina  ez
desagertu.Hobe  da  lo  sakonago  eta  gau  osoan  zehar.Ez  dago  gehiago  Heels  Spurs  eta
Landare Faziitisaren mina.Buruko min gehiagorik Gabezur barneko hipertentsioa arintzen da,
gihar  eta  nerbioen  mina,  sorbalda,  lepo  eta  buruaren  atzeko  presioa  nabarmen  gutxitu
da.Etengabeko  zorabioaren  eta  arintasunaren  sintomak  bezalako  bertigoak  desagertu  egin
dira.Umore aldaketak kontrolatzen dira.Ez gehiago hemorroideak.

Eztarriko mina kronikoa (errefluxu azidoaren ondorioz errepikatzen den eztarriko mina) sendatu
eta  desagertu  egin  da.(errefluxu  azidoa  geratzen  da,  ordea,  janariak  egunero  eragiten
baitu).Sasoiko alergiak desagertu egin dira (sudurra/sudurra betea, gehiegizko flema goizean
eta  begiak  azkura).Elikagaien  alergiak  gutxitu  egin  ziren  (ustekabe  ganbak  jan  zituzten,
erreakzioa  ohi  baino  motelagoa  izan  zen,  baina  hala  ere  benadryl  hartu  behar  izan
zuen).Bizkarreko  mina  arintzea.Trigger  hatza  desagertu  da.Heste  sumingarriaren  sindromea
IBS  sintomak  kontrolpean  daude.Odol-presioa  jaitsi  da.Karpoko  tunelaren  ebakuntza  egin
zidateneko orbaina guztiz sendatu zen.

Erredura  pare  bat  sendatu  ditut  kanabis-olioaren  eta  koko-olioaren  konbinazio  batekin.Nire
mutil-lagunak  eskua  gaizki  erre  zuen  eta  olioa  erabili  eta  egun  batean  ez  zegoen  horren
arrastorik.Nire kolesterola altua da oraindik.Desintoxikazio/herxing aldi bat igaro nuen, non olioa
atzera egin behar nuen edo okerrago egingo nuen.Dosi berdinera itzultzen ari naiz.Gibel ahulak
nire familian doaz eta PCOSa candida albicans-ekin lotuta dago eta jende askok herxheimer
erreakzio  bati  aurre  egin  behar  dio  legamia  gibelean  zehar  gehiegi  prozesatzen  ari
bada.Elikagai ekologikoetara ere aldatu nintzen, eta azukre findua jateari  utzi  nion,  hori  ere
desintoxikazioaren  parte  izan  zitekeen.Olioak  ez  omen  du  nire  kolesterola  eragiten,  baina
zenbat eta ikerketa gehiago egin, orduan eta gehiago ikusten dut kolesterola ez dela jendeak
uste duen bezain  txarra,  eta  hantura dagoen bitartean kolesterola  egongo da.Horren aurka
gorputzaren defentsa mekanismoa da.Beraz, ez nau kezkatzen». Aamannen bidez

"Nire  semeak  FSGS izeneko  giltzurruneko  gaixotasun  arraro  bat  du  eta  azken  2  urteotan
sendagaia erabiltzen ari  da.Bere odol-analisiak beti  erakutsi  zuen albumina baxua (proteina
gernuan isurtzen da eta horrek odoleko albumina maila jaisten du).Sendagaia hasi zenetik (1/4
arrozaren tamaina PMan) bere odol-analisia hainbeste hobetu da non bere nefrologoa harrituta
geratzen da.Itzuli  ziren azken emaitzek pertsona "normal"  baten albumina mailak erakusten
zituzten.Nefrologoak  esan  zuen:  "Ez  dakit  zer  egiten  ari  zaren,  baina  jarraitu  horrela".
Giltzurruneko gaixotasun mota honekin, paziente batek normalean transplantea espero dezake
diagnostikoetatik 8 urteko epean.Nire semeari 2 urterekin diagnostikatu zioten eta orain ia 25
ditu.Bi  giltzurrunak  ditu  oraindik  eta  biak  giltzurruneko  gaixotasunik  ez  duen  pertsona
'osasuntsu'  bezala  funtzionatzen  du.Nefrologoa  burua  urratzen  ari  da.Naturopata  bat  ere
ikusten dugu eta hala egin izan dugu azken 17 urteotan.Izugarrizko laguntza ere izan da baina
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BAKIRIK  sendagaia  dela  albuminaren  irteera  zuzendu  duena.Honekin  senda  daitezkeen
gaixotasun  asko  daude  eta  benetan  sinesten  dut  eta  badakit  sendagai  honek  niri  eta  nire
semeari lagundu didala.Eskerrik asko!!"

"Gure semeak Niemann Pick C mota du eta Ricken olio metodoa erabiltzen dugu otsailaren
1etik.Eguneko 15 bataz besteko krisialdietatik esna zegoenean eta lotan zegoen bitartean 2
handi  mal  izatera  igaro  gara  azken  56  egunetan.Orain  foku  krisi  txikiak  jasaten  hasiak
gara.Gomendatuko al zenuke olio berri bat egitea eta tentsioak aldatzea? Kevin

-- Bai, Kevin.

"THC  altua  duen  beste  andui  batekin  atxikitzea  edo  ondo  dago  Harlequin  bezalako  CBD
handiko andui bat Candy Kush bezalako THC handiko beste batekin nahastea?"

--  Bi  olio  bereizi  egingo  nituzke,  ez  nuke  nahi  nire  RSO  CBDrekin  diluitu.Zenbat  eta
indartsuagoa eta lasaigarriagoa, orduan eta hobeto funtzionatuko du sendagai gisa.JB

"Aspaldi  honetan  hau  egiten  ari  zarenez,  gomendatuko  al  zenuke  THC  olio  altuagoetara
atxikitzea CBD olio altuena baino?Ez dut Charlotte's Web-aren bidetik joan nahi, erabili dugun
THC tentsio handiagoan emaitza bikainak ikusi  ditugulako.Baina jakin-mina daukat  Arlequini
buruz.Edo daCWren antzekoegia?

-- Berriz ere, Kevin, RSO lortu nezakeen indica dominante indartsu eta lasaigarrienetik egingo
nuke.Orduan, agian CBD olio altua bereizita egingo nuke eta pazienteari utziko nioke ondoen
zer dakien aukeratzen.Kasu ideal batean pazienteek ehunka olio motaren artean aukeratu ahal
izango lukete.Ardo-denda batean bezala: denei gustatzen zaie gustatzen zaiena eta ez dago
esaterik zein ardo gustukoen duten.

Ikusmena berreskuratzea
«Duela gau pare bat 'kalamu-olio' lote bat egin nuen eta gurina lote bat.Garuneko tumore gaixo
bati olioa ematen aritu naiz, olioa hartu aurretik ia itsu zegoen, hilabete bat olioa hartu ondoren,
ikusmena ia guztiz berreskuratu da.Gurinatik ez zenituzke emaitza berdinak lortuko.Gurinaren
emaitza sendagarriak lortzen dituzu, baina olioa sendagai forma askoz kontzentratuagoa da,
eta ia edozertarako balio du, gauzak harrigarriak dira. Dion

“Ahoz  hartuta  nire  amaren  ikusmena  berreskuratzen  ari  da.Legez  itsu  dago  ezkerreko
begian.Lesio batek lenterik gabe utzi zuen eta hainbat ebakuntzak glaukoma utzi zuen.Urte eta
erdi daramatza RSO-n egunero erabiltzen.Inoiz ez zen ohartu zenbat ikusmena itzultzen ari zen
begiak makillatzen zituen arte.40 urte daramatza begi horretan itsu, beraz, bere burua trebatu
du begiak itxita begiak makillatzen.Bere begi onari aplikatzeko modu bakarra zen begi ona ixtea
guztiz itsu utziz.Beno, begi ona itxi zuen azken aldian, begi itsutik ikusten eta fokatzen hasi
zen.Batzuetan bakarrik makillatzen du, beraz, ez daki zehatz-mehatz zenbat denbora igaro zen
bere ikusmena berreskuratu arte,  baina urtebete baino gehiago oliotan egon ondoren,  orain
irudiak, koloreak eta zenbait gauza irakur ditzake. bere begi txarra!Lays Chips poltsa bat eusten
nuen,  eta  mahaiaren  bestetik  layak  irakurtzen  zituen.Lente  berri  bat  izango  balu  ikusmena
guztiz berreskuratuko litzatekeela uste du.Lente berri bat lortzeko organo emaileen zerrenda
batean  jarri  behar  da-  Ez  nago  ziur  bere  aseguruak  horrelakorik  estaliko  duenik,  beraz,
oraingoz- Olio honek miraria eman dio- Ikusmenaren miraria garai batean iluntasuna besterik ez
zegoen lekuan !Beraz, esango nuke TANTAK EZ DIRA BEHAR - Hornidura egonkorra besterik
ez!Orain, hasi zure sendabidea landatzen!Oh, bai, EZ DU GLAUKOMAREN FROGArik ERE!"
Lindsay

"Nire glaukomarako canna gurina erabiltzen dut eta 10 minuturen buruan hasten da lanean.Nire
begiko arrautza-sentsazioa desagertzen da eta nire ikusmen bikoitza lainotsua argitzen du.Inoiz
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ez dut  gorputzeko minik izan,  beraz,  ez dakit  minerako balio  duen,  baina ziur  nago izango
dela.47  urte  ditut  eta  ez  daukat  minik,  agian  dagoeneko  canna  gurina  erabiltzen  dudalako
izango da.Jada ez dut Wellbutrin edo Adderall behar, kanabisak nire depresioa eta ADD/ADHD
sendatu ditu.Nire antsietatea ere laguntzen du, medikuak Klonopin jarri nahi zidan.Hahahaha
wow.” Rebeka

“Gaur  endekapen  makularrak  dituen  eta  bi  begietan  ia  erabat  itsu  egon  den  nire  aita
medikuarengana joan da berriro azken 6 hilabeteetan Phoenix malkoak hartu ostean.Gaurkoan
medikuak  harrituta  geratu  dira,  okerrera  egin  baino ez  duen bere  ikusmena hobetzen hasi
delako.Nerbio-bukaerak  berriro  konektatzen  hasi  dira  eta  gaur  probatu  du  20/20rekin
ESKUINEKO  BEGIAN.KANABIS  SENDUAK.Rick  Simpsonengandik  nola  egiten  ikasi  nuen
Phoenix Tears eman nizkion.Oso egun ona da hau.Kannabisaren indarra frogatzen du». Gregg

"Ados,  beraz, uste dut gure irakurle gehienak ohitu zirela kalamu-olioak minbizia sendatzen
duela, batez ere behar bezala ekoitzi eta erabiltzen denean eta pazienteak Rick Simpsonen
argibideak jarraitzen dituenean.Gero ikusi nauzu diabetes, artritis, Crohn-en, MS eta beste mota
guztietako gaixotasunei buruz hitz egiten.Batzuek dagoeneko gainditu dute eta badakite olioa
seguruenik  sendabidea  dela  edo  behintzat  horrela  agertzen  dela,  batzuek  ez.Ondoren,
erredurak tratatzea eta orbain zaharrak kentzea bururatu zitzaigun; frogatzeko erraza, askok
egin dute.Orduan esan genuen olioak ilea hazten duela puntu burusoiletan -  eta horiegiten
du.Gero zutitzearen disfuntzioak aipatu genituen eta askok uste zuten gehiegizkoa zela.Baina
itxaron testigantza hau irakurri arte:

"Bi guraso ditut euren testigantzak grabatu behar dituztenak!Nire ama bere gunea bere begi
itsuan sartzen ari da, (olioan egon ondoren) benetan koloreak eta formak ikus ditzake orain begi
ona itxita eta nire aitak diabetesa sendatu du. Lindsay

--  Eskerrik  asko,  Lindsay Bunn Rogers,  honek gure eguna egin zuen.Esan dezakedana da
ziurrenik  bere  ikusmena  are  hobetuko  dela,  eta  olioa  supositorioetan  ere  erabiltzea
gomendatuko nuke.Supositorioak begi-baldintzak?Noski.JB”

"Urtebete baino gehiago daramat RSO hartzen minbiziagatik...  nire tumoreak txikitzeaz gain,
nire ikusmena -650etik -400era hobetu da.Nire begi-medikuak ezin zuen sinetsi zenbat hobetu
duen nire ikusmena.Betaurrekoak birritan aldatu behar izan ditut orain». Debby

Animaliak - Testigantza
«Gure zezen-mastina sendatu zuen.Duela ia 11 hilabete 4 hilabete eman zizkioten bizitzeko
hemangiosarkoma  diagnostikatu  ostean!Hain  pozik  Rick  Simpson  eta  kanabis  olioa  aurkitu
ditugulako! Amanda

«Ez nuen ideiarik kanabis sendagarriaren inguruan.Gure 14 urteko txakurra oso esanekoa da
eta txuleta bat lurrean jar dezakezu, gelatik irten eta ez du ukituko ondo esan ezean.Tira, bazen
gurin infusioa su ondoan leuntzen ari zena minutu batzuetan, eta Dusty Dog-ek jakin behar
zuen ona zela, asko jan zuelako!Eserleku bakarrean 30 bat giza dosi izan ziren.Nahiko gaizki
nengoen, batez ere bere hankak utzi eta erdi koma batean sartu zenean.Berarekin egon nintzen
eta xiringak azukre-ura ahoan sartuta egon nintzen hurrengo bi egunetan, gero esnatu egin zen,
puke berdea egin zuen, kaka berde handi bat egin zuen, astindu bat hartu zuen eta txakur berri
bat bezala egon zen geroztik.Txakurkume bat bezalakoa zen.Hasieran hau bizirik egoteagatik
pozik egoteagatik jarri nuen, baina hori baino gehiago izan zen.Norbaitek fabrika berrezartzea
egin izan balu bezala zen.Honek propietate sendagarriak aztertzera bultzatu gintuen eta Rick
Simpsonen istorioa deskubritu genuen. Adam

“Kid-en T zelulen linfoma CLCT-1 minbizia BATU DA!
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Albaitariarenera  hiru  astean  behin  probak  egiteko  soilik  joango  gara  CBC-ak  kaltzio-mailak
neurtzeko eta FNA-k minbizi-zelulen odol-zuri-zenbaketa kontrolatzeko.Jada ez du agindutako
sendagairik  behar,  baina  egunero  minbizia  sendatzen  zuen  Rick  Simpson  olioarekin
mantenduko dugu bizitza osorako.Esker oneko Familia bat gara». Ume batzuk

“Nire txakurrak osteosarkoma du (hezurretako minbizia).Duela astebete hanka moztu zidaten,
eta astebete barru kimioterapia hastekoa da.Bere minbiziarekin, normalean biriketara hedatzen
da, txakurren %95 biriketako minbiziaren ondorioz hiltzen da urtebeteko epean.Zure txakurra
izango  balitz  orain  hasiko  zenuke  olioa  eta  oraindik  kimioterapia  egingo  zenuke,  ala
kimioterapia eta olio zuzenik ez?Gizakientzat arroz ale batekin hasten zara, 70 kg-ko txakur
batekin, horren 3. batekin hasiko al zinateke egunero bi aldiz?Eskerrik asko hau irakurtzeagatik
eta irrikitan nago zure erantzuna”. Eda

«Eda, olioak gure txakur preziatua salbatu zuen Sophie.Hilzorian zegoen.Eman zure txakurrei
olioa lehenbailehen...Kimoak hilko du.Otoitzak zurekin...” Brewster

"Nire txakurraren tumorea belarrian tratatu nuen RSOrekin...ERRALDOIA zen eta orain JOAN
DA!!!!” Andrea

“Nire  txakurrak  albaitariak  ebakuntza  egin  nahi  ez  zion  tumore  bat  zuen!!Zabaltzen  eta
kutsatzen  jarraitzen  du.Nire  RSO olioa  koko  olioarekin  nahastuta  erabili  nuen  eta  egunero
aplikatu nuen tumorea desagertu arte.Nire mutilaren barruan edo kanpoan hazkunderik ez!!”
Boris

"Larruzko hiru haur  ditugu,  10,  9 eta 8 urtekoak,  eta egunero RSOrekin sendatzen ditudan
prebentzio  neurri  gisa.Arrakasta  handiz  tratatu  ditut  haien  hainbat  zauri  eta  akats  topiko
ere.Eskerrik asko Rick!" Virginia

"Nire  lagunen txakurrari  buruzko albiste  bikainak  jaso ditut,  partekatu behar  nituenak!Duela
hilabete batzuk, Maximus pitbullak kontrolaz kanpo hazten ari zen atzeko hanka baten barruan
tumore bat zuen.Albaitariak esan zion nire lagunari 3 mila baino gehiago ordaindu behar zituela
hanka mozteko, bestela zabaldu egingo zela eta urtebete barru hilko zela.Hau duela 4 hilabete
inguru izan zen.Orduan, aurreikusitako ebakuntzari buruz bere egoera ikusi nuenean, mezua
bidali  nion  eta  haren  ordez  Cannabis  olioa  elikatzea  proposatu  nion.Tratamendu  naturala
probatu  egingo  zuela  pentsatu  zuen  anputazioa  bezalako  ezer  drastiko  eta  itzulezina  egin
aurretik.Zorionez,  berarentzat  (eta  Maximusentzat),  Kalifornian  bizi  denez,  dagoeneko
bazeukan  Cannabis  txartela.Beraz,  Cannabis  dispensario  batera  joan  zen  eta  batzuk  jaso
zituen.Ilar baten tamainako olio tanta bat eman zion, egunero bi aldiz otorduekin.Berehala min
gutxiago  zuela  eta  askoz  erosoago  sentitzen  zela  esan zuen.Gainera,  bere  jateko ohiturak
normaltasunera itzuli ziren.Aste batzuk igaro ondoren herren egin gabe korrika egin zezakeen,
beraz, ebakuntza bertan behera utzi zuen eta tratamendu naturalari eutsi zion.Etxera iritsi berri
da  gaur  Albaitariaren  azterketatik,  eta  bere  tumorea  GUZTIZ  DESAGERATZEN  dela  jakin
du.Tumorearen arrastorik ez da atzean utzi.Albaitaria benetan harrituta geratu zen nola sendatu
zuen kontatu zionean.

FYI: Kannabis olioak salbatu duen ezagutzen dudan hirugarren txakurra da.Salbatu diren gizaki
asko  ere  ezagutzen  ditut.ORAINDIK  uste  baduzu  kanabisak  ez  duela  minbizia  sendatzen,
orduan ez duzu kasurik jarri.Urteak daramatzat egia ezagutzen, eta ez dut inoiz aurkitu inor,
animalia edo gizakia, Cannabis olioak salbatu ez duenik». Lara

«Badat  bizilagun  bat  hilabeteko  epean  bere  txakurrari  tumoreak  kendu  zizkion  sendagaia
emanez.Jarraitu eta bai dosi oso txikiak, Rickek esan duenez, euren metabolismoa oso altua
da, beraz, gu baino askoz azkarrago hobetzen dira". Covey

“Bai, zure txakurra lagunduko dizu.Nire txakurrak konvulsionak izan zituen, baina ez bat ere
olioarekin hasi nintzenean! Shelagh
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"Gure basset hound maitearen glaukoma tratatzeko erabiltzen ari gara.12 urte ditu eta begien
presioaren irakurketa 60 eta 70 artekoa zen eta esan zuten baliteke begia kendu beharko zutela
80ra iristen bada, beraz, azken hilabeteetan olioa erabiltzen hasi ginen eta bere azken begien
presioaren probak 8 BAKARRIK neurtu zituen! !!Hori begien presio-maila normal baten azpitik
dago eta begien dok ados dago ondo dokumentatuta dagoela glaukoma tratatzeko.Pin-buru
kopuru txiki bat baino ez diogu ematen egunero, eta gauza handiagoak harrituta geratzen dira,
baina  ondo  lo  egiten  du  eta  esnatzen  denean  begien  hobekuntza  ikus  dezakezu.Olioak
hainbeste  gorroto  nituen  Warfarin  odola  mehetzeko  sendagaiak  kentzen  lagundu  dit  eta
egunero hartzen eta inoiz ez nintzen hobeto sentitu eta GMO gabeko dietarekin konbinatzen
ahal izan zenean eta orokorrean elikadura ona eta ariketa batzuk eta benetan pertsona berria
naiz.Olio  HARRIGARRI  honen  indarra  eta  eskerrak  eman  Ricki  eta  sendatzeko  landare
harrigarri hau sustatzen duten guztiei." Dekanoa

“GOD  BLESS  JB  eta  Rick  Simpson  gehien  behar  zaituen  jendearekiko  duzun
leialtasunagatik.Ahal  dudanean  nirea  egingo  dut  ezagutzen  dudan  jendeari  laguntzeko.Nire
alabak txikitu egin zuen bere txakurraren tumore batengatik.Lau eguneko erabilera erortzear
zegoela esan zuen.Oraindik  azken emaitzen zain  nago.JAINKOA KIMIKARI  baten aurrean!”
Greg

“Istorio harrigarria!RSO egiten eta hartzen dut osasuna mantentzeko, nire familiak minbizi asko
izan baitu.Nire txakurrei ematen hasi nintzen, biek tumore txikiak baitituzte eta nire Shetland
ardi txakurrak Lupus Diskoidea du, txakurren lupus mota bat.Sinestezina da!Pare bat astetan
txakurraren tumoreetako bat  % 70 txikitu da eta lupusa duen beste txakurra harrigarria  da!
Urteetan  lehen  aldiz  bere  sudur  gorri,  puztuta  eta  mingarria  sendatzen  ari  da!Errezetak,
esteroideak, dieta probatu ditut eta ezerk ez du lagundu.RSO nire txakurraren lupusa sendatzen
ari da, badakit gizakiei ere lagun diezaiekeela!♥♥♥ “Ashley

“Bedeinkatu  animaliak  sendatzen  dituen  OROK!!Nire  txakurrak  sendatu  nituen
minbiziaz.Umetokiko  minbizia  batean.Bestetik,  larruazaleko  minbizia.BIAK  guztiz  sendatuta
daude.Eta  ezkerreko  besoan  3.  graduko  erredura  handiak  sendatzen  ari  naiz  RSOarekin
ere.BEDEINKATU RS & JB!!!!!!" Iratxoa

«Nire txakurra albaitariarengana eraman nuen herrenka ari zelako.Medikuak erradiografia hartu
eta erakutsi zizkidan (masa ikusi nuen sorbaldan) eta bi aste inguru zituela esan zidan.Mina
sendagai asko jarri zizkioten eta oso gaixotu egin zen eta uste dut gauzak ikusten eta entzuten
zituela.

Dena den, nire lagun batek gozokiak egiten ditu THC olioarekin, beraz, minaren sendagaiak utzi
nizkion eta 4 orduz behin xurgapenaren 1/4 bat ematen nion eta oso ondo egin zuen, berriro
jaten hasi  zen.Istorio  laburra,  2 aste geroago eraman zuten eta berriro  erradiografiak hartu
zituzten  eta  desagertu  egin  zen  medikuak  esan  zuen  ez  zuela  inoiz  horrelako  ezer
ikusi...Argazkia jarriko dut...OLIOA BENETAN FUNTZIOA DA...EZ BULLSH___” Tammy

«Zu  eta  zure  ezagutzarik  gabe  ezingo  nukeen  lagunei  eta  premia  larrian  dauden  beste
pertsonei lagundu.Sentsazio ona da barruan nola lagundu diezun ikustean.Jarraitu informazioa
zabaltzen, egingo dut.Nire txakurraren artritisarekin ere laguntzen du.2 egunetan herren egiteari
utzi zion". Kristala

“Ellie txakurraren aurpegiko tumore minbizi bat kendu nion.Nire lagunik onena dela gertatzen
da.Hiru hitz Rick deskribatzeko... lider progresista desinteresagarria».

«Rickek  dakien  bezala,  RSO  erabili  dugu  gure  txakur  eta  zaldietan  gure  buruarekin
batera.Iruditzen zaigu animaliek gizakiak baino askoz erantzun handiagoa dutela.Hau zenbat
hartzaile dituzten ez ezik, gaixo errugabea da benetan». Brewster

«Nire txakurra egunean arroz ale baten tamainaren erdia gutxi gorabehera gauez hasi nuen
ohitu arte.Kontuan izan txakurra loguratu egingo duela eta zartarazi ditzakeela, baina JBk esan
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bezala azkar erantzuten diotela.Tumore bat tratatu nuen zuzenean tumorearen gainean, baita
egunero  2  aldiz  ahoz  emanez  eta  hilabete  baino  gutxiagoan  funtzionatu  zuen,  tumorea
desagertu zen.Zorte on!" Phoenix

"Modurik onena mihian garbitzea da - txakurrek zaporea dute gustuko dute - lasaigarriak izan
ditzake  eta  agian  gernu-inkontinentziaren  bat  eragin  dezake,  beraz,  ez  kezkatu  ondo
daudelako.Txakurrentzat  haragi  eta  hezur  gordinak  ere  aproposa  da  eta  minbiziaren  aurka
lagunduko du.Bilatu albaitaria homeopata bat ere». Whitney

"Nire bi txakurrek olioa jasotzen dute egunero (mantentzea).Txakurrentzat arriskutsua izango
balitz,  ziur aski,  aurreko esperientziarik gabe 1,5 gramo olio inguru jaten duen txakur batek
bigarren mailako efektu larriak izango zituen ohean lo egitea eta txiza egiteaz gain.Olioarekin
tratatu ditudan 5 txakurretatik, bakoitzak energia gehiago izan du eta positiboki erantzun diote
tratamenduari.4 hilabetetik 10 urtera bitarteko adina zuten, eta ebakietatik hasi eta minbiziraino
edozer tratatzen zuten.Nire txakurrek hartzen duten sendagai bakarra da, Albaitaritza Holistic
bat erabiltzen dut eta nire atzean dago haiekin tratatzen.

Txakur bakoitza (20 lbs to 80 lbs) hasi dut 1/4 arroz ale bat dosi bakoitzeko.Jendeak bezala,
denek  tolerantzia  desberdinak  dituzte,  baina  ez  dut  ikusi  beharrik  dosi  baxuago  batean
hasteko.Gertatuko dena okerrena da drogatu egingo direla, deseroso daudela iruditzen bazaie,
etzan  zaitez  haiekin,  erlaxatu  egingo  dira  zu  lasai  zaudelako  eta  lotara  joango  dira.Gero
esnatzen  direnean  energiaz  beteta  egongo  dira,  hau  koherentea  izan  da  txakur
bakoitzarekin.Dosiak nahiko azkar handitu daitezke, bi egunetan behin.

Txakurrei honetatik bizitakoa gustatuko ez bazaie, orduan ez lituzkete nik jarritako gozokiak edo
janariak  hartuko.Badirudi  ez  dutela  arazorik  izaten  mahats-haziaren  estraktuaren  inguruan
jateko, ontzietan utzita, baina olioa duen janari zatia ez da inoiz atzean uzten». Jay

“Duela urte pare bat “Rick Simpson Oil”-i buruzko gero eta erreferentzia gehiago ikusten hasi
nintzen eta aspaldiko Cannabis erabiltzailea izanik, interesa baino gehiago nengoen.Denbora
horretan,  gure  Golden  Retriever  galdu  genuen  odolean  jaiotako  minbizi  baten  ondorioz,
Goldens-ek  jasaten  duela  ezaguna  den  Hemangiosarkoma  izenekoa.Gure  albaitariak
diagnostikatu eta 3 aste geroago hil zuen.Minbizi azkarra gaiztoa, onenean.

Denbora horretan, nire emaztea eta biok RSO egiten eta erabiltzen hasi ginen, nire Esklerosi
Anizkoitza  eta  bizkarrezurreko  nerbioen  kalteak  kontrolatzeko  baliabide  gisa.Gure  lagunen
Golden  Retriever  batbat-batean  nahiko  gaixotu  zen,  eta  Hemangiosarkoma  diagnostikatu
zioten, eta 2 aste gehienez eman zizkion albaitariak bizitzeko.Jabeekin kontsultatu nuen, eta
txakurrari, Bettyri, RSOrekin dosifikatzen hasi ginen egunero, gutxi gorabehera, janariarekin.

3 eta 5 egunen buruan, GORA eta GORA ez ezik, korrika eta berriro jolasten aritu zen.Bere
maisuak Mountain Bike atzetik dabil bertako lurrezko bideetatik egun osoan, eta inoiz baino
osasuntsuagoa  dirudi.Albaitarira  itzuli  zenean,  hasieran  nahastuta  zegoen  aurreko
diagnostikoagatik eta azkar hilko zela espero zuen, behar bezala diagnostikatu dituen beste
animalia  guztiak  bezala.Orduan,  berehalako  buelta  bat  eman  zuen  eta  bere  egoera  oker
diagnostikatu zuela Bistan da, baina RSOarekin tratamenduaren berri eman ziotenean, ideia
kaka egin zuen, eta esan zuen ez zegoela haren eraginkortasunaren froga medikorik.Benetako
"Medikuntzaren Mirari" batean sinestea ez izanaren froga da Buru Gogorreko Ez Fededunen
[Medikuen] Elkartearen kide izatearen froga.

RSOk eragin izugarria izan du nire MS-nEtengabeko probek frogatzen dutenez, gaixotasunen
bilakaeraren jarraipena egiteko egiten ditudan [ordenagailu jokoak, joko bera, bertsio bera, urte
ezberdina,  benetan  azkarrago  eta  zehatzago  eginez].Pisua  galdu  dut,  eta  inoiz  baino
osasuntsuago  nago,  medikuek  15  urte  daramatzate  sendagai  farmazeutiko  guztiak  utzi
ondoren.Eta, agian, ez da ondorio zuzena, baina, hala ere, RSO erabiliz indarra hartu nuen, 50
URTE tabakoa erretu ONDOREN, azkenean, duela 60 egun, azken zigarroa itzali eta hautsontzi
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guztiak bota ahal izan nituen.OSO HARRO nago gertaera horrekin, eta eskerrak ematen dizkio
RSOk nire eguneroko deabruei aurre egiteko eman didan indarragatik.Munduak, ordea, kiratsa
gehiago du orain!!!!!Gainera, tabakoan gastatzen diren hilean 250 $ gutxi gorabehera, orain
kalitate  handiagoko  elikagaietarako  erabil  daitezke  eta  LIFE-ren  kalifikazio  hobea
lortzeko.Eskerrik asko Rick eta JB.Nire familiaren bizitza hobera aldatu duzu!!!!!Maite dut zure
liburua!!!” Markatu

"Nire katuak 1/4 -1/3 ale arroz hartzen zuen egunean 2-3 aldiz bere hanturazko UTI kronikoa
tratatzeko, likido, antibiotiko eta sendagai ugarik ezin zituztenean, dieta gordinean jarri zuen eta
ez  zuen  izan.  berriro  gertatzen  da.Noski,  minbiziaren  kasuan,  dosi  handiagoa  erabiliko
zenuke.Orokorrean, gehiegi eragingo ez dien dosia bilatzen saiatzen naiz; ez die inoiz minik
egingo, baina jabe batek logura, inkontinentzia, agian mozkor pixka bat nabarituko luke.Noski,
minbizia ez zaizula axola - ahalik eta azkarren landu dosi handiagoak pixkanaka.

Hau "mantentze-lanetarako" da; adibidez, glaukomatik begi bat kendu dioten nire txakurrari (eta
IZUGARRIA egiten ari zaio) beste begia glaukoma izateko arriskua du, beraz, egunean bitan
gutxienez  dosi  ematen  diot  olio  pixka  batekin  eta  ona  aurkitu  dut.  inkontinentzia  eta  abar
eragiten ez duen dosia, baina oraindik bere olioa hartzen ari da.Gehiago hartzen nuen begiaren
aurrean  mina  egiteko.Benetan  sentitzen  dut  olioak  ebakuntzaren  ondoren  ohiko  minaren
sendagaiak  baino  gehiago  lagundu  ziola  -  1.  egunean  edo  2an  albaitariaren  rx'd  minaren
sendagaien 1-2  dosi  izan zituen gero RSOra bakarrik  joan nintzen,  ebakuntzaren hurrengo
egunean jadanik. berriro pilotan jokatu nahi nuen eta neska alaia zen eta da.Chloek benetan
miazkatuko du RSO hatzatik - gorroto duen nire katua ez bezala.LOL (…)

Ez dut  uste  RSOk antsietatea  eragiten duenik  animalietan -argiaren sentsibilitatea nabaritu
daiteke dosi handiagoarekin.

Nire furetan RSO ere erabili nuen - oso zaharra zen eta egun batean oso ahul esnatu zen,
agian  iktusa  izan  zuen.Egunean  zehar  RSO  dosi  txikiak  eman  nizkion  lotan  jarraitzeko  -
arratsalde hartan esnatzen ari zela zirudien - burua astinduz eta nire txakurrek kanabisa jaten
dutenean  bezala  jokatuz,  lotan utzi  nuen  bere  gorputza edozein  dela  ere  pentsatuta.  egin,
gutxienez,  ez  dauka  minik  edo  sufrimendurik  -  Ideia  erdi  bat  nuen  ondo  esnatuko  zela-
zoritxarrez hil egin zen, baina azken egunera arte bere bizi-kalitatea bikaina izan zen, beraz,
RSOk azken egun onena eman ziola uste dut posible.Badakit ez zuela minik egiten eta oso
lasai lo egin zuela eta badakit ez zela RSO gehiegi izan, goizean eta arratsaldean hasieran
dosifikatuta zegoenez gero ezer ez eta oso berandu ikusi nuen arratsalde hartan lo besterik ez
zela - esnatu zitekeen baina lo egin nahi zuen”. Whitney

--  Azkenera  arte  bizi-kalitate  onena,  hori  da  olioa  tartean  denean  ere  garrantzi  handia
duena.Eskerrik asko, JB

“Ziur nago galdera honi aurretik erantzun duzula.Zein da 135 kilo inguru pisatzen dituen English
Mastiff  txakur  batentzako gomendatutako dosia?Hazkunde oso handia izan du bere geruza
eremuan.3.  pilota  zakua  dirudi  egia  esan.12  urte  inguru  ditu  eta  ikusi  nahiko  nuke  RSO
tratamenduak hazkuntza hori kudeatzen duen.Eskerrik asko!”

-- Janette, funtsean beti da berdina, dosi txikiekin hasten zara (arroz ale erdi edo gutxiago, 1-2-
5 mg) egunean hiru aldiz, ikusi gaixoak nola erantzuten duen eta gero dosia lau behin handitzen
duzu.  egunetan  edo  txakurrari/gaixoari  olioa  ematen  diozun  bakoitzean.Ondoren,  egunean
gramo  batean  mantentzen  dituzu  %100ean  sendatu  arte  eta  gero  mantentze-dosiak  jaten
jarraitzen dutela ziurtatzen duzu.JB

"Atzo Chloe, nire 8 urteko Heeler fox terrier esterilizatua glaukoma diagnostikatu zioten begi
batean.Presioa  oso  handia  zen  bere  begi  1ean  eta  baliteke  bertan  itsu  egotea
betirako.Larrialdiko  tratamendua  IV  fluidoekin  eta  manitolarekin  egin  genuen  eta  pare  bat
sendagai hartzen ditu.Presioa pixka bat jaitsi zen, baina ez asko, eta ez du gozatzen erdi itsu
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bizitzara moldatzeaz oraintxe bertan.RSOrekin  tratatu nahi  dut,  nire  senidearentzat  eta nire
minarentzat  sinestezina  izan  baita  eta  benetan  sinesten  dut  olioan  eta  jendeak  hemen
kontatzen dituen istorioak sinestezinak dira.Ez dut nahi Chloek beste begian glaukoma lortzen
amaitzea  eta  kaltetutako  begian  ahal  dudan  guztia  sendatu  nahi  dut.Ulertzen  dut  maskota
askori  olioak  lagundu  diela  eta  oso  pozik  egongo  nintzateke  Chloek  bere  ikusmena
berreskuratuko balu edo kaltetutako begian ikusmen bat ere...Eskerrik asko edozein laguntza
edo aholkugatik!” Whitney

--  Whitney,  jarri  olioa.Olio  batzuk  hobeak  dira  glaukomarako  beste  batzuk  baino.Nola
eraginkorra izan daitekeen jakiteko modurik errazena dosi bat hartu eta bere begiak goizean
ikustea da.Garbiak badira,  bilatu beste tentsio edo tentsio  konbinazio  bat.Garbitzeko gauza
asko badituzu, ziurrenik begi barneko presioa jaisteko tentsio ona izango da.Zorionak, JB

"Eskerrik asko JB!Atzo aurrerapen ikaragarriak egiten ari ginela uste nuen, begia garbi zegoen
(egun  osoan  goop  atera  nuen)  eta  puppila  ez  zegoen  guztiz  dilatatuta  eta  beste  begiko
pupilarekin bat ez zetorrela argiari erantzuten ari zela pentsatu nuen, baina gaur goizean dena
lainotuta  ikusten  da  berriro.Atzo  bezalako  argi  distiratsuan  agian  itxura  hobea  izango  du...
Zenbat eta zenbat aldiz gomendatzen didazu dosi ematea?Orain arte ilar tamainako dosi oso
txikia egiten aritu naiz, 30 # baino ez ditu eta badirudi berari eragiten diola, txakur hauei beti
gustatzen zitzaien zurtoinak eta hostoak edo lakartxoak jatea, kea hartzea, etab. olioa ere eta
badirudi zurtoinak jaten bazituen apur bat eragiten duela, horrek ez nau kezkatzen, hala ere,
horrek 'funtzionatzen duela' esan nahi duela iruditzen zait". Whitney

-- Whitney, egunean bizpahiru aldiz zerbait on batekin emango nioke.Zenbat eta gehiago sartu
eta  azkarrago,  orduan  eta  hobeto.Egun  bat  edo  bi  lo  egin  behar  badu  ere,  nori  axola
zaio.Kalamuak eragindako koma txiki batek ezin du minik egin.JB

"Ondo  iruditzen  zait!Gaur  egingo  dut.Nahiko  zonkatutako  atzo  ere.Eskerrik  asko  JB  hain
erantzun azkarragatik!" Whitney

“Nire lagunen 1/2 otso eta 1/2 husky haxixa jatea gustatzen zitzaion eta egongelan loreontzi bat
zuenean txakuak zaintzen zuen.Bertatik urruntzeko gozokiekin erosi behar izan zioten.Uste dut
uste baino askoz animalia basati gehiago kanabisa jaten zirela". Peter

“Nire boston terrier/pug-ak nirea lapurtzen du ez badut  ezkutatzen!!LOL...  buru-belarri  baten
itxura du alde egiten duenean". Sara

«Nire zuloak ere belar txarra maite du!Mozten dut, hantxe dago hostoak eske...” Melody

"Nire huskyak nire oliozko cupcakes lapurtzen ditu aukerarik gabe...Ziur  nago badakiela zer
efektuberegan  ere  badu...Beharbada,  txakurkume  zenean  nire  stock  guztiak  murtxikatzeko
eman nizkiolako izango da». Brian

"Animaliek badakite zer behar duten eta behar dutena erabiliko dute, adimentsu!" Sheri

"Hasi dosi txikietan, hala ere, gehiegi eta muskulu-kontrola galdu eta galdu egiten dute". Zac

«Nire txakurrak landare baten zati bat jan zuen atzo, bazekiela bere sabelean lagunduko ziola
oilaskoaren afariko koipea sobratu eta mordo bat jan ondoren, pauso asko eman eta gero bota
egin  zuen  eta  gero  eroso  atseden  hartu  zuen.Asmatu  zer  zegoen  bere  pukean:  lapiko
hostoak.Txakur adimenduna”. Donna

"Uste 70eko hamarkadan FDAk kanabisak minbizi-zelulak hiltzen zituela jakinarazi zuen lehen
aldiz ...Nik dakidana da nire katuaren sabeleko minbizia desagertu dela dirudi, orain ondo jaten
ari da, pisua hartzen eta katu berri bat bezala korrika egiten ari da...” Tony

"2011ko abenduaz geroztik,  19 urteko katuari  kanabis dekarboxilizatua ematen ari  naiz.Oso
letargikoa zen, kaka lehortua, felinoaren seniltasun zantzuak...Albaitari batean lan egiten zuen
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ezagun  batek  1/4  aspirina,  1/4  t  metamucil  ematea  proposatu  zidan...hori  egin  zuen  egun
batzuk  eta  gero  kanabisa  probatzea  erabaki  zuen...Bere  janari  bustiari  kantitate  txiki  bat
botatzen diot pare bat egunetik behin...oraindik gurekin dago!!!” Lori

«Bai, nire katua minbiziaz sendatu nuen ekainean, albaitariak botatzeko esan zuenean.Besterik
gabe, Olioa eman zion, eta 10 egunetan hildako tumorea desagertu zen!Albaitariak esan zuen
miraria zela!». Charlie

"Bere katuaren tumorea tratatu zuen bezero bat nuen eta gauza bera gertatu zen: berehala
atera zen, azal berri distiratsua besterik ez zuen atzean utzi". Sita

“Olioa ematen diozu katu bati, gizaki batek egingo lukeen moduan ...>JAN!Nire 14 urteko katua
ahoko tumore bat sendatu nuen aste eta erdiz kanabis olioa emanez...gero POOF!...> JOAN!
Nire albaitariak esan zuen: "Mirariak gertatzen dira".

-- Arrazoia zuen, Charlie, mirariak ustekabean gertatzen dira askotan olioaren aurrean.Eskerrik
asko eta zorionak zuri eta zure katuari.JB

"Nire 12 urteko laborategiak arazo bera izan zuen pikorrekin eta artritisarekin, 6 hilabete baino
gehiago daramatza Simpson olioa hartzen eta ia 20 kilo galdu ditu (gehiegizko pisua zuen) eta
askoz hobeto sentitzen da eta askoz errazagoa da.Bere tumoreak ere desagertu dira!Ez dakit
zenbat hartzen duen orain, baina 3 arroz ale baino gehiago ditu". Andrea

"JB, hainbat lote egin dizkiogu 2 hilabetero lote berri bat egiten diogulako, egunean 1 cc hartzen
ari baita.2 tentsio ezberdin erabili ditugu.Gaur egun nire katuaren minbizia sendatu zuen lote
bera erabiltzen ari da». Charlie

«Rick, eskerrak eman behar dizkizut.14 urteko nire katu maiteari ekainaren 1ean diagnostikatu
zioten  kartzinoma eskamosoa  zuela.RSOrekin  sendatu  nuen  ASTE BATEAN!Albaitariak  dio
miraria dela.Ekainaren 8an berriro eraman nion eta katu bera ote zen galdetu zidan, ahoko
tumorea  ia  desagertuta  zegoelako  eta  guztiz  espero  baitzuen  ni  itzuli  nintzela  bera
jartzera.Orain  ia  guztiz  sendatuta  dago.Biziki  maite  dut  eta  eskerrak  eman behar  nizkizuke
sendagaia nola egin behar den DOAN partekatzeagatik!

“Nire katuari joan den ekainean hazten ari den, oldarkor, trataezin eta operaezina den minbizi-
forma bat diagnostikatu zioten, zelula ezkatatsuko kartzinoma bat bere septuan, itxura bezain
itsusia dena.Gehienez 1-3 hilabete eman zizkion, eta nire albaitariak astiro-astiro iradoki zidan
"orain utzi zion".Negar egin nuen, pentsatu eta erabaki nuen ezin nuela hiltzen ikusi.Sarean
sartu nintzen, minbiziaren aurkako sendabide asko daudela aurkitu nuen.Osagarri ugari ematen
hasi zitzaion, etab.Ondo zebilen, baina minbizia oraindik hazten ari zen eta arnasari eragiten
zion.Tumorea sudurretik beste aldera hazten hasi zen azkenean, eta abenduan maldan behera
egiten hasi zen.Pentsatu nuen, ados, ordua da.

Orduan,  kanabisa  eta  minbizia  nola  hil  dezakeen  aurkitu  nuen.Laburbilduz,  Ted  abenduaz
geroztik RSO hartzen ari da.Hasieran egoera pixka bat zen dosi txiki-txiki zuzena lortzea, katua
delako.Eta  gizakia  baino  askoz  txikiagoa.ASKOZ  hobeto  lo  egiten  du,  lo  egiten  duenean
arnasketa hobea da, gosea itzuli  zaio, lehen zegoenera ez izan arren.Hau guztia abian den
bidaia bat da eta ez dakit nola amaituko den.

Hala ere, badirudi tumorea berdintzen ari dela, oso poliki bada ere.Uste dut hau hain minbizi
gaiztoa izan ez balitz, ziurrenik duela hilabete sendatuko zela.Nire albaitaria pozik eta harrituta
dago nola dagoenarekin.Beraz, egunez egun hartzen ari naiz eta pozik nago egun horietako
gehienak egun onak direla dirudielako.Bere gehienezko iraungitze data joan den irailean izan
zen, beraz, ondo dago". Anne-Marie

"Bai!!!!Nik  ere  kanabis  katu  bat  daukat.Goi  mailako  kanabis-olioak  albaitariei  4.800  dolar
ordaindu  behar  izan  ninduen  harategirako...Esan  nahi  dut  eh...egin  nire  katuaren  belarrian
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kirurgia tumore bat kentzeko.Aupa Cannabis Kitties eta Cannines! LinZy

"RSO-ish  substantziak  40  lb-ko  txakur  baten  bizitza  salbatu  zuen  --  etiloz  ateratako  olioa,
bestela  RSOren  berdina,  nire  txakurra  salbatzeko  erabiltzen  zen  'bizilagunaren  izoztearen
aurkakoa' edan zuen.Albaitariak telefonoz esan zuen amaitu zela, beranduegi, eta ziurrenik ez
zuela eutanasia jasotzeko 40 minutuko autotik bizirik iraungo, eta eroso jartzeko gomendatu
zidaten.

Nire  lagun  leialak  ahoan aparra  egiten zuen,  maiz  krisiak  zituen,  oso berotuta  zegoen  eta
eztarria hain puztuta zegoen ia ez zuen arnasa harrapatzen, kontzientzia sartu eta kanpoan.
Zalantzarik  gabe  hilzorian,  zalantzarik  gabe.Mundu  honetatik  igarotzea  erraztu  nahian,  1/2
gramo olio bat gurin koilarakada batean berotu nuen eta literalki eztarritik bete nuen hatzarekin,
bere eztarrian puztuta dagoen irekidura bat bultzatuz.Hamar minuturen buruan, jada ez zegoen
aho-eskala,  sukarra hautsi  zitzaion,  normal  arnasten zuen,  konbultsio  eta  konvulsio  guztiak
gelditu ziren.

Ura gogotsu edan zuen, gero 12 orduz lotan etzan zen eta itxuraz egoera ezin hobean esnatu
zen,  korrika eta jolasten esnatu eta minutu gutxira.Albaitariari  esan nion,  eta gertaera kasu
azterketa batean argitaratzeko eskatu nion,  eta ezezkoa eman zion,  kanabisa txakurrentzat
toxikoa dela esanez!». Alan

«Badaukat  gauza  bera  gertatu  zitzaidan  txakur  bat.Sofbol  baten  tamainako  Tumorea  zuen
bularrean, bularrean azal guztia hanturatuta.3 albaitariak 6 aste eman zizkion hemen minez
bizitzen uzten banuen.Batek kaka orratzean jasota zeukan hiltzeko prest.Etxera ekarri nuen eta
tratamendua hasi eta 3 egun igaro ondoren agertu zen.Bi egun geroago bere buruarekin itzuli
zen eta pozik». Aberatsa

"Erabiltzen  dugu  krisiak  dituen  gure  14  urteko  chihuahuarekin.Duela  hilabete  batzuk  uste
genuen ez zuela asko iraungo, beraz, pentsatu nuen zergatik ez probatu olioa?Egun batean
txakur berri bat bezalakoa zen!Hobeto jaten ari zen eta zaletasuna eta jolasteko gogoa zuen!
Gauza honek gauza askotarako balio du!” Mindy

«Giza oso handi batek zapaldu zuen txakurkume bat jaso genuen.Jostailuzko chihuahua bat da,
bere beheko erdi osoa estaltzen zuen lau hazbeteko lau hazbeteko ertz bat zuen.Oso gaizki
jarri zen eta hozten hasi zen, beraz, malkoak probatzeak ezin ziola min handiegirik egin erabaki
nuen.

Lehenengo dosi egin nionean, ia ez zuen burua mugitu.Hala ere, oso pozik nago esateko aste
bat egunean hiru aldiz malkoen ondoren, ipurditxo alaia, osasuntsua eta alaia dela.Eskerrik
asko Rick eta JB egiaren berri emateagatik.Nire emazteak eta biok uste dugu malkoek salbatu
zutela.

Ez dezagun ahaztu kilo bat baino gutxiagoko jostailuzko chihuahua bati RSO gramo batekin
dosifikatzen  ari  nintzela,  egunean  3  aldiz.Hori  da  kilo  bat  baino  gutxiago  pisatzen  zuen
txakurkume bati egunean 3 gramo, eta heriotzaren atean zegoen 300 kilotik gorako mutil batek
zapaldu zuelako.Kannabisa benetan toxikoa izango balitz, kaimana ez litzateke oraindik gurekin
egongo, intxaurra korrika eta belar kearen bila saltoka". Josu

«Nire txakurrekin erabiltzen dut.Baina guk geuk erabiliko genukeena baino dezente gutxiago.12
urteko ume bat duthori  gainditu eta aldaka kendu behar izan zioten, ez ordezkatu...kendu!4
astetan...Ebakuntzako orbainik ez, ibiltzen da, oraindik herrenarekin baina ondo ibiltzen da eta
olioa erabili nuen minaren sendagaien ordez... primeran funtzionatu zuen! Dolly

"Orduan  13  urteko  gazteari  eman  genion  atzeko  hanketan  eta  aldakan  artritisarekin
laguntzeko...sorpresa, txakur malgutsu bat ez ezik, 4 txakurkume ere lortu ditugu.Inolaz ere litro
bat eduki beharko luke, eta denak osasuntsu eta bikain!Maite RSO!" Julie
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"Nire txakurrak larruazaleko arazo bat izan zuen (larruazala kentzea eragin zion erupzio bat) eta
belarriko infekzio bat errepikatzen zen.Ez nuen RSO baina nire lagunak egindako tintura bat
eman nion.Bere larrua hazi da eta belarriko infekzioa argitu da.Tinturak ondo funtzionatu balu,
RSOrekin  guztiz  sendatuko  nuela  pentsatzen  ari  naiz.Beraz,  esango  nuke  baietz,  RSOk
txakurraren minbiziarekin gizakiekin bezain ondo lan egingo lukeela.Bedeinkatu Rick eta zu ere,
JB”.

--  Eskerrik  asko,  Bette.Zure  pentsaera  logikoa  eta  zuzena  da.Animaliek  metabolismo
azkarragoa dute, eta, beraz, olioak gizakiak sendatzen dituen baino askoz azkarrago sendatzen
ditu.Olioarekin animaliak sendatzea plazer bat da, maite dute hartzea.JB

«Nik ere maite ditut nire jazarleak.Smokey gurekin jarraitzen du galdetzen ari zaretenontzat.4.
faseko  masa-zelulak  ezin  du  bullie  bat  gelditu.Batez  ere  olio  gainean  dagoenean.Orain
bizitzarako.Errespetu handia». Bocaj

«Nire  txakurrekin  erabiltzen  dut.Guk genukeena baino  dezente  gutxiago.12 urteko  ume bat
daukat,  kolpea  hartu  eta  aldaka  kendu  behar  izan  dioten.Ez  ordezkatu...  kendu!4
astetan...Ebakuntzako orbainik ez, ibiltzen da, oraindik herrenarekin baina ondo ibiltzen da eta
olioa erabili nuen minaren sendagaien ordez...Oso ondo funtzionatu zuen!(...) 9 urteko Rotty bat
daukat,  zizareak,  alergia  ikaragarriak,  oso energia  gutxi  dituena eta  buztanean ilea  galtzen
duena.Gaur bertan hasi...3 tumore dituen 10 urteko Chihuahua bat erreskatatu berri dut eta
badakit honek berehala konponduko duela!!!” Dolly

«Gure txakurra malko handi batekin sartu zen sudurrean.Baserri batean bizi gara, beraz, ez
dakit  nola  gertatu  den.Zauria  garbitu  eta  ebaki  RSOz  bete.Lotara  joan  zen.Zauria  guztiz
sendatu zen.Eta bai, ur asko edan.Rickentzat beste bat!!” Erlea

«RSO  OIL Txakur  gailetak  eta  hankako  minbizi-minetan  pomada  topikoarekin  dolar  baten
tamaina erdia zuen.Negar  egiten hasi  zen altxatuz eta dardarka txarra zen.Banekien RSOk
funtzionatuko zuela...Hurrengo egunean, negar eta dardarrik gabe jaiki zen eta egun batzuk
geroago patioan zehar korrika ari zen bere lagun txiki Nugget, arratoi terrierrekin.Hori duela 6
hilabete izan zen.Orain 6 urteko txakur bat bezalakoa da, ez 12 urtekoa.Azken 2 urteetan ikusi
ditudan istorio askotako bat da.

Nire istorioa askoz luzeagoa da...RSOk bizitza salbatu zidan.Ez opiazeo gehiago.Eta min oso
gutxi gehienetan.Eskerrik asko Rick Simpson...Bakea zurekin». Ron

"Nire beste lagun bat tratatzen ari naiz, Jack Russell terrier bat da atzeko aldean tumore handi
bat  duena.  'Jay  doktoreak  esan  zuen  hori  mila  aldiz  ikusi  duela  eta  ez  dela  ona  txakur
arrarentzat  ohartu denean.Beno RSO tantak ematen hasi  nintzen baita tumoreari  RSO jarri
nion.Pentsatu nuen egun gutxi barru joango zela.Lagun baten txakurrean tumore hau bera ikusi
dudan bezala.Handik egun batzuetara pasatu zen.

Beno,  Nugget  bikain ari  da,  tumorea larruazalean laua da eta kolorerik gabe.Beltza,  morea
gorria eta odoljarioa zirudien.Egun bakarrean tumorearen pitzadura erdia zen bi egun geroago
guztiz desagertu zen eta odoljarioa gelditu zen.Duela bi aste izan zen hori.Egun erdian dago eta
ondo hartzen du.Lehen egunetan asko lo egin zuen, orain etortzen da, mizkatzen du eta ondo
dago.Hankak ez dabil, Nugget bikain ari da.Uste dut Minbizia garaiz harrapatu nuela.Tumorea
azkar txikitzen ari da eta txakur berria da.Oso jostala berriro.Eskerrik asko berriro Rick S.” Ron

«Uste dut ohiko jendea garuna garbitu dela eta farmazia-enpreseiJende gehienak eskuetatik
jaten, jende gutizia.Seguruenik ez dute inoiz kanabisa ospitalean edo mendebaldeko edozein
medikuren  bitartez  erabiliko.Ezin  bada  patentatu  ez  du  dirurik  irabaziko  farmazia-
konpainiei.Zorionez, Kalifornian bizi naiz eta bertan onartu eta besarkatu egin da.

Joan den hilabetean egin nuen nire lehen RSO sorta.Nire bi txakurrei eman diet, biek tumore
txikiak baitituzte eta nire Shetland artzain txakurrak txakurren lupus mota bat duelako.Aste pare
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batean tumoreetako bat % 50 txikitu ez ezik, biek egunean zehar energia gehiago dutela dirudi
eta gauez oso ondo lo egiten dute.Eta badirudi ere nire Shetland Artzain txakurrari laguntzen ari
zaiola lupusarekin.Arrozaren tamainako RSO ale txiki bat ematen diet gozoki bat erabiliz.RSO
ere jarri nion zuzenean sudurrean, lupusak jaten ari baita.Aste batean bere sudurra gutxienez 4
urtetan duen itxurarik onena du!

Duela  gutxi  aurpegiko krema bat  egin  nuen RSO batzuekin  ere,  gogoratzen dut  Rick  bere
liburuan  horretaz  hitz  egiten  zuela.Maite  dut!Nire  azala  egunero  leunagoa  eta  leunagoa
dirudi.Neuk ere ahoz hartzen dut prebentzio gisa.

Duela  gutxi,  tendoiaren  zorroaren  zelula  erraldoi  onbera  bat  kendu  zidaten
hamstringetik.Laranja  baten  tamaina  zuen  eta  nire  sciatic  inguruan  bilduta  zegoen.Nire
medikuak esan zuen oso tumore arraroa dela eta ez dakit zergatik agertu den.Ebakuntzara arte
hiru  aste  inguru  hartu  nuen  olioa.Ezin  dut  itxaron  azken  patologia  txostena  itzultzeko
tumorearen neurketarekin.Benetan uste dut RSOtik txikitzen ari zela!

Eskerrik asko Rick zure bizitza kausa honi eskaintzeagatik, badakit elkarrekin aldaketa bat egin
dezakegula.Beren burua "sendatzen" ari diren pertsonek beren historial mediku guztiak bildu
eta  zabaldu  behar  dute.Uste  dut  dokumentazio  onarekin  nahikoa  froga  badagoela  egunen
batean RSOren minbizia hiltzeko onuren korronte nagusia frogatu eta konbentzitzeko aukera
izan genezakeela.

Berriro  ere  eskerrik  asko  Rick.Zu  bezalako  pertsonak  dira  gizateriarengan  fedea  ematen
didana.Jarrai ezazu zure fedea eta erabakia, eta jakin ezazu zure grinak asko sendatu dituela
eta jende askorengandik fededun egin dituela.Ederra zara." Ashley

“Liburuari  gehitzeko beste  istorio  bat!Nire gaztetxoa irrist  egin eta erori  egin zen (suposatu
dezaket, ez nuen ikusi zer gertatu zen) eta biak hautsi zituen.Zaldi baten hock bat ez da biltzeko
eta garbi mantentzeko gauzarik errazena, egia esan, alferrikakoa da!Bilgarri garestienak eros
ditzakezu eta oraindik irrist egiten dute eta zauriari itsatsi egiten diote.4 egun inguru bere hacks
bildu ondoren, amore eman nuen.Ez zuen ezer laguntzen bere zauriak bendak zuritu behar izan
nizkionean hura leuntzeko ur-mahuka batekin bustitzen nintzen bitartean.Bera ez zegoen pozik,
ni ere ez, gizajoa!!Dakidan gauza bakarrera jo nuen ezer gehien sendatzeko...RSO!Topikoki
edo hodian erabiltzen dugun RSO "hondarra" pote bat dugu lo egiten laguntzeko.Poto hori hartu
eta  hocketara  abiatu  nintzen!!Olioarekin  zipriztindu  nizkion  hack-minak.Itzularazi  eta  onena
espero  zuten.Goiza  iritsi  zen,  bilgarriak  txosna-lurrean  zeuden  (ez  da  harritzekoa)  eta  nire
lehenengo pentsamendua izan zen, tira, hori RSO galtzea izan zen!Baina ikuskapen gehiago
egin  ondoren,  RSOa  oraindik  itsatsita  zegoen  hock  zaurietan  eta  alkitranaren  antzeko
substantzia batean gogortu zen, eulientzat eta zauriak zigilatzeko hesi bat sortuz.utzi nuen.Ez
naiz saiatu birpasatzen edo ezer.Hurrengo egunean... gauza bera.

Gutxienez 4 egun pasa ziren bere kotxeetan ezer berritu behar izan arte, olioak hain banda-aide
bikaina egin zuelako!

Gaur bere lesioaren 3. astea inguru da, bere hocks hosed eta ordu 1/2 on bat behar izan dut
RSO  zaharra  hocks  kentzeko,  sendatu  berria/desbridatutako  azalaren  azpian  agerian.RSO
berriro aplikatu nuen eta ikusiko dugu beste 4 egunetan zer lortzen dugun.Ziur argazkiak igo eta
partekatuko ditudala.

Eskerrik asko Rick -- Uste al zenuen zure lehen RSO sorta egin zenuenean zaldien mundura
ere gainezka egingo zela?Zoragarria zara!!” Txilarra

--  Eskerrik  asko,  Heather.Olioak  mirariak  egiten  ditu  zaldientzat,  beste  animalia  guztientzat
mirariak  egiten  dituen  bezala.Zaldi-jabe  bakoitzak  olio-ontzi  bat  izan  behar  du  eskura  bere
zaldientzat.Badakizu nolakoa den haiekin, ez dakizu nola harrituko zaituzten.JB

«Nire txakurrak hezur-minbizia zuen.Albaitariak esan zidan tratamendu guztiei uko egin nien,

- 180 -



sorbalda eta hanka kenduta ere.2 aste zituela esan zidaten eta mina sendagai  asko eman
zizkidatela.Hain gaixo jarri zuten eta kaka ikusten ari zen.

Lagun bati deitu eta olioz egindako zurrupatxoak lortu zituen.Minagatik ematen nion eta oso
ondo funtzionatu zuen.Aurretik ezin zuen ibili.

Tira, hilabete geroago medikuak ezin zuen sinetsi  oraindik hemen zegoela eta erradiografia
gehiago  egin  zizkion  eta  MINBIZIA  JOAN  ZEN...Nahi  baduzu,  aurretik  eta  ondoren
erradiografiak  hartzera  joango  naiz  eta  bidaliko  ditut.Benetakoa  da  KALUMUAK  MINBIZIA
HILTZEN DU...” Tammy

"JB, iaz nire zaldiak 3 hilabete bizi behar zituela esan zidaten, kanabisak bizirik mantendu du,
baina hostoei bakarrik eman diot oiloa naizelako RSO egiteko.Egingo nuen, orduan Jeannie
Herer, 8. mailatik nire laguna denak, EZ egingo nuela aginarazi zidan norbait hemen nirekin
egon arte, ermitau bat naizenez eta horrela gustatzen zait.Dena den, hostoek tumore guztiak
kendu dituzte eta ez duzu inoiz jakingo melanoma duenik.Joan den 2011ko uztailean hil behar
zen.Osasuntsu  eta  pozik  dago,  baina  haserretzen  da  goizero  elikatzeko  lapikorik  ez
badut.Eskerrik asko jaun onari, nire inguruko zaintzaile batzuk ezagutzen ditudala berarentzat
produktuak ematen dituztenak!Pixka bat harrotuko naiz eta esango dut Jack Herer-ek eskerrak
eman zizkidan bere azken liburu berrian askatasunaren borrokalaria izateagatik, 40 urte baino
gehiago daramatzat kanabisaren onari buruz oihuka!Borroka irabaziko dugu, uste dut bistan
egon daitekeela!Espero itxaropena!” JoAnn

--  Polita,  JoAnn.Ez  haserretu  eta  egin  RSO  berarentzat,  ez  da  dirudien  bezain  zaila  edo
arriskutsua  eta  saiatu  zaitezke  ontza  bat  edo  birekin  egiten  eta  horrela  zure  konfiantza
sortzen.Zorionak, JB

“Nire katuaren emaitza bera!!!Baina oraindik tumorea kendu zidaten kirurgia bidez.Hori duela 3-
4  urte  izan  zen.Inongo  tumoreen  berpizkunderik  ez!16  urte  dituthurtebetetzea  datorren
hilabetean!Banekien parranda baino gehiago "belartzea" zegoela! Ryan

"Nire 16 urteko katuaren begian minbizi bat sendatu nuen". Dan

G.Lagun maiteak, espero duzu ondo aurkitzea.Nire 8 urteko, 40 lb. txakurra ematen ari naiz
bere  gorputzaren  eskuinaldean hazten diren tumoreengatik.Gaur  da bere  lehen  tratamendu
eguna eta kolpetik eta lotan dago.Arroz ale baten gutxi gorabehera eman nion.Hau gehiegi al
da?Zenbat  denboraz  eta  zenbat  aldiz  gomendatuko  zenioke  olioa  ematea?Ni  neu  nago
olioa.Denborak  aurrera  egin  ahala,  gero  eta  gehiago  ohitzen  ari  naiz  "altuera".  Datorren
hilabetean  ebakuntza  egin  behar  dut  eta  RSO  erabiltzeko  asmoa  dut  nire  mina  eta
berreskuratzeko.Lan egin ahal badut, bizitza osoan egongo naiz.Zorionak eta Mila esker

A.Katherine, posible balitz ebakuntza atzeratuko nuke, esan arte 180 g olio egunean gramo
batean (edo gehiago) hiru dositan jan arte.Eman txakurrari horren erdia orain lortutakoarekin
eroso ez dagoela uste baduzu.Lo egitea sendatze prozesuaren parte da, ez da ezer kezkatu eta
olioa  lasaigarria  den  seinale  da,  hori  da  nahi  duzuna.Zenbat  eta  indartsuagoa  eta
lasaigarriagoa, orduan eta hobeto.Zorionak, JB

“Kaixo Jindrich!Uztailaren 9an hitz egin nizun nire semearen arratoi maskotari buruz (1,5 urte)
eskuineko  hankaren  atzean  (hazbete  inguruko  diametroa)  hazten  den  tumore  irtena
zuena.Egunean 3 aldiz RSO ematen hasi nintzen eta aste 1 geroago tumorea ia ikusten zen.2
aste geroago desagertu zen!Egunean 3 aldiz dosia ematen jarraitu diot eta bere ahizpa ere
mantentze dosia jasotzen ari da.Oso pozik daude biak eta haien eta nire familiaren izenean
eskerrik asko eman nahi nizkieke Rick eta zuri dagoen informazio garrantzitsuena emateagatik!
Cannabisak minbizia sendatzen du!».

“Nire txakurra hezur-minbizia diagnostikatu dioten eguneraketa bidaltzen dizut.Ekainaren 1ean
zazpi hilabete igaro dira, azken erradiografiak ez du biriketara zabaldu.Hankako tumore-gunetik
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gertu haustura osorik aurkitu zuten, ez dakite zer egin horrekin.Normalean atsedenaldia duten
txakur  hauek,  jarri  behar  dituzu.Zometa  izeneko  sendagaiaren hileroko  infusioek  oso-osorik
mantentzen  dutela  ondorioztatu  dute,  proban  jarraituko  dutela,  eta  hilero  Zometa  infusioak
jasoko ditu.Baina Minbizia Ez Hedatu eta duela 7 hilabete zegoen tumorea ezin dute jaso.Jakin
nahiko zenukeela pentsatu dut.Minbizi erasokor honek normalean txakurraren bizitza kentzen
du diagnostikotik 4-6 hilabeteko epean.Hemen dago, 7 hilabete, EZ minbizirik zabaldu.Haustura
osorik baina oraindik ezer gaizki bezala ibiltzea». Linda

"9 asteren buruan nire txakurraren azaleko minbiziak GUZTIZ desagertu dira!!Mantentze-dosia
orain bere bizitza osorako.Orain berarentzat erosoagoa ez ezik,  bizitza luzeagoa ere izango
dela iruditzen zait.BEDEINKAZIOA RS & JB!!>;-)” Berdea

"Nire txakurrak ondo egin zuen hasieran pin buruaren tamainarekin hasteko, gero handitu egin
zen 1-2 arroz tamainako pieza hartu zituen arte.80 lb-ko putzua da.Zoritxarrez, lor dezakedan
olioa ez da nahikoa ehuneko altua (% 82), beraz, bere gosea hobetu, artritisa lagundu, bere
berokia eta larruazala hobetu bazuen ere, ez zion lagundu sudur-minbizia den sudur mokotsua,
ziurrenik.Hemen dagoen norbait  WAn badago eta  % 90 baino gehiagoko olioa badu,  pozik
emango dut horretarako”. Biziraupena

--  Saiatu olioa sudurrean topikoki  aplikatzen ere,  eta agian saia zaitez pixka bat  sudurrean
sartzen Q-tip  edo antzeko zerbait  erabiliz,  horregatik  hozka egiten ez bazaitu.Saia zaitezke
olioa  130°Celsius-an  jarritako  labe  batean  sartzen  ordubetez  eta  horrela
kontzentratu/indartsuagoa  izaten  saiatu  zaitezke.Edo  pazientzia  izan  eta  denbora  gehiago
eman olioari». JB

“Nire txakurrak 3 aste zituen bizitzeko.Zelula masiboen tumoreak bere arraza garbiko pit bullen
gorputzean...3 asteren buruan tumoreak txikitzen ari dira ISO/RSOn.Hitz ematen dut.Pixa egin
du  bere  buruari  zenbait  aldiz  eta  mozkor  jokatu  du  baina  banekien  onerako  zela.Horretan
jarraitzen  du.Desagertzen  direnean  ere  sendagaia  egingo  diot.Maite  zaituzte,  JB  eta  Rick”.
Bocaj

“Orain 4 aste daramatzat 14 urteko Pit olioa ematen minbiziagatik.Gehiegi ematen diodanean,
batzuetan,  pixka bat  «kikurra» jartzen da eta  mozkortzen da,  baina ondorioak  desagertzen
direnean, kume batek bezala lo egiten du.Albaitari sendagaiak hartzeari uko egin zion, beraz,
olio pixka bat hartu genuen.Oraindik goiz, baina bere aurrerapena grabatzen ari naiz.Astebete
inguru behar izan zuen oliora ohitu eta berriro gosea garatzeko.Jeloskor nago, fase honetan
olioa soilik ordaindu ahal diogu eta.Maite guztion istorio ederrak!” Janine

«Zure txakurrak albo-ondorioak izan al zituen?Nire txakurra ere nahi dut.Beagle bat da”. Marie

«Albo-ondoriorik  ez.Berak egiten zuen,  txakurrek belarra edo edozer murtxikatzen dutenean
arkuak  egiten  laguntzeko,  bere  burua  garbitzeko.Inork  (animaliak  barne)  ez  du  bere  burua
sendatzen  albo-ondorio  negatiboak  ematen  dituen  ezer.Besterik  gabe,  ez  gaude  horrela
funtzionatzeko eraikita”. Tielman

"Nire  txakurraren  bizitza  salbatu  nuen  esteroideek  lan  egiteari  utzi  zioten  gaixotasun
autoimmune batetik.Bigarren mailako efekturik ez!” Joan

"RSO hartzen duen txakur baten ondorioak lehen eskutik ikusi ditut ...Lehen egunetan Ruby (12
urteko txakurra) oraindik gaixorik eta apur bat dardarka zegoen, gaiaren inguruan eszeptiko
bazara sintoma kezkagarriak, baina ziurtatzen dizut hilabete bat tratamendua hasi eta txakurra
bizitzaz beteta dabilela. lasterka eskaileretan gora ohean eta aulkietan energiaz beteta saltoka
denbora guztian oso ludikoak berriro.Begiak urtsuak izaten ziren eta estaldura grisa dute orain
guztiz normaltasunera itzuli dira.Rubyk hazkuntza handi samarra zuen hanka barnean, urteak
zeramatzan  eta  orain  olioa  jan  ondoren ia  erortzen  da!!!Eskerrik  asko Rick  Simpson xxx-ri
bedeinkatu  olio  hau,  benetan  funtzionatzen  du,  zergatik  ez  dago  lekukotasunik  ez  dela
esateko...?" Brett
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"Gaur 3. eguna da nire txakurrari  RSO (Rick Simpson Oil)  tratamendu bat egiteko, hau da,
gaixotasun larri askoren sendagaietarako kanabis-kontzentratua.13 urte ditu eta 7 inguruDuela
hilabete, bere muturreko mokotasuna, muki handiak eta zenbait egunetan letargia izan zuen
zerbait lortu zuen.Sarean begiratu nuen, "txakurtegiko eztula edo txakurren hotza" esan zuenez,
antibiotiko batzuk hartu nituen hemen eta ikastaro batean hasi nintzen.Ez zigun batere lagundu,
beraz albaitariarengana eraman genuen.

Noski, odol azterketa, erradiografia eta muki azterketa egin nahi izan dituzte.Gutxi gorabehera
500 albaitariaren fakturan, uko egin nion, beraz, hilabete batean ukitu ez zuen antibiotiko zabal
batekin hasi genion.Berriz hartu zuen eta beste bi antibiotiko indartsuago hartu zituen, hilabete
bat erlijioz hartu zuten.Ukitu ere ez!

Orduan albaitariak botika fungizida bat probatu zuen...ORAINDIK EZ DU BERE GAIXOTASUNA
UKITU!!Zaila da zehaztea zer den justifikatuta 13 urteko txakur batean gastatzea...Beraz, duela
hilabete inguru sendagai guztiak utzi nituen gorputza berreskuratzeko eta duela 3 egun besterik
ez RSO hartzen hasi nintzen, guztira 6 dosi eta guztiz txakur berria da!

Mokorrik  ez,  eztulik  gabe,  txundigarriak  ditu  eta,  oro  har,  hobekuntza  NABARMENA ikusi
dugu.Sinesgaitza  benetan.Nire  esperientzia  pertsonaletik,  botika  surrealista  izugarria  dela
egiaztatu dezaket.Eskerrik asko bihotz-bihotzez!”. Biziraupena

«Nire boxeolariak ni bilatzen nau kea harrapatzeko.Gure intsentsuaren gainean zutik harrapatu
dute zurrumurrua ere harrapatu nahian...ke guztia ez dela atsegina ikasten ari da.Espero dut
zure txakurra laster olioa esperimentatzea!!” Abuztu

"13 bat daukat 14 urteko urrezko Newfie (% 50 golden retriever 50% foundland berria) eta oso
negar egiten zuen aldakak min handia egiten ziolako, jakina, artritisa zuelako (txakur zaharra +
zoru gogorra) eta nire aitak eta anaiak albaitariarengana eramateari uko egin zioten, beraz, nire
txakurrari 40 $-ko poltsa bat erosiko nion eta minduta hasten zenean, pixka bat erretzen nuen
eta txakurkume bat bezala jokatzen zuen.Ez zuen irrintzi, irrintzirik, ez zuen arazorik ibiltzeko
edo gauzak egiteko eta lasai lo egiten zuen.

Denbora  horretan  ere  tumore  bat  izan  zuen.Azkenean  nire  aita  konbentzitu  nuen
albaitariarengana eramateko (esan nion bertan behera utzi  behar  balu egingo dugula baina
hitzordua  jarri  baino  lehen  VETSren  iritzia  nahi  dut)  bertara  iristen  gara  eta  nire  txakurra
aztertzen  du.Hitzorduaren  amaieran  esan  zuen  bere  adinarekin  inoiz  ikusi  zuen  txakurrik
osasuntsuena zela!

Artritis  TXINA du eta esan zuen ez zekiela nola ez zen askoz okerragoa eta bere tumorea
beisbol  baten  tamainakoa  zen?Bai,  orain  txikle  baten  tamaina  zuen!Esan  zuen  jartzen  ari
zitzaizkion  artritisaren  botikak  bere  edukia  mantentzen  lagundu  behar  zuela  30  eguneko
errezetarako 150 $ zirela eta KAKA egin zuen.Erretzeari ere utzi nion sendagaiak merezi zuen
ikusteko.Ezetz.Borrokatu  egin  zuen  haiek  hartzeko,  idorreria  egin  zion  eta  minez  zegoen
denbora guztian!

Belar batekin, zuzenean niregana etortzen zen eserita eta bazekien zer lortzen ari zen eta maite
zuen!Bere tumorea desagertzen lagundu du, bere artritisa ia ezer ez dela ziurtatu du, ia ez
baitut inoiz erre behar izan, erretzen nuen aurretik erabiltzen zenaren erdia ere molestatzen ez
duelako.Marihuana landare miragarria da eta nire txakurren bizitza luzeagoa eta osasuntsuagoa
egin du!Edozer egingo nuke nire haurtxoaren alde!Nire harrotasuna eta poza da!». Betania

“Nire txakurra 13 urteko artzain belgikar bat da.Duela urte batzuk pikortxo bat agertu zitzaion
alboan.Duela  hilabete  batzuk  bat-batean  erritmo  ikaragarrian  hazten  hasi  zen.Zoritxarrez
minbizia diagnostikatu zioten...eta ez pikor bakarra.Azterketaren ostean asko izan zituen.Beste
arazo batzuk ere izan zituen...Batez ere artritisa eta aldakako disfasia.Kirurgia ez zen aukera
bat, anestesiatik bizirik iraungo zuen zalantza baitzen.Ezin nuen jasan sufritzen ikustea... ozta-
ozta  ibiltzen  zen  eta  jateari  utzi  zion.Berari  laguntzeko  azken  saiakera  gisa  kanabis  olioa
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ematen saiatzea erabaki nuen.Nire bikotekide Pat eta biok kantitate txiki bat eman genion (arroz
ale baten tamaina ingurukoa) galleta batean.Benetan eragin zion...oinetan egonezin zegoen eta
orduak egin zituen lo.

Hurrengo  egunetan  dosia  moldatu  genuen  eta  bere  gosea  berehala  hobetu  zela  ohartu
ginen.Gainera, askoz errazago mugitzen hasi zen eta bere jarrera askoz argiagoa zen.Egunak
aurrera  egin  ahala  poliki-poliki  bere  dosia  handitu  genuen.3  aste  pasa  dira  eta  ia  ez  dut
ezagutzen txakur bera bezala.Pozik dago!Isatsa astintzen, jostalari, jaten, eta onena tumorea
olioarekin hasi baino lehen zuen tamainaren erdia da!!!!Haren tratamendua jarraituko dut (gure
olioa hornitzeko zortea dugu) eta informatuta jarraituko dut.Espero dut  tumore hauek guztiz
desagertzen ikustea!!!!!!!!” Josie

"Nire  pomerania  txikia  olioarekin  hasi  dut  trakea  kolapsatuta  eta  jaiotzetiko  bihotz-
gutxiegitasuna duelako.Udatik ez du ohiko sendagairik hartu eta ez du ia eztul egin udatik lehen
aldiz (etengabe eztul  egiten zuen eta mordaxatu egiten zuen medikuak emandako botikekin
ere).Energia gehiago dauka eta sendagaiak hartzen ari zenean baino hobeto ari da". Karen

"Nire  txakurrak  ere  pikor  batzuk  ditu  eta  olioa  eman diot,  baina uste  dut  apur  bat  gehiegi
zebilela  oso  dardarka  zegoen  lozorroan  zegoen  itxura  mozkortuta  zegoela  sentitu  zuen
Rottweiler bat 135 kg-koa da, beraz, ematen ari naizen kopurua aldatu behar dut .Baina uste
dut lagunduko diola». Peter

G.Kaixo, galdetzen didazu RSO topikoa egokia izango ote den atzeko hanketako bat hautsi eta
orain moztu berri duen igel batentzat?Agian ageri den hezurra kolpetxo batek lagunduko lioke
mutil  txiki  honi?Edo  beharbada  indartsuegia  hain  izaki  txiki  batentzat?Eskerrik  asko  eta
Jainkoak bedeinka dezala mezua zabaltzeagatik!

A.Igel bat olioarekin inoiz tratatu ez dudala aitortu behar badut ere, begiratzen dudan moduan
zenbat  eta  olio  gehiago  eta  azkarrago,  orduan  eta  hobeto.Bere  janarian  ere  jarriko
nioke.Kasurik txarrena da igel gizajoa harrika egingo duela.Gauza handia.Zorionak, JB

"Lagun bat nuen bere txakurrak glaukoma zuen eta "esperimentu bat" egin zuen bere txakurrari
kanabisa eman zion astebetez eta begien presioa egiaztatu zuen... albaitariak esan zuen ez
zuela inoiz ikusi presioa hain azkar jaisten ... orduan ez zuen egin. Ez eman astebetez eta hartu
zuen...  albaitariak egiten ari  zenari  galdetu zion baino presioa oso handia zelako ikusmena
kaltetu  baitzuen...albaitariari  bere  "esperimentuari"  buruz  erantzun  zionean  bere  albaitariak
kanabisaren tratamenduekin jarraitzera animatu zuen!!!!!" Garrett

«Askotan eman diot kanabisa nire txakur zaharrari.Minarekin izugarri lagundu zuen eta bere
azken egunak arindu zituen.Jarri nion egunean, txuleta eman nion, irteteko, eguzkia hartzera,
kannabisarekin loturiko txakur gozoki batekin.Nirekin azken aldia disfrutatu zuen eta momentua
iritsi zenean lasai zegoen». Samantha

"Nire  animaliak  eta  biok  ezezagun  batzuen  aurka  borrokan  aritu  gara,  zauri  ikaragarriak,
kanabisa salbatzeko.Nire maskotak harrizko estatua bat  bezala harrikatuta dauden arren, ni
bezala hobetzen ari dira.Hau dena dena izugarria da, albaitariak edo doktoreak ezin izan dute
asmatu”.  --  Hotza  eta  hilda  baino  hobe  da  harrikada  harrikatua  izatea.Hori  da  dakidana,
JoAnn.lol, JB

«Inoiz  ez  nion  olioei  arreta  handirik  eman.Orduan  tintura  bat  probatu  nuen...  moly
madarikatua...Nire txakurrari ematen diot 12 urte ditu eta benetan laguntzen dio jaten, jolasten
du  eta  bere  zaharra  bezalakoa  da.Glukosamina  probatu  zuen,  baina  ez  dio  mina  ere
ukitzen...Inoiz ez nuen pentsatu nire txakurrari ematea hemengo beste batzuek egin zutela ikusi
nuen arte...  baina bai olioa izugarri  ona da...  Eskerrik asko guztioi  nire txakurrak eskertuko
balizkizute, ziur nago... bakea... .” Kary

“Gure  ura  sendatu  nuen  pankreako  minbizia  sortu  zuen  intsulinomaz.Anima  zaitezte,  zure
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"familia iletsuak" behar zaituzte.Hona hemen Flower tratamenduan zehar, begiak gurutzatuta
dago hemen eta lasai lo egiteko prest..!” Hempy

"Nire bi txakurretako batek ez du epilepsia gehiago kanabis-olioaren ondorioz". Karlos

“Rottweiler  bat  daukat  eta Gabonetan esan zidaten urdaileko minbizia zuela eta ez zegoen
ezeregin  dezakete  eta  gehienez  2  hilabete  ditu  bizitzeko.Beraz,  neuk  egin  nuen  olioarekin
probatu nuen.Duela 2 aste eskaneatu nuen.Minbizia dena desagertu da”. Ian

«Nire 13 urteko laborategiari ematen diot.Gero, baloi baten atzetik ibiltzen da 2 zituen bezala».
Estefania

"Nire pitbullaren melanoma sendatu zuen". Brandon

"Nire  Rottweilerra  albaitariarengandik  jaso nuen  bigarren  ebakuntzaren ostean,  "lehen aldiz
lortu  ezin  genuen  gainerako  minbizia  lortzeko".  Hilabete  daramat  RSO  ematen,  baita
kanabisaren  baltsamoa  igurzten  ere  ebaki  gunean.Ezetz  asmatu?Zirujauak  "MINBIZIK
IKUSTEN EZ" ikusi zuen.Laborategiko emaitzen zain egon beharko da ziurtatzeko, baina nire
100 kiloko miraria dudala esango nuke". Joni

«Nire lehengusuaren katuak Parkinsonaren katu forma zuen.Sasiak lasaitu eta bere espasmoak
geldiarazi  zituen  eta  behin  betiko  bizitza  luzatu  eta  hobetu  zuen  gauza  bakarra  zen.Bere
heriotzaren kausa edo toxikoa izatetik urrun!Bide batez, nire lehengusua erabiltzen ari zen garai
hartan bere epilepsia kontrolatzeko!Botika eraginkorra gizakientzat zein animalientzat!». Enñio

“Hasi gazta edo haragia edozer jango duten kantitate gutxirekin!Nire rottie 100 kg da eta arroz
ale erdi bat nahikoa da!Arroz-ale oso batek 4-6 orduz eserita uzten du ligarrez". Greg

"Nire txakurrak hilabete bateko opilak jan zituen, eragin txarrik gabe, oso lo luzea izan ezik."
Ned

«Hain egia.Gure lau hankako familiako kide maite batek azaleko tumore bat izan zuen bost
urtez ukondoaren azpian.Urtetik urtera handiagoa zena.11 urte bete zituenean. zaharra, aldaka-
diplazia zantzuak erakusten hasi zen.Gibela eta giltzurruna honda ditzaketen minaren botikaz
beteta  ponpatu  beharrean.Bere  janarian  edo  gozoki  gisa  botatzen  hasi  ginen.Txigortutako
loreen  zaporea  maite  zuen.Orduan  hasi  zen  aktiboagoa  izaten.Pare  bat  urte  kanabis
berrituarekin erlijioz tratatu ondoren, ukondoan zuen tumorea larruazaleko larruazala murrizten
hasi  zen.14  urterekin  bizi  izan  zen.Inoiz  ez  zuen  hutsik  egin  guri  begi  maitagarriz
begiratzen.Korrika  eta  salto  egin  zezakeen  txakurra  ezin  izan  zuen  arte.Beraz,  bere
sufrimenduarekin  amaitzeko  erabakirik  zailena  hamarkada  bat  baino  gehiagorekin  lan  egin
dugun familia  albaitaria  jator  eta maitagarri  baten bidez  hartu genuen.Gabonak baino egun
batzuk  lehenago  albaitaria  eta  bere  emaztea  gure  etxera  etorri  ziren  etxera  bidean,  bere
trantsizioan  laguntzeko.*malkoak*  Oro  har,  kanabisa  sufrimendu  askoren  sendabidea
da.Zahartzaro heldu arte zahartu zen gure maitasunagatik eta egiazko sakramentu batekiko
maitasunagatik.... KANNABIA.

“Bai, badakit hori, nire txakurra apirilaren amaieran hil zen, eta elkarrekin egin genuen azken
gauza belar pixka bat erre nuen berarekin eta azkenean min hartu zuen.Lasai lo egitera joan
zen». Morganna

"Ona da jakitea.Uste duzu giza maskoten kasuan ere balioko lukeela, bizkarrezurra? Brenda

"Giza maskota bat duzu?" Colin

«Non lor dezaket giza maskota horietako bat?Intrigazko soinua dute.Nirea lorezaintza egiteko
entrenatu nahi dut.Nahiko adimentsuak al dira hori egiteko, uste duzu?». Sasha

«Bai, giza maskotekin ere funtzionatzen du.Eskerrik asko honegatik; barre egin ninduen”. JB
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"Nire  untxian  lapiko  begiak  (kantitate  txikiak)  erabili  nituen  begi  baten  gainean  hazkuntza
batekin.Hazkundea  desagertu  egin  zen  eta  bere  ikusmena  mantendu  zuen.Hilabeteko
tratamendua bakarrik eta argi zegoen.(Albaitari gainbegiratuta).Orain daniar handi bat daukat,
burmuineko arazoak eta krisiak dituena.Nire lupusagatik erretzen dut (dr scripts ez, marihuana
eta  Dr.  badaki)  eta  daniar  handiak  nire  ondoan  sofan  lo  egiten  du.Bere  konvulsietarako
sendagaiak eta nire etxean egotea (duela 6 aste hartu nuen) ondoan dudanean, ez du krisirik
izan 5 aste eta erdian eta pisua hartzen ari da, hobeto ibiltzen eta lasaiago. .Koko olioa ere
gehitu nion, egunero 2 koilarakada, bere errutinari eta bere mugikortasunean eta gaixotasunean
aparteko aurrerapena erakusten ari da". Lainotsua

"Nire 9 urteko boxeolariak tumore bat zuen bizkarrean "tiroak" kanika baten tamainakoa... ez
zen ping-pong pilota bat bezain handia.Bere ahozko RSO 3xday hasi nuen.Ondo jasan zuen
dosia  eta  tumorea  azkenean  larruazaletik  atera  zen,  funtsean,  zulo  bat  utziz.RSO  eta
antibiotikoen erregimen jarraitua guztiz itxi arte.Berria bezain ona da, inolako tumorerik gabe eta
albo-ondoriorik gabe.Nire Dobermanak, ordea, ez du RSO oso ondo jasaten eta dosi dezente
txikiagoak hartu behar ditu.Baina berak ere sendabidea izan du hortik». Karen

«Nire txakur zaharra sendatzen nuen belarrira kea botaz.Maite zuen eta txakurkume bat bezala
jokatu zuen 21 urteko txakurra (giza urteak) aldaka txarrarekin eta artritisarekin baino". Gina

"Kalamu olioak nire artzain alemaniar txakurra salbatu zuen barearen minbizia diagnostikatu
ziotenean, orain 9 urte ditu eta erremisioan eta ondo dago". Paul

"Nire 6 urteko gizonezkoak artritis larria garatu zuen.3 aste behar izan zituen berriro martxan
jartzeko.Nire 3 txakurrei astean bitan prebentzio dosia ematen diet...Ez dut inoiz albaitariaren
fakturarik...Egunero ikusten ditut goi mailan...Cannabis olioa gure dietan beharrezko zati bat da
niri dagokionez...Harrituta nago landare horrekin...denbora guztian...” Sparky

Ondorioa 

«Jindrich Bayer: EZIN DUZUE EKONOMIA BAT ARRAZIONALMENTE KALUMU GABE.

Rick Simpson: Hori bai!

JB:Besterik gabe, ezin da egin.

Adibide sinple bat... Medikuntzari eusten badiogu.Txekiar Errepublikak mila milioi dolar inguru
gastatzen ditu diabetikoetan soilik.800.000 dira!

[Orain  JB,  JAKAri  zuzentzen  zaio  —musikari,  kanabisaren  aktibista,  DIABETIK—,  Rick  eta
berari ezkerretara eserita dagoena...]

Zuk badakizu zer egiten duen olioak diabetesarekin.EGUNEAN 4 GRAMO JATEN BADUZU EZ
DITUZU INSULINAREN BEHARKO.

Eta mila milioi dolar xahutzen ari gara urtero...eta dirua Txekiar Errepublikatik irten eta norabait
doa...Eta ez da inoiz itzultzen!

[Barre egiten du sinetsi ezinik...]

Eta hori diabetesa baino ez da!Gero, gehitu erregaia, Rickek esan zuen bezala... Ados [Ematen
dizut...agian...], ez auto guztiak, ez dena... Baina % 50 bada... [Soilik] traktore guztiak [KANALA
ERREGAIA] horrekin ibiliko balira... Zergatik ez???

Gero, janariaren prezioa jaisten da, logikoa denez...Kamioi/traktore bati gasolina litro batengatik
1, 2, 3 euro ordaindu behar ez duzunean… Orduan, logikoa denez, janaria merkeagoa izan
daiteke.
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Eta jendeak ez du dirurik...

Estatuak ziurtatu behar du jendeak jan eta bizirauteko.Ez hiltzen direnik...

RS:Eta ez hori  bakarrik,  nekazariek eskubidea dute labore hori  hazteko,  euren existentziari
eusten laguntzeko.Historian zehar, jakina zen landare hau abereentzako pentsu zoragarri gisa
erabiltzen  zela,  hazietatik  kalamu-haziaren  olioa  atera  ondoren,  hazi-opil  hauek  animaliei
elikatzen  zaizkie.Planetako  animalien  elikadura  onenetakoa  da!Beraz,  horrek  abereak
tratatzeko sendagaiak emateaz gain, abereentzako elikadura iturri bat ere emango lieke.

Eta  Jindrichek  esan  bezala...Edozein  herrialderentzat,  kalamua  erabili  gabe  ekonomia  bat
zuzentzen saiatzea...  Edo edozein nekazari  lanbide hori  praktikatzen saiatzea,  eta kalamua
hazten  utzi  gabe,alferrikako  ariketa  bat  baino  ez  litzateke  izango'!Nekazariek  landare  hau
hazteko eskubidea behar dute.Eta bakoitzak bere eskakizunak betetzeko eskubide bera izan
beharko luke.Denok izan behar dugu askatasun hori...

JB:Nahiago  zenuke  janari  osasuntsurik  elikatzen  eta  antibiotikoak  injektatutako  animalien
haragia jan,  edo nahiago zenuke kalamuaz elikatzen ziren eta antibiotikorik behar ez zuten
animalien haragia jan?

Nahiago zenuke kalamu-haziz elikatzen den eta osasuntsua den oilaskoa jan —baldintza txar
horiek guztiak jasaten ez dituena— edo nahiago zenuke produktu industriala jatea?Nahiago al
zenuke karpa edo [hau da] arraina jan —Omega-3, 6, 9-tan aberatsa izango dena, kalamu-
haziaz elikatuko delako—, edo nahiago zenuke lur-hostoez edo hildako animaliez elikatzen den
arraina  jan?Hori  bezain  sinplea  da...  EKONOMIA...  Gehiegi  ordaintzen  ari  zara  eta  dirua
herrialdetik irteten ari da.Hemen nahi duzu dirua.ETA HOBERENA - DIRUA GASTITU BEHAR
EZ  DUZUNEAN...[Orduan]  EZ  DUZUE  DIRUA  IRABAZI  BEHAR...”  (tikKannabisaren
Manifestuadokumentala,Youtuben eskuragarri)

«Utzidazu  laburbiltzen  Rick  Simpson  Oilaren  inguruan  gertatzen  ari  denaren  zatirik
handiena.Argibideek jendeari A, B, C eta D esaten diote.Jendeak irakurtzen ditu eta galdetzen
du: A egiten ez badut, B, C eta D funtzionatuko al dute oraindik?B egiten ez badut, A, C eta D-k
funtzionatuko al dute oraindik?C egiten ez badut, A, B eta D funtzionatuko al dute?Zer gertatzen
da D egiten ez badut, A, B eta C-k funtzionatuko al dute oraindik?Eta zer gertatzen da A, B, C
eta D ezberdin egiten baditut, oraindik ere benetako gauza sortuko al du?

Erantzun orokorra da: ez, ez da izango.RSO ekoiztu nahi baduzu, jarraitu argibideakMinbiziaren
aurkako  sendabidea:  Rick  Simpson  protokoloanliburu  elektronikoa  letraraino.Beste  zerbait
ekoitzi nahi baduzu, jarraitu beste argibide batzuk.Baina, mesedez, ez gaitzazu arduratu beste
olio  mota  bat  ekoizten  duzunean  eta  tratamenduak  huts  egiten  duenean  eta  gaixo  baten
alferrikako heriotzarekin amaitzen denean.

A, B, C eta D egiten badituzu, olioak ahalik eta ondoen funtzionatuko du, horregatik daude
argibideak.Ez baduzu, baliteke ez funtzionatuko.Hori bezain erraza da, ezta?Zer jaso nahiko
zenuke  pertsonalki  sendagaia  behar  bazenu?Hain  ondo  funtzionatzen  duela  frogatu  duen
zerbait,  edo  ezaugarri  mediko  ezezagunak  dituen  beste  zerbait,  olioa  egin  duenak  bere
hipotesia edo "metodoa" frogatu edo ezeztatu dezan?" JB
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